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Moto
“Vi ne povas racie funkciigi ekonomion sen kanabo/kanabo, tio estas misio neebla.La sama
validas por medicino – oni ne povas fari medicinon bone kaj racie sen kanabo, oni simple ne
povas fari la laboron kiel eble plej bone.Ne ĉar mi diras, sed ĉar tiel estas.” JB

Kial Ĝi Estas Nomata RSO?
"Jack Herer komencis nomi ĝin la Rick Simpson Oleo aŭ RSO.Rick ne volis, ke ĝi estu nomita
laŭ li tiel kaj mi bezonis iom da tempo por konvinki lin, ke ĝi estas efektive bona ideo.La lertaĵo
estas, ke ekzistas multaj kanabo/kanabo-oleoj tie kaj ekzistas multaj manieroj produkti oleon aŭ
ekstrakton kaj multaj pacientoj estis trompitaj aĉeti oleojn aŭ ekstraktojn de malsupera kvalito.

RSO estas produktita per specifa metodo, el specifaj materialoj, kaj en specifa maniero, do ĝi
devus esti  nomita kio ĝi  estas -  RSO.RSO ne estas BHO (butana miela oleo),  RSO estas
dekarboxiligita kaj tre potenca kaj sedativa.La plej bona RSO estas 95-98% THC, 1-2% CBD kaj
estas ekstreme potenca kaj sedativa.Plej multaj aliaj specoj de eltiroj simple ne produktos oleon
kiu  estas  same  potenca  medicine  kaj  ofte  ili  eĉ  ne  estis  decarboxylated  ĝuste.Ni  kutime
prilaboras grandajn kvantojn da kanabo kaj la metodo de Rick estas tre efika kaj simpligita por
prilabori  grandajn  kvantojn.Vi  povas prilabori  funton da kanabo kaj  produkti  la  oleon en tre
mallonga tempo, uzante ekipaĵon facile trovebla en la plej multaj partoj de la mondo.La afero
estas fari la medikamenton kiel eble plej rapide, por ke la paciento ne devu atendi.JB”

“Rick ne komencis nomi ĝin RSO, aliaj faris.Ĝi estas bona termino, ĉar ĝi kondukas homojn al la
informoj de Rick pri metodoj kaj materialoj.Rick ĝuste zorgas pri homoj, kiuj nomas oleon, kiu ne
estas farita laŭ liaj metodoj kaj rekomendis komencan materialon por produkti Phoenix Tears aŭ
RSO.Li scias, kio funkciis en sia vasta sperto pri kuracado de pacientoj, kaj li volas certigi, ke tre
malsanaj homoj ricevas tion, kion li scias funkcias, kaj ne ion, kio 'eble esti same bona' kun la
sama nomo...” Mateo

"Mi eterne dankas pro trovi Rick Simpson kaj JB... Ŝanĝis mian vivonLaurie"

“Sen Rick kaj lia video mi ne scius, ke ĝi kuracas kanceron... kvankam mi estas uzanto kaj
kultivisto dum ĉirkaŭ 27 jaroj, mi ne sciis, ke ĝi havas ĉi tiujn kvalitojn en ĝi... nun mi faras danke
al Rick Simpson. .. kaj sen lia aŭdaco kaj sincereco ni ĉiuj vivus en la mallumo pri ĝi ... pro tio mi
pensas ke RSO estas bona nomo por la oleo ... sed RSO devas esti farita al RS-instrukcioj ...
ne iu aliala ideo de persono pri kio estas plej bona ... se ĝi ne estas rompita - ne riparu ĝin."
Petro

“Kiam mi laboris en la apoteko ni kutimis prilabori grandajn kvantojn da kanabo... Ni parolas en
la centoj da funtoj... po eltiro!Estas mirinde kiom da co2 aŭ tipo n butano vi trapasas.Mi saĝiĝis
kaj faris ĉion en bobelhaŝiŝon unue poste eltiris ĝin.Tamen la BHO estas fakte pli malalta en
THC ol la RSOSe vi fumas ĝin, vi volas ĝin kiel eble plej pura por viaj pulmoj.Se vi manĝas ĝin,
via korpo povas trakti iom da planta materio sen problemo.La nafta metodo funkcias plej bone
se vi faras ĝin hejme por konsumo.Ne multaj homoj havas aliron al laboratorio aŭ medicina
grado butano por fari BHO-eltiron kaj vakuan purigon por tiri ajnajn malpuraĵojn.La metodo de
Rick funkciis por mi kaj por sennombraj aliaj homoj, kiujn mi ne vidas neceson ripari ion, kio
funkcias senmanke!" Lee

“Mi ne zorgas kiel ĝi nomiĝas!!!Bonvolu nomi ĝin kiel ajn vi volas, sed ne forĵetu viron kiel Rick,
kiu savis milojn da vivoj kaj donis sian tutan vivon por diskonigi la vorton.Ĝi simple ne pravas!!”
Sinjorino

“Mi ĉiam nomas ĝin kanaboleo, ĉar tio estas, ĝi estas en la vortaro, nur alia vorto por Kanabo.Ĝi
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estas malnovmoda termino, sed ĝusta termino tamen.Ni ĉiuj scias, pri kio li parolas.” Dion

"Butanekstraktadoj ne estas dekarboxiligitaj.Ĝi eliras ĉe tro malalta temperaturo.Mi uzas ISO 99
kaj estis malespera kaj uzis la 91-procentan ISO.Ĝi bone funkciis kaj ĉi  tio estas nur mi.Mi
komencis fari ĉi tion reen en 93 kun denaturigita alkoholo sed ĉi tio estas nur mi ĉar mi estas
unu el multaj.Dum via tuta solvilo estas kuirita, mi dirus, ke ĝi estas pli sekura ol tio, kion plej
multaj homoj manĝos por tagmanĝo.

Ĉi tiu medikamento savis mian vivon kiam mi estis sur mia mortolito.Oleo estis donacita kaj ĝi
estis farita el ambaŭ nafto aŭ ISO kaj kondiĉe ke ĉiuj solviloj estas kuiritaj, vi neniam povus
distingi la diferencon.Dankon al vi ĉiuj pro dividado de scioj, ĝi estas netaksebla kaj scienco
estas serio de studoj ripetitaj denove kaj denove.Laŭ tio, kion mi komprenas, la THC esence
sufokas kancerajn ĉelojn kaj haltigas la aliajn kancerajn ĉelojn mortaj sed ne damaĝas sanajn
ĉelojn kondiĉe ke vi konsumas fortan oleon kun la THCa varmigita ĝis turni ĝin al THC, do
aktivigi la THC. per varmo.

Mia demando estas kiel scii kiam ĝi estas plene dekarboxiligita.Bob kaj Ann ĉe Willow Creek
Springs  Ca estas  mia  Youtube-video kaj  montras  al  mi  post  kiam mi  diris,  ke  mi  havas  3
semajnojn  por  vivi.Du  jarojn  poste  mi  diras  Feliĉan  Paskon  kaj  estas  mia  kredo,  ke  ĉiuj,
malsanaj aŭ ne, devas preni ĉi tiun medikamenton ankaŭ kiel preventilon.Vi ne devas atendi por
akiri kanceron aŭ alian malsanon.Amo.” Bob

-- Bone klarigite kaj bone metita, Bob, dankon.La plej facila maniero estas meti la oleon en
neoksidebla ŝtalo taso kaj meti ĝin en fornon fiksita je 130 °Celsius dum proksimume horo aŭ
pli.Aŭ  ĝis  estas  absolute  neniu  aktiveco  sur  la  surfaco  de  la  oleo.Bondezirojn  kaj  Feliĉan
Paskon al vi.JB

"BHO kaj RSO estas du malsamaj mondoj kiam temas pri resanigo, bona RSO estas preskaŭ
neeble trovebla en apotekoj, mi multfoje provis interesi ilin - iuj tre interesiĝas, aliaj ne.Faru vian
propran estas sufiĉe simpla, mi vaporis la alkoholon el  mia unua aro sur la kapuĉo de mia
kamiono en suna tago en Pyrex-kukaĵo.Tiu unua malgranda aro ŝanĝis mian vivon.

Mi faras kaj RSO kaj BHO ILI NE ESTAS KOMPPARO SE VI ESTAS MALLASA KAJ VOLAS
POLIGINI  ---  VI  DEVAS  PRENI  LA  RICK  SIMPSON  TIPA OLEO  -  RSO  estas  simpla,  ĝi
ĉiuokaze ne bezonas ripari.Uzu bonan burĝonmaterialon kaj vi ricevas bonan medikamenton.Mi
pensas, ke la tempoj uzataj por fari la du estas la ŝlosila kialo de la diferenco.Varmo aktivigas la
resanigajn proprietojn de RSO." Mikaelo

“La magio estas en la globforma kapo de la triĥomo.Nenie alie la THC ekzistas sur la planto.La
planto produktas la THC por protekti siajn generajn partojn.Ju pli vi alproksimiĝas al tiuj partoj,
la burĝonoj, des pli da trikomoj.Tial burĝonoj havas la plej disponeblan medikamenton.Ĝi estas
scienco, ne spekulado.Dankon denove Rick pro inspiri  min fari la plej bonan oleon, kiun mi
povas.Bela klara sukcena oleo.” Toni

"Ĝi estas konata kiel RSO pro mia kampanjo pri sociaj amaskomunikiloj." JB

Alta THC aŭ Alta CBD-Oleo?
“Mi estas iom konfuzita.Mia amiko havas 4-an etapon renan kanceron kaj kanceron en siaj
pulmoj.Ĉu plej  bone estas  doni  la  altan  CBD-oleon aŭ THC-oleon?La CBD-oleo havas nur
spuron de THC?Mi ricevis al li tubon de dek gramoj kaj ĝi havas 18% CBD kaj malpli ol 1%
THC.Ĉu mi faras ĉi tion malĝuste?” Rikardo

-- "Jes, tio ne estas, vi devas akiri la veran RSO."Mikees

-- 95-98% THC ne estas 18% CBD, ĉu ne?Diru al kiu ajn provizis ĝin al vi, ke li ĉesu fari ĝin.La
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alta CBD-merkatiga ekskurseto mortigos multajn sensuspektajn pacientojn kiel ŝajnas, tio estas
malĝoja.Kial ili ne povas simple sekvi la instrukciojn, kiuj vere funkcias?La uzo de altaj CBD-
oleoj estas tre limigita, ili ne tiel bone funkcias eĉ sur haŭtaj kondiĉoj, mi vere ne komprenas,
kial ĉiuj estas tiel gajaj pri tiu CBD-sensencaĵo.Jes, ĝi ankaŭ estas potenca medikamento, sed
ĝiaj uzoj estas vere nur limigitaj kompare kun la vera RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstreme potenca kaj sedativa kaj eŭfora; tio estas via plej bona oleo
kaj tio estas kio plej bone funkcios.Provu ĉi tion unue.Kiam vi faros tion, vi ne tuŝos aŭ iros
proksime al tiuj alta CBD-oleo kaj vi scios la diferencon kaj neniu forŝiros vin.RSO unue.JB

"Se ni faras la oleon de specifa trostreĉiĝo enhavanta 20% THC, kiel eblas akiri 98% de ĝi?Ne
komprenu ĉi tion.” Ascen

-- Se ĝi estas bone filtrita kaj boligita, vi ricevos oleon kun ĉirkaŭ 95% sufiĉe facile.98% postulas
iom pli da lerteco aŭ escepte bonan streĉon.Ne tro fokusu la nombrojn, certigu, ke la oleo estu
tiel potenca kaj sedativa kiel ĝi povas esti.Vi ankaŭ povas revaporigi ĝin por plifortigi ĝin.Ĉiuj tiuj
informoj estas en la Rick Simpson Protokoloe-libro.JB

“Mi havis tre grandan lipomon sur supra brako, kiun mia kuracisto volis forigi.Post ĉirkaŭ monato
de 2 aŭ 3  fojoj  aplikante  oleon topike  ĝi  nun estas  la  grandeco de groŝo!Mi ankaŭ havas
skoliozon kaj degeneran disko-malsanon kaj mi ricevas TUMAJN krizhelpon kun topika apliko
kiam ajn mi havas doloron!Ĝi nur forblovas min!!” Jill

"Mia edzo havis malgrandan kanceran lezon sur la frunto, kiu tute malaperis post unu monato
de aplikado de la oleo." Gina

"Ĉi tiu planto estas vere donaco." Chelle

“Mi  tre  ĝuas  ĉi  tiun  paĝon  kaj  la  informojn,  kiujn  mi  povas  lerni  de  ĝi.Tamen,  estas  tiel
seniluziigite aŭdi aliajn cannabinoidojn krom THC esti demetitaj kiel malĉefaj.Ĉi tiu knabino, kaj
ŝiaj  gepatroj,  ne  vidas  la  CBD  kiel  malĉefa.Ĝi  donis  al  ŝi  vivon.Ĉu  ne  THC  faris  ĝin,  ĉu
CBD.Bonvolu  ĉesu feki  ĉie.Vi  malinstigas  homojn  provi  altajn  CBD-trostreĉojn  kiam ili  vere
povas esti  helpitaj  per  ĝi.La  alta  THC ne estas la  respondo al  ĉio  kaj  tial  estas pli  ol  unu
kanabinoido ene de la planto." Tina Babcock

"JB respondis pri  pulma kancero ne Dravet-sindromo, neniu fekas pri  io  ajn.Por  kancero la
pacientaj  raportoj  kaj  sciencaj  studoj  indikas  ke THC estas  kio  mortigas kanceron.Estas iuj
studoj kiuj diras ke CBD estas utila por iuj specoj de kancero sed malmultaj kompare kun la
studoj faritaj kun THC.Nun epilepsiatakoj kaj iuj aliaj kondiĉoj alta CBD estas tio, kion vi serĉas.
Kellin

-- Kellin kaj Tina, la oleoj, kiujn ni uzas, ankaŭ funkcias pri epilepsiatakoj.Kaj pacientoj ricevus
nekompareble pli bonajn rezultojn, se ili uzus la veran aferon kaj provus kuraci la kaŭzon kaj ne
nur la simptomojn.

Mi ne demetas CBD, ĝi estas vere potenca medikamento per si mem, kaj mi pensas, ke ĝi estas
bonega en maĉgumo por infanoj ktp., ekzemple.Sed se vi volas la realan potencon, vi bezonas
la plej brutale potencan RSO kaj multe da THC.Simple provu ĝin pri haŭtaj kondiĉoj kaj vidu ĉu
brulvundo aŭ vundo resaniĝos pli rapide kun la vera RSO aŭ kun malalt-grada alta CBD-versio
de ĝi.Mi vidis ĝin per miaj propraj okuloj, mi ne bezonas eksperimenti kun altaj CBD-oleoj por mi
mem.Mi volas la plej bonan por mi same kiel por miaj pacientoj.Plej altaj CBD-oleoj estas de
malĉefa kvalito kompare kun la plej bona kaj plej potenca kaj sedativa RSO kun 95-98% THC.

Via  ĉefa  problemo estas,  ke  vi  aĉetis  la  ununuran  kanabinoidan  teorion,  kiun  Big  Pharma
premas, por ke ili povu profiti el kanabaj medikamentoj.Vi ne vere volas medikamentojnsurbaze
de unuopaj kanabinoidoj, vi volas la plej potencan kaj sedagan oleon por plej bonaj rezultoj.
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Kaj vi povas kreskigi la plantojn mem kaj vi ankaŭ povas fari la oleon mem, vi vere ne bezonas
aĉeti  ĝin  de  grandaj  farmaciaj  kompanioj,  kiuj  provos  meti  enorman  prezetikedon  sur
dekarboksiligitan kanaban rezinon sen alia kialo ol sia avideco. .

Vi eble kaj plej verŝajne bezonos kilogramojn da la oleo iam - por vi aŭ via familio -- kiom vi
volas  pagi  por  gramo?Doloro  estas  tro  multe,  se  la  plantoj  estis  kultivitaj  ekstere  kaj
grandskale.Do neniuj specialaj impostoj, nenio tia.100% leĝigo estas la sola vojo kaj ĝi devas
esti  farita  nun,  ne  ekzistas  kialo  por  lasi  centojn  da  milionoj  da  pacientoj  tutmonde
suferi.Bonvolu diskuti pri tio; sed ĉi tio estas ĉio, kion vi povas fari pri ĝi ĉiuokaze.Bondezirojn,
JB

"Mi ne povas kompreni uzi tiom da kanabo en unu jaro, sed mi ne hezitos morti provante." Susie

"Bonvolu daŭre klarigi ĝuste kiel vi havas, mi unue prenas notojn kaj lernas laŭeble de vi pri kio
estas bona por kio kaj tiel plu, mi volas esti preta kaj preta kun la ĝusta scio por mi kaj mia...Se
vi ne rakontus pri bezono de la alta THC, mi pensus ke iu estas en ordo, mi dankas ĈIUJN
INFO." Vicky

"Rick  ĉiam asertis,  ke ĝi  estas  alta  THC,  kiu estas nepre  doni  al  vi  la  plej  bonan ŝancon,
evidente tio estas per kio li havis plej bonajn rezultojn.Estas multaj aferoj, por kiuj CBD povas
esti pli bona, ĝi estas kutime uzata ĉe infanoj por Dravet-Sindromo, ADHD kaj severa obseda
devigo, ĉar multaj homoj ankoraŭ timas altigi infanojn.THC estas kio altigas vin.Mi trovis kelkajn
homojn,  kiuj  uzas altan THC-oleon por  trakti  la  plimulton de homoj,  sed se la  paciento ne
respondas kiel esperite, ili ŝanĝis al alta CBD kaj ĉi tio funkciis pli bone.

Mi  supozas,  ke  ĉiu  estas  malsama kaj  ĉiu  kancero  estas  malsama.Sed  ĝis  ĉiuj  bezonataj
esploroj  estos permesataj,  verŝajne plej  bone resti  al  la  metodo de Rick.Alta THC, domina
indika sekvante la protokolon.Oni diras, ke se ili komencas malgrandajn kaj duobligas dozon
ĉiujn 4 tagojn, la paciento povas rapide konstrui toleremon kaj la severa dormemo trankviliĝos
post iom da tempo sur la oleo.La oleo de Rick estas 95-98% THC, sed la psikoaktivaj efikoj ne
damaĝos vin.

Kaj kiam mi provas decidi, kies metodon sekvi, mi kredas, ke neniu havis pli da sperto pri ĉi tiu
medikamento ol  Rick.Mi vidis la nederlandan metodon kaj nur pensas,  se iu mortas, kial  vi
diluus la kuracon?" Nick

"Ĉar mi aŭdis pri la altaj CBD-oleoj helpantaj atakojn, mi ĉiam pensis, ke se tiuj gepatroj donus
al sia infano hibridon sed regus indican oleon, la infano resanigus.Mi scias, ke la CBD-oleoj
kontrolas atakojn kaj mi ĝojas, ke IO povas helpi infanojn kiel Charlotte, sed imagu la resaniĝon,
kiu povus okazi se THC kaj la alia spektro de cannabinoidoj en la planto estus donitaj.Do via
infano dormas multe pro la THC, iliaj korpoj adaptiĝos al la dozo.Mi nur pensas, ke la plena
planto estas la plej utila, ne unu elstarigita kanabinoido." Sara

"La amaskomunikilaro daŭre koncentriĝas pri apartigo de la cannabinoides, sed estas pruvite,
ke kaj  THC kaj  CBD mortigas  kanceron kaj  ŝrumpas tumorojn.Rick  Simpson Oleo farita  el
Kanabo-Indika estas la medikamento, kiu kuracas Landon kaj Brave Mykayla kaj multajn aliajn
kaj  ĉiu  povas fari  ĝin.Ne lasu la  amaskomunikilaron pensigi  vin,  ke vi  devas atendi  ĉi  tiun
kuracon aŭ apartigi la CBD!THC funkcias ankaŭ kun nia endokanabinoida sistemo." Hanan

"Mi trovis kelkajn retejojn interrete, kiuj  asertas vendi altan CBD-oleon sen la THC.Mi estas
bonŝanca kaj sana sed scivolas ĉu ĉi tiuj valorus la monon preni kiel preventilo.Unu estas vera
scienca oleo.Ili asertas sendi al ĉiuj 50.Iu ajn?” Mike

"Vera  scienca  oleo  estas  ĉerpita  el  industria  kanabo,  kiu  ne  havas  substantivan  THC.Mia
paŝopanjo prenas CBD-oleon kaj  RSO por sia ALS.La CBD-oleo havas avantaĝojn,  sed mi
pensas, ke sen la aliaj kanabinoidoj, ĝi ne estas tiel efika, se entute." Jennifer
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"Laŭ mia sperto pri fabrikado kaj uzado de diversaj trostreĉoj kaj miksaĵoj de oleoj, mi trovis, ke
la  CBD Nur-tipo  estas  neefika  aŭ  malpli  efika.Tio  igas  min  kredi,  ke  devas  resti  almenaŭ
malgranda  procento  de  THC,  por  ke  la  CBD-oj  estu  efikaj  pri  iu  ajn  sanproblemo,  kiun  ĝi
kuracas." Riĉa

"Tre ofte tiuj produktoj ne renkontos la atendojn, precipe rilate al interna uzo.Kompare kun la
vera RSO (t.e. dekarboxiligita ekstreme potenca kaj sedativa kanabo-rezino kun ĉirkaŭ 95%
THC),  la  CBD-produktoj  palas  kompare en plimulto  de kazoj.Ili  funkcios  bonege por  haŭtaj
kondiĉoj kaj topika uzo en kosmetikaĵoj, ekzemple.Se uzataj interne, ili estos multe malpli efikaj
ol la reala RSO, en plimulto de kazoj denove.

CBD-oleoj  estas  simple  malsama  produkto  kaj  ili  ne  plenumas  la  kriteriojn  por  la  vera
RSO.Kompare kun la vera RSO, CBD-oleoj tre ofte estos nur trokosta falsa espero.Bedaŭrinde.

Do denove, kiel ĉiam, kreu vian propran oleon kiam ajn eblas, ĉiam laboru kun la plej potenca
kaj  sedativa  burĝona  materialo,  kiun  vi  povas  trovi.Ekstreme potencaj  kaj  sedativaj  indikaj
dominaj  trostreĉoj  kun  20%  THC  aŭ  pli  funkcias  plej  bone  kaj  provizas  la  plej  bonan
rendimenton.Nur la plej bona funkcias plej bone.Estu konscia pri tio kaj ne lasu neniun forsxi
vin.Via vivo eble estas en ludo, estu vere singarda.Tre ofte vi havas nur unu ŝancon kaj vi ne
ricevos duan, ne forgesu pri tio.

Premu viajn leĝdonantojn por  leĝigi  kultivadon kaj  prilaboradon de la  kanabo/kanabo-planto
sendepende de kiom da THC havas.Petu ilin  reguligi  ĝin tiom kiom ili  reguligas maizon aŭ
teon.THC kaj la rezino protektas la plantojn.Kaj mi pensas, ke plantoj, kiuj povas produkti tian
ege sekuran kaj efikan medikamenton, meritas la plej bonan protekton.Ĉu vi konsentas?" JB

Kromefikoj
“Mi rigardis la kalendaron de mia telefono por vidi kiam estis la 8-a de februaro.Estis vendredo
nokte kaj li diris, ke li dormis ĝis lundo matene.Haha, benu lian koron.Prenante gramon rekte
supren, mi povas kompreni tion.Benu benu benu lin.” Maranda

“Kiam mi unue komencis preni la oleon, mi havis 'Terurajn' kromefikojn, mi certe manĝis duonan
skatolon  da  benkoj!!!Ha  Ha  Ha!!!Mi  dezirus  havi  iom  pli,  mi  mirinde  dormis!Ĉiutage  mi
antaŭĝojis la nokton, por ke mi povu dormi.Mi prenus iom da oleo je la 7:00 endormiĝas ĉirkaŭ
la 9:30 kaj dormus ĝis la 8:30.Mirinda!!!” Tom

"Ironie, ke ni  aŭdas tiom da rakontoj  pri  homoj prenantaj  kanabokoncentraĵojn,  ĉiutage,  sen
teruraj rakontoj, sen dependeco, sen kromefikoj aŭ rilataj mortoj, sed lokaj leĝfarantoj batalas
kontraŭ la kultivado, uzo kaj vendo de mariĥuano en la intereso de "publiko". sekurecaj zorgoj',
kio estas kaŝado de ilia lojaleco al Big Pharma kaj la financa subaĉeto de Booze-Baron por
limigi la kreskon de la kanabindustrio en Usono..." Raphael

“Komencis doni la oleon al mia patro ĉi-semajne.Altnivela prostatkancero kiu disvastiĝis al iuj
punktoj  sur la ostoj.Ĝis nun li  multe dormas kaj reakiris  sian apetiton.Li  nenion manĝis pro
radidoloro en la gorĝo.Ankaŭ iom da lia maltrankvilo transformiĝis al ŝajne gajaj aferoj en lia
kapo!

Li ankoraŭ ricevas dolormedicinojn en hospitalo, kiuj estas helpemaj por akra doloro ĝis aferoj
estas sub kontrolo.La dokumentoj tamen ne scias pri la oleo.Ni eĉ aludis la ideon kombini oleon
kun medikamentoj, sed kuracistoj revenis kun elpensaĵoj de monstraj kromefikoj.Volis peti ilin
montri al ni la studojn, sed ne volas endanĝerigi la liberigon de paĉjo ĉar ni estismarkite kiel
"malfacila" por pridubi la bezonon de troaj medikamentoj kiuj igas lin pli kaj pli malbona.

Mi ne dezirus hospitalan kancertraktadon al mia plej malbona malamiko.Mi aŭdis la terurajn
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rakontojn,  sed  mi  supozas,  ke  en  iu  nivelo  mi  pensis,  ke  aferoj  estus  malsamaj  por
paĉjo.Sincere esperas, ke ne estas malfrue.” Edmondo

-- Edmondo, ili pravis pri eblaj kromefikoj, sed tiuj estus kaŭzitaj de la kemiaĵoj, kiujn ili donas al
li, ne de la oleo.Ju pli frue vi revenos lin hejmen kaj plenigas lin per la oleo, des pli bona estas la
ŝanco.Neniam estas tro malfrue por komenci kun la oleo, la sola demando estas ĉu ne estas tro
malfrue por ke ĝi antaŭiru la malsanon.Sed tio rekte rilatas al kiom da oleo vi sukcesos eniri en
li kaj kiom rapide.

Per ĉi tio mi ne diras, ke vi ne devas sekvi la protokolon aŭ ke vi devus komenci per grandegaj
dozoj.Revenigu lin hejmen, sekvu la protokolon kaj ni esperu la plej bonan.JB

“Saluton Jindrich,  mi volas dividi  kelkajn el  la  'flankaj  efikoj'  de la oleo.Unue mi faras mian
propran jam de kelka tempo kaj ankaŭ aĉetas kelkajn ĉe apoteko (kiel mia pli bone!), mi ne
havas specialan kondiĉon aŭ malsanon, verŝajne ingestis proksime de 30 ml ekde 2012, do...

– Ne plu povas trinki alkoholon...unu glason da vino kaj mi estas ekstere!Mi ne provis ĉesi trinki
sed vere mia korpo tute malakceptas ĝin kaj estas vere agrable esti klara!!

--  La iriso de miaj  okuloj  estas tute verda...  ne plu brunaj  punktoj  jen kaj  jen (se vi  konas
iridologion, tiuj punktoj estas indiko de misfunkciado de organoj aŭ eĉ forpasoj), do klaraj okuloj
signifas grandan sanon!

-- Sama efiko por mia 10-jara paŝthundo klaraj okuloj kaj multe da energio!(Li ricevis ĉirkaŭ 6
dozojn).La oleo kaj ĉiuj neatenditaj kromefikoj!!Dankon al vi kaj Rick pro ĉiuj viaj klopodoj dividi
ĉi tiun medikamenton kun la mondo.Multan amon, Estelle”

Q.Ĉu estas gastejo en Kalifornio aŭ Kolorado kie mi povas fariĝi loĝanto laŭleĝe kaj akiri oleon
por kuraci mian kanceron?Dankon.

A.Tio estas bona demando, David Carpenter.Laŭ tio, kion oni diris al mi, vi bezonas nur motel-
adreson kaj tiam la kuracisto povas preskribi kanabon al vi.Do mi opinias, ke ne necesas ie pagi
krompagon.Sed se iu kun komerca menso legas ĉi tion, mi nur diru, ke multaj homoj el la tuta
mondo ne ĝenus flugi al Kolorado aŭ Kalifornio por ricevi la kuracadon.Ĝi ne estas solvo por ĉiuj
kaj tiuj sen mono ne havos tiun ŝancon, sed ĝi certe helpus multajn aliajn, kiuj helpus aŭ povus
helpi aliajn poste.JB

Kiam pacientoj, kiuj prenis kemio, komencas uzi la oleon, la unua afero, kiun la oleo devas fari,
estas senvenenigi la korpon.Do necesas foje diri 120-150 g de la oleo antaŭ ol ĝi komencas
ataki la kanceron mem.Vere ne estas bona ideo preni kemio, precipe kiam ĝi estas absolute
nenecesa konsiderante ke la medicina sistemo scias pri kanabo kiel kuraco kontraŭ kancero
dum dekoj da jaroj.JB

“Mi ĵus skribis en la pasinta semajno pri vomado sur la oleo.Mi finfine ĉesis kaj mi ankoraŭ uzas
la  saman aron da oleo.Mi fartas bone nun.Mi  pensas,  ke  mi  senvenenigis  ĉiujn  farmaciajn
drogojn el mia sistemo.Ĝi estis mizera sperto sed senvenenigo neniam estas amuza." Robin

“Mi ne scias certe sed mia supozo estus, ke vi prenis tro multe tro frue.Estas tia afero kiel tro
altiĝi kaj ĝi povas vomigi iujn homojn.Mi scias ĉi tion laŭ persona sperto.(Mi ĵus rimarkis, ke tio
sonis iom afabla.Mi ne intencis tiel.)” Tina

”Tina, ankaŭ mi pensis pri tio kaj havis multajn demandojn pri kial mi estis tiel malsana.Mi vere
kredas ĝinestis detox pro tio, kio okazis al mi en la pasinta decembro.Mia onkologo diris al mi,
ke mi estas en miaj 'finaj stadioj', mi elĉerpis oleon kaj havis IV de Zometa por helpi fortigi miajn
ostojn.Montriĝas, ke la oleo funkciis kiel alergia pilolo kaj savis min de la efikoj de Zometa.For
de la oleo, mi fariĝis anoreksika, havis multe da doloro dum la Zometa iris en miajn ostojn kaj
vomis, havante frostotremojn kaj enhospitaligita.
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Ekde tiu okazaĵo, mi eĉ ne povis sidi hindan stilon ĉar miaj artikoj kaj koksoj tiom doloras.Kiam
mi rekomencis sur la oleo, mi fartis bone komence sed poste iom post iom malsaniĝis.Mi tiam
tre malsaniĝis kaj kiam mi vomis dum tagoj kaj mizera, io stranga okazis, ĉiuj miaj artikoj puriĝis
kaj mi ne plu havas artikdoloron post 6 monatoj.Mi denove estas fleksebla.Mi povas nur kredi,
ke la oleo elprenis tiun aĉaĵon el miaj artikoj, kiu povas resti ĉe vi dum unu jaro.” Robin

"Estas tre grave eniri kiel eble plej multe en fina paciento kiel eble plej baldaŭ.La plej multaj finaj
pacientoj  spertis kemio/radiadon, kontraŭdolorojn,  ktp.Certiĝu,  ke ĝi  estas konvene farita kaj
komencu preni kiel eble plej baldaŭ kiel eble plej baldaŭ kaj mi ne ĉesos preni ĝin almenaŭ ĝis
la kancero tute malaperos!" Bonny

"Kiam viaj kuracistoj diras al vi, "vi estas fina," ĉu vi ne volus provi ion ajn?Pensu pri ĝi...Post tia
diagnozo,  kion vi  devas perdi?Mi  havas nevinon,  kiu  vivas hodiaŭ...  pro  ĉi  tiu  oleo...Ĉu mi
bezonas diri pli?" Carol

“Tio estas mi ŝia nevino.Ĝi vere funkciis." Joanne

“Mi  faris  duonmaratonon,  mi  enspezis  $5000  por  esploro  pri  kancero.Mi  ne  sciis,  ke  jam
ekzistas fika kuraco kaj ili ne donos ĝin al mi....Ili donis al mi tre fortan kemioterapion dufoje.Ili
ruinigis mian hepaton; ili ruinigis miajn renojn.Ili sendis min hejmen por morti en aprilo de la
pasinta jaro.Ili diris, ke mi ne vivos dum ses semajnoj.Kaj jen mi hodiaŭ, ankoraŭ viva, ĉar mi
trovis PhoenixTears.ca kaj Rick Simpson montris al mi kiel fari mian propran medikamenton por
ke mi povu esti ĉi tie hodiaŭ.

Ni devas diri al ĉiuj pri ĉi tiu kuraco.Ĉiuj devas scii: ekzistas realaj kuracaj mariĥuanaj produktoj,
kiuj  helpos vin vivi  kaj  helpos viajn amikojn vivi,  kiuj  havas kanceron.Ĉiuj  devas scii:  neniu
devas morti pro kancero.Estas kuraco, ĉiam estis kuraco.Ili nur...Granda Pharma ne lasos nin
havi ĝin.Kiel ili kuraĝas?!Kancero-esplorado estas multimiliard-dolara industrio.Kaj kion ili faras?
Ili mortigas homojn kiel mi per siaj drogoj.Estas abomenaĵo!Estas kuraco!Phoenix Tears oleo
funkcias!Diru al ĉiuj.Bonvolu!” Joanne

"Saluton Rick Simpson, mi fidas al la oleo kaj nuntempe uzas ĝin por mia patrino, kiu havas
kanceron, sed mi havas demandon, vi diras, ke tio devus esti konsumita 2 uncoj en tri monatoj,
sed mia patrino estas tre malforta pro la malsano kaj nur prenita kiel unco kaj estas renkontonta
tri monatojn, sed ankoraŭ prenante ĝin, kaj mi volas scii ĉu ĝi estas la sama efiko, ĉar vi diris, ke
ĝi devus esti  en tri  monatoj.Bonvolu respondi  al  mi la mesaĝon ĉar mi estas maltrankvila."
Esmeralda

“Ne tro zorgu pri kiom multe ŝi prenis ĝis nun.Nur provu igi ŝin manĝi iom pli.Diru al ŝi, ke ŝi
manĝu pli grandan pecon ol ŝi iam antaŭe, kiam ŝi dormos nokte, iom post iom ŝi povos manĝi
pli.Certigu,  ke ŝi  manĝas pli  grandan dozon nokte kaj ŝi  konstruos toleremon pli  rapide.Mia
patro faris la samon la unuajn tri monatojn.Pasis al li longan tempon antaŭ ol li povis manĝi pli ol
duonon de gramo tage kaj la kancero malaperis eĉ kiam li apenaŭ manĝis 1/4 gramon tage-
(tumoro malgrandiĝis).Nun li estas ĝis ĉirkaŭ unu gramo tage, kaj li manĝis pli ol cent gramojn
en 10 monatoj.Bonŝancon!" Jose

"Saluton al ĉiuj, mi havas amikon, kiu provas kuraci kronikan kazon de Lyme-malsano per pura
CO (ĉirkaŭ 70-80% THC kaj farita per organika grena alkoholo) aĉetita de tre bonfama privata
olefaristo.Kiam ŝi atingis ĉirkaŭ 3/4 gramojn tage antaŭ ĉirkaŭ 3,5 semajnoj, ŝi komencis havi
mankon de apetito,  intermita naŭzo,  kaj  tre  milda feko (preskaŭ diareo)  jealmenaŭ 3 fojojn
tage--ĉi tio ankoraŭ okazas nun kaj tute ne pliboniĝis, sed ankaŭ ne plimalboniĝis, kio estas
bona.

Ĉiun matenon de unu monato nun,  ŝia korpo laŭvorte forĵetas ĉion en la dupunkto,  kiun ĝi
ŝajnas, kaj la odoro povas esti detektita ĉe la alia fino de la domo (pardonu la TMI!) Stranga
afero  estas  ke  ŝia  kaco  komencis  odori  vere  toksa.  ..preskaŭ  kiel  kemiaĵo,  proksimume
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semajnon post pliigo de la dozo de 1/2 ĝis 3/4 de gramo.La odoro estas tiel stranga--eĉ ne
odoras kiel kako!!

Ŝi nun estas sur gramo tage (dum la pasintaj 1,5 semajnoj), kaj ĝi estas ankoraŭ tiel, se ne
iomete pli malbona.Estas neniuj aliaj problemoj aŭ problemoj, kaj ŝi efektive resaniĝas rapide
kaj fartas multe pli bone ol ŝi faris dum la pasintaj 10+ jaroj de antibiotikoj, herbaj protokoloj,
ktp.Ĝis nun, la plibonigo de ŝia sano estis ege drama... por la pli bone!!Ĉu ĉi tiu toks-odora kaco
rezultas de la morto de la limaj bakterioj, detox, aŭ io alia?Mi efektive scivolis ĉu ŝi eble havis
kolokan kanceron aŭ iun alian kanceron, pri kiu la oleo prizorgas, tio povus kaŭzi la teruran
odoron kaj oftajn molajn kacojn.Ajna konsilo tie??Ĉu ĉi tio estas normala?"

“Jen kion atendi.Kiam vi estas sur la oleo...(se farite ĝuste) la korpo faras gravan detokson.La
plej simpla maniero priskribi ĝin estas... ĉio, kio venas en vian korpon, kion la medikamento ne
ŝatas, ĝi trovos manieron forpeli la rubon.Ŝajnas kvazaŭ via provizanto scias, kion li aŭ ŝi faras,
ĉar ĉi tiuj simptomoj, pri kiuj vi demandas, okazas al ni ĉiuj aŭ al niaj pacientoj.Tia simptomo
daŭris la edzinon kaj mi pli ol 3 monatojn.

La sola afero, kiu ĝenas min, estas la THC kaj CBD kalkulas je la produkto.Kiam ni produktas,
ni averaĝas 93-97% THC kaj inter 1.34 & 1.59% CBD.Ĉi tio povas esti atingita nur ŝanĝante la
solvilon aŭ ŝanĝante vian dekarboksiligo de la menciita produkto."

-- Aldonu kanabo-semojn al la dieto, ili tre rapide reguligos la kakon.Kiam ĝi estas tro fluanta, vi
devas aldoni  ion solidan.Kaj  tio  estas la  semoj.Certiĝu,  ke ŝi  ne prenas kemiajn pilolojn.La
odoro estas detox, nenio zorgi pri tio." JB

"Flankaj efikoj inkluzivas: spekti bildstriojn dum la tuta semajnfino." Matt

Kiuj Trostreĉoj/Varioj?

“Mi estas kun Rikardo pri ĉi tiu.Ĉu vi havas liston de trostreĉoj, kiuj pruviĝis funkcii?De kio estas
bonaj semaj kompanioj por mendi?Mi ĵus mendis kelkajn semojn.Kio estas la aferoj, kiujn mi
devus serĉi en bona streĉo?THC, CBD, indika vs sativa?La vario, kiun mi mendis, havas THC-
nivelon de 18-23% kaj CBD de 0,7-1,0%. Cisco

-- Mi dezirus, ke mi povus provizi tian liston, Cisco, sed mi ne povas kaj ne baldaŭ, ĝis ni povos
fari ĉiujn necesajn esplorojn por povi diri tion al vi.Jen kion mi skribis al Rikardo: Mi ne povas
vere doni nomon de trostreĉiĝo, vi ĉiam devas provi ĝin kaj vidi kiajn dolorajn efikojn ĝi havas.Mi
ne  scias,  kion  ĉi  tiu  paciento  uzis.Blanka  Vidvino,  kiun  Rick  kutimis  kreskigi,  estis  bonega
kontraŭdolorigilo, eŭropaj Blankaj Vidvinoj ne ŝajnas havi tiun efikon tiom multe.Do kiel ĉiam, la
plej potencaj kaj sedativaj kaj sofo-ŝlosantaj indikaj (dominantaj) streĉoj kun 20% THC aŭ pli,
miksas oleojn de pluraj varioj por plej bonaj rezultoj.Serĉu vere brutale potencajn trostreĉojn,
kiuj ŝlosos vin post kelkaj pufoj.Bondezirojn, JB

"Ĉu la virplanto havas iujn utilajn komponantojn?" Bill

-- Junaj virplantoj estis uzataj por fibro por molaj vestaĵoj por riĉuloj.Mi ne farus medikamenton
el maskloj, iuj homoj estos alergiaj al la poleno kaj ĝi povus alporti problemojn.Vi povas sukiilin
aŭ uzu ilin por teoj (se ili  estas sanaj kaj kultivitaj organike).Sed vi ne ricevos la plej bonan
medikamenton de plantoj.JB

Q.Ĉu Afghan Kush estas taŭga aĵo por fari oleon?Mi faris iom da oleo el strataĵoj kaj uzis ĝin
dum la  lastaj  du  semajnoj  ĉar  mi  havis  dormajn  problemojn,  nun mi dormas kiel  bebo kaj
vekiĝas  bone  ripozita  matene.La  problemo  estas  ke  estas  malfacile  akiri  bonajn  aĵojn  en
Londono, tial mi mendis AK, nur bezonas vian opinion nun.Dankegon
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A.Mi ne povas vere nomi la trostreĉiĝon.Se ĝi estas potenca kaj dormigas vin, ĝi devus produkti
bonan medikamenton.Kiel vi scias, ni rekomendas la plej potencajn kaj plej sedativajn streĉojn
(prefere kun 20% THC kaj pli) kaj la plej bonaj oleoj estas produktitaj el kombinaĵo de pluraj tre
potencaj kaj sedativaj trostreĉoj, do mi provus mendi plurajn sedativajn streĉojn se je ĉio ebla,
tio estus ideala.Sed eĉ unuopaj oleoj povas fari mirindaĵojn, ĉio, kion mi diras, estas, ke plej
bonaj oleoj estas kutime produktitaj el kombinaĵo de pluraj streĉoj.Bondezirojn, JB

"Estas bona kialo, ke Rick Simpson rekomendas uzi nur altnivelan THC de Indica. Indica estas
sedativo, kiu antaŭenigas ripozon kaj dormon, ambaŭ necesaj por resanigo. Sativa energiigas
kaj  altigas  vian  sangopremon.  En  iuj  kazoj  ĉi  tio  povas  esti  danĝera  por  homoj  kun  alta
sangopremo aŭ kompromititaj sistemoj, do antaŭ ol vi donas konsilojn, BONVOLU scii la temon.
Vi ne volas vundi iun ajn. Por plej multaj homoj, la konsilo de Stano (sativa matene, indika antaŭ
enlitiĝo)  estas  bona,  Se  vi  uzas  hibridon,  certigu,  ke  ĝi  estas  almenaŭ  80=90%  Indica.
Bonŝancon." Gary

“C: Saluton Jindrich.....Mi estas nova al la kuracilo de Rick Simpson (mi havas kanceron)...Mi
apartenas al klubo de aĉetantoj de kanabo ĉi tie... Do mi havas iom da elekto de variaĵoj por
aĉeti.Mi nur scivolas, kio estus mia plej bona elekto de indika por fari la kuracon?Ajnaj sugestoj
tre aprezas.Dankon.

JB: Saluton C, akiru la plej fortan plej sedativan indikon, prefere plurajn streĉojn.Se vi havas la
elekton, mi aĉetus 3-4 uncojn da ĉiu el la plej pezaj trostreĉoj/burĝonoj disponeblaj kaj farus la
oleon el funto da tio.

C: Bone, dankon... kion vi volas diri per plej peza?

JB: Plej sedativa, tre dormema, kun knokaŭta efiko

C: Pardonu, sed ĉi tio estas nova por mi.

JB: Neniu problemo.Ekstreme, preskaŭ narkote sedativa, tre peza.

C: Bone

JB: Uzu ĉi tiujn vortojn kaj diru al la kultivistoj tion, ili  scios, pri kio mi parolas, mi esperas.
C: Mi scias, ke ili havas kush, hash-valon.Mi ne povas memori la aliajn nomojn.

JB: Denove, prenu iun spertan kun vi kaj igu ilin provi ĝin por vi.

C: Bone

JB: Kaj aĉetu la plej fortajn plej sedativajn streĉojn, kiujn ili havas, 20% THC aŭ pli.

C: Bone.... koran dankon pro ĉio, kion vi faras

JB: Vi estas bonvena, C.

C: Kaj dankon ankaŭ al Rick...Vi infanoj tute laŭvorte savis mian vivon ĝis nun.

JB: Mi rakontos al li pri vi.Bonvolu sekvi ĉiujn instrukciojn en nia retejo ĝis la vorto por plej bonaj
rezultoj.Prenu la oleon kiel rekomendite, pliigu la pH de via korpo (citronsuko, akvomelono ktp.),
manĝu semojn de du pomoj ĉiutage, restu for de kuracistoj kaj CT kaj X-radioj se vi volas vivi.Ili
estas majstroj  en parolado de vi pri  siaj  mortigaj "aprobitaj" traktadoj kaj  eble niaj pacientoj
prenis siajn konsilojn, ĉesis uzi la oleon kaj mortis.

C: Faras.... dankon denove.
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(kvar horoj poste)

C: Hej Jindrich.Dankon pro via helpo pli frue.Mi finis akiri miksaĵon de Indica OG Kush kaj Hash
Truffle.La homoj ĉe la  klubo ŝajnis pensi,  ke tio estis  la plej  bona,  kiun ili  havis  por fari  la
medikamenton.

JB: Bone.Sonas bone.

C: Bone :-)...Do vi pensas, ke tio estos bona por fari la medikamenton?

JB: Mi vere pensas nenion, krom se mi mem vidas kaj provas la materialon.La nomoj sonas
bone kaj konataj, sed mi vere ne scias pri kiom potencaj estas la burĝonoj kaj kion vi fakte
ricevis.
C:  Ah,  bone.Mi  faras  la  medikamenton  dum  ĉirkaŭ  6  semajnoj...  la  ŝanĝoj  en  mi  estas
mirindaj...Ĉiu,  kiu  min  konas,  estas  mirigita.Nu,  ty  denove.Vi  konas  Jindrich,  mi  renkontis
virinon, kiu estis diagnozita kun la sama kancero kiel mi, 3 tagojn post kiam mi estis.Ni estas la
sama aĝo, havis la saman stadion de kancero, ĉio identa.Oni proponis al mi radiadon, same kiel
ŝi.Mi diris neniel, mi faras la kuracadon de Rick Simpson.Ŝi elektis radiadon.Jindrich, ŝi mortis
antaŭ 4 tagoj  pro radiado,  pro la  teruraj  brulvundoj  kiuj  infektiĝis.Ŝi  estis nur 55-jara,  forta,
tamen la "kuraco" mortigis ŝin.Nur faras min tiom pli certa, ke mi faras la ĝustan aferon kun mia
elekto.

JB: Mi konas tiajn rakontojn.Estas vere malsanige kion ili faras al pacientoj.Bondezirojn, C.Vi
scias kion fari.”

"Mi pensas, ke bona maniero klarigi la diferencon inter la kvalito de oleoj estus:

95-98% THC egalas 95-98% eblecon de kompleta resanigo kaj supervivo.

80% THC egalas 80% eblecon de kompleta resanigo kaj supervivo

70% THC egalas al 70% ŝanco de kompleta resanigo kaj supervivo

60% THC egalas al 60% ŝanco de kompleta resanigo kaj supervivo.Ktp.

Tamen, 100% THC ne egalas al 100% ŝanco de kompleta resanigo kaj supervivo ĉar ĝi estas
malsama substanco ol la oleo.

Kiam la paciento uzas kemion kaj radiadon kune kun la oleo, aŭ estis tra ĉi tiuj traktadoj antaŭe,
dividu la procentojn per du aŭ tri, eble kvar aŭ kvin, en tiaj kazoj oni simple neniam scias ĉu la
oleo havos sufiĉe da potenco por tranĉi ĝin. .Tiaj pacientoj devas manĝi 2 aŭ 3 fojojn pli da oleo
(120-180g dum ses monatoj).

Ĉi tio estas menciita nur por klarigo,do homoj pli bone komprenus la gravecon de la kvalito kaj
THC-enhavo de la  oleo.  La ĉefa kriterio  estas,  ke la  oleoj  devus produkti  tre potencan kaj
sedagan efikon kiam ili  estas ingestitaj.La plej  bonaj  oleoj  estas ekstreme sedativaj,  tamen
eŭforaj (do vi manĝas ilin, endormiĝas kaj vekiĝas kelkajn horojn poste ridante kiel infano).

Kiam vi  bone filtras vian oleon kaj aldonas la kelkajn gutojn da akvo en la fino de la  boil-
forprocezo (kaj do ne havas en ĝi nenecesajn plantmaterialojn), estas ankaŭ bona ŝanco ke
viefektive ŝatos la guston de la oleo.Do denove kaj denove kaj denove -- certigu, ke via oleo
estas ĉiam potenca kaj sedativa kiel  eble por la  plej  bona rezulto de la kuracado.Sekvu la
instrukciojn kiam vi produktas kaj uzas la oleon, tiel vi povas esti certa, ke vi faris maksimumon,
kion vi povis por la paciento.Bondezirojn, JB"

"Mi ne kredas, ke ĝi devas esti 95 procentoj." Riĉa
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-- Ĝi ne devas esti 95% THC, Riĉa, sed oleoj kun ĉirkaŭ 95% THC estas la plej potencaj kaj ju
pli potenca kaj sedativa la oleo, des pli bone ĝi funkcias kiel medikamento.Vi ĉiam povas preni
malpli de la pli potenca oleo kaj ĝi funkcios pli bone ol pli de malalta grada oleo.Ĝi estas vere
tiel simpla kiel tio.JB

"Normoj  kaj  kvalitkontrolo  -  jes.Sed  nur  se  Rick  aprobas  koncernajn  normojn  kaj  kv."  Sue
--  Ni  neniam estis  kontraŭ  kvalitkontrolo,  Sue.Sed  la  realo  estas,  ke  kvalito-kontrolo  estas
neebla  en la  plej  multaj  partoj  de  la  mondo pro  la  fakto  ke  kanabo estas  kontraŭleĝa kaj
laboratorioj  ne  povas  testi  ĝin.Ni  vere  laboras  kun  homoj  el  la  tuta  mondo,  ne  nur  el
Usono.Testado disponeblas en kelkaj  landoj  nuntempe, tre malmultaj  homoj  havas aliron al
ĝi.Plej multaj el niaj pacientoj luktas por trovi sufiĉan monon por akiri la solvilon kaj rizkuilon, do
ju pli malalta la sojlo por ili des pli bone.

Kompreneble ni povus fari ĉion pli komplika sed ni ne volas fari ĝin.Ni ŝatas teni ĝin simpla.Se vi
sekvas la simplajn instrukciojn, vi produktos tre bonkvalitan oleon.Kion vi metas en ĝi estas kio
estos en la fina produkto.Do se vi faras ĝin el sanaj plantoj, vi plej verŝajne produktos oleon, kiu
estos bona kaj pesticido, herbicido kaj kiu scias kio alia senpaga.JB

Subĉiela Kontraŭ Endoma

"Jeff,  la  afero  estas,  ke  kontraŭe  al  populara  kredo,  THC  trankviligas  vin.CBD  blokas  la
konsumadon de anandamido kaj nervozigas vin.Ni scias per sperto, ke oleoj kun 95-98% THC
povas esti produktitaj kaj ili povas esti tre sedativaj.Sed mi ne havas sufiĉajn rezultojn por povi
diri, kio ĝuste faras ilin tiom sedativaj; krome ĉiu aro estas malsama kaj ni ne povas reprodukti
ĝin ĉiukaze, do ni ne koncentriĝas pri multe da testado nuntempe, ankaŭ pro la cirkonstancoj en
kiuj ni vivas.

Ni volas, ke la oleoj estu kiel eble plej potencaj kaj sedativaj/sofaj por la plej bonaj rezultoj en
kuracado.Ju pli narkote sedativa des pli bone.Plej multaj altaj CBD-trostreĉoj, kiujn ni vidis, ne
proksimiĝis al la potenco de tio, kun kio ni ŝatas labori, do ni ne multe rekomendas ilin, jen ĉio."
JB

“Post kiam mi perdis mian edzinon pro kancero je 35 jaroj, kaj kun mia frato atendas hepatan
transplantaĵon dum la lastaj  kvin jaroj pro kancero, mi serĉis RSO en apotekoj.Ĝi varias en
prezo inter 100 $/g ĝis 30 g en Vaŝingtona Ŝtato.Unu el la tiel nomataj RSO-lokoj havis la oleon
je malpia 7% THC kun pli altaj CBD-oj, ĉu tio eĉ valoras ĝin?Tio estis la 30 g oleo.La cent-
dolara  gram-oleo estis  super  90,  mi  pensas,  92%.Kio  estas  la  perfekta ekvilibro  de ĉiuj  tri
psikoaktivaj kemiaĵoj?Dankon." Heath

--  Heath,  plej  bona  RSO estas  ĉirkaŭ  95-98% THC,  kutime  ĉirkaŭ  1% CBD kaj  ekstreme
potenca kaj sedativa, kun emfazo sur la vortoj potenca kaj sedativa (sof-ŝlosado, ĝi devas igi vin
tre  dormema  kaj  malstreĉita  kiam  ĝi  estas  konsumita).  .Kiam  ĝi  ne,  provu  alian  aron  kaj
konservu la energizan oleon por topika uzo).

Koncerne tiujn "altajn CBD" oleojn kun 7% THC, almenaŭ nun vi scias kial ni estas kontraŭ tiaj
oleoj - la plej multaj altaj CBD-oleoj kiuj estas nuntempe provizitaj estas sinonimoj por tio, kion
ni nomas rubo, ĉar ni scias la diferencon inter alta grado. oleo kaj esence ĉio alia.Estas vere
plej bonesimple faru vian propran oleon kiam ajn eblas.Akiru la burĝonon de la apotekoj, aĉetu
la plej bonan, kiun ili havas, kaj poste faru la oleon, vere estas nenio.Mi mem ne aĉetus la oleon
de neniu, mi ĉiam farus la mian.Vi volas esti via propra kvalito-kontrolo, vi ne volas dependi de
iu ajn.Se vi povas fari tason da kafo aŭ mojito, vi ankaŭ povas fari la oleon.JB

"Mi konas 5 laboratoriojn, kiuj ĉiuj kombinis NENIAM vidis "96% THC" oleon... Neniu.Miloj da
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testoj dum la lastaj 5 jaroj.Nenio proksime al ĝi – eĉ kiam laboratorioprofesiuloj provas per sia
tuta forto komparmarki specimenon... Plej pura, kiun ili povas akiri, estas 88%+.Kaj ĉi tiuj estas
profesiuloj kun ĝisfundaj rimedoj je ilia dispono." Phil

-- Tio nur pruvas, ke ili ne testis la plej potencajn oleojn produkteblajn, nenio alia.JB

"Ho, tiom da kontraŭdiraj komentoj, mi tiom konfuziĝas?!?!" Diana

-- Mi aŭskultus tiujn, kiuj scias, kion ili faras kaj diras.Dependas de vi elekti kiu ĝi estas.JB

“Tio estas bona punkto, kiun vi faras JB.Mi unuflanke fidus je tio, kion vi afiŝas kaj konsilus.Mi
estas klara, ke Nafto estas la plej preferata (kontraste al alkoholo).Mi supozas, ke la konfuza
parto estas, ke en la retejo de Rick, kaj lia libro, oni konsilis uzi indican, tamen oni scias, ke
indica havas pli altajn CBD-enhavojn kaj vi diras supre, ke la limo inter ambaŭ malaperis.Por
laiko kiel mi ĝi estas konfuza.Indica kontraŭ Sativa.THC kontraŭ CBD, ktp, ktp.Do se oni devas
elekti almenaŭ 20% THC, tiam oni ne elektu Sativa?Aŭ ĉu la ideo estas elekti Indikon sed kun
alta THC-nivelo de almenaŭ 20% THC (sendepende de ĝia CBD-enhavo)?Ĉu vi bonvolu konsili,
por ke komencanto kiel mi povu helpi familianojn?” Jyoti

-- Jes, indica jes, sed la plej potencaj kaj trankvilaj, se eble.La alta KD-propagando komencis
esti  uzata  por  puŝi  malaltkvalitajn  oleojn.Krome  niaj  idealaj  oleoj  havus  95-98%  THC.Do
denove, tie ne estas tiom da loko por CBD.Por ni la vortoj "potenca kaj sedativo" estas pli gravaj
ol "alta CBD"." JB

“Bone, ĉu ni bonvolu produkti streĉon sen la ridadoj?La ridado de edzo je la 3-a mateniĝas.Lol.”
Kardo

“Mi legis studojn kie pura THC estas injektita en vitro al malignaj ĉeloj kaj ili apoptizas.Mi ne
vidis tian esploradon pri CBD.Ŝajnas al mi, ke la CBD-aliro estas malmulte pli ol maniero por
homoj profiti kanabinoidajn medikamentojn ludante al la senbaza timo de homoj kontraŭ THC
kaj antaŭenigante la avantaĝojn de kanabo sen la "terura, toksomaniiga, alta indukta THC."
Enspezi  monon aŭ ŝarĝi  la  PROVITA agado  de  kanabo-oleo  dum reklamado de  CBD kiel
miraklo kiu, dank' al dio, estas kontraŭe de terura THC, estas profitigi la fritigan frenezon kaj
odoras de fraŭdo.Mi ne diras, ke CBD ne havas avantaĝojn, topike ekzemple, sed estas klare el
la esplorado, ke THC estas la plej kuraca.Miri al malpermesistoj kaj koncentriĝi pri CBD estas
granda malbono.Kiel vi klarigos koncentri esploradon sur kunmetaĵo kiu estas malsupera?Estas
sensencaĵo.” Cory

"Jes,  CBD certe  povas batali  metastazan kanceron.Precipe kiam ĝi  estas  parto de la  Rick
Simpson Oleo,  kiu devus enhavi  95-98% de THC.Tio  diras  al  vi,  ke la  graveco de CBD-oj
verŝajne ne estas tiel grandega kiel ĝi estas prezentita.Sed ni esperu iam medicinaj sciencistoj
ankaŭ komencos testi la RSO.Se ili sekvas niajn instrukciojn pri kiel produkti kaj uzi la oleon, ili
havos la samajn bonegajn rezultojn kiel ni.Se ili faros, nu, ili ne faros.Ĝi estas tiel simpla.” JB

La Rick Simpson Protokolo
“Komencu homojn per minusklaj dozoj, la grandeco de duona grajno da seka mallonggrajna
rizo.Kvankam la oleo estas sendanĝera,  malpli  estas pli  bona ol  pli  por tiuj,  kiuj  komencas
kuracadon.Komence prenu nur etan peceton de ĉi tiu mirinda substanco ĉiujn ok horojn, poste
pliigu vian dozon ĉiujn kvar tagojn regule kaj baldaŭ via toleremo pliiĝos.Se la persono diras, ke
li aŭ ŝi ne sentis ĝiajn efikojn aŭ ke ili nur iomete sentis ilin, mi konsiderus ĉi tion bona dozo por
komencanto.Vi nur volas akiri iom da la medikamento en ilia sistemo, por ke ili povu alkutimiĝi al
ĝi.
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Vi neniam scias precize kiel la persono respondos, do iru malrapide, kaj pliigu ilian dozon ĉiujn
kvar  tagojn,  ĝis  la  paciento  povas  ingesti  entute  unu gramon ĉiujn  24 horojn.Post  kiam la
paciento kutimiĝas al la uzo de la oleo, la plej bona maniero por fari tion estas preni dozon kiuj
egalas ĉirkaŭ trionon de gramo ĉiujn ok horojn, post kiam ili estas alkutimigitaj al ĝia uzo.Tamen,
mi ŝatus memorigi tiujn, kiuj spertas malfacilaĵojn, ke ilia dozo povas esti pli malrapide, sed por
plej bonaj rezultoj, ĝi devus esti konsumita kiel eble plej rapide.

Ĉi tiuj  estas la dozaj instrukcioj,  kiujn Rick rekomendas, se la paciento povas sufiĉe rapide
konstrui sian toleremon.Se ĉi tiu protokolo estas sekvata, multaj pacientoj povas labori ĝis la
punkto en tri semajnoj ke ili povas ingesti trionon de gramo ĉiujn 8 horojn.Sed averaĝe kutime la
plej multaj pacientoj bezonas kvar ĝis kvin semajnojn antaŭ ol ili povas ingesti ĉi tiun kvanton
per dozo, post kio ili povas daŭrigi preni unu gramon tage ĝis ili resaniĝos aŭ ilia kondiĉo estas
kontrolita.

Rick ŝatas provizi ĉi tiun medikamenton en plastaj injektiloj, kiuj ne havas pinglojn, anstataŭe
estas nur malgranda aperturo, per kiu la oleo povas esti elpremita.Li diras, ke provizi la oleon
tiamaniere faciligas al la paciento mezuri iliajn dozojn kaj ĝi malhelpas fremdajn substancojn
polui la medikamenton.

La plej facila maniero por plej multaj kompreni la kvanton, kiun ili devus ingesti, estas kompari
ĝin kun io kiel mallonggrajna seka rizo.La dozo de komencanto devus esti proksimume duono
de la grandeco de unu el ĉi tiuj grajnoj da rizo aŭ ĉirkaŭ unu okonon de colo longa, ĉi tiu kvanto
egalus ĉirkaŭ unu kvaronon de guto.En iuj kazoj, tiuj kun tre malalta toleremo eble eĉ trovos, ke
tio povas esti tro multe por ke ili povu komforte manipuli en la komenco, do, se necese, ili povus
komenci per eĉ malpli.

Dozoj de ĉi tiu grandeco devas esti ingestitaj tri fojojn tage, frue matene, meze de posttagmezo,
kaj  proksimume unu horon antaŭ ol  la  paciento  enlitiĝas.Unu komencanto devas fari  estas
elpremi la  ekvivalenton de duona grajno da seka rizo el  la  plasta injektilo  kaj  tio  estas ilia
dozo.Kvankam ni parolas pri tre malgranda kvanto kaj ĝi ne damaĝos la pacienton, pro sia
potenco, ĉi tiu substanco devas esti uzata kun respekto.

Post  kvar  tagoj  ĉe  tiu  dozo,  ĝi  tiam estas  duobligita  al  dozoj,  kiuj  egalas  la  grandecon de
rizgrajno,  aŭ  dozoj,  kiuj  estas  proksimume  unu  kvaroncolo  longa  kiam  elpremite  de  la
injektilo.Tiam, kvar tagojn poste, la dozo estas duobligita denove kaj tio daŭras ĉiujn kvar tagojn
ĝis la paciento povas ingesti la ekvivalenton de dek ses grajnoj da rizo per dozo.Ĉi tiu kvanto
egalas ĉirkaŭ ok ĝis naŭ gutojn da oleo per dozo, kio estas proksimume triono de gramo.

Unu ml estas nur iomete pli ol unu gramo laŭ pezo, do se pacientoj deziras, ili povas uzi ĉi tiun
mezuron por determini sian dozon.Ĉe tiu punkto, pacientoj kutime daŭras ĉe ĉi tiu dozo ĝis ili
atingis la deziratan efikon kun sia malsano.Estos pacientoj kiuj ne povos pliigi sian dozon tiel
rapide sed Rick instigas ilin preni ĝin tiel rapide kiel ili eble povas, do la oleo povas malpezigi
ilian suferon.Krome, estos tiuj,  kiuj  povas preni ĉi  tiun medikamenton pli  rapide kaj Rick ne
havas  problemon  pri  tio,  kondiĉe  ke  la  paciento  komfortas  preni  ĝin  pli  rapide,  tio  simple
signifas, ke ili resaniĝos multe pli rapide.

Fakte, Rick sentas, ke la pacientoj devas resti en sia propra komforta zono kiam temas pri la
uzo de ĉi tiu medikamento.Sed li ankoraŭ opinias, ke iu ajn kun grava kondiĉo ne ludu kun ĉi tiu
substanco, ĉar se ĝi ne estas prenita ĝuste, ĝi eble ne povos venki la kondiĉon, kiun ĝi intencis
trakti.

Ĉar ĉi tiu medikamento estas tiel sekura uzi, ni kutime ne mezuras la dozon precize, sed por
tiuj,  kiuj  ŝatas precizajn mezuradojn kaj  posedas skalojn de sufiĉa precizeco,  komencu per
ĉirkaŭ 0,01 g tri fojojn tage dum la unuaj kvar tagoj.Tiam, se vi povas, duobligu ĝin al 0,02 g
dum kvar tagoj, tiam al 0,04 g dum kvar tagoj, 0,08 g dum kvar tagoj, 0,16 g kaj poste 0,32
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gramo.Ĉi tio estus la ideala doza horaro por tiuj, kiuj povas rapide konsumi ĉi tiun substancon.

Kiam vi povas akiri altkvalitajn streĉojn de indica burĝono por labori, la oleo kiu estas produktita
estos ekstreme sedativa.Ĉi tiu estas la efiko, kiun la oleo havos, se vi produktis la veran "Rick
Simpson  Oil"  kaj  estas  malmulto  por  zorgi.Pacientoj  simple  endormiĝas  kaj  eventuale  ili
vekiĝos.Iuj povas sentiĝi iomete ŝtonigitaj komence, sed ili estos nedifektitaj, kaj kutime ene de
unu horo post kiam ili leviĝas, tiu dormema sento foriras.Se la oleo estas produktita el sativaj
varioj de kanabo, atendu problemojn kaj longdaŭran energiigantan sativan alton.Vi ne volas, ke
homoj kun seriozaj kondiĉoj kiel kancero provu preni oleon kun ĉi tiuj efikoj kaj la paciento ne
ricevos la kuracajn avantaĝojn, kiujn bona indiko povas provizi.Ne ĉiuj ŝatas esti alta kaj ne
estas la  punkto kurace tro ŝtonumi ĉi  tiun substancon.Sed en iuj  kazoj,  kiam la vivo de la
pacientoj estas en danĝero, doni al ili pli grandajn dozojn povas esti la nura afero, kiu povas
savi ilian vivon.

La punkto estas enigi la medikamenton en la pacienton tri fojojn tage.La paciento povas simple
meti  ĝin  sur  sian  fingron  kaj  poste  forskrapi  ĝin  sur  siaj  dentoj.Tiam,  prenu  trinkaĵon  da
malvarma akvo aŭ teo kaj ili  devus trovi ĝin sufiĉe facile por engluti.Iuj trostreĉoj produktas
ekstrakton, kiu ne havas agrablan guston, sed ĉi tio estas facile trakti.Simple metu la dozon de
la pacientoj sur malgrandan pecon da pano kaj faldu ĝin, poste enmetu ĝin en ilian buŝon kaj
donu al ili trinki akvon.La sama ankaŭ povas esti farita kun la uzo de bananoj aŭ aliaj specoj de
fruktoj.La ideo estas enigi la oleon en la pacienton kiel eble plej rapide sed Rick ankoraŭ ŝatas
vidi, ke ili restas en sia komfortzono.

Ĉiuj estas malsamaj kaj nia toleremo por ĉi tiu medikamento varias de persono al persono, do
certiĝu, ke la paciento komfortas kun la kvanto, kiun ili ingestas.Kun multaj seriozaj kondiĉoj,
estas grave ke la pacientoj konsumu ĉi tiun medikamenton rapide, do ili povus havi pli bonan
ŝancon pluvivi.Kiel  mi  jam menciis,  kvankam la  oleo estas sendanĝera,  se tro multe  estas
prenita, ofte pacientoj ne ŝatas la sperton.Do ellaboru ilian dozon malrapide; tiel ili komfortiĝos
kun ĝia uzo.

Tamen, kiel ni ŝatas diri, agresemaj malsanoj devas esti traktataj agreseme, do se mi havus ion,
kio estis vivdanĝera, mi konsumus tiom da eltiraĵo kiom mi povus preni en la plej mallonga
tempodaŭro.Mi pensas, ke ĝi pagas esti preta, do tiuj, kiuj povas, devus komenci alkutimiĝi al la
efikoj de la oleo kiel eble plej baldaŭ, ĉar tiam ili scios kion atendi, se ili iam bezonos preni pli
grandajn dozon.

La norma traktado por restarigi vian korpon al bona stato de sano estas 60 gramoj da altkvalita
oleo ingestitaj en trimonata periodo.Por tiuj, kiuj prenis kemion kaj radiadon, estas bona ideo
ingesti 120 ĝis 180 gramojn da la oleo kiel eble plej baldaŭ.Kutime, 60 g povas kuraci gravan
kanceron, sed por tiuj, kiuj estis damaĝitaj de la medicina sistemo, ofte necesas pli por malhelpi
la revenon de la kancero kaj por malfari la damaĝon postlasita de tiuj traktadoj.

Post kiam la paciento estas sana denove, vi  povas fali  la dozon reen al unu aŭ du gramoj
monate aŭ tiom multe kiom la paciento ŝatas ingesti; el nia perspektivo, des pli des pli bone.Ne
saltu la bontenajn dozojn, ĉar ili estas gravaj por konservi bonan sanon.Gramo monate aŭ guto
tage post laboro vespere ne sonas kiel multe sed, laŭ Rick, ĝi devussufiĉu por konservi vian
korpon sana.

Krome, li ŝatas pacientojn uzi aliajn naturajn aferojn kiel pomsemojn kaj tritikherbon kune kun la
oleotraktado.Laŭ mia sperto,  mi ankaŭ havus pacientojn manĝi kanabo-semojn (kaj olibano,
mirho kaj lupolo), ĉar la oleo, kiun ili enhavas, estas tiel nutra kaj bona por la korpo.

Rick ankaŭ opinias,  ke pacientoj  devas provi  altigi  la  pH de sia korpo kiel  eble plej  rapide
konsumante tiajn aĵojn kiel akvomelono aŭ citronsuko ktp.Li diras, ke tio estas de la plej granda
graveco kaj fari tion povas doni al la paciento multe pli bonan ŝancon pluvivi.
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Pacientoj ankaŭ devas komenci manĝi pli  da krudaj fruktoj  kaj legomoj kaj manĝi malpli  da
viando, precipe la prilaboritajn variojn, kiuj enhavas pli da toksinoj.Rick estas forta kredanto pri
la uzo de sukmaŝinoj kaj li sentas, ke grandaj dozoj de vitamino C ankaŭ povas esti de granda
profito.

Ĉi tio estas la protokolo de Rick Simpson kaj ĝi estas la kialo, ke lia nomo estos konata por
eterneco.Ĝi verŝajne estas la plej grava malkovro de ĉiuj tempoj kaj la utila efiko de tio, kion ĉi
tiu viro donis al ni, ne povas esti troigita.Kio utilas modernaj medicino kaj teknologio kiam ĝi ne
funkcias?Se vi volas vidi rezultojn, provu la sanigan metodon de Rick.

Ni estis kritikitaj pro tio, ke ni nomas ĉi tiun oleon kiel kuracilo, sed kion alian vi povus nomi
substanco, kiu povas esti uzata sukcese por trakti tiom da medicinaj problemoj?Iuj ŝajnas pensi,
ke la vortoj kuraci ĉion signifas, ke ĉi tiu oleo donos eternan vivon, sed tio ne estis la intenco de
Rick.Certe, ĉi tiu medikamento povas plilongigi vian vivon kaj vi povas vivi multe pli longe kun
ĝia uzo, pri tio estas malmulte da dubo.Tamen, ĉi tio ne signifas, ke ĝi donos eternan vivon.

Ĉi tiu oleo ankoraŭ ne estas laŭleĝe disponebla por la plimulto kaj do necesos tre longa tempo
por  determini  kiom  da  aldonitaj  jaroj  ĝi  povas  provizi.Ĝis  nun,  ni  ne  rigardas  ĉi  tiun
medikamenton  kiel  eliksiro  de  senmorteco  kaj  ni  firme  kredas,  ke  ĝi  ne  faras  vin
kuglorezista.Tamen, kiel  Rick diras,  se ni  iam trovos la  ŝlosilon al  senmorteco,  li  certas,  ke
kanabo estos grava ingredienco.

Bonvolu ne pensi, ke kiam vi uzas ĝin, vi ne povas kontrakti viruson.Vi ankoraŭ povas kapti tiajn
aferojn  kiel  la  gripo,  sed  ĝiaj  efikoj  povas  esti  multe  malpliigitaj  kaj  vi  resaniĝos  multe  pli
rapide.Okaze de pandemio aŭ io tia, se vi ingestas aŭ vi jam ingestas la mirindan oleon, kiun ĉi
tiu planto povas provizi, via ŝanco de postvivo certe estus multe pliigita." Jindrich Bayer,Phoenix
Tears: La Rick Simpson Rakonto,epilogo al la unuaj du eldonoj

“JB, mi havas demandon, mia frato havas kanceron, ili (medicina starigo) forigis lian stomakon,
poste ili donis al li kemio, tio produktis pli da kancero ĝis la punkto ke li ne povas manĝi ion ajn,
eĉ ne likvaĵojn, li  vomas ilin.Tiam mi finfine akiris al li  la rezinon; mia nova faris ĝin, sed la
konsistenco estas iom dika (vidu foton).Sed li donis ĝin kaj prenis ĝin.La obstrukco estas sur la
supra intesto, la kancero kresko.Lia buŝo estas superseka ĉar li ankaŭ prenas morfinon pro
intensaj doloroj.Li finfine trinkis kelkajn likvaĵojn sed li vomis likvaĵojn dufoje kaj ne la trian fojon
havis sangon.Li ricevis 2 semajnojn de la kuracistoj kaj ili  sendas lin hejmen.Kion mi povas
fari???Helpu bonvolu, li havas 11 gramojn da la rezino el ¼ funto da iu blanka vidvino.Ĉu vi
bonvolu helpi min trovi kie mi povas akiri iun veran RSO kiu plenumas ĉiujn kvalifikojn por li.Li
estas en Kalifornio, LAkaj mi estas en Salvadoro.Estas tre malfacila situacio kaj mi ne povis fari
multon  de  ĉi  tie.Iun  konsilon  bonvolu.”  Ricardo
-- Nu, ju pli frue li ekkonsumos la oleon, des pli frue lia vivokvalito espereble pliboniĝos.Diru al li,
ke li  metu tiun rezinon en fornon fiksitan je 130 °C (266 °F) dum ĉirkaŭ unu horo kaj tiam
komencu manĝi ĝin.Estas bone komenci per malgrandaj dozoj, sed kiam pacientoj estas sur
morfino, vi povas doni al ili pli da oleo kaj malpli da morfino.La unuaj tagoj eble estos malfacilaj
pro la interagoj.Bondezirojn, JB

"Mi nur volas sciigi ĉiujn, ke mia unua aro da kuiroleo por mia panjo estis granda sukceso kaj
ricevis bonajn 4/5 gramojn el unco da altgrada burĝono!Super la luno kun mia unua provo.Kaj
fidu min infanoj, ĝi vere estas tiel facila kiel fari kafon!Ni amas vin Rick.......” Marko

Incenso kaj Mirro
"Olibano estas bonega aldono al kanabo-olea traktado.Kaj interne kaj topike.Se vi loĝas ie, kie
kanaboleo  ne  haveblas,  konsideru  olibanon,  ĝi  ankaŭ  povas  fari  mirindaĵojn.Serĉu  la  plej
potencajn kaj sedativajn tipojn, kiujn vi povas trovi."JB
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"Mi provis olibanon topike helpas forigi doloron.:)” Carole

“Mi uzis Incensan oleon de Young Living Essential Oils kun Phoenix Tears de Rick Simpson.Mia
paĉjo povis daŭri 10 horojn sen doloro...  Li  havis 4-an kanceron kaj ĉirkaŭpromenis kvazaŭ
nenio misus." Shelly

“Olibano estas bonega por tiom da aferoj.Mi uzas ĝin sur sunmakuloj sur mia haŭto, ĉiutage sur
mia vizaĝo miksita kun kukumo por tonigilo post lavi ĝin per esencaj oleoj.Tial mi aspektas tiel
juna por 65 jaroj.LOL!Ŝercante.Mi estas kvardek du.Sed mi havas decan haŭton ĉar mi ne uzas
parabenojn aŭ kemiaĵojn sur ĝi." Dania

“En la herbejoj serĉu ĝin sub ĝia alia nomo, Boswellia.Ĝi funkcias same baze kiel Advil sed pli
bone." Ŝaron

“Estas  malnova  rimedo,  kiu  postulas  olibanon,  mirhon,  olivoleon  kaj  kanabon.Lumo  sur  la
mirho!!Faras mirindaĵojn por diabetoj tie kaj interne!” Brian

“Ĉio, kio kreskas en la naturo, povas prizorgi nin.Estas la sintezaj versioj de ĉiuj ĉi tiuj aferoj,
kiuj  pruvas  malutilaj.Ĉiuj  ĉi  tiuj  plantoj,  (olibano,  mirho,  lavendo,  kadro,  pipromento,  ktp.),
precipe la antikvaj plantoj en siaj indiĝenaj zonoj pasigis jarojn perfektigante siajn protektajn
agentojn kontraŭ predantoj kaj mediaj zorgoj kaj tiuj aferoj povas esti uzataj por ne; nur traktu
sed kuracu!" Wendy

"Li antaŭdiris, ke post alia jardeko, la aprobita uzo de medicina kanabo por ĉiaj kondiĉoj estos
centra, ĉar oni preparos medikamentojn, kiuj funkcias kiel THC, sed sen la aktiva ingredienco,
kiu kaŭzas "altan" efikon al pacientoj.Mechoulam ne limigis sian intereson nur al kanabo.Li faris
esploradon pri  levona, la hebrea vorto por olibano aŭ Boswellia sacra, kiu estis utiligita kiel
incenso en la Sankta Templo en Jerusalemo.La kemiisto de la Hebrea Universitato, kune kun
sia  tiama doktora  studento  Arieh  Moussaieff,  montris,  ke  grava  ingredienco  de  mezorienta
incenso malaltigas angoron kaj havas kontraŭdepresian efikon sur musoj.

"La Talmudo mencias Boswellia rezinon kiel pocion metita en vinon por "senkuraĝigi la sentojn"
tiel ke [tiuj] kondamnitaj al morto ne maltrankviliĝus ...Ĝi [iliaj trovoj] disponigas biologian bazon
por  profunde  fiksiĝintaj  kulturaj  kaj  religiaj
tradicioj."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Kanaba oleo kaj olibano estas tre similaj en siaj resanigaj efikoj.Simple aldonu altkvalitan
olibanon (boswellia sacra) al via dieto aŭ manĝu ĝin tri fojojn tage (150 mg tri fojojn tage por
malpli gravaj kondiĉoj kaj 300 mg aŭ pli por pli gravaj malsanoj kaj doloro ktp.) Aŭ vi povas sekvi
la saman protokolon kaj uzu la samajn dozojn kiel se vi uzus la RSO.Incenso ankaŭ povas ripari
vian  korpon  de  DNA-nivelo  supren,  kaj  ĝi  ankaŭ  povas  kuraci  kanceron  kaj  multajn  aliajn
"nekuraceblajn" malsanojn.Ankaŭ tio estas bone scii, mi pensas.JB

“Mi estas vere ĉagrenita ke mi fuŝis la tendenon de mia Aĥila hieraŭ.Ne plu kanapo al 5k mi
povasapenaŭ marŝas.Ĉu iu havas konsilojn por rapida resaniĝo?" Jenna

-- Multe da oleo tie kaj interne.Aldonu olibanon kaj fajn oleon al forta kanabo-salvo aŭ al miksaĵo
kun karité butero/kokosa/kanabo-semo.Kiel ĉiam 20-30% THC-salvoj funkcias plej bone.Ĝuu la
traktadon.JB

"Mi prenis  puran esencan oleon de boswellia  freana por  kancero  de la  bilea  etapo IV,  kiu
metastiĝis  al  pulmoj  kaj  ostoj  kaj  mia  hepato  post  2  monatoj  hepato  nun  havas  normalan
funkcion, sen blokado kaj mi renversis mian diagnozon de 9 monatoj por vivi. , kaj la tumoroj sur
mia hepato ŝrumpas kaj unu mortas!!Mi ankoraŭ tre interesiĝas pri kanaboleo, sed mi ankaŭ
faris kemion por ĉesigi la disvastiĝon kaj mi scias, ke post kemio finiĝos venontmonate, mi volas
forte bati mian korpon per ĉio, kion mi povas.Mi aĉetis la libron, nun nur bezonas ke ĝi sciu kiel
fari la oleon, kaj peti iun helpi min.” Sara
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“Pasante por saluti. Ankoraŭ iras, la 17-a de julio estas 1 jaro de kiam mi komencis 1-2 ml tage,
mia vivo tute ŝanĝiĝis kaj mi estas preskaŭ je 200 funtoj perdita precize, 9 funtoj por iri, mia
apoteka apoteko havas min sur 179mg CBD al 179mg THC-oleo. .5ml tage kaj 87% THC kaj
4% CBD 1ml tage. Kaj olibano, mirho kaj suko. ĜI FUNKCIAS KIE VI KONAS JB, nur volis sciigi
vin, ke mi ankoraŭ iras!” Bill

“Mi uzas incenson kun mirho por tiu de Hashimoto kaj ĝi funkcias! Domaĝe, ke mi ne povas akiri
oleon kie mi loĝas, ĉar ĝi estas kontraŭleĝa." Cynthia

"Mi komencis ĉi tion antaŭ 3 tagoj post aŭdi pri knabino, kiu ŝrumpis sian cerban tumoron per
nur guto de ĉi tio sur ŝia lango ĉiujn du horojn." Lindsay

“Mi metas olibanon en kapsulojn jam de kelkaj jaroj. Mi kutimis preni la Incenson memstare por
trakti mian kanceron (sen kemio aŭ radiado) dum tiuj tempoj kiam mi ne havis sekuran aliron al
kanaboleo. Kiam mi ne havis la RSO kaj rimarkis makulojn komenci aperi, mi nur metis kelkajn
gutojn da Sankta Incenso rekte sur mian haŭton kaj rigardis la makulojn malaperi dum kelkaj
tagoj.  Mi  estis  absolute  mirigita!  Jam  de  jaroj  rakontis  al  homoj.Mi  ankoraŭ  bezonas  fari
kolonoskopion (kiam mi ricevas asekuron en CO) por vidi ĉu la ĉefa tumoro malaperis. Kancero
aŭ ne, mi daŭre faros tion, kion mi faras, kiel mia onkologo rekomendis (dum la tuta vivo). Li
miras!” Lisa

"Mi metis  olibanrezinon en la  manĝaĵon de mia hundo dufoje  tage dum kelkaj  monatoj  kaj
grapfruktogranda tumoro malaperis." Karen

“FRANKENCENO  –  oni  diras,  ke  ĝi  ŝrumpas  tumorojn  kaj  malrapidigas  se  ne  ĉesigas  la
progresadon de kancero. Mi scias, ke ĝi ŝrumpas tumorojn, kiujn mi vidis ĝin preni golfpilk-
grandajn tumorojn al nenio!" Tamara

"Mi  faris  ĉi  tion  integra  parto  de  mia  metodiko  antaŭ  kelkaj  jaroj,  kune  kun  copaiba  kaj
citrongrasaj oleoj, rezultoj estas absolute mirindaj. Dankon pro kundivido de JB." Mark

"Almenaŭ unu kialo estas ĉar oni diras al ili, en videoj kaj blogaj afiŝoj, ke olibanoleo enhavas
bosŭelan acidon - la kontraŭtumoralan aktivan ingrediencon en olibano-gumrezino. Sed ĝi ne
faras, kaj la simpla kialo estas, ke bosŭela acido estas multe. tro peza molekulo por esti volatila.
Estas pluraj bosŭelaj acidoj trovitaj en olibano-gumrezino, kaj ili havas molekulajn pezojn en la
intervalo  450  -  500.  Tamen,  volatilaj  molekuloj  -  tiuj  kapablaj  je  vaporiĝo  -  ĉiuj  havas
molekulpezojn sub 300."
-- Tial mi rekomendas maĉi olibanon kaj mirrezinon, kaj ne engluti esencajn oleojn kiuj estis
(espereble/supoze) produktitaj el olibano kaj mirho. JB

"Oliban Oleo helpis min forigi Bell's Paralizon en semajno! Sendepende, la plej bona traktado,
kiun mi iam ricevis, estis "laŭleĝa"." Jasono

"Mi uzis Incenson, Ylang Ylang, kaj foje Clary Sage sur Justino por epilepsiatakoj dum kvar
monatoj kaj vidis plibonigon. Kiam mi komencis, li havis tri atakojn tage kaj ĝi malpliiĝis al unu
tage  kaj  foje  daŭro  de  du-tri  tagoj  sen  konvulsio.Mi  legis,  kie  Angelica  ankaŭ  helpas  kun
epilepsiatakoj.Lia  neŭrologo  estas  tute  por  tio,  sed  neniu  reala  scio  aŭ  ia  ajn
protokolo.Aromaterapiistoj ŝajnas ne tro koni uzadon. esencaj oleoj por kontrolo de epilepsioj
ankaŭ.Inhalado kaj diluita topika aplikado ŝajnas funkcii, sed estus bone havi iom da gvido.Mi
lernis malfacile,  ke estas sendube kelkaj oleoj por eviti  kiel  io ajn kun kamforaj  komponaĵoj
(rosmareno, eŭkalipto, pikilo). lavendo, hispana salvio) aŭ tujono same kiel kelkaj aliaj." Judi

"Nia sav-elekto estas sincera. Mi tenas ĝin sur la breto kaj uzas ĝin en diluo kun MCT-oleo. La
saman portantan oleon Rae uzas parole kun CO.
Flaru  aŭ du sub la  nazo,  kaj  poste  en  la  malantaŭo de la  oreloj,  tempioj,  kolo,  pojnoj  kaj
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piedfundo. Ĝi estas la plej bona savmedicino ĝis nun. Rapida kaj efika, sed kun ĉiu malkaŝo; ne
ĉiufoje." Marko

“Olibanoleo venas de la rezino de Boswellia serrata arboj. Iuj aromaterapiaj oleoj, parfumoj kaj
iuj specoj de incenso enhavas ĉi tiun oleon. Ajurveda medicino, la tradicia sanservo de Barato,
ankaŭ  uzas  oliban-oleon  por  trakti  plurajn  kondiĉojn.  En  okcidenta  medicino,  olibanoleo
interesas pro siaj kontraŭinflamaj propraĵoj, laŭ la Memorial Sloan-Kettering Cancer Center. Iuj
kromefikoj  eblas,  sed la  MSKCC notas,  ke olibano ŝajnas havi  malpli  da negativaj  efikoj  ol
drogoj, kiuj traktas inflamajn kondiĉojn, kiel steroidoj kaj nesteroidaj kontraŭinflamaj drogoj.

Gastrointestaj  kromefikoj  eblas  kiam  oni  prenas  olibanon,  laŭ  la  Labortabla  Referenco  de
Kuracistoj. Ili povas inkluzivi ĉagrenitan stomakon, naŭzon, stomakan doloron, brulajn sentojn
aŭ  malagrablan  senton  de  pleneco.  Incensa  oleo  ankaŭ  povas  plimalbonigi  stomakon  aŭ
stomakan doloron.

Incensa oleo havas sangajn maldikigajn efikojn kaj povas pliigi la riskon de nenormala sangado,
kiel rimarkis la Medicina Centro de la Universitato de Marilando. Ĉi tio ĉefe zorgas pri homoj kun
sanga malordo, aŭ iu ajn prenanta medikamentojn aŭ aliajn herbojn kun kontraŭ-koagulaj efikoj,
kiel  varfarino,  heparino,  ibuprofeno,  aspirino aŭ ginkgo biloba.  Iu ajn planita por kirurgia aŭ
denta proceduro devus ĉesi preni olibanoleon antaŭe.” Shelley

Prilaborado de incenso kaj mirrezinoj
Frostigu  olibanon,  dispremu  ĝin  en  miksilo  kiel  glacikuboj  (dum  kelkaj  sekundoj  tre  alta
rapideco), poste verŝu tre varman (100°C) olivoleon sur la pulvoron. Lasu ĝin miksi kiel koktelo,
dum 3 minutoj aŭ pli. Verŝu la olean miksaĵon en botelon kaj lasu ĝin sidi dum kelkaj tagoj,
apartigu la tavolojn, kaj vi ricevis vian olibanon eltiraĵo. Aldonu mirhon se vi havas ĝin - prilaboru
ĝin same - frostigu ĝin, dispremu ĝin, aldonu varman oleon, lasu sidi, disigu.

Poste aldonu kanaban oleon al la miksaĵo de olibano, mirho kaj olivoleo. Vi ankaŭ povas manĝi
ĝin trifoje tage. Mi ankaŭ aldonus kanabo-seman oleon al ĝi,  aparte, kaj mi masaĝus miajn
piedojn per ĝi. JB

Fumado de Kanabo
"Mia 28-jara  amiko estis  kirurgiita  hodiaŭ pro  mama kancero,  ili  diras,  ke la  kancero estas
forigita, sed ankoraŭ volas fari kemion sur ŝi.Ni jam parolis antaŭe kaj mi diris al ŝi rifuzi kemio
kaj nurprenu RSO.Ĉu mi pravas pri tio?Laŭ tio, kion mi legis pri Phoenix Tears, mi pensus, ke ĉi
tio estas ĝusta, sed ŝatus vian helpon por respondi ĉi tion.Dankon." Justino

-- Bone farita, Justino.Neniu kemio aŭ skanado.La kirurgio estis nenecesa.Devu ŝin manĝi 120-
180 g de la oleo dum la venontaj ses monatoj kaj sekvu la instrukciojn en nia retejo.JB

"Imagu provi instrui homojn kiel porti siajn pantalonojn...Ŝajnas facila.Kio se homoj skribus al vi
ĉiutage demandante vin kiel surmeti siajn pantalonojn?(malgraviga) Estas kiel tago de terporko!
Se mi surmetas mian pantalonon kaj ĝi estas farita ĝuste, tiam ĉi tiu estas la maniero kiel mi
montros al iu alia.Mi eble ridos pri la homoj, kiuj volas provi surmeti la pantalonon malantaŭen
kaj diri:  “He, ili  bone taŭgas, certe, sed tio ne ŝanĝas la fakton, ke ili  estas malantaŭen!(Ĝi
funkciis por Khris Kross)." JB simple diras al ni kio funkcias kaj ne diros al ni alimaniere ĉar ne
bezonas aliajn manierojn.Sekvu la instrukciojn aŭ promenu kun viaj pantalonoj malantaŭen, sed
ne koleru kontraŭ JB kiam vi rimarkas, ke li nur montras al vi la ĝustan manieron fari ĝin!Ni ne
provas ŝanĝi tekston en libro, ni nur iras esplori aliajn librojn!” Ĉadio
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-- Dankon, Ĉadio, tio estis bonega klarigo kaj jes, vi pravas.Ĉi tiu tuta afero de RSO-medicino
estas tiel ofensive simpla, ke ĝi efektive igas ĝin pli komplika.Estas tro simple por homoj kredi
ĝin, nome kiam ili mem ne povas provi la medikamenton kaj devas legi nur pri ĝi.

Kaj la tuta afero estas, ke la vivo de homoj estas en ludo.Mi parolas kun ili persone, mi vidas la
doloron en iliaj vizaĝoj, ne demandu min, kion ĝi faras al mi post ĉiuj ĉi jaroj.Por mi ĉi tie ne
estas multe da loko por improvizo, ne estas tempo por longaj bibopaj solooj aŭ libera ĵazo.Ĉi tio
estas  solida  malnovtempa  dekdu-takta  bluso  kaj  ĝi  longas  dek  du  taktojn.Rick  donis  al  ni
direktojn  por  sekvi  sed ĉiuj  volas  reinventi  la  radon pro  iuj  egoaj  problemoj  aŭ aliaj  homaj
malfortikaĵoj.

Ĉio, kion mi diras pri ĉi tio, estas unue majstri rizkuilon kaj ventolilon.RSO unue, poste ĉiuj aliaj
(malpli potencaj) formoj de kanabo-medicino.Ĉar potenco gravas.Ju pli potenca kaj sedativa la
oleo, des pli  bone por la paciento.Vi ne devas testi pri internaj kondiĉoj, unue provu ĝin pri
haŭtaj kondiĉoj kaj rigardu, ĉu ĝi resaniĝas pli rapide kun la vera tre potenca kaj sedativa RSO
kun 95-98% THC aŭ kun io alia, tio devus respondi ĝin por vi.Tiam sciu, ke la sama afero, kiu
okazas sur via haŭto, okazas ene de via korpo kiam vi ingestas ĉi tiun medikamenton.

Post  kiam vi  faros  tion,  vi  esence  perdos  intereson  pri  malpli  potencaj  formoj  de  kanabo-
medicino.Ne ĉar ili ne povas helpi en iuj kazoj sed ĉar kial flugi duan aŭ trian klason kiam vi
povas flugi unuaklasan por la sama mono kaj savi vian vivon pli rapide kaj fidinde samtempe?

RSO estas altkvalita medicino, kaj la maniero kiel mi rigardas ĝin ĉio cetera ne estas altkvalita
medicino.Kaj mi volas superan medikamenton, kial mi volus diluitan medikamenton anstataŭ la
realan  aferon?Ju  pli  forte  sedativa  kaj  potenca  la  oleo,  des  pli  bone  ĝi  funkcias  kiel
medikamento -- kaj ĉi tio neniam ŝanĝos." JB

"Plej bona RSO estas 95-98% THC kaj ekstreme potenca kaj sedativa.Ĉio alia ol tio (kruda
kanabo, sukoj, manĝeblaj, altaj CBD-oleoj, ne-decarboxilated BHO, tinkturoj, salvoj, konkoktoj,
maceratoj, vi nomu ĝin) estas malpli potenca formo de kanabo-medicino.Ĉiuj formoj de kanabo-
medicino estas certagrade utilaj, kompreneble, sed ne vetu vian vivon je malpli potencaj formoj
de kanabo-medicino." JB

Haŭtaj Kondiĉoj, Brulvundoj, Ekzemo, Ktp.

“Mi  ricevis  3-gradajn  bolantajn  oleajn  brulvundojn  sur  miaj  fingroj  dimanĉe  matene.Grandaj
veziketoj kaj tre doloraj.Mi memoris, ke legi RSO estas mirinda por resanigi brulvundojn, do mi
provis ĝin.Homoj Homoj, la brulvundo tute malaperis en nur 40 horoj.Tute neniu signo de ĝi.Mi
aplikis bonan kvanton daRSO sur la vezikojn, fileon de freŝa Aloe Vera kaj bandaĝon.Ripetite 12
horojn poste.Ne necesas la 3-a aplikaĵo.VI RUTAS RICK SIMPSON.” Bobbi

“La unua fojo, kiam mi faris la oleon (infuzitan en kokosa oleo) estis por la topika traktado de la
dorso de maljuna najbaro.Ŝi havis ulcerojn ĉie, kiuj forte jukis.Litaj cimoj estas forĵetitaj, same
kiel skabio, puloj, skeeters, kaj tiaj ĉar ŝi estis tuŝita nenie krom ŝia dorso kaj ekzistas neniuj
signoj de bestagado sur ŝia lito.Ĉu vi scias, kion faris ŝia filo???Li ŝprucis ŝian matracon peze
per kemiaĵoj por forigi cimojn, kiuj ne ekzistis.Mi donis al ŝi novan matracon kun la eksplicitaj
instrukcioj, ke ĝi NE estas ŝprucita, ĝi estas mia pruntedonata al ŝi tiel longe kiel ŝi bezonas
ĝin.Ŝi  devis  iri  en  la  hospitalon  pro  sangantaj  ulceroj  kaj  dum  ŝi  estis  tie,  ŝi  esprimis  la
problemon de sia dorso kaj vi scias, kion la kuracistoj diris al ŝi fari???Lavu ŝian hararon kaj
korpon por pedikoj.Ŝi ne havas pedikojn.Kiun do vi pensas, ke mi aŭskultos por helpi ŝin?La
kuracistoj?NE.Mi  faris  la  oleon,  traktis  ŝin  reen  per  ĝi  kaj  okazas  plibonigo  kaj  resanigo."
Michelle

“Mia bofilino profunde fritis porkkotletojn kaj esence trempis siajn fingrojn en la bolanta varma
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oleo ĝis la unua fingro-artiko kaj ili fariĝis blankaj kiel kuirita kokido.Ni metis RSO sur ilin kaj la
doloro malaperis en ĉirkaŭ unu minuto, ŝi kovris ilin 2 x tage per la RSO.Ili resaniĝis tre rapide
en nur kelkaj tagoj kaj tute ne estis haŭtperdo aŭ cikatriĝo.Estas mirinde, ke ni nun konservas
iom en la kuireja fridujo, do se iu brulas (precipe la infanoj) ni tuj aplikos la RSO, ne necesas
senti tian doloron kiam ni havas naturan planton, kiu prizorgos ĝin. .” Debra

“Uzis ĝin sur severa sunbruliĝo.Funkciis bonege, mi vidis ĝin resanigi tranĉilvundon en malpli ol
semajno.Ĝi  kuracas  halitozon  ankaŭ.Mi  uzis  ĝin  dum  ses  monatoj  aŭ  pli  kaj  tute  forigis
konvulsiajn medikamentojn.Kiam mi elkuris,  mi havis  malgrandan atakon.Mi bonŝancas povi
akiri tian medikamenton, mi ankaŭ rekomendas ĝian uzon por nerva doloro." Joĉjo

“Mi  uzas lignofornon  por  varmo,  do  brulvundoj  sur  mia  pojno  akompanis  min  multe  da pli
malvarmaj monatoj.Ĉu profunda skaldo la pasintan aŭtunon, ankoraŭ ne vekiĝis.Mi ricevis RSO-
oleon antaŭe, do aplikis dab, kovris la brulvundon kaj en du tagoj la areo estis rozkolora, pura
makulo, tute sen veziko aŭ brulvundo!Mi estas vendita 100%!" Janine

“Mi ricevis belan sunbruliĝon tuj post razi mian kapon antaŭ kelkaj jaroj.Mi estis ekstere en la
Kolorada suno dum ĉirkaŭ 14 horoj la tagon poste.Mi jam ricevis tiel malbonan sunbruliĝon sur
mia kapo antaŭe.La unua fojo bezonis monatojn por resaniĝi kaj ĝi eluzis kaj doloris la tutan
tempon.Ĉi lastan fojon mi metis iom da kanabo infuzita locio sur mian epopee sunbruligitan
kapon.3 tagojn poste ĝi senŝeliĝis unufoje kaj plene resaniĝis poste.Kanabo por sunbruligitaj
homoj!” Nate

"Mi havas demandon.Ĉu vi konas, ke iu uzas ĉi tion por tegolo?Mi ricevas ilin sufiĉe ofte precipe
kiam streĉite kaj mi estas nur scivolema.Dankon." Trina

- Nur metu la oleon sur la dolorajn punktojn, ĉu krudan ĉu en tinkturo, kaj ankaŭ la paciento
manĝu la oleon, por plej bonaj rezultoj.JB

“Miaj artikoj ekflamas sur miaj fingroj kaj voila, frotu iom da oleo, doloro for.Brulis min sur la
brulbarelo  pasintsemajne,  3  colojn  da  nigra,  bobelanta  haŭto  ĉe  la  interno  de  mia
pojno.Malgranda kvanto da oleo,  bandaĝo,  du tagojn poste,  mirinda rozkolora haŭto.Aplikita
denove, same, du tagojn poste kaj ĝi resaniĝis...Dankon!!!" Janine

“Mateno, skoto, parolis al mia fratino hieraŭ vespere kaj ŝi diras, ke ŝi estas tute resanigita!!!!La
medikamento kuracis ŝiajn tegolojn.:) Ŝi diras, ke ŝi sentas sin mirinda.Nur volis esti 100% certa
antaŭ ol mi skribis al vi.Koran dankon pro via helpo.”

“Mia filo same kiel mi uzis ĝin nur topike ekde la unua momento kiam la tegolo aperis. Neniu
novategoloj aperis kaj neniuj aliaj simptomoj detektis. Miraklo.” Matija

“Mi uzis RSO-stilan oleon sur sorĉa veruko sur mia vizaĝo.Du aplikaĵoj kovritaj per bandilo kaj ĝi
preskaŭ malaperis!" Leslie

“Mi ankaŭ forigis 2 verukojn per ĝi.Mi havis ilin sur mia kruro dum mia tuta vivo." Michelle

"Mi uzis kanabon infuzitan olivoleon sur brulvundoj kaj tranĉoj kaj ili resanigas ene de kelkaj
tagoj.Neniam vidis ion similan.Mi scias, ke la RSO eĉ estus pli bona.Kanabo estis uzata por
trakti ĉion antaŭ ol nia registaro iĝis avida." Davido

“Mi varmigis la oleon kaj miksis ĝin kun mia kruĉo da vizaĝa kremo.Mi uzas ĝin 2 fojojn tage kaj
estis dum ĉirkaŭ 2 monatoj.La profundaj  profundaj  aknoj,  kiujn mi kutimis akiri  (vi  konas la
specon,  ili  bezonas  semajnon  nur  por  veni  al  la  surfaco  kaj  estas  ENORGAJ!)  ne  plu
ekzistas.La cikatroj  de  tiuj  aknoj  ankaŭ  velkas.Mi  eĉ  vidas,  ke  la  haŭto  komencas streĉiĝi!
Amuze ĉi  tiu afiŝo estas ĉi  tie ĉar mi nur vere rimarkis la rezultojn hodiaŭ!Ĉi tiu oleo estas
mirinda kaj vizaĝa kremo estas nur unu el multaj multaj uzoj.Dankon Rick.” Jennifer
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"Mi  sufiĉe  bone  bruligis  min  sur  ellastubo  kaj  mi  metis  iom  da  kanabo-oleo  infuzita  kun
vinbersema ekstrakto kaj ĝi resaniĝis en malpli ol semajno kaj preskaŭ neniu doloro aŭ kolero
kaj NENIAJ CIKATROJ!" Danielo

“Mi uzis ĝin sur brulvundoj kaj mi ne povas diri kie mi estis bruligita.Neniu timigado kaj neniuj
markoj.Mojosa.Mi havis la brulvundon dum semajno kaj ĝi ne resaniĝos.Mi uzis la oleon kaj ene
de  kvar  tagoj  mi  havas  novan  haŭton.Semajnon  poste  mi  ne  povas  diri  kie  mi  estis
bruligita.Mirindaj aferoj.” Klifford

“Jes, jes, mi resanigis brulvundojn per RSO.Kaj neniuj cikatroj!" Erin

"La doloro laŭvorte malaperas tuj  kaj  ene de unu tago la inflamo foriras.Mi  jam traktis unu
brulvundon antaŭ kelkaj monatoj kaj havas alian, kiun mi traktas nun.Ĝi akcelas la resanigan
tempon  je  semajnoj  kaj  semajnoj.Kiom  severa  la  brulvundo  estas  kaj  NE  TIMIGAJ  kaj
NENIENTA sentiveco pri kie mi estis bruligita.Mi uzas la oleon sur ĉio kaj mi volas diri ĉion.Mi
ankaŭ lastatempe faris aron, kiu ne estis la kvalito, kiun mi iam manĝus, do ĝi estas strikte
uzata topike.Mi  faris  vizaĝan,  OMGosh, mirindajn rezultojn.Mi  uzas la  RSO por  ĉiu unuopa
malsano imagebla."

"Mi  havas  multajn  timigojn  pro  haŭta  kondiĉo,  ke  mi  ricevis  terurajn  medikamentojn  dum
preskaŭ  6  monatoj.Ho  surprizo!Kelkajn  semajnojn  post  kuracado  mia  haŭto  denove  estas
malbona.Ĉi tio estas bone scii.Mi estis terura pro ili medikamentoj, malbonhumora, seka floka
haŭto, ŝvitanta, mia dio estis terure.Ne revidos doktoron.” Nikki

"Mi  uzis  oleon  por  haŭtaj  infektoj,  kapdoloroj,  moskitoj,  fungoj,  dormado  kaj  simple
malstreĉiĝo.Tre helpema ĉe 1sthelpkompleto." Silvja

“Kara Sinjoro, mi estas maljuna hipio el  la 60-aj  jaroj  kaj  loĝas en Norda Kalifornio.Hibertis
diversajn Train Wreck kaj White Widow dum 8-9 jaroj kun bonegaj rezultoj.Mi vidis, ke ankaŭ
Rick  uzis  Blankan  Vidvinon.Mi  nuntempe  helpas  pacienton  de  Hospice  nomita  Jason  en
Redding, Ca. en konvalesko, kiu estis/estas? morto pro la lastaj stadioj de MRSA kiel direktite
de mia maljuna kuracisto D-ro Ronald Sand...Mi komencis lin per tinkturoj, kiujn mi faris kaj
donis kuketojn el ambaŭ akvo ĝis burĝona eltiro kaj nur butereltiroj antaŭ kvar monatoj.

Alia kultivista frato amiko kun kiu mi ĉeestas Unity Church turnis min al via retejo antaŭ nur tri
semajnoj nun.Komencis Jason sur la "JOY GREASE" kaj li iris tra sia unua tubo kaj nun estas
sur sia dua.Antaŭ iom pli ol unu monato liaj pilkoj estis la grandeco de tre granda melono pli
granda ol softbalo...Ekde manĝado de miaj bakaĵoj kaj konsumado de rekta "Magia Graso", li
pliboniĝas  ĉiutage  kaj  liaj  Gonadoj  preskaŭ  revenis  al  normala  grandeco...Ili  diras,  ke  ne
ekzistas kuraco por MRSA???

Jasono havis tre malbonajn grandajn litulcerojn sur sia dorso ĉar li ne povas kuŝi sur sia flanko
aŭ stomako.Li nun diras al mi, ke ili malpliiĝas kaj kiam nia kuracisto aperis kun alia teamo en la
urbo, ili ĉiuj ne povis kompreni kial li ne mortis aŭ kial li resaniĝis.Mi ankoraŭ ne rakontis al la
kuracisto pri mia/nia traktado de Kanabo-Oleo, sed baldaŭ iam ajn...Mi vere volas permeson de
la kuracisto trakti liajn ulcerojn nun per la Oleo topike, ĉu vi ne konsentas???Se ni povas ĉesigi
MRSA en paciento, kiu havis nur monatojn por vivi, nur pensu pri tio, kion ĉi tio povus aŭ devus
diri DEVAS diri al la medicina komunumo.Paco kaj respekto, Craig"

"Mia edzo havis 30-jaran cikatron pro brulvundo, kiu postulis haŭtgrefaĵon...Do mi pensis, aha,
alia loko por eksperimenti kun ĉi tiu mirinda produkto.Nu, li havis malpli ol nul kredon, ke ĝi farus
ion ajn...Post kelkaj aplikoj ĝi transformiĝas, li nun havas pigmenton kie estis neniu.Harkresko
kie neniu kreskis en 30 jaroj." Rebekka

“Mi havis duagradajn brulvundojn sur mia tuta vizaĝo kaj brakoj de domo-fajro.Mi metis RSO
miksitan  kun  kakaa  butero  dum  unu  monato  kaj  vi  apenaŭ  povas  diri,  ke  mi  iam  estis
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bruligita.Estas mirinde kiom rapide ĝi  funkcias kaj ĝi  estas la plej  bona doloro,  kiun mi iam
havis." Amerikanisch

“Mi havis haŭtmakulon sur mia skalpo, kiu ĵus komencis juki.Mi aplikis dab unufoje tage dum
kelkaj tagoj kaj la haŭtmakulo efektive komencis ŝrumpi!Parolu pri mirindaj." Amanda

"Mia kanabalmo ankaŭ estis suspendita ene de kokosa oleo, kaj ĝi multe helpis kiam mi havis
alopecion." Matty

"Mia fianĉino havis 2+ jarojn da MRSA-infekto kaj provis plurajn antibiotikojn inkluzive de unu el
la plej fortaj disponeblaj senutile.Ni uzis iom da oleo densigita de vaporigila hoso sur kloakilo sur
la malferma ŝvebado kaj ĝi foriris kun la doloro tuj ĉesanta.Ŝia vivokvalito estas multe pli bona.

Mi havis suspektindan baton sur mia dorso dum 2 jaroj, kiu finis ŝanĝante koloron kaj multe
doloris kaj mi tre suspektis pri kio ĝi estas.Mi uzis RSO sur klopo kaj ĝi malaperis.Ni provis ĉi
tion ĉar ni vidis la videon de Rick Run from the Cure.Mi kredas, ke disvastigi ĉi tiun mesaĝon
estas de monumenta graveco kaj estas preta antaŭeniri  plenan per aktivismo kaj niaj sociaj
amaskomunikiloj kaj elsenda atingo por helpi vin, infanoj, diskonigi la mesaĝon." Roberto

“Mi havas fibromialgion kaj medikamentoj ne forigas mian doloron.Sed la oleo jes." Sinjorino

"Mi estas kredanto...riparas podagro...ĝi devas ekvilibrigi la jinon kaj jangon ĉar mi pensis, ke mi
antaŭe estis  feliĉa,  sed lastatempe mi trovas senton de feliĉo  elvenanta el  la  profundo de
interne...Dankon Rick Simpson." Irving

"Saluton Corrie, mi donas al ***** medikamenton dum ĉirkaŭ 3 semajnoj nun por lia podagro en
la piedo, kaj li iris de rulseĝo al povi kuri supren kaj malsupren la ŝtuparon kaj iris por 2-hora
marŝado.  dum  la  semajnfino.Ĝi  ne  estas  nur  por  Kankro...ĝi  nur  kuracas.Mi  devus  fari
fotojn...Grandega  diferenco.Regulaj  medikamentoj  ne  tuŝis  ĝin.En  rulseĝo  dum  3  semajnoj
antaŭ la medikamentoj."

“Mi uzis ĝin sur brulvundoj kaj mi ne povas diri kie mi estis bruligita.Neniu timigado kaj neniuj
markoj.Mojosa.Mi havis la brulvundon dum semajno kaj ĝi ne resaniĝos.Mi uzis la oleon kaj ene
de  kvar  tagoj  mi  havas  novan  haŭton.Semajnon  poste  mi  ne  povas  diri  kie  mi  estis
bruligita.Mirindaj aferoj.” Klifford

"Jes, jes, mi resanigis brulvundojn per RSO kaj neniujn cikatrojn!" Erin

"La doloro laŭvorte malaperas tuj  kaj  ene de unu tago la inflamo foriras.Mi  jam traktis unu
brulvundon  antaŭ  kelkaj  monatoj  kaj  havas  alian,  kiun  mi  traktas  nun.Ĝi  plirapidigas  la
resanigtempon  de  semajnoj  kaj  semajnoj  atendante  kiom  severa  la  brulvundo  estas  &
NENIKAGRADO & NENIAJ sentiveco super kie mi estis bruligita.Mi uzas la oleon sur ĉio kaj mi
volas  diri  ĉion.
**Ĵus faris aron kiu ne estis la kvalito, kiun mi iam manĝus, do ĝi estas strikte uzatatopike & faris
vizagxon.OMGosh,  mirindaj  rezultoj.Mi  uzas  la  RSO  por  ĉiu  unuopa  malsano  imagebla**”
Michelle

“Faris ĝin, administris ĝin al mia 18-jara filo.Neniu signo de kancero nun.Mi ŝuldas al vi grandan
dankon Rick Simpson." Amanda

“Mi  uzis  ĝin  por  resanigi  malfermitajn  vundojn.Mi  ĵus  uzis  sur  mia  diabeta  ulcero,  kiun  mi
ŝiris.Resaniĝis pli  bone ol mi povus esperi.Ankaŭ resanigis katajn gratojn dum la nokto.Aliaj
grataĵoj dum la nokto.Metu oleon sur duonon de la gratvundeto, kovrita per klopo, la sekvan
tagon traktita flanko fermita en traktita malferma montrado de infekto.Ĉi tiu medikamento devas
esti en ĉiu 1-a helpa ilaro." Jared

“Ekde la aĝo de 11 (mi nun estas preskaŭ 30) mi disvolvis specon de fungo sur mia haŭto,
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plejparte ĉirkaŭ mia kolo brusto kaj dorso.Ĉi tiuj ruĝaj rondaj makuloj  aperas sur mia haŭto
ĉiujare  kaj  mi  prenis  ĉion  necesan  por  trakti  mian  haŭton.La  medikamentoj,  kiujn  la
dermatologoj preskribas, daŭras 5-6 tagojn por forigi ĉi tiujn makulojn kaj aliajn 5 tagojn por tute
forigi ilin.

La  alian  tagon  mi  rimarkis,  ke  ĉi  tiuj  makuloj  denove  aperas,  SED ĉi-foje  mi  decidis  meti
kanaban oleon sur ĝin...kaj ĝi vere estis magio!!!Mi aplikis ĝin nur 2 fojojn kaj la makuloj ĈIUJ
malaperis.Mi ne povis kredi miajn okulojn!Ne plu piloloj kaj kremoj kaj specialaj ŝampuoj por mi!
Nun  mi  faris  kokosan  oleon  infuzitan  kun  kanabo-oleo  kaj  mi  daŭre  aplikos  ĝin  dum  alia
semajno por certigi, ke la makuloj ne reaperos.Koran dankon RS & JB pro la tuta helpo kaj
informoj, mi estos eterne dankema.” Ioanna

"Ĉu la oleo funkcius sur papilomoj aŭ haŭtaj etikedoj proksime de la okulo?" Sean

-- Jes, Sean, sed atentu, ke la oleo ne eniru viajn okulojn, alie ĝi brulos malbone dum ĉirkaŭ unu
aŭ du horoj.Ĝi ne damaĝos la okulon sed ĝi estas malagrabla.JB

“En 2002 mi estis en terura akcidento.Mi havis lacerojn ĉie kaj perdis parton de osto en mia
brako.Post  haŭtaj  kaj  ostaj  grefoj  mi  preskaŭ  resaniĝis  kaj  ricevis  infekton  en  mia
brako.Montriĝis osta infekto kaj devis rekomenci.Pro tio iam ajn mi ricevas tranĉojn/brulvundojn
(mi estas veldisto) ili  ĉiam infektiĝus.Ĉi tiun pasintan jaron mi ricevis teruran brulvundon de
vaporlinio ĉe la laboro sur mia stomako.Tenante ĝin pura kaj uzante la oleon, ĝi resaniĝis per
nura tuŝo dum semajno!Miaj malgrandaj veldaj brulvundoj povus daŭri 4-6 semajnojn.Ne plu
kun mia oleo.Ŝraŭbu Neosporin, mi uzas OLEO!" Chris

“Mi varmigis la oleon kaj miksis ĝin kun mia kruĉo da vizaĝa kremo.Mi uzas ĝin 2 fojojn tage kaj
estis dum ĉirkaŭ 2 monatoj.La profundaj  profundaj  aknoj,  kiujn mi kutimis akiri  (vi  konas la
specon,  ili  bezonas  semajnon  nur  por  veni  al  la  surfaco  kaj  estas  ENORGAJ!)  ne  plu
ekzistas.La cikatroj de tiuj aknoj ankaŭ velkas.Mi eĉ vidas, ke la haŭto komencas streĉiĝi!Ĉi tiu
oleo estas mirinda kaj vizaĝa kremo estas nur unu el multaj multaj uzoj!“ Jennifer

“Mi finis labori por mia estro en la arbaro kie estis amaso da venena kverko en amaso por esti
movita kaj  bruligita  kaj  mi  tute ne sciis,  ke ĝi  estas tie.Do kompreneble mi  kaptis venenan
kverkon.Mia estro vidis,  ke ĝi  estas ĉe la rando de celulito,  tiam resendis min por komenci
kuracadon kun oleo de Rick Simpson.Post kelkaj tagoj mia brako komencis unu ĉesi elflui, ĝi
ankaŭ komencis renversi sin.VI NE POVAS DIRI AL MI, ĈI ĈI ĈI PLANTO NE POVAS TRAKTI
NIUN AJON!” Hari

"Venena hedero sur mia brako... Erupcio kaj brulvundoj malaperis ene de 5 minutoj... Neniuj
tuberoj, neniu erupcio, neniu doloro... Mi uzas unu grajnon da rizo de RSO kun iom da kokosa
oleo... FORIS en 5 minutoj!!!Mi amas mian oleon!!!“ Estelle

"Mi  uzis  ĉi  tiun oleon antaŭ 3 jaroj  por  mortigi  la  4-an etapon de prostata kancero.Mi  uzis
hormonterapion por komenci, kaj poste eksciis pri RSO.Ĝi funkcias.Mi persone konas dekojn da
homoj, kiuj uzas ĝin ĉiutage por multaj malsanoj.Ĝi estas grandega helpo por kanceruloj, sed mi
pensas, ke mi estas plej mirindarevelacio resanigis ies severan psoriasis ke ili havis pli ol 90%
de sia korpo.Ingestante 1/4 ĝis  1/2 gramo de la  oleo tage dum 6 semajnoj,  ĉi  tiu  persono
laŭvorte resanigis sin de kondiĉo, kiun ili suferis ekde infano.Mi povus daŭrigi dum horoj pri la
aferoj, kiujn mi vidis fari ĉi tiun oleon.Vi vidos, tenu vian menson malfermita, kaj faru kiel Rick
instruas, vi ne bedaŭros.” Dan

"Artrita psoriazo en malpli ol monato..." Giulliana

“Mia Psoriasis malaperis post kiam mi komencis manĝi la oleon... Nur uzi la oleon topike ne
tiom helpis mian- ne malaperis tute ĝis mi komencis uzi ĝin parole.Ĝi ankoraŭ ne revenis.Mi
estas sur bontena dozo nun, do mi ESPERAS, ke tio sufiĉas por teni la psoriazon for.Mi ne
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havis ajnajn signojn de ĝi en preskaŭ 4 monatoj.La kuracistoj diris al mi, ke ĝi neniam foriros
tute, kaj ke la nura tempo kiam ĝi "klariĝos" estis kiam mi vere malsanas kaj mia imunsistemo
havas aliajn aferojn por batali.Nu...Mi ne sentas min malsana, kaj la aĉaĵo FORIS!” Lindsay

“Ankaŭ resanigis tendoniton en kelkaj tagoj.Eĉ 7-monata vundo.Nur frotu iom da potbutero aŭ
RSO sur la dolora areo unufoje tage.Mirinda merdo.Mi uzis la RSO dum brulvundo de 3-a grado
lastan dimanĉon-mardon, neniu signo de la brulvundo post 40 horoj da kuracado.Certe dezirus,
ke mi uzis ĝin tuj kiam ĝi okazis.Ĝi ŝparintus al mi horojn da granda doloro kaj teni glacion sur
ĝi." Bobbi

“Amiko  sidigis  min  por  rigardi  Kuru  de  la  Kuraco  antaŭ  proksimume  du  jaroj  kaj  duono,
pensante, ke ĝi povas helpi mian psoriazon.Ni faris la oleon kune - la unuan fojon por ni ambaŭ
- ene de tri  semajnoj,  mia plaka psoriazo malaperis.Mi faras la oleon kaj ingestas ĝin ekde
tiam.Se mi ingestas ĉiutage, kaj aplikas la oleon topike nokte al la individuaj makuloj kiuj aperas
hazarde, la psoriasis estas tre kontrolita kaj preskaŭ nevidebla.Pro ĉi tiu sperto, mi ensaltis per
du piedoj kaj nun posedas la unuan tute ŝtatan licencitan Kuracitan Mariĥuanan Komercon en
Kolorado.Jaro  en  mia  komerco,  mia  patro  estis  diagnozita  kun  stadio  IV  Melanomo  -  ĝi
disvastiĝis en liajn pulmojn kaj hepaton.Lia onkologo donis al li 3 ĝis 12 monatojn kaj diris al li
esti preta por hospica prizorgado.Mi tuj komencis lin sur RSO-reĝimo kaj kvin monatojn poste,
lia kancero malaperis.Foriris.Plej facila afero en la mondo!Dankon Rick, pro reenkonduko de ĉi
tiu mirinda medikamento al la mondo!" Erica

“Kion ĝi ne povas helpi?Per miaj studoj la eblecoj estas senfinaj.Mi havas kiston ĉe la dekstra
flanko de mia vango sur mia vizaĝo.Kvin tagoj de prenado de la oleo (ingestado) la kisto rapide
ŝrumpis.La oleo estis farita el frostaj folioj kaj malgranda burĝono kiu estis trempita en ĉiam
klara.La  miksaĵo  sidis  dum  2  semajnoj.Unua  nokto  de  la  oleo  mia  kisto  havis  formikan
senton.Kvin  tagojn  poste  foriris.La  oleo  funkcias.Estas  multe  tro  da  pruvo  kaj  la  scienco
malantaŭ ĉio estas mirinda.Estas kemiaj komponaĵoj tie, kiuj respondas al ĉiuj niaj riceviloj en la
nerva  sistemo,  estas  verko  de  la  naturo.La  mirinda  parto  estas,  ke  ĉio  troviĝas  en  unu
planto.KANABO.Estas tempo vidi kiom malproksimen homoj povas iri.Estas tempo por evolui.”
Jeremy

“La unua fojo, kiam mi faris la oleon (infuzitan en kokosa oleo) estis por la topika traktado de la
dorso de maljuna najbaro.Ŝi havis ulcerojn ĉie, kiuj forte jukis.Litaj cimoj estas ekskluditaj, same
kiel skabioj, fuĝoj, skeeters, kaj tiaj ĉar ŝi estis tuŝita nenie krom ŝia dorso kaj ekzistas neniuj
signoj de bestagado sur ŝia lito.Ĉu vi scias, kion faris ŝia filo???Li ŝprucis la matracon peze per
kemiaĵo  por  forigi  cimojn,  kiuj  ne  ekzistis.Mi  donis  al  ŝi  novan  matracon  kun  la  eksplicitaj
instrukcioj, ke ĝi NE estas ŝprucita.Ŝi devis iri en la hospitalon pro sangantaj ulceroj kaj dum ŝi
estis tie, ŝi esprimis la problemon de sia dorso kaj vi scias, kion la kuracistoj diris al ŝi fari???
Lavu  ŝian  hararon  kaj  korpon  por  pedikoj,  ŝi  ne  havas  pedikojn.Kiun  do  vi  pensas,  ke  mi
aŭskultos por helpi ŝin?La kuracistoj?NE.Mi faris la oleon, traktis ŝin reen per ĝi kaj okazas
plibonigo kaj resanigo." Michele

"Mi  kontraktis  la  herpetan  viruson  antaŭ  preskaŭ  20  jaroj.Mi  estas  unu  el  tiuj,  kiuj  ricevas
epidemiojn 5-6 fojojn jare ĝis hodiaŭ.Kiel vi povas imagi, tio ne estis facila por mi.Mi scivolas ĉu
viĈu vi havas sugestojn aŭ scias pri aliaj, kiuj sukcesis kun traktado kun kanabo?Dankon pro
via tempo."

--  Simple  metu  la  oleon  (aŭ tinkturon aŭ  salvon  kun  la  oleo)  sur  la  lokojn,  kie  la  herpeto
eksplodas.Ripetu laŭbezone.Ankaŭ estas bona ideo manĝi almenaŭ la 60g-traktadon, foje la
herpeta viruso tute malaperas.La eksplodoj ne estos tiel oftaj kaj vi ne havos doloron ktp, se vi
uzas la oleon por trakti ĝin.La oleo funkcias por ĉiuj specoj de herpeto kaj vi ne trovos ion, kio
funkcias pli bone sur herpeto ol la oleo.Bondezirojn, JB

"Mia  eksedzino  estas  senvirusa  post  kiam  mi  dozis  ŝin!!!Ŝia  kuracisto  estis  kaj  estas
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konfuzita.Ŝi estis DARE-diplomiĝinto kaj nun ŝi konservas kelkajn plantojn por si...” Tomaso

“Mateno skoto, parolis al mia fratino hieraŭ vespere kaj ŝi diras, ke ŝi estas tute resanigita!!!La
medikamento kuracis ŝiajn tegolojn. :)  Ŝi diras, ke ŝi sentas sin mirinda.Nur volis esti 100%
certa antaŭ ol mi skribis al vi.Koran dankon pro via helpo.”

“La knabino kun la tegolo havis io alian okazi al ŝi kaj ŝi neniam diris al la familio kio estis
malĝusta.Jen, ŝi ĵus sendis ĝin al mi: “Saluton denove, ĵus eksciis hieraŭ, ke mia fratino havis
kreskaĵon sur la tiroido antaŭ unu jaro, sed ne diris al nia familio.Ŝajne la kuracisto diris al ŝi, ke
ili observos ĝin kaj se ĝi kreskos, tiam ili operacios.Ĝi ne estis sufiĉe granda por ricevi biopsion
de ĝi.Ĉiuokaze, ŝi havis la rendevuon de sia kuracisto ĉi tiun pasintan semajnon kaj eksciis, ke
la tumoro ĉesis kreski.Ŝi kredas, ke la medikamento haltigis la kreskon.Ĉu tio ne estas mirinda
novaĵo?Ŝi daŭre prenas ĝin en espero ke ŝia venonta nomumo pruvos ke la oleo senvivigas
tumorojn.Sciigos vin pli kiam tio okazos." skoto

“Iam  la  pasintan  printempon  mi  rimarkis  ruĝan  markon  ĉe  la  maldekstra  flanko  de  mia
mentono.Mi forĵetis ĉi tion kiel nur ulcereto, kiu baldaŭ malaperos.Nu, ne kaj tiam antaŭ ol mi
sciis  ĝin aperis  dua;  ne alfiksita  sed en iom rekta linio  el  la  unua marko.Mi  aplikis  kelkajn
polisporinojn kaj aliajn kremojn, kiujn mi trovis en la medikamento-ŝranko, sed nenio ŝanĝis ĝian
koloron aŭ aspekton.Kiam mi kontaktis kaj eniris la oficejon de mia doktoro, estis pli, sed ĝi
komencis havi malsaman aspekton en iuj lokoj.Ĝi aspektis pli makula.Kiam mia D-ro ekzamenis
min, li havis sur sia vizaĝo konsternita mieno.Dum la sekvaj du monatoj li preskribis malsamajn
antibiotikajn kremojn kaj pilolojn.

Dum la tuta tempo li daŭre diris, mi ne pensas, ke ĝi estas kancero.Mi ne pensas, ke ĝi estas
kancero.Ŝajnis strange tamen, ke li dirus al mi, ke mi ne zorgu pri pliaj rendevuoj, nur alvenu al
sia oficejo ĉiun semajnon kiel li diris al mi kaj li tuj vidos min, kaj en sia persona oficejo, ne en la
ekzamenĉambro la tutan tutan tempon. tempo.Diri, ke mi iom timis, estis subkompreno, ĉar ĉi
tio iris nenien.Pli ol unu fojon mi demandis lin pri vidado de dermatologo, kiun li respondis: "Ni
faros biopsion kaj poste venigos vin por viziti dermatologon, se vi ne ĝenas veturi al Halifax"...
"Mi iros. tuj,” mi diris al li ekscii, kio estas ĉi tiuj markoj sur mia vizaĝo.La tempo pasis kaj mi ne
aŭdis de Halifax pri iu ajn rendevuo kun dermatologo.Mi demandis mian doktoron denove... Li
tiam menciis, ke estis dermatologo kiu forpasis en Halifax kaj tiu, kiu estis tie, estis tre okupata,
tio signifas, ke pasus kelkajn monatojn antaŭ ol mi povus eniri por vidi lin.La tempo ŝajnis treni
siajn kalkanojn... nenio okazis...

Mi decidis, post kiam mi provis la medikamentojn, kiujn la D-ro donis al mi, preni aferojn en
miajn proprajn manojn.Mi faris kelkajn demandojn kaj sukcesis ricevi iom da RSO(Rick Simpson
Oleo) aŭ simple dirite, bone farita Kanabo-Oleo.Mi sekvis la instrukciojn pri kiel uzi la oleon.Mi
metis  kelkajn  sur  band-helpilon  kaj  kovris  la  markojn  sur  mia  vizaĝo  nokte.Mi  englutis  iom
ĉiuvespere ankaŭ.

El ĉio, kion mi legis, ĉi tiu afero ne povas vundi vin, sed ĝi povas frapi vin se vi prenas tro multe
komence.Nu, en kelkaj okazoj mi prenis iom tro multe kaj ne povis funkcii kelkajn tagojn.Kion mi
faris tamen, daŭre aplikis la oleon nokte tiel peze kiel mipovis sen malŝpari ĝin.Mi povis vidi ke
ĝi faris diferencon.Mi certas, ke ĝi funkcius pli rapide, se mi estus preninta la tempon por ĝustigi
la  kvanton,  kiun  mi  prenis  interne,  por  ke  ne  estus  ajnaj  adversaj  reagoj  al  mia  motora
funkcio.LOL

Entute ĉi tiuj aferoj funkcias kaj dum unu el miaj plej lastatempaj vizitoj al mia doktoro li diris, "Ĝi
ne aspektas tiel agresema kiel ĝi estis." Ĉi tio multe pli bone sentis min, kaj ankaŭ la biopsia
raporto kiam ĝi revenis dirante, ke la histoprovaĵo ne estis maligna!Mi povas honeste diri, ke la
oleo ŝajnas esti purigita kio ajn ĝi estis sur mia mentono.

Plejparte  ne  estas  kreskantaj  ruĝaj  markoj,  nur  "ombroj"  de  kio  antaŭe  estis.Mi  iros  al  la
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Dermatologo post unu semajno.Espereble li povas iom da lumo pri kio ĝi estas aŭ estis tio, kion
mi  havis.Mi  ŝatus  scii  certe  por  trankvilo.Mi  certe  donos  ĝisdatigon  kiam  mi  havos  pli  da
informoj.Nuntempe... Mi ŝatus sendi grandan dankon al tiuj, kiuj partoprenas helpi min resaniĝi!"
Bill

Q.Mi scivolis ĉu RSO helpos la brulvundojn de mia patrino pro radiado?Ŝi decidis daŭrigi kun la
"konvencia" traktado, kaj nun ŝi havas sian bruston, manko de aliaj vortoj, fikita.Doloras nur
rigardi ĝin.Mi memoras, ke aŭ vi aŭ Rick iam bruliĝis, mi supozas, dum la preparado de RSO,
kaj montris bildojn pri kiel la oleo funkcias ankaŭ ĉe brulvundoj.Do, ĉu ĝi utilus al ŝi?

A.Frotu la oleon aŭ kanabon salvon sur ŝian bruston kaj dorson.Kompreneble ŝi devus manĝi la
oleon kaj resti for de kuracistoj kaj ĉiuj aliaj tiaj formoj de nenecesa damaĝo.JB

“Mia Panjo (72) havis doloran fenditan haŭton ĉe la plej multaj fingropintoj de ĉirkaŭ 2 jaroj
nun ...  tre dolora.Doktoro diras, "Jes, tio venas kun aĝo." Dufuss!!!Ni miksis tre malgrandan
kvanton de la oleo kun akvaforo...Unu traktado, dum la nokto...  for!Ŝiaj doloraj fendoj estas
resanigitaj kaj daŭre estas bonaj dum pli ol semajno nun!MIRINDA!” Dolly

“Mi  uzis  la  oleon  sur  freŝa  malfermita  kirurgia  vundo.En  septembro  de  2012,  mi  forigis  2
tumorojn de Bazĉela Karcinomo de mia vizaĝo.Unu estis granda kaj estis la nutra tumoro kiu
disvastigis ĝin.Ankaŭ interna tumoro en mia vango estis skrapita por biopsio.Kiam mi alvenis
hejmen kaj malkaŝis mian vundon, mi havis krateron en la vizaĝo.

Dum la unuaj 4 tagoj mi miksis Karietan buteron kaj oleon kaj aplikis ĝin.Mi tiam ŝanĝis al rekta
oleo kaj ne ĉesis.Kiam mi iris por mia post-operacia rendevuo, la doktoro, kiu pensis, ke mi
faros plastikan kirurgion, miris pri mia resaniĝo.Mi decidis diri al ŝi la veron, ke mi ne uzis la
recepton, ke mi resanigis ĝin per Kanaba Oleo.Ŝi aŭdis pri Rick Simpson & Phoenix Tears, ŝi ne
juĝis min, kaj  diris,  ke oni daŭrigu la bonan laboron.Post  unu monato,  mi iras por mia dua
kirurgio, agadplano por resanigi ĉi tiun vundon... Kanaba Oleo.Ĉu mi diros al ĉi tiu kirurgo?Ĉe
mia Poŝta rendevuo!En amo kaj lumo." Patti-Jo

-- Patti,  ne estos bezonata kirurgio, se vi daŭrigos kun la oleo.Aŭ prokrastu per pliaj 60g se
necese, sed restu for de kirurgio kaj kuracistoj, se entute eblas.Ĝi estas malĝoja antaŭkondiĉo
por la sukceso de la kuracado en multaj kazoj.JB

“RSO igis mian psoriazon preskaŭ neekzistanta.Mi konsumis bontenan dozon dum tri jaroj nun
kaj mia haŭto estas klara, mia menso estas klara kaj mi neniam estis pli sana." Erica

"Mi vidis iun proksiman al mi uzi la oleon de Rick sur malbona brulvundo, kiu lasus malbonan
cikatron kaj ene de semajno post aplikado de la oleo ĝi malaperis kaj neniu signo de cikatro aŭ
ke ĝi estis bruligita." Janice

“Ni havas mian filinon sur la oleo nun.Ŝi havas psoriazon sur ambaŭ kubutoj, antaŭbrakoj kaj
unu genuo.Prenis  fotojn komence.Ĝis nun la  sekaj  skvamaj areoj  malaperis.La haŭto estas
ruĝa, sed glataanstataŭ levita kaj inflamita.Pli malgrandaj areoj ekstere tute malbariĝis.Ni estas
konvinkitaj, ke ĉi tio funkcios.Ni fotas ĉiun duan tagon aŭ kiam estas rimarkinda plibonigo.Ĉio ĉi
en malpli ol semajno de uzado de la oleo tópica.Koran dankon pro konscion pri ĉi tiu medicino,
kiu  finfine  resanigos  naciojn  Rick  kaj  JB.Mi  dividas  afiŝojn  ĉiutage  kaj  diras  al  iu  ajn,  kiu
aŭskultos.Ĝi komencas enprofundiĝi.” Ron

Q.Ĉu ĉi tiuj miksaĵoj funkcias por akno??

A.Jennifer, la oleo funkcias por 'ĉiaj haŭtaj kondiĉoj.' Tio signifas inkluzivi aknon.Bondezirojn, JB

“(Mi  eksciis  pri  la  oleo) antaŭ 3 monatoj  serĉante en la  interreto kuracon kontraŭ akno kaj
rosaceo.Ĝi klarigis tion tuj!Mi aldonas iso-oleon al kokosa oleo por uzi ĝin sur mia vizaĝo kaj
kolo unufoje tage.Mia edzo diras, ke mi aspektas 15 jarojn pli juna!Koran dankon pro dividi ĉi
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tiun informon.Dio benu vin ĉiujn.Daŭrigu la bonan laboron." Toni

“Mi ĵuras, ke jen kial mi aspektas multe pli juna ol miaj gefratoj.Mi estas la plej maljuna el 4.Plej
multaj diras, ke mi aspektas almenaŭ 20 jarojn pli juna ol mia pli juna fratino." Mary

“Ĝi  funkcias  ankaŭ  por  enkorpigitaj  haroj  sur  la  vizaĝo.Mi  uzis  ĝin  ĉe  mia  23-jara  filo  kun
sukceso en 2 aplikoj.UNU AMO." Patti-Jo

“JB,  ĉu  vi  havas  sciencan  pruvon,  aŭ  nur  homoj  deklarante,  ke  ili  iam  estis  alergiaj  al
mariĥuano?Ĉu tio  eblas?Mi tre opinias,  ke estas la trikomoj,  kiuj  igas homon juki,  ĉar dum
tondado, vi emas akiri la jukon sur viaj manoj kvazaŭ tuŝante izolajzon.Sed du homoj diris al mi,
ke ili kredas, ke ili estas alergiaj al mariĥuano kaj eksplodas en abelujoj kiam ajn ili estas ĉirkaŭ
ĝi aŭ la fumo estas blovita proksime de ili.Sed mi ŝatus ambaŭ esti parto de mia studo, do mi
scivolis ĉu iu vidis homon esti alergia al mariĥuano aŭ spertis ĝin mem?"

-- Rigardu, kanabo estas planto, do jes, iuj homoj eble estas alergiaj al iuj ĝiaj komponantoj,
kompreneble.Sed ni ankoraŭ ne vidis alergion al la oleo kaj ni pensas, ke se ĝi okazos, homoj
nur  bezonos provi  alian  trostreĉiĝon kun aliaj  terpenoj  en ĝi.La  oleo estas  uzata  por  trakti
alergiojn de ĉiuj specoj.Sed estas sep miliardoj da ni kaj ĉiu el ni estas unika, do mi dirus, ke
jes, iuj homoj verŝajne spertos alergion al iuj specoj de oleo.JB

“Charlie marŝas.Neniuj doloroj.Li staras alte.Liaj paŝoj estas rektaj kaj larĝaj.Li povas kuri salti
kaj ludi.Lia kolo estas preskaŭ 90 procento resanigita.Ĝi ne aspektis tiel en du jaroj.Li manĝis
bananon, picon, duonan sandviĉon, frititan rizon, jogurton kaj pli hieraŭ.Li NENIAM manĝis tiom
multe.(...)

La dekstra genuo de Charlie  estis  la  plej  malbona.Ĝi  estas ĉirkaŭ 50 procentoj  pli  bona.La
maldekstra estas preskaŭ tute resanigita krom la fakto ke li jukis ĝin la alian nokton kaj vezikigis
ĝin reen.Sed nenio grava...La plej granda ŝanĝo estas la vundo sur lia kolo kaj sub la akseloj.La
kolo estas preskaŭ tute resanigita same kiel liaj akseloj.

Mi uzas malgrandan guton de la oleo en lia g-tubo antaŭ banoj.Ĝi ankaŭ helpis kun genua
doloro.Se liaj genuoj doloras, li ricevas tiun guton.Mi ne aldonas tylenol aŭ ibuprofenon.Ĝi faras
la ruzon.Mi ankaŭ faras mian propran ungventon.Mi havas akvomaŝinon, kiu filtras akvon kaj
apartigas alkalan akvon de acida.Ĉar acida oksigenita akvo estas tiel bona por la haŭto kaj
ankaŭ estas kontraŭbakteria, mi prenas acidan akvon kaj miksas ĝin kun metocelulozo por krei
ungventon.

Mi aldonas la koncentraĵon por fari salvon, kiu estas kiel la konsistenco de vaselino.Mi buterigas
liajn pansaĵojn per ĉi tio kaj uzas ĝin sur liaj vundoj.Ĉi tio sole faras nekredeblan diferencon kun
la doloro, jukado kaj resanigo.Mi sendos al vi fotojn baldaŭ.Mi prenis ilin ĉiun ŝanĝon.Mi pensas,
ke la oleo daŭros ankoraŭ unu monaton, sed ĉar ĉi tio estas la unua fojo, ke mi iam faras tion,
mi estasne certas.Mi estas ravita.Lia apetito neniam estis tiel bona.Li manĝis pli da manĝaĵo
hieraŭ ol la tutan jaron.” Triŝa

"Hej  Rick  kaj  amikoj,  mi  havas amikon,  kiu  havis  ĉi  tiun  ulcereton (ĉ.2  coloj  je  4  coloj  en
diametro) sur lia maldekstra skapolo dum 4 jaroj nun, serĉanta infekton, sen krusto en la loko,
nur  pura  kruda malfermaĵo,  sub la  surfaco oni  povus senti  malmolan  basbalgrandan bulon
senteman al la tuŝo. .

Li topike aplikis la oleon 8 fojojn en 7 monatoj kun ĉirkaŭ 2 semajnfinoj ankaŭ pri interna uzo.
Grivo kaj cikatra bulo malaperis, malfermita vundo cikatrigita kaj mia amiko sentas sin benita
pro esti havinta ŝancon uzi la oleon.” Rebekka

“Mi havas bulojn sur mia kolo en du lokoj, unu en la brusto, kaj unu abdomeno... en la lastaj tri
semajnoj la mia ŝrumpis... tiu ĉe la kolo kaj la stomako preskaŭ malaperis...  tiu malantaŭ la
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orelo estas; duono de la grandeco...IRU KANABISA OLEO!!!!!!!" Ŝaron

"Nur por rakonti mian historieton...amiko mia suferas de profunda vejna trombozo de multaj
jaroj.Li havas vundon sur la kruro dum 2 jaroj, grandeco de kvarono...Post vidi la Rick Simpson
Story, mi sugestis la oleon, li diris, ke li provos ion ajn...Do estante fumantoj ĉiuokaze, mi akiris
iom el la oleo.Diris al li preni ĝin dufoje tage.2 grajnoj da rizo grandeco...2 semajnoj pasis...li
ridetis, ne vidis tion delonge...La vundo ŝrumpis?????...Nova haŭto komenciĝas???Ĉi tio ne
povus  esti???...Aŭ  ĉu  povus???...Li  daŭrigis  dum  du  pliaj  semajnoj...  poste  aperis  kun  pli
granda rideto...la  vundo estis  FOR???...Tute nova haŭto kaj  sen doloro...WOWWW...Ni nun
estas kredantoj, vidi estas kredi...tenu esperon viva!” Jasono

-- Jes, povus esti, Jason Hildebrandt, vi vidis ĝin kaj nun vi scias, kiel vi traktos praktike ĉion, kio
okazas al  vi  aŭ al  iu el  viaj  amikoj.Nur frotu iom da oleo kaj manĝu ĝin,  ĝi  vere estas tiel
simpla.Dankon kaj bondezirojn, JB

“Hieraŭ mi tranĉis mian fingron sur miksilo ĉe la laboro.Je la 3-a matene mi vekiĝis al batanta
fingro, ke mi provis glacion, peroksidon, neosporinon.Nenio funkciis.Ankoraŭ pulsadis.Mi tiam
memoris, ke aŭdi oleon helpos ĉelan regeneradon kaj ĉesigis doloron kaj resanigis cikatrojn kaj
haŭtajn problemojn, do kial ne provi ĝin.Do mi prenis guton kaj etendis ĝin ĉirkaŭ la tuta pinto de
mia fingro.Ene de 1 minuto la doloro estis 80% for.Ene de 30 min.Mi povis svingi mian fingron
kun nur iom da doloro sed sen vera doloro.mi estas vendita.Post 12 horoj mi reaplikis kaj poste
mi ne havas doloron." Rebekka

"Strigsignoj?" Sukceno

-- Jes.JB

“Hej Rick, mi ŝatus konservi mian nomon konfidenca se vi afiŝas ĉi tion (kion mi ne ĝenas).Mia
fianĉino havis vere malglatan edukadon kaj uzis tranĉi ŝiajn pojnojn kiam ŝi deprimiĝis, ĉi tiu
problemo estas jarojn kaj jarojn malantaŭ ni, sed kelkaj sufiĉe malbonaj cikatroj sur ŝia pojno
ankoraŭ restas.Tie  ege videblaj  kaj  bobelas  sufiĉe,  estas la  unua afero,  kiun multaj  homoj
rimarkas kiam ili unuafoje renkontas ŝin, ŝi ŝatus nenion pli ol forigi ilin.

Do mia demando estas ĉu la oleo helpos forigi la cikatrojn?Aŭ almenaŭ helpi ilin malpli videblaj?
Mi amas tion, kion vi faras kaj mi ŝatus scii pri la oleo kiam mia avo malsaniĝis pro kancero, vi
estas heroo por ĉiuj vivoj, kiujn vi helpis savi!"

-- Komencu apliki la oleon topike sur la cikatrojn, ili plej verŝajne malaperos post semajnoj aŭ
monatoj.Mi ankaŭ ricevus ŝin sur la oleo, ankaŭ, ĝi helpos kun ŝia PTSD de ĉiuj tiuj memoroj pri
tio, kion ŝi travivis.Ĝi ankaŭ plibonigos la kvaliton de ŝia dormo.Prenu fotojn kaj filmetojn, se vi
ne ĝenas, la cikatro vere malaperos - aŭ tute aŭ ili estos apenaŭ videblaj.Bondezirojn, Jindrich

“Mi havas la saman problemon kun la kruraj ulceroj.Unue ĉar mi estis antaŭ-diabeta.Sed mi
eksciis, ke mi estas tre sentema al cimoj kaj moskitoj.Mi metas la oleon sur ilin kaj surmetas
kloakilon dum la nokto kaj la mordoj resaniĝas.” Michelle

-- Kion la oleo povas fari por moskitoj aŭ iksodoj estas simple mirinda.Provu kaj vi vidos kial ni
diras, ke neniu forlasu sian domon krom se ili havas la oleon sur si.La oleo havas tiom da uzoj,
ke estas nerespondece provi vivi sen ĝi.JB

"Manĝu la oleon...Mi prenas la oleon dum du monatoj, mia psoriazo preskaŭ 80% klara, kaj mi
tute ne devas uzi ajnan medikamenton...Kaj ankaŭ forprenis mian artriton...” Giuliana

“Mi  uzis  kanaban  oliv-oleo-miksaĵon  kaj  post  unu  semajno  mia  psoriazo  komencis
malplenigi.Bedaŭrinde mi nur havis iomete kaj mi ne havis sufiĉe por preni ĝin pli kaj interne kaj
ekstere.OBSERVU, mi eĉ ne havis veran RSO, sed kanaban oleon faritan per olivoleo.” Teemu
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-- Ni esperu, ke vi baldaŭ ricevos iom da oleo, Teemu.Plej bone estas uzi ĝin topike por kontroli
la  simptomojn  kaj  ankaŭ  por  manĝi  la  oleon,  vi  ankaŭ  volas  forigi  la  suban  kaŭzon  de  la
problemo.Bondezirojn, JB

"Ĝi  funkcias  bone ankaŭ pri  moskitoj  kaj  dentodoloroj.Mia  filino  estis  mordita,  ne  ŝercante,
almenaŭ 50 fojojn de moskitoj en 15 minutoj KUN OFF! Deep Woods cimoj ŝpruciĝas.Mi provis
bananan ŝelon, senodorigilon, aloon, dermaplaston kaj hidrokortizonon.Neniu el ĝi malaltigis la
ŝvelaĵon (ŝi estas alergia kontraŭ moskitoj kaj ili malbone ŝveliĝas) aŭ provizis ŝian helpon.En
malespero mi skrapis la rezinon el vaporigilo, miksis ĝin kun nur iom da kokosa oleo por ke ĝi
disvastiĝus pli facile & "ŝmiris" ŝiajn krurojn malsupren per ĝi.Ene de ĉirkaŭ duonhoro la tuta
ŝvelaĵo malpliiĝis kaj dum ŝi ankoraŭ havis ruĝajn punktojn kie la mordoj estis ili ne ĝenis ŝin &
mi evitis doni al ŝi Benedryl.

Mi havis absceson formiĝantan en mia buŝo kaj mi pakis la rezinon de la vapo ĉirkaŭ la tuŝita
dento kaj denove ene de ĉirkaŭ duonhoro la ŝvelaĵo malpliiĝis kaj mi povis resanigi ĝin, neniuj
problemoj kun ĝi de tiam.Tamen mi pakis ĝin du tagojn por esti certa.Nun mi povas diri,  ke
pakante la rezinon (se vi havas Vapir No2 ene de la konuso, kie vi ŝanĝas la ekranon, kolektas
preskaŭ  puran  haŝiŝon,  ankaŭ  koncentritan.)  ĉirkaŭ  mia  dento  mi  fariĝis  nekredeble  alta,
verŝajne pli alta ol mi iam estis en mia vivo. .

Mi  eĉ  mesaĝis  al  mia  edzo  el  la  salono  por  peti  lin  helpon  por  atingi  la
dormoĉambron.Sublingvaj medikamentoj funkcias pli bone tamen, tial en la ER se ili suspektas
koratakon ili ŝprucas nitron sub vian langon.Ĉio estas en ordo nun tamen, mi ne mortis pro
superdozo, mi ne vekiĝis terure malsbrio kaj plej bone...Mi ne devis preni grandajn kvantojn da
Tylenol aŭ Advil kaj fari eĉ pli da damaĝo al mia stomako kaj hepato.

Mi scias, ke la rezino ne estas la plej efika maniero kaj mi eĉ ne estis certa ĉu ĝi funkcios, sed ĝi
estis kun kio mi  devis  labori  ĉar  mi  vivas en kontraŭleĝa ŝtato.Mi  supozis,  ke ĝi  ne povus
dolori.Mi ne povas atendi  vivi  en stato kie mi povas libere kreskigi  mian propran organikan
komencan materialon de la plej alta ebla kvalito, fari mian propran oleon kaj resanigi min kaj
mian tutan familion...inkluzive de mia preskaŭ 2-jara filino, kiu trapasis inferon la pasintan jaron,
ĉar neniu povas eltrovi, kio estas malbona ĉe ŝi.

Ili opinias, ke nun ŝi havas proteinan malordon, sed tio estas nur alia afero, kiun ili ĵetas ĉirkaŭe,
ĉar  ili  tute  ne  scias,  kio  estas  fakte  malĝusta.Akiri  ŝin  sur  la  oleo  povus  simple  savi  ŝian
vivon.Kvankam mi ŝatus havi precizan diagnozon, do mi scias, kion mi traktas, sed la fundo
estas, ke mi nur volas, ke mia bebo sentas sin pli bona kaj se tio signifas kontraŭi la konvencian
socion, tiam tion mi faros." Sara

“La oleo ŝajnas reviviĝi.Ĝi brilas kiam aplikata.Brulis mian manon (ne diros al vi kiel lol) sed
resanigis  ĝin  per  la  oleo.Restis  nur  sufiĉe  da pura oleo por  2 aplikoj,  poste  uzis  oleon en
infuzitakokosa oleo.Tute ne havis  doloron.Kaj neniuj  cikatroj  ĉe la fino.Neniu parafina gazo,
neniu infekto, neniu dolorpiloloj.Dankon Rick denove pro dividi ĉi tion kun la mondo." Carol

“Dankon ne sufiĉas pro tio,  kion vi  faris.Mi  sidas ĉi  tie kun oleo sur mia venena kverko.Mi
NENIAM provis sen vi.Ĝi daŭris pli ol 2 monatojn tuŝante preskaŭ 100% de mia korpo pasintjare
pro iu ekbrulfajro,  do mi nun ricevos ĝin ĉie kaj  pli  malbone oni diras,  ĉar ni  ne konstruas
imunecojn al ĉi tiu.

Antaŭ unu tago ĝi aperis.Do, la oleo hieraŭ nokte, tute ne ĉesigis la jukon.Tamen mi vidas ĝin
resanigi cikatrojn ĉiutage do mi havas fidon.Ĉi-matene, 24 horojn post la unua apliko, mi vidas,
ke ĝi funkciis kaj resanigas ajnan vunditan haŭton de mia gratado.Do kun iom da zinkoksida
pasto super mia oleo mi kredas, ke mi ĵus trovis la 1# helpon por venena kverko.Mi fakte ne
povas  atendi  ĝis  la  venonta  sezono  por  vidi  ĉu  eble  la  oleo  resaniĝas  por  ripari  ĉi  tiun
problemon dumvive.Mi informos vin.Ĉu tio ne estus bonega?Denove, dankon pro ĉio, kion vi
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faras." Rebekka

-- Ankaŭ tion la oleo povas ripari.Ĝi estas kuraco aŭ kontrolo por ĉiuj medicinaj problemoj.Ju pli
frue ĝi estas aplikata, des pli baldaŭ ĝi riparos tion, kion oni devas ripari, jen preskaŭ ĉio.JB

"Venena  hedero  sur  mia  brako...erupcio  kaj  brulvundoj  malaperis  ene  de  5  minutoj...neniuj
tuberoj, neniu erupcio, neniu doloro...Mi uzas unu grajnon da rizo de RSO kun iom da kokosa
oleo...FORIS en 5 minutoj!!!Mia oleo!!!" Estelle

“Mi ricevis venenan kverkon sur la vizaĝo, post la dua tago ĝi estis de mia frunto ĝis mia kolo,
grandaj jukantaj makuloj, krudaj kaj iom da sangado pro gratado.Mi miksis iom da oleo kun iom
da kokosa oleo por faciligi ĝin disvastigi.Mi surmetis ĝin kaj tujan mildigon de jukado kaj doloro,
ene de unu horo la krudeco kaj inflamo malaperis, je la sekva mateno ĝi ne estis videbla krom
se vi vere rigardis.Ĝi certe levis kelkajn brovojn kaj finfine kelkaj skeptikuloj ekvidis, pri kio mi
ĉiam parolas.La Resaniga Povo de Kanabo!" Cindy-lee

“Mi volas, ke homoj sciu, ke RSO forigis grandegan veziketon, kiun mia edzo ricevis sur la
kalkano dum kuŝanta en la lito tiom longe de estado tiel malsana.Mi metis la oleon sur ĝin kaj
ene de semajno ĝi malaperis.Mi tute timis, ke ĝi evoluos al io multe pli serioza.Ĝi kovris lian
tutan kalkanon.Dankon Rick Simpson pro ĉio, kion vi faras." Susan

"Mi faris  kalvon el  abelvakso,  olivoleo,  kokosa oleo kaj  nim-oleo,  kiuj  kuracis  mian rancian
piedodoron, kiun mi havis dum pli ol 25 jaroj...Mi aldonis lavendojn kaj citrusajn oleojn por tranĉi
la nim-odoron.Kaj ĝi funkcias pli bone ol ajna haŭta kremo, kiun mi iam aĉetis.Kaj la edzino
neniam estis pli feliĉa.” Roberto

-- Mi aldonus iom da oleo al la miksaĵo, Roberto.Neniam malutilas aldoni kelkajn, krome ĝi certe
funkcius  eĉ  pli  bone.La  oleo  sole  povas  fari  la  samon,  kiam  miksite  kun  kanabo-semo,
ekzemple, kaj piedmasaĝo kun forta kanabo-salvo estas unu el la plej agrablaj aferoj, kiujn oni
povas sperti en ĉi tiu mondo.Ĉu vi povas imagi, kiel bonege estus por viaj piedoj, se vi simple
povus mergi ilin en varmeta nediluita oleo dum dek minutoj?Ĉu vi povas imagi kiom efika tio
estus por homoj kun brulvundoj, diabetaj ulceroj, haŭtaj kanceroj ktp.?Mi povas.JB

"Se virinoj scius, ke ĝi renversas maljuniĝantan haŭton kaj riparis difektitan haŭton (kiel en la
kazo de ĉi tiu persono) la subteno por leĝigo de kanabo trairus la tegmenton!La tuta ekonomio
prosperis pro la subpremado de ĉi tiu mirinda natura medicino kaj ni ĉiuj rigardos ĝin disfali dum
pli kaj pli da homoj informiĝos kaj simple komencos kuraci sin." Gil

“Ĉu mi legis sulkojn?Ĝi helpas SULKON?” Margie

Q.Ĉu vi aplikas ĝin al via vizaĝo por traktado de sulkoj aŭ prenas ĝin parole aŭ ambaŭ?" Toni

A.Ambaŭ por plej bonaj rezultoj, sed topika apliko nur povas fari multon, ankaŭ.JB

“Mi bezonas la recepton por kalviĝo.Ĉu ĝi estas unu parto de kanabo-oleo al dek partoj de
kanabo-semo?Helpu bonvolu!Mia fianĉo perdas sian hararon kaj mi vere ne volas devi forlasi
lin... Ni havas ĝemelojn, do mi iom bezonas, ke li restu, ha ha.” Jenna

-- Tio povus funkcii.Ni ŝatas aldoni 20-30% da oleo al kanabo-semo-oleo, 96% da alkoholo aŭ
aliaj portantoj, sed malpli ol tio ankaŭ povas fari mirindaĵojn kiam ili estas uzataj topike.Ideale,
kompreneble  li  havus  sitelon  da  la  oleo  disponebla  kaj  li  uzus  ĝin  rekte.Ĉar  nediluita
medikamento funkcias pli bone ol diluita medikamento.Bondezirojn, JB

"Estante mekanikisto, mi uzis la oleon sur kelkaj sufiĉe malbonaj tranĉoj kaj  vi  estas 100%
ĝusta...ĝi resanigas la haŭton multe pli rapide ol ĉio alia.” Cory

"Kanigis miajn genitajn verukojn per nur 3 aplikoj en 2 semajnoj.Mi ricevis plurajn tre dolorajn
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traktadon en la GUM-kliniko ĉe la hospitalo, kio nur plimalbonigis ilin.Mi uzis proksimume 10mg
sur ĉiu veruko (mi havis 5) ĉiujn tri tagojn.Mi lavis sed evitis uzi sapon dum 3 tagoj ĉiufoje ĝis la
oleo estis sorbita, poste banita kaj re-aplikata.La verukoj ĵus fariĝis morta haŭto, kiu forfrotis tute
sen doloro, postlasante novan sanan haŭton.Mi rakontis al mia kuracisto pri tio kaj li nomis min
mensoganto?Mi bonŝancis havi amikon, kiu faris al mi iom da oleo el ombro kaj burĝona folio,
kiu normale estintus rubaĵo.” Miles

“Mi estas en la procezo ĝuste nun trakti aĉan talpon, kiu fariĝis nigra.Ĉiumatene mi aplikas
malavaran kvanton ĝuste sur la haŭtmakulo kaj poste kovras per bandilo.Post 3 semajnoj mi
videble vidas,  ke la  haŭtmakulo ŝrumpas.Ĝi  funkcias.Mi  ankaŭ manĝas iomete  ĉiutage...kia
diferenco en energinivelo.MEDICINA FEITO PER KANABO!!!!!!!” Bela

"Mi sentas min kulpa pro tio, ke mi volas provi ĝin sur mia kapo por vira kalveco." Roberto

--  Ne  estu,  ĝi  funkcias  kaj  vi  verŝajne  bezonos  malgrandajn  kvantojn  de  la  oleo
ĉiukaze.Kompreneble vi povus surmeti multe da ĝi kaj estus pli bone, sed se vi solvas gramon
aŭ  pli  en  100ml  da  kanabo-semo-oleo,  mi  pensas,  ke  vi  ankaŭ  ŝatos  vidi,  kion  ĝi  faros,
Robert.Ankaŭ aldonu kelkajn milojn da la sema oleo kaj oleo-miksaĵo al via ŝampuo kaj aliaj
kosmetikaj produktoj, kiujn vi uzas, vi ankaŭ ŝatos la diferencon, kiun ĝi faros.Prenu fotojn, vi
povas  helpi  multajn  aliajn.Ni  havas  nur  kelkajn  fotojn  pri  tio,  ni  ne  tro  atentis  ĝin,
kompreneble.Sed ĝi vere funkcias, provu ĝin kaj ne hontu pri ĝi eĉ unu sekundo.JB

"Mi konfesas ĝin...Mi estas mallerta...Mi havas malbonan kutimon meti la dentojn de la peĉforko
en mian piedon.RSO rekte surloke, kovrita per klopo, doloro malaperis en sekundoj, resanigita
en 3 tagoj." Heather

“Mi vidis multe malpli potencan balzaman version de la oleo detrui psoriazon en tagoj, redukti
ovarioŝveladon en la unua tago de periodo en 20 minutoj, kaj malhelpi cikatrojn kaj doloron
kiam aplikite tuj al malgrandaj brulvundoj.Vere igas min demandi kion la oleo povus fari...” Beres

“Mi havis unu el la plej malbonaj kazoj de piedo de atleto kiam mi estis 10, mi dezirus havi la
oleon.Sed mi havas ĝin nun.Ĉio estas bone 47 jarojn poste.Kuras plej ĉion.” Donaldo

“Mia bofilino profunde fritis porkkotletojn kaj esence trempis siajn fingrojn en la bolanta varma
oleo ĝis la unua fingro-artiko kaj ili fariĝis blankaj kiel kuirita kokido.Ni metis RSO sur ilin kaj la
doloro malaperis en ĉirkaŭ unu minuto, ŝi kovris ilin 2 x tage per la RSO.Ili resaniĝis tre rapide
en nur kelkaj tagoj kaj tute ne estis haŭtperdo aŭ cikatriĝo.

Estas mirinde, ke ni nun konservas iom en la kuireja fridujo, do se iu brulas (precipe la infanoj)
ni tuj aplikos la RSO, ne necesas senti tian doloron kiam ni havas naturan planton, kiu prizorgos
ĝin. .” Debra

"Mi havis malgrandan aron da buloj sur mia kubuto, traktis ilin per la oleo...Semajnon poste mia
kubuto estas glata kaj neniuj tuberoj...Mi pensas, ke ili estis verukoj, sed ĉar mi ne kredas je
kuracistoj, mi ne povus diri al vi certe.” Carla

-- Ne gravas, kio malbonas kun via haŭto, simple apliku la oleon, kovru ĝin per strio kaj reapliku
la oleon ĉiutage aŭ du aŭ kiam la strio defalas.Brulvundoj, verukoj, ekzemo, psoriazo...Tla oleo
ne zorgas pri tio, kio ĝi estas kaj riparos ĝin, nur donu al ĝi tempon kaj oleon.JB

“Mi faris ''lavon'' el oleo, kiun mi faris kaj demandis amikon, kiu havas SEVERAN psoriazon de
la kapo ĝis la piedoj kaj ne havis foton pri si prenita en pli ol 4 jaroj por lavi sin per ĝi.1 TEMPO -
dum ŝi lavis sian korpon mi estis en ŜOKO rigardante ĈIUJN el la ruĝa, flikeca haŭto fariĝi
POOF kaj vidita MIRINDA sanan haŭton post ĉiu TEMPO kiam ŝi viŝis parton de sia korpo.Mi ja
fotis ŝin tiun nokton kaj afiŝis ilin.Ŝi NUN ĜUAS preni sian foton...ĈIUGAGA!

Pluraj aliaj demandis, kiel mi miksis ĝin kaj mi estis feliĉa kaj surprizita pacientoj kun MS kaj
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aliaj, kiuj suferas malsanojn, uzis ĝin en siaj banoj kaj unu diris, ke li dormis kiel BEBO sen
doloro por la unua fojo en sia vivo." Traci

“Mia amiko havis kiston sur sia vizaĝo kaj post preni la oleon dum kelkaj tagoj ĝi malaperis.Kaj li
ingestis ĝin ne uzante ĝin topike." Jonatano

“Mi prenas iom pli ol rizgrajngrandecon.Mi efektive metis iom la nazon kaj miaj alergioj preskaŭ
malaperis.Mi loĝas en motordomo kun du hundoj kaj ni estas bombarditaj per poleno de najbara
monteto de arboj.Pasintjare mi prenis benedryl ĉiutage.Mi ne devis preni neniun ĉi tiun sezonon,
kaj mi dormas multe pli bone." Judi

"Ne kancerulo, sed mi havis infekton sur mia kalkano, kiu ne respondus al kuracado.Mi eĉ havis
vundoprizorgan  teknikan  laboron  sur  ĝi...  li  ĉesis  disvastigi  la  infekton  sed  ĝi  ankoraŭ  ne
resaniĝos.Mi ŝmiris la oleon sur ĝi kaj en UNU tago la ruĝeco malpliiĝis.Dua tago kaj ruĝeco
malaperis.Tria tago kaj la infekto denove aspektas kiel haŭto!Mirinda resaniga oleo!" Tammie

“Mi estis ĉe la punkto kie mi ne forlasus mian domon.Mi ricevis erupcion, kiun la kuracisto diris,
ke periora dermito kaj ĉio, kion ili donis al mi, aŭ ne funkciis aŭ malsanigis min.Ili diris, ke ili ne
havas ideon, kio kaŭzas ĝin aŭ kiel forigi ĝin definitive.Post irado al Vankuvero mi decidis provi
meti RSO sur la erupcion kaj vidi kio okazas.La sekvan tagon ĝi preskaŭ malaperis.Mi prenas la
oleon  interne  nun  kaj  mi  ne  havis  ĉi  tiun  doloran  erupcion  reen  de  tiam.Ĉi  tiu  aĵo  estas
mirinda.Mi nun rigardas sinjorinon kuraci sian maman kaj stomakan kanceron per ĉi tiu mirinda
aĵo donita al ni de neniu alia ol Dio mem!!!” Teo

“Mi laboris por kompanio de naĝejo kaj banurbo... Mi estas helhaŭta, ekstere la tutan tagon.Mi
havis kelkajn frenezajn makulojn aperantajn sur mia vizaĝo,  kapo kaj brako, kiuj  ĉiam estis
ekster la fenestro de la ŝoforo.La oleo purigis tiujn makulojn ĝuste en kelkaj semajnoj!Mi nun
ingestas .5 gramojn da pura THC ĉiutage por helpi batali kontraŭ ajna malsano kaj teni mian
imunsistemon forta.BTW neniu gripo neniam!Neniu gripo ekde mi estis infano." Garolo

“Ĝi funkcias mirinde sur brulvundoj kaj sunbrunoj.Maldikigita per olivoleo.” Rachael

“Antaŭ 18 monatoj mia kruro infektiĝis pro kirurgio.Post kiam kuracisto provis ĉiujn antibiotikojn
kaj  procedurojn,  ili  scias,  ke  ili  esence  rezignis  kaj  sendis  min  hejmen  por  atendi  ke  ĝi
fermiĝos.Nur  post  kiam  mi  komencis  trakti  min  per  alta  dozo  da  kanabo,  mi  povis  trovi
regeneradon komencita!" Arielo

“Uzis ĝin sur lafrido kaj veziketoj sur lipoj, funkciis pli bone ol mi pensis.Mi sciis, ke ĝi funkcios,
sed la tempo por resaniĝi estis subite ĝis 24 horoj.Mi pensis pri 1-2 tagoj ne 6 horoj." Kevin

“Mia panjo forigis makulon, kiu estis sur ŝia vizaĝo dum preskaŭ 2 jaroj en 4 tagoj kun la oleo!!
Tiam ni diris, se tion ĝi povas fari al la eksteraj kanceraj makuloj, nur pensu pri tio, kion ĝi faras
interne!" Sukceno

“Mi havis malgrandan brunetan makulon ĉe la maldekstra flanko, kiu pligrandiĝis. Mi montris al
mia koramiko, kiu ŝprucis iom da oleo. Atentu, mi pensis, ke ĝi farus ion ajn. Kvar tagojn poste
mi kontrolis,  (mi forgesis pri  ĝi)  ĝi  tute malaperis krom eta ruĝa punkto kie la makulo estis.
Neniomajoro, sed ĝi igis min kredanto.” Carol

“Saluton JB.Mia filino bruligis sian manon en la forno hieraŭ.Ŝi venis eksteren kaj montris al mi
brulvundon sur ŝia mano, kiu vezikiĝis.Ŝi diris, ke ĝi doloras.Mi diris al ŝi, ke ŝi eniru la domon
kaj prenu la oleon kaj metu iom sur Bando kaj kovri la brulvundon.Mi diris al ŝi, ke ĝi resaniĝos
sen cikatro.Ŝi eliris kvin minutojn poste.Ŝi diris, ke paĉjo, la doloro foriris.Mi diris, ke jes, tion la
oleo devas fari.

Mia fratino, kiu estis skeptikulo pri tio, kion la oleo povas fari kaj malaprobis, ke mi uzas ĝin kiel
mian elekton de medicino.Ŝi neniam malsukcesis pafi al mi kiam temas pri la oleo.Sed tio estas
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en ordo!Ĉar ankaŭ ni  ĉiuj  estas mensogitaj  tiel  longe,  ni  kredis iliajn mensogojn.Mia fratino
suferas de komplika malsano la kuracistoj.Por mallongigi longan rakonton.Ŝi komencis preni la
oleon kaj perdis 60 funtojn dum la lastaj ses monatoj.Ŝi nun estas vera kredanto je la oleo.Kaj
malkaŝe dividas tion kun ĉiuj.Dankon pro ĉio, kion vi faras por ĉi tiu afero." Ron

"Mi scias, ke la uloj ĉi tie ĉiam diras uzi la puran RSO, kaj mi estas vere granda adoranto de tiuj
aferoj.Tamen mi nur volas sciigi homojn, ke kokosa oleo infuzaĵo farita kun la sukerfolioj, tute
anstataŭigis neosporinon por ni, mi ne devis aĉeti tiujn aĵojn dum 2 jaroj.Ĝi funkcias pli bone kaj
pli rapide, kaj mi povas ŝveri ĝin ĉie sur la manojn kaj vizaĝon de homoj kaj mi ne devas zorgi
pri tio, ke ili malsaniĝos se ili hazarde manĝas ĝin.” Tina

--  Tina,  nenio  funkcias  pli  bone  kaj  pli  rapide  ol  pura  RSO  sed  mi  scias,  kion  vi  provas
diri.Kompreneble malpli potencaj formoj de kanaba medicino ankaŭ povas fari mirindaĵojn.La
problemo estas, ke la sukceso ne estas tiel fidinda kiel kun nediluita plej potenca RSO.

Kanabaj  kosmetikaĵoj  baldaŭ  anstataŭigos  plej  nuntempe disponeblajn  kosmetikaĵojn,  nome
post kiam virinoj ekscios, kion la oleo povas fari por sia beleco.Kanaba sema oleo, kokosa oleo
kaj karité butero estas miaj plej ŝatataj portantoj, sed oni povas uzi ion ajn popularan loke kie ili
loĝas kaj aldoni la oleon al ĝi.20-30% RSO en kremoj funkcias mirindaj sed 0,01-1% ankaŭ
povas esti de granda profito por malpli gravaj kondiĉoj kaj ĉiutaga bontenado.JB

Konsiletoj pri Produktado
“Neniam sen ventumilo!!!Tio signifas neniam.” JB

“Kelkaj ventoliloj povas esti tre danĝeraj,  tial se iu ne konas la diferencon, (mi estas elektra
motora rebobinisto) ili povas kaj verŝajne ekbruligos la solvilon.Nur certaj ventumiloj povas esti
uzataj.Ĉar plej multaj homoj ne scius la diferencon se ili rigardus ventumilon la tutan tagon, ĉi tio
estas bona konsilo.La konsidero estas, se la elektra motoro sur la ventumilo kreas internan
fajreron  dum  ekfunkciigo,  kiun  vi  ne  povas  vidi  de  ekster  la  motoro,  ĝi  ekbrulos  la
solvilon.Endome estas tre danĝera loko por fari la medikamenton, kiel mi certas, ke la plimulto
el vi  scias!La kialo de ĉi  tio devas esti  konata de ĉiuj...Elektraj  fornoj,  lumoj,  ŝaltiloj,  fornoj,
akvovarmigiloj, lampoj kaj preskaŭ ĉiu elektra aparato en via hejmo kreas, ĉu vi povas vidi ĝin
aŭ ne, fajreron kiu ekbruligos solvilojn.Multaj el ĉi tiuj fajreroj okazas aŭtomate kaj vi neniam
scius ĝin!Eĉ se vi jam sukcese faris ĝin antaŭe en via domo, ĝi estas kiel horloĝbombo, kiu eble
ne ŝaltas multajn fojojn, sed iam vi finiĝos kun eksplodo, el kiu estus neeble eskapi, ĝi okazas
tiel  rapide!Ĉiuj  en  via  domo  estos  en  danĝero!Bonvolu,  neniam,  neniam  ignori  ĉi  tiun
averton.Jindrich Bayer donis al vi konsilon ĉi tie, kiu verŝajne savos vian vivon, se vi aliĝos al
ĝi.Dankon Jindrich.” Antonio

“Mi konsentas kun vi 100 procentoj, ĉar ankaŭ mi alvenis al ĉi tiu sama konkludo ĝuste ĉi-lastan
semajnfinon.Mi ankaŭ ŝatus aldoni, ke uzi kaffiltrilon por streĉi la nafton/oleon estas ankaŭ la
plej bona vojo...Uzado de fromaĝa ŝtofo aŭ io ajn krom kaffiltrilo ja donos al vi pli da oleo, sed
estos pli malforta oleo, eble pli verda en koloro, kio pruvas vin.havas multe da plantmaterialo en
ĝi.La fundo estas Uzu Nafton kaj kaffiltrilon, kaj ne dispremu la materialon pli longe, tiam Rick
diras.Laŭ mia opinio, Rick perfektigis la procezon fari puran kanceran kuracan oleon kaj fari ĝin
alimaniere ol la maniero, kiel li diras, estas senvalora malŝparo de tempo kaj materialo." Marie

“Saluton JB.Kio estas la plej mallonga tempo, kiam vi povas lasi burĝonon sekigi, se vi bezonas
ĝin  urĝe?Dankon."  Priscilla
--  Ĝis  osto seka.Sed mi nur  rapide sekigus 5-7 g da burĝono,  tio  donos al  vi  proksimume
gramon da oleo, sufiĉe por komenci, kaj tiam vi povas fini ĝin kiam ĝi estas ĝuste sekigita, en
unu semajno aŭ pli.Ju malpli vi manipulas la komencan materialon antaŭ ol prilabori des malpli
da rezino vi malŝparos.Do plej bone estas ne decarboxilate la komencan materialon (kiel GW
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tute sen kialo, vi povas senkarboxiligi la oleon kun malpli da problemoj varmigante ĝin, kion vi
devas fari por forigi la solvan restaĵon).La plej bona afero estas meti la burĝonon en sitelon por
prilaborado ĝuste en la sekejo, sen ekstra uzado, kiam ajn eblas.Ju malpli vi tuŝas la burĝonon,
des pli bone.JB

"Bryan,  mi  scias,  ke  la  kondiĉoj  ne  estas  idealaj,  sed  mi  tamen  daŭre  kantos  la  saman
kanton.Kion alian mi povas fari kaj kial mi ŝanĝu la melodion kaj malaltigu niajn normojn kiam
ne necesas malaltigi ilin?Kompreneble estos diversaj gradoj de oleo, iuj estos bonaj por topika
uzo (ĝis 60%), iuj por distro (60-90) kaj iuj por kuracado (90 kaj pli), kaj plej bonaj oleoj estos
95-98% THC kaj ekstreme potenca kaj sedativa, tio estas ĉio, kio estas al ĝi.Sed nun ni devas
instrui homojn, ke ekzistas io kiel 95-98% THC-oleo kaj ke ili celu la plej bonan kvaliton kaj ne
mezbonajn produktojn, kiuj povus funkcii sed ankaŭ eble ne.

Mi persone ne tre interesiĝas pri esplorado de medikamentoj, kiuj povus funkcii foje kaj en iuj
kazoj nur kiam ni disponas pri medikamento kiu funkcios en preskaŭ ĉiuj kazoj.

Ĉio tiu suko estas tute bona kaj agrabla, sed vi trovos, ke proksimume 10-20-30% de homoj
fariĝos alergiaj al la plantaj materialoj aŭ ili  ne ŝatos la guston do ili  ne uzos ĝin ĝuste kiel
medikamenton.Kanabo senvenenigas la grundon en kiu ĝi estas kultivita, vi tute ne volas multe
konsumi tiujn plantajn materialojn.Kelkfoje jes, nome kiam oni scias kie la planto estis kreskigita
kaj kiel, sed mi tre singardas trinki tiajn sukojn mem, oni neniam scias kio estas en ĝi, vere, kaj
mi scias, kiaj kemiaĵoj estas uzataj por kultivi kanabon.Do mi mem zorgus pri rekomendo de
suko.

La oleo devas esti dekarboxilita por ke ĝi funkciu ĝuste, oni devas boli ĝin aŭ ĝi ne funkcias
ĝuste kaj ĝi ne trapasos la sangocerbo-barieron, do "ne-psikoaktiva suko" tute logike neniam
povas funkcii same bone. kiel decarboxilitaj oleoj kun 95-98% THC.Denove, provu ĝin pri haŭtaj
kondiĉoj kaj vidu la diferencon.

Esence la sama validas por CBD - denove, jes, ĝi funkcios, nome foje kaj en iuj kazoj, kaj ĝi
ankaŭ  estas  bonega  medikamento,  ekzemple  kiam  ĝi  estas  aldonita  kiel  ingredienco  al
maĉgumoj por infanoj,  sed krom tio mi  ĉiam volus uzi  la  plej  potencan formon de kanabo-
medicino unue.Ĉu vi ne?JB”

"Laŭ mia persona sperto mi ne povas suki, ĝi tre disŝiras min.Mi ankaŭ havas sangan koagulan
malordon kaj la peza klorofilo estas ne ne por iu, kiu prenas medikamentojn por maldensigi la
sangon pro la alta vit K." Dena

"Virginio, vi devas rimarki, ke ni vidis multajn oleojn kaj la plej multaj oleoj ne proksimiĝas al tio,
kion ni ŝatus vidi pacientojn uzi por siaj kondiĉoj.La "faru vian propran" strategion estas la nura
kiu vere havas sencon, vi ne volas devi dependi de iu ajn por fari la oleon por vi, vi volas esti via
propra kvalito-kontrolo kaj vi volas scii kio estas ene. ĝi kaj kiel ĝi estis farita.Estas tro multaj
fraŭdaj artistoj tie kaj la plej multaj el ili ne provizas taŭgan kvaliton kaj tio estas malĝoja fakto,
kaj la nura maniero malhelpi ĝin estas instrui homojn kiel fari.fari sian propran por ke ili sciu la
diferencon.Kaj kelkfoje malgranda diferenco en la kvalito de oleo povas fari multe da diferenco
en la vivo de iu.Tial ni konstante provas puŝi la kvaliton kaj potencon de la oleo.

Kiel ni rigardas ĝin, se oni povas fari tason da kafo, oni povas fari la oleon, estas vere nenio al
ĝi.Kaj tiuj, kiuj ne povas fari la oleon por si mem, kutime bezonas helpon ĉiukaze, do iu ĉiam
povas fari ĝin por ili se necese, krome tiaj homoj devus ankaŭ povi akiri 95-98% THC RSO de
apoteko.Aŭ almenaŭ en la mondo, en kiu mi ŝatus vivi.JB

“1.)  Mi  muelis  la  ostosekaj  burĝonoj  nur  per  miaj  manoj,  neniu  muelilo  uzis.La  komenca
materialo aspektis kiel  tre malgrandaj burĝonoj de ĉ.5 ĝis 10 mm en diametro, do plejparte
neniu pulvoro.Ĉar mi nun havas mian propran sperton pri "kuirado", mi tute konsentas kun vi en
ĉiuj punktoj, krom la punkto C.Mi vidis oleojn faritajn kun alkoholo, kiuj kutime estas multe pli
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malhelaj ĉar la akvo en la alkoholo solvas la klorofilojn.Mi faris mian oleon per pura nafta etero
de  laboratorio.Ĉi  tiu  oleo  estas  multe  pli  hela  en  koloro  (ora-bruna)  kaj  havas  bonegan,
bongustan spican guston kompare al la alko-oleo, kiun mi havis ŝancon provi.Mia punkto ĉi tie
estas, ke mi kredas, ke Nafto ne forigas tiom da terpenoj kaj klorofiloj kiel alkoholo.Ĝi ankaŭ
bolas multe pli kontrolita kaj regebla kiel alkoholo.Do mia demando ĉi tie estas, ĉu vi pensas, ke
eblas, ke la kombinaĵo muelado/lavado kun Nafto ne estas tiom malutila por bonkvalita oleo kiel
muelado/lavado kun Alkoholo?

-- Ne muelu unue la materialon.Ajna uzado de la seka burĝona materialo igos vin perdi THC kaj
aliajn cannabinoidojn (la fajna polvo sur la tablo estas kio devus esti  resti  en la sitelo).Jes,
muelado  kaj  nafto  estus  "pli  bona"  ol  muelado  kaj  alkoholo  -  tiu  kombinaĵo  estas  preskaŭ
garantiita fiasko, vi simple ne povas fari bonan oleon tiamaniere.

Metu  la  burĝonon  en sitelon,  malseku  ĝin  per  nafto,  dispremu ĝin  per  bastono  dum du-tri
minutoj, verŝu la oleo-solventan miksaĵon en sitelon.Se vi laboras kun bonkvalita materialo, faru
duan lavon kaj verŝu la duan miksaĵon en la sitelon kun la unua lavo.Se vi ne uzas altkvalitan
materialon, uzu la unuan lavon nur por internaj celoj (kaj daŭre serĉu pli bonan materialon por
labori).

Etero produktas  bonegajn  oleojn  (ni  ŝatas sukcenajn  oleojn  pli  bone ol  malhelaj  oleoj,  sed
memoru, ke iuj streĉoj produktas pli malhelajn oleojn ol aliaj).Ni ankaŭ ŝatas sukcenajn oleojn
pro praktikaj kialoj - kiu volas havi nigrajn klorofilajn dentojn?Sed ni ne multe rekomendas ĝin,
ĉar estas sufiĉe danĝere labori kun etero, ĝi estas malfacile atingi en plej multaj partoj de la
mondo, kaj ni tre zorgas pri la sekureco de tiuj, kiuj produktas la oleon.Ĝi povas eksplodi tre
facile ĉe relative malaltaj temperaturoj.Do, por plej multaj homoj, nafto funkcios bone.Ni kutime
uzas nafton, sed etero estus la solvanto de nia elekto.

La nuna listo de solviloj, kiujn ni persone uzus, estas: 1.etero, 2.pura malpeza nafto, 3.99%
izopropila alkoholo, 4.manĝaĵa alkoholo - prefere 99%, sed tio estas kutime malfacile akirebla
kaj tre multekosta.Kiam vi laboras kun 96% da alkoholo, la ceteraj 4% estas kutime akvo.4% el
10 litroj estas 4dcl, preskaŭ unu pinta akvo, kiun vi devos forboli - kaj necesas tempo, kiun vi
povus elspezi pli produktive.

2.) Mi ankaŭ metis la finan 60°C varman oleon dum 1.5h sub vakuon por tute forigi ĉiujn solvajn
restaĵojn.Dum mi skribis al vi, mi dekarboksiligis la oleon 35 gramojn poste manĝitajn... La gusto
de la oleo antaŭ la dekarboksiliĝo estis multe pli spica, mi ne dirus pli malbona, sed vi pravas pri
la rukto.

-- Kiel mi diris la lastan fojon, la rukto estis de postrestinta akvo.Kaj la akvo estis tie pro la
'scienca' malalta temperaturo, kiun vi uzis.Vi devas ĉiukaze dekarboxilati la oleon, do rizkuirilo,
kiu  malŝaltos  je  110  °C,  funkcias  bone.Aŭ,  kompreneble,  la  plej  bona  afero  por  uzi  estus
aankoraŭ - sed denove, multaj homoj ne posedas ilin kaj ne scias kiel funkciigi ilin, kaj la risko
de eksplodo ĉiam ĉeestas. Se iu uzus nedece dizajnitan ankoraŭ por forboli la solvilon, ĝi povus
eksplodi kaŭzante gravan vundon kaj malkonstrui la tutan domon. Sed se la enhavo de rizkuirilo
iel ekbrulis kaj la procezo estis farata ekstere aŭ en malfermita bone ventolita areo.Tiam se kiu
produktas la oleon ne panikiĝas,  li  ne havu tro da problemoj por regi  la fajron kaj jes havi
fajroestingilon estas ĉiam bona ideo.

Pri vakuo — kompreneble, kial ne.Se vi havas la ekipaĵon kaj se vi scias kiel uzi ĝin ĝuste, ne
estas malbona ideo fini  la oleon tiamaniere, se vi volas esti 100% certa, ke ne estas solva
restaĵo en ĝi aŭ se vi volas fermi la oleon. buŝoj de tiuj, kiuj kontraŭas petrolkemiajn solvilojn.Iuj
homoj uzas ĝin kun granda sukceso kaj mi ne kontraŭas ĝin.Sed kiel vi scias, la plimulto de
homoj ne posedas ĉi tiun ekipaĵon kaj multaj el niaj pacientoj ne povas aŭ eĉ ne povis pagi
rizkuirilon kaj ventumilon, do ni ne rekomendas vakuon kiel neceson.
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Rigardu kiom facila kaj simpla estas la metodo de Rick kaj kiom da demandoj ni ankoraŭ devas
respondi.Nun imagu,  kio okazos kiam ni  aldonos informojn pri  aliaj  metodoj  por produkti  la
oleon.Ĝi nur kaŭzos pli da konfuzo kaj mi devos pasigi tagojn kaj semajnojn provante respondi
demandojn de 'konfuzitaj' homoj, kion mi tamen ne multe pli longe faros.

3.) Bonvolu klarigi kial vi sugestas ingesti la oleon tuj el la tubo, rekte en la buŝon, sen kapsuloj?
Ĉu iu absorba problemo?Mi manĝas la plej grandan parton de la oleo sur cigaredpapero, sed mi
malofte uzas kelkajn kapsulojn se mi devas forlasi la hejmon dum pli da horoj.Krome, mi ne
ŝatas havi ĝin sur miaj dentoj, ĉar estas vere malfacile eliri...

-- Pro pluraj kialoj.La ĉefa estas, ke ĉi tiu metodo de konsumado pruvis esti la plej efika kaj utila
por pacientoj.Ĝi plibonigas buŝhigienon ĉar ĝi ankaŭ malinfektas la buŝon kaj poste helpas kun
ajnaj kondiĉoj en la digesta vojo aŭ en via gorĝo ktp.Efektive, kiam mi doloras en la gorĝo, mi
provas ŝmiri la oleon en la malantaŭo de mia buŝo kaj poste teni ĝin en mia buŝo tiel longe kiel
mi povas elteni ĝin.Plejofte, gripo aŭ doloro de gorĝo (aŭ ĝiaj simptomoj) estas prizorgataj dum
la nokto.

Kiel vi diras, iom da oleo restas sur viaj dentoj kaj sub via lango, do ĉi tiu metodo de ingestado
efektive kombinas sublingvan prilaboradon de la oleo (ala Sativex kaj aliaj sublangaj ŝprucaĵoj
kaj tinkturoj kiujn homoj uzas) kaj pretigo en la stomako kaj intestoj.La ĉefa afero estas ricevi la
oleon en vian stomakon.Do, se vi havas oleon kun ne tiom bona gusto, vi povas enmeti pecon
da pano aŭ banano ktp (aŭ cigaredpapero, se vi ŝatas manĝi la kemiaĵojn en ĝi), faldu ĝin kaj
engluti ĝin kiel pilolon kaj lavu ĝin per akvo aŭ teo aŭ kion ajn vi ŝatas.Brosu viajn dentojn per
oleo post ekzemple dek minutoj aŭ pli, ĝi ankaŭ helpos kun buŝa higieno.Multaj oleoj havas
bongustan guston (precipe kiam la komenca materialo ne estas muelita kaj kiam alkoholo ne
estas uzata por produkti la oleon.Klorofilo kutime havas malbonan guston kaj povas kaŭzi multe
da malkomforto, eĉ se uzata topike - malhelaj oleoj makulos viajn vestaĵojn, vi ne vere volas aŭ
bezonas tion.)

Kapsuloj - a) vi devas aĉeti ilin ĉe Big Pharma, per kiu vi subtenas ilin per via mono, b) iuj homoj
estas alergiaj kontraŭ ili, c) iuj solvas en viaj intestoj kaj ne en la stomako, d) komercistoj ofte
metas malpli da oleo en kapsulo ol devus esti, e) ili ne tiel bone funkcias por tiom da kondiĉoj, f)
estas malfacile eltiri la oleon el ili kiam oni volas fari artikon aŭ vaporigi la oleon por pulmaj
kondiĉoj. aŭ kiam vi volas uzi la oleon topike.Mi ne diras, ke vi ne povas uzi kapsulojn, mi nur
diras, ke estas pli bone lerni uzi la oleon rekte el la tubo.Post kiam vi akiros pli da praktiko, vi
lernos kiel  uzi  la  oleon  tute  sen malkomforto.Mi  persone  ŝatas  manĝi  la  oleon ĝuste  el  la
rizkuirilo,  mi nur trempas mian fingron en ĝi  kaj  prenas tiom, kiom mi kredas,  ke mi povas
preni.Atentu, ĉi tio estas tre "olea" kaj vi kutime prenos pli ol el injektilo.Kiam la oleo estas bona,
"superdozo" nur dormigos vin, grava afero.Sed kompreneble, mi povas fari ĝin pro mia sperto
kaj toleremo, mi ne farus kajne rekomendu ĉi tion al komencantoj aŭ al tiuj, kiuj ne havas tiom
da sperto.Ĉion bonan ankaŭ al vi, Stefan.Jindrich"

“Se vi maltrankviliĝas pri la kosto, ĝi estas multe pli malmultekosta ol la kunpago de la plej
multaj  el  la  kancero-medikamentoj kaj  kelkaj el  la  medikamentoj,  kiujn vi  prenas hejme por
kancero, ne estas kovritaj de asekuro.Se iu en mia familio bezonus ĉi tiun oleon por kancero, mi
trovus manieron.Bonŝancon!!!!" Lisa

-- Mi konsentas, Lisa, la oleo estas multe pli malmultekosta kuracado, kiam oni konsideras ĉiujn
aliajn kostojn kaj elspezojn.Krome ĝi estas nekompareble pli  sekura ol ĉio,  kion la medicina
sistemo liverus, sen mencii, ke ĝi funkcias multe pli efike kaj fidinde kaj ĝi certe estas pli amuza
preni ol veneno aŭ radiado.JB

Q.Kial  muelado  de  seka  materialo  kondukas  al  THC-perdo?Ĉu  estas  ia  klarigo  por  ĉi  tio?
A.Ĉu vi iam muelis vere potencan burĝonon?Se vi faris, vi devus scii kial.Tiu blanka pulvoro, kiu
estas ĉirkaŭ la tablo post kiam vi muelas ĝin, estas THC (aŭ trikomoj) kaj ĝi estas kio devus esti
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resti en la oleo.Plie, kiam ĝi estas muelita, ĝi tiam estas tro fajna kaj vi nudos multon de tio, kion
vi vere ne volis senvestigi en via oleo.

Prilaboru ostajn sekajn tutajn burĝonojn post kiam vi malsekigas ilin per nafto aŭ la solvilo de
via elekto, sed ne multe tuŝu ĝin antaŭ ol vi prilaboras ĝin, ĉar ĉiufoje kiam vi tuŝos ĝin, vi
perdos iom.Oleoj produktitaj el grunda materialo estas signife malpli potencaj ol oleo produktita
de burĝonoj kiuj estis disbatitaj post kiam ili estis malseketigitaj.

Unua rapida lavado estas la plej potenca kaj strioj ĉirkaŭ 70% de THC disponebla, la dua strioj
ĉirkaŭ 20% kaj la tria ĉirkaŭ 5%.Kiam vi muelas ĝin, vi ricevas ĉiujn tri lavojn (fakte kvar) en via
oleo kaj vi ne volas tion.Kvalito super kvanto.JB

Q.Mi scias, ke vi rekomendas fari la RSO mem, sed dispensario havas iom da loka kaj mi nur
scivolis, kio devus esti justa prezo por ĝi?

A.Oni bezonas 4-7 g da altkvalita burĝono por produkti gramon da oleo, do tio estu la 'ĝusta
prezo'.Ni ne diskutu la ridindajn prezojn de kanabo, laŭ mi la ĝusta prezo por 60g-dozo estas
50-100 USD (aŭ malpli, se ĝi estus kreskigita laŭleĝe ekstere grandskale).Mi ne diras, ke mi
nun scias kie akiri ĝin je tiu prezo.Plej altgrada oleo kostas, kion kostas plej altgrada materialo
kie vi loĝas.JB

“Nur devis ĝisdatigi kaj sciigi vin, ke mi ankoraŭ vivas!Faranta bonege kaj ANCORA VIVANTA
preskaŭ du jarojn post kiam mi estis dirita, ke mi restas 3 monatoj.Ne kredu viajn kuracistojn!
Dankon denove pro helpi savi mian vivon!" Lee

Dekarboxilado

"Mi nuntempe dekarboksilagas tutan planton kaj ankaŭ faras RSO kaj buteron/oleojn." Cheryl
-- Ne dekarboxilu la tutan planton.Faru la oleon el superseka burĝono (ne tondu, ne tuŝu ĝin tro
multe, vi ĉiam perdos la THC kiun vi serĉas).Faru la oleon, poste dekarboxilu la oleon (metu ĝin
en elektran fornon fiksitan je 130° Celsius dum ĉirkaŭ unu horo).Ne faru ion ajn kun la plantoj
antaŭ ol procesi ilin en la oleon.Ju malpli vi tuŝas ilin des pli bone.JB

"Por senkarbigi  nur metita en la fornon je 266 gradoj Fahrenheit  (130 °C) dum unu horo vi
ricevos totalan dekarbon tiel post kiam vi forbruligis la tutan solvilon en rizkuirilo aŭ kaldrono."
Ryan
-- Mi tamen ne uzus kruĉon.Vi bruligos vian oleon unu tagon.Rizkuirilo malŝaltos, ĝi estas vere
pli bona elekto, mi dirus.JB

"Ĝusta Decarboxylation estas tre grava parto en perfekta oleofarado ĉar la kruda plantoprovizas
ne multe puran delta9-THC kaj CBD anstataŭe havas la acidojn signifas THCA kaj CBDA.Por
forigi la karboksilgrupon, hejtado estas la procedo.Faru ĉi tion tre zorge por ne forbruligi viajn
valorajn  molekulojn.Mi  trovis  en Journal  of  Chromatography bonan noton,  kiu devus esti  la
necesa temperaturo kaj tempo por varmigi la oleon, ĉar depende de la rizkuirilo la tempoj eble
ne sufiĉas.Do estas bona ideo, ke via oleo varmigu dum minimume 27 minutoj  je min. 122
celsiaj gradoj.Kontrolu ĉiam vian hejtplatan temperaturon per cifereca mezura aparato por eviti
ne trovarmigi vian oleon.En la suba tabelo vi vidas la bolpunktojn de la ĉefaj kanabinoidoj, kiujn
vi neniam devus atingi, alie vi forkuiras ilin.Mi krome rimarkas, ke ĝuste tio, kion Rick diris la
tutan tempon en siaj  videoj,  ne  trovarmigu la  oleon sed varmego estas  necesa por  fari  la
resaniga  oleo.Temperaturo  de  minimumo  106.2  Celsiusgradoj  estas  necesa  por  la  ĝusta
dekarboksiladprocezo dum la  specifita  tempo en la  diagramo proksimume horo.Se via  oleo
havas nur la acidan formon de THCA kaj CBDA, ĝi ne multe efikas ĉar la acidoj ne tre bone
taŭgas por la CB1 kaj CB2-riceviloj.Do zorgu, ke vi faru ĝin en la ĝusta maniero, ĉar tio, kion
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Rick diris, estas vera, nur la plej bona farita oleo povas fari la laboron, kiam vivo dependas de.
(...)

Jes, rigardu kaj interpretu ĉi tiun sciencan diagramon por kompreni, ke dekarboksiladprocezo
funkcias la tutan tempon, kiam vi varmigas la solvan fluidan miksaĵon de kanabinoidoj en la
rizkuirilo.Do la grafikaĵoj montras, ke estas multe alporti la temperaturon al 130 celsiusgradoj
sufiĉe longe por akiri la maksimuman dekarboxiladon.Ĉio demando pri temperaturo kaj tempo
por atingi la plej bonajn nivelojn.

Se vi uzas ciferecan temperaturmezurilon kaj metas ĝin sur la fundon en la rizkuirilon dum la
tuta procezo por vaporigi la solvilon de, vi vidas ke nur en la malfrua fazo de la procezo kiam la
akvogutoj envenas ĉe la finalo en la kuirilo,  la temperaturo venas ĉirkaŭ 100-110 °C.Sed la
tempo en ĉi tiu gamo estas plejparte ne sufiĉe longa por la tuta dekarboksiladprocezo.Post tio vi
varmigas la oleon en eta ŝtala poto sur hejta telero por pli longa tempo.Tiel longe sen aktiveco
(ne plu gasvezikoj) vi varmigas kaj atendas.Kontrolu la temperaturon kaj plej bone ne superu
130 celsiusgradojn dum ĉirkaŭ duonhoro.Memoru, ke THC havas bolpunkton de 157 gradoj C,
do bonvolu ne riski per trovarmiĝo, alie viaj dezirataj cannabinoidoj vaporiĝos kaj forblovos...

En kerno ne gravas akiri la maksimuman kvanton de decarboxylation, tiel longe vi poste ricevas
sufiĉe da oleo en via korpo.Interesa estas la valoro de UNU gramo tage aŭ pli, kiun vi devus
preni.Kompreneble kiom da oleo vi bezonas dependas de kiom da delta9THC estas vere en la
oleo - signifas kiom efika estis la dekarboxilado.Se vi sekvas la rekomendon de Rick kaj nepre
havos la oleon sufiĉe longe varmigita al 130 gradoj C - ĉio estos en ordo.Estas sendependa
kiun solvilon vi uzas." Stefano

Solventoj
"Mi estis pendigita pri la solvilo (nafto) ĝis mi eksciis, ke iuj ordinaraj vegetalaj oleoj (kanola aŭ
kolzo) estas produktitaj en tre simila maniero." Graeme

"Nafto estas la komerca nomo por nafta etero, do provu serĉi  tion, dorlotbesta etero havas
multajn industriajn uzojn, grasigilo por pentri diluilojn." Al

"memoru, ke THC kaj CBD estas nepolusaj...kaj klorofilo kaj H2O estas polusa...Do la plej bona
oleo estas farita per nepolusa solvilo... ĝi estas pura... sen klorofilo." Mikaelo

“Kemiisto mia amiko simpligis por mi la tutan historion kaj klarigis al mi kial nafto povus esti pli
bona  (kvankam li  pensas  ne  grave):  nafto  estas  nepolusa  solvilo  do  ĝi  ĉerpas  nepolusajn
molekulojn pli facile kaj efike (THC kaj CBD estas esence ne-polusaj molekuloj) kaj forlasas
polusajn molekulojn.

Izopropila alkoholo (kaj etero por tiu afero) estas malforta polusa solvilo do ĝi estas tre bona por
ĉi tiu celo, sed eble iomete malpli ol nafto - ĉar JB diras ke ili provis ambaŭ, kaj tiuj estis pli
potencaj.REDAKCIO: Ho jes, mi preskaŭ forgesis: li ankaŭ diris, ke ne estas timo ke nafto (aŭ
iso) restas en la fina produkto se vi sekvas la recepton provizitan de Rick Simpson (mia amiko
diris, ke tamen ne uzu plastan sitelon, sed vitra aŭ neoksidebla ŝtalo) kaj se vi ne certas, simple
faru tion, kion JB ĉiam diras fari - aldonu iom da akvo kaj enmetu ĝin en la fornon, por ke ĝi tute
vaporiĝu.Li tamen uzus izopropilan alkoholon, ĉar vi certas, ke ĝi estas tia, kia ĝi devas esti...”
Sandra

--  Sandra,  la  metodo  kiun  Rick  montris  al  la  mondo  estas  la  plej  baza,  nekomplika  kaj
pagebla.Estas preskaŭ senprudente kiam oni sekvas la instrukciojn al T.Vitro estas bona sed ĝi
rompas kaj vi ne volas, ke tio okazu, neniam.Neoksidebla estas bone, kompreneble.99.9% iso
funkcias bone sed ni ankoraŭ uzus malpezan alifatan nafton, kiam ajn eble.Aŭ etero.JB
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“Mi ankaŭ rekomendas ricevi ĉion kiel eble plej malvarme antaŭ la eltiro.Plej multaj metis la
alkoholon, kanabon, ujojn, ĉion implikitan kun la eltiro en la frostujo dum 24-48 horoj.Vi ricevos
multe  pli  puran  produkton  tiel.Viaj  rendimentoj  estos  pli  malaltaj,  sed  vi  ne  bezonos  tiom
multe.Pardonu  pro  eventualaj  eraroj  aŭ  mankantaj  vortoj,  MS  fias  kaj  mi  ne  havas
medikamentojn, lol.Benu.” Chuck

--  Chuck,  frostigado estas ĉio bona kaj  bona sed ne necesas fari  tion kiam vi  laboras kun
bonkvalitaj  nepolusaj  solviloj  kaj  komenca  materialo.Krome,  ni  ne  ŝatas  malvarmigi  niajn
manojn, ĉambra temperaturo funkcias bone por ni kaj ni ne havos problemojn kun artrito post
kelkaj monatoj aŭ jaroj da frosto de la burĝono.Krome, ofte la oleo estas farita en lokoj kie ne
estas frostujoj.Do jes, vi povas frostigi ĝin, se vi volas, sed ni ne farus ĝin mem.

Mi mem ne ŝatas frostitajn legomojn, mi evitas manĝi ilin kiam ajn eblas, do mi ne vidas kial mi
faru escepton kaj frostigu la legomon, kiun mi plej ŝatas el ili.Sed jes, ĝi povas helpi kiam oni
devas uzi alkoholon por ĉerpi la oleon, do mi ne tute kontraŭas ĝin.

Estas nur, ke ni mem ne uzas alkoholon kiel solvilon (aŭ pli bone: ĝi ne estas solvilo de nia unua
elekto),  mi  ne vidas  eĉ  unu  kialon,  kial  mi  pagu  al  la  ŝtato  kromimposton  por  solvilo,  kiu.
forvaporiĝos ĉiuokaze (krom se vi uzas ankoraŭ, kion ni farus kiam eble).Mi povas aĉeti litron da
malpeza nafto por ĉirkaŭ 3-4 dolaroj, litro da 99% alkoholo kostus multe pli kaj ĝi produktus
malpli da oleo kaj tiu oleo verŝajne ne estos tiel bona kiel oleoj produktitaj kun malpeza nafto aŭ
99.9% iso. .

Do kie ĝuste estas la avantaĝo uzi alkoholon kiel solvilon?Mi ne povas vidi eĉ unu racian kialon,
kial  alkoholo  devus esti  preferita  ol  pura  malalta  bolpunkto  malpeza alifata  nafto,  kiam oni
konsideras, ke ne estas solventa restaĵo en la oleo, pri kiu oni devus zorgi, kiam la oleo estas
konvene produktita.Kiam ĝi ne estas konvene produktita, estas aŭ povus esti solventa restaĵo
en la oleo.Sed ne kulpigu nin pri oleoj, kiuj ne estis konvene produktitaj, ni vere ne povas esti
respondecaj pri la manko de kvalito de oleoj provizitaj de aliaj.Ĝi estas tiel simpla kiel tio.JB

"RSO, se bone farita, ne tenos la plimulton de la solvilo, kiun vi uzas.Ankaŭ ĉar RSO kuracas
kanceron kaj ĉio, kion vi manĝas/spiras, kaŭzas koncernan kanceron.Mi ne tro zorgus pri troaj
restaĵoj, se entute.La RSO povas siavice ripari tiujn ĉelojn/DNA kiuj eble estis ŝanĝitaj dum la
komenca konsumo.Se la solvilo povis fari ajnan damaĝon, la reala THC ene de la oleo riparos
iujn ajn damaĝojn faritajn de la solventaj restaĵoj." Amanda

-- Amanda komprenis.Tiuj devige obseditaj pri kelkaj ppm de solventa restaĵo kiu povus esti
lasita en la oleo devus simple vakuo purigi la oleon.Tute ne malfacilas.Tiuj, kiuj ne faras ĝin,
ankoraŭ ne devas multe zorgi.

Eĉ se estus 0.1% da solva restaĵo en la oleo (kiu tamen estus multe tro,kutime estas kelkaj
centoj da ppm, eble, kiam la oleo estas konvene produktita uzante puran malpezan nafton kun
bolpunkto ĉirkaŭ 80-100 °C), estus 0,06 g da restaĵo en 60 g dozo da oleo kiu estus manĝita.
dum periodo de du aŭ tri monatoj.

Ne multe zorgas por mi persone, tio estas certe, ĝi estas multe sub manĝlimoj kaj multe sub la
kvanto de solventa  restaĵo  kiun vi  jam manĝis  en via  manĝaĵo  ĉiuokaze.Per  kio  laŭ  vi  oni
produktas plej multajn vegetalajn oleojn?Kun solviloj, la samaj aŭ similaj hidrokarbonoj kiujn ni
uzas kiel solviloj.

Mi nur demandu vin --  ĉu vi  vere ĉiam lavas viajn manojn kiam vi metas benzinon en vian
aŭton?Se vi faras, daŭre zorgu pri ebla solva restaĵo en taŭge produktita oleo.Se ne, aŭ se vi
memoras almenaŭ unu fojon, kiam vi ne lavis ilin, bonvolu trovi ion alian por fari, vere estas
multaj aliaj pli seriozaj aferoj por zorgi.

Estas multe pli da veneno en ĉiu pilolo, kiun vi konsumas, tio estas certa.Kaj pri naftaj produktoj
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--  ĉu vi  prenas ekzemple vitaminojn?Ĉu vi  sciis,  ke la plej multaj  el ili  estas faritaj  el  naftaj
derivaĵoj?

Kaj se vi pensas, ke vi neniam metus ion faritan el nafto en vian buŝon, tiam mi demandu vin -
per kio vi precize brosas viajn dentojn?Kun lignopeco aŭ dentobroso?Kaj kio pri aliaj dentoflegaj
aĵoj kaj akcesoraĵoj, kiuj estas faritaj naftaj plastoj?Ĉu vi ne uzas aŭ ĉu vi ne uzis iun el ili?Se vi
faras aŭ havas, tiam denove, estas aliaj aferoj por fari ol zorgi pri solva restaĵo en konvene
produktita RSO.JB

"Tre simpla klarigo al senfina demando ...Mi persone uzis nafton, iso, alkoholon kaj butanon por
fari oleon...Kaj senkompare la plej bona ... plej pura ...plej forta...kaj plej bongusta oleo estis el
la  nafto  ...Mi  ne  komprenas  tion,  kion  homoj  ne  ŝatas...  Tute  ne  restas  brulaĵo  se  bone
farita...kaj ankaŭ la nafto ŝajnas nudigi pli de la plantoj...Ĝi faras ĝin multe pli rapide...Do pli
pura oleo...(oro)...” Petro

“Ĉi tiuj homoj venis post mi ĉe sia retejo.La grupo de Erin malamas la grundon sur kiun Rick
piediras.Kaj ili  gangbangas iun ajn kiu mencias Rick.Por  mi NE estas tio,  kion resanigantoj
devus stari.

La tuta Nafta afero por mi estas preteksto por puni Rick.Ĉar finfine ĉiuj scias, ke kanaboleo
neos la toksinojn en nafto.Rick rekomendas nafton ĉar ĝi estas facile por la plej multaj homoj
trovi.Rick deklaras klare ke lia prefero estas etero - kaj ŝatas distililon.Nafto produktas potencan
oleon - tio estas ŝlosilo - potencan oleon - ion, kion la kontraŭuloj forlasas.Grajnalkoholo ne
produktas potencan oleon - kaj tiuj, kiuj forĵetas Rick, scias tion.La nafto estas preteksto por
konfuzi homojn - do ili povas diri, ke ilia oleo estas pli bona.Kie estis ĉi tiuj homoj antaŭ Rick -
kie vi estis, mi petas?" Tom

"Malpeza nafto estas la frakcio bolanta inter 30 °C kaj 90 °C kaj konsistas el molekuloj kun 5–6
karbonatomoj.Peza nafto bolas inter  90 °C kaj  200 °C kaj  konsistas el  molekuloj  kun 6-12
karbonoj.Nafto estas utiligita ĉefe kiel krudmaterialo por produktado de alta oktana benzino (per
la kataliza reformadprocezo).Ĝi ankaŭ estas uzata en la minindustrio de bitumo kiel diluilo, la
petrolkemia industrio por produkti olefinojn en vaporbiskvitoj, kaj la kemia industrio por solventaj
(purigaj) aplikoj.Oftaj produktoj faritaj kun ĝi inkluzivas pli malpezan likvaĵon, fuelon por tendaraj
fornoj kaj kelkajn purigajn solvilojn."

"Solventoj,  nafto,  naftodistilaĵo...Sonas  toksa  kiel  meth-laboratorio  aŭ  io.Bonvolu  evoluigi
metodon por prilabori akvon.Ĉu eblas?" kristano

-- Vi ne produktos la saman substancon kiel ni kaj ĝi postulos multe da nenecesa kromlaboro,
kun konsiderinde pli malbona rezulto.JB

"Domaĝe.Mi  deziras,  ke  ekzistu  maniero.Solventoj  kaj  iliaj  restaĵoj  estas  venenaj  kaj
danĝeraj."kristano

-- Ne estas restaĵo, pri kiu vi devus zorgi, kiam la oleo estas konvene produktita.Ĉu vi bonvolus
preni ĝin kiel fakton?Per kio laŭ vi oni produktas plej multajn vegetalajn oleojn?JB

"Nafto havas la kemian formulon de CnH2n+2.Malpeza nafto havas 5 kaj/aŭ 6 karbonatomojn,
kiuj venas al C5H12 kaj C6H14, ankaŭ konataj kiel Pentano kaj Hexane.Do, kion vi serĉas,
estas nafto, kiu estas pure miksaĵo de pentano kaj heksano." Wouter

“Mi nur volis afiŝi ion pri solviloj.Mi iris al mia amiko, kiu havas plurajn PhD kaj Majstrecojn pri
kemio, kaj demandis lin, kion mi povus fari por tute forigi la nafton el la oleo.Li diris, "Prenu 5 ml
da izopropila alkoholo kaj movu ĝin post kiam ĝi ĉesis bobeli por la lasta fojo.Ĝi vaporiĝos kaj
kunportos la nafton.Toksa solvilo tiam iĝas ne-toksa solvilo.Ĉi tio ne estas mia vera nomo, estas
domaĝe  ke  mi  ne  povas  uzi  mian  realan  konton  pro  timo  esti  maldungita  aŭ  dungita  kiel
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flegistino." Bobbie

“Por trovi Naftan en la UK, serĉu 'panela viŝado'  aŭ 'rapida panela viŝilo'.Ĝi estas produkto
uzata en aŭta karoserio, por purigi la metalon kaj lasi neniun restaĵon.La malfacileco estas trovi
detalan liston de la precizaj ingrediencoj, ĉar ili povas varii.99.9% Izopropanolo devus esti facile
trovebla." Em

“Ni sekvis vian procezon uzante VM&P Naphtha kaj ĉio iris laŭplane escepte de la unuaj du
injektiltiroj,  kiuj  eliris  iom pli  likvaj  ol  ni  atendis.Mi aldonis kelkajn gutojn da akvo kaj provis
denove kaj ŝajnas esti  bone.Mia sola zorgo/demando estas la gusto.Ĝi ankoraŭ gustas kiel
solvilo.Ĉu tio estas en ordo aŭ ĉu mi devas fari ion plian?La ricevanto de ĉi tio dormas dum
ĉirkaŭ 12 horoj ĉiufoje kiam li prenas la oleon.Ĉu tio estas ĝusta ĝis li disvolvos toleremon?Ajna
helpo estas tre aprezita." Pamela

-- VM&P ne ŝajnas esti bona solvilo (kvankam kelkaj MSDS-folioj diras, ke ĝi devus esti la sama
substanco kiel tio, kion ni ŝatus uzi).Ĝi ŝajnas esti peza nafto kaj ĝi ne ŝajnas tute forflui kaj ĝi
ŝajnas postuli plian zorgon.

Mi aldonus iom da akvo kaj metus ĝin en elektran fornon fiksitan 130° Celsius dum kelkaj horoj,
eble dum la nokto, aŭ ĝis la solvilo tute malaperis, iuj diras, ke necesas ĝis kvar tagoj por forigi
la solvan restaĵon.Ne devus esti ajna solventa postgusto se la oleo estas produktita ĝuste kaj la
oleo ne devus esti fluanta, ĝi devus esti pli kiel graso.Certiĝu, ke la oleo estas vere filtrita ĝuste,
ĉar solva restaĵo tendencas algluiĝi al plantaj materialoj.

Simple faru fingroteston kun la solvilo, kiun vi volas uzi.Trempu vian fingron en ĝi kaj vidu ĉu ĝi
tute vaporiĝas ene de 30 sekundoj  aŭ pli  rapide.Ju pli  rapide ĝi  vaporiĝas,  lasante neniun
filmon, des pli bone.

Se vi ne povas akiri puran malpezan alifatan nafton (ankaŭ nomatan benzinon en Eŭropo, petu
CAS-numeron 64742-49-0, ĝi estas vendita sub multaj malsamaj nomoj, ne la tipo uzata kiel
fuelo en aŭtoj sed la tipo kiu estas uzata kiel solvilo. aŭ farbo pli maldika), mi irus por 99% aŭ eĉ
pli bone 99,9% izopropila alkoholo -- tio ŝajnas esti trovebla preskaŭ ie ajn en la mondo.

Nuntempe ni preferas malpezan alifatan (malaltbolantan, hidrogenitan) nafton, ĉar ĝi produktas
pli bonajn kaj pli potencajn oleojn ol la plej multaj aliaj solviloj kiuj estas nuntempe uzataj.Ju
malpli da plantmaterialoj kaj klorofilo en la oleo, des pli bone ĝi funkcias kiel medikamento, des
pli bone ĝi gustas kaj des pli potenca ĝi estas.La tuta lertaĵo estas en kiom potenca kaj sedativa
estas la oleo.Ju pli potenca kaj sedativa des pli bone.JB

"La ĝusta nafto NE estas vendita en UsonoNe ĉe Tractor Supply aŭ Home Depot aŭ Lowes aŭ
eĉ Sherwin Williams.Tamen ĝi ankoraŭ estas vendita en Kanado.Mi havas amikon, kiu ja distilas
ĝin ĝis 100 °F kaj ŝparas kian solvilon eliras, por uzi por fari oleon." Steve

“Se vi loĝas en Usono, tiam vi ne ricevos la ĝustan Nafton, ĉiuj naftoj faritaj en Usono ne povas
esti fidindaj pro la malstrikta reguligo pri ingrediencoj en ĉi tiu speco de solvilo.Vi neniam ricevos
puran nafton en Usono, eĉ la VM&P povas esti tute malkonsekvenca de unu botelo al la alia kaj
eĉ ne estas reklamita kiel pura.En Kanado ili faras puran nafton kaj ĝi estas la plej bona solvilo
por  uzi  kompare  kun  ISO  aŭ  Grajna  alkoholo,  ne  faru  grandegan  eraron  kaj  malŝparu
medikamentojn aŭ eĉ pli  malbone faru vin aŭ iun alian eĉ pli  malsana uzante la malĝustan
solvilon.Atentu, ke la nafto disponebla en Usono eĉ faros oleon kiu aspektas tute kiel ĝi devus,
sed tamen ĝi povus tre malsanigi vin." Ĉasado

-- La fakto, ke pura alifata nafto ŝajnas ne esti vendata ĉie en Usono, ne signifas, ke pura alifata
nafto  kun  CAS-numero  64742-49-0  kaj  bolpunkto  ĉirkaŭ  60-80°C  ne  ekzistas  aŭ  ke  ĝi  ne
ekzistas. ne produktas pli bonan oleon ol la plej multaj aliaj solviloj, se uzite ĝuste.Se vi ne
povas akiri puran malpezan nafton, 99% aŭ eĉ pli bone 99.9% izopropila alkoholo estus nia dua
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elekto.

Sed mi ankoraŭ ne rezignus - malpeza nafto aŭ similaj solviloj estas uzataj por ĉerpi oleojn el
plantoj, do mi kontrolus kun produktantoj de vegeta oleo kaj vidu kion ili uzas.Kie mi loĝas en
Eŭropo, mi povas aĉeti la solvilon en preskaŭ ĉiu aparataro aŭ farbbutiko, ĝi estas unu el la plej
oftaj teknikaj likvaĵoj, kiujn mi memoras de mia infanaĝo, ni uzis ĝin por grasigi biciklajn ĉenojn
ktp., kaj preskaŭ ĉiuj havis botelon. de ĝi hejme.Do ĉi tiu tuta senfina debato pri solviloj ŝajnas al
mi iom ridinda.Kiam vi uzas la ĝustan malpezan nafton, ne ekzistas solva restaĵo, pri kiu oni
devus zorgi, eble kelkaj ppm, same kiel en plej malmultekostaj vegetaĵaj oleoj, kiuj ofte estas
produktitaj per preskaŭ precize la sama solvilo kiel tio, kion ni rekomendas.JB

“Rizoj suĉas.Elektra krado kaj 9x13 pyrex bakplado funkcias multe pli bone.La oleo estas multe
pli  facile rikolti  el  la pirekso kaj ne estas teflono.Temperaturmodulado ankaŭ estas multe pli
regebla.Vi estas profunde en via egoo JB.Vi renkontos homojn pli inteligentajn ol vi.Estas ĝuste
tia, kia ĝi estas.Lernu de ili anstataŭ bloki ilian scion el via menso.Ĉiuj havas peceton de la
enigmo JB.” Jody

-- Jody, kompreneble,  pyrex estas bonega, precipe ĝis ĝi rompiĝas kaj vi  perdos vian tutan
oleon.Vi devas kompreni, ke ĉi tiuj estas esencaj instrukcioj destinitaj por uzi tutmonde kun kiel
eble plej malmulte da ekipaĵo.Multaj homoj ne povas pagi aŭ eĉ trovi rizkuirilon en iuj landoj, ĝi
ne estas tiel simpla kiel ĉiuj pensas.

Kompreneble ni povas montri al vi tre komplikan kaj multekostan manieron produkti la oleon sed
vi devus promesi al mi, ke vi sidus ĉi tie ĉiutage dum jaro respondante demandojn pri ĝi.Plej
multaj homoj ankoraŭ ne regis rizkuirilon kaj ili ŝatus labori kun aliaj specoj de eltiro, plejparte
bazitaj sur sia fido aŭ ĉar ili "pensas" ke io devus esti farita alimaniere.

RSO estas produktita tiel, ĝi estis testita sur homoj kaj ĝi funkcias.Pri aliaj metodoj, mi pensas,
ke ni provis ilin dum la tutaj jaroj, ne kredu, ke ni ne faris.Sed ĉio mi scias, ke neniu alia metodo
estis provita ĉe tiom da homoj kun tia sukceso.Kaj memoru, ke ni komencas kie aliaj haltis, niaj
finaj pacientoj bezonas la plej bonan oleon, kiun ili povas akiri - kaj tio estas RSO.Ŝatu aŭ ne.JB

“Malpeza alifata nafto bonege funkciis bonguste, neniu sugesto de solvilo restis en mia oleo.Se
vi sekvas la instrukciojn de Rick ĝis la letero, vi havu nenian problemon.” Rick

"Estas 2 ĉefaj kategorioj de nafto -- malpeza kaj peza.Malpeza nafto NE enhavas benzenon,
kion volis diri Raina (ne heksano).Kvankam mi ne rekomendus eĉ malpezan nafton krom se la
kanabo eltiraĵo povas esti provita post kiam ĝi estas produktita por nafta restaĵo, ĝi povas esti
uzata se tio  estas ĉio,  kion  vi  povas akiri  por  solvilo.La ŝlosilo  estas  certigi,  ke vi  bolis  la
ekstraktonal dika grasa stato -- en tiu momento plejparto de la nafto devus esti for.Uzado de
distila ekipaĵo estas la maniero fari la plej puran, sensolvan oleon, sed preter la kapablo de plej
averaĝaj homoj.Espereble tio helpas." Mark

“Raina, mi ne disputos kun vi.El Vikipedio: “Petroletero, malgraŭ sia sinonimo de benzino, ne
estu konfuzita kun benzeno aŭ benzino, nek kun benzino kvankam multaj lingvoj nomas tion per
nomo  derivita  de  benzino,  ekz.  “Benzin”  (germane),”  benzeno”  (nederlande)  aŭ  “benzina”
(itale).Nafta etero estas miksaĵo de alkanoj, ekz., pentano, heksano kaj heptano, dum benzeno
estas cikla, aroma hidrokarbido, C6H6.Same, nafta etero ne devus esti konfuzita kun la klaso
de organikaj komponaĵoj nomataj eteroj, kiuj enhavas la funkcian grupon RO-R. Mia fono estas
mikrobiologio  --  en  kiu  mi  studis  organikan  kemion,  iom da  biokemio  /  iom da  neorganika
kemio ... Mi certe ne scias ĉion, sed mi scias iomete.Malpeza nafto NE enhavas benzenon -
periodo.Mi ignoros vian komenton.Estus je la plej bona intereso de ĉiuj se vi ne farus asertojn
ekster sciencaj datumoj." Mark

“Ne  ĝustaj,  restaj  solviloj  plej  ofte  estas  Veneno!THC  NE  povas  ripari  korinsuficiencon  de
veneno.La ĉefaj farmaciaj kompanioj estas kiuj devas fari ĉi tiun produkton aŭ homoj, kiuj faris
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atestan kurson pri sekureco, NE kortaj kanabaj entuziasmuloj." Derek

-- Ili povas libere fari sian propran oleon, pri tio mi ne havas problemon.Ne estas solva restaĵo,
pri kiu vi devus zorgi, se la oleo estas konvene produktita.JB

“JB, vi estas sanktulo por toleri tion, kio ŝajnas kiel centoj da strangaj plendoj kaj demandoj tago
post tago.Mi volas nur danki vin, ke vi estas ĉi tie kaj aktivas en la subteno de resanigo kontraŭ
la propagando, kiu provas subfosi ĉi tiun laboron.Hontu ilin, bone al VI!” Marilyn

“Kion vi ŝatus doni al via patro?La plej bona el la plej bona aŭ io kiu aspektas simila sed simple
ne havas la ĝustajn efikojn?Kiam vi faras la medikamenton laŭ la instrukcioj de Rick, la ŝanco
de fiasko dum kuracado estas tre malalta.Kiam vi faras la oleon laŭ instrukcioj de 'fakuloj kaj
sciencistoj', vi faras malsaman produkton.Kaj surbaze de nia sperto, ĝi eble ne faros la laboron
tiel bone kiel tion, kion ni rekomendas.

Do ĉu vi ŝatus, ke mi silentu kaj lasu ilin provizi malaltgradajn rubaĵojn?Aŭ ĉu vi prefere lernu de
mi/ni  kaj  sciu  kiel  fari  ĝin  ĝuste,  por  ke  vi  havu  la  samajn  rezultojn,  pri  kiuj  parolas  niaj
pacientoj?” JB

“Mi konsentas JB.Kelkfoje vi devas atingi la saman intelektan nivelon kiel ili kaj uzi la samajn
taktikojn kiel la homoj, kiujn vi provas atingi.Estu kverelado aŭ dramo.Iuj homoj respondas nur al
dramo kaj kverelado.Malĝoja kiel ĝi estas.Plej multaj homoj ankoraŭ estas nematuraj tiel." Mitzi

“Mi uzas la 99% izopropilan alkoholon, tio estas kio estis plej facile havebla al mi.Mi uzas la
kremon de miaj rikoltaj burĝonoj, kultivitaj 100% organikaj kaj sen pesticidoj, bone prizorgita kaj
osta  seka.mimiksu  ĝin  kun  multoblaj  indikaj  trostreĉoj.Mi  traktis  pacienton  kun  Limfomo de
Hodgkin, li estis en la etapo 4 kaj ene de 6 monatoj post preni la oleon kiel direktite, li nun estas
libera de kancero!!Dankon Rick Simpson pro la oferoj, kiujn vi faris por disponigi ĉi tiun informon
al ĉiuj!Ĵus alia etapo 4-kancero-paciento kontaktis min por iom da helpo, li havas tumoron sur
unu el siaj renoj, kiu estas nefunkciebla.Preĝante por ricevi du konfirmitajn kuracojn en vico.Dio
benu vin Rick Simpson kaj JB, daŭrigu diskonigi kaj eduki homojn pri ĉi tiu mirinda resaniga
kanabo-oleo." GrowGoddess

-- Miksi plurajn streĉojn ĉiam estas bona ideo.Rigardu ĝin simple, vi ne scias, por kio precize
taŭga  trostreĉiĝo,  do  kiam  vi  miksas  plurajn  variojn,  vi  ricevas  multe  pli  bonan
kovrilon.efiko.Krome tiaj oleoj prenos vin multe pli alte - tiuj, kiuj fumas poton 'distre', scios pri
kio mi parolas.Imagu sidiĝi kun viaj amikoj kaj havi ĉiun prezenti la plej bonan burĝonon kiun ili
havas.Post kelkaj horoj, vi ne povos fari multon.Kaj tio estas la efiko, kiun vi bezonas por la plej
bonaj  rezultoj,  do  denove  miksi  la  trostreĉojn  estas  la  vojo.Bondezirojn  kaj  dankon,
GrowGoddess,  mi  ĉiam ĝojas  aŭdi  pri  homoj,  kiuj  simple  sekvas la  direktojn kaj  ricevas la
rezultojn, pri kiuj ni parolas.JB

“Mi uzas izopropilan alkoholon je nul Fahrenheit-gradoj. Nur en rustorezistaŝtalaj ujoj kaj koligilo
starigita sur ekrano por eltiro.  Poste mi filtras tra tri  grandaj kaffiltriloj en koligilo sur ekrano
super dua pato. Finrezultoj estas nur trikomoj en la filtrilo. Ĉi tiu recepto estas kion mi prenis por
venki Hep C." Mikaelo

“Saluton JB, mi havas problemon kun la elektra rizkuirilo, ĉio, kion mi vidis malsupreniri al 100
°C, mi rigardis ĉiujn markojn sur la merkato kaj ĉiuj ili havas termostaton, kiu malŝaltas kiam
enhavo atingas la temperaturon.Kion vi rekomendas?” Cristina

-- Cristina, kio precize estas la problemo?Vi ĉiam povas meti la oleon en elektran fornon fiksitan
je 130 °C (266 °F) kaj lasi ĝin tie dum ĉirkaŭ unu horo kaj dekarboxilate ĝin tiel.JB

“Kiam la temperaturo atingas 100°C, la elektra rizkuirilo malŝaltas!La solvilo ne alvenas je 110
°C." Cristina
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-- La solvilo ne povas vere atingi tiun temperaturon ĉar ĝi forbolus, mi pensas.Daŭre boligu la
solvilon  ĝis  la  kuirilo  malŝaltas por  la  unua fojo  (aldonu kelkajn  gutojn  da akvo al  la  lasta
aro).Poste lasu ĝin malvarmigi kaj ŝalti ĝin denove.Tion ni faras.JB

“Reenturniĝas, kaj lasas boli  ĝis ĝi revenas al?Tiam malŝaltas kaj la oleo jam estas farita?”
Cristina

-- Enŝaltu la rizkuirilon, forbulu ĝis ĝi haltos la unuan fojon, poste atendu kvin minutojn ĝis ĝi
malvarmiĝas, ŝaltu ĝin denove kaj atendu ĝis ĝi malŝaltas la duan fojon.Poste verŝu la oleon en
neoksidebla ŝtalo tason kaj metu ĝin en fornon fiksitan je 130 °C (266 °F) dum horo kaj via oleo
estas preta.JB

-- Dankon JB, vi savis mian vivon.Cristina

“Vi enspiras la Nafton dum vi faras la oleon.Vi spiras VENENON kiam vi faras ĝin tiel.Se vi
povas flari ĝin, vi jam mortis.Mi flaris Coleman-tendaran fuelon, zippo-fajrilon, kaj nafton uzatan
parte  por  purigado  kaj  industriaj  aplikoj  centojn  da  fojoj  en  mia  vivo...Ankoraŭ  ne
mortis.Lol.Serioze...Se vi uzas puran solvilon (sen aldonaĵoj), kaj forboligas la solvilon ĝuste kun
iom da akvo, kiu havas pli altan bolpunkton aldonitan ĉe la fino, ĉu ĝi estas iso, alkoholo aŭ
nafto, vi eliros ĉion.Vi konsumas multe pli da nafto pumpanta vian propran gason en via aŭto
dum unu jaro, ol vi ricevus el vivdaŭro de uzo de ĝuste farita oleo." Mateo

“La unu-molekula aliro de Big Pharm al la disvolviĝo de drogoj NE baziĝas sur sano, scienco de
rezultoj... Ĝi baziĝas sur patentaj profitoj, kaj tute misformis la manieron kiel ni rigardas plantajn
medikamentojn.La plej multaj el ili okazas kun naturaj bufroj, kaj izoli unu kunmetaĵon estas tre
neverŝajna tiel sana kiel uzi ilin en la formoj en kiuj ili okazas.Etnobotanistoj 100% pravas, kiam
ili  diras,  ke la formo de utila  planto estas tiu,  en kiu ĝi  estis /bredita/,  eĉ se nur de bestaj
furaĝistoj disvastantaj la semojn kaj polenon de la plej bonaj plantoj.Plantoj uzataj por medicino
estos plej efikaj kiam uzataj medicine en sia natura proporcio de kemiaj komponantoj - rigardu
kanabo-semajn EFA-proporciojn - ili estas optimumaj por homa sano.Kial vi eltirus unu el la 3
EFA-tipoj, rafinus ĝin kaj nomus ĝin mirinda suplemento (kiam estas ankaŭ 2 aliaj ignorataj, kies
kombinaĵo estas LA plej sana formo)?Tio estas stulta.” Alan

Q.Saluton JB, mi trovis ĉi tiun Nafton en mia regiono...(ligo) Ĝi ne diras Light Naphtha... ĉu ĉi tio
ankoraŭ funkcius?Dankon denove pro via tuta helpo kaj bonega informo!

A.Ĝi devus esti malpeza alifata nafto -- kontrolu la MSDS por vidi ĉu ĝi estas pura malpeza
nafto sen aldonaĵoj),  ŝelito en Aŭstralio,  (teknika aŭ industria)  benzino en Eŭropo (benzino,
nebenzeno,  kaj  ne  la  tipo  uzata  kiel  fuelo  en  aŭtoj).Ĝi  estas  vendita  sub  multaj  malsamaj
nomoj.Ĝi estas uzata kiel farbo diluilo, solvilo, sengrasigilo, ĝi kutimis esti tre ofta hejma solvilo
aŭ tekstila grasigilo, ĝi ankaŭ povas esti uzata kiel pli malpeza fluidaĵo ktp.Bolpunkto ĉirkaŭ 60-
80 °C, ju pli malalta des pli bone.

Ŝmiru iujn sur pura Petri-plado aŭ trempu vian fingron en ĝi kaj se ĝi vaporiĝas ene de tridek
sekundoj kaj ne lasas olean restaĵon, ĝi devus esti bone uzi.Estas multaj provizantoj, mi ne
povas diri  al vi,  kiu estas la plej bona aŭ kion ni rekomendus nuntempe, do ni nur provizas
ĝeneralajn instrukciojn.

CAS-numero 64742-49-0, pura, nafta distilaĵo, sen aldonaĵoj, se eble, kaj la bolpunkto estu kiel
eble plej malalta.Plej multaj rafinejoj produktas ĝin, simple demandu al ili, kion ili rekomendus
por herbaj ekstraktoj.

Dua  opcio  estas  99%  aŭ  99,99%  izopropila  alkoholo  aŭ  la  tre  multekosta  99%  manĝaĵa
alkoholo.Izopropila alkoholo kaj manĝaĵa alkoholo ne estas tiel efikaj kiel solvilo kiel nafto, kaj ili
senigas pli da plantmaterialoj kaj klorofilon en la oleo, igante ĝin malpli potenca kaj bongusta,
tial ni rekomendas uzi nafton ĉiam kiam eblas/haveble.Bondezirojn, JB
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Q.Rick, en Meksiko "nafto" estas nur unu el pluraj naftaj produktnomoj.Por eviti fatalan eraron,
ĉu vi hazarde havus la sciencan nomon por la 'nafto' kiun vi uzas, mi petas?

A.Serĉu puran malpezan nafton sen pliaj  ingrediencoj.Ĝi  estas esence sama kiel  Coleman-
karburaĵo, kiun vi povas vidi ĉe la foto malsupre, sed serĉu nafton sen kontraŭrustaj aldonaĵoj,
kiuj estas aldonitaj al Coleman-karburaĵo.

Se vi ekscias, ke malpeza alifata nafto estas malpermesita en via lando (kiu estis la kazo en
Honduro,  ekzemple),  serĉu 99% aŭ pli  bone 99,9% izopropila  alkoholo,  ĝi  devus esti  facile
lokalizi.Alkoholo 99% estas la tria solvilo, kiun ni uzus, sed ni farus ĉion eblan por eviti ĝin uzi
ĉar ĝi nudigas tro da klorofilo kaj aliaj nedezirataj plantmaterialoj.Iuj ŝatas frostigi la solvilon kaj
la komencan materialon kiam ili uzas izopropilan alkoholon aŭ alkoholon kiel solvilon.Ni persone
ne uzas tiujn solvilojn krom se ni devas kaj ni ne ŝatas frostigi niajn manojn, do ni fakte ne
antaŭenigas frostigi ĝin, sed iuj diras, ke ĝi helpas plibonigi la kvaliton de la oleo.Kiam vi uzas
nepolusan  puran  malpezan  nafton  kun  malalta  bolpunkto,  vi  ne  devas  frosti  ion  ajn  kaj  vi
ankoraŭ ricevos bonan produkton se vi sekvas la instrukciojn.JB

"Mi ĝojas, ke homoj studas novajn manierojn fari ĝin, tio signifas, ke la novaĵo estas elirita."
Alicia

-- Ni esperu, ke ne estos vi, ke la oleo estos provita.Mi preferus uzi tion, kio jam pruviĝis funkcii,
precipe se mi havis fina malsanon, kiel faras la plej multaj el niaj pacientoj.Bondezirojn al ĉiuj
eksperimentantoj.JB

"Unue, Rick Simpson sugestas uzi NAPTHA.Tio estas ĝenerale rekonita kiel ne bona elekto, kaj
plej multaj homoj uzas altan pruvan alkoholon, kiel Everclear, kiel solvilon.

Due, mia filo estas dujara, diagnozita kun fina cerbo kaj mjelkancero kiam li estis 15 monatoj.Li
estis kun alta THC-kanaboleo dum 8 monatoj, NENIK kemio aŭ radiado, kaj liaj tumoroj foriras!
Fakte, la plimulto el ili estas tute for, nur unu restas!!Kanaba oleo funkcias!" Suzetta

“Mirinda!!!Mi preĝas, ke li havas plenan resaniĝon kaj ŝajnas, ke li estas.Kial homoj ne povas
rigardi ĝin kiel medikamento prefere ol drogo por altiĝi?Ĝi estas medicino kaj la Registaro ne
volas, ke ni pliboniĝu, ili  preferus vidi nin morti.Ankaŭ mi havis kanceron kaj multajn multajn
medicinajn  problemojn.Je  ĉi  tiu  punkto,  ekde  aŭgusto  2013  la  kancero  ne  revenis.Mi  vere
kredas, ke ĉi tio estas la kuraco kontraŭ kancero.Kial ĉiuj ne povas malfermi la okulojn al la
vero!!!” Linda

-- Oleoj produktitaj kun malpeza alifata nafto estas kutime pli potencaj ol oleoj produktitaj kun
Everclear.Ju pli potenca kaj sedativa la oleo, des pli bone ĝi funkcias kiel medikamento.Do se
mi  estus  vi,  mi  rekonsiderus  la  solvilon  kiun  vi  uzas  kaj  mi  uzus  nepolusan  solvilon
anstataŭe.Bondezirojn al vi kaj via filo, JB

“Uzado de Everclear faras verdetan nuancon al la oleo.Nun ni ĉasas 99.9% ISO ĉar ni ne povas
akiri Malpezan Alifatan Nafton en pura formo ĉi tie." Sara

"Fregu vian solvilon - Everclear 190-pruvo, 95%, kaj ISO 99% devas esti metitaj en la frostujo
dum la nokto kaj uzataj tuj post elpreni ĝin el la frostujo.Ankaŭ, frostigi la burĝonojn estas bona
ideo.Se la alkoholo estas malvarmigita en la frostujo kaj vi faras rapidan lavon 3-5 minutojn -
dufoje dum la alkoholo ankoraŭ estas vere malvarma, ĝi ne havu verdan nuancon al ĝi..." Jose

-- Ju malpli verda en ĝi des pli bone.Ju malpli da plantmaterialoj en la oleo, des pli ĝi estas
potenca.Tia havas sencon.Se vi elektas frostigi la burĝonon kaj solvilon, mi verŝajne laborus en
gantoj.Kiam vi uzas bonan nepolusan solvilon kaj bonan burĝonon, ne necesas frostigi ion ajn
kaj vi ankoraŭ produktos bonegan oleon.JB

“Ĉu mi povas fari bonan oleon el haŝiŝo?Kaj uzi malpli da nafto?” Jon
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-- Vi ne faros bonan oleon.JB

"Interesaj.Nature mi pensis male.Helpo bezonata bonvolu?” Tielman

-- Kia helpo?Ne estas tio, vi ne faros tion, pri kio ni parolas, el haŝiŝo.Vi povas solvi ĝin en
malpeza nafto kaj filtri ĝin kaj ĝi estos pli potenca ol la haŝiŝo, sed ĝi ankoraŭ ne estos ĝi kaj vi
tamen ne faros 95-98% THC-oleon el ĝi.JB

“Jindřich  Bayer,  kion  vi  pensas pri  bakado kun larmoj  de fenikso?Kiel  se mi  metus ĝin  en
arakidan buteron-tason, ĝi ion?" LinZy

-- Linzy, mi kutime diras al homoj, ke ili metu la oleon sur kion ajn ili volas fari per ĝi.Tiel vi
povas vidi  kiel  oleo estas tie.Kion ni  rekomendas estas tiel  potenca,  ke vi  devus pensi  en
mikrogramoj por porcio ĉiuokaze, do simple metu guton da la oleo sur la arakida butero-taso se
vere necese.Vi scias, ke ni preferas kiam homoj manĝas la oleon ĝuste el la injektilo, ĝi havas
siajn avantaĝojn.Miksi ĝin kun manĝaĵo ĉiam diluos la medikamenton.JB

"Sed ne kondamnu vian fanklubon, ĉar la bakado kaj buterekstraktado pruvis esti tiel resaniga
kaj  multe  malpli  evitema...Ni  ĉiuj  estas  en  ĉi  tiu  batalo  kune,  bonvolu  ne  kondamni  aliajn
provante." Pamela

“Pamela, bakado kaj buterekstraktado ne provizas la samajn resanigajn kaj regenerajn ecojn
kiel  kanaboleo  PERIODO.Ĝi  resanigos  kanceron,  forigos  la  simptomojn  de  Crohn,  kuracos
diabeton, Lyme-malsanon, vi nomos ĝin!Butero aŭ manĝeblaĵo tute ne kompariĝas krom se vi
uzus fenikso-larmojn en viaj manĝeblaj EBLE.Paco kaj amo." LinZy

“Pamela,  mi  ne povas rekomendi  malpli  efikan metodon.Rekta oleo por  plej  bonaj  rezultoj,
kutimiĝu al ĝi kaj tiam pliigu vian dozon.Manĝeblaj estas ofte neantaŭvideblaj, oni kutime ne
scias kiom da oleo estas en ili ktp." JB

“Mi ne certas ĉu mi havas rizkuilon aŭ kruĉon.La tempagordo nur diras malaltan med saluton,
ĉu estas maniero kiel mi povas testi la temperaturon?" Jeremy

“Tio  estus  kruĉo.Rizokuirilo  kutime  havas  2  agordojn.Kuiru  kaj  varmigu.”  Deb
"Akiru viandan termometron aŭ laserpunktan termometron kaj provu la temperaturojn per alia
medio kiel akvo aŭ oleo.Ŝajnas, ke vi havas kruĉon, kiu povas esti uzata sed vi devas konstante
observi la temperaturojn, estus pli bone akiri rizkuilon." Luko

"Ĉu ni povas uzi vodkon?" Monica

-- Por kokteloj?Jes.JB

"Manĝaĵa grado" simple signifas ke la FDA estas konsiderata sekura.Ne multe alta normo tie.Do
nur diri "manĝkvalita alkoholo" ne faras ĝin pli bona ol, ekzemple, ajna ĝenerala alkoholo.Kaj se
vi estas paranoja pri unu solvento, vi devus esti paranoja pri ili ĉiuj." Ben

“Mi ne povas akiri  la izopropilan alkoholon aŭ nafton en mia lando!Kion do mi faru?Kiel  mi
ricevas ĉi tiun oleon ĉar mi ne povas fari ĝin mem?" Jesha

-- Faru la oleon per tio, kion vi povas trovi kaj poste revaporigu ĝin, Ayesha, tio verŝajne estus la
plej bona vojo en tiaj kazoj.JB

"Por suko, uzi nenion krom ORGANIKA hidro-levita kanabo estas la nura SEKURAN vojon por
iri  ĉar  Jindřich Bayer  pli  ol  pravas pri  tio,  kio  povus kaŝiĝi  en  la  planto.Ni  ĉiuj  havas niajn
"dorlotbestajn" varmajn temojn, pri kiuj ni timas kaj atentas, sed entute se ni adoptas sekurajn
praktikojn,  legu  (kun  KOMPRENO)  la  sciencajn  datumojn  kolektitajn  kaj  FIDAS la  internan
voĉon de singardemo, kiun ni povas krei niajn kuracojn.
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Kiam RSO estas farita ĝuste, la laboratoriorezultoj montras NENIUN solvilon en la oleo.Simpla
kaj simpla ĝi bolas farita por fari ĝin ĝuste kun la ĝusta solvilo.Mi amus vidi ilaron disponebla
interrete, kiu havas ĈION bezonatan el la solvilo, poto/pato, kuirilaro/brulilo ktp por RSO, do vi
nur devas aldoni vian kanabon.Mi pensas, ke ĉi tio kuraĝigus Kankrajn pacientojn fari ĝin por si
mem.

Mi dankas Dion pro mia nuna sano, eĉ kun miaj ekflamoj de MRSA, sed mi scias, se venos la
plej malbona, mi havos la kuraĝon sekvi instrukciojn de Rick Simpson kaj Jindrich Bayer por
savi mian vivon ĉar mi havas tro multe por vivi (Amema edzo. kaj knabeton ni adoras) kolapsi
pro timo.

Dio Benu Rick kaj Jindrich pro ilia forto.Mi ankaŭ petas Dion beni ĉiujn tiujn, kiuj iras ĉi tiun
vojon sian propran vojon, ĉar ĝi ne estas la facila vojo sed ĝi estas la ĝusta vojo por kuraco."
PlatypusPanjo

--  Koran dankon,  PlatyPusMom.Mesaĝoj  kiel  ĉi  tiu donas al  mi  energion por daŭrigi  ĉi  tiun
longan, tamen ege signifan, batalon por la rajto de ĉiuj uzi ĉi tiun medikamenton libere.Mi ne
ĉesos ĝis ĉi tiu planto estas plene leĝigita tutmonde, tion mi povas promesi al vi.JB

“La solviloj povas esti elpurigitaj.Kelkfoje kemiaj fabrikantoj aldonas aliajn poluaĵojn pro dubindaj
kialoj.Tiuj povas esti multe pli danĝeraj ol solvilo, kaj ekzistas malmulte da unuformeco en kiel
tiuj estas aldonitaj en la solvilojn.Tiuj kiuj komprenas la kompleksaĵojn implikitajn en fabrikado
de oleo, kio estas malproksima de demando de solvantoj, trovas la debaton ridinda.Kiom da
komentoj vi legis pri kemiaj pesticidoj?Kio estas la procento de ĉi tiuj,  kiujn vi kutime trovas
kontraŭ nepurigitaj solviloj?Kie estas tiu debato?Multaj homoj reduktis ĉi tiun diskuton al elekto
de solviloj.Tio estas ridinda!Faru vian propran esploron, estu skeptika, estu cinika kaj tenu la
indicon, kiun vi akceptas kiel fakton, al alta nivelo sinjoro." Paul

“Eĉ ne zorgu disputi kun iu ĉi tie, uzu vakuan ĉambron se vi uzas petrolkemiajn solvilojn kaj vi
forigos la restaĵojn, mi estas ekstere de ĉi tiu poŝto.Kanaba oleo kuracas kanceron, kaj nafto
povas esti forigita, nutraĵa grajna alkoholo ne igas oleon tiel forta kiel petrolkemiaj solviloj.Mi ĵus
faris arojn de kaj petrolkemia bazita solvilo (pura malpeza alifata nafto) kaj nutraĵa grajnalkoholo
(95%, 190pruvo) kaj testis ambaŭ oleojn kun pacientoj, kaj larezultoj estis la sama tempo kaj
denove, la oleo farita kun pura malpeza nafto estas fakte pli forta kaj pli sedativa ol la grena
alkohola oleo.Metu ĝin tiamaniere, se vi volas uzi petrolkemian solvilon (nafto, butano, heksano,
acetono) UZU VAKUETON ĈE LA FINO DE LA PROCESO POR CERTIRI, KE VIN HAVAS LA
PLEJ PURA OLEO EBLAJ!!!Mi vakuis ankaŭ la nutraĵkvaliton, kaj daŭris eĉ pli longe ol la nafto
farita oleo por plene purigi (multiĝado kaj bobelado en la vakua ĉambro) do jen vi iras, akiris
petrolkemian solvilon kaj maltrankviliĝis pri la restaĵoj, faru tion, kion ili faras en. la industrio kaj
metu ĝin en vakuan ĉambron je 35 psio, kaj rigardu, ke la restaĵoj estas suĉitaj!!Fino de rabado
kaj reala SPERTO!!!!!” Ryan

“Se vi uzas la ĝustan nafton, tiam neniu restaĵo restos en la oleo. Mi testis ĝin en laboratorio.
Bone, ĝi estis iom restaĵo, sed multe malpli ol tio, kion vi ricevas el okupata urbo aero, aŭ ĉe
benzinstacio kiam vi plenigas, aŭ pentras ion en via ĝardeno....” Ĉapelo

“Ni faras oleon jam de sufiĉe da jaroj kaj kiel plej multaj ni komencis kun grena alkoholo sed,
post tempo, sperto instruis nin uzi anhidrajn solvilojn. Kiam konvene prilaborita,  RSO havos
restajn  solventajn  nivelojn  multe  sub  100ppm  kaj  la  sama  povas  esti  plenumita  kun
grenalkoholo ĉar ĝi estas nur la alkoholo kiu estas mezurita sed la peco kiu estas preteratentita
estas ke grenalkoholo portas akvon kaj akvo portas vivon. Ni vidis RSO faritan per ISO kaj
rigardite sub mikroskopo ne ekzistas vivo sed kelkaj oleoj, kiuj eliras el apotekoj, kiuj insistas pri
greno, estas plenaj de vivantaj bakterioj!

Mi elspezis multan tempon kaj monon en laboratorioj kaj verŝajne estas la sola persono, kiu
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prenis grenan alkohololeon en la laboratorion kaj testis ĝin pri resta solvilo kaj resta akvoniveloj.
Fakte, mi certas, ke mi estas ĉar vere ne ekzistas ilo por mezuri kiom da akvo estas en oleo. Mi
devis igi kuraciston labori per diversaj iloj por proksimume distingi kiom da akvo "malloze ligita"
kaj "streze ligita" restis kaj kvankam li ne povis meti precizan nombron sur ĝin, li diris, ke ĝi
estos mezurita  en procentoj,  ne.  partoj  por  miliono.  Do estis  laboratorio  kaj  sciencisto,  kiuj
konvinkis  min neniam uzi  oleon enhavantan akvon.  Estas ironie,  ke la  solvilo  ne estas tiel
maltrankviliga kiel la akvo sed faru la matematikon; je 100ppm vi konsumos 0,06 gramojn da
solvilo dum du aŭ tri monatoj ĝis vi venkos vian malsanon. Tio 0.06 gramoj, aŭ ĉirkaŭ 1.2 gutoj,

Mi ankaŭ laboris kun mia GI pri mia kuracplano. Ni prizorgis la nombrojn kaj ĉe 100ppm de ISO
li ne estis vere koncernita kaj je 10-oble tiu nivelo liaj zorgoj leviĝis al eblaj malfiksaj intestoj kaj
malbona spiro. Ĉi tiu estas la oleo, kiun mi kutimis por savi mian vivon kaj estas tio, kion mi
uzas hodiaŭ por  prizorgado,  sed nun,  kiam apotekoj  volas  nian oleon,  ni  ankaŭ devas uzi
etilalkoholon kaj nun la testaj nombroj revenas iomete pli  malaltaj dum la kvanto de reveno
multe havas. pliiĝis. Denove, kiam ni unue komencis, mi sentis, ke reakiri Ever Clear estis bona
ideo same kiel mi sentis, ke ĝi estas bona elekto en solvilo. Scienco kaj la leĝo pruvis miajn
"sentojn" esti malĝustaj; scienco montris al mi, ke akvo povas esti malutila kaj la TTB asertas,
ke Ever Clear estas krimo." Sean

"Mi pensas, kion Rick kaj JB provas diri, ke la oleo-metodo de Rick resanigis multajn homojn,
kaj ĝis ni  havos pruvojn,  ke alia eltira  metodo estas same efika,  restu al  tio,  kio  funkcias."
Rebekka

KanceroKaj Evidenteco

“La 4/22/13 ni ricevis la rezultojn de la plej novaj sangokontroloj de mia Edzo kaj kvankam li
batalis kontraŭ gorĝa viruso la lastajn du semajnojn li fartas tre bone.Ĉi tiu Indika Kanaba Oleo
Ekstrakto faras mirindan laboron por resanigi sian Leŭkemion!

Lia  limfocitkalkulo  konstante  malpliiĝas  kaj  liaj  trombocitoj  estas  en  normala  gamo  do  ne
zorgu.entute dum ni daŭrigas kun nia sekva aro da Oleo, ĝi estas Indica miksaĵo de Blackberry
Kush, Granddaddy Purple kaj Washington Red.Benita kun la bonaj vibroj kaj resanigaj pensoj,
kiuj eniras ĉiun guton de ĉi tiu Kancero-Resaniga Medikamento.Dankon Kanabo.” Debra

“Laboris por mi.La vivo estas miriga denove." Zed

"Ne povus esti dirinta ĝin pli bone!" Petro

"Rick Simpson Oil havas plenan sciencan kredindecon se vi ĝenas legi la sciencan literaturon"
Robert Melamede, alinome D-ro Bob

"La inhibicio de la ĉela postviva vojo kondukas al malfosforiligo de Bad, kaj translokigo de ĉi tiu
Bcl-2-proteino  en  la  mitokondriojn,  kaj  poste  al  apoptozo."  Ummmm,  kondiĉoj  de  laiko
bonvolu???” Ŝanco

-- Tio tradukiĝas al: "Kanabo mortigas kancerajn ĉelojn", Chance.JB

"El la multaj  komentoj kaj  filmetoj,  kiujn mi vidis pri  kanaboleo,  mi devus diri,  ke la kanabo
ŝajnas enhavi la "defaŭltan" aŭ "optimuman" agordon al la homa korpo." Remi

"Io kun spino havas endocannabinoidan sistemon.Domaĝe, duono de la loĝantaro ankoraŭ ne
konscias.La  endocannabinoida  sistemo  devus  esti  en  ĉiu  unuopa  scienca  kaj  medicina
libro.Estas kion lernejoj devus instrui niajn estontajn kuracistojn.Kiel homoj povas simple ignori
ĝin serioze, ĝi estas parto de kiel la korpo funkcias.Estas korupte elekti kaj elekti kian "realan"
sciencon publikigi.Ĝi estas falsa praktiko.lol” Chloe
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"Ĝi  funkcias  ĉar  ĝi  estas  potenca  imunomodulilo,  kiu  plifortigas  aŭ  riparas  difektitan
imunsistemon.Ĝi  ankaŭ  riparas  DNA aŭ  mitokondrian  damaĝon  kaŭzan  de  DNA-detruantaj
drogoj kiel inversaj transkriptazaj inhibidores kaj proteazaj inhibidores.Riparante vian korpon de
la damaĝo kaŭzita de nesana vivstilo aŭ aliaj kialoj kaj renversante la damaĝon faritan de arv-
drogoj, jes, vi povas diri, ke ĝi kuracas "helpojn".” Johano

“Iu ajn malsano, kiun vi havas, povas esti helpita se ne plene kuracita per ĉi tiu oleo.Kian ajn
demandon vi havas pri kia ajn malsano, la respondo ĉiam estos resonanta JES." Kathy

"Ĝi kuracis degenerajn diskojn en la spino, tumorojn kaj nervan damaĝon por mia amiko kaj ĝi
kuracis kancerajn tumorojn en mia hundo." Sara

"Mi estas medicina studento, studante en la areo de medicina fiziko, kiu ĉefe traktas kancerulojn
de la flanko de medicina bildigo kaj radioterapio.Ĉio, kion mi povas diri, estas tre tre granda
DANKON pro veki min el tre malbona sonĝo.Mi esploris senfinajn kvantojn da informoj de ĉiu
ebla angulo kaj mi ne havas dubon en mia menso pri ĉi tiu medikamento.Mi engaĝiĝis en mia
kurso ĉar mi vere volis helpi homojn kun kancero kaj ajna alia formo de malsano, pri kiu mi
povus helpi, sed tamen la korupta medicina sistemo regas.Ŝajnas, ke la nura intereso (ĈI TIE
EN IRLANDO) estas sangigi  mortantajn homojn sekaj de ilia lasta penco sur kemio kaj rad
antaŭ ol ĵeti ilin en truon post kiam la mono estas farita.Mi vidis homojn morti.Dum iliaj malsanoj,
forvelkas iom post iom, dum ankoraŭ manĝas koktelojn da piloloj kaj kio ajn kaj mi sentas min
malsana de mia stomako pro ĝi.Kiel mi povas voli esti parto de sistemo kiu faras ĉi tion?Ne
plu.Vi estas nenio malpli ol inspiro kaj vi (RICK) tuŝis mian vivon tiel, ke mi scias, ke mi devas
sekvi, kaj kredu, ke mi faras ĉion ĉi tie en Irlando por certigi, ke homoj konas vian nomon.Mi eĉ
ne devas komenti la mirindajn kapablojn de ĉi tiu medikamento ĉar la faktoj parolas por si mem,
por ĉiu, kiu volas esplori ilin.

Vi scias, mi legis ion la alian tagon kaj ne sciis, ĉu mi elflugi aŭ ridi.Ĉefa politikisto en Irlando
(Micheal Martin) diris, ke la uzo de kanabo por trakti MS aŭ Kancero aŭ ajnan malsanon laŭ li
(rigardu  ĝin)  ne  estis  subtenata  ĉar  "TIENE  ESTIS  MEDIA INDICO  AŬ  ESPERCIO  POR
SUBTENI ĜIN." Mi devis legi ĝin kelkajn fojojn antaŭ ol ĝi enprofundiĝis.KIO **** misas kun ĉi
tiu  loko?Neniu  medicina  indico??Mi  bedaŭras,  sed  mi  eĉ  ne  scias  kiel  daŭrigi  ĉi  tion  sen
koleri...” Brendan

--  Kara  Brendan,  mi  estas  tre  feliĉa,  ke  vi  vidas  la  oleon  tia,  kia  ĝi  estas  kaj  ke  vi
diskonigas.Koncerne Michael  Martin  li  sonas proksimume same kiel  la ceteraj  politikaj  tipoj,
kiujn  mi  renkontis.Kial  ni  permesas  al  tiaj  koruptitaj  malsaĝuloj  funkciigi  nian  sistemon?Mi
esperas, kiam Mr.Martin ricevas kanceron ke li praktikos kion li predikas kaj prenos la kemio
mem.Dankon pro via subteno Brendan kaj daŭrigu la bonan laboron.Ĉi tiu estas unu batalo,
kiun ni gajnos.Plej Bondezirojn, Rick Simpson

"Cannabinoidoj malhelpas tumoran kreskon en laboratoriaj bestoj.Ili faras tion per modulado de
ŝlosilaj ĉel-signalaj vojoj, tiel induktante rektan kreskohalton kaj morton de tumorĉeloj, same kiel
malhelpante tumorangiogenezon kaj metastazon.

Kanabinoidoj estas selektemaj kontraŭtumoralaj kunmetaĵoj, ĉar ili povas mortigi tumorajn ĉelojn
sen influi siajn ne-transformitajn ekvivalentojn.Verŝajne, ke kanabinoidaj riceviloj reguligas ĉel-
supervivon kaj ĉelmortajn vojojn malsame en tumoraj kaj netumoraj ĉeloj.

Kanabinoidoj havas favorajn drog-sekurecajn profilojn kaj ne produktas la ĝeneraligitajn toksajn
efikojn de konvenciaj kemioterapioj.La uzo de kanabinoidoj en medicino, tamen, estas limigita
de iliaj psikoaktivaj efikoj, kaj tial terapioj bazitaj sur kanabinoidoj, kiuj estas sen nedezirataj
kromefikoj,  estas  projektitaj."  Manuel  Guzman  --  Alivorte,  kanabaj  ekstraktoj  ja  kuracas
kanceron.Mankas nur homaj studoj.Kial?Demandu vian registaron kaj tiujn, kiuj regas ilin.JB

"Ĝi resanigis min de kancero... Etapo 4 cerbo... Do jes." Kristalo
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“Tanja, ĝi funkcias kaj mi manĝis ĝin.Haltu, rigardu kaj aŭskultu.Mi rekomendas preni la oleon
eĉ se vi havas nul malsanojn.Ĝi defendos vin de akirado de ili farante vin senti multe pli bone ol
antaŭe kaj via korpo dankos vin.Fermitaj mensoj kiel tiuj de la usona registaro kaŭzas multajn
nebezonatajn  mortojn  pro  malfavoraj  traktadoj  kiel  kemio  kaj  radiado.Se  mia  Panjo  estus
volanta provi la oleon prefere ol sekvi la preskribon de siaj kuracistoj por tia "praktiko", mi certe
sentas, ke ŝi estus kun ni hodiaŭ.Se ne, ŝi ne travivus tiom da sufero, doloro, kaj finfine dronus
en  sia  propra  plurala  fluidaĵo  post  kiam  la  samaj  kuracistoj  ĵetis  la  mantukon  post  pli  ol
$100,000.00 da valoro  de traktadoj.Kemio kaj  radiadklinikoj  nur  zorgas pri  sia  mona fundo
prefere ol la ŝparado kaj komforto de paciento.Estas rotacianta pensmaniero kun starĉambro
nur atendoĉambroj plenaj de malpliigitaj kaj plejparte kalvaj individuoj atendantaj sian vicon por
la kudrilo.Mi havas problemojn kun la menso de via kaj de la preskribanta kuracisto.Kuraco ne
devus temi pri mona profito.Estas malĝoja stato, kiu DEVAS ŝanĝi kaj ŝanĝi rapide.Persone mi
detenas esti ekzamensubjekto por la "praktiko" de iu kuracisto. Faru kiel vi sentas, Tanjo, sed mi
ja deziras al vi la plej bonan.Dankon Rick Simpson pro ĉio, kion vi faras kaj faris.Ni batalos la
bonan batalon; leĝoj aŭ neniuj leĝoj.” Lewis

"Diri, ke ĝi kuracas kanceron, estas sufiĉe danĝera kaj iluzia supertakso de alie valida punkto,
kiu meritas pli da esplorado.Sed ne, ne, ne.Kanabo ne kuracas kanceron.Nuntempe ne ekzistas
definitiva  kaj  reala  kuraco  kontraŭ  kancero,  kaj  nur  kelkaj  fanfaronaj  medicinaj,  nutraj  kaj
psikologiaj klopodoj povas helpi malpliigi la riskon de morto pro kancero.Kanabo ne kuracas
kanceron, kaj pacientoj devas scii ĉi tion." Davide

"RSO mortigas kanceron, amiko...Fumante ĝin, ne, sed RSO jes." Kevin

"Zorgu helpi min ĉi tie bonvolu pariĝi..." Jeff

"Unue,  'kancero'  estas  io  ajn  de  kisto  ĝis  neŭroblastomo,  do  'kuracas  kanceron'  estas
senmarka, iluzia, nespecifa.Tiam, kanabo havas tre bonan efikon sur ĉela duobligo, kiocerte
helpas, sed ne sisteme kuracas tumorojn.Denove, ĉiu speco de kancero estas malsama kaj
kanabo montris iel pozitivan respondon pri mamaj kanceroj, kiuj estas tipo o karcinomo, vaste
kaj tre efike traktita ankaŭ de konvencia medicino.Dirite, mi estas TUTE por leĝigi kanabon, sed
kvankam mi estas tre malferma al alternativaj terapioj, mi devas trovi min malkonsenta kun ĉi tiu
pompa aserto." Davide

"Jindřich Bayer, helpu, mi petas!!!" Kevin

"Diri, ke kanabo montras pozitivan respondon kontraŭ certaj specoj de tumoroj, estas aserto,
kiun mi povas akcepti." Davide

-- Davide, akceptu kion ajn vi deziras, tio estas en ordo ĉe mi.Jes, ekzistas tre malmulte da
malfacilaj datumoj haveblaj pri la oleo de Rick Simpson, sed tio estas nur pro la korupto de la
medicina  sistemo  kaj  iliaj  monaj  mastroj.Ĉi  tio  ŝanĝiĝos  tre  baldaŭ  kiam  Kolorado  kaj
Vaŝingtono  komencos  liveri  siajn  datumojn.Plie,  Israelo  kaj  Nederlando  komencas  testi  la
petrolon nun, Ĉeĥio verŝajne aliĝos tre baldaŭ.

Kiom ni scias, kaj laŭ nia praktika sperto kun miloj da pacientoj, la oleo ŝajnas multe pli bone
labori pri ĉiuj specoj de kancero ol io ajn nuntempe provizita de la medicina sistemo.Se vi volas
pruvon, faru iom da oleo kaj trovu iun kun haŭta kancero kaj rigardu, kio okazas kiam la oleo
estas aplikata al ĝi.Bondezirojn, JB

"Se vi scias la veron pri la riĉuloj malantaŭ kelkaj el la grandaj bonfaradoj, vi ekkomprenas kien
via mono iras.Vi ankaŭ devas rigardi historiajn informojn kiel kiel en la 1960-aj jaroj kiam la
poliomjelitvakcino estis ĝenita al 230 milionoj da usonanoj, ili ne konsciis pri la simia viruso sv40
estis en tiuj vakcinoj.Tiam en 1963 prezidanto Nixon deklaris militon kontraŭ kancero ĉar li estis
konsciigita ke kancero-epidemio venos.Vidu SV40 estis en la simioj ke ili rikoltis la antikorpojn
por  tiu  vakcino  de  kompanio  tranĉaĵo.Ĝi  povas  daŭri  ĝis  30  jarojn  por  prezentiĝi  kiel
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kancero.Nun en tiu sama tempoperiodo estis la privatigo de la sanservo de Ameriko kaj Nixon
ricevis malantaŭ privata sanprovizanto fari tion por profito.La vero estas, ke ili kreis industrion
nomatan kancero kaj ne volas, ke la ĝenerala loĝantaro sciu pri RSO." Mateo

"Faru ĝin mem, ni demandis al Rick ĉu ni povas akiri ĝin kaj post iom da tempo ni rimarkis, ĉar
ni loĝas malproksime de Ameriko kaj ni ne povas vojaĝi ien por akiri ĝin pro financaj limigoj, ni
nur spektis la videon 100 fojojn. , praktike enmemorigis ĝin, trovis kanabon de loka provizanto,
aĉetis la rizkuilon, la alkoholaĵon, eĉ termometron por esti certa pri la temperaturo.Estis pli facile
ol  ni  pensis.NI  FARIĜIS ĜIN NIM.Mia koramiko prenas ĝin jam de 4 tagoj...Ni  atendos kaj
vidos.Ni legis medicinajn ĵurnalojn kaj spektis multajn dokumentariojn, ĉiuj iliaj trovoj estas la
samaj (klinikaj provoj faritaj ĉe UCLA, Harvard ...) -- la oleo mortigas kancerajn ĉelojn!Do ni
decidis fari ĝin ĉar finfine vi neniam povas nun ĝis vi provos ĝin!" Ioanna

“Cara, demandu viajn najbarojn... iu proksima al vi eble jam havas.Nur demandu kiel vi petus
aspirinon?Svingu dudek.” Sabla

"La fakto, ke placeboj resanigas kelkajn homojn, estas kialo por forĵeti medikamenton por ĉiam
kaj studi la arton de placebo.Dirinte, ke oni neniam faras placebon-studon kiam oni havas efikan
kuracon, vi pravas, tio estus mortigi duonon de viaj pacientoj, malsanaj kaj kruelaj.” Kristoforo

-- Ĝi ja estus malsana kaj kruela, Kristoforo, kaj tial mi persone ne faros tion.Aliaj povas se ili
volas, sed mi ne faros.Mi volas, ke la medicina sistemo komencu uzi la oleon kiel placebon - se
ili pruvas, ke ĉio, kion ili volas uzi, estas pli sekura kaj pli efika ol la oleo (kaj pli amuza/agrabla
por la paciento), tiam ili povas vendi ĝin. .Se ne, tiam ne.Ĝi estas sufiĉe simpla kaj tre racia, mi
pensas.Kaj ĉiaokaze tiel estos estonte, kial do atendi?JB

“Ankoraŭ iu pruvo?Fakta, kontrolebla pruvo, ke kanabo faras ion ajn por kancero por iu ajn?
Anekdotaj rakontoj signifas absolute nenion science.Pardonu.Mi trovis mankon de pruvoj afiŝita
kaj mi volas ke ĝi estu vera tiel malbona.Sed ĉu estis IUJ ajn kontroleblaj pruvoj?Klinikaj studoj?
Ĉu  vi  povas  afiŝi  ion  ajn?Nur  scivolema.Mi  ne  estas  malamanto.Mi  estas  via  flanko
sed...ĉiuokaze...” Jes

"Estis multaj atestoj de homoj, kiuj havas kanceron kaj uzis la kanaban oleon por kuraci sin aŭ
amato...faru  iom  da  esploro,  Si.Se  vi  postulas  "klinikaj"  studojn,  vi  ne  ricevos  ilin,  ĉar  la
kompanioj, kiuj esploras, ne kapablas gajni monon per la malkaŝo de la efikeco de THC, en ĝia
natura formo.Ĝi unue devas esti  transformita en "kemian" formulon & surmerkatigita tiel.Ĉio
temas pri  aŭ uzi  vian  intuicion kaj  prudenton kaj  veni  al  viaj  propraj  konkludoj  aŭ ignori  la
atestojn.Mi elektas kredi ilin!” Cher

"Hej  Kim,  mi  defias  vin  pruvi,  ke  Kanabo  kiel  netoksa  vivsava  medikamento  estas
"retoriko."Bonŝancon kun ĉi tio.Mi kutimis soni same kiel vi.Tiam mi decidis, ke mi krevos truojn
tra ĉi tiu 'retoriko' ĉar ĉi tio DEVAS ESTI BULMAĜO... knabo mi eraris.Mi volas diri MORTA
MALĝusta.Vi ne povas nei la sciencajn 100% FER VESTItajn FAKTOJN.Mi ne povis fari ĝin kaj
vi ankaŭ ne faros ĝin.La FAKTOJ estas la FAKTOJ kaj ĉi tio estas FAKTO, Kim.La AMA kaj
Granda Pharma estas KRIMINALOJ.Ili konscie permesis, ke ĉi tiu mirinda donaco de Dio estu
demonigita kaj mensogata por PURA PROFITO!Ili permesis al viaj familianoj suferi kaj morti,
Kim.Se vi  pensas,  ke ĉi  tiuj  Petro-Kemiaĵoj,  kiujn ili  kolportas,  estas Medicino,  vi  plej  bone
pripensu.Vi volas malkovri iom da 'retoriko', iru paroli kun via doktoro, iru paroli kun la Usona
Kancero-Socio, iru paroli kun viaj venenaj piloloj fabrikistoj.Bonvolu noti, Kim, ĈIU PILOLO, KIN
ILI ASERTAS ESTAS 'SEKURA', NE!Trovu al mi unu, kiu ne estas TOKSIKA, nur UNU!Tamen ĉi
tie ni  havas NETOKSAN LEGOMON, kiu produktas LA plej  potencan medikamenton sur  la
TERO, kiu pruvis kuraci malsanon kaj niajn "sanajn profesiulojn" kaj la Registaro opiniis taŭga
rifuzi  al  ni  ĉi  tiun vivsavan legomon,  permesante al  ni  suferi  kaj  morti  KAJ esti  metitaj.  en
malliberejo por fari  aferojn eĉ pli  sekuraj en la socio...Vi  volas paroli  pri  “RETORIKO”???Mi
esperas, ke ĉi tiu afiŝo malfermas viajn okulojn al la VERO.Se ne, RIP Kim, ne ekzistas espero
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por vi kaj via speco, vi havas "Klinikaj Endocannabinoidaj Mankoj". Rigardu ĝin, ĝi estas vera.”
Dan

“Koran dankon Rick & JB... Pro vi infanoj mi nun scias la veron.Sano, paco kaj feliĉo." Tina

“Rick Simpson, vi estas tiel plena de merdo.Kancero ne povas esti resanigita!" Jasono

"Jason devas  labori  por  la  registaro.Mi  vidis  ĝin  funkcii  per  miaj  propraj  du  okuloj.”  Mateo
“Chris, se vi spektas la Youtube-videon ĉe RSO, la procezo estas tie.Tamen mi uzus Everclear
prefere ol nafton, nur persona afero.Matthew, Jason eble laboras por la registaro AŬ li estas tre
juna kaj  pensas,  ke li  lernis ĉiujn datumojn,  kiuj  estas en la  universo.Nur tiam li  povas fari
kovrilan deklaron io povas esti farita.Li devus scii ĉiun iomon da datumoj." Judie

"Vi estas same malbona kiel la propagando kiu sekvas mariĥuanon...tio, kion vi faras por homoj,
estas bonega preskaŭ kuracanta kanceron NE!Malpezigi simptomojn kaj helpi homojn en doloro
jes.Sed viaj eltiraĵoj estas krudaj kaj malproksime de puraj.Mi ne laboras por la registaro.Mi nur
scias aĉadon kiam mi vidas ĝin." Jason "Mi havis dormmalsanon dum 20 jaroj, RSO-oleo helpis
min dormi unuafoje kaj mi estas sen doloro vekiĝinte!Jes!Jason, kial vi estas ĉi tie?Se vi ne
volas scii ĉi tion, simple foriru!” Bonjo

“@ Jason!!!Pruvu, ke ĝi ne kuracas kanceron aŭ STFU!!!” Jon

“Montru  al  mi  la  pruvon?Kaj  Jon  amuza  kiel  vi  devas  reveni  al  vulgara  lingvo  kiel
"STFU".Montras kiom da inteligenteco vi vere havas!Ne mirinde, ke vi estas el Teksaso...” Jason

“Jason,  se  vi  volas  daŭrigi  tiel,  mi  devos  malpermesi  vin  de  ĉi  tiu  retejo.Faru  pli  da
esploradoantaŭ ol vi faros viajn juĝojn.” JB

“Malpermesu min, vi fiku!Vi estas mensoganto kaj havas nulan pruvon pri io ajn!Vi faras iom da
fika esploro kaj ĉesu mensogi ĉi tiujn malriĉulojn!Via oleo estas kruda pro kuirita malpura rubo!
Vi estas en ĝi por la mono iel iel!Do forpermesu min ĉar mi scias la veron kaj THC, CBD, ktp.NE
RESANCU FIKAN KANCERON,  vi  estas  kancero  por  la  medicina  mariĥuana  komunumo!"
Jasono

"Adiaŭ, Jasono." JB

“Mia edzo pravas.Mi havas 4 PET-skanaĵojn kiuj pruvas ĝin.Kiam mi estis peza je la oleo miaj
tumoroj  malaperis  kiel  freneza.Kiam  mi  devis  redukti  mian  dozon,  ili  estas  pli  stabilaj  ol
ŝrumpantaj.Mi havas videblajn pruvojn, ke la aĵoj funkcias." Maria

“Sonas kiel trompo gajni monon.Ĉu vi vere pensas, ke la leĝo permesos al mi kultivi kanabon
por fari iom da oleo?Akiru vera ulo.Mi ricevis leŭkemion kaj mi ne kredas eĉ vorton el tio, kion vi
diras.Vi terura fraŭdisto preĝanta pri malsanuloj estu malliberigita.Se vi estas tiel certa, ke ĉi tio
funkcias, tiam faru iujn verajn klinikajn provojn.Multaj landoj permesos vin fari ilin, ne uzu iun
Lame Ass FDA-senkulpigon!" Steven

-- Steven, ju pli frue vi eniras la oleon, des pli bone por vi.Ne kulpigu min pro la manko de
sciencaj studoj pri la oleo, vere.Se la medicina sistemo vere farus tion, kion ili devas fari, ĉi tiuj
okdek atestoj sole estus ĉio, kion ili devus vidi por fari ĉiujn tiujn dekojn aŭ centojn da miloj da
studoj, kiuj devos esti faritaj.

Rick kaj mi vere ne povas pagi fari ĉiujn tiujn studojn, ĝi superas nian buĝeton, krome ni ne
povas fari ilin laŭleĝe kaj kiel ni volas fari ilin, do estas vere al aliaj fari sian laboron nun.Kiom mi
scias, estas ŝtatoj kie medicina mariĥuano estas permesita, mi ne scias kial ili ankoraŭ ne faris
studon.Ekzemple pri haŭta kancero, tio estus farita post kelkaj monatoj, kun topika uzo de la
oleo nur.Sed ŝajnas, ke ĝi ne okazas, aŭ mi ne scias pri tiaj studoj.

Sed ekzistas  scienca pruvo por  subteni  ĉion,  kion ni  diras:  ĉi  tiu  studo estis  publikigita  en
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2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594kaj  ĉi  tiu  estis  publikigita
ĵushttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Mi esperas, ke ĝi kontentigos viajn sciencajn bezonojn kaj mi esperas, ke vi ricevos la oleon
antaŭ  ol  viaj  kuracistoj  havos  ŝancon  mortigi  vin  per  sia  kemia  veneno,  kiu  neniam estus
permesita se ĝi estus provita en taŭga kaj etika medicina studo.JB

"Dankon, Rick Simpson, pro validigi mian kredon pri kanaboleo ...Mi havas PTSD kaj mi ne plu
prenas medikamentojn pro mia uzo de kanabo...La vera afero...Mi ricevas opozicion de multaj
sed mi scias kio funkcias kaj mi reklamas ĝin al aliaj...Ĝi ankoraŭ estas kontraŭleĝa ĉi tie en
MO...Sed eble mi povas helpi eduki homojn dividante ĉiujn viajn atestojn...kaj eble baldaŭ estos
laŭleĝe...” Ale

"Mi  konsentas,  kiel  12-jara  veterano  lastatempe  disigita  pro  PTSD,  mi  trovis  manĝeblajn
mirindajn funkciojn, kaj antaŭĝojas fari iom da oleo ĉi tiu rikoltsezono." Jon

“4 tagojn sen akiri novan laboron.Neniuj kromefikoj, retiriĝoj, kaj ne formordante la kapojn de
homoj!Jen via esplorado, lol.Disvastigu la vorton!Ni bezonas ĉi tion.Ni ŝuldas al la homaro fari la
Mondon pli bona loko.Jen la komenco.:)” Kristina

"La esploristoj konkludis: "La datumoj ĉi tie raportitaj estas la unuaj pri kiuj ni konscias pruvi la
kritikan rolon de CB1 (kanabinoidaj) riceviloj kaj endocannabinoidoj en la etiologio de PTSD en
homoj.Kiel tia, ili disponigas fundamenton sur kiu evoluigi kaj validigi informajn biosignojn de
PTSD-vundebleco,  same kiel  gvidi  la  racian.evoluo de la venonta generacio de pruv-bazitaj
traktadoj por PTSD."

Sed  ne  atendu  federaciajn  oficialulojn  helpi  antaŭenigi  ĉi  tiun  procezon.En  2011  federaciaj
administrantoj blokis enketistojn ĉe la Universitato de Arizono en Fenikso de farado de FDA-
aprobita, placebo-kontrolita klinika testo por taksi la uzon de kanabo en 50 pacientoj kun PTSD.

Scienca integreco?Ne kiam temas pri mariĥuano.Ne delonge.”

-- Bonvolu ne kulpigi nin pri la manko de medicinaj studoj pri kanaboleo.Ju pli frue vi konscios,
ke jes, ekzistas grupo da homoj, kiuj vere regas ĉi tiun mondon kaj ke ili simple faros ion ajn por
prokrasti  la  revenon de kanabo des pli  bone por  vi.Ĝi  ne signifas,  ke ni  ne antaŭenpuŝos
kanaban medikamenton, ĝi signifas nur, ke ĝi daŭros pli longe ol necese aŭ atendite.JB

“La unuan fojon, kiam mi fumis kanabon, kiam mi estis 15-jara, sentis, ke mia cerbo subite akiris
la mankantan kemiaĵon, kiun mi bezonis ĝis tiam. Mia angoro kaj deprimo estis tiom pli regeblaj,
ke ĝi donis al mi tempeton novan vivlizon. Mi ĉiam scivolis kial io, kio evidente tiom bonas por
ni,  estas  kontraŭleĝa  sed  tio  estas  mia  respondo  mallonge.  Dankon  pro  bonega  laboro,
respekton al vi Rick kaj JB” Miles

"Mi havas amikon, kiu estas iama maristo kaj iraka militkuracisto.Li suferas de severa kazo de
PTSD.Kanabo estas la sola afero, kiu helpas lin vivi iom normalan vivon.Nenio, kiun la VA iam
faris  aŭ  donis  al  li,  iam  vere  helpis.Mia  edzino  kaj  mi  suferas  de  gravaj  medicinaj
problemoj.Kanabo estas la sola afero, kiu helpas nin.Estas pro ĉi tiuj kialoj, ke ni faras ĉion, kion
ni povas por provi legalizi ĉi tiun mirindan herbon ĉi tie en Iovao.Multaj el niaj bestkuracistoj
multe  profitus  havi  konsekvencan laŭleĝan  aliron  al  bonkvalita  kanabo.Mi  kredas,  ke  totala
leĝigo estas la sola maniero." Justino

“Mi estas sur la kanaboleo por pluraj kondiĉoj kaj mi neniam dormis tiel bone aŭ sentis tiel
bone.Dankon Rick Simpson & JB pro la  mesaĝo,  ke ĉi  tiu  planto faras mirindaĵojn  por  ĉio
imagebla!!Nur faru ĝin homoj kaj vidu mem!!Nur tiel vi fariĝos vera kredanto, fidu min!!” Val

--  Dankon,  Val.Estas  vere,  ke  nenio  superas  personan  sperton  pri  tio,  kion  la  oleo  povas
fari.Post kiam vi provas ĝin, ekzemple sur brulvundo aŭ moskito mordo kaj la jukado kaj doloro
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malaperos en sekundoj, ĉiuj povas diri al vi kion ili volas kaj vi scios ke ili povas diri al vi kion ili
volas sed la oleo ankoraŭ estos. la plej bona medikamento kiu ekzistas.Kaj vi volos havi sitelon
da ĝi hejme, por se io okazis.

Vi ne devas fidi eĉ unu vorton, kiun ni diras, nur faru la oleon, trovu iun kun brulvundo, haŭta
kancero, diabeta ulcero, poste apliki ĝin topike kaj rigardi kio okazas.Tiam memoru, ke la sama
okazos en via korpo kiam vi ingestas la oleon, kaj tio estas ĉio, kion vi bezonas scii, vere.JB

“La pasintan aprilon,  post  kiam mi estis  5 jarojn libera de mama kancero,  mi  estis  denove
diagnozita.Ĉi-foje ĝi estis etapo 4, terminalo kun metoj al spino, ripo, limfganglioj, sternumo kaj
brusto.Oni esence proponis al mi paliativan prizorgon kaj diris, ke ili provos konservi min ekster
tro da doloro...Por iri  hejmen kaj ordigi miajn aferojn.Mi suferis multe da doloro kaj ili  daŭre
preskribis  pli  kaj  pli  da  venenaj  kontraŭdoloroj  kun  TRE  aĉaj  kromefikoj,  (Percocet,
hidromorfono kaj deksimetazono).Mi ne povis funkcii sur ĉi tiuj.

Mia  edzo komencis  legi  ĉi  tiujn  aferojn  en la  interreto  kaj  mi  estis,  almenaŭ,  skeptika  sed
supozis, ke mi laŭvorte havas nenion por perdi provante ĝin.Maĉante tre etan kvanton da White
Widow  3  x  ĉiutage.Pasintsemajne  mi  ricevis  la  novaĵon,  ke  miaj  ostometaĵoj  tute
malaperis.Hodiaŭ oni  diris  al  mike la  MRI montras SIGNIFICAN ŝrumpadon de la  molhistaj
tumoroj.Ne tiel skeptika nun kaj sentante bonege, sen doloro." Julia

“Antaŭ  3  1/2  jaroj  mi  estis  diagnozita  kun  mama  kancero,  etapo  3,  agresema.Havis
mastektomion, kemio kaj radiadon kaj testoj revenis negativaj por pli da kancero.Bedaŭrinde
mia kancero metastis kaj tio metis ĝin al etapo 4 agresema por la mama kancero.Mi nun havis
ostan  kanceron  kaj  havis  fantoman  frakturon  kie  la  kancero  manĝis  tra  la  osto  en  mia
maldekstra kokso kaj mia maldekstra supra kruro estis plena de kancero.Estinte indikita en la
ĝustan direkton por RSO, mi ricevis bonegajn novaĵojn de skanado de la brusto, abdomeno kaj
pelva areo -  neniu kancero tie.Miaj  antaŭaj  skanadoj  montris  8 makulojn de kancero,  1 en
maldekstra kruro, 5 en spino kaj 2 en malsupra lumbo, mi baldaŭ ricevos skanadon/xradiojn de
tiu areo kaj espereble mi povos raporti bonan novaĵon denove.Ĉi tio savis mian vivon!Ĝi certe
venkis la vortojn de la kuracisto "Vi estas fina, ordigu viajn aferojn kaj ni donas al vi 4 monatojn
por vivi" kaj tio estis antaŭ 16 monatoj.(Mi aldonu, ke ŝi nun promenas kun la helpo de marŝanto
kaj dormas en lito, kion ŝi ne povis fari en 3 jaroj.Unu el ŝiaj venontaj celoj estas esti sufiĉe
bone/movebla por ĉeesti muzikan konfuzon kun mi.)"

“Saluton Jindrich, hieraŭ mi finis legi la libron de Rick.Bonega aĵoj!Verdire mi vere ne bezonas
pliajn pruvojn pri la vere magia potenco de la oleo!Mi ankaŭ faris kelkajn eksperimentojn kaj
ĉiutage  mi  malkovras  ion  novan,  kiun  ĉi  tiu  medikamento  povas  fari!Mirinda!Bedaŭrinde
kvankam mi estas konvinkita kaj eĉ se mia fianĉino estas konvinkita, tamen ŝia patrino iel ne
kapablas tute "lasi"  ...kaj  tamen ŝi  ne certas ĉu ĉesi aĉa kemio...  Mi konstante provas eligi
bonajn argumentojn sed mi ne povas decidi por ŝi!Ŝi estas tiu kun kancero kaj ŝi estas la nura
unu kiu povas decidi kion fari kun ŝia vivo.Mi scias, ke ŝi fine resaniĝos, ĉar ni enŝovos en ŝi
tiom da oleo, ke estos neeble por ŝi morti.Sed tamen mi sentas, ke estas tiel stulte kaj tiel
danĝera ludi  kun ĉi  tiuj  fikaj  kemiaĵoj,  precipe kiam vi  havas aliron  al  natura  medicino,  kiu
pruviĝis  kuraci  kanceron!Mi  legis  pri  via  sperto  kun kancero kaj  medicina sistemo...Mi  vere
bedaŭras vian perdon... kaj nun mi pli bone komprenas vian sintenon al la tradicia tiel nomata
"medicino"!" Luigi

-- Saluton Luigi, dankon pro viaj belaj vortoj pri la libro kaj estas domaĝe, ke vi devas trairi.Estas
ŝia elekto, kiun traktadon ŝi elektas, sed mi ne proksimiĝus al la kemio - nur legu la rakonton de
mia Panjo por ŝi, eble ŝi ekkomprenos, ke preni venenon neniam estas bona ideo, precipe kiam
ĝi ne estas pruvita nek necesa.Ŝiaj ŝancoj nur postvivi la kemio multe pliboniĝos se ŝi prenas la
oleon, sed denove, kial kaŭzi eĉ pli da damaĝo al ŝia malsana korpo?Ĝi tute ne havas sencon.
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Bondezirojn, Jindrich

"Ĉi tiu estas la batalo kun kiu multaj bonaj homoj devas trakti, senscia Doktoro, kiu pensas, ke
li/ŝi scias pli  sen iam antaŭeniri  pri novaj evoluantaj kaj ekzistantaj informoj pri kanabo, ĝiaj
cannabinoidoj kaj  la kapablo mortigi  kanceron sen damaĝi la pacienton.Kiom freneze el  nia
perspektivo ke ili postulus venenon super io tiel sekura, kial?Ĉu nescio aŭ ĉu ili kuras timigitaj?

Mi vidis kuraciston unufoje en 5 jaroj ekde lernado de ĉi tiu oleo por mia IBS kaj estis por io,
kion mi ne povis fari mem.Dislokigita pinkieto kaj mi uzis la oleon por neniam infektiĝi, forigis la
kudrerojn sen sufero kaj ĉiufoje kiam mi aplikis ĝin, la doloro tuj malaperis pro inflamo forigita.Ĝi
estis plene resanigita en 2 1/2 ĝis 3 monatoj anstataŭ fizioterapio kaj ĉirkaŭ 9 monatoj ĝis jaro
por resanigo.Mi vidis per miaj propraj okuloj ree kaj ree kaj neniu povas preni tion de mi.” Covey

“Kuracistoj NE estas sciencistoj nek ili praktikas sciencon.Se ili farus, ili postulus la registaron
permesi  al  ili  aliron  al  mariĥuano.La  kialo  estas  nun  pruvita  parto  de  la  korpo,  la
endocannabinoida sistemo, estis tute ignorita de la usona medicina socio.Dum aliaj landoj faras
pli kaj pli da esplorado pri mariĥuano kaj specife kancerotraktado, amerika medicina establado
estas  administrata  de  Big  Pharma,  granda  asekuro,  kaj  granda  mono.La  kuracistoj  donis
kontrolon de sia metio al ne-kuracistoj kaj tim-bazitaj politikistoj.Ili pasigos jarojn provante trovi
alternativojn sub kontrolo de patentadvokatoj, dum minacante eblajn kuracojn.

Se mariĥuano estus kaŝita en iu profunda ĝangalo, kontrolita de iu analfabeta tribo, Big Pharma
estus  la  unua  se  temas  pri  kontroli  ĝian  produktadon,  patenti  ĝiajn  multajn  malsamajn
kanabinoidajn kunmetaĵojn, poste turni sin al kuracistoj por "preskribi" ĝin.Sed la plej granda
tribo en Usono jam ekkrias la veron.Domaĝe por Granda Pharma, ĉi tiu tribo ne estas vendata.”
Bryan

“Tiu indico estas ĉe ni.Kaj ni dividas ĝin.La medicina aro [ne plu traktendaj kun respekto] de
drogistoj, kiuj laboras por instigoj, estas elmontrita.Ili tordiĝas en siaj monujoj.Ili konscias pri tio,
kio okazas kaj ilia ludkamarado la FDA iras kun ili.Ne malsama ol iu ajn formo de tiraneco, kiun
ni renkontis antaŭ ol  akcepti  ĉi-foje, ĝi  estas hejma.Ni faras tion al  ni  mem.Ekzistas kuraco
kontraŭ  kancero,  ne  ekzistas  KURO POR la  maniero  kiel  MEDIKINO estas  devigata  al  ni
nuntempe krom se ni voĉdonas per niaj poŝoj kaj niaj balotoj!” Thielman

“Mi vidis parencojn kaj amikojn malkreski kaj morti tiel rapide post esti devigita elspezi dekojn da
miloj da dolaroj por esti malrapide mortigitaj kiam la kuraco kreskas tuj el Patrino Tero.Venu
nun, vekiĝu kaj flaru la aĉaĵon.Ne saltu sur stereotipojn kaj faru iun VERAN esploron." Amy

“Mi havis maljunan sinjorinon kun Alzheimer.Ŝi bezonis prizorgon 24/7.Ŝi daŭre bruligis sian
kuirejon provante kuiri.Ni faros, ŝi prenis oleon, kaj ene de monato povis rekoni siajn nepojn
denove kaj komencis reakiri memoron." Janet

"Mi scias, ke mi preferus havi RSO ol kemio/rad... Amuza kiel iuj homoj povas malakcepti RSO
kiam la kromefikoj de ĉio alia povas lasi vin kun tre malmulte da vivokvalito." Kerry

“Ĝi devas esti  facile akirebla.Ĝi DECES esti  disponebla”  Ju pli  mi legas,  des pli  fascina mi
estas.” Shelley

"La venontan fojon, kiam vi aŭdas iun diri "Kie estas la recenzitaj studoj?": Serĉo en PubMed, la
deponejo  por  ĉiuj  sciencaj  artikoloj,  uzante  la  terminon  "mariĥuano"  donas preskaŭ  20,000
sciencajn  artikolojn  referencantaj  la  planton  kaj/aŭ  ĝiaj  eroj,  preskaŭ  duono  de  kiuj  estis
publikigitaj ĵus ene de la pasinta jardeko.Kompare, ŝlosilvorto serĉo uzante la terminon "Tylenol"
donas 17,370 publikigitajn artikolojn.Ŝlosilvorto serĉo uzante la  terminon "ibuprofeno" donas
10,500  publikigitajn  artikolojn.Ŝlosilvorto  serĉo  uzante  la  terminon  "Ritalin"  donas  7,012
publikigitajn artikolojn, kaj  ŝlosilvorto serĉo uzante la terminon "hidrokodono" donas nur 630
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publikigitajn artikolojn." Lynn

"Nova  registarfinancita  kanabo/kancero-studo  ŜOKAS  sciencan  komunumon...THC,  la  ĉefa
psikoaktiva ingredienco de kanabo, povas fakte ŝanĝi la homan genetikan kodon, por malhelpi
kanceron kaj inflamajn malsanojn.Kio?!!!!Kio-KIO!!!????

Rick Simpson kaj lia Ĉefelfo, ĉeĥa aktivulo Jindřich Bayer, diras tion dum multaj monatoj, kaj mi
estis ĝentila sed sekrete mokis la nocion, ĉar ĝi sonis kiel amaso da hocus-pocus al mi (kaj pro
aliaj negravaj teknikaj aferoj). malkonsentoj kiujn mi havis kun ilia perspektivo)....Medikamentoj
ne povas ŝanĝi DNA, ĉu ne?ERARA, ŝajne!SANKTA [BLUP]!!!!!!" Alan

"Bone, kion ajn tio signifas, ĉi tio estas preter mia sfero de kompetenteco.Ĝi verŝajne diras, ke
io kiel kanabinoidoj povas kuraci kanceron, kaj ili faras ĝin per gena modifo, iel.Kaj ke pli da
esploro necesas, kiel ĉiam.

Ĉio, kion mi diras, estas, ke la penso mem de afero estas la plej malgranda ero de la materio
kaj  la  oleo ankaŭ povas fiksi  pensojn.Genoj  estas ankoraŭ tro grandaj.La esplorado devus
koncentriĝi pri tio, kion faras kanabinoidoj kun la plej malgrandaj partikloj de niaj korpoj, atomoj,
kvarkoj, ŝnuroj ktp.Tie komenciĝas problemoj, en la plej malgrandaj partikloj, tion vi bezonas
ripari, se vi volas vere ripari la problemojn.JB

Endocannabinoida Sistemo
"Ĉiu organismo kun Endocannabinoida Sistemo (alinome: ECS) povas/profitos de Kanabinoidoj,
kreante homeostazon (harmonio) ene de tiu organismo.Estas tri organismoj sur ĉi tiu planedo,
kiuj ne havas ECS: spongoj, meduzoj kaj politikistoj.Bone, eble, eble, la lasta povus esti troigita,
nur iomete.” Steve

"Mi kredas, ke la perdo de tumorsubpremantaj genoj ludas decidan rolon en kancero, kaj ke tio
estas kaŭzita de endogena kanabinoida manko." Matty

-- Genoj estas tro grandaj, oni devas iri al la plej malgrandaj partikloj, tie estiĝas la problemo kaj
tie ĝi devas esti riparita.Eĉ DNA estas tro granda. JB

“Mi lasos la sciencon al la sciencistoj, kiuj mi ne estas. Mi kolektas miajn informojn el tio, kion mi
vidas kaj sentas.Mi scias, ke mi estas pli bona kaj tiuj, kun kiuj mi kunhavis miajn sciojn, estas
pli  bonaj  aŭ resaniĝas,  kaj  ĉefe en paco ili  ne timas sian malsanon aŭ malsanon,  kiu igas
resaniĝon des pli bona sen la streso.” Kelee

“Ĝi subigis miajn atakojn dum jaroj.Oni scias, ke la medicina profesio mildigas migrenojn ekde
la  19-a  jarcento,  kaj  Russo  konjektis  en  2003,  ke  subesta  klinika  endokanabinoida  manko
kulpas." Tom

"PubMed  havas  artikolon  deklarante  ke  IB,  migrenoj  kaj  fibro  povus  esti  klinika
endocannabinoida manko." Eriko

-- Certe.Kiel ni rigardas ĝin, la plej multaj malsanoj estas simptomoj de kanabinoida manko kaj
plej multaj malsanoj verŝajne tute ne okazus se homoj ĉe malgrandaj kvantoj da oleo ekde la
tago kiam ili naskiĝis.JB

Q.Kial  mi  atendu,  ke  kuracistoj  subtenu  la  aserton,  ke  kanabo  kuracas  kanceron?
A.Nu, ĉar ĝi kuracas kanceron kaj nur tio estas.THC kaŭzas apoptozon, do surprize ĝi kaŭzas
apoptozon en ĉiuj kanceroj.Kial?Nu, ĉar dekarboxiligita oleo eniras ĉiujn ĉelojn en la korpo iel se
ingestita en la ĝustaj kvantoj.La endocannabinoida sistemo reguligas la imunsistemon, do kiam
la imunsistemo funkcias ĝuste, ĝi ankaŭ povas batali kanceron.Ne multe al ĉi tio, vere, ĝi estas
vere ofensive simpla.
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Ĝuste  produktita  altkvalita  oleo  estas  la  plej  bona  ŝanco,  kiun  la  paciento  havas  ĉiuokaze
(kirurgio estos postulata en kelkaj vivminacaj kazoj, eble).Kaj se vi konas traktadon, kiu estas pli
sekura, pli efika kaj pli amuza por la paciento ol la oleo, nu, diru al ni.Ne ekzistas.

Rigardu tion, kion diras Mechoulam kaj Pacher: "Inflamado/histo-vundo ekigas rapidajn altaĵojn
en lokaj endocannabinoidaj niveloj,  kiuj siavice reguligas signalajn respondojn en imunaj kaj
aliaj ĉeloj modulantaj iliajn kritikajn funkciojn.Ŝanĝoj en endocannabinoidaj niveloj kaj/aŭ CB2-
receptoraj esprimoj estis raportitaj en preskaŭ ĉiuj malsanoj influantaj homojn, intervalante de
kardiovaskulaj,  gastro-intestaj,  hepataj,  renoj,  neŭrodegenerativaj,  psikiatriaj,  ostaj,  haŭtoj,
aŭtoimunaj, pulmaj malordoj ĝis doloro kaj kancero, kaj modulanta CB2. receptoragado tenas
enorman terapian potencialon en ĉi tiuj patologioj."

Kaj kiel vi faras ĉion ĉi?Nu, kun la oleo.Vi ekvilibrigas la nivelojn aŭ metas ilin en antrorapidumo,
kiam necese.Vi povas manĝi la oleon, froti ĝin, vaporigi ĝin kaj preni ĝin en supozitorioj, kaj inter
ĉi  tiuj  kvar  metodoj,  vi  povas trovi  manieron  helpi  ĉiun  pacienton  sur  ĉi  tiu  planedo.Poste,
kuracistoj  injektos  la  tumorojn  per  la  oleo  kaj  ŝrumpos  ilin  en  rekordaj  tempoj  tiel  (ne
rekomendite hejme).

Kaj kial mi sugestis haŭtajn kancerojn (aŭ diabetajn ulcerojn aŭ brulvundojn)?Nu, ĉar vi povas
vidi kio okazas tie kaj kutime ne bezonas longe por kuraci ilin per la oleo, kelkajn semajnojn
maksimume en la plej  multaj  kazoj.Tiam simple rimarku,  ke la sama afero, kiu okazas post
topika  aplikado sur  via  haŭto,  okazas ene de via  korpo kiam vi  ingestas  la  oleon.Denove,
ofensive  simpla,  sed tio  estas  tre  preciza  klarigo  finfine.Kaj  tiam revenu al  tio,  kion  skribis
Mechoulam: "Ŝanĝoj en endocannabinoidaj niveloj kaj/aŭ CB2-ricevilaj esprimoj estis raportitaj
en  preskaŭ  ĉiuj  malsanoj  tuŝantaj  homojn,  de  kardiovaskula,  gastro-intesta,  hepato,  reno,
neŭrodegenerativa, psikiatria, osta, haŭto, aŭtoimuna, pulmaj malordoj al doloro kaj kancero, kaj
modulanta CB2-receptoro-agado tenas enorman terapian potencialon en ĉi tiuj patologioj."

– Sciante ĉion tion, mi tuj iros moduli mian CB2-ricevan agadon.JB

“Ĉiu, kiu dubas.Ĉu mi rajtas peti vin BONVOLU, guglo la vortojn Endocannabinoid System.Ĝi
estas en ĉiu unuopa homo.Homoj laŭvorte produktas kanabinoidajn substancojn en sia patrina
lakto, ĉi tio estas pruvita medicina fakto.Ni laŭvorte havas grandegan sistemon en niaj korpoj,
malkovrita antaŭ jaroj, kiu havas receptorojn por kanabaj komponaĵoj.Ankaŭ ĉi tio estas pruvita
fakto.Scienco  pruvis,  ke  THC  enŝlosas  la  receptoron  CB1,  de  NUR  difektitaj,  nesanaj  aŭ
kanceraj  ĉeloj,  kaj  DEVigas  ilin  morti  per  Apoptozo,  programita  ĉelmorto.Kanceraj  ĉeloj
produktas ceramidon, la THC trovas ĝin kaj riparas la problemon.Denove, ĉi tio estas medicine
pruvita  fakto,  kiun  vi  povas  trovi  ie  ajn  interrete,  de  akredititaj  universitatoj  kaj  aliaj
esplorcentroj.Ĉi tio estas vera scienco.NE iuj taŭroj kompensas por altiĝi.

Mi scias, ke pluraj infanoj resanigis aŭ sanigis kanceron uzante kanabon.Mia filo estas unu el
ili.Ĉu vi pensas, ke mia dujarulo volas altiĝi?Ĉu vi pensas, ke mi volas altigi mian infanon?Um,
NE.SED, mi ankaŭ ne donos al li kemio-kuracistoj diris al ni, ke ni ne resanigos lin.Kaj mi certe
ne volas, ke li mortu.Do...jes, mi uzos ĝin sur li,  kaj diros al ĉiuj, kiujn mi scias la veron.Kaj
espereble atingu kelkajn el la dubantoj...Eble iutage, ĉi tiu konversacio savos iliajn vivojn, aŭ
iun, kiun ili konas...” Suzetta

"Ŝanĝoj en lipida metabolo estas intime rilataj al kancero.Pluraj klasoj de bioaktivaj lipidoj ludas
rolojn en la reguligo de signalaj vojoj  implikitaj en neoplasta transformo kaj tumorkresko kaj
progresado.La endocannabinoida sistemo, konsistanta el lipid-derivitaj endocannabinoidoj, iliaj
G-protein-kunligitaj riceviloj (GPCRs), kaj la enzimoj por ilia metabolo, aperas kiel promesplena
terapia celo en kancero.

-- La endocannabinoida sistemo rekte reguligas la imunsistemon, do jes, ĝi ja ludas gravan
rolon en la kuracado de kancero.Ne necesas universitata diplomo por eltrovi ĉi tiun.
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Kaj  kiel  vi  reguligas  la  funkcion  de  la  endocannabinoida  sistemo?Kun  kanabinoidoj,  eble?
Kaj kiu formo de kanabo estas la plej potenca?Nu, la oleo.Kaj kiel pacientoj devus uzi ĝin?Kiel
plej multaj aliaj medikamentoj, ili povas manĝi simple manĝi ĝin.Trifoje tage.Bingo.JB”

Kankraj Atestoj
Moto: Spontanea remisio de kancero ŝajnas surprize ofte okazi en ĉeesto de 
kanaboleo
“Amiko havas ostan kanceron.Ĵus komencis la oleon pasintsemajne, doloro malaperis, li sentas
sin pli bona.Onkologiokuracistoj estas ŝokitaj.” Joe

"Mi  rigardis  bonan  amikon  mortantan  kun  la  4-a  mamo-kancero,  sur  ŝiaj  lastaj  kruroj  post
intensa kemio.Mi donis  al  ŝi  specialajn kuketojn,  poste larmojn de fenikso ĉiujn 4 horojn.Ŝi
resaniĝis, kaj prosperas!Diris, ke ŝi neniam fartis pli bone!” Charlene

"Vi savis tiom da vivoj...Unu el miaj amikoj kuracis ŝian ostan kanceron en 45 tagoj da kanabo-
olea traktado." Gyan

“Iom da bonega novaĵo hieraŭ.Viro, al kiu ni ĵus donis iom da oleo, paviligis sian kuraciston,
kiam oni trovis kelkajn semajnojn poste, ke la tumoroj en liaj pulmoj malaperis same kiel tiu sur
lia hepato, kiu ŝrumpis ĝis nur punkto.Unu malgranda tubo!Ni havas kelkajn survojajn kaj ili ĉiuj
fartas bone.Mi esperas, ke aferoj estas bonaj.Phoenix Tears vivas kaj sanas." Chris

"Jozefo: Ĝisdatigo - Mia 81-jara amiko trapasis 3 tumorojn kune de sia vizaĝo (haŭta kancero)
skvamoĉela  karcinomo.Ili  ne  havis  ŝancon  kontraŭ  la  plej  bona  medicino  de  la  mondo.5
semajnoj sur la oleo kaj li sentas sin pli bone ol li havas en 15 jaroj.Lia apetito revenis!Li gajnas
la batalon!!!Ni gajnas la batalon!

Steve: Ĉu li ankaŭ ingestis la oleon kaj uzis ĝin topike?

Jose: Ambaŭ

Steve: Mirinda.Ĉu ne estas mirinde scii, ke ni povas tiel fari diferencon en la vivo de iu.

Jose: Li komencis froti 68% THC-oleon miksitan kun olivoleo kaj kokosa oleo sur sian vangon
dum 2 semajnoj antaŭ ol ĝi ekaperis.Li ankaŭ ingestas ĝin sen la olivoleo post frotado de ĝi sur
la interno de sia vango.

Jose: Lia doktoro vokis min hieraŭ kaj diris al mi, ke li ankaŭ havas haŭtan kanceron kaj ŝatus
iom da Oleo por provi sin mem.

Steve: Nun tio estas mirinda novaĵo pri la kuracisto, kiu deziras helpon.Bone faru mia amiko!!!!
Kaj mi ĝojas, ke via 81-jara amiko denove ĝuis la vivon.

Jose: Jes, ĝi vere estas mirinda!D-ro P ni nomos lin, estas konata aŭtoro de paro da libroj kaj
bonega Naturopath Healer kaj MD.Li sendis 5 el siaj pacientoj al mi en la lastaj 2 semajnoj.Ĉiuj
finaj kanceruloj."

“Antaŭ du semajnoj mi donis al alia el mia haŭto/gorĝa kancero/amiko iom da resaniga oleo por
ingesti kaj uzi topike, kune kun iom da kokosa oleo.Mardon li diris al mi, ke la haŭto sur lia
vango malfermiĝis kaj la tumoro estis elmontrita.Mi diris al li daŭrigi apliki la oleon sed, sen la
kokosa oleo, nur la pura resaniga oleo.Li metis la resanigan oleon sur la elmontritan tumoron
rekte kaj li  diris "La tubero, kiu elstaris, malaperis je la sekva tago.Ĝi komencis dreniĝi post
minutoj post frotado de ĝi.Ĝi elfluis - la oleo eltiris la kanceron kiel salvaĵon." La kancera tumoro
estis tie, nun ĝi malaperis...Du semajnoj!!!” Jose
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"Saluton Rick Simpson kaj Jindrich Bayer, mi volis konigi tre FELIĈAN FELICAN novaĵon.La
skanadoj de panjo montris "mezureblan" malkreskon en la grandeco de ĈIUJ tumoroj en hepato
kaj pankreato.Ankaŭ, la tumoro en ŝia pulmo nun estas TUTE, 100% FORAS!!!Estas tiom da
dankoj por ĉirkaŭiri, sed la unua persono, kiu meritas la plej grandan amon, estas Rick por tiel
malkaŝe kunhavigi ĉi tiujn informojn kun la mondo por komenci.

Dankon Jindrich pro ĉio, kion vi faras inkluzive de via subtena afableco kaj instrukcioj.Mi scias,
ke ni ankoraŭ marŝas sur ovoŝeloj kun ŝia diagnozo/prognozo, sed se aferoj daŭre pliboniĝas
(tumoroj ŝrumpiĝas aŭ "solvas" kiel ili nomas ĝin sen plia metastazo).Mi poste sendos al vi ŝin
antaŭ kaj post medicinaj raportoj, por ke vi povu vidi, ke vi helpis savi la vivon de nekredebla,
ama, aktiva, donaca virino, kiu ekstere plantas sian herbĝardenon.dum mi tajpas.Multan amon,
Barbara"

-- Saluton Barbara, dankon, vi faris nian tagon per via retpoŝto.Salutu vian Panjon por ni kaj
certigu,  ke  ŝi  ne  faru  aliajn  skanaĵojn  aŭ  Rentgenradiojn  aŭ  aliajn  karcinogenajn
sensencaĵojn.Lasu ŝin iru kiel ŝi sentas, ŝi devus manĝi 120-180 g da la oleo dum ses monatoj
aŭ malpli.Se mi estus ŝi, mi tiam manĝus la oleon ĉiutage por la resto de mia vivo ĉiuokaze,
kancero havas tre malgrandan ŝancon kiam estas oleo ĉeestanta en la korpo.Bontenaj dozoj
estas ekstreme grava parto de ĉi tiu metodo.Bondezirojn, Jindrich

“La edzo de mia amiko resaniĝis de kancero, kio perfortigis liajn onkologojn, kiuj informis lin, ke
li havis 3 monatojn.Jen la averto: ĉar ili estis konsternitaj de lia mirakla resanigo, ili subskribis lin
por  MRI  kun  kontrasta  tinkturo  ĉiujn  6  monatojn.Sur  lia  lasta  MRI  lia  korpo  reagis  al  la
tinkturfarbo kaj lia koro haltis en la MRI kaj li  preskaŭ mortis.Mi konsentas kun JB.La testoj
estas same toksaj kiel iliaj "kuracoj".Atentu.”Colette

“Mia panjo kuracis sian etapon 3-an ĉelan pulman kanceron per la oleo!!Ĉu mi menciis, ke ŝi
estis libera de kancero nur kvar monatojn post diagnozo?Nu, jen kio okazis.” Tagiĝo

"Mia patro ankaŭ havas pankrean kanceron, kiu disvastiĝis al lia hepato kaj pulmo dum kemio,
tiam ĝi denove disvastiĝis, li tre malboniĝis kaj rapide plimalboniĝis.Li komencis la oleon antaŭ 3
monatoj.Plej lasta skanado lunde montras, ke ĉiuj 7 makuloj malaperis kaj pankreata kancero
ŝrumpis.Li sentas 100% pli bona kaj havas vivokvaliton reen.La oleo estas vere mirinda." Lisa

"Mia patro ankaŭ estas sur la oleo por pankreata kancero kiu disvastiĝis al sep aliaj lokoj.Li estis
sur la oleo dum 5 monatoj.Ĉiuj sep makuloj, kiuj aperis dum kemio, malaperis ekde la komenco
de la oleo kaj la pankreata kancero ŝrumpis.La oleo savis lian vivon!” Lisa

“Saluton, mi nur volis ĝisdatigi vin.Paĉjo havis alian skanadon ekde komenci la oleon antaŭ 5
monatoj por pankreata kancero.Lasta skanado montris, ke la kancero en la pankreato ŝrumpis
kaj la aliaj  7 makuloj,  kiuj  aperis dum li  estis  sur kemio,  malaperis  ekde la  komenco de la
oleo.Novaj rezultoj montras, ke la kancero en pankreato denove ŝrumpis kaj ke ne ekzistas aliaj
punktoj,  kio  estas fantazia konsiderante,  ke tial  pankreata kancero estas tiel  mortiga pro la
rapideco,  kiun ĝi  disvastiĝas.Do 8 monatoj  dum 5 el  tiuj  monatoj  uzante oleon paĉjo fartas
bonege.Fakte li fartas pli bone nun ol kiam li estis unue diagnozita.Do denove dankon al Rick,
JB kaj al ĉiuj, kiuj helpas akiri ĉi tiun informon.Se ne estus la oleo mi ne havus mian patron!!"
Lisa

"En  oktobro  2013  mia  patro  estis  diagnozita  kun  pulma,  limfoida  kaj  pankreata
kancero.Pankreata kancero estas 95-procenta mortofteco.Ili donis al li 2-4 monatojn por vivi.Ni
komencis lin sur la oleo tuj, tuj kiam ni aŭdis pri ĉi tiu aĵo.La 26-an de marto 2014 mia patro estis
diagnozita senkancero.Mirinda!!Ĉi tiu oleo savis la vivon de mia patro.Li pli bone dormas kaj
ankaŭ pli bone manĝas.” Melissa

"Mia patro ankaŭ estis etapo 4 pankreata kancero.Li ankaŭ havis 10 punktojn sur hepato ... tio
estis  malfrua  novembro  2012.Li  nun  havas  1  makulon  sur  hepato  (.08)  kaj  1  makulon  en
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pankreato (8 mm).Ni batas ĉi tion.Liaj kuracistoj estas ŝokitaj.Li akiras pezon kaj entute sentas
bonege.Kanaba infuzita oleo ankaŭ estas bona." Angie

-- Ne ludu kun diluita medikamento, Angie.Ĝi estas bona por topika uzo, sed vi ne volas doni
kanabon infuzitajn oleojn al kanceruloj kiel ilia sola kuracado.Plenpotenca plena spektra atako
funkcias plej bone.

Precipe por tiuj,  kiuj  "devas"  iri  preni skanadon "tro vidi"  kiel  ĝi  resaniĝas.Tiaj  homoj  devas
aŭtomate aldoni  pliajn  60g  da la  oleo  al  la  protokolo  ĉar  ili  simple  senbezone trapasis  tre
karcinogenan  proceduron  "por  vidi"  kiel  ili  sentas.Scivolemo  kostas  monon,  pardonu
tion.Gratulon kaj bondezirojn.Estas bonege vidi la sukceson de homoj, kiuj pensas malsame.JB

"Mi estas postvivanto de la 4-a etapo de pankreata kancero danke al ĉi tiu oleo.Mi komencis
kemion en decembro 2013, ĉiuj (pli ol 200) aliaj en la studo mortis.Mi estas la sola, kiu prenis la
oleon kaj devis kaŝi ĝin de la kuracisto.Nun kiam mi eliris pri la oleo kaj li deklaris min sen
kancero ekde la 5-a de junio, Li ankoraŭ provas konvinki min daŭrigi kemio.Mi rifuzas!Ĉio, kion
ĉi tiu kuracisto faris, rezultis malĝusta, tamen ĉio, kion diris Rick Simpson, montriĝis vera.Miaj
medicinaj registroj montras tion, kion diris la kuracistoj, mi devus esti mortinta antaŭ januaro,
tamen ĉi tie mi estas fine de junio.Dankon Rick!La oleo savis min de kancero, mi esperas, ke ĝi
savas min de kemio." Kamarado

"Mi estas fakta pruvo, ke RSO havas rektan efikon al MPNST kaj NF1.Kuracarkivoj, MR, PET,
CAT-skanado pruvas signifan redukton en tumorgrandeco kaj avideco." Kristyne

"Mi  havis  3.7cm  tumoron  sur  mia  testiko.Mi  faris  unu  gramon  tage  da  RSO  sen  aliaj
medikamentoj kaj kiam mi revenis la kuracisto, li estis konfuzita.Li diris, ke la tumoro malaperis
kaj ne povis klarigi ĝin.Do mi diris al li, ke mi prenas RSO.Li diris "Mi ne estas tro edukita pri la
temo, sed mi diros,  ke tio devas esti  la  nura kialo por ke ĝi  malaperis."  Mi ĵus havis alian
ŝprucfenestron kaj mi pensas, ke ĝi estas ĉar mi ne faris prizorgan dozon.Do mi faros alian unu
gramon tage dum 30 tagoj kaj vidos ĉu ĝi malaperas kiel la lasta.Tiam certigu, ke mi konservu
poste." Brandt

“Bone miaj Peeps.Hodiaŭ estas la tago, kiun mi nur esperis, ke iam okazos.La biopsiorezultoj
estas en.Corrie Yelland ĴUS RICEVIS KONFIRMON KUE SIA KANCERO ESTAS 100% TUTE
FORIRITA!!!!MI ESTAS SENPAKANCERO!!!!!Eĉ ne ajna displazio, des malpli la granda C.

Al  miaj  nekredeblaj,  mirindaj  amikoj,  kiuj  kolektive  respondecis,  ke  mi  povis  pagi  la
medikamenton=ne ekzistas absolute vortoj por priskribi kiom dankema mi estas al ĉiu kaj ĉiu el
vi.Vi ĉiuj estas mirindaj!

Al Heather, kiu unue sendis al mi RUN FROM THE CURE -- Tiu filmeto tute laŭvorte ŝanĝis
mian vivon.Kiu thunkens ĝin, he?Mi amas vin!Al Rick Simpson, al Jindřich Bayer el la fundo de
mia koro...DANKON pro via scio kaj via subteno.Mi vivas hodiaŭ pro vi ĉiuj!

Mi estas vere benita havi tian mirindan familion kaj amikojn." Corrie

“Saluton Jindrich, nur rapida noto por sciigi vin, ke mi vidis mian kuraciston hodiaŭ.La raporto
diras, ke la kancero (kancero de analkanalo) ne plu estas detektebla.Lastan aŭtunon oni diris al
mi, ke mi havas 2-4 monatojn se mi ne faris radiadon.Mi elektis fari neniun radiadon kaj provi la
RSO anstataŭe.Evidente, ĝi funkciis!El la fundo de mia koro, dankon, Dankon, DANKON al Rick
kaj al vi mem!!!!“ Corrie

--  Korrie,  btw,  kia  kancero  ĝi  estis?Metu  la  oleon  sur  la  cikatron,  ĝi  verŝajne  ankaŭ
foriros.Ĉiuokaze, restu for de kuracistoj, ne plu skanadoj ktp., kaj certigu, ke vi manĝas tiom da
oleo kiel bontenaj dozoj kiel vi povas.JB

"Mi havis ŝancon paroli kun Rick antaŭ proksimume 2 monatoj en radiospektaklo...Mi rakontis al
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li pri kiel rso jam tiom helpis min...Mi havis la saman kanceron kiel Farrah Fawcett...Kancero de
analkanalo...  ĝi  estas  sufiĉe  malofta...ne  konfuzu  kun  kolorekta  kancero...  kaj  mi  havas
NOOOOOOOOO intencon iam ĉesigi la oleon." Corrie

-- Ankaŭ mi ne intencus iam ĉesi uzi la oleon, tio estas tute komprenebla.JB

“Mia lasta sukcesa historio.Ĉi tio estas virino en ŝiaj malfruaj 50-aj jaroj, kiu estis diagnozita kun
Ŝtupo 3, sed tre proksima al Ŝtupo 4 Pulma Kancero.Hodiaŭ mi ricevis ĉi tion: "Nu, mia panjo
iris  por  sia  CT-skanado  antaŭ  monato  kaj  ricevis  siajn  rezultojn  antaŭ  kelkaj  tagoj.Ĝi  tute
malaperis!Ŝia kuracisto legis ilin kaj diris, ke la pli granda maso estas klara kaj nenio restas...

Ŝi  ankoraŭ havas COPD sed ni  laboros pri  tio  kaj  ŝia  fumado lol...Koran dankon pro ĉiola
konsiloj  kaj  scio pri  aferoj,  pri  kiuj  ni  neniam konsciis.Ĉio kuniĝis  pro kialo kaj  ni  estas tiel
feliĉaj.Dio benu vin kaj vian familion.” Corrie

-- Spontanea remisio de pulma kancero ŝajnas okazi surprize ofte en ĉeesto de kanaboleo.JB

“Post nur 4 gramoj ni vidis drastan ŝanĝon en la sango-raportoj (ESR) kaj la renteston de mia
patro, kiu havas vezikan kanceron, li dormas bone, ridetas, mi nur esperas, ke li renormaliĝos,
rigardante Rick Simpson. sindediĉo kaj konfido, mi kontraŭis ĉiujn kuracistojn kaj ne lasis mian
patron trapasi Kemioterapion, ĝis nun mi ne bedaŭras mian decidon. Dankon, Rick Simpson."
Arpit

“Ĵus ricevis TREMENDAjn novaĵojn, kiujn mi ŝatus konigi kun vi ĉiuj.Mi havas virinon ĉi tie en
BC, mi montris en la ĝusta direkto kun mamo-kancero.Ĝi metastazis al ŝiaj pulmoj, stomako kaj
cerbo.Ŝi  estas  sur  la  medicino  dum  monato  kaj  vidis  sian  onkologon  hieraŭ.Ĉiuj  tumoroj
ŝrumpis, kaj ŝia tumormarktesto estas NORMALA.Ankoraŭ unu fojon Peeps - KANABISA OLEO
MORTAS KANCERON!" Corrie

“Bone, ĉiuj miaj  mirindaj Peeps, ĉi tio estos longa legado, sed mi pensas, ke mi eble trafis
PAYDIRT hieraŭ.Mi ne vidis mian dentiston ekde la pasinta septembro.En tiu tempo, mi estis en
la  mezo  de  batalado  por  mia  vivo.Oni  diris  al  mia  dentisto  en  tiu  momento,  ke  mi  havas
kanceron.Ni havis la kutiman konversacion, kie mi diris al li, ke mi ne faras radiadon kaj faras
"alternativan traktadon".Tiutempe, li demandis kion mi faras.Mi hezitis diri al li, ĉar li estis konata
pro sia "rigideco",  sed ordonis al  li  rigardiKuru De la Kuraco.Li fakte vokis min post kiam li
rigardis ĝin.Li diris,  ke kiel medicina profesiulo, li  emis esti en la skatolo, ke li  havis fraton,
(kuracisto), kaj alian fraton, (farmakologon) kaj kiel foje ili "ne havas ĉiujn respondojn."

Rapide antaŭen al hieraŭ.Li miris vidi kiel bone mi aspektis, kaj momente senvorta kiam mi diris
al  li,  ke  la  Kanaba  Oleo  funkciis.Li  komencis  fari  ĉiajn  demandojn.Multaj  el  ili  “sciencaj
demandoj”,  kiujn  mi  ne  povis  respondi.Li  demandis  pri  klinikaj  provoj,  malsamaj  malsanoj
traktataj per Kanabo ktp.Li volas paroli  kun sia frato pri mi mem, kaj ankaŭ pri Kanabo kiel
"kuracilo"  pri  kancero,  kaj  ankaŭ volas,  ke lia  frato esploru Kanabon kiel  medikamenton.Ĉu
estus bone se li prenus mian ĉelan numeron kaj retadreson?

Jen kie ĝi fariĝas granda.Lia frato, d-ro Jake Theissen, kutimis esti la Dekano kaj iniciatis la
Farmakologioprogramon  en  Waterloo  University.Li  nun  estas  konsultisto  por  medikamentaj
kompanioj  kaj  specialiĝas  pri  "Novaj  Aliroj  en  Kancero-Traktado".  Li  estas  forte  ligita  al  la
Kanada Kancero-Socio.(Ankaŭ, li estas tiu, al kiu la registaro petis gvidi la enketon pri la diluita
kemioskandalo.)  Johano diris,  ke lia  frato  ofte  diris,  ke devas esti  io  pli  bona tie  por  trakti
kanceron.Io natura, prefere ol kemia.Mi diris al li "ne serĉu plu." Kanabo estas la "io natura".
Corrie

“Mia edzo estis origine diagnozita kun prostatkancero antaŭ preskaŭ 6 jaroj.Ni fidis la medicinan
komunumon kaj iris laŭ la tradicia vojo de kuracado nur por esti rakontitaj, ke ni estis "katastrofa
fiasko" je 4.5 jaroj post kiam la kancero revenis.Mi esploris konstante dum preskaŭ 2 monatoj

- 63 -



ĉiujn alternativajn terapiojn, inkluzive de via kanabo-oleo, kaj  ene de 3 monatoj  la kancero-
kalkulo de mia edzo malpliiĝis en duono.Dek monatojn poste kaj lia PSA estas malsupren al .11
- ne detektebla.

Estas  tre  bedaŭrinde  aŭdi,  ke  nia  registaro  rifuzas  agnoski  ajnan  alternativan  medicinon,
inkluzive de kanaboleo, en la kuracado de malsanoj, tamen kiel vi ni havis nenion krom mokado
de la "profesiuloj" kaj eĉ de iuj familianoj.Ĉiuj "socioj" tie estas grandaj farmaciaj kontrolgrupoj
sed mi "komprenas" pri malmuntado de sistemo de milionoj da homoj dungitaj en industrio tiel
korupta enspezanta $20B jare ke neniam estos kuraco.Intencite!!

Ĉi tiu tuta procezo elmontris min al kiom profunda la kuniklotruo vere iras kaj mi nuntempe
verkas libron pri miaj trovoj konvene titolita "konekti la punktojn".Ĝi estas historia perspektivo de
GMO, industria agrikulturo kaj granda farmacio kaj ĝia efiko al la sano de ĉiu individuo.Mi daŭre
sekvos vin en ĉi tiu retejo kaj deziras al vi ĉion bonan kaj bonan sanon.Dankon pro ĉio, kion vi
faris kaj daŭre faras.Sincere, K”

"Amiko, en la malfruaj stadioj de kancero, suferanta per la torturprogramo de kemio kaj radiado
por leŭkemio, lernis tra la vito pri "Kuru de la Kuraco" kaj decidis provi la oleon post kiam ĉio alia
ne sukcesis kuraci sian. malsano.Bedaŭrinde, li forlasis ĝin tro malfrue por savi sin, sed lia scio
kaj zorgo savis min.Estis la oleo, kiun li ne havis la ŝancon uzi, kiu ekis min sur mian vojon al
resaniĝo." Stefano

“Mia  bopatro  vidis  sian  Onkologon  Doktoron  hodiaŭ  matene  por  sia  kontrolo.La  D-ro  estis
silentigita.Mia bopatro havas leŭkemion dum 15 jaroj.Li estis sur la oleo.Hodiaŭ lia kalkulo de
blankaj globuloj revenis al normalaj limoj.Kia kancero??KANABO-OLEO KUNAS KANCERON
HOMOJN!” Karen

-- “Nenio pli bona ol D-ro, kiu estis silentigita!hehe Amu ĝin!Farigis mian tagon!" Jackie

"Saluton  denove  Rick!Mi  esperas,  ke  ĉi  tiu  retpoŝto  trovos  vin  bone.Mi  skribas  hodiaŭ  por
demandi vin kiom longe paciento devas resti  sur la oleo?Ni havas pacienton kun grandega
tumoro.Li komencis la 15-an de marto kaj ĝis nun trapasis 40 gramojn.Li estas sur 1.5 gramoj
aŭ pli/tage ekde la dua tago.Ĉu vi ĉesas ĉe la Terapia dozo de 60 gramoj?Mono estas faktoro
por  ĉi  tiu  paciento.Li  ĝis  nun nenion pagis  por  sia  medikamento.Ilia  Prizorganto donacis  la
unuajn 60 gramojn da oleo, sed ne povas doni senpagan medikamenton por ĉiam.Dankon pro
via kontribuo.Mi taksas vian komprenon.Sincere, Janet"

“Kara Janet, vi diras, ke li estas sur 1,5 gramoj aŭ pli tage ekde la dua tago.La oleo, kiun mi
produktas, estas tiel forta, ke la averaĝa homo bezonas proksimume 5 semajnojn por atingi la
punkton, kie ili povas ingesti 1 gramon tage.Povas esti problemo kun la streĉo, kiu estis uzata
por produkti ĉi tiun oleon, kanabo-trostreĉoj povas multe varii en siaj resanigaj kapabloj, do la
problemo povus esti la streĉo.Kutime kiam la paciento ingestis 60 gramojn da oleo, la kancero
malaperis.Sed se ĝi ne estas, mi daŭre donus al ili la oleon ĝis ĝi estos.La tempo necesa kaj la
kvanto da oleo bezonata povas multe varii de persono al persono.Ni ĉiuj estas malsamaj kaj iuj
homoj resaniĝas multe pli rapide ol aliaj.Kutime homoj, kiuj estis tre damaĝitaj de kemio kaj
radiado,  postulos pli  longan traktadon kaj  pli  da oleo.La oleo devas malfari  ĉiujn damaĝojn
postlasitajn de tiuj tiel nomataj traktadoj.Mia konsilo estus provi produkti la oleon de alia forta
indika trostreĉiĝo sed tute ne teni lin sur la oleo estas la nura afero, kiun mi scias, kiu povas savi
lian vivon.Plej Bondezirojn, Rick Simpson"

“La kanaboleo ne povas savi  vin  de la  mortiga  kemioterapio.La  oleo  povas helpi  pli  se  la
paciento rifuzas kemio." Steve

“Mi ne certas ĉu ĉi tio estas sukceso- Sed mi certe kalkulas ĝin kiel unu!Se iu ajn scivolas, kial
mi havas viran voĉon, ne estas ĉar mi estis cigaredfumanto aŭ io ajn- mi neniam fumis, sed ĉar
mi estis forigita de mia tiroido.Mi havas 51 jarojn (kaj duono!) kaj uzas oleon ekde miaj 20-aj
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jaroj.Mi nur ĉiam trovis ĝin rava vaporiĝi.Antaŭ kelkaj jaroj- mi komencis havi problemojn por
gluti, kaj miaj kuracistoj trovis nodojn sur mia tiroido.Nodoj sur mia tiroido, kiujn mi devis iri por
kancertestado.Kiam ili faras tion, ili simple metas grandan pugan kudrilon en vian gorĝon kaj
eniras la nodojn por esti provitaj.Ili donas al vi nenion - neniun anestezon - pro la loko.Do- faru
tion kelkajn fojojn kaj vidu ĉu vi povas sidi senmove.Ĉiukaze- post esti pikita ĉe 6x- kaj mia
tiroido fariĝis tiel granda, ke mi havis problemojn por gluti kaj spiri- mi forigis mian tiroidon.Kun
la tuta kancero en mia familio- mi supozis, ke mi estos antaŭ la ludo.Neniu Kancero.Neniu.Mi
estas la sola en mia familio, kiu ĝis nun eskapis kanceron.Mi faras petrolon ekde miaj 20-aj
jaroj.Mi havis preskaŭ ĉiujnkancero-testo tie pro familia historio- kaj nada ĝis nun Dankon al Dio!
Vi faras la matematikon :-)” Janet

“Mi multfoje dividis Phoenix Tears de Rick Simpson sur mia Fejsbuka muro... tiam iun tagon mia
amiko estis sur ŝia mortolito kun Limfomo.Kiam ŝi vidis miajn afiŝojn pri la oleo, ŝi tuj komencis
preni la oleon kaj nun estas SENPAKANCER!Ŝiaj kuracistoj estas mirigitaj.Ili diris al ŝi, ke ŝi
havas tri monatojn por vivi... ILI ESTIS ERAĜAJ.” Jamie

"Mi  estas traktante  virinon  kun  TERMINAL-kancero,  kun  RS-kanabo-oleo  kaj  ŝi  finfine
pliboniĝas.ĜI FUNKCIAS!" voduotatooo

“Nun farante la samon.25% THC SKYWALKER OG, lasta OG-oleo mia PSA estis 160.Post 100
gramoj hodiaŭ estas 7." Jimmy

"Saluton Chris, Ĝisdatigu...kancero foriras...ŝi ricevis vokon de sia konfuzita onkologo hieraŭ
matene.Kutime ni havas vizaĝ-al-vizaĝan rendevuon sed li vokis ŝin ĉi-foje por konsili ŝin pri la
rezultoj de ĉiuj skanadoj faritaj antaŭ kelkaj semajnoj.Hepato - kancero ne plu videblas.Pulma
kancero, unu pulma kancero malaperis kaj la alia pulma kancero signife malpliiĝis.Li tamen ne
menciis la mamon...Do panjo revokas lin por kelkaj demandoj kaj por fiksi rendevuon por ke ni
eniru kaj parolu kun li kaj vidu pasintajn kaj lastatempajn skanaĵojn.Mi timas, ke ŝi estis iom
ŝokita kiam la D-ro komencis paroli  pri la malapero de ŝia hepata kaj pulma kancero, ke ŝi
forgesis demandi pri sia mamregiono.

Ĉiuj skanadoj estis por antaŭkribrado por nova provo de hormonterapio...sed la D-ro diras, ke ŝi
ne plu estas kandidato por la hormona studo kiel paciento devas havikreskoen la kanceraj areoj
kaj ĉiuj ŝiaj areoj NE kreskas sed mortas.Ni estas super la luno kun la rezultoj de la oleo!!!Kiam
mi parolis kun Rick antaŭ unu monato aŭ tiel pri mia patrino, li sugestis, ke ŝi faru duan 90-
tagan kuracadon kaj do ni planas pri tio komence de septembro.Intertempe ni metos ŝin sur
bontena dozo. Ŭaŭ!Ŝi sciis de la komenco de la traktado, ke la oleo funkcias sur ŝiaj tumoroj, ŝi
povis senti ilin ŝrumpi kaj foriri.Ni ĉiuj estas tiel dankemaj, ke vi prezentis al mi vian dokumentan
ideon kaj dividis ĉi tiun traktadon.Eterne Dankema, Cindy"

"Saluton kara Corrie...Nur volis sciigi vin, ke mi donis la oleon, kiun mi havis de mia panjo, al
amiko  de  amiko,  kiu  havas  maman  kanceron...Ŝi  daŭris  unu  monaton  kaj  ĝi  estas  en
remisio...Iuj kanceraj ĉeloj estas mortaj en la tumoro...Kaj la kuracisto estis mirigita kaj pozitiva
kaj ŝajne se ŝi havas pli bonajn rezultojn venontfoje ili komencos fari ion pri la oleo.Mi estas tiel
feliĉa kaj dankas Dion, ke mi lasis min povi doni tiujn informojn pri la kanaboleo al ĉi tiu virino.:))
Do deziris, ke mia panjo povus preni la oleon ĉiutage...”

“Saluton Rick, mi ricevis bonajn novaĵojn.Mia patrino ne eltenis pli psike la ekkonon, ke ŝi havas
kanceron en la brusto, do ŝi suferis la operacion.Tamen ŝi manĝis 30 g de la dozo, kaj ŝi trinkis
herbajn teojn de iu ulo, kiu havas ĉiajn medicinajn herbojn, kaj ŝi ankaŭ metis la bandaĝojn el ĉi
tiuj herboj.Ĉiuokaze, kiam kuracistoj elprenis tiun kanceron, ĝi estis ne pli ol 7 mm granda kaj el
100% histo, nur 1% estis aktiva, kaj maligna kaj en la mortofazo.3 kuracistoj rigardis ĉi tion, kaj
ili diris, ke ili neniam vidis ion tian...Do, se ŝi pasus pli da 1 aŭ du semajnoj sen la operacio, ĉio
malaperus.Nun ŝi prenas ĉiutage la oleon por 1 gramo kaj duono kaj ŝi nun komprenas, ke la
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operacio estis tute nenecesa.

Tamen, ŝi estas multe pli trankvila nun ol ŝi estis, ĉar ŝi timis, do ni ne povis forpeli ŝin de la
operacio...sed  nun  ĉio  estas  bona,  kaj  ankaŭ  la  herboj  kaj  la  oleo  plenumis  sian
laboron.Ĉiuokaze, la stultaj kuracistoj donis al ŝi 23 radioterapiojn, sed ŝi diris, ke ŝi ne faros
tion kaj la kuracisto diris inter la linioj, ke ŝi pravas.Estas nekredeble kiom malproksimen ĉi tiuj
kuracistoj  iras.Ĉiuj  salutas,  Rick.Koran  dankon  pro  rekomendo,  kaj  donukoran  dankon  al
Jindrich denove.” Sasa

"Rick... amiko ĵus havis cerban tumoron forigita de lia kapo... li havas makulojn sur siaj pulmoj...
ili  volas  ke  li  havu  kemio  kaj  radiadon...ĉu  preni  la  oleon  estus  malŝparo  dum  kemio  kaj
radiado?Vidi kiel li fartas post kiam la cerba tumoro estis forigita estas rimarkinde, li estas 80 %
pli bona ol li estis pasintsemajne kun tiu afero en la kapo...Mi volas diri al li, ke li ne faru kemion
kaj radiadon kaj faru la oleon, sed ĝi ne estas mia elekto ... " Sharon

-- Ŝaron, ĝi pliigus liajn eblecojn de postvivo.Sed fakte, se li prenas la kemio, li bezonos poste
ingesti 120-180 g de la oleo nur por malfari la damaĝon.Kompreneble, tio estas se li postvivas
la veneniĝon.Bondezirojn, JB

"Por ĉiuj vi ridkapuloj,  kiuj opinias, ke Rick Simpson estas fraŭdo, vi devus scii,  ke Michelle
Aldrich ĵus kuracis sian etapon 3-pulman kanceron per kanaboleo, provizita de Valerie Corral kaj
WAMM!Kial la amaskomunikiloj kaj kuracistoj ne povas unufoje diri la veron?!Kanabo kuracas
kanceron, diable!!!Kaj la nerespondecaj homoj estas tiuj kiuj provas silentigi ĉi tiun realecon, ne
homoj kiel mi kaj Tommy, kiuj volas, ke la mondo sciu la veron pri kanabo kaj kancero." Steven
Hager

"Mi nur volis diri grandan dankon al Rick Simpson, JB kaj ajna alia persono, kiu estis asociita
kun tio, kion Rick faris tra la jaroj.Mia edzino estis diagnozita kun cerbaj tumoroj antaŭ preskaŭ
18 monatoj kaj la onkologoj tuj rezignis pri ŝi ĉar ŝi jam estis en sia 3-a jaro de la 4-a etapo.Ni
komencis la oleon frue en 2014 kaj ni havis kaj redukton en tumorgrandecoj kaj pliiĝon en ŝia
vivokvalito.Preskaŭ 18 monatojn  post  la  diagnozo de la  cerba tumoro,  mia  edzino ankoraŭ
veturas ĉiutage kaj  kapablas labori  3  tagojn semajne por  okupi  sin.Ŝiaj  energiniveloj  ankaŭ
malrapide revenas kaj ŝi amas la fakton, ke ŝiaj haroj rekreskas!LOL - nenio el ĉi tio estus ebla
se ne estus pro la malfacila laboro kaj persisto de homoj kiel vi.Koran dankon kaj daŭrigu la
bonan laboron.” Barry

"Mi estis diagnozita antaŭ 5 semajnoj kun tumoro 12 mm en grandeco en mia malsupra dekstra
pulmo.Mi metis 1/3 g da RSO, kiun mi mem faris, kiu estis profunda ora koloro, en malgrandan
gelatenan kapsulon kaj  enmetis  ĝin  kiel  supozitorio  2 fojojn  tage per  la  helpo de tubforma
"jeringsimila" ilo trovita en ino. feĉo infekta kremo traktado kiu estis en mia ŝranko.Ĉi tio estis
ekstreme efika kaj facila maniero enigi la supozokapsulon...Post pluraj skanadoj en la sekvaj 4
semajnoj, la tumoro ŝrumpis 1 mm en grandeco kaj estis neaktiva...kio signifas MORTA!!!Ĉi tio
daŭris 4 semajnojn, kaj nun ĝi ne zorgas pri la kancero Dr.Dankon pro la konsilo JB... Ĝi estis
absolute ne eŭforia ankaŭ.Krom ĉi tio, mi ingestis 1 g de la sama oleo 3 fojojn tage.1 MONATO
kaj ĝi mortigis mian kanceron!!” Gabriella

“Dankon Rick Simpson!!Kanaba oleo kuracis la 8.8-jaran cerban kancero-batalon de mia 15-jara
filino en monatoj!!!!Dio benu vin!!!!!!" Karen

"Saluton  al  ĉiuj,  mi  ricevis  bonegan  novaĵon.La  edzino  ricevis  sian  PET-skanan  rezulton
lundon.Ŝi havis kanceron dum 5 jaroj post 6 raŭndoj de kemio kaj unu stamĉeltransplantaĵo,
tiam ĝi ankoraŭ revenis.Antaŭ 6 monatoj ŝi devis fari alian transplantaĵon sed ĝi estis nuligita ĉar
ili povis trovi neniun donacanton.Do ŝi komencis sur la oleo.Lunde la kuracisto diris al ni, ke la
kancero malaperis.Dankon pro la oleo, Rick.Vi estas la viro, dankon.” Luc

-- Dankon, Luc.Medicina dokumentaro estus pli ol bonvena.Ŝi devus resti sur bontena dozo.Mi
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manĝus  kiel  eble  plej  multe  da  oleo  kiam  eble.Havu  ŝin  resti  for  de  pli  da  skanadoj,  se
eble.Atesto de video de Youtube estus bonega.Bondezirojn, JB

"Mi ŝatus danki  (xxx)  pro  la  oleo,  kiu  estis  donacita  por  mia kancero!!De nun,  ne troviĝas
kancero en mia korpo!!Vere funkcias homoj, la pruvo estas ĉio en miaj medicinaj registroj!Koran
dankon al vi ĉiuj kaj grandaj apogoj al la Larmoj!!!” Becky

“Dikfingroj al Jindrich, li tute pravis pri topika aplikado aplikata rekte sur la haŭto prefere ol sur la
bandaĝo.La  diferenco  estis  kiel  nokto  kaj  tago."  Ronnie  Smith
-- Kompreneble.Tinkturoj kun 20-30-50% oleo ankaŭ bonege funkcias, ĉar ili facile eniras sub la
surfacon.En  iuj  kazoj,  kanabo-semo-oleo  (aŭ  karité  butero)  kaj  kanabo-oleo-miksaĵoj  ankaŭ
estas tre utilaj.Sed logike, ju pli da oleo vi ricevas ĝuste sur la vundon, des pli bone.JB

"Mi skribis antaŭe, ke ni sukcesis trakti maman kanceron.Nun kuracistoj diris al la paciento, ke
ŝiaj  rezultoj  estas  tiel  bonaj,  ke  ŝi  devas  labori.La  paciento  diris  DANKON  AL DIO  kaj  la
kuracisto diris, ke ŝi devas danki lin ne al dio kaj mi demandas pro kio li faris nenion krom daŭre
diri al ŝi, ke ŝi devas preni kemio kaj radiadon... freneza doktoro...

Sed ni prenis ĝin al la sekva nivelo, ni resanigas la vizaĝon de iu ĉar ĝi estis detruita per piloloj
antaŭ 5 jaroj.Ĉi tiu persono havis grandajn problemojn kun intesto kaj ili  opinias ke ĝi  estis
kancero komence kaj ili donas al ŝi kelkajn fortajn pilolojn kiuj detruis ŝian vizaĝon ŝi estis kiel
rano.Tiam ili diris, ke ĝi povus esti Crohn-malsano kaj tiel plu kaj tiel plu.

Mia punkto estas, ke ĉi tiu persono provis resanigi ŝian vizaĝon dum 5 jaroj sen sukceso.Ŝi
metis kanaboleon sur sian vizaĝon 5 fojojn kaj denove ni ne povas kredi kiel ŝia haŭto aspektas
nun.OMG ŝi estas tiel feliĉa nun ŝi povas esti sin denove.

Mi provas fari kelkajn fotojn sed en ĉiuj 3 tagoj sed la haŭto resaniĝis tiel rapide ke mi ne povas
montri al vi kiel ŝia vizaĝo aspektis antaŭe, sed kun ŝia permeso ni montros ŝiajn malnovajn
bildojn en la sekvaj tagoj (nur ŝia vizaĝo haŭto) kaj nova, por ke vi povu vidi la diferencon...”
Jasmin

“Mi estas 39-jara virino kun 2-jara kaj renkontis maman kanceron.Ĉi tiu oleo estas mia kuracilo
kaj kuracilo.Ĉi tiuj homoj tiel plenaj de avideco.Ili ne havas ideon pri la doloro kaj angoro tra kiuj
ni kaj niaj familioj trairas.Nur egoisma avideco.Karmo." Sally

"Nu, du semajnojn...Kuracisto diris, ke mi havis 2-3 cm tumoron en mia veziko.Volis konduki min
rekte al la OR.Forigis ĝin en malpli ol 14 tagoj.Konfirmite per CT-skanado.Diagnozite la 2/15,
CT-skanado farita la 2/29." Gerŝ

"Ĉi tiu CT-skanado estis farita 14 tagojn post kiam 2-3 cm tumoro estis observita, per amplekso,
en  mia  veziko.En  nur  14  tagoj,  uzante  nur  esencan  kanaban  oleon,  neniu  tumoro  estas
observata en la veziko.Kanabo nur ... 14 tagoj ...for.Leĝdonantoj bonvolu kompreni ĉi tion.Ne
forprenu mian medikamenton.Ĉi tio ne estas nur alia maniero ebriiĝi.Ĉi tiu medikamento savas
mian vivon." Gerŝ

"BONE ...Mi ricevis la patologian raporton.La tumoro en mia veziko ŝrumpis antaŭ ol ili elprenis
ĝin.La lastan fojon la kuracisto vidis ĝin, ĝi mezuris ĉirkaŭ 2,5 cm.Kiam ili forigis ĝin, ĝi ŝrumpis
ĝis 0,5 cm.Mi scivolas, kion diros ĉi tiu kuracisto pri tio." Gerŝ

“Antaŭ 8 monatoj, ili trovis tumorojn en mia veziko, kiuj aspektis kiel etaj pikaj erinacoj.Patologio
raporto diris, ili estas alta grado, tre agresemaj malignaj, karcinomo.Ili povus esti fortranĉitaj.Mi
provis kelkajn lokalizitajn traktadojn, sed devis ĉesi, ĉar ĝi tro malsanigis min.Mia dua kirurgio
en decembro, ili trovis pli da tumoroj kaj novan tre agreseman malignan kanceron, kiu kuŝas
plate sur la muro, do ili ne povis eltranĉi ĝin.Ĉi tiu tipo disvastiĝis rapide al aliaj organoj.
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Do kial kiam la hieraŭa kirurgio montriĝis, NE KANCERO, kaj mia kuracisto diris, ke mia veziko
estis netuŝita,  kiel  tiu  de infano,  mi  sentas,  ke ĝi  estis  miraklo!Nun,  jen kion mi faris  se vi
interesiĝas.Ne timiĝu, nur uzu kion vi povas kaj ankoraŭ ĝuu tion, kion vi ŝatas kun modereco...”
Michelle

“Mia  frato  havis  ulceron/ulceron  en  la  4-a  etapo.El  nur  4  stadioj,  ĉi  tiu  etapo  estas
nekuracebla.Laŭ okcidenta medicino, kiam vi trafas la 3-an etapon, vi ne povas resaniĝi sen
haŭtaj  grefoj.Ostoj  kaj  histoj  estis  videblaj,  sed  topika  RSO  dum  3  tagoj  kaŭzis  novan
haŭtkreskon aperi!La hospicaj flegistinoj nomis ĝin "miraklo". Ĝi estis nur kanabo!

Li laboris supren de .2 ĝis 1 plena gramo tage.5 vere fuŝus min sed li bezonis pli por sufiĉe da
doloro de sia osta kancero por ekdormi.Vi devas fari la oleon kun indika, do ajna alta dozo
devus nur igi la uzanton endormiĝi tuj kiam ĝi piedbatas en 1 horo ĝis 1,5 horoj poste.Ĝi metas
vin en profundan dormon kaj vi faras la plej grandan parton de via resanigo kiam vi ricevas
belan profundan, REM dormon.

Ju  pli  vi  prenas  ne  estas  malkomforta  sento.Ĝi  nur  igas  vin  endormiĝi  pli  rapide  kaj  pli
profunde.Se vi hazarde vekiĝas el dormo frue, vi eble sentas kapturnon kvazaŭ vi estas ebria
sed ne malkomforte.lol

RSO permesis al mia frato havi trankvilan dormon por la unua fojo en monatoj post estado en la
hospitalo.Vaporigi la herbon havigis al li pli da helpo ol liaj 80+ mg da Oxycontin kaj aliaj pk
kokteloj.Li  ankaŭ estis sur fentanil  IV, sed nenio malstreĉis lin tiom kiom la RSO.Mi neniam
forgesos ĝin!” Michelle

“Mi vivas mian RSO-rakonton nun.Batalante maloftan specon de ovaria kancero.Havis kirurgion
kaj kemio kaj adoptis multe pli sanan vivstilon, organikajn tutajn manĝaĵojn, suplementojn ktp.,
sed la kancero revenis.Tiam mi trovis Kuru de la kuraco!Necesis iom por organizi aferojn, ĉar
Kanabo  estas  kontraŭleĝa  ĉi  tie  en  NZ.Sed  mi  sukcesis  fari  malgrandan  aron  da  oleo  kaj
komencis uzi ĝin.2 semajnojn poste miaj tumorsignoj iris de 200 al 140, la unua guto en jaro!!Mi
elĉerpigis oleon post 5 semajnoj kaj mi prenis 2 monatojn por akiri miajn manojn sur iom pli.La
tumorsignoj reiris supren (262 ĉe la lasta testo...) sed ni estas 3 semajnojn poste nun kaj fingroj
krucitaj ili estos malsupren denove kun la sekva sangokontrolo...

Mi kredas je RSO kaj mi sentas, ke ni devus disponigi ĝin al iu ajn, kiu bezonas ĝin!Eĉ se mia
kancero ne estas resanigita de RSO (sed mi kredas ke ĝi faros!) ĝi jam faris al mi multe da
bono.Ĝi donas al  mi bonegan,  trankvilan dormon!Kaj ĝi  reguligis miajn intestajn movojn...Mi
havas enorman admiron pri  tio,  kion Rick Simpson faris por la homaro.Li  meritas la Nobel-
premion por plej bona medicina re-malkovro!Kaj por tio, kion vi kaj via organizo faras!Mi estas
nur simpla leĝ-observanta civitano kaj mi sentas min terure pri devi fari kontraŭleĝajn aferojn
por kuraci min.Do daŭrigu!Kiam mi reakiros mian energion, mi aliĝos al la movado!” Diny

"Pro Rick, mi laŭvorte vidis la rezultojn de RSO.Mi laboris por kliniko dum mallonga tempo.Kiam
mi komencis tie, viro eniris kun la kvara etapo de gorĝa karcinomo.Li estis surŝmirita RSO.90
tagojn poste li tute resaniĝis.” Karlo

"Ĵus traktis mian Paĉjon, kiu estis diagnozita kun vezika kancero.La tumoroj estis mortaj post 5
semajnoj da kuracado.Dankon Rick Simpson pro via scio, inspiro, persistemo kaj via amo por la
homoj." Christine

“Mi faris RSO por du homoj nun, ambaŭfoje kun mirindaj rezultoj!Unu havis MRSA, li aplikis la
oleon  topike  dum semajno...  SANIGITA!!La dua  havis  bazĉelan haŭtan kanceron,  aplikatan
topike dum 2 semajnoj ... SANIGITA!Ho, kaj mi havis makulon sur mia vizaĝo, mi pensis, ke ĝi
estas eble ia haŭta kancero, do mi aplikis topike dum 6 tagoj... FORTIS!!!" Mariah

“Mirinda!Mia patrino batalas kontraŭ mamkancero ekde februaro 2011 kaj la kancero malrapide
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metastazis tra la korpo inkluzive de ŝiaj pulmoj kiuj devis esti drenitaj preskaŭ ĉiusemajne dum
pluraj monatoj -11 ml da kancera fluido estis drenitaj preskaŭ ĉiufoje kiam ŝi eniris.Ĝis antaŭ
nelonge.Ene de semajno de prenado de la RSO la ŝvelaĵo en ŝiaj vizaĝo kaj kolo malaperis kaj
ankaŭ ŝia rosaceo.Ŝi eĉ ĉesis preni sian sangopreman medikamenton, kiun ŝi estis sur dum 20
+ jaroj kaj la likvaĵo en ŝiaj pulmoj malpliiĝis al 6 ml!!!Mi kredas, ke ĉi tio estas la kuraco!Estas
mirinde finfine vidi tiun arĝentan tegaĵon en tia terura malsano.” Anĝelo

“Do kontrolu ĉi tion!

- Edzino estis diagnozita kun stadio III-b cervika kancero la 14-an de decembro 2012.

- Edzino komencis kanaban oleon malpli ol monaton post tio.

- Edzino komencis kemion kaj radiadon tuj antaŭ februaro 2013.(En Teksaso, ekzistas ne multe
da elekto)

- Oni diris al edzino, ke estas apenaŭ, se ekzistas, signo de kancero la 6-an de majo 2013.

Malpli ol 5 monatojn kaj mia edzino preskaŭ venkis kanceron en Etapo III, ĉio pro la oleo!" Colt

“Kara Rick, Dio Benu Vin!Mi perdis mian Patrinon, mian Avinon, karajn onklinojn kaj onklojn kaj
amikojn pro kancero tra la jaroj.Sed tiu, kiu trafis min plej forte, estis mia belega, inteligenta,
mirinda fratino Kim.Ŝi estis diagnozita kun etapo 4 pulma kancero en julio de 2010 en la aĝo de
42, kaj antaŭ februaro 2011 ŝi estis morta.Mi ne scias, kiajn traktadojn ŝi uzis ĉar ŝi diris al neniu
en la familio, ke ŝi mortas ĝis tro malfrue, kaj ŝia drogulo eksedzo paŝis en ŝian prizorgon kaj
elŝlosis  la  familion.Mi  ne  eksciis  pri  la  oleo  ĝis  la  lasta  monato,  kaj  de  tiam  mi  multe
esploris.Komence mi pensis, ke ĝi estas serpenta oleo, kiel multaj aliaj aĵoj,  sed ĝis nun mi
listigis 27 homojn, kiuj asertas, ke ili kuracis aŭ signife reduktis sian kanceron per ĝi.27 Homoj!!!
Kaj tio estas nur ĉe Jutubo kaj enretaj blogoj!Mi dezirus, ke mi scius pri tio jam en 1997, kiam
mia panjo estis diagnozita, aŭ en 2000, kiam mia avino eliris el remisio, aŭ en 2010 kiam oni
ordonis  al  mia  fratino  iri  hejmen  kaj  morti,  aŭ  pasintjare  kiam  mia  frato  eniris.  -law  estis
diagnozita kun kancero de la buŝo kaj gorĝo kaj devis havi duonon de lia vizaĝo forigita kaj
rekonstruita.Sed nun mi faras, dank'al vi.Dio Benu Vin kaj ĉion, kion vi amas, kaj dankon pro
tiom da laboro por disponigi ĉi tiun mirindan medikamenton al ĉiuj.” Denizo

-- Kara Denizo, kion mi diru?Ili mortigis mian Panjon per kemio pro frua etĉela pulma kancero,
do mi scias precize kiel vi sentas.Nenio agrabla.La tutan tempon, la medikamento devus esti
disponebla kaj estis ne nur ĉar iu volas gajni monon.C'est la vie, sed ne ĉiuj nur englutos ĝin tiel
pace kiel mi.Estas tre traŭmata sperto kiam vi ekscias pri tio, kion la tuta oleo povas kuraci aŭ
kontroli kaj kio ĉio estis uzata anstataŭ ĝi.

Bonvolu sendi al mi la liston de tiuj interretaj atestoj, ĝi povus esti interesa kaj helpema por aliaj,
kiuj estis same cerbolavitaj kiel mi antaŭ ol mi renkontis Rick kaj eksciis pri la reala stato de la
aferoj en la kampo de "konvencia medicino". Dankon pro via subteno kaj helpi nin diskonigi ĉi
tiun medikamenton.Post du jaroj kaj duono da laboro kun Rick, ĉio, kion mi povas diri, estas, ke
ĝuste produktita kaj uzata la oleo faras ĝuste tion, kion li diras, ke ĝi faras.JB

“Saluton Corrie!MIRINDA novaĵo denove.Mia amiko ***** ***** vi parolis kaj sendis al *** en Los-
Anĝeleso,  nu  li  estas  sur  Kanaba  oleo  dum ĉirkaŭ  2  monatoj  nun  kaj  li  iris  por  fari  siajn
medicinajn skanaĵojn hodiaŭ kaj  estas NE PLI  KANCERO en lia korpo!!!!!!ĈIO KLARA!!!!!!Li
estas pretere dankema al vi al mi por rakonti al li pri vi kaj pretere dankema pro vi rakontanta al
li pri ****!!!DANKON por ĉiam pli.Vi estas tiel tiel bona helpi ĉiujn ĉi tiujn homojn, kiujn vi eĉ ne
konas, kaj savi vivojn en la tuta mondo!Mi veturos al Los-Anĝeleso por labori kun **** kaj provos
ĉesigi mian tutan diareon kaj forigi min de la necesejo por ke mi iru 60-80 fojojn tage.Kio pri tio
ĉi por ankoraŭ alia mirinda raporto??Ni tiom AMAS ĉi tion!!”
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"Mi volas dividi komenton de mia Doktoro hodiaŭ.Mi havas Vezikan Infekton de LONGE! tempo
kaj  la  D-ro traktis  la  infekton.Hodiaŭ li  unuamanan rigardon per fotilo  (ne tre amuza) KAJ!!
Ŝajnas, ke mi havas la restaĵojn de vezika maso (tumoro) kiu MORTIS surloke (liaj vortoj, ne
miaj) kaj igas la infekton restadi.

DENOVE!LIAJ VORTOJ, NE MIAJ; la D-ro diris "Mi praktikis medicinon dum pli ol 40 jaroj kaj
neniam vidis tumoron morti en loko sen ia ekstera interveno." midemetas oleon ekde marto, sed
ekde kiam mia rikolto venis, mi duoble dozis oleon dum ĉirkaŭ 6 semajnoj.La 8-an de oktobro
faros iom da puriga kirurgio por certigi, ke la maso malaperis (se mi ne preterpasas ĝin antaŭe).

Mi havis iom da dubo pri la oleo sed HOMOJ MI NE DUBAS PLU.Mi havas sufiĉe da burĝona
materialo por konsistigi ĉirkaŭ 5 aŭ 6 uncojn da oleo.La materialo uzata estas Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC.Mi ne povas diri al vi kiom feliĉa mi estas pri la rezultoj ĝis nun.Mi
ankoraŭ nenion diris  al  mia  D-ro ĉar  en FLa iu  D-ro tiam rifuzos trakti  vin.Do nun li  scias
nenion.” Johano

-- Sed vi scias pli ol sufiĉe, Johano.Gratulon.Mi daŭrigus preni la oleon kaj mi lasus la kirurgion
por poste.Ne plu skanadoj se entute eblas.Kaj mi ankaŭ prenus la oleon en supoza formo, vi
ĉiam volas atingi la oleon kiel eble plej proksime al la dolora loko.Ankaŭ, provu fari la oleon el pli
ol unu streĉo por plej bonaj rezultoj, se vi povas.Bondezirojn al vi, JB

“Plena interkonsento tie, JB.Kaj substreku la malfruon de kirurgio.Ajna enpenetra korpa laboro
permesas infektojn en vian sistemon.Tra malsukcesaj kutimoj kaj  totala malrespekto de siaj
propraj mirindaj drogoj ni nun havas antibiotikajn rezistemajn karnomanĝantajn bakteriojn, kiuj
abundas en plej multaj hospitaloj.RSO riparos tiun, sed kio pri kirurgia 'mistlaboro'?Kuru De la
Kuracodiras ĉion.” Tielman

“Antaŭ 3 tagoj ni traktis la bazĉelan karcinomon de amiko kun RSO.Ni kontrolis ĝin hodiaŭ kaj ĝi
preskaŭ malaperis.Ni reaplikis RSO kaj kovris per bandaĝo.Ni kontrolos ĝin post aliaj 3 tagoj kaj
atendas  ke  ĝi  malaperos  juĝante  laŭ  la  antaŭaj  3-tagaj  rezulto.Ĉi  tiu  estas  ĉe  lia  dekstra
mano.Antaŭaj kanceroj, kiujn ni kuracis de li, estis sur lia maldekstra mano.Hura, ĝi funkcias.”
Mark

-- Jes, jes.Ni ne farus tion, kion ni faras, se ĝi ne farus.JB

"Mia panjo ĵus estis diagnozita kun la 4-a etapo de cerba kancero ĵus finis sian rondon de
radiado.Docs estas ŝokitaj pro kiom bone ŝi fartas!Ŝi fartis sufiĉe malbone komence, perdis sian
kapablon paroli.Ekde kiam ni komencis doni al ŝi la oleon, ŝi pli kaj pli bonas, ŝi nun povas fari
aferojn, kiujn ŝi antaŭe ne faris, kiel diri frazojn anstataŭ nur unu aŭ du vortojn, kaj promeni
normale.Ni ankaŭ povas diri, ke ŝia kompreno estas multe pli bona.Ankaŭ ŝi neniam malsaniĝis
pro la agresema radiado kaj kemio kiun ŝi faris.Ne unu tagon de naŭzo aŭ vomado!Do por iu ajn
diri, ke ĝi ne funkcias, estas insulto!Akiri viajn faktojn rekte!Ĝi ankaŭ estas TRE facile fari!Ĉiuj
konas iun, kiu konas iun, kiu povas akiri mariĥuanon por vi!Mi havas la instrukciojn pri kiel preni
la traktadon, do se iu interesiĝas, mi afiŝos ĝin en komento!" Diana

-- Diana, restu for de tiu kemio kaj radiado.La oleo estus farinta la laboron multe pli facile, se
kuracistoj kaj iliaj metodoj ne starus en ĝia vojo.120-180g da altkvalita oleo, tiel rapide kiel ŝi
povas preni ĝin, ne plu karcinogenaj skanadoj se entute eblas.Bondezirojn, JB

“Mi nomiĝas Georgo, kaj mi ŝatus doni al vi mian ateston.Je la aĝo de 82, la 22-an de decembro
2010, mi estis diagnozita kun ezofaga kancero.Oni diris al mi, ke mi havos 6 monatojn ĝis 2
jarojn por vivi kaj eble bezonos deĵoron metita en mian gorĝon iam post radiado-traktado por
helpi kun glutado.

Antaŭ mia diagnozo, mi havis problemojn por spiri kaj gluti manĝaĵojn, havis ŝvelaĵon en ambaŭ
miaj  kruroj  kaj  laciĝis  pro  malpeza  agado.Mi  estis  spertita  pri  radiado  en  frua  2011.Antaŭ
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septembro 2011, mi malfacile englutis kaj maĉis solidajn manĝaĵojn.Mi sentis, ke mi sufokas.Mia
manĝaĵo  devis  esti  tranĉita  en  malgrandajn  pecojn.Mi  preferis  manĝi  molan  manĝaĵon  kaj
Boost-skuojn anstataŭe.Mi ankaŭ spertis severan gason en mia stomako.La gaso traŝiris mian
stomakon  kiel  tondro  kaj  fulmo.Mi  komencis  sperti  kapturnajn  epizodojn,  malfacilecon  por
spirado,  spirmanko  kaj  ŝvitado.Mia  ekvilibro  estis  malbona  kaj  mi  ne  povis  tre  bone
ĉirkaŭiri.Estis malfacile porti nutraĵvarojn al mia ĉambro sen spirmanko kaj ŝvitado.

Poste severa epizodo de kapturno sendis min al la hospitalo kaj la kuracisto surmetis min sur
duan sangopremopilolon.Baldaŭ post mia hospitala restado, fremdulo alproksimiĝis al mi kaj
proponis al mi iom da kanaboleo por trakti mian kanceron kaj direktis min al la retejo de Phoenix
Tears por pliaj informoj.Komence mi estis maltrankvila kaj terurita pri prenado de kanaboleo, mi
ĉiam pensis, ke kanabo estas porda drogo, kiu kaŭzos dependecon kaj kondukus min al aliaj
malmolaj drogoj.Post esplorado de la kanaboleo de Rick Simpson mi decidis, ke mi prenos la
traktadon.Mi rimarkis dum kaj post la kuracado, ke kanabo/kanabo-oleo estas "enirejo" al pli
bona sano.

Post mia unua dozo -1/2 riza greno de Kanabo-Oleo, mi tuj rimarkis, ke ĝi funkcias en mia
korpo.
-  Mi  sentis  ĝin  flui  tra  mia  korpo  de  miaj  fingroj  ĝis  miaj  piedfingroj.Mi  spertis  senton  de
malstreĉiĝo, feliĉo kaj plibonigo de mia humuro.Miaj  kruroj  sentis kaŭĉukaj kiuj  post 6 horoj
paliĝis.Spirado estis pli kvieta dum ripozo kaj ankaŭ dum dormo.

Post  tagoj/semajnoj:  Miaj  amasoj/hemoroidoj  malaperis.Doloro en ŝultro malpliiĝis.Manko de
spiro malpliiĝis.Ekde la dua tago la amasiĝo de gaso kaj stomaka malkomforto trankviliĝis kaj
fariĝis  pli  regula  kaj  daŭrigis  la  kuracadon.Mi  reduktis  kaj  ĉesis  preni  miajn  sangopremajn
pilolojn  ĉar  mia  sangopremo  fariĝis  tro  malaltaj  legaĵoj.Unufoje  el  sangopremo  piloloj,  mia
sangopremo  normaliĝis.Ŝveliĝo  en  ambaŭ  kruroj  kaj  maleoloj  estis  konsiderinde
reduktita.Malgrandigis  mian  apetiton  kaj  reguligis  mian  pezon  -  ĝis  nun  mi  perdis  26
funtojn.Haŭta koloro pliboniĝis.Kapturno malaperis.Korbato ŝajnas pli regula kaj ne tiom ĝena,
konsiderante  ke  mi  havis  neregulan  korbaton  ekde  naskiĝo.Intestaj  movoj  fariĝis  pli
regulaj.Spertis  pli  bonan,  pli  trankvilan  dormon.Ekvilibro  kaj  Kunordigo  pliboniĝis.Kapabla
ĉirkaŭiri pli bone sen spirmanko.Fariĝis pli prononcita en konversacioj.Ŝanĝis mian vidpunkton
pri aferoj kaj altigis mian humoron.Ŝanĝis mian opinion pri Mariĥuano.

Ĝenerale,  ĉiuj  simptomoj,  kiujn mi  spertis  antaŭ ol  mi  prenis  la  kuracadon de kanabo-oleo,
malaperis.
Mi daŭris 3 1/2 monatojn por kompletigi la traktadon.Ĉi tiu sperto ne estis tiel malagrabla.Estis
tamen ĝustigo, kiam mi pliigis la dozon sed post unu aŭ du tagoj ĉio estis ĝustigita.Mi sekvis la
dozpliigojn proponitajn de Rick Simpson pli-malpli.

Post  2  monatoj  da  kuracado,  mia  vizito  al  la  Onkologo  estis  surpriza.Li  deklaris,  ke  mia
haŭtkoloro  aspektis  bone,  sangopremo kaj  korbato  estis  normalaj,  kaj  ĉar  mi  havis  neniun
problemon por gluti, ne necesis deĵoro.Ankaŭ, li deklaris, ke la radiografio de antaŭa rendevuo
aspektis bone kaj ke mi ne devis reveni dum almenaŭ 6 monatoj.Normale, mi estis planita por
vidi la Onkologon ĉiujn 3 monatojn...

Mi kredas, ke la kanaboleo mortigis mian Kankron.Ĉiuj aliaj sanaj plibonigoj, kiujn mi spertis de
la kanabo-oleo, igas min senti kiel nova viro.Mi estas tute mirigita pri la miraklo de kanabo-
oleo.Mi estas tiel dankema, ke mi decidis preni la kanabo-oleon.

Kanaboleo renovigis mian sanon kaj plilongigis mian vivon.Mi dankas vin Rick Simpson, Dio
benu  vin!Daŭru  la  bonajn  farojn!Mi  estas  tute  konvinkita,  ke  kanaboleo  povas  savi
vivojn.Dankon." Georgo

“Mini-ĝisdatigo por Georgo....Ĝis nun li perdis +31 funtojn, nun, antaŭ nelonge li devis viziti sian
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dentokuranton, pro sia malplipeziĝo (li antaŭe estis io kiel 280 funtoj).Li lernis, ke li povus reakiri
la  pezon  sufiĉe  facile,  se  li  dezirus  nun,  tamen li  elektas  pli  sanan pli  malaltan  pezon kaj
vivstilon), li devis havi siajn dentarojn re-sidigitaj/alĝustigitaj.Lia dentokuracisto rimarkis pri kiom
bone li aspektis kaj pri sia koloro pli bona ankaŭ.

Mi devas mencii,  ke Georgo diris,  ke li  ankoraŭ havas bonan spiradon,  kaj  ĝis  nun ne plu
problemojn pri sufokado, li manĝis bifstekon, terpomon kaj legomojn por vespermanĝi pli frue ĉi-
semajne,  kaj  lia  manĝaĵo  malpliiĝas  multe,  multe  pli  facile  ol  iam  ajn.  kutimis  antaŭ  sia
"traktado".  Li  rakontas  al  ni,  ke  li  vizitis  sian  kuraciston(ordinara  dokumento)  pli  frue  ĉi-
semajne...Lia kuracisto ekkriis: “WOW!Estasĉu vi certas, ke vi estas la sama Georgo, kiun mi
antaŭe vidis?” Ankaŭ lia kuracisto diris, ke lia koloro pliboniĝis.Georgo rakontas al mi, ke li poste
montris al sia kuracisto kiom pli  da fluido li  perdis en ambaŭ siaj gamboj dirante al li,  ke li
pensas, ke ĝi preskaŭ malaperis...Tiam kuracisto diris: "Georgo, vi ne plu havas edemon."

Li  akiris  kelkajn  malnovajn  medicinajn  informpaperojn,  kaj  ankaŭ  estis  dirita  (nun)  ke  li
devus/povus provi akiri sian malnovan rentgen-plus CT-skanbildon (sur disko) de sia Onkologo
en sia venonta rendevuo (junio).Li provas eniri sian onkologon rendevuon pli frue nun...kun la
helpo de lia kuracisto nun.Dum tiu vizito li petos MR.Li multe iris nun... tamen lia nura reala
problemo nuntempe (alie li diras, ke li  estus bonega!!) estas, ke li  havis neregulan korbaton
ekde  naskiĝo,  kaj  lastatempe  ĝi  pikas  iom  pli  ol  kutime.Mi  ne  scias  ĉu  lia  malplipeziĝo
deĉenigas lian neregulan korbaton aŭ la eksciton de ĉi tiu vivoŝanĝanta evento aŭ kio faras tion
certe,  mi  nur  scias,  ke  mi  volas  ĉi  tion  tro  fiksita  por  li.Li  nun  havas  referencon  por  vidi
kardiologon  pri  sia  korbato  ktp.Ankaŭ  lastatempe  lia  koloro  pliboniĝis  li  havas  pli
ruĝan/rozkoloran vizaĝon, ankaŭ lia cirkulado aperas eĉ pli  bona.Nu, tion mi povus akiri por
nun...Paco 1♥”Libereco

“Dankon  Rick/JB pro  doni  respondon al  miaj  demandoj  hieraŭ.Mi  konas viron,  kies  patrino
havas ĝin.Deziris havi ion, kion mi povus sendi al li por rigardi.Vi infanoj estas bonegaj.Dezirus,
ke mi povus helpi pli.Ĉi tiu informo ricevas al multaj nun.Vi faris tiel bonegan laboron rakonti al
la mondo pri  tio,  Rick.Vi povus esti  konsiderita nuntempa sanktulo.Ne ŝerce.Mirinda viro.Ne
povas diri sufiĉe da bonaj aferoj al ĉio pri vi Rick & JB, kiuj restis apud vi en ĉio ĉi.Pensu, ke mi
aĉetos 5 librojn ĉiumonate por helpi Rick.Konservu la bonegajn informojn, infanoj.Vi estas la plej
bona.Paco kaj sano al ĉiuj.RSO.la medikamento de Dio.” Petro

“Nu, Rick kaj Jindrich, mia laborego kaj dediĉo al RSO finfine pagis.Mi sekvas larmojn de Rick
kaj Fenikso ekde 2004 kaj mi tuj kredis pri la resanigaj kapabloj de la oleo.Mi diskonigis kaj
staris malantaŭ ĝi 100% eĉ kiam homoj ridis kaj nomis min freneza.Mi nun resanigis 3 homojn
kun fina kancero kaj al mia plej lastatempa paciento mi ŝuldas multan krediton pro tio, ke mi
efektive trapasis la medicinan sistemon kaj rifuzis ĉian traktadon kaj dokumentis, ke li uzis RSO
por kuraci sian kanceron...ambaŭ liaj pulmoj estis plenaj de kancero kaj ili donis al li 3 monatojn
por vivi kiam li unue estis diagnozita...antaŭ 5 monatoj.

Hodiaŭ li estas oficiale sen kancero kaj li fakte gajnis 27 funtojn.La kanceraj kuracistoj estas
forblovitaj de lia mirakla resaniĝo en nur 5 monatoj kun apenaŭ ajna helpo de ili kaj fakte diras
ke li estas pli sana ol ili nun.Lol.Li manĝis la oleon antaŭ la kuracistoj en la hospitalo kaj portis
ĉirkaŭ Weed mondrevuon kun Phoenix larmoj artikolo en ĝi montrante ĝin al ĉiuj aliaj pacientoj
kaj disvastigante la vorton pri RSO.Mi baldaŭ havos kopiojn de la tuta hospitaldokumentaro, ke
RSO kuracis lian kanceron...Ĝi diras ĝuste sur lia papero, ke li uzis kanaboleon por kuracado.

Mi kunmetos rakonton por li tuj por helpi disvastigi la vorton kiel eble plej multe.Mi ankaŭ konas
pri 25 aliaj homoj, kiuj vidis la miraklon de RSO funkcii por multaj malsamaj malsanoj kaj ili nun
laboras ankaŭ por resanigi  sin...  la vorto estas for!!!!:)  Nome de la kuracitoj  kaj  baldaŭ esti
multaj aliaj en mia regiono mi ŝatus diri DANKON infanojn pro via daŭra laborego kaj dediĉo al
la  remalkovro  de la  panaceo...Vi  infanoj  estas savantoj...Laŭvorte!!PACO KAJ AMO de PA”
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Steve

"Mi havis iun metis la oleon sur malgrandan lokon sur ŝia haŭta kancero (vizaĝo) kaj post tago,
ĝi aspektas eĉ plej malbona.Ĉu ŝi havas reagon aŭ ĉu la oleo efektive eltiras aĵojn kaj sur la
surfacon de la  haŭto komence?Ĝi aspektas tute verdeta kvazaŭ ĝi  estas infektita,  ia.Ĉu tio
estas normala?Kelkfoje?” Miguel

“Jes, ĉi tio povas esti normala!Estas bona signo, se vi sentas jukadon kaj vidas la oleon funkcii,
tiam metueĉ pli da oleo sur ĝi.Verdeta povus veni de la oleo.Ĉu la oleo estas farita ĝuste?"
Anna

“Ho jes, ĝi ne estas verda de la oleo, ĝi estas ora oleo, kiun mi faras, ĝi estas la plej pura, kiun
vi povas akiri dum vi faras ĉi tion hejme.Ĝi estas vere kiel infekto verda blankeca.Mi estis sufiĉe
certa, ke ĉi tiu estas la oleo faranta sian laboron, nur volis iun konfirmon de iu alia.Dankon."
Miguel

“Saluton, mi devas rakonti al vi historion pri miraklo, kiu okazis hieraŭ.Mi havas amikon kaj ŝia
nomo  estas  Shannon  O'Brien.Ŝi  estas  17-jara  Travivanto  de  cerbokancero.Ŝi  havis
neoperacieblan tumoron kreskantan dum ĉirkaŭ jaro nun.Ĝi kreskis ĝis preskaŭ la tuta grandeco
de ŝia cerbo.Mi dividis kun ŝi la RSO, kaj hieraŭ ŝiaj MRI-rezultoj montris, ke la tumoro ŝrumpis
preskaŭ duonon.Ŝi prenas ĝin ekde februaro.14.Vi devas kompreni, ke ĉi tio estis Ave Maria.Mi
estas tiel dankema, ke mia spirito trovis vian rakonton kaj mi povis pludoni ĝin.” Nadine

“Mia edzino uzas RSO jam de 11 monatoj.Ŝi havas etapon IV metastazan maman kanceron kaj
estis rakontita fare de onkologoj ĉe MD Anderson Cancer Center ke ŝi estis tro progresinta por
kemioterapio, radiado aŭ kirurgio.Ŝi vojaĝis de nia hejmo en kontraŭleĝa ŝtato 26 horojn rekte al
laŭleĝa ŝtato por akiri ĝin.Ŝiaj tumoroj ŝrumpas.Se ŝi havus la alireblecon, kiun ŝi bezonas (ŝi
nuntempe nur prenas 2 gramojn tage) ni kredas, ke ŝi nun estus senkancero.RSO vivigas mian
edzinon kaj ni ankaŭ havas handikapitan filon.Dio scias, ke ŝia laboro ĉi tie ne estas finita!!”
Frederiko

“Nu, Rick, mi fartas pli bone.Sur RSO dum ĉirkaŭ 30 tagoj pro cerba tumoro kaj diabeto.Mia
sanga sukero malpliiĝas.Mi ĉesis insulinon antaŭ 2 tagoj ĉar sanga sukero malaltiĝis tro." Jeff

"Ĝi ankaŭ forigis la 1-an etapon de mama kancero de alia amiko.Pasis de tumoro de grandeco
de golfpilko al pli malgranda ol pizo en du semajnoj.0,4 g dufoje tage, kruda oleo.Alia amiko kun
haŭta kancero forigis ĝin per topika solvo frotita rekte sur la haŭto.

Sur mi mem mi forigis infekton kaj ŝvelaĵon en malbona dento, purigis miajn pulmojn post atako
kun astmo, kaj forigis du funkajn makulojn de mia haŭto kiuj eble aŭ ne estis kancero... neniam
kontrolis  ĝin  kaj  ĝi.  malaperis...  hop.Neniu  kemio,  neniu  radiado,  neniuj  kromefikoj,  neniu
problemo." Bruce

“Mi ŝatus danki JB pro lia tuta helpo!Kiel iuj homoj scias, mia edzino havas la 4-an maman
kanceron, kiu disvastiĝis al ŝiaj ostoj.La doktoro diris, ke ŝi havis tiom da tumoroj, ke ili devis
ĉesi kalkuli  kaj  ili  donis al  ŝi  6 monatojn por vivi!Ili  komencis  ŝin ĉe kemio dum la lastaj  5
monatoj, mi donis al ŝi 5 rizgrajnojn da RSO-oleo dum 1 monato kaj duono!Mi ĵus atestis la
miraklon de la tuta vivo!Ŝi ĵus ricevis sian MRI kaj skanadon reen kaj ili ne povis trovi ajnajn
signojn de la kancero!

Mi ne povas pruvi, ke la oleo havis ion ajn rilatan al ĝi, sed mi estas 99% certa, ke ĝi helpis ŝin
superi la ĝibon!Ŝi eĉ ne finis la kemioprotokolon, ŝi restas 4 monatoj da kuracado!En 2012 oni
diris, ke la 4-a etapo kancero ne estas kuracebla do kiel mi diris, ke la oleo certe funkciis!Mi
rekomendas al ĉiuj, kiuj havas kanceron, akiri ĉi tiun RSO-oleon kiel eble plej frue.Ĝi povas
dolori nenion!Kiel mi diris, dankon JB pro la tuta helpo!"
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"Kiom da rizaj gutoj mi donu al ŝi en la bontena fazo?" Jeff

-- 1-2 g monate povus fari, Jeff, guto nokte estas ĉio, kion plej multaj pacientoj postulas kiel
bontena dozo.Sed ŝi prenis la kemio, do mi ŝatus vidi ŝin manĝi almenaŭ 60g kiel eble plej
rapide por forigi la damaĝon postlasita de la kemio.Dankon, JB

"Mi uzis oleon, kiun mi faris per la video-instrukcioj de Rick kaj kuracis min de la Etapo 4-Difuza
Granda B-ĉela Limfomo, supozeble "nekuracebla" folikula kancero en nur 58 tagoj!!

Ekde tiam mi daŭre faris la oleon por mi kaj aliaj kaj vidis pli ol 10 konfirmitajn kazojn de Pulmo,
Mamo,  Prostato,  Cerbo,  Kolono,  Leŭkemio,  Pankreato,  pacientoj  kuracas  sin.uzante
malhelverdajn  oleojn!!Mi  faras  oleon  uzante  AMB  foliojn  kaj  florojn  pro  la  specialaj
kontraŭinflamaj komponaĵoj trovitaj NUR ene de la verdaj folioj!

Mi perdis mian tutan dikan inteston en 1992.Mi havas 'saketon' faritan el mia maldika intesto,
kiu funkcias kiel normala akvotubaro dum 20 jaroj, kiu devus esti vermigata antaŭ 7 jaroj!Laŭ
mia gastroenterologo ĉe PAMF; Li kreditas la pezan kanabinoidan uzon al sana sako "en pli
bona formo ol  antaŭ 20 jaroj  la  tago,  kiam ĝi  estis  unuafoje  enmetita."  Li  aŭdis  la  samajn
rezultojn  de  multaj  aliaj  pacientoj  kiuj  uzas  kanabinoidojn  kaj  nun  rekomendas  ĝin  al  siaj
pacientoj!" Craig

“Mi volas nur danki vin.Post 5 jaroj de "Atentema Atendado", la Folikula Limfomo de mia edzo
levas sian malbelan kapon.Li estas 3 semajnoj en la oleo kaj sentas bone, eĉ golfo 4 tagojn
semajne.Mi konservos vin ĝisdatigita dum ni daŭrigos." Joyce

“Mi  iris  por  miaj  2-jaraj  skanadoj  kaj  ili  estas  TUTE  KLARAJ  PRI  KANCERO  KAJ  LA
RADIADIMATADO ILIN VADIS IOM LA LASTAN FOJE.MI ESTAS TUTE SENPA DE MALSANO,
RSO  OLIO.KIA  DIO  SENDU  LA  OLEO  DE  RICK  SIMPSON  ESTIS  AL  TIOM
MULTAJ...DANKON PRO DISPONI ĉiujn informojn, kiujn vi faras.” Linda

“La edzino de mia amiko havas malfrustazan kojlan kanceron.La kuracistoj sendis ŝin hejmen,
diris al ŝi,  ke nenio pli  povas fari por ŝi.Ĝi disvastiĝis al ŝiaj pulmoj kaj cerbo.Kian dozon ŝi
konsumu?Kiom da tempo ŝi bezonus por konstrui toleremon?Ĉu ŝi devus kreski por preni 3
rizgrajnajn gutojn ĉiutage?La kemioterapio,  kiun ili  donis  al  ŝi,  tro malfortigis ŝin...  ili  ne plu
donos al ŝi kemio...Mi esperas, ke la oleo povas ripari la damaĝon faritan antaŭ ol estos tro
malfrue.Ili lasis al ŝi 4-6 monatojn restas...” Simon

-- Simono, sama protokolo kiel por io alia.Kiam ŝi alkutimiĝas al la medikamento, ju pli kaj pli
rapide ŝi manĝas, des pli bone.JB

"Mi komencis antaŭ kvar monatoj fari kanaban oleon por kuzo, kiu rezignis eĉ fari ĝin tra 2014
post kiam lia kuracisto, 4 fojojn en malpli ol jaro, kirurgie forigis multajn kanceron el interne de
sia  veziko,  donis  al  li  plurajn  kemiotraktadojn  kaj  rakontis  li  la  sekva  paŝo  estis  forigi  lian
vezikon.Li  komencis  preni  la  oleon en januaro kaj  antaŭ du semajnoj  li  eksciis,  ke li  estas
senkancero.Li nun faras sian propran oleon kaj prenas daŭran dozon ĉiutage." Karlo

“Saluton, mi ĵus pensis, ke mi dividos kun vi kelkajn bonajn novaĵojn.La kancerulo, pri kiu mi
antaŭe  parolis  al  vi,  lastatempe  trapasis  CAT-skanadon.Ne  estas  ĉeestantaj  tumoroj!!!Estis
tumoro sur lia brusto, kiu estis proksimume la grandeco de basbalo.Ĝi kaj la aliaj tumoroj tute
malaperis!La nura afero restanta estas iom da cikatra histo.Li kaj mi same laŭdas Dion pro ĉi tiu
mirinda medikamento.Kanabo,  mirinda planto,  donaco donita al  ni  ĉiuj  de Dio.Ni  ĉiuj  devus
danki Rick Simpson kaj la oferojn, kiujn li faris por konsciigi la homojn pri tio, kion la planto de
Dio povas fari.La paciento regajnis la 40 funtojn kiujn li perdis.Li aspektas pli sana kaj pli bona
ol mi iam vidis.Mi estas 100% certa kaj vera kredanto, ke la Rick Simpson Oleo, kiam ĝi estas
farita kaj uzata ĝuste, povas kuraci kanceron.Nun post 12 jaroj de batalo kontraŭ ĉi tiu malsano,
ĉi tiu paciento estas libera de kancero.Ni povas nur doni nian gloron al Dio pro tio.
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Dankon denove, Rick, pro esti stara ulo, kiu faris tre grandajn oferojn por la homoj.Jam de unu
jaro mi diskonigas, kion RSO povas fari.Nun mi estas 100% certa, ke ĉio, kio estis dirita en viaj
videoj, estas vera blua.Mi akceptas alian etapon 4-kancero-pacienton kaj estas tre certa, ke li
fariĝos  libera  de kancero en malpli  ol  unu jaro.Mi  daŭre diskonigos la  vorton kiel  eble  plej
bone.Mi ankaŭ helpos kiel eble plej multajn homojn.La vero venkos.Dankon pro ĉio, kion vi faris
kaj ankoraŭ faras.Sincere, Kreski Diino"

“D-ro.  Rondeau  diris  al  mi  antaŭ  Kristnasko,  ke  ĉi  tiu  nigra  makulo  sur  mia  dorso  estas
melanomo.Mi  iris  al  li  post  kiam  ĝi  komencis  sangi.Mi  venis  hejmen  kaj  komencis  meti
burĝonoleon sur mian dorson kaj mi ankaŭ komencis manĝi oleon stabile.Ĝi daŭris malpli ol 2
semajnojn  kaj  la  punkto  sur  mia  dorso klariĝis  kaj  mi  daŭre manĝis  ĉirkaŭ 2 uncojn  da la
oleo.Apenaŭ marko sur mia dorso kaj mi sentas min mirinda.

Philip ankaŭ havis sian unujaran kontrolon kaj li estis senkancero dum pli ol jaro.Do ili nomas
tion senpaga kancero.Li  ne  bezonas viziti  kuraciston dum almenaŭ 3  jaroj.Li  prenis  neniun
kemion kaj  neniun radiadon,  li  prenis  ĉirkaŭ 4 uncojn da kanaboleo kaj  li  ankoraŭ manĝas
iomete preskaŭ ĉiutage.Ne multaj homoj venkis intestan kanceron.Rick estas nia heroo." Flute
Wood

"Estas nur malfacile kredi al homoj, kiuj ne havis ŝancon edukiĝi pri la resaniga potenco de
kanaboleo... Mi loĝas en la areo de kie Rick Simpson estas, kaj ni vidis la resanigan potencon
dum  10  jaroj.Ĝi  kuracas  kanceron,  diabeton,  muskolajn  malordojn,  dentodolorojn,  precipe
miraklan rimedon kontraŭ brulvundoj (oni devas vidi ĝin por kredi ĝin).

Ĝis nun estas nenio, kion ni vidis, pri kio ĝi ne funkcios, se prenite ĝuste kaj regule.Precipe
bona por haŭta kancero, naŭzo, kramfoj en la stomako, kaj kion ajn oni bezonas.Bonan noktan
dormon.Estas nenio, kiu malpezigas streson kiel kanabo-oleo, kaj la plej multaj el niaj internaj
problemoj  estas kaŭzitaj  de streso.Do jen vi  iras.Bonŝancon al  ĉiuj.Ĝi vere funkcias,  vi  nur
devas fidi ĝin.Metu vian fidon je Dio kaj Rick Simpson." Terry

“Mi nur scias, ke mi estis preta iri, ne plu povis elteni, meti mian rakonton ĉi tie, kaj mia anĝelo
paŝis kaj alkroĉis min, ĉu la RSO-oleo.Mi ĉesis manĝi, kaj kun nur kelkaj rizgrajnoj de la oleo, mi
povis senti la ŝanĝon en mi.Antaŭ tio mia vivo estis sur la kanapo kun hejta kuseneto, trinkitaj
trinkaĵoj.Sed je la dua tago, mi estis levita, en la glaciujo, serĉante ion por manĝi, duŝis.Por iuj
tio ne estas grava afero, ĝis venos la tempo, kiam vi ne povas elteni sufiĉe longe por duŝo.Mi
restis sur ĝi, akiris pezon, komencis vivi denove, vere retrovi mian vivon.Nur bedaŭras, ke mi ne
sciis pri tio antaŭ ol mi kirurgiis.56, blanka ina mama kancero viktimo Kathleen"

“Mia  patro  nun havas 75 jarojn  antaŭ proksimume 18 jaroj,  mia patro  estis  diagnozita  kun
stomaka kancero, suferis stomakan forigon, pasigis 15 jarojn lerni kiel vivi denove.Antaŭ 3 jaroj
oni diris al li, ke li devis forigi siajn malsuprajn intestojn kaj parton de sia dupunkto pro kancero-
lezoj.Antaŭ 2 jaroj oni diris al li, ke la nova kancero estas en lokoj ne operacieblaj...

Kiam mi eksciis pri tio, mi faris 24-horan aron da oleo (350 gramoj da supra burĝono en 1/2
galono da Everclear).Unu jaron poste kiam li  eniris  por  kontrolo,  la  Dr.  ne povis  trovi  sian
kanceron, ŝajne la oleo igas la kanceron nevidebla kaj senefika al morto...Li nun traktas sian
plej  bonan  amikon  Ellie,  lian  Labradoran  hundon,  kiu  havas  tumorojn  ...  kaj  ŝi  tre  bele
respondas  al  la  oleo  ...  Mi  estas  via  plej  granda  adoranto  en  Usono.Mia  vivo  estas  ĉi  tiu
oleo.Dankon Rick Simpson." Rebekka

"Mi nur devas dividi ĉi tiun bonegan novaĵon kun vi kaj viaj sekvantoj...La laboramiko de mia
edzino diris al ŝi antaŭ kelkaj monatoj, ke la pankreata kancero de ŝia edzo revenis duan fojon,
mia edzino kaj mi jam sciis pri via RSO do ni enmetis ilin al via retejo por lerni pli pri ĝi ktp., nu li
komencis. sur ĝi tuj kaj hieraŭ revenis al la hospitalo por la rezultoj de liaj plej lastatempaj testoj,
la hospitalo preskaŭ diris al li, ke li bezonas kemion denove, sed kio fakte okazis kiam ili rigardis
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la rezultojn estas, la kancero certe fariĝis. multe pli malgranda ol ĝi estis kiam ili unue rimarkis
ke ĝi revenis, preskaŭ malaperis fakte.Ili estis konfuzitaj pri kiel ĝi povus ŝrumpi (ili devus lerni
pri ĉiuj specoj de medicino tiam eh, ne nur la venenaj).Ili diris, ke ili volas forigi tion, kio restas,
sed mi konsilis al li simple daŭrigi kun la samaj dozoj, kiujn li faris antaŭe, ĉar ĝi evidente havis
pozitivan efikon, kaj ne ĝeni lasi tiujn buĉistojn ie proksime al li.Tamen mi estis tiel feliĉa aŭdi la
novaĵon kaj ne povis atendi sciigi vin. :)” Marko

-- Bone farite, Marko, iru kiel la paciento sentas, skanado ne estas necesaj en la plej multaj
kazoj.Se li manĝas 120-180g dum ses monatoj, li ne havas multon por zorgi, ŝajnas.JB

"Estas miloj da dokumentitaj pruvoj, ke ĝi efektive kuracas kanceron ĉe homoj, kiuj rifuzis havi
ion ajn rilatan al kuracistoj, nur la oleon.Mi havis 4-an kanceron.Mi havis nur 3 monatojn por vivi
kaj tio estis antaŭ 14 monatoj." Tom

“Nur  por  sciigi  vin,  jen  ĝisdatigo  pri  mia  onklo  Tom.Lia  nova  PSA-nivelo  estas  0.1  kaj
stabila.Dankon  pro  doni  al  ni  la  scion  por  savi  lian  vivon.Li  estis  en  la  4-a  etapo  de
prostatkancero.Ni serĉas fari ateston.Dio benu vin." Sherri

"Tom, mi uzis ĉi tiun oleon antaŭ 3 jaroj por mortigi la 4-an etapon de prostata kancero.Mi uzis
hormonterapion por komenci, kaj poste eksciis pri RSO.Ĝi funkcias.Mi persone konas dekojn da
homoj, kiuj uzas ĝin ĉiutage por multaj malsanoj.Ĝi estas grandega helpo por kanceruloj, sed mi
pensas, ke mia plej mirinda revelacio estis kuraci la severan psoriazon de iu, ke ili havis pli ol
90% de sia korpo.Ingestante 1/4 ĝis 1/2 gramo de la oleo tage dum 6 semajnoj, ĉi tiu persono
laŭvorte resanigis sin de kondiĉo, kiun ili suferis ekde infano.Mi povus daŭrigi dum horoj pri la
aferoj, kiujn mi vidis fari ĉi tiun oleon.Vi vidos, tenu vian menson malfermita, kaj faru kiel Rick
instruas, vi ne bedaŭros.” Dan

"Ekde mia resaniĝo de Ulcera Kolito kaj Kancero, mia Gastroenterologo nun havas ĈIUJN siajn
pacientojn pri  Kanabaj  produktoj  ĉar  ili  estas la  plej  potencaj  kontraŭinflamatorioj,  pri  kiuj  li
konas...kaj ili funkcias PLI BONE OL IU IUJ MEDIAROJ, kiun LI POVAS PRESCRIBI!!!” Craig

"Mi scias, ke ĝi kuracas kanceron...Mi kuracis la 3 fojojn de mia panjo kaj ŝi nun estas libera de
kancero." Mc Jay

“Mi uzis la oleon dum 5 semajnoj kaj  la hieraŭa dorlotbesto-skanado montris konsiderindan
malpliiĝon de ostaj tumoroj kaj neniun indicon de pliaj hipermetabolaj hepataj tumoroj.Mi origine
prezentis la 4-an oston kaj vivan kanceron antaŭ 3 monatoj...Mi dirus, ke ĝi funkcias.Kaj tio estis
nur la unuaj 8cc, tempo por malŝalti la venontajn 52!!” Laura

-- Bonege, Laura, bonege aŭdi tion, sed restu for de pliaj skanadoj aŭ Rentgenradioj se eble.Vi
ne  volas  radii  tumoron,  via  onkologo  devus  povi  klarigi  al  vi  kial  ne  estas  bona  ideo  fari
ĝin.Bondezirojn, JB

“Aŭskultu,  mi  esploris  ĉi  tion  dum  monatoj.Ĝi  estas  subtenata  de  Harvard.Ili  uzas  ĝin  en
Hispanio.Pro la fakto ke ĝi estas kontraŭleĝa, bedaŭrinde mi ne povas diri al vi ion pli.Mi povas
diri, ke mia edzo havas 4-an kanceron kun mets al la cerbo.RS diras, ke vi ne konfidu al iu ajn
via sano.Do mi ne faris.Mi "saltis super la luno" por tiel diri.Mi alteriĝis firme sur miaj piedoj kaj
mia edzo fartas bone.:)” Lisa

“Kara CureYourOwnCancer.com, antaŭ iom da tempo, mi legis pri la Rick Simpson Oleo kaj
decidis provi fari kelkajn.Mi kultivas mariĥuanon de tre longa tempo.Mi uzis kelkajn el miaj plej
bonaj burĝonoj, kaj faris iom da altkvalita kanabo-oleo.Mi provis ĝin kaj ne povis kredi ĝin.Ĝi
estis tiel potenca ke estis kiel nenio, kion mi iam havis.

Post provi ĝin, mi sciis pri paciento, kiu batalis kontraŭ kancero (Hodgkin-Linfomo) dum ĉirkaŭ
11 jaroj en tiu momento.Mi proponis esti lia kuracisto pri mariĥuano, kaj provizi lin per la oleo
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senkoste al li kondiĉe ke li prenos la oleon kiel rekomendite.Tiutempe, li estis fremda al mi pli ol
malpli.Mi renkontis lin ĉirkaŭ unu jaron antaŭe ĉe kompatkluba kunveno kaj tiam eksciis, ke li
havas la kanceron.Mi vere volis vidi ĉu la oleo povus kuraci kanceron, kiel menciite en Rick
SimpsonKuru De la Kuraco.

Do,  post  kontakto  kun  ĉi  tiu  paciento  kaj  prezento  de  la  oferto  al  li,  ni  registris  la  taŭgan
dokumentojn ĉe nia ŝtato kaj komencis kuracadon.Ni starigis ĝin ĝis kie li estus en posedo de la
plantoj, do eventuale, li povus provizi la oleon al si.Tio ankaŭ estis parto de la interkonsento, ke
li lernas kiel helpi sin.Ni komencis kuracadon.Komence ĝi estis malfacila por li ĉar la oleo estis
tiel  potenca,  kaj  preni  ĝin  tri  fojojn  ĉiutage  povas  esti  sufiĉe  malfacila.
Post tri monatoj, tumoro sur lia supra brusto komencis ŝrumpi.Post kvin monatoj, la tumoro tute
malaperis.Li tiam iris por CAT-skanado.La rezultoj revenis, ke li estas senkancero!La kuracistoj
provas kuraci lian kanceron dum almenaŭ 11 jaroj.Kemio, transplantoj de osta medolo, ktp.Ĉio,
kion ĝi bezonis, estis proksimume funto da altkvalita burĝono konvertita enkanabo oleo.Li havas
siajn antaŭajn kaj post CAT-skanajn rezultojn sur disko (estos provizitaj al ni baldaŭ).Li venis
antaŭen kaj parolis publike al homoj.Fakte, li nun estas flegisto helpanta aliajn pacientojn kun la
resaniga kanabo-oleo!"GrowGoddess"

"Antaŭ unu jaro mia onkologo diris al ni kontakti hospicon baldaŭ, kolonkancero estis reen en
miaj pulmoj kaj dupunkto, estis forigita de dupunkto en 09 kaj hepato en 11.Mia edzo insistis, ke
ili provu ankoraŭ unu rondon de kemio.Samtempe mi malkovris Kanaban oleon, mi komencis
preni la oleon la saman tagon kiel kemio.Mia tumorsigno estis 17.6.Post UNU traktado (kaj 2
semajnoj  da  oleo)  mia  tumora  markilo  estis  10.6.Lastan  vendredon  post  2  traktadoj  kaj  5
semajnoj da oleo, mia tumora markilo estas 4.8.Mia flegistino diris al mi, ke ŝi ne sciis, kion mi
faras, sed ĉi tiu kemio ne devus produkti ĉi tiujn rezultojn.Mi sentas min pli bona ol mi en longa,
longa tempo." Diane

“Saluton Jindrich, hieraŭ mi finis legi la libron de Rick.Bonega aĵoj!Verdire mi vere ne bezonas
pliajn pruvojn pri la vere magia potenco de la oleo!

Mi  ankaŭ  faris  kelkajn  eksperimentojn  kaj  ĉiutage  mi  malkovras  ion  novan,  kiun  ĉi  tiu
medikamento povas fari!Mirinda!Bedaŭrinde kvankam mi estas konvinkita kaj eĉ se mia amatino
estas konvinkita, tamen ŝia patrino iel ne kapablas tute "lasi" ...kaj tamen ŝi ne certas ĉu ĉesas
aĉan  kemio...
Mi konstante provas eligi bonajn argumentojn sed mi ne povas decidi por ŝi!Ŝi estas tiu kun
kancero kaj ŝi estas la nura unu kiu povas decidi kion fari kun ŝia vivo.

Mi  scias,  ke  ŝi  fine  resaniĝos,  ĉar  ni  enŝovos  en  ŝi  tiom da  oleo,  ke  estos  neeble  por  ŝi
morti.Sed tamen mi sentas, ke estas tiel stulte kaj tiel danĝera ludi kun ĉi tiuj fikaj kemiaĵoj,
precipe kiam oni havas aliron al natura medicino, kiu pruviĝis kuraci kanceron!Mi legis pri via
sperto kun kancero kaj medicina sistemo...Mi vere bedaŭras vian perdon... kaj nun mi pli bone
komprenas vian sintenon al la tradicia tiel nomata "medicino"!" Luigi

-- Saluton Luigi, dankon pro viaj belaj vortoj pri la libro kaj estas domaĝe, ke tion, kion vi devis
travivi.Estas ŝia elekto, kiun traktadon ŝi elektas, sed mi ne proksimiĝus al la kemio - nur legu la
rakonton de mia Panjo por ŝi, eble ŝi ekkomprenos, ke preni venenon neniam estas bona ideo,
precipe kiam ĝi ne estas pruvita nek necesa.Ŝiaj ŝancoj nur postvivi la kemio multe pliboniĝos
se ŝi prenas la oleon, sed denove, kial kaŭzi eĉ pli da damaĝo al ŝia malsana korpo?Ĝi tute ne
havas sencon.Bondezirojn, Jindrich

“Amiko sidigis min por rigardiKuru De la Kuracoantaŭ ĉirkaŭ du kaj duono jaroj pensante, ke ĝi
povas helpi mian psoriasis.Ni faris la oleon kune - la unuan fojon por ni ambaŭ - ene de tri
semajnoj,  mia plaka psoriazo malaperis.Mi  faras la  oleon kaj  ingestas ĝin ekde tiam.Se mi
ingestas ĉiutage, kaj aplikas la oleon topike nokte al la individuaj makuloj kiuj aperas hazarde, la
psoriasis estas tre kontrolita kaj preskaŭ nevidebla.Pro ĉi tiu sperto, mi ensaltis per du piedoj kaj
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nun posedas la unuan tute ŝtatan licencitan Kuracitan Mariĥuanan Komercon en Kolorado.Jaro
en mia komerco, mia patro estis diagnozita kun stadio IV Melanomo - ĝi disvastiĝis en liajn
pulmojn kaj hepaton.Lia onkologo donis al  li  3 ĝis  12 monatojn kaj  diris al  li  esti  preta por
hospica prizorgado.Mi tuj komencis lin sur RSO-reĝimo kaj kvin monatojn poste, lia kancero
malaperis.Foriris.Plej facila afero en la mondo!Dankon Rick, por reenkonduki ĉi tiun mirindan
medikamenton al la mondo!:-)” Erica

"Mi faris 2-semajnan kurson da oleo...Mi povis pagi ĝin nur proksimume ĉiun duan tagon aŭ pli,
tamen la psoriazo sur mia korpo preskaŭ foriris.Mi donas7mian karton al subĉiela kultivisto ĉi-
jare por ke mi povu akiri sufiĉe da krudmaterialo samtempe por fari 60-tagan aron por resanigi
ĉi tiun aĉaĵon unufoje por ĉiam!!!" Sophie

"Kanaboleo kuracas kanceron.Mi estas paciento de mamkancero de la 3-a etapo kaj uzas la
oleon por kuraci min." Adele

"Neniu Kemio, neniu radiado ... RSO & dietoŝanĝo ... RSO kuracis mian stomakan kanceron
sen io ajn el tiu merdo ... " Dale

"Saluton  Rick,  mi  parolis  kun  vi  antaŭ kelkaj  monatoj  kaj  de  tiam provis  la  oleon  por  mia
deprimo.Estas malfacile diri ĉu ĝi estis efika aŭ ne, ĉar unu unco (28g) nur donis sufiĉe por
ĉirkaŭ 10 tagoj.Al la fino de la 10 tagoj, mi suferis iom da deprimo dum kelkaj tagoj.Estis streso
implikita en mia vivo sed mi povis funkcii kvankam kun la deprimita sento.Do kiu scias, eble
estis pli malbona sen la oleo.

Ĉiuokaze mi ankaŭ provis iom da oleo sur unu el la haŭtaj kanceroj de mia amiko (76-jara).Ĝi
estis  vere  aĉa  aspektanta  kancero,  ĉirkaŭ  8  mm  de  tre  flava  centro  ĉirkaŭita  de  ruĝeco
etendiĝanta ĉirkaŭ 75 mm en diametro.Li lasis ĝin nur dum 2,5 tagoj ĉar la juko kaj odoro estis
tro multe por li.Tamen kiam la kovrilo estis forigita (ĝi estis akvorezista pansaĵo), la kancero
preskaŭ malaperis.Bedaŭrinde, li havas multajn haŭtajn kancerojn kaj ne povas pagi la monon
necesan por trakti ilin.Do li forbruligis ilin kun multe da doloro.Li estas de skeptika naturo kaj por
li laŭdi la oleon estas tre signifa.

IUJ BONA NOVAĴO.Mia filo ĉeestas sian lastan jaron de Universitato specialiĝanta pri Kemio
kaj rakontis al sia Organika Kemio Profesoro (aŭstralia denaska ĉina sinjoro) pri la rezultoj kaj li
estis sufiĉe interesita kaj esploros kaj eksperimentos kun la oleo sur diversaj homoj kun haŭta
kancero.Mi ne certas kiom da tempo ĉi tio daŭros, sed mi informos vin.Kun la kredindeco de
Profesoro, ni povas eniri la pordon de burokratio.Salutojn, Warwick, Aŭstralio"

“Faris  ĝin,  administris  ĝin  al  mia  18-jara  filo...  Neniu  signo de kancero  nun.Mi  ŝuldas al  vi
grandan dankon Rick Simpson.Mia filo estis diagnozita en oktobro kun sinoviala sarkomo post
forigo de tumoro antaŭ biopsio...Oni diris, ke la kancero ankoraŭ estus tie kaj povus disvastiĝi al
liaj pulmoj pro la agresema kancero kiun ĝi estas...Plej lastatempaj testrezultoj, ili ne povas trovi
ajnan spuron de ĝi al sia konfuzo...Kanaba oleo estis unu el multaj aferoj, pri kiuj mi komencis
lin preskaŭ tuj post diagnozoj." Amanda

“Al mia proksima amiko oni donis morfinon por doloro de cerba tumoro.La morfino mem kaŭzis
dependecon, retiriĝojn kaj ĝi nur plimalbonigis la aferojn dum sia uzo.Kanabo mem estis la unu
medikamento kiu provizis krizhelpon por retiriĝaj  simptomoj,  depresio,  doloro kaj la kancero
mem.Via mesaĝo estas kio savis mian amikon." Jasper

“Mi estas tiel ekscitita pri la oleo.Ĉi tiu lasta monato estis la unua fojo, kiam mi iam legis aŭ
aŭdis pri ĝi.Mi estas ensorĉita...Sinjoro Simpson, multaj el ni dankas vin pro la malegoisma kaj
amema laboro, kiun vi faris por la tuta homaro.Vi estas mia difino de Humanitario!!!Mi volontulas
ĉe Hospice ekde 1998, mi vidis multajn suferi kaj forpasi, eĉ en miaj brakoj.Opinii, ke tiom multe
da ĉi tiu sufero povus esti mildigita, estas laŭvorte konfuziga...” Cindy
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-- Certe estas, precipe se oni konsideras, ke ĉiuj informoj pri la "miraklaj resanigaj potencoj" de
la oleo de Rick Simpson estas vera.Ĝuste produktita kaj uzata oleo vere povas kuraci kanceron,
diabeton kaj milojn da aliaj kondiĉoj.Ĝi vere povas helpi kun doloro, kiun morfino ne tuŝos.Ĝi
vere rejunigas la korpon kaj rekreskigas muskolojn.La vortoj mensoge ne priskribas ĝin plene,
mi pensas.JB

“Hom.Mi ĵus ricevis informon de iu, al kiu mi donas al Fenikso-larmoj, kiu havis kaj mi volas diri,
ke havis  kanceron de la  reno.Post  preni  la  oleon dum 90 tagoj,  la  plej  nova PET-skanado
montras,  ke  la  tumoroj  malaperis..Ĉi  tio  estas  nekredebla.Mi  vidis  Phoenix  Tears  resanigi
multajn de kiam mi laboras kun ĝi.Dankon pro helpi min helpi aliajn resaniĝi." Gregg

-- Gratulon kaj dankon pro helpi aliajn, Gregg.Ne plu skanadoj, nur la oleo.La skanado estas
karcinogena, ĝi povus kaŭzi la revenon de la kancero kaj kiu volas tion?JB

"Saluton, kara dolĉa Rick Simpson kaj Jindrich Bayer, mi esperas, ke vi ambaŭ fartas bone kaj
feliĉas.Konsiderante la kvantojn da retpoŝtoj, kiujn vi devas ricevi, mi certas, ke vi ne memoras
min de antaŭ monatoj, do mi inkludis niajn antaŭajn korespondadojn.Panjo estas viva kaj tre
sana!Diri, ke ni estas tiel tre dankemaj, estas subkompreno.

Ĉe diagnozo en februaro 2012 (etapo 4 pankreata adenokarcinomo kun metastazo al hepato
kaj pulmo) ŝia prognozo estis 3 ĝis 6 monatoj kun anticipita severa malkresko en sano dum tiu
tempokadro.Anstataŭe ŝi estas vivanta, feliĉa kaj bone 10 monatojn poste.Mi scias, ke vi ambaŭ
kontraŭas kemion kaj ankaŭ ni... Sed kiam ili diris 3 monatojn ni ĵetis ĈION ĉe ĝi inkluzive de
kemio kune kun komenci RSO tuj.Oni diris al ni, ke neniu restas tiel sana kiel panjo kun tiom da
Gemzar-kemio kiom ŝi ricevis.La RSO devis esti konservinta ŝin sana dum tiu tempo.Kemio
ĉesis antaŭ 6 semajnoj kiam ŝi decidis, ke ŝi povas senti la komencojn de kemio-damaĝo.Ŝi nun
estis sen kemio dum 6 semajnoj kaj fartas bone.

Ekde ŝia diagnozo en februaro 2012, post komenca amasiĝo, ŝi prenis gramon de RSO tage
(ĉirkaŭ 300 gramoj entute ĝis nun).La plej nova skanado farita lundon 12-17-12 montris pli da
tumormalgrandiĝo inkluzive de dokumentado, ke kelkaj el la tumoroj estis tro malgrandaj por
esti bildigitaj per CT-skanado.Estis nekredebla novaĵo!Tiam marde ni ricevis la rezultojn de ŝia
laboratoria  laboro.Post  ricevi  tiajn  bonajn  skanajn  novaĵojn,  ni  estis  ŝokitaj  aŭdi  ke  ŝia
tumormarktesto (CA19-9) pliiĝis de 285 ĝis 2100.Ĉu vi iam vidis tion okazi antaŭe?Ĉu vi havas
klarigon pri kial aŭ kiel la markiloj pliiĝis?Ĉu iuj ideoj entute?Ĉu iuj sugestoj?Ĉi tiu demando iris
al pluraj RSO-faristoj sed ĝis nun neniu definitiva respondo.

Jen ŝiaj CA19-9-rezultoj ĝis nun.Normala nivelo estas MALPLANI OL 37. Ne estis provo de
tumora markilo farita ĉe komenca diagnozo en februaro. 4-30-12...23.568; 5-30-12...5.240; 6-
18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Lasta kemio estis 10-29-12); 12-17-12...2.100.Ajna
enigo, kiun vi povas havi, estos trezorita de mia familio!Multan amon, B"

"Kara B, CT-skanadoj donas masivan dozon de radiado kaj tio estas kio eble kaŭzis ĝin, krome
la kemio estis tute nenecesa.Mi volus ke ŝi manĝu 180 g de la plej bonkvalita oleo kiel eble plej
rapide.Ne plu CT-skanaĵoj aŭ ajna alia karcinogena sensencaĵo, nur la oleo kaj tiom da kiom ŝi
povas preni.Vi unue devas malfari la damaĝon de la kemio kaj radiado kaj ĝi daŭros iom da
tempo, ĝi simple malfaciligis la laboron por la oleo.Kiel doni antidoton dum pumpado de veneno
en ŝiaj vejnoj, tio tute ne havas sencon por mi.Bondezirojn, Jindrich Bayer"

"Mi estis kontaktita de virino kun mama kancero antaŭ proksimume 4 semajnoj kaj sukcesis igi
ŝin indiki en la ĝusta direkto.Ŝi havas sufiĉe signifan tumoron, (mi pensas, ke ŝi eble havas pli ol
unu) kaj kapablas senti ĝin.Jam pasis nur 3 semajnoj de kiam ŝi komencis la oleon kaj jam la
tumoro certe moliĝas.Ne malbone dum 3 semajnoj!Mi sentas min tre kuraĝigita por ŝi kaj mi nur
Scias, ke ĉi tiu sinjorino estos alia sukcesa historio.Unu amo." Corrie

"Mia  patro  havas  89  jarojn,  havas  haŭtan  kanceron  sur  sia  vizaĝo.Trifoje  mi  portis  lin  al
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hospitalo por havi iom eltonditaj, kio malfermas lin al infektoj por ne mencii preni lin el la flegejo
kaj reen ĝi estas malfacila por li.Mi komencis kun kanaboleo antaŭ kelkaj semajnoj.Iuj el ĉi tiuj
estas la grandeco de mia bebfingro ĝis mia dikfingro.Estis 11, kiujn mi traktis, nun estas 4, la
grandeco de dikfingro grandeco de bebfingro.Ili  nur mortas kaj  falas de haŭto resanigita.Mi
miras same kiel ĉiuj flegistinoj kaj kuracistoj.”Steve

“Mi nur ŝatus diri, ke mi ege feliĉas anonci, ke la skanado de mia bopatro pri lia kancero eliris
tute pura por la dua fojo post la unua montris makulojn sur la pulmoj.Ni komencis lin sur la oleo
tuj post kiam la unua montris makulojn.Kanabo prenis liajn pulmojn kaj purigis ilin!Oni diris al li,
ke li bezonas Kemion.Ni estis kontraŭ ĝi kaj metis lin sur la oleo anstataŭe.Kanabo kuracas
kanceron!!!" Karen

“Ĝi kuracas ankaŭ cervikan kancero!Mi ne povis pagi kuracojn (eĉ ne UNU...) kaj iris jaron sen
ia kuraca helpo...sed mi fumis preskaŭ ĉiutage...tiam jaron poste ĉe mia jara ekzameno, la
kuracisto kaj flegistinoj  estis forblovitaj...ili  ne povis trovi AJN alian krom eta cikatriĝo kie la
kancero estis...Mi nun estas 100% libera de kancero...dankon al Mariĥuano...ne kuracistoj...ne
"medicino"...ne traktadoj...sed pro pura,  herba,  NATURA planto...Mi  estas vivanta pruvo...La
kuracistoj  diris,  ke mi devus esti  je  nivelo 5-kancero pro iri  sen ia  kuracado...sed tamen ĝi
foriris...sen helpo de ili...ili estis tiel blovitaj, ke ili sendis min al la Ŝtata HOSPITALO en LITTLE
ROCK (UAMS) por pliaj provoj...kaj UAMS ankaŭ trovis nenion krom eta cikatriĝo...ili diris, ke ĝi
estas miraklo...Mi pensas, ke ĝi estis nur la Mariĥuano...Jam legalizu ĝin...helpi homojn...ĉu ne
pri tio temis la homaro?” Monica

"Mi  uzis  Kanaban  Oleon  por  trakti  Bazĉelan  Karcinomon  sur  mia  kapo,  kolo  kaj
vizaĝo.SUKCESE.Ĉi tio estas ideala kancero por esplori.Ĝi estas klare videbla al la nuda okulo,
kaj ĉiuj  ŝanĝoj kiuj okazas estas facile videblaj.Mi provis generi  intereson pri  ĉi  tio ĉi tie en
Usono, sed la federaciaj ŝtatoj havas iun ajn, kaj ŝajnas, ke ĉiuj estas mortitaj por tuŝi.Vidu, kion
vi povas fari.” Jozefo

"Mi havas bulon en mia femuro, ĝi antaŭe estis malmola, preskaŭ 2 cm, nun ĝi estas malpli ol
duono de la grandeco kaj fariĝas pli mola (4 semajnoj)." Katri

"Kaj mi ĵus eksciis, ke mi estas senkancero post 5 monatoj rekte sur la oleo!!" Mimi

Q.JB, ĉu vi havas ion pri resanigo de iuj tumoraj tipoj nomataj hemangioblastomoj?Mi sekvas
viajn  afiŝojn,  same  kiel  aliajn.Mi  NENIAM  vidis  traktadon  de  ĉi  tiu  tipo  de  tumoro  krom
detranĉo.Mi havas amason da ili." Graeme

A.Ne persone, ni certe ne havis ŝancon trakti ĉiujn diagnozojn konatajn de homo persone, sed
juĝante laŭ tio, kion mi legis pri ĝi nun, mi ne vidas kialon, kial la oleo ne devus helpi.Kiom mi
scias, ili  povas nur diagnozi ĝin per CT-skanado, kaj kiel mi rigardas ĝin ĉiuj, kiuj faras CT-
skanadon, devus manĝi almenaŭ 60g da oleo poste.Kaj se ili manĝas tiujn 60g antaŭ kirurgio,
en la plej multaj kazoj mi certas, ke la kirurgio ne estos necesa ĉar la tumoroj ne estos tie.Do mi
certe provus la oleon mem.Ĉiuj bondeziroj, JB

"La fakto, ke placeboj resanigas kelkajn homojn, estas kialo por forĵeti medikamenton por ĉiam
kaj studi la arton de placebo.Dirinte, ke oni neniam faras placebon-studon kiam oni havas efikan
kuracon, vi pravas, tio estus mortigi duonon de viaj pacientoj, malsanaj kaj kruelaj.” Kristoforo

-- Ĝi ja estus malsana kaj kruela, kaj tial mi persone ne faros ĝin.Aliaj povas se ili volas, sed mi
ne faros.Mi volas, ke la medicina sistemo komencu uzi la oleon kiel placebon - se ili pruvas, ke
ĉio,  kion ili  volas uzi,  estas pli  sekura kaj  pli  efika ol  la  oleo (kaj  pli  amuza/agrabla por  la
paciento), tiam ili povas vendi ĝin. .Se ne, kial do ne.Ĝi estas sufiĉe simpla kaj tre racia, mi
pensas.Kaj ĉiaokaze tiel estos estonte, kial do atendi?JB

"Neniam estas tro malfrue por akcepti la fakton, ke kanabo estas simple medicino.Samtempe,
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neniam estas tro malfrue por komenci uzi la oleon kiel medikamenton, negrave kia estas via
kondiĉo aŭ kiom severa ĝi estas.Kun la uzo de la oleo, estas kutime bona ŝanco, ke la paciento
povas resaniĝi, aŭ la oleo provizos al ili maksimuman vivkvaliton ĝis la fino.Kaj ankaŭ tio estas
grava.JB”

"Kiam pacientoj, kiuj prenis kemion, komencas uzi la oleon, la unua afero, kiun la oleo devas
fari, estas senvenenigi sian korpon.Do en iuj kazoj, la paciento eble bezonos ingesti sufiĉe da
oleo antaŭ ol ĝi komencas ataki la kanceron mem.Vere ne estas bona ideo preni kemio, precipe
kiam ĝi estas absolute nenecesa konsiderante ke la medicina sistemo scias pri kanabo kiel
kuraco kontraŭ kancero dum dekoj da jaroj.JB”

Q.'Terminaj' Kankraj pacientoj: Ĉu vi komencas ilin agreseme je 1 gramo tage aŭ laborasili ĝisos
ĝin dum unu semajno aŭ pli?Konsilo el spertoj?

A.Ne, ni ĉiam komencas per malgrandaj dozoj kaj preskaŭ sekvas la instrukciojn.Kompreneble,
se ili havas antaŭan sperton pri kanabo kaj scias, ke estas nenio por timi, foje vi povas komenci
per pli alta dozo.Sed vi neniam scias kiel la paciento respondos al la oleo, krome ili kutime estas
sur  miksaĵo  de  diversaj  medikamentoj,  do  vi  eble  volas  esti  singarda  kaj  observi  la
sangopremon de la paciento ktp.La ĝenerala rekomendo estas sekvi la instrukciojn, la malpli
formala estas - sekvu vian instinkton kaj juĝon kaj kiam la paciento havas "nenion por perdi", mi
ne hezitus doni al ili altan dozon kiam necese (akuta dorsdoloro ktp.) .Gramo da vere altgrada
oleo povas altigi  nespertan uzanton, tamen ĝi ne malutilas.Foje eĉ kanabo-induktita komato
povas pruvi esti utila kaj mi certas, ke ĝi estos uzata tiel por anestezo antaŭ kirurgio ĉiukaze
baldaŭ aŭ malfrue, sed nun ni volas vidi pacientojn resti en sia komforta zono kiel eble plej
multe.Mi esperas, ke mi bone klarigis ĝin.Bondezirojn, JB"

“Corrie, mia amiko, vi helpis min pri ***.Mi donis al li medikamenton por liaj neŭroendokrinaj
tumoroj.Li estas sur la medikamento dum 1 monato kaj ĝi komencas ŝrumpi.Ĝi estis tiel granda,
ke ĝi premis lian stomakon, sed nun ĝi estas ĝis la punkto, ke li povas manĝi denove kaj lia
kuracisto diris, ke li  neniam vidis tian tumoron tiel RAPIDE.Ĝi timigis lin kaj ĉiu sangolaboro
revenis normala, do alia survoje al resaniĝo kaj tio estas IMPRESA.Kaj vi estas MIRANGA kaj
Dio estas bonega."

“Mi  havas  amikon,  kiu  havas  cerban  kanceron  kaj  mi  havas  Cml.La  oleo  funkcias  por  ni
ambaŭ!!!Mia amiko estas unuamana pruvo en miaj okuloj, ke ĉi tiu oleo estas miraklo ...Mi havis
miajn dubojn antaŭe sed ne nun!Prenu la oleon, ĜI FUNKCIAS!” Tyler

"La Kanaba oleo post  unu jaro de uzo kaj nur uzado de kanaboleo ŝanĝis  la  kanceron de
araneaĵa tipo en tumorojn, kie ili nun povis celi per certa formo de kemio, ŝi ankaŭ pliigis sian
dozon da oleo al 3 gramoj tage.Antaŭ 18 monatoj oni diris al la gepatroj, ke ŝia cerba kancero
estas  fina  kaj  ŝi  havas  ĉirkaŭ  18  monatojn  por  vivi  kaj  ke  kemio  nur  aĉetos  al  ŝi  kelkajn
monatojn,  do respondante al  via  demando ambaŭ kontribuis  al  remisio,  mi  esperas,  ke  tio
respondas al vi demandon." Miĉigana Cannabiscancerprojekto

“La amiko de mia patrino demandis min pasintjare,  ĉu  mi  povus fari  6-monatan kurson da
kanaboleo por ŝia panjo, el la plej alta grada kanabo.Ŝi havis kanceron de la kolo.Mi faris al ŝi la
oleon laŭ la Jutuba konsilo, mi poste afiŝis ĝin al Rusio.Ŝi uzis la unuan 6-monatan kurson kun
mirindaj  rezultoj  kaj  petis  alian  6-monatan dozon,  mi  sendis  alian  ŝarĝon al  ŝi,  kaj  nun 14
monatojn poste ŝi estas en bona sano.Vi faras mirindan laboron, Rick.Dankon." Gareth

"Saluton, mia nomo estas Alysa kaj mi estas 16-jara.En 2011 mi estis diagnozita kun fazo 3
anaplasta astrocitomo.Ni (mia familio kaj mi) prenis la decidon uzi kanaban koncentriĝon.La
Universitato de Miĉigano diris al ni, ke mi ne verŝajne pluvivos pli ol kelkajn jarojn kaj la kancero
mem estis nefunkciebla ĉar ĝi estis en araneformacio.Lastan januaron mi iris por mia regula MR
ĉe la Universitato de Miĉigano.Ĉiuj tumoroj malaperis."
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"Mia panjo havas la 4-an pulman kanceron kaj ĝi vojaĝis al ŝia cerbo, sed ĉar ŝi faras RSO-
kanaban oleon, ŝi fartas bone.Ŝia sangolaboro revenis bonega kaj mi sentas min tre dankema
al vi ĉar mi sentas, ke RSO donis al mia panjo ŝancon batali ĉi tiun kanceron ... " Shannon

"Mi  estas  68-jara  viro,  kiu  vivis  en  tio,  kion  mi  konsideris  normala  sana  vivo  sen  gravaj
problemoj, kaj subtenis min per ĉiujara gripo kaj kontroloj.Miaj korpaj funkcioj estis bone kaj ĉio
ŝajnis en ordo ĝis mi vekiĝis unu matenon kun terura stomaka doloro.Pensante, ke ĝi estas
apendico aŭ hernio, mia edzino urĝis min al kriz-okazo.Mi havis urĝan kirurgion ĉirkaŭ 2 horojn
poste, la 15-an de aŭgusto 2012, kaj estis masiva tumoro sur mia dupunkto, kiu estis forigita
kune kun 14 limfo.nodoj.Unu semajnon poste mia interno krevis kaj venenis min kaj tio kondukis
al dua operacio.

Komencante senti pli bonan 4 tagojn poste, mi estis surpiede kaj malrapide rehavis moveblecon
kaj  mi  komencis  sangi.Reen  por  kirurgio  numero  3  kaj  tagon  poste  havis  mildan
koratakon.Baldaŭ post tio -33 tagoj en ICU- mi estis eligita kaj portita STOMIOSAKETON.La
sako estis kun mi 8 monatojn kaj inversiga kirurgio estis farita sen komplikaĵoj.La kirurgo diris,
ke kancero ne disvastiĝis preter la nodoj.

Malgraŭ tio ili  marŝis min al la Kancero-Kliniko kaj komencis diskuti Kemio kaj radiadon kiel
"sekvo." Norma protokolo ili diris.BULĈO diris mi!Ne estos radiado de mia korpo aŭ venenado
ĝin pli per Kemio aŭ Radiado.La onkologo ĉe la Kancera Kliniko ne kverelis kaj skizis sekvadojn
ĉiujn 3 monatojn dum jaro, kio implicis CT-skanadon kaj sangokontrolon.

Mi  akiris  la  materialon  kiel  skizite  de  Rick  Simpson  kaj  produktis  la  RSO.Sekvante  ĉiujn
instrukciojn por la eltira procezo kaj uzante Nafton kiel mian solvilon, mi havis la finitan oleon en
injektiloj  kaj  komencis  ingesti  ĝin  dufoje  tage,  eta  kvanto  ĉiufoje.Mi  kompletigis  mian  4-an
sekvadon ĉe la Kancera Kliniko kaj ili deklaris, ke la CT-skanado NE montras ion ajn, kio indikus
la ĉeeston de KANCER.La sangolaboro montris CEA-nivelon je 1.4, sed kia diablo, ĉiuj havas
kanceran ĉelon aŭ du en ili.Ili konsideras ke io ajn 5+ kaŭzas maltrankvilon.Mi nun preparas
alian aron kaj konsumos ĉiutage kiel preventa mezuro.Al IUJ, kiu nun suferas pro kancero, mi
sugestas, ke vi faru la samon.Ni havas NENION por perdi kaj ĉion por gajni.” Gerry

"Ĉu estas tro malfrue por savi iun, kiu havas la 4-an etapon kaj jam estas haŭto kaj ostoj, kaj
apenaŭ povas marŝi plu pro la perdo de forto?" Tumble

“Neniam estas tro malfrue.Multaj mirakloj estis viditaj kun la uzo de ĉi tiu oleo.Se ĝi ne povas
savi  ilin,  la  malplej  ĝi  faros  estas  mildigi  ilian  suferon  sen  la  severaj  kromefikoj  de
farmaciaĵoj.Rimarku, ke se ili komencas kun altaj dozoj, estos multe da dormo ĝis ilia toleremo
estas konstruita.Ĝi estas tre potenca." Nick

"Unu el  la maljunuloj  en nia urbo ricevis 3 semajnojn por vivi  la 3-an hepatan kanceron.Lia
familio kunvenita ĉirkaŭe donis al li vivantan maldormon.Li provis ĉi tiun oleon.Jam du jaroj li
fartas bone.Senkancero, kuracistoj testis lin survoje.Ili eĉ ne parolos pri tio.Ne estas mono por
trovi kuracon.Mi kredas ke ĝi funkcias.......” Bobby

"Ankaŭ mi, tiroida kancero libera!!" Michelle

"Diru, kion vi volas pri mi, malamikigu min, juĝu min...Via argumento estas malvalida!Ĉi tio estas
la fina skanado kiun panjo iam ricevos!!!KANABO MORTAS KANCERON!” Tagiĝo

Stacy: Kiu stadio estis via panjo?Mi scias, ke vi afiŝis ĝin unufoje antaŭe, sed mi forgesas.Tio
estas fabela raporto tuj!!

Tagiĝo: Stacy, ĝi estis etapo 3 malgrandĉela karcinomo de la pulmo.5 tumoroj kun malgrandaj
mets al la supra limfa sistemo.

Debbi: Tio estas tiel fenomena!Mi neniam aŭdis pri iu ajn kuracanta malgrandan ĉelon, eĉ kun
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ĉiuj regulaj protokoloj.Ĉi tio estas rimarkinda!Vi ne nur savis la vivon de via panjo, sed ĉi tio
savos aliajn vivojn ĉar ĝi estas pruvo, ke kanabo funkcias.Koran dankon pro dividado ĉi tion!
Tagiĝo: Debbie, ŝi faris ĉion, kanaboleo - kemio - radiado SED estis resanigita antaŭ ol ŝiaj
kemio  &  radiadotraktadoj  estis  faritaj  do  ŝi  rifuzis  la  restantan  traktadon  kaj  restis  kun  la
oleo...Kiun ŝi ankoraŭ prenas kaj prenos ĈIUUN TAGO por la resto de sia vivo!

Steve: diras "ĉi tio estas plej kongrua kun post-radiaj ŝanĝoj".Ĉu ŝi havis radiadonterapio?

Tagiĝo: Steve, jes, sed ŝi neniam finis...Doktoro estas maltrankviligita!

Paciento: Linda V., Dato de Servo: 11/16/2013, Proceduro: CT BRUSO KUN KONTRASTO.CT
de la brusto estis farita ...Komparo estas farita al antaŭa brusta CT de 7/8/13.INDIKO: Ĉi tio
estas 64-jaraĝa ino kun historio de pulma kancero ...

TROVOJ:  Estas  pliigita  interstica  ŝanĝo  kaj  interlobula  septa  dikiĝo  ...kiu  estas  plibonigita
kompare kun antaŭa  ekzameno....Neniuj  difinitaj  mediastinaj  molhistaj  nodoj  aŭ mediastinaj
adenopatio estas pruvitaj.Ekzistas neniuj definitivaj signoj de aksela limfadenopatio aŭ monteta
limfadenopatio.Krom post-radiaj ŝanĝoj en la mediala aspekto de dekstra supra lobo, neniuj
kromaj  parenkimaj  pulmaj opakaĵoj  aŭ suspektindaj  pulmnoduloj  estas pruvitaj.La trakeo kaj
ĉefaj  bronkoj  estas  patentaj.Ne  estas  pleŭra  elfluo.La  korgrando  estas  normala.Ne  estas
perikardia elfluo.La bildigitaj partoj de la supra abdomeno estas nerimarkindaj.Ekzistas neniu
fokuse agresema lacenta aŭ skleroza osta lezo.

IMPRESO:  Plibonigante  post-radiadajn  ŝanĝojn  en  dekstra  hilumo  kaj  mediala  aspekto  de
dekstra supra lobo.Neniu certa indico de ripetiĝanta aŭ resta malsano."

“Mi havis nefunkcieblan Avenkankron, tio estas malgrandĉela kancero de la malsupra lobo de
mia maldekstra pulmo. Mi akiris la tre multekostajn kanabaj oleojn kaj la ĉeloj ŝrumpas. Mi estis
Terminalo kaj diris, ke mi mortos antaŭ Kristnasko 2013. Nu, mi ankoraŭ estas ĉi tie danke al
THC.” John-Miachael

"Oleo inversigis ĉiun radiadan damaĝon kaj resaniĝis preter kredo...Medicina Mariĥuano SAVIS
min kaj tenas min for de 5 farmacioj.Mi perdis mian dekstran renon pro kemio kaj ĝi ekkaptas
tien, kie doloras havi haŭton sur mi...kaj post minutoj post konsumado de la oleoj en tinkturo, mi
ĉesigas la atakojn kaj restu for dum monatoj...

Mirinda kaj tio estas nur unu la oleoj renversis nervan damaĝon en miaj okuloj kaŭzita de kemio
al kie mi estis diagnozita kun glaŭkomo, kaj ĉe mia lasta vizito antaŭ nur 6 monatoj montras
neniun signon de glaŭkomo entute kaj mia vizio estas pli bona kiam mi kuracas. ..” Tereza

"Mi konas viron, kiu havis 4-an etapon, kiu disvastiĝis kiel freneza.Li ricevis 10% ŝancon vivi tra
la jaro kaj ordonis al li ordigi siajn aferojn.Mi diris al li, ke li rigarduKuru De la Kuracokaj provi la
medikamenton.Ene de jaro li estis diagnozita kiel 100% senkancero kaj nun estas flegisto por
pluraj pacientoj kaj ĉio estas pro la mirindaj resanigaj potencoj de kanabo kaj la direkto de Rick
Simpson.Do dankon Rick.” Jakobo

“Mia onklino,  kun stadio 4-a glioblastomo, iris  de rulseĝo al  piedirado post  nur tri  dozoj!Ŝia
maldekstra  flanko  estis  paralizita  dum  pli  ol  monato.Sed  nun  plene  funkcia!!Tiel  ekscitita!"
Nicolette

“Mi  havis  glioblastomon,  kiu  havas  altan  mortokvanton.Post  6  monatoj  de  kemioterapio  kaj
radiado, sento de malsano kaj vomado, renoj dolorantaj kaj ĉio sento venenita.Post kiam fine
estis sendita hejmen dirante nenion pli, ni povas fari, mi ŝanĝis mian dieton por purigi manĝi
organike kultivitajn manĝaĵojn el mia ĝardeno.Trinkante verdajn glatojn, prenante vit C-pafojn.Mi
tiam  aldonis  la  karano-fruktojn.Amiko  tiam  akiris  al  mi  iom  el  la  oleo  de  Rick.Nu,  lastan
vendredon mia onkologo sonorigis dirante al mi, ke mi estas SENPAKANCER.Tiom da amo de
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mia koro al via.Ĝi estis savanto de vivo." Tanja

“Mia onklino prenas la oleon dum 6 semajnoj.Ŝiaj finaj tumoroj ŝrumpis je pli ol 50% nun.Ĝi
funkcias.” Boosboys

"Havas  amikon,  al  kiu  mi  diris  ĉi  tion  antaŭ  4  monatoj,  ĉar  ŝia  patro  estis  ĉe  kemio  kaj
plimalboniĝis, nun li estas preskaŭ senkancero .... kaj sentas sin bone." Ruth

“Ĝi funkcias - ĝi kuracis la kanceron de mia edzino kiam la kemio/radio disvastigis ĝin - ili diris
rigardipor alternativoj ... ni eksciis pri la oleo - kancero foriris en 3 monatoj / 90 tagoj - pagante
ĝin nun." Chris

"Mi  uzas  la  oleon  dum  ĉirkaŭ  unu  jaro  por  malhelpi  la  rekreskon  de  glioma  cerba
tumoro.Bonvolu transdoni mian dankon al Rick, la traktado ŝajnas helpi mian ĝeneralan sanon
kaj ne estis rekresko.Ĉu iu scias, kia bona dozo estus por iu, kiu provas malhelpi la ripetiĝon de
cerba  tumoro  de  WHO-grado  2?"Norma"  konsilo  estas,  ke  ĝi  rekreskos  kaj  postulos
kemioterapion.Mia kuracisto sugestis, ke 50% rekresku ene de 3 jaroj, kiujn mi venkis de kelkaj
monatoj.Ĝis nun, tiel bone." Kvardek

“Ĵus  ricevis  sciigon  de  amiko,  ke  lia  amiko  estas  resanigita  de  Etapo  IV-pulma  kancero.9
kuracistoj konsentis, ke li havas semajnojn por vivi, kaj ke ĝi disvastiĝis al liaj ostoj kaj cerbo.4-5
semajnojn sur la oleo, kaj nun la kuracistoj diras, ke ili misdiagnozis, ĝi estis negrava pulma
infekto.Neniu signo de la tumoroj aŭ kancersignoj en lia sango.Mi turnis lin al Phoenix Tears kaj
montris al li kiel fari aron uzante pli malgrandajn, pli atingeblajn kvantojn da herbo.Bonvolu uzi ĉi
tion, nur tenu min anonima.Dankon kaj Dio benu.”

“Mi laboris ĉe kolektivo kaj dum multaj jaroj kaj havis haŭtan kanceron sur mia maldekstra brako
pro pendigo de ĝi tra la fenestro dum veturado.Nun mi scias, ke neniu bezonas kredi min, sed
mi komencis meti RSO-oleon sur ĝin ĉiutage kaj mi ĵuras, ke ĝi malaperis.Ĝi daŭris kelkajn
monatojn sed ĝi vere foriris de kie ĝi estis dum jaroj." Randy

"Mi renkontis pluvivanton, kiu elektis uzi oleon anstataŭe se vivdanĝeraj kemio kaj radiado... ŝi
ricevis malpli ol jaron... ŝi estas senkancero dum 5+ jaroj nun kaj neniam perdis haron aŭ estis
malforta kaj malsana de la traktadoj...natura nekemia medicino!!Ne trompo!!” Gwendolyn

“Mi ĵus mesaĝis kun unu el  miaj  Peeps.Ŝi  havis  la  limfomon de Non-Hodgkin ŝtupon 4 kaj
trioblan sukceson (signifante ke ĝi havis 3 ŝoforojn estis kiel ili klarigis ĝin al ŝi kaj diris ke unu el
la kanceroj fakte protektis la alian kontraŭ kemiofunkciado), tiel ke ŝia nura medicina opcio estis
osta medolotransplantaĵo.Ŝia onkologo, kiun ŝi vidis hodiaŭ, diris, ke ŝia "kancero jam revenos",
ĉar  ŝi  rifuzis  transplantadon.Jen  ŝia  mesaĝo:  “Ĵus  vidis  mian  onkologon.Mia  sango  estas
bona.Mi faras la ĝustan aferon.Hooragh, bonaj rezultoj, bonaj novaĵoj, neniu kancero." Kanabo
Mortigas Kankro-ulojn!" Corrie

"Rick montris al  mi kiel  resti  viva nun dum 3 jaroj  batalante kontraŭ 4 malsamaj specoj de
kancero en mia vezika areo. Mi estas ĝis 2 nun kaj batalas ĉiutage uzante la RSO. Ne scias ĉu
mi gajnos ĉi  tion,  sed ĝi  estis  bona batalo kaj  mi jam 3 jarojn preter  la  rikolto  kaj  ankoraŭ
batalas... Dankon Rick kaj ŝipanaro... Dio benu...” Gregorio

“Ni faras la RSO por mia edzo.Li suferas de Reŭmatoida Artrito.Li ankaŭ ĵus venkis Hodgkins
Limfomon.Ni uzas 99.9% Isopropil.Ni ne lasas ĝin en la solvilo pli longe ol 3-5 minutojn.Ĝi ne
estas verda kun klorofilo tiamaniere.Mia edzo NE devis preni ajnajn farmaciaĵojn por sia RA.Li
ne ŝveliĝas kaj ne doloras.Dio Benu vin Rick kaj viajn amikojn pro dividado de ĉi tiu mirinda
medikamento!" Janice

"Mi  persone  atestis,  ke  ĝi  kuracas  ambaŭ  specojn  de  haŭtkancero,  kaj  enscenigas  kvar
prostatkanceron ĉe mia onklo. Mi ankaŭ vidis ĝin sukcese batali  kontraŭ limfomo. Ni ankaŭ
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traktas tumorojn ĉe nia hundo kun granda sukceso. La tumoroj estas proksimume 85% for post
du monatoj de topika konsumado de ĝi kun ŝia manĝaĵo. Ankaŭ donu ĝin al nia 9-jara germana
paŝtisto por artrito. Ŝi amas ĝin kaj ĝi vere redonis ŝian vivokvaliton, precipe pli bonan ol la
Rymadil, kiun la bestokuracisto preskribis antaŭ pluraj jaroj!" Jasono

"Mi kuracis mian 4-an oston kaj hepatan kanceron, resanigis malbonan brulvundon sur mia
brako, reguligis mian sangopremon, rigardis miajn varikajn vejnojn malaperi, perdis 90 funt.,
ĉesis preni kontraŭdolorajn medikamentojn, mildigis sunbruliĝon per topika oleo, kuracis miajn
amikojn hundon. de osta kancero...hmmm, kio alia....laartrito en miaj fingroj, mi forgesis, ke mi
eĉ havis ĝin. Estas FRENE, ke la magio de ĉi tiu planto estas kontraŭleĝa. Iru kalkuli.” Laura

"Ĉi tio ŝanĝis mian vivon post kiam mi estis diagnozita kun CML (kronika mielogena leŭkemio)
antaŭ preskaŭ unu jaro kaj mi spektis la videon.Kuru De la Kuracopri kiel kanaboleo kuracis
finajn kancerajn pacientojn.Nu, mi estas vivanta pruvo, ke tio funkcias.Ĝi ŝanĝis miajn kancero-
nivelojn.Ankoraŭ ne resanigita, sed espereble baldaŭ mi povas diri, ke mi estas pluvivanto, do
krom se vi marŝis mejlon en la ŝuoj de iu ajn kancerulo, ne komencu bati ion pri kio vi scias
nenion.” Denizo

"Mi  kredas.Mia  amiko  estis  diagnozita  kun  3  specoj  de kancero.Li  ricevis  3  semajnojn  por
vivi.Nun 2 jarojn poste, li malaltiĝas al 1 afabla kaj fartas bonon." Sandra

“Vi ĉiuj helpis savi la vivon de mia panjo.Unu jaro sen kancero!” Diligenta

"La rakonto de mia panjo: "En septembro de 2010, mia patrino estis diagnozita kun etapo 4
ovaria kancero kaj ricevis 6 monatojn por vivi sen kuracado kaj jaron kaj duonon por vivi kun
kuracado. Ŝi tuj eniris kemioterapion kaj la kancero respondis sufiĉe bone, kvankam ĝi detruis
ŝian 70-jaraĝan korpon kiu estis nur 85% reakirita de Guillain Barre Sindromo.

Ŝi daŭrigis kun pli da kemio kaj devis havi kriz-kirurgion en decembro de 2011 kiam ŝiaj GI kaj
ginekologiaj sistemoj estis interplektitaj rezultigante severan infekton.Oni forigis tiom da kancero
kiom povus esti forigita; ŝi estis tre proksime de la pordo de morto kaj iel faris ĝin tra kirurgio kaj
resaniĝo kaj povis iri hejmen, kvankam ankoraŭ ne kancero libera.

Dume, amiko komencis plusendi al mi informojn pri mariĥuano/kanabis-oleo kaj ĝia uzo kontraŭ
kancero.Malrapide, mi komencis aŭskulti kaj fari miajn proprajn esplorojn; Mi estis mirigita de
tio, kion mi komencis trovi kaj daŭre esploris...

Tra  la  venonta  jaro  panjo  spertis  pli  da  kemio;  ŝi  prenis  morfinon  kaj  oksikodonon  por  la
doloro.Ŝia vivokvalito  plimalboniĝis,  same kiel  ŝia  "neniam rezignu,  honesta  al  Dio,  Okie el
Muscogee, sinteno."

Antaŭ januaro 2013 ŝi trapasis sian kvinan raŭndon de kemio.Ŝia antaŭa jaro estis pasigita
batalante; ŝi estis elĉerpita, batita, doloranta, kaj la kemio ne havis plian sanigan efikon.

Oni diris al ni, ke la kancero disvastiĝis al ŝia veziko, kaj ŝia hepato, kaj ke la hepata kancero
estos tio, kio faris ŝin; ili ne povis haltigi ĝin, sed ili esperis, ke ili povus malrapidigi ĝin kaj aĉeti
al ŝi iom da tempo.Ni preterpasis la templinion origine donitan al ni sur la origina diagnozo, sed
ni ankoraŭ sentis, ke oni devas fari pli.

Ŝi estis finita kaj preta rezigni; ŝi finis kun kemio; "ne plu!" ŝi diris.Mi vizitis ŝin kaj komencis
diskuti  pri  tio,  kion  mi  lernis  dum  la  lasta  jaro  plus  pri  kanaboleo  kaj  ĝia  uzo  kontraŭ
kancero.Malgraŭ ŝia  strikta  edukado en  1950-aj  jaroj  malriĉa,  religia,  Teksasa  kamparo  kaj
termaniero,  ŝi  estis  sincera  spekti  dokumentarion  aŭ  du  rete  pri  la  petrolo  kaj  aŭdi  pli  pri
raportitaj  sukceshistorioj,  ktp.Post  multe da diskuto,  kaj  donante vendoprezenton nur filo de
mortanta patrino povis doni, mi igis ŝin konsenti provi la oleon.

Komencinte dozon malpli ol duonon de la grandeco de grajno da rizo, englutita en malplenaj
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vitaminkapsuloj, ŝi vidis sian narkotan uzadon malpliiĝi je 50% ene de du tagoj kaj ĉi tiu redukto
restis dum ŝia tuta tempo pri ĉi tiu medikamento.

Panjo neniam havis THC-produkton en sia vivo kaj ĉi tio estis grava alĝustigo por ŝi.Foje la
efikoj estis tre pozitivaj, sed plejparte nur tre sedativaj.Foje la thc estis iom tro forta, sed vi ne
povas esti damaĝita pro ia superdozo, do ŝi iris kuŝi kaj preĝi ĝis ĝi pasis.Dormo estas parto de
la resaniga procezo, do la sedativa naturo estas laŭplane.

Baldaŭ, la CT-tumorkalkulo de Panjo komencis pliiĝi al 455 kaj ŝi komencis pliigi sian oleodozon
tiel  rapide  kiel  ŝi  povis  manipuli.Laŭ  la  rekomendo  de  ŝia  kuracisto,  ŝi  vidis  ginekologian
kancerkirurgon kaj  li  jesis  eniri  kaj  provi  forigi  kiel  eble plej  multe da kancero.Kirurgio estis
planita por malfrua junio kaj kiam ĝi alvenis, la tumorkalkulo malpliiĝis al 405 kaj panjo ingestis
pli ol 100 gramojn da la oleo.

Kiam la kirurgo eliris el la kirurgio por paroli  kun mia patro, liaj precizaj vortoj estis: "Tio ne
povus esti pli bone!" Ili forigis la grandan kanceron, kiun ili sciis, ke ili estis tie, sed ne estis pli
malgrandaj kanceraj tumoroj, kiujn ili atendis vidi.Panjo resaniĝis post kirurgio kaj ŝia tumora
kalkulo restis malpli ol 20 (normala estas 34) ekde julio de 2013; ŝia plej nova katskanado de
decembro konfirmas ke ŝi ankoraŭ estas senkancero en julio 2014." Diligenta

“Mia  frato  havis  limfomon,  stomakon,  metastis  al  sia  spino.La  drogoj,  kiujn  ili  donis  al  li,
maldormis lin la tutan nokton ĉiunokte kaj tage kaj neniam dormis aŭ manĝis dum semajnoj.Unu
gramo-pilolo da oleo kaj li dormas dum 18 horoj kaj manĝas laŭ sia koro.Semajnon poste, li
estas  78%  libera  de  kancero.La  kuracisto  estis  konfuzita.Ni  ne  diris  al  li  ĉar  li  estis  en
nemedicina stato sed kanabo savis  lian vivon kaj  la nian.Nun unu jaron poste MIA FRATO
VENIS LIMFOMO!Neniu faras tion...sen kanabo.” Errl

“Mi havis grandan malnoblan de ĝi, iom antaŭe.Mi prenus guton tage.La persono kiu donis ĝin
al mi petis ĝin reen.Li finis doni ĝin al virino kiu forvelkis pro kancero.Ŝi ne povis manĝi, trinki,
des  malpli  efektive  vivi.Ŝi  pezis  malpli  ol  70  funt.Mia  amiko  donis  al  ŝi  la  oleon...  voila!Ŝi
komencis  manĝi,  trinki,  kaj  daŭrigis  sian  batalon...sukcese.Firma  kredanto  de  la  resanigaj
propraĵoj en kanabo." Tara

“Mi estas tre fidela legante ĉion, kion vi afiŝas.Mia patro mortis ĉar li havis kanceron.Ili nur faros
radiadon.Li havis unu kuracadon kaj ili maltrafis la lokon, do esence ili fritis lin.Li mortis ene de 2
tagoj." Anita

“Hodiaŭ  mi  ricevis  informon de  viro,  al  kiu  mi  donacis  grandan  kvanton.Li  havis  kanceran
tumoron en sia gorĝo.Li estas tubnutrita ekde frua aprilo 2013.La edzino de la malsanulo vokas
ĉiujn en larmoj.Post 4 semajnoj preni oleon 2 fojojn tage ĝi malaperis.Tute malaperis...Li manĝis
solidan manĝaĵon...Neniuj novaj traktadoj aŭ novaj medikamentoj, nur RSO.Kunhavigu la scion,
savu vivon." Jared

“Mi estas postvivanto de kancero de la 4-a etapo, kiu, dum mi faris la kemioitineron (NENIAM
plu), mi povas rakonti al vi ĉiujn farmaciaĵojn, kiuj estis preskribitaj por batali naŭzon, helpi en
dormo, ktp. nur pli malsanigis min!!Nur kiam mi ŝanĝis al medicina THC, mi povis manĝi, dormi,
malstreĉiĝi kaj elteni!!Dankon al Dio, mi loĝas en CA kie ĝi estas laŭleĝa, mia koro eliras al tiuj,
kiuj ne havas aliron!" Heinz

“Bonvolu dividi, por ke aliaj ne faru erarojn kiel ni.La dieto estas tiel grava!!!!Kaj tiam, por iuj, kiel
la sinjorino ĉi tie en Sankta Johano, kiu estis diagnozita antaŭ 4 jaroj kun Etapo 4-malgrandĉela
karcinomo, kaj donita 2-3 monatojn por vivi, mi ĵus ektelefonis kun ŝi, ŝi fartas bone!! !!!!!Kaj ŝi
havas 73 jarojn!!!Perdis 2 fratinojn pro pulma kancero.Kaj...estis ŝia filo, kiu rakontis al ni pri tio,
ĈAR, iu rakontis al li pri tio!!!!” Bronwen

“Mi kuracis kanceron kun RSO ĉirkaŭ 6 fojojn inkluzive de cerba kancero, la plej rapide, kiun mi
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kuracis ies kanceron, estis 13 tagoj!!!Lol,  tiklas min.Ankaŭ kuracis diabeton, kataraktoj,  IBS,
artriton, grizajn harojn kaj altan sangopremon.Freneza pensi kiom mi dubis pri ĉi tio!!!Nun mi
kredos preskaŭ ĉion ajn.” Jado

“Jes ĝi povas kuraci grizajn harojn.Mi transformis ĝin en balzamon antaŭe kaj aplikis ĝin al miaj
haroj kaj vizaĝo.Ve, la aĵoj faras mirindaĵojn." Brittney

“Mi vidis tri homojn resanigitajn per la oleo.Unu de diabeta ulcero sur ŝia piedo, post kiam ŝia
kuracisto  diris,  ke  la  piedo devis  esti  amputita.Unu  el  "fina"  kancero  de la  hepato.Kaj  unu
elhipersensiveca  pneŭmonito,  evoluigita  post  estado  verŝita  per  Agento  Oranĝo  en
Vjetnamio.Lia  VA kuracisto  diris  al  li,  ke  la  kondiĉo  estas  "regebla"  sed  poste  mortigos
lin.Kelkajn monatojn poste, ĉi tiu viro estis enhospitaligita kun gripo kaj lia kuracisto ordonis
CAT-skanadon.Li ordonis duan skanadon post kiam li pensis, ke la unua estis miksita kun alia
paciento.Tiam  li  demandis  mian  amikon  "kio  diable  okazas"  --  cikatra  histo  en  liaj  pulmoj
resaniĝis kaj li havis "esence la pulmojn de normala homo" -- de kondiĉo, kiu laŭsupoze estis
nemaligebla." Booth

"Mia edzo diras, ke li ne sentas diferencan preni la oleon por sia nun malaperinta kancero.Li
estis sur ĝi 3 monatojn nun ĵus alvenante al bontena nivelo kaj ĉio estas bonega!Kia mirakla
herbo!” Debora

"Ŝtapo IV neŭroendokrina en kapo de pankreato.Diagnozo-dato majo 2012.Komencis petrolon
decembron 2013.Tumoro ŝrumpis 20%.Tumorsignoj malsupren de 73 ĝis 23 (normala intervalo
0-30)." Johanino

“Mi estas TERMINAL-kancero-transvivanto pro kanabo-oleo.En 2008 mi estis diagnozita kun
molhista sarkomo.Mi havis 5 semajnojn da radiado, 8.5-horan operacion.kaj 8 semajnojn poste
oni diris al  mi,  ke mi estas fina ĉar la kancero tiel  rapide disvastiĝis al miaj pulmoj.Ĝi estis
nefunkciebla pro ekzisti inter 25-40 mets.Kemio ne estis elekto.Mi ricevis 3 monatojn ĝis jaro.1
monaton poste mi komencis la oleon, kaj 1 jaro poste CT-skanado montris neniujn signojn de
kancero en miaj pulmoj.Ĉi tiu aĵo funkcias!Rick Simpson savis mian vivon!" Salobrena

"Mi prenas RSO ekde la 23-a de decembro 2013 ĉar mi estis diagnozita kun kolorekta kancero
etapo 4 en novembro 2012.Miaj tumoroj ne kreskis en la lastaj 3 monatoj.Mi sentas min certa,
ke la oleo funkcias." Susan

“Mi estas en remisio post monato de uzado de la oleo.Dankon!Vortoj ne povas klarigi kiel mi
sentas.Mi povas denove vojaĝi.Kaj manĝu multe pli bone.Lifesaver estas kia vi estas....Dankon
denove.Mia patro forpasis de Kankro, do deziris, ke mi tiam sciis pri tio.

Ankaŭ, nur mencii.Mi estas dufoja postvivanto de Kankro.Preskaŭ ne sukcesis.Dezirus, ke mi
ankaŭ tiam sciis pri ĝi.Neniam estus irinta la konvencian vojon, kiu preskaŭ mortigis min.Kemio,
Radiado,  3  kirurgioj  kaj  iliostomio  kun  inversiga  kirurgio.Ne  povante  manĝi  aŭ  forlasi  mian
domon dum longa tempo.Dankon!Dankon!Kaj.Dankon denove.Mi vivas denove.” Karin

“Mi  persone kuracis  homojn de leŭkemioj,  de  kanceroj,  de Lymes-malsano,  gorĝa kancero,
haŭtkancero, ĉiaj aferoj, uzante kanaban rezinon.Mi uzas kanaban rezinon la tutan tempon kaj
ne gravas min kiu scias ĝin.Jes,  polico,  se vi  aŭskultas,  mi  uzas kanaban rezinon la  tutan
tempon kaj mi tute ne zorgas pri tio, kion vi pensas pri ĝi.” Maks Igan

“Mi persone vidis la 4-an lupon kaj kanceron kun pluraj nefunkcieblaj tumoroj; donita malpli ol du
monatoj, resanigita, ankoraŭ ĉi tie post 3 jaroj.Epilepsiaj malordoj malaperis.Diabeto resanigita,
Crohn-malsano kaj  pluraj  aliaj  intestaj  malsanoj  resanigitaj.Hep C.Hepata  malsukceso,  rena
malsukceso.Ĉiuj  doloraj  malordoj  inkluzive  de  fibro  kaj  neuropatio.Ne  sur  Jutubo  miloj  da
atestoj.Sed homoj, kiujn mi konas, savis.Resanigita kaj reen al havi kvaliton al vivo.
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Mi estas membro de organizo, kiu traktas pacientojn uzante medicinan mariĥuanon por diversaj
malsanoj.Ĉiuj el ni trovis kaj uzis Rick Simpson-kanabo-oleon.Ekstraktado de mariĥuano.Estas
sennombraj kondiĉoj, kiujn ĉi tio traktas kaj kuracas.Estas io kiu povas esti akirita en ĉiuj juraj
statoj de via tajlado kaj burĝono.Kaj procezoj.Mi persone ne uzas nek zorgas pri apotekoj sed al
ĉiu sia propra.Mi simple amas povi zorgi pri mi mem kaj pri aliaj, kiujn mi amas per ĉi tiu vivo-
restariganta medicino.

Ĉi tiu planto ekzistas en la biblio.Io, sur kio nia lando asertas esti fondita.Tamen forprenas ĝin
kaj  detruas niajn  planedojn  rimedojn  por  anstataŭigi  ĉion,  kion ĝi  estis  kaj  estas  bona por
unue.Trovuvia voĉo.Parolu kaj ne ĉesu ĝis ĝi estas plene laŭleĝa.Kanabaj kampoj restarigitaj
por ĉiuj ne-medicinaj uzoj kaj homoj denove estas traktataj kiel homoj.Benu ĉiujn.Mi deziras, ke
ĉi tio estu la unua protokolo.Ne kemio aŭ granda farmacio, kiu kaŭzis pli da sanproblemoj ol mi
estis origine traktita.Feliĉa resaniĝo.Kial ne provi?” Bristy

“Amiko mia ĉesis preni kemion kaj komencis preni la oleon kaj li fartas pli bona.Kuracistoj diris,
ke ĝi estas nekuracebla, sed nun diras, ke li estas pura!!!!” Katie

"Mi faris 18 monatojn da kemio antaŭ ol iu donacis al mi Rick Simpson-oleon.La nekuracebla
mortiga malsano malaperis.Mi ankoraŭ traktas la damaĝojn faritajn de kemio per la oleo.Ĉesis
kemion antaŭ preskaŭ tri jaroj.Kemio estis malŝparo de mia sano." Ĥanoĥ

"Dankon, dankon Rick, mi ricevis ĝin ĝustatempe kaj mi estas libera de kancero hodiaŭ kaj
ankaŭ mi aspektas pli bona ol iam ajn." Randa

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil estas MIRINDA!!Dankon pro dividi kun la mondo kiel fari ĉi
tiun mirindan kuracon al ĉiuj.Mi igis mian amikon Carmen preni la oleon kiam ŝi estis diagnozita
kun Hodgkin-Linfoma Kancero.Ŝi estas SENPAKANCER de unu jaro nun!!!Kaj mia Addison-
malsano FORIS sen spuro de ĝi kaj la kuracistoj ne povas klarigi kiel aŭ kial ĉar ĉi tio NENIAM
okazis antaŭe.SED mi povas kaj mi FARAS!!!Kanabo-KANIGO!!!" Amy

"Antaŭ 1 jaro hodiaŭ iu tre proksima al mi diris al mi, ke li havis fina kanceron.Oni diris al li, ke li
havas 8 monatojn por vivi.Ene de 5 tagoj mi donis al li iom da kanabo-oleo por ingesti manĝante
duonon de rizgrajna peceto de la oleo.Ene de 6 semajnoj estis redukto en la grandeco de lia
tumoro kaj ekzistis neniu signo de ĝi disvastiĝo kiel ili diris.

Mi ĝojas diri, ke la tumoro estis la grandeco de granda pomelo kaj hodiaŭ ĝi estas la grandeco
de glano.La kanaboleo savis lian vivon.Li daŭre manĝos la oleon ĝis ĝi malaperos.Ĝi ne nur
kuracas lian fina kanceron, sed ĝi ankaŭ havis mirindan efikon al lia sano.Li estis antaŭ-diabeta
kaj obeza kaj li nun havas la perfektan pezon kaj estas pli feliĉa ol iam!Mi instigas ĉiujn rigardi
en kanaban oleoterapion.Bonvolu spekti RICK SIMPSON Videon "RUN FROM THE CURE" ĉe
Youtube...Ĝi eble savos vian vivon aŭ iun, kiun vi konas.Donu al ili la donacon de vivo!" Jose

“Jes....Dankon  sinjoro  Simpson,  via  bonega  invento  helpis  min  venki  kanceron.Diagnozite
7/2007 kun 20% da ŝanco aŭ malpli postvivi, tiam mi komencis la traktadon post renkonti Rick
ĉe evento.La uzo de la oleo savis mian vivon.Mia leŭkemio estas en remisio kaj mi ankoraŭ
pliboniĝas ĉiutage,  kaj  danke al  la  oleo,  mi  povas dividi  la  veron kun vi.....Paco kaj  amo."
Mikaelo

“Hieraŭ estis bela tago por fari vivsavan medikamenton por Janice (Avinjo).Ŝi prenas RSO dum
ĉirkaŭ 6 monatoj nun.Ŝia Tumoro malaperis, ŝvelado malantaŭ ŝiaj okuloj malaperis, ŝi perdis
106 funt., renaj ŝtonetoj malaperis, sangopremo normala.Sed la turniĝo en ŝia ĝenerala sano
estis nenio malpli  ol  miraklo.Kiam ŝi  alvenis al  mia domo antaŭ 6 monatoj  ŝi  apenaŭ povis
grimpi la ŝtuparon, nun ŝi kuras supren kaj malsupren la ŝtuparon kaj rondiras ĉirkaŭ mi!Se vi
ŝatus lerni pli pri kiel trakti Pseŭdo Tumor Cerebri kun Kanaba Oleo, Janice aŭ mi mem estus pli
ol feliĉaj paroli kun vi pri ĝi!Unu amo.pacamoKURIKO.Mi amas vin Granjo!!” Debra
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"La kuracistoj diris al mi, ke mi havas 6 monatojn por vivi, se mi ne prenis ilian kemiotraktadon...
tio estis antaŭ 11 jaroj nun...Se ne estus la oleo mi verŝajne mordus la polvon.Mi nun estas
sana kiel bovo kaj ne devis perdi mian hararon!!Dankon pro alporti ĉi tion al la mondo." Craig

“Mia plej bona amiko, kiu laŭsupoze havus nur 6 pliajn monatojn en la aŭtuno, estas preskaŭ
senkancero nun!!!Li havis 40 metastazojn en sia hepato pro kojlokancero.Dankon Rick pro via
tuta esplorado kaj sperto kaj pro kundividado de ĝi!Vi ankaŭ helpis savi vivon en Holando!Amo
de naturkuracisto, kiu estis inspirita de vi." Marloes

"Mia amiko estis diagnozita kun etapo 4-pulma kancero antaŭ 3 jaroj kaj fartas bonege.Li ĵuras
per ĉi tiu afero.” Rikardo

“RSO funkcias.Mi ne estas anekdoto.” Tielman

“Rick  Simpson,  koran  dankon.  Mi  vivas  pro  scio.  Batante  hepatan,  oston  kaj  prostatan
kanceron.Ene de monatoj post komencado de oleo, hepato kaj osta kancero estis en moderio,
ne povis vidi plu dum skanado."Ludoviko

"Kiam kanceresplorado venis al  mia porda kolektado,  mi diris al  ili,  ke mi donos al  ili  pli  ol
monon, mi notis la nomon de Rick Simpson kaj diris al ili Google ĝin. Dio benu vin." Jane

"Nur homoj povas esti sufiĉe stultaj por permesi al alia malhelpi ilin kuraci sin nature...Mi volas
diri, kiom ridinda tio estas?Nescio estas la plej malbona malamiko de homo." Suno

Pliaj Konsiloj por Pulmaj Kancero-Pacientoj
Q.Ĉi tiu estis sur la oleo dum iom da tempo kaj ankoraŭ devis uzi dolorojn, do ni serĉis pli da
manieroj kiel helpi la pacienton.

A.1)  Faru alian aron da oleo kaj  provu miksi  ĝin kun tiu,  kiun vi  havas,  serĉu la  plej  eble
sedagan oleon, vi ne volas vigligi la pacienton.

2) Provu produkti la oleon el pli ol unu streĉo samtempe, ĝi kutime havas pli bonan kovrilan
efikon tiel kaj povas trakti multajn kondiĉojn pli efike. Denove, serĉu la plej potencan sedagan
Indikan burĝonon materialon kun 20% THC aŭ pli el la malsamaj disponeblaj inkaj streĉoj, por
produkti la plej efikan medikamenton ebla.

3) Pli bone estus, se ŝi ĉesus uzi la oleon en kapsuloj.Vi volas iom da ĝi en ŝia buŝo por plia
sublingva sorbado (vi eble trovos, ke ĝi havas pli bonan doloran efikon tiel)

4) Faru 0,3-0,5 g supozitoriojn kun kakaa butero kaj ke ŝi uzu ilin almenaŭ dufoje tage, ŝi povas
uzi ĝin anale kaj buŝe.

5) Havu ŝin vaporigi la oleon plurfoje tage - tusado estas dezirata, ŝi bezonas eltusi ĉion, kio ne
apartenas al siaj pulmoj, inkluzive de tiuj tumoroj (ili simple ŝrumpiĝu kaj poste disfalos kaj ŝi
tusos ilin).

6) Faru olean tinkturon kun alkoholo (20-30-50%, depende de kiom da oleo vi havas; 1-2ml da
oleo  en  4ml  da 96-99% alkoholo)  kaj  apliku  ĝin  al  la  loko,  sur  kiu  ŝi  estis  operaciita.  kun
okulgutulo,  unu  aŭ  du  gutoj  kutime  konvenas,  kaj  vi  povas  ŝpari  multe  da  oleo
tiamaniere.Kompreneble, vi ankaŭ povas apliki iom da oleo rekte al la loko kaj kovri ĝin per
bandaĝo kaj ripeti ĝin ĉiujn tri tagojn aŭ kiam la bandaĝo defalas.

7) Faru salvon kun karité butero aŭ solvu iom da oleo en varma kanabo-semo aŭ altkvalita
ekstra virga olivoleo kaj frotu ĝin sur la areo plurfoje tage.Ĉi tio devus helpi forigi la doloron en
ŝiaj ripoj kaj vi ankaŭ povas uzi ĝin por lituloj kaj io ajn sur ŝia haŭto.
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8)  Inkluzivi  kanabo-semojn,  kanabo-korojn  kaj  kanabo-seman oleon en ŝia  dieto  -  almenaŭ
manplenon da semoj/koroj, aŭ 1-3 kulerojn da kanabo-semo.

9) Provu anstataŭigi la dolorojn kaj diakilojn per la oleo kiel eble plej baldaŭ.Se vi komencas
apliki la oleon topike, ĝi devus multe helpi.La supozitorioj ankaŭ faras mirindaĵojn por pulmaj
kondiĉoj.Ju pli da oleo ŝi konsumas kaj ju pli rapide ŝi faras ĝin, des pli bone.Ŝi devus resti sur
gramo aŭ pli tage ĝis ŝi venkas la malsanon kaj tiam resti sur bontena dozo de 1-2g monate."
JB

Artrito, Doloro, Muskoloj

“Mia amiko tranĉis plurajn el la tendenoj en liaj manoj kiuj kondukas al liaj fingroj en akcidento.Li
uzis la oleon sur ĝi tuj post sia kirurgio por helpi ĝian resaniĝon kaj ĝi resaniĝis tiel rapide ke ili
devis frue forigi la kudrerojn, tio efektive estis dolora por li ĉar ili jam aliĝis al lia haŭto, ili ne
estis dissolveblaj kudreroj.Lia kirurgo kaj fizika terapiisto estis plene blovita for de ĝi sed li ne
rakontis al li kion li faris ĝis sia lasta rendevuo.Mi ne scias ĉu ili kredis lin aŭ ne, sed mi scias,
kion mi vidis per miaj propraj okuloj, kaj li scias, kion li travivis." Tina

“Ĉu vi bezonas pruvon?Mia fratino estis sendita hejmen kun kelkaj monatoj por vivi.Ne povis
eliri sian liton kun ĝi en la pulmoj.Antaŭ 5 semajnoj ŝi komencis preni oleon.Antaŭ 3 semajnoj
kaj la tutan ĉi tiun semajnon kaj la pasintan semajnon ŝi nun revenis veturi sian aŭton, farante
sian ĝardenon kaj lol ŝi estas pli dika ol iu el ni ŝiaj aliaj 4 gefratoj.Ĉi tio estas vera danke al
Rick.Amu vin viron." Andy

"Ĝisdatigo:  Pasintsemajne mi  menciis  Fraton  helpantan sian  Fraton ricevante  la  bezonatan
materialon por fari Rick Simpson Oil por trakti lian malfortigan Reŭmatoidan Artriton.Li vokis ĉi-
vespere por diri al mi, ke lia Frato manĝis, ridis, parolis telefone kun amikoj kaj familio post
preskaŭ dormi tra 2-taga neĝoŝtormo kaj la Super Bowl.Li volis scii ĉu eble li donis al li tro multe
ĉar li neniam agas tiel.KAMO!(ridante) Ŝajnas al mi, ke li  fartas bonege krom la afero de la
Super Bowl, li  eligas longan spiron kaj diras: "Dankon, viro, estas agrable havi mian Fraton
reen, li denove ridas." (Tio faras ĉion inda homoj)

Ĉi tio estas post nur tri tagoj, estas tiel bone scii, ke NI POSIBS VERE HELPI IUUN, KIU HAVIS
ABSOLUTE.ELY NE ESPERO.Ĉi  tiu  estas la  dua persono kun Reŭmatoida Artrito,  kiun  mi
konas 1  kontraŭ  1  vizaĝo  al  vizaĝo fakto,  ke  Rick  Simpson  Oil  helpis.Ni  ne estas  trejnitaj
kuracistoj  -  ni  estas nur infanoj,  kiuj  aŭdis  pri  la  oleo,  faris  iujn provi  ĝin kaj  eksciis,  ke ĝi
funkcias, ni estas nur kutimaj homoj kiel vi, kiuj agis por helpi amaton - nenio pli." Mikaelo

"78 tagojn sur oleo nun kaj vidu iujn pozitivajn rezultojn!!!Mi havas RA kaj ne havis ekflamojn
ekde kiam mi komencis ĉi tiun kuracadon de kanabo-oleo.Neniuj astmaj atakoj, neniuj urtiketoj,
neniuj plendoj!!!" Beverly

“Mi havas RA dum jaroj.Ĉar mi traktas ĝin per kanaboleo, mi ne havis ekflamon kaj iuj el la
komunaj damaĝoj efektive malaperis.Mi havas dolorojn sed nenion similan al mi antaŭ ol mi
malkovris medibles.Mi tamen longe estis toker sed fumado ne sufiĉas por kronikaj malsanoj kaj
peza doloro." Mark

“Donu al viro fiŝon, li manĝos por tago (krom se ĝi ne estas vere fiŝo, nur sojpasteĉo kun fiŝa
oleo).Instruu al homo kiel fiŝkapti kaj li havas plenan ventron por la vivo.Dankon pro doni al ni
tion, por kio plej multe pagus.Mi nuntempe ne uzas RSO pro financaj kialoj, sed kiam mi povis
ĝi  tute  kontrolis  mian  nervan  malordon  (RSD).Ne  povis  resanigi  sed  mi  estis  feliĉa  kun
kontrolado de la simptomoj.Ĝi anstataŭigis preni 9 pilolojn tage.Dankon." Sekura

"Saluton Rick & JB, mi volis raporti alian bonan rezulton de persone preni la oleon: Ĉi tio temas
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pri la 8-a tago aŭ tiel sur la oleo.Mi prenas ĝin almenaŭ dufoje ĉiutage, ĉirkaŭ 1/4cc ĝis 1/2cc
tage.Mi  havis  esceptan  sukceson en la  doloro  de kalkano/piedo/maleolo  -  kun  ĉiu  tago,  ĝi
simple pliboniĝas kaj pliboniĝas!Fleksebleco revenas al mia vundita ŝultro kaj hieraŭ nokte - mi
rimarkis, dum masaĝo, ke la GRANDA nodo en mia maldekstra ŝultro/kolo, kiu kaŭzis tiom da
doloro en tiu ŝultro, efektive malkreskis en grandeco ĝis proksimume la grandeco de pistako
anstataŭe. de la grandeco de juglando.Ĉi tio povus esti la kialo, kial mia ŝultrodoloro tiel rapide
malpliiĝas.Mi ne certas, kio la nodo estas/estis, sed mi certe ĝojas, ke ĝi foriros.Ĉu provoj iam
konkludis, ke la cannabinoidoj efektive ŝrumpas histan inflamon kaj pliigas artikan moveblecon
kaj muskola elastecon?Mi eĉ ne gravas, kion diras la testoj -- mi estas vendita kaj mi ne sentis
min tiel bone enjaroj!!!

Mi tute maltrankviliĝis,  ke mi  NE havus energion kaj  nur  volas dormi,  dormi,  dormi dum ĝi
prenas.Sed ---  por  mi  estas tute male  --  mi  pliigis  energion kaj  ne havas letargion dum la
taghoroj.Mi dezirus, ke mi povus doni al vi GRANDAN brakumon!!!" Heather

"Mi sukcesis ĉesi la kemio-medikamenton, kiun mi uzis por la reŭmatoida artrito.Kiel mi alvenis
ĉi tien tamen estis longa vojaĝo.En 1997 mi estis en serioza MVA lasante min handikapita kaj
dependa de farmaciaĵoj.Dum 14 jaroj mi havis pli ol 10 operaciojn sur ambaŭ kruroj, travivis
depresion, koleron, fibromialgion (kiun mi resanigis la miajn sen la tradiciaj medikamentoj de
kuracistoj),  jarojn  da  fizioterapio,  alternajn  kategoriojn  de  meditado,  akupunkturo,  Reiki
ktp.Alvenigis min al fizikeco, ke mi povis denove fari mallongajn piedvojaĝojn, naĝi rondirojn en
la naĝejo kaj reen en regula ekzerca programo, kiun mi povis fizike plenumi.Dum la jardeko pli
da tempo mi estis sur steroidoj, doloroj de ĉiu speco, kontraŭinflamatoriaj drogoj, kaj plu.Antaŭ
du jaroj la doloro pliiĝis kaj diferencis de tio, kion mi spertis kun mia osteoartrito de miaj vundoj
en pluraj lokoj super mia korpo, mia kolo, mia torako en mia dorso kaj malalta dorso same kiel
ambaŭ miaj kruroj kaj genuoj.Miaj manoj kaj piedoj estis tiel doloraj kaj ŝvelintaj kaj ankaŭ miaj
manoj misformiĝis pro la damaĝo de la reŭmatoida artrito kaj post multaj provoj kaj vojaĝoj al
reŭmatologo mi estis diagnozita kaj surŝmirita amaso da drogprovoj kaj protokoloj, kiuj inkluzivis
la komencon tuj. sur Metotrexato kemio-medikamento por trakti la RA, 6 monatojn post tio ili
metis  min  sur  alian  medikamenton  kune  kun  la  kemio-medikamento  kiu  havis  terurajn
kromefikojn sed mi devis suferi  la protokolon antaŭ ol mi povis pluiri  al alia pli  bona kaj pli
multekosta medikamento. (en la mensoj de Big Pharma) dum la tuta tempo ankoraŭ sur la
kemio, do post jaro kaj duono de kemio kaj pliaj RA medikamentoj mi havis amikon kiu prezentis
al mi la videon "Kuru de la Kuraco", rakonto pri RSO. .Nu, por mi de la unua fojo, kiam mi
spektis tiun filmeton kaj multajn, multajn aliajn ekde tiam, ĝi tute ŝanĝis la vivon.Mi komencis la
lastan semajnon en novembro 2012 kaj post nelonge mi komencis rimarki iujn difinitajn ŝanĝojn
en mia bonfarto, mi multe dormis pro la oleo sed tio nur signifas, ke mi resaniĝis, necesas iom
por ke mia apetito revenis. sed finfine jes, mia hararo estis grava plibonigo, ĝi denove brilis kaj
ne maldikiĝis kaj elfalis." Wendy

“La oleo kuracis mian guton en 5 horoj.Pri tio temas!NE PLI DOLORO!” Mikaelo

"Mi uzas ĝin por trakti la negativajn efikojn de cerba lezo kaj ankaŭ Kronika Doloro tra mia
korpo.Streso plimalbonigas miajn simptomojn sed mariĥuano helpas min trakti la streson tre
efike.Ĝi helpas trankviligi kaj mian menson kaj korpon ebligante min pli  bone koncentriĝi pri
taskoj kaj ne iĝi  agitita,  kolerema, koleriĝema, depresio ktp.Mi trovas, ke ĝi plibonigas mian
humoron  kaj  miaj  respondoj  al  eksteraj  stimuloj  estas  pli  mezuritaj  kaj  limigitaj  prefere  ol
impulsiĝema ago.Mi esperas, ke ĉi tiu informo iom helpos vin.Mi ne havas licencon kaj estas
kalumniita pro tio,  ke mi estas vokita kaj traktita  kiel  drogulo.Ĉi tio en si  mem nutras mian
deprimon kaj malebligas resaniĝi kaj reveni al laboro." Fred

“Jen kion haŝis-oleo ĝenerale faris por mi.En kvar jaroj mi pasis de preni tiom multe da ĉiu
angorpilolo kaj kontraŭdoloristo (inkluzive de heroino) mi povis preni miajn manojn al nur preni
1/8.thde  dolorpilolo  dufoje  ĉiutage.Mi  havas  muskolajn  spasmojn,  kiuj  sentas,  ke  mi  estas
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ponardita kaj mi lastatempe komencis havi epilepsiatakojn kiam mi elĉerpigas oleon.Mi ankaŭ
ricevas migrajn kapdolorojn kaj estis diagnozita kun kelkaj psikiatriaj malordoj.Mi tute ne scias
kiom da sintezaj drogoj preskribos al mi kuracisto.Sed la oleo prizorgas ĉion.Ankaŭ mi devus
mencii, ke mi faris IQ-testojn kun kaj sen la influo de la hasholeo.Poentis 148 kun, 122 sen.Ĉu
tio signifas, ke ĝi fariĝis pli inteligenta... preskaŭ ĝis genia nivelo?Eble mi estas preskaŭ genia
kun ADHD kaj la haŝiŝo-oleo traktas la kondiĉon?Mi certe faris pli bone en la universitato kiam
mi  prenis  retajn  klasojn  por  ke  mi  povu  kuraci  dum  klaso.Ĉiuokaze,  haŝiŝooleo  estas  la
respondo al la plej multaj el la problemoj de la mondo." Jimi

"Alia  ĝisdatigo  pri  preni  la  oleon  por  kalkano/piedo/maleolo  doloro.4  tagojn  de  oleo  buŝe
3xtagojforigis  mian  doloron  kaj  donis  al  mi  plenan  movon  denove  per  mia  dekstra
piedo/kalkano/maleolo.Hieraŭ, mi forgesis preni mian matenan kaj posttagmezan dozon kaj je la
fino de la tago mi apenaŭ povis marŝi, miaj artikoj denove rigidiĝis kaj mi estis mizera.Mi revenis
hejmen, manĝis iom da oleo kaj ene de 15 minutoj komencis rehavi tiun flekseblecon kaj la
doloro trankviliĝis, la lamado ĉesis.Surprize ĝi forprenas mian tutan rigidecon en mia ŝultro de
malnova vundo de aŭtoakcidento antaŭ 20 jaroj kaj en mildigado de doloro de ŝultro, ĝi tiam
forprenas mian tutan koldoloron de la muskoloj en mia ŝultro estanta streĉita kaj tiranta mian
spinon el vicigo. .Ne plu kapdoloroj pro la rigideco en mia ŝultro ankaŭ.Ĉi tio estis kompleta
konfirmo por mi, ke la oleo funkcias por doloro-administrado kune kun multaj aliaj magioj."

"Ĝi ne estas kontraŭkancero aŭ io ajn, sed mi volis sciigi al Rick, ke mi lamas sur mia dekstra
kalkano dum preskaŭ unu jaro, ne certas, kio estas malbona kun ĝi kaj scias, ke la doktoro
donos al  mi medikamentojn,  kiujn mi faras. Mi sentas min komforta preni,  do mi nur traktis
doloron.

Ni ĵus estis prezentitaj al RSO per amiko, Karlo, kaj ni komencis fari ĝin.Dum la lastaj du tagoj,
mi  ingestis  la  oleon kelkajn  fojojn/tage kaj  ĉi-matene,  mi  vekiĝis  kaj  ne  lamis.Mia  edzo tuj
rimarkis ĝin.Li rimarkis, ke la oleo devas fari sian magion!Dankon Rick Simpson![:)] Mi sentas
min bonege!” H

-- Kara H, dankon pro la bona novaĵo, ni ĉiam ŝatas aŭdi pri ili.Mi miksus la oleon kun oleo de
kanabo aŭ olivoleo kaj farus tinkturon kaj uzus la oleon ankaŭ topike.Kompreneble, manĝi la
oleon estas la ŝlosilo al la vera resanigo kaj ĉiuj instrukcioj pri kiel uzi la oleon estas en nia
retejo.Bondezirojn, JB (el FB-mesaĝo)

"Mi rompis mian kruron antaŭ du semajnoj kaj ricevas pli da helpo de oleo kaj kanabo ol de la
opiaĵoj, nur dirante, ke Big Pharma faras nenion por mi." Mikaelo

"Rompis mian dorson en du lokoj en 1987.Trinkis alkohole kaj ŝprucis pilolojn ĝis 1994.Forlasu
la multon kaj  faris  la  aferon de NA kaj  AA,  fariĝis  konsilisto pri  drogoj  kaj  alkoholo.Kronika
dorsodoloro  igis  min  retaksi  dolorfarmaciaĵon.Mi  iĝis  toksomaniulo  al  LA,  morfo  kaj
heroino.Komencis  fumi  poton  por  malbona  emfizemo  kaj  ĉesis  ĉiujn  opiaĵojn.Studoj  nun
montras,  ke  kanabo  reduktas  la  retiriĝon  de  opiaĵdependeco  kaj  reduktas  la  miligramojn
postulatajn je pli ol duono se uzata kun kanabo.Estas mirinda kuraco ĉion.:)” Johano

“Mi vundis mian dorson en miaj  fruaj  20-aj  jaroj.Mi estis  plagita de sciatiko dum preskaŭ 2
jardekoj.La lastan fojon mi pligravigis ĝin estis antaŭ 5 jaroj kaj ĝi estis la plej malbona iam
ajn.Dum 4-monata periodo ĝi duobligis min ĝis nun, ke mi estis preskaŭ ĝis la punkto, ke mi ne
plu povis iri kaj reen al la banĉambro.Mi estis je doloro-nivelo 10 dum pli ol 2 monatoj kaj devis
resti sur la kanapo apogita sur kusenoj.Mi ne povis rektiĝi sufiĉe por kuŝi en la lito.

Juna sinjorino,  kiu estis  amikino kun miaj  knaboj,  diris  al  mi,  ke mi  devus provi  medicinan
mariĥuanon ĉar ĝi helpis ŝian Panjon kun sia MS.Mi ĉevalo ridis ŝin kaj diris al ŝi, ke tio estas
por kanceruloj kaj homoj pli malbonaj ol mi kaj ke mi ne povas kvalifiki.Mi ne sciis ĝin sed ĉi tiu
fraŭlino sciis sufiĉe pri la temo kaj post kelkaj pliaj semajnoj da malboniĝo mi supozas, ke ŝi
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laciĝis rigardi min senbezone suferi, do ŝi venigis sian panjon por paroli kun mi.Ŝia patrino diris
al mi, ke mi facile kvalifikiĝos, kion mi poste faris, kaj ke ĝi helpos.Ŝi diris al mi, ke mi manĝu
burĝonon kuiritan en iom da oleo je malalta temperaturo sur rostpano.Mi estis malespera kaj
faris ĝin.Mia familio diris,  ke ĉirkaŭ 15 minutojn post manĝado de la kanabo, mi dormis kaj
bavadis... lol.

Mi vekiĝis la sekvan matenon, kio estis iom stranga ĉar mi ne havis memorindan dormon dum
pli  ol  2  monatoj,  kaj  la  unua  afero,  kiun  mi  rimarkis,  estis  signifa  malpliiĝo  de  doloro,
proksimume 20% mi dirus, kaj proksimume same. plibonigo en la gamo de moviĝo.Mi estis
ravita  kaj  tre  surprizita.Mi  daŭre manĝis kanabon kaj  dum la  sekva monato mi  staris  rekte
denove.Jen kiel mi trovis Rick Simpson.Mi simple Guglodis kanabon kontraŭinflamatorian kaj
Kuru el la kuraco estis en iuj el la unuaj esploroj, kiujn mi iam faris pri la temo.5 jarojn poste kaj
mia dorso sentas tieldevus.Mi manĝas kanabon regule kaj ĝi subtenas la inflamon al nenio.La
vundo ankoraŭ estas  tie.Se mi  paŝas en truon aŭ ion,  ĝi  doloras,  sed ne bezonas longan
tempon por resaniĝi kaj mia dorso neniam doloras krom se mi faras ion stultan.” Jody

"Riparis mian artriton kaj mian sangan sukeron, angoron, deprimon kaj sendormecon. Mi diras
artrito, sed ĝia severa degenera diskmalsano. Mi laŭvorte ne povas marŝi sen la oleo (prenante
ĝin dum 2 jaroj  nun).  Mi  kutimas trapasi  120 narkojn ĉiujn 14 tagojn.  Mi  ne prenis  eĉ unu
kontraŭdoloran pilolo en pli ol unu jaro. Mi nur prenis ĝin origine por la artrito kaj la kromefikoj
roko (bonega dormo kaj sen sulkoj). Mi estas en la plej bona formo de mia vivo. 45-jara avino.
Patrino de 3." Everglade

"Post preni ĉion, de oksikodono ĝis uzado de fentanil-pecetoj dum 3 jaroj, sekvita de 160 mg da
morfino ĉiutage dum aliaj du jaroj kaj tiam, kiam oni diris al mi, ke mi bezonas dolorpumpilon
enplantita, mi decidis, ke sufiĉe sufiĉas.Ĉesis malvarman meleagron (mi neniam rekomendus
fari tion) kaj komencis kun kanabo.Eĉ la tagoj, kiam la doloro ankoraŭ estas neregebla, kiuj
estas malmultaj, mia menso eĉ ne atentas ĝin.” Mikaelo

"En 1981 mi estis en MVA.Mi dislokigis mian dekstran ŝultron.Mia dekstra brako estis paralizita
de nervo ĝis la spino kiu estis streĉita.Mi ne povis ricevi ajnan trankvilon de la terura doloro,
kiun mi  suferis.Mi  vekiĝus en la  mezo de la  nokto plorante en agonio.Ĝi  sentis  kiel  pingloj
enŝovataj sub miajn ungojn kaj kuris rekte supren laŭ mia brako.Mi prenis la 1-an $400.00 kiun
la asekuristo donis  al  mi kaj  igis  mian kuzon alporti  amikon al  la  hospitalo kun iu  MJ.Post
fumado de la MJ la doloro tute malaperis kaj mi povis redormi.Ĉi tio dirite.Mi pensas, ke la
maniero de Rick konsumi la oleon funkcius pli bone ol fumi aŭ vaporigi kvankam mi ĝuas fari
ambaŭ.Saluton.” Ron

"Mi scias, ke post 3-taga traktado de RSO, mi povus kuri... sen doloro!Unua fojo en 15 jaroj pro
mjelfandado,  kiu  lasis  konstantan  nervan  damaĝon  kaj  konstantan  doloron.La  kokosa  oleo
infuzitaj kapsuloj ankaŭ funkcias bonege.Mi ne havis la instigon nek mi prenis mian Percocet
ekde kiam mi komencis la oleokapsulan reĝimon.Ĝi eĉ tranĉis la deziron fumi la mariĥuanon
ankaŭ prenante la kapsulojn." Terry

“Ĝisdatigu, ho!Mi luktis kun mia filo!Mi kutimis lukti kun miaj knaboj la tutan tempon, precipe kun
mia plej juna filo.Mi ne povis lukti kun li en laŭvorte jaroj!Li nun havas 22 jarojn, mi 52.Pro la tuta
korpo doloro pro artrito estis ege malfacile movi,  des malpli  lukti!Sed mi faris hodiaŭ!Kaj mi
preskaŭ havis lin ankaŭ, sed komencis ridi,  lol.Mi ne povas esprimi al vi kiom ekscita ĉi tio
estas!!Eĉ poste mi ne havas doloron, mi sentas min bonege!!!” Casey

"Mi havas herniitan diskon, kiu premas mian sciatan nervon, kaŭzante severan doloron pafi de
mia  malsupra  dorso  malsupren  de  mia  maldekstra  kruro  ĝis  miaj  piedfingroj.Mi  prenis  3
ibuprofenon ĉiujn kvar horojn nur por ke mi povu ellitiĝi kaj povi marŝi.Mi komencis preni la
oleon antaŭ preskaŭ du semajnoj por la doloro kaj inflamo.Mi nun postulas neniun ibuprofenon,
mi dormas pli bone ol mi iam ajn, miaj kunlaborantoj komentis pri miaj pli bonaj humoroj kaj
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ĝenerala feliĉo.MI SENTAS BONE!" Jennifer

"Eĉ se vi ne havas kanceron, pensu pri preventa bontenado en via korpo.RSO en malgrandaj
kvantoj uzataj ĉiutage.Vi permesas al via korpo batali kontraŭ ĉiaj malbonaj virusoj kaj cimoj.Mi
ne vidis mian "ĉefkuracan kuraciston" en 15 jaroj pro Kanabo kaj ĉiuj ĝiaj resanigaj propraĵoj.Ne
gravas kio misfunkcias kun mi, RSO estas unu el la unuaj eroj, kiujn mi atingas.

Cetere, mi rompis mian dorson 3 fojojn.Havis vertebrojn kaj diskojn anstataŭigitaj de L-4 ĝis S-
2.Devis  havi  mian  spinon  refiksita  al  mia  pelva  areo...  devis  forigi  mian AC Artikon.Traktis
Hepatan  kancero  kaj  Hep  C.Mi  regalas  min  100%  per  kanabo.RSO  estas  nur  ilo  en  mia
arsenalo." Rick

“Koran dankon pro via laboro.Mi estas 25-jara mjelo vundo kiu havisproblemo kun vundoj kaj
ŝvelaĵo en miaj kruroj kaj piedoj.Mi provis malgrandan kvanton sur malbona vundo sur la supro
de mia piedo kaj ene de kelkaj tagoj ĝi havis signifan plibonigon.La ŝvelaĵo ankaŭ ne ŝajnas esti
tiel malbona.Mia demando estas pri la komenca materialo, el kiu la aro estis farita.Ĝi estis alta
en rezina enhavo kaj sufiĉe matura, sed ne estis tute kuracita ĝuste kaj havis iom de muka
odoron al ĝi (kvankam ili  estis potencaj trostreĉoj) Ĉu vi pensas, ke tio influos la ĝeneralan
kvaliton de la oleo?Ankaŭ, mi lasis la restantan oleon sur kafkruĉo pli varma por multe pli longe
ol  "kelkaj  horoj",  mi  lasis  ĝin  tie  dum ĉirkaŭ 7  horoj.Ĉu vi  pensas,  ke  tio  influus  ankaŭ la
kvaliton?La finita produkto aspektas kiel vi diris, ke ĝi devus.Same kiel aksa graso kun malhela
ora sukcena restaĵo.BTW, mi komencis doni ĝin al mia maljuna hundo, kiu havis teruran doloron
kaj havas problemojn ĉirkaŭiri.Li ankaŭ montris gravan plibonigon.Dankon denove pro ĉio, kion
vi dividis kaj faris.Mi estis iom skeptika komence, sed nun mi miras!” XXX

-- Laboru kun tio, kion vi akiris, kaj serĉu pli bonan materialon.JB

"Pasis preskaŭ unu jaro de kiam mi komencis uzi Kanaban oleon por la traktado de mia RA kaj
mi  daŭre  vidas  pozitivajn  rezultojn  kaj  honeste  povas  diri,  ke  miaopinie  mia  RA estas  en
remisio.Ankaŭ  vidis  plurajn  aliajn  pozitivajn  kromefikojn  kiel  perdo  de  pezo,  normalaj
sangopremo-niveloj (sangopremo malpliiĝis je 30 poentoj) pulsfrekvenco inter 50 kaj 60 BPM,
ne plu depresio, kaj plej bone ne pli da toksaj preskribaj medikamentoj." Tom

"Nun povas ellitiĝi tuj post vekiĝo anstataŭ senti, ke mi estas 90-jara.Artikoj moviĝas multe pli
facile, ne plu suferas pro doloro.Forigu certajn medikamentojn definitive!Vere mirinda planto, kiu
devas ĉesi esti akuzita pri MALbona." Carol-Ann

"Mi  kredas,  ke  estas  regenera,  ke  niaj  korpoj  bezonas  ĝin  por  rekonstrui  kaj  resanigi,  mi
suferas- bone suferis de artrito, ĝi malpezigis la doloron kaj renovigis la flekseblecon de miaj
manoj antaŭ jaro, mi eĉ ne povis tajpi sen grava doloro.Tio malaperis nun miaj manoj estas
normalaj kaj flekseblaj denove mi povas skribi kaj kudri.Kaj mia okulkuracisto estis surprizita, ke
miaj okuloj efektive estas pli bonaj ĉiufoje kiam mi iras." Kelee

“Mi havis operaciojn kaj sennombrajn mjelfrapetojn en unu loko sur mia malsupra dorso.Ĉio tio
kaŭzis dikan cikatron, kiu povas esti sentita kaj la vertebro inflamas kaj ĝi estas vere dolora.Mi
suferis  multe  da  doloro,  malespera  por  krizhelpo.Do,  Gayle  frotis  iomete  (1  guto)  da  RSO
(kanabo-oleo) surloke kaj igis min kuŝi tie por ke ĝi trempu.Nu, la oleo sentis iom tingema sed
krom tio, mi ne pensis, ke ĝi faras multon.Nu, 20 minutojn poste, la doloro malaperis kaj mi
sveniĝis ĝis mateno!Mi dormis mirinda kaj kiam mi vekiĝis,  mia dorso sentis pli  bone kaj la
cikatra histo ne estas tiel dika.Ĝi estas sovaĝa por mi, sed la oleo ŝajnas rompi la malnovan
cikatran histon.Kanaba oleo estas mirinda kaj se mi ne estus leginta aliajn rakontojn ĝuste tiel,
mi kredus, ke mi estas freneza!” Miĉjo

“La avino de mia amatino havas severan artriton kaj ne povas malfermi la manojn.Ni provis etan
eksperimenton kun iom da oleo de Rick Simpson kaj diris al ŝi froti ĝin sur ŝiajn manojn.Post
minutoj de la aplikado ŝiaj manoj komencis malfiksi kaj doninte kelkajn pliajn ŝi povis denove
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movi siajn fingrojn sen doloro.Estis vere mirinde vidi ion tian okazi." Duane

“Ne estas dubo en mia menso, ke ĝi funkcias.Mi rimarkis tujajn rezultojn.Mi jam faris Planon
A.La oleotraktado estis Plano B.Mi dezirus, ke mi unue provis oleon.Mi travivis jarojn da doloro,
kiun mi ne devis.Mi prenis dolorpilolon ĉiujn 4 horojn.Pasis nur du semajnoj da oleotraktadoj sed
mi sentas min multe pli bone.Uzante ankaŭ alkalan akvon.Mirinda!!!” Jakobo

"Rick Simpson Oil estas speciala.Mi uzis Kanabon por administri simptomojn de doloro dum
jaroj sed nur apenaŭ kovris miajn simptomojn.Mi sciis, ke mia vundo ne plene resaniĝas.Kiam
mi  komencis  preni  Rick  Simpson  Oil,  mi  jam  provis  manĝi  malsamajn  eltiraĵojn  faritajn  el
Kanabo kaj ili ĉiuj havis kelkajn mallongperspektivajn efikojn sed tiam igus min senti aŭ alta aŭ
elĉerpita  aŭ.ĝi  simple  ne  daŭrus  sufiĉe  longe.Mi  neniam  sentis  min  perfekta.Mi  eĉ  provis
produkton, kiu estis vendita al mi kiel Rick Simpson Oil, kiu estis aĉa kaj neefika - atentu la
malaltkvalitajn eltiraĵojn, kiuj nenion faros kaj ne senkuraĝiĝu pro tio ĉar la vera interkonsento
estas simple, miraklo.Mi prenis rapide kreskantajn kvantojn da opiaĵoj.Rick Simpson-oleo helpas
sorbadon de opiaĵoj, sed ĝi ankaŭ estas tre forta kontraŭdolorigilo per si mem.Ĝi daŭras la tutan
tagon kaj mi ne plu rimarkas altajn aŭ kromefikojn de la dozo, kiun mi prenas.Mi povas fari
multe pli kiel sendolora persono kaj mi povas senti mian movan gamon pliiĝantan kaj mi scias,
ke mi resaniĝas.Fakte mia ĝenerala sano estis nekredebla – mi ĉiam havis multajn malsanojn
aŭ infektojn kaj havis rimarkinde puran sanproblemon de kiam mi komencis ĉi tiun oleon.Mi nun
denove prenas miajn opiaĵajn kontraŭdolorojn, dum mi ankoraŭ sentas min pli bona.Intertempe
mi foje provis aliajn malsamajn specojn de eltiraĵoj kiel haŝiŝoleo aŭ manĝeblaj.Mi trovas, ke la
doloro-malpeziĝo de Rick Simpson Oil estas ordo de grandeco pli forta ol iu ajn alia kanabo ĉu
manĝita aŭ fumita.Ĝi estas en sia propra ligo de simptoma mildigo eĉ kompare kun la plej fortaj
kanabaj vakstiraĵoj.Mi intencas nun tute forlasi opiaĵojn.” Mike

“Mi uzas ĉi tiun oleon.Mi havas muskolan distrofion kaj mi havas daŭrajn sanproblemojn de
Stevens Johnson Syndrome/TEN.Ĉi tio funkcias.Ĝi funkcias pli bone ol IUJ farmaciaĵo sur la
merkato.Ĝi  estas  sekura  kaj  efika.Mi  ne  povus  funkcii  sen  ĝi.Ĝi  permesas  al  mi  esti
produktiva.Mi laboras plentempe.Antaŭ preni la oleon, mi estis sur pezaj drogoj kiuj faris nenion
krom igi min zombio kun amaso da kromefikoj.

Por fini mian "raton" mi diru ĉi tion: Al tiuj, kiuj kredas, neniu klarigo estas necesa.Al tiuj, kiuj ne
faras, neniu klarigo estas sufiĉe bona.Mi estas vivanta pruvo pri la efikeco de ĉi tio.Kaj ĝi devas
esti laŭleĝa kaj disponebla por ĉiuj." Laurie

Diabeto
"La oleo rejunigas la pankreaton kaj, kredu aŭ ne, ĝi tiam ofte komencas produkti insulinon eĉ
post jaroj da senaktiveco.Multaj pacientoj povas ĉesi pafi insulinon post pluraj semajnoj sur la
oleo.La oleo ankaŭ helpas kuraci aŭ kontroli ĉiujn aliajn diabet-rilatajn problemojn en la korpo.

Mi manĝus la oleon kaj/aŭ uzus ĝin en supozitorio.Fumado aŭ vaporiĝado ankaŭ povas helpi
redukti sangan sukeron, sed la efikoj estas tre limigitaj kompare kun ingestado de la oleo.Mi
uzus la oleon topike por diabetaj ulceroj, simple aplikas la oleon, kovrus ĝin per bandaĝo kaj
ripetu ĉi tion ĉiujn tri tagojn ĝis la ulcero resaniĝos.Mi miksus oleon de kanabo kun la ekstrakto
kaj uzus ĝin por masaĝoj, kiuj antaŭenigos sangan cirkuladon kaj helpos malhelpi ŝveliĝon kaj
aliajn  malkomfortojn.Mi  ankaŭ  inkludus  kanabo-semojn  kaj  kanabo-seman  oleon  en  mia
dieto.JB”

"Tipo du preskaŭ malaperis,  for preskaŭ ĉiuj medikamentoj, batalante kun ĝi sarkoidozon, ĝi
funkcias." Jeff

"Kokosa oleo ankaŭ helpas stabiligi sangajn sukerajn nivelojn en Diabeto!!Mia loka butikisto
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provis ĝin kaj ĝi funkcias kiel ĉarmo, kiun li diris!!Li ankaŭ sentas sin mense multe pli bone [pli
da energio] kaj ankaŭ maldikiĝis!!Tute bona!!" Robin

"Miaj  sangaj  sukeroj  freneziĝis  (ĝis  400+-  dum monatoj  -  tre  danĝera)  kaj  ĝi  laŭvorte batis
min.Mi kapjesis malantaŭ la rado - do mi ĉesis veturi - vere malbonaj aferoj!La dokumentoj eĉ
malpermesis al mi flugi al NYvidi mian Panjon por Kristnasko.

Nu - la kuracistoj provis unu insulinon, poste du - faris absolute nenion.Do - mi finfine diris al ili -
sufiĉe!!Mi iras sur la oleo (mi neniam diris la doc mi faris ĝin antaŭe) kaj mi plialtigis mian dozon
al ĉiuj 2 horoj.Nu - vi divenis - miaj sukeroj naze plonĝis al la normala gamo.Mia Doktoro estas
unu el tiuj afablaj Harvard-uloj - kaj li estas miregigita.Poentu unu por la barbaroj!!!!Do - nun ni
havas plene dokumentitan Diabetan kazon kie vivo estis savita - Mi!!!!!!-- :)” Janet

“Drama ŝanĝo, mi ĉesas preskaŭ ĉiujn insulinojn.Okaze mi devos uzi Lantus, longtempeaganta
insulino, sed ne ofte.Mi komencis uzi RSO pro multaj kialoj, sed unu esperis, ke mi povus forigi
insulinon kaj finfine vidi pli stabilan sangan sukernivelon.Mi uzis 300 ekzemplerojn da Novolog
tage,  mallongperspektivan  insulinon,  kaj  200  unuojn  da  Lantus,  kaj  4  metforminajn  pilolojn
tage.Mi  ankoraŭ  prenas  la  pilolojn,  sed  mi  povas  vivi  kun  tio,  ĉar  mi  ne  plu  devas  uzi  la
insulinon.Ne plu alglui mian stomakon per kudrilo 6 ĝis 8 fojojn tage!Miaj sukerniveloj estas pli
facile regeblaj kaj mi ne plu vidas la legadojn en la 2 ĝis 5 centoj.Mi ankaŭ ne plu vidas la
dramajn  malaltajn  sukernivelojn  de  30-aj  jaroj.Ĝi  estis  dia  sendado  kaj  la  unua  afero,  kiu
efektive konservis miajn sukerojn. Dena

"Miaj antaŭdiabetaj sangosukero-niveloj estis super 140 kaj nun mi estas ĉe 100.Kontrolu vian
sangon antaŭ ol vi faru iom da oleo, donu al ĝi ĉirkaŭ 10 minutojn kaj kontrolu ĝin denove kaj ĝi
multe falos.La mia faris tiom multe, kiam mi devis trinki iom da Gatorade por ebenigi." Michelle

"Mi estas insulinodependa diabeto kaj kun unu 60gramo da oleo, mi pasis de 100 unuoj ĉiutage
al 50 unuoj da insulino." Leslie

"Ĝi  tute ekvilibrigis  miajn  nivelojn.Mi  ricevis  "METFORM" por  preni  buŝe kaj  neniam prenis
pilolon ekde la unua kaj mi denove vekiĝis kaj pensis, "Ne, pliigu la oleon nun kiam mi estas
diagnozita Tipo II-Diabeto." Miaj niveloj saltas proksimume inter 3.4 kaj 7.2.La absoluta plej alta,
kiun mi povis puŝi mian sukernivelon, estis 8.1 post manĝi laŭvorte sakon da sukeraĵo inkluzive
de ĉokolada trinkejo kiel eksperimento.Mi faris ege malgrandan da oleon kiam mi puŝis ĝin al la
8.1 kaj komencis kontroli miajn nivelojn ĉiujn 10 minutojn por vidi ĉu mi povus igi ilin fali.Je 10
minutoj post la oleo mi falis al 7,3 kaj kiam mi testis je 20 minutoj post la oleo mi falis al 4,8."
Michelle

“Mi povas uzi nur malgrandajn dozojn da oleo.Ĝi igas min havi hipoglikemion plenforte.Sed tio
estas bona afero ĉar mi komencis per 45/10 pafoj de longa kaj mallonga aganta insulino antaŭ
ok jaroj.Mi faris kelkajn esplorojn pri mia nova malsano kaj mariĥuano konstante aperis kiel
natura rimedo kune kun aliaj spicoj kiel cinamo do mi komencis uzi hashkapojn ĝis "reala" oleo
estis disponebla.Ili estis tiel fortaj, ke mi pensis, ke mi mortos la unuan fojon kiam mi manĝis
haŝiŝoĉapon.Sen mencii ŝarĝan dozon de RSO.(Sed RSO eĉ ne estis elekto por mi tiam) Sed
unufoje ĝi estis la oleo-uzo (greno tage) kaŭzis mian korpon havi hipersentemon al la dufoje
ĉiutagaj insulinjektoj kaj mi estis blokita ĉe forko en la vojo por elekti. RSO aŭ pafoj.Mi ĉesigis la
pafojn kaj daŭrigis la oleon.

Kune kun dietŝanĝo kaj pliigita ĉiutaga aktiveco (ekzerco) mi nun havas 5.7 A1C, perdis 60
funtojn kaj ne havas pli fantomajn bruldolorojn (diabeta neuropatio).Post kelkmonata kuracado
mi devis ŝanĝi al glicerinaj kaj alkoholaj tinkturoj kaj fari nur jarajn oleajn traktadojn.Ĉar mia
sukero komencis fali tro malalte.

Ĝi havas miraklajn kuracajn kapablojn de diabeto.Kiel kanabo funkcias sur la endokrina sistemo
de la korpo devus esti notita kaj amplekse ekzamenita.Mi preferus esti zonkigita dum monato
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jare  per  oleotraktado  ol  fari  730  pafojn  de  genetike  modifita  porka  DNA.Mi  uzas  sativajn
plantvariojn  por  ĉerpi  miajn  oleojn  kaj  fari  miajn  tinkturojn.Ĝi  funkcias  plej  bone  por  miaj
simptomoj.Mi provis indican kaj rimarkis, ke mi simple ne povas funkcii kaj volis manĝi pli kaj
sentis  malvarmon  la  tutan  tempon.La  sativo  akcelis  mian  metabolon  kaj  korfrekvencon,
subpremis mian apetiton kaj igis min havi histeriajn ridadojn (mia plej ŝatata kromefiko).

Se via sukero estas alta, komencu kun malaltaj konsekvencaj dozoj.Vi ankoraŭ volas senti, kio
okazas kun via korpo.(Unu problemo, kiun mi havis, estis ne scii, ĉu mi kapturnis pro la oleo aŭ
malalta  sukero,  do  vi  trapasos  kelkajn  teststriojn  la  unuan  monaton  ĝis  vi  scios,  kion  vi
sentas).Kaj vi estos tre soifa homo.Akvo estas via amiko kun ĉi tiuj traktadoj.Alta sukero igas vin
esti soifa la tutan tempon kaj ankaŭ la oleo, do konsideru tion ankaŭ.

Kaj ne tro zorgu pri via sukero komence.Ĝi ne similas al trudita insulino.La oleo nur eniras kaj
faras tion, kion mi ŝatas kredi, kiel ekfunkciigas ĉiujn viajn organojn kaj tio siavice helpas ilin
purigi la sangon kaj ĝi ankaŭ havas bonegan rilaton al la nerva sistemo kaj mi kredas, ke via
cerbo havas pli bonan senton por via korpo. tra ĉi tiuj kanaloj kaj scias sendi ĉiujn ĝiajn naturajn
resanigajn  kapablojn  al  streĉitaj  partoj.(En  mia  kazo  mia  pankreato,  renoj  kaj  sango.)  Nun
memoru, ke ĝi estas nur mia teorio kaj mi ne estas sciencisto, mi nur iras pri kiel ĝi funkcias por
mi  kaj  la  plej  bona maniero  kiel  mi  raciigas  ĝiajn  efikojn.Estas  bone teni  ĵurnalon kaj  havi
regulajn sankontrolojn kaj sangokontrolojn por marki vian progreson.Post kiam via A1C estos
kontrolita kaj via rena funkcio pliboniĝos, tiam vi scios, ke vi estas sur la ĝusta vojo kaj tiam ĝi
nur konservas tiun nivelon, je kiu vi laboros kaj ĝi neniel estas tiel vigla kiel atingi tien.Ĝi plej
verŝajne postulos nur malaltajn konstantajn dozojn kaj vivstilan nutran ŝanĝon, pri kiu diabetuloj
ne estas fremdaj.(Mi bezonis ĉirkaŭ ses monatojn por iri de A1C de 11 ĝis 7 kaj kelkaj pliaj
tajloroj en dieto kaj ekzercado por atingi ĝin 5-gamo.(Akva ekzercado estas malalta efiko kaj
bonege funkciis por mi)." Antonio

"Mi uzas 1 gramon da oleo tage por severa degenera periferia neuropatio kaj la krizhelpo estas
mirinda!" Laurie

"Mia edzo ingestas Kanabon dum jaroj kaj RSO-oleon lastatempe, por sia Diabeto.Ĝi ne nur
stabiligis lian sangan sukeron sed ankaŭ INVERTigas lian Kronikan Renan Malsanon.Li estis
diagnozita kun ŝtupo 3 CKD kaj ili  starigis lin por esti  listigita en liston de rendonacantoj.Li
komencis ingesti tinkturojn kaj RSO-oleon kaj nun li estas en etapo 1 CKD.La kuracistoj diris al
li,  ke tio ne eblas.Ni forigis tiujn kuracistojn kaj ricevis novan!RSO-oleo ankaŭ malaltigis lian
sangopremon,  stabiligis  lian anemion kaj  lian Diabetan Retinopation (li  laŭsupoze estis  tute
blinda ĝis nun, diras Okcidenta Medicino).Dankon al la Granda Spirito pro la bela Kanaba planto
kaj ĉio, kion ŝi provizas!!Dankon Rick Simpson pro provizi la informojn pri kiel fari Kanaban
Esencan Oleon kaj la atestojn de tiuj, kiuj faras! Julie

"Mia partnero havas tipon 1 kaj manĝi etan oleon helpas stabiligi ŝiajn sukernivelojn.Ĝi estas
vere Donaco...” Spacfolio

"Mi estis sur 4 metformino kaj 4 diamikronoj tage, mia sangosukero estis 12% post 12 horoj
rapida sangosukero-testo.Mia kuracisto, aspektante iom seniluziigita, diris: "Nu, mi supozas, ke
vi ne bezonas pliajn pilolojn por via diabeto." 9 monatojn post la kuraco.Ĉiuj miaj simptomoj,
renoj, artrito, kolesterolo, sangopremo, ĉio multe pli bone ĉe la oleo ol sur piloloj.Estas miraklo.

Mia sanga sukero falis kiel roko ĝuste ĉirkaŭ la 6-a semajno de la kuraco.Iun nokton mi vekiĝis
amuza, mia sanga sukero estis sub la 4%-marko, 3.2%.Mi ĉesis preni la 8 pilolojn tage, kiujn mi
estis prenita por tipo 2 diabeto.Tio estis antaŭ 17 monatoj.Entute mi estis sur 15 piloloj tage, nun
neniu.Do, Mikaelo, faru la kuracan nivelon.3 monatoj, 60 gramoj [sekvu la instrukciojn sur la
retejo de Rick], via diabeto malaperis." Petro

"Kanaboleo estas la sola afero, kiu ĉesigus la doloron de mia neuropatio.Eĉ Oxycontin ne povis
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forigi la tutan doloron, kiel faris la CBD en kanaboleo miksita en kremo.Ĝi estas mirinda planto
por ĉiaj medicinaj uzoj, kaj finfine homoj rekonas ĝin.” Kateno

“Rick  nerekte  savis  min  de  sorto  pli  malbona  ol  morto  post  tio,  kion  mi  travivis  kun
korspecialistoj.14 monatoj, pli ol 22 malsamaj testoj ĉe 4 hospitaloj kaj medicina centro."Vi estas
plej malbona kazo, 1 flanko de via koro estas morta, vi eble bezonos kortransplantaĵon." Tiam
post 14 monatoj ili ne povis fari pliajn provojn, ili faris pretervojon.

2 jarojn poste mi eniris por sekvado de nova kardiologo kiu diris: "Tute ne estas damaĝo al via
koro, kiu diris al vi, ke estis damaĝo kaj ke vi havis koratakon?Tio ne veras." Oni ludis min por
suĉulo.Do kiam la kuracisto sendis min al diabeta specialisto, kiu sendis min al rena specialisto,
mi preferus dormeti en neĝbanko, poste trairi.io ajn kiel sanspecialistoj denove.Tiam la oleo
venas.Nun mi estas pli sana ol mi estis en 20 jaroj.” Petro

“Mi estas sinjorino de 79 jaroj kaj loĝas en Francio.Mi volas dividi kun vi mian personan sperton
kun kanabo-oleo.Mia edzo Jerome havis antaŭ kelkaj monatoj rompitajn voston kaj kokson pro
falo.De tiu momento ĉio misfunkciis, estis suferanta granda doloro kaj agonio forte ŝvebis super
li.Mia nepo diris al mi, ke li konas tre efikan naturan medikamenton, kiu povus helpi vin en ĉi tiu
dolora stato.Ni uzas kanabo-oleon en liaj vundoj kaj resanigitaj sed ŝvelintaj, kaj buŝe donis
malgrandan kvanton ĉiutage.

Mi devas diri, ke la reakiro estis mirinda, sed estas io alia, kion vi bezonas scii, mia edzo antaŭ
longe suferas de erectila senpoveco do mi decidis doni krom oleo, apliki ĝin sur sia peniso, la
rezulto estis la plej mirinda. ke mi vidis dum mia vivo, nun mia edzo estas perfekte kapabla havi
intensan sekson plurfoje tage, plus la grandeco de sia peniso fari multe en pliigoj al la grandeco
kiun mi havis mia edzo kiam mi estis juna.Povas ŝajni nekutime por persono de mia aĝo doni ĉi
tiun ateston, sed mi pensas, ke sano estas same grava kiel bona seksa vivo.Dankon Rick.”
Rochelle

-- Dankon, Rochelle.Jes, sano estas same grava kiel bona seksa vivo, kaj jes, la oleo faras
ĝuste tion, kion vi priskribis.JB

“Kiu trostreĉoj helpas masklan senpovecon, JB?Viroj bezonas scii ĉi tion...” Tomas

-- Tio estas bona demando, Tomas.Simple iru al streĉa revizia retejo kaj serĉu trostreĉojn kun
raportitaj afrodiziaj efikoj.Poste akiru iom, provu ĝin fumante, kaj se vi ŝatas la efikon, faru la
oleon kaj uzu ĝin.Tio estas proksimume ĉio, kio estas al ĝi.Iuj trostreĉoj igas vin pli kora ol aliaj
kaj iuj kombinaĵoj de trostreĉoj estos pli efikaj ol aliaj kombinaĵoj de trostreĉoj aŭ oleoj.Tion mi
povas diri ĉi-momente.Provu la oleon, se ĝi ne havas la efikon, kiun vi serĉas, faru aŭ ricevu
alian aron ĝis vi trovos la ĝustan.Tiel devus esti.JB

"Miaj piedoj sentas sin pli bone ol iam ajn en la lastaj dek jaroj pro la neuropatio." Leono

"Mi dirus, ke eble la menshigienaj problemoj ekzistis antaŭ iu ajn kanabo; ke la malkomforto de
la  mensa  malsano  puŝis  ilin  provi  kaj  memmedikiĝi.Mi  havas  C-PTSD,  kaj  estis  en  aktiva
dependeco de (almenaŭ) 12 ĝis mi puriĝis je 33.Tio estas antaŭ 5,5 jaroj.Mi provis preskaŭ ĉiun
drogon,  kiun  mi  povis,  ĉar  mi  ne  sentis  min  "ĝusta".  Purigi  por  mi  signifis  psikiatriajn
medikamentojn kaj rehabilitadon kaj kelkajn jarojn da terapio.

Post trovi kanabon (denove) antaŭ unu jaro kaj iom da tempo, kaj uzi ĝin por disko-problemoj,
mi estis ŝokita malkovri, ke mi ne plu bezonas plurajn el la psikiatriaj medikamentoj, kiujn mi
prenis dum almenaŭ 3 jaroj.Mi ankaŭ estis diagnozita kun tipo 2 diabeto baldaŭ antaŭ ol mi
malkovris medicinan kanabon.Ĝi estis rekta rezulto de iuj  el  la  psikaj  medikamentoj!Nun mi
havas  regulan  sangan  sukeron,  kaj  laboras  por  ĉesigi  la  lastajn  2  medikamentojn
(kontraŭdepresiaĵoj, kiuj devas esti malrapide demamigitaj) ene de 2 jaroj." Jenn
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"Mi  ankaŭ havis  tipon 2-diabeton.Uzado de kanabo ĉiutage permesis  al  mi  ĉesi  uzi  plurajn
preskribajn medikamentojn, kiuj laŭvorte mortigis min de interne eksteren.Ĉi tiu ŝanĝo donis al
mi energion kaj senton de klareco, kiun mi ne havis dum longa tempo.Pliigita energio signifis ke
mi efektive VOLIS iri promeni.Mi komencis iri al klasoj pri akvofitaĵo.

Faris  kelkajn  facilajn  ŝanĝojn  al  mia  dieto.Unu  ŝanĝo  estas,  ke  mi  komencis  manĝi  pli  da
kanabo.Tipe en formo de ĉokolado farita kun kanabo infuzita kokosa oleo (supersana oleo, tre
utila por senvenenigi la hepaton kaj helpi en peza perdo).

En la unua jaro de uzado de kanabo ĉiutage, mi perdis iom pli ol 40 funtojn.Mi iom regajnis, sed
mitute ne zorgas pri tio, ĉar mi scias, ke mi estas iom pli streĉita lastatempe, kaj ke uzante
(precipe  manĝante!)  kanabon  ĉiutage  mia  korpo  feliĉe  prizorgos  sin  mem,  kiel  ĝi  estas
desegnita." Jenn

“Mi ne scias ĉu vi  sciis  ĉi  tion,  sed en 2011 mia diabeto estis malbona,  miaj  renoj  likis  12
gramojn da proteino tage, miaj genuoj doloris tiom, ke mi apenaŭ povis marŝi.La tendenoj, kiujn
mi  ŝiris  en mia  kokso  en  85,  revenis  kun  doloro  preskaŭ  neeltenebla.Mi  estis  220  funt.La
kuracisto sendis min al diabetologo, kiu sendis min al rena specialisto.Mi eĉ ne plu povis ludi
gitaron.Mi ĉesis zorgi.

Mi esploris  post  kiam mikrofono pri  ĉi  tiu  afiŝo diris  al  mi,  ke iu  ulo nomata Rick Simpson
resanigis amason da kancero per la potoleo.Mi pensis bssed mi enrigardis ĝin.Kaj eksciis, ke ĝi
ankaŭ funkciis pri tipo 2 diabeto - kion mi havis.

Mi sekvis la instrukciojn de Rick Simpson, kiujn li havas en sia retejo pri kiel fari ĝin kaj kiom
preni ktp.ĝi malsanigis min, mi pensis, ke mi havis la gripon, mi daŭre faris ĝin, kaj ĉirkaŭ la 6-a
semajno mia sanga sukero malaltiĝis, mi ĉesis preni la 8 pilolojn tage, pri kiuj mi estis kaj mia
sanga sukero restis en celo.

Mi perdis 30 funtojn, mia dorso ne doloris tiel malbone.Mi eniris por mia 3-monata kontrolo kaj
mia kuracisto staris  tie  kun la  makzelo malfermita.Ĉiuj  miaj  vitaloj  estis  normalaj.Tio  okazis
antaŭ 2 jaroj, mi pezas 173 funtrojn. Mia sangosukero ankoraŭ estas normala sen piloloj. Mi
faris alian 24-horan urinteston por vidi, kiel miaj renoj fartas la plej multe, kiun mi povis eltiri de
mia doktoro estis "Mi ne scias kial vi renoj multe pliboniĝis.” Mi ne havas doloron en mia genuo
aŭ dorso krom se mi troigas ĝin, sed ĝi revenas al normalo post kelkaj tagoj.Mi preskaŭ ne plu
fumas herbon, mi ne tre ŝatas fumi ĝin.Tion faris la oleo por mi.” Petro

"Ne certas, ke vi memoras min, mi prenas 1 g/tage por severa idiopata neuropatio.Vokis High
Noon iun tagon, Rick kaj Janet diris al mi certigi, ke mi konservis vin ĝisdatigita...En 3 monatoj
kaj mi estis miregigita ĉi-vespere...sidante sur la kanapo, subite rimarkis, ke mia hundo estas
sub mi, mi karesis ŝin jam, mi ne scias kiom longe, kun la dorso de miaj bovidoj.KAJ SI SENTIS
MALDA!!!Mi havis TRI kirurgiajn procedurojn sub la genuo en la lastaj 10 jaroj sen anestezo, ĉar
mi ne povis senti ĝin.Unu el tiuj operacioj estis SURALA NERVBIOPSIO!TIO estas ŝoko kaj
terura homoj!!” Laurie

"La RSO-oleo estis tia mirindaĵo por mi, mi povis manĝi denove, mia doloro estis regebla por la
momento,  kaj  neniu  narkotaĵo,  mi  havas  multajn  problemojn  tro  multaj  nomas,  narkotaĵoj
elĉerpas miajn adherojn kiuj havas. miaj intestoj kungluiĝis, la kuracistoj faros nenion krom se
mi havas obstrukcon, mi povis manĝi nenion krom likvaĵoj ĝis antaŭ du tagoj, 4 tagojn ĉe RSO,
mi havis kradritan fromaĝsandviĉon kaj hieraŭ duonan tinuso. sandviĉo, la kuracistoj ne povas
fari ion por mi, do mi estas sola, mi pezas 110 funtojn kaj tio ne estas mia normala nek sana
pezo por mi, mi falis eĉ 98, kun siaj medikamentoj, ili faris. eduki min kun kulereto nutrado, 24/7,
aminda, preferus manĝi manĝaĵojn kiel ni intencis...Liberigu la planton, kiun Dio donis al ni...”
Joyce

“Vero.Miaj sangaj sukerniveloj nun estas en normala gamo kaj mi eliris 2000 mg da Metformino
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tage kaj nun manĝas proksime de nulo gluteno kaj observas mian dieton.Neniu grasa senpaga
aĉaĵo, aŭ dieta aĉaĵo, aŭ frostita Weight Watcher manĝoj ankaŭ.Ĉu vi vidis la natrian enhavon
en tiuj frostigitaj manĝoj?Indignige!" Cheshire

-- Ĉu vi ŝatis la guston de tiuj manĝaĵoj, kiam vi provis ilin sur la oleo?JB

“Mi ne ŝatis ilin antaŭe, sed ekde la oleo aŭ mia aĝo, mi fariĝis gluten-sentema.Mi havas pli da
migrenoj, pli da fibroj, akneo, stomakaj kramfoj, por nomi kelkajn.Krome la natrio ŝveligas min
kiel  balono.De kiam mi  fariĝis  ĉefe  kanabo-uzanto  kaj  kun  la  oleo,  mi  nun  manĝas  pli  da
kanabo,  fruktoj  kaj  legomoj,  malpli  da  graso,  malpli  da  herboj  sur  manĝaĵo.MI  AMAS ĜIN!
Tamen, lagluten-rilataj manĝaĵoj kiel pasto kaj pano, mi AMAS ne gravas ĉu sur la oleo aŭ ne.La
rezulto estas ke mia korpo ne ŝatas ĝin kaj mi fartas bone kun tio." Cheshire

“Saluton Greg, mi havas puran sanfakturon sur mia veziko.Tiel diras la kuracisto dankon al la
Kemio.Li diras, ke mi nun estas en totala remisio.Sed la Vero de la afero estis, ke mi prenis
entute ĉirkaŭ 19 gramojn da RSO ekde la 13-a de oktobro 2012 kaj ekstere kaj ĵaŭde la 19-an
de decembro 2012.Iris por penisoskopo tra mia prostato kaj en mian vezikon kaj nun havas
totalan remision de mia vezika kancero.Tute sana rozkolora kaj neniu signo de kancero.Mia
kuracisto diras, ke mi aspektas kvazaŭ mi neniam havis kanceron antaŭe.Li miris, kiel bone mi
aspektis.Mi ankoraŭ batalas kontraŭ ĉi tiuj narkotaĵoj kaj scias, ke la RSO povas helpi min forigi
ĉi tiujn pilolojn antaŭ ol ili eniru min.Ankoraŭ esperas malpliigi miajn kistojn ankaŭ en ĉiu el miaj
renoj, dekstre kaj maldekstre.

Mia dorma medikamento estis ege malpliigita ĉi tiujn lastajn monatojn kaj mi ankaŭ ĉesis TUTE
mian  Cymbalta  nun  kaj  ankaŭ  malpliigis  miajn  Baclifin,  Lyrica  kaj  OXYCOTIN  kaj  ankoraŭ
provas forigi ilin tute, kio mirigas miajn Kuracistojn Kiom RAPIDE mi. Mi malpliigas kaj kiel ĉi tio
donos al mi ŝancon havi iom NORMALAN VIVO.

Mi kreditas fumi medikamentan mariĥuanon por konservi min viva tra ĉi tiu narkota parto de mia
vivo.La kuracistoj forĵetis min antaŭ LONGE.Ĉi tiu RSO permesis al mi komenci pezi post trafi
ĉiaman minimumon de 135 je 6ft de alta la pasintan oktobron kaj mi nun pezas 149 -- tio estas
14-lb GAIN, ĝuste dum mi prenis la RSO.Mia rigida dorso trankviliĝis pro doloro kaj mi ankaŭ
havis pli da movado en la lastaj monatoj, mia kolo KIRURGIO ankaŭ estis haltigita ĉi-aŭtune
ekde mia konsumado de RSO.

Mia psoriaza artrito en miaj piedoj ankaŭ trankviliĝis kaj mi preĝas ne plu ricevi pliajn steroidajn
pafojn en miajn piedojn kaj preĝu same por mia dorso ankaŭ mia lasta mjelfrapo epiduralaj
steroidpafoj  en mia spino estis la  pasinta aŭtuno kaj esperas,  ke mia doloro.  niveloj  restas
malalte por malhelpi plu okazi.

Mia kuracisto diras, ke mia korpo ne plu povas trakti (SE MI VOLAS VIVI) komerci pafojn kaj
pilolojn por vivokvalito.PULĜO, MI Diras.Prenu RSO por helpi kun ĉiuj viaj malsanoj kaj por
redukti vian dolorfarmaciaĵon kaj mortigi kanceron por ĉiam.Mi ne prenis tre multe kaj ne tre
longe, se ĝi povas fari tion en tiel mallonga tempo por mi, nur pensu, ĉu la tuta mondo povus
scii pri tio.La kuraco de Dio!!!” Tony

"Mia patro estis diagnozita kun pankreata kancero antaŭ 6 monatoj.Dum kemio ĝi disvastiĝis al
renoj kaj pulmoj.Li havis makulojn aperantajn ĉie kaj li malboniĝis tre rapide.Mi legis pri la oleo
kaj  decidis,  ke  li  havas nenion por  perdi.Ni  faris  kelkajn  kaj  li  estas  sur  ĝi  ĉiutage dum tri
monatoj.Rezultoj  de skanado venis hieraŭ.Doktoro miris.Pankreata kancero ŝrumpis kaj aliaj
makuloj tute malaperis.Mia patro estas multe pli bona.Neniu naŭzo, surpeziĝis, ne plu dormas la
tutan tagon kaj li estas ekstere kaj denove.Vere mirinda.Ni estas super la luno." Lisa

--  Bonege,  Lisa,  sed ne plu skanadoj  mi  petas,  nur oleo.Vi  vere ne bezonas karcinogenan
skanadon por vidi, ke li fartas bone.Kiel vi diras, vi havis nenion por perdi, do ne perdu ĉi tiun
ludon per nenecesaj skanadoj, kiuj povas facile plimalbonigi ĝin.
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Radiaj efikoj akumuliĝas en la korpo.Ju malpli da skanado paciento kun kancero prenas des pli
bone.Tio estas nur komuna prudento, nenio alia.Ĝenerale, estas vere pli bone manĝi pliajn 60 g
da oleo kiam vi ne certas ĉu vi estas 100% sana.

Ankaŭ, ĉiuj ĉi tiuj provoj kaj vizitoj al kuracistoj kutime igas pacientojn tre nervozaj kaj submetas
ilin  multe  da  streso.Streso  kaj  angoro  malfacilas  eviti  kiam oni  traktas  malsanon,  do  evitu
streson kaj angoron kiom vi povas -- kaj la oleo povas helpi kun streso kaj angoro pli bone ol iu
ajn alia substanco pri kiu mi konas.JB

“Mi uzas kanabon dum jaroj por mia diabeto.Mi ĉiam sentis min aĉa.En mia familio flanke de
mia patrino diabeto estis malbona, la perdo de piedoj, kruroj, vido kaj poste morto.Miaj onklinoj,
onkloj, avino.Kaj patrinoj ĉiuj forpasis de diabeto.Mia patrino havis 55 jarojn.Mia aĝo hodiaŭ.Mia
juna fratino ĉi tie punktoj estas pli ol 570 tage, 3 pafoj tage, sed kiel por mi, neniu diabeto, dum
multaj jaroj.Mi estas sufiĉe sana.

Bona amiko, en siaj 70-aj jaroj.Antaŭ ĉirkaŭ sep monatoj venis al mi.Liaj punktoj estis meze de
la 500-aj jaroj, li estis vere malsana.Nu, post kiam li uzis RSO, nur de tondado, lia malsupreniris
al 180-aj jaroj.En nur kelkaj monatoj.Infuzita kun kanabo oleo prenita du kapsuloj tage.Nun li
revenis por ĉasi, fiŝkaptas kaj tranĉas lignon.76 jarojn aĝa, kaj li aspektas 15 jarojn pli juna.Mi
scias, ke kanabo estas la kialo, ke mi ne pafas hodiaŭ.Mi ankoraŭ estas sen diabeto.Mi estas la
sola en mia familio.Mi deziras, ke mia fratino eduku sin, ŝi sentus multe pli bone.Kiel alfronti
Grizzly ĉiumatene." Ron

"Mi povas vere diri  al vi,  ke en mia kazo kombinaĵo de Kanaba oleo kaj ŝanĝi al mielo kiel
dolĉigilo malaltigis miajn sukernivelojn al akcepteblaj (legu normalaj) niveloj.Mi nur devas uzi la
ekvivalenton al kvanto proksimume la grandeco de longgrajna rizo.Mi suferas de ekstercentra
neŭropatio, sendormeco, kronika kolo kaj artikodoloro, aĉa hepato (tio estas medicina termino
ŝajne), malalta kalkulo de trombocitoj, kronika EBV, kaj pli granda ol lieno de panskatolo.Mi ne
povas (ne ke mi volus) esti operaciita sen ekstrema verŝajneco, ke mi sensangiĝos.

Nun mi NE sugestus al iu alia fari ĉi tion, sed mi malsanas dum dek jaroj.Ĝi plimalboniĝis ju pli
da medikamentoj kaj proceduroj ili trapasis min.Mi finfine diris "SUFIĈE".Neniuj OTC-oj, neniu
komerca medicino, ĉiuj herbaj aŭ manĝaĵoj bazitaj.Mi uzas mian ND por peti testojn por mi, tiam
mi ekzamenas ĝin kun ŝi kaj eble petos proponitajn kategoriojn.Sed!Mi havas la finan vorton.Kaj
mi fartas pli bone." Kapuĉo

"Tipo 1-diabeto-manĝaĵo aŭ ne mia sanga sukero ĉiam rapide altiĝis.Ĉar mi uzas oleojn, miaj
sukeroj restas normalaj.Por la unua fojo de kiam mi ricevis ĝin je 20, mia a1c-testo nun estas
6.8." Eŭgeno

“Mi havas amikon, bone pli ol unu, sed liaj sukeroj estis 20+.Ni fumis dum longa tempo 35+jaroj,
do ni ricevis iom da oleo.Nenio, kion faris la doktoro, funkciis.Liaj sukeroj nun estas 10.Ankoraŭ
alta, sed li ŝatas Pepsi." Donaldo

"La oleo tute mortigis mian doloron pro ostaj spronoj kaj malfortaj pulmoj, kiuj ŝajnas plifortiĝi
ĉiutage!Kaj  mi  ĵus  komencis  la  oleon  lastatempe!Mi  ambaŭ  estas  mirigita  kaj  dankema!”
Ĉiamverda

“Nekredeble.Ĝi estas mirakla planto.Ŝajnas, ke ĝi klopodas normaligi vian sistemon, negrave
kio estas malĝusta." Zed

“Mia edzino ne plu havas neŭropation en siaj piedoj.Ni estis sen oleo antaŭ ĉirkaŭ du monatoj
kaj dum tiuj 20 tagoj la neuropatio komencis reveni la lastajn tagojn.Kvar tagojn reen sur la oleo
kaj ne plu pingloj kaj pingloj.Ŝi ne plu havas altan sangopremon kaj perdis preskaŭ 30 funtojn,
simple aldonante kanaban oleon al  sia rutino.Ŝi ankaŭ havas atrian fibrilacion.Neniu aritmio
ekde la komenco de la oleo." Kamarado
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“Miaj sukeroj senkontrolis.Mi estis sur maksimumaj kvantoj de insulino kaj parolaj medikamentoj
sen utilo.Mi akiris tunon da pezo de ĉi tiuj medikamentoj kaj estis mizera.Mi komencis uzi oleon,
suprenirante guton post  guto,  provi  mian sangon 8 fojojn  tage,  por  esti  certa,  ke  mi  fartas
bone.Ĝi funkciis!Je malpeza dozo, miaj sukeroj normaliĝis.Du jarojn poste, mi vivas, faligis 67
funtojn, neniun dietŝanĝon, kaj helpas Rick.Se miaj nombroj altiĝas (mi estas malbona foje) mi
altigas mian petrolon." Janet

“Saluton sinjoro Simpson, mi estas Aaron, mi estas 17-jara.Mi uzis vian receptan oleon por helpi
mian tipon 1-diabeton.Mi devus preni kvar insulininjektojn tage je alta dozo, sed ĉar mi uzas
vian olean recepton, mi bezonas nur preni unu nokte kaj mi persone ŝatus danki vin.Ne estas
multaj homoj kiel vi sur ĉi tiu planedo, kaj nun vi havas tianpli da subtenanto malantaŭ vi.Elkore,
Aaron”

“Por la celoj de ĉi tiu rakonto, mia nomo estas Alexis.Mi estas diabetulo ekde 1994.En la aŭtuno
de 2010 mia maldekstra piedo suferis tion, kio ŝajnis simpla disŝirita ligamento, kaj kuracado ne
estis venonta kaj kia malmulte da kuracado mi ricevis estis nekonsiderinda.Mi estis informita, ke
mi eble havas la piedon de Charcot, kiu kutime restas nerekonita, precipe en la akra fazo, ĝis
severaj komplikaĵoj okazas.Frua rekono kaj diagnozo, tuja senmovigo kaj programo de preventa
prizorgo povas minimumigi la malsanecon asociitan kun ĉi tiu giganta komplikaĵo de diabeta
neuropatio.Se nedece administrita, la Charcot-piedo povas havi katastrofajn sekvojn inkluzive
de amputo.

Antaŭ decembro,  mi  havis  ulceritan ulceron ĉe la  fundo de mia tre ŝvelinta piedo.Serĉante
urĝan  ortopedian  prizorgon  la  kuracisto  rapide  diagnozis  ĝin  kiel  "kronika  Charcot  kun
osteomjelito". Mia piedo havis aerpoŝojn en ĝi kaj gravan infekton en la osto.Li diris al mi, ke la
sola realigebla kuracado estas tuja amputo de la piedo.Mi suferis severan doloron fizike, emocie
kaj spirite.La kuracisto donis al mi semajnon por trakti ĝin psikologie.Mi ricevis rulseĝon kun
instrukcioj de tute senpeza sur mia piedo.

Ni ĉiuj scias, ke Dio laboras en misteraj kaj mirindaj manieroj.Li alportis al mi du el siaj homaj
"sanigaj anĝeloj" kun medikamentoj kiujn Li provizis antaŭ longe.Sen nenio por perdi, krom mia
piedo, mi prenis la medikamenton, ili ame alportis al mi, ambaŭ sublingve kaj aplikis ĝin rekte al
la  malfermita vundo.Antaŭ la  fino  de la  semajno,  mi,  kaj  tiuj,  kiuj  zorgas pri  mi,  povis  vidi
pliboniĝon nur kun la ekstero de la vundo.Kiam mi revidis la kuraciston, li  donis al  mi alian
semajnon kun longa serio da rekomendoj pri tio, kion li atenti pri tio, kion li nomis kiel "OMG ..."
momento.Mi fidele daŭrigis administri la dozon de medikamento proponita.Mi komencis senti pli
bone, kaj pli grave, la ulcerita ulcero komencis resaniĝi.Ĝis aprilo mi rajtis marŝi sur mia piedo
dum 10 minutoj ĉiutage.Malgranda kirurgia proceduro estis necesa por forigi iom da difektita
osta maso kiu estis formiĝanta.

Mi daŭrigas kun la medikamento,  kaj  mia kuracisto estas singarde optimisma, ke mi  povus
konservi mian piedon.La infekto en mia osto estis tre grava, kaj daŭros iom da tempo por solvi,
sed ĝi resaniĝas.Nuntempe la kuracisto pripensas eblan konstruan kirurgion al mia piedo ene
de la jaro se ĝi daŭre pliboniĝos." Alexis

"Mi estas unu el la amikoj, kiujn mencias "Alexis".Mi sendis al ŝi ligilon al ĉi tiu afiŝo kaj ŝi eble
volas malkaŝi sin kiam ŝi vidos ĝin, mi lasos tion al ŝi.Mi delonge estas proponanto de leĝigo de
mariĥuano  por  distraj  celoj  kaj  mi  konsciis,  ke  ĝi  povus  efike  malpezigi  doloron  kaj
angoron.Tamen nur en la pasintaj 8 aŭ 9 monatoj mi vere konsciiĝis pri la resaniga potenco de
kanabo.Kiam mi parolis kun Alexis en februaro kaj ŝi rakontis al mi pri la proponita amputo, mi
spektis Rick's "Kuru De la Kuraco” video sed estis vere skeptika.Mia kunulo kaj mi diskutis la
eblecon fari  kanaboleon kaj provi  ĝin kiel  kuracilo,  kaj  nia komuna amiko Alexis ŝajnis ĉefa
kandidato.Ŝi  konsentis,  kaj  ni  faris  aron da oleo tiun  nokton kaj  komencis  administri  ĝin  la
sekvan tagon.La komencaj rezultoj estis promesplenaj sed mi estis ankoraŭ tre skeptika.Sed
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kiel mi diris al Alexis, “Kion vi devas perdi?vian piedon?la kuracisto jam volas preni ĝin!” Mi
neniam estis pli  fiera ol la tago, kiam ŝi eniris mian salonon.Kaj kvankam pro sia kirurgio ŝi
denove estas en rulseĝo dum iom da tempo.ŝia kuracisto diris al ŝi ke estas "ĉefprioritato" por
Alexis danci ĉe ŝia geedziĝo venontan majon.Ĉi tio de la viro, kiu volis detranĉi ŝian piedon
antaŭ kvar monatoj." Booth

“Dankon  Rick,  mi  faris  la  oleon  por  helpi  homojn,  kiuj  ne  havis  ideon  pri  ĝia  kapablo
resaniĝi.Kazo  unu  -  diabeto  dum dializo,  5  tagojn  semajne,  6  horojn  samtempe.13% rena
funkcio kaj grava doloro.La doloro malaperis la unuan tagon.Tri monatojn en kuracado ĝis 2
fojojn semajne dum dializo, 3 horoj.Kaj 54% rena funkcio reen.Kvin monatojn post traktado ne
plu dializo kaj 98% reno-funkcio reen, kaj tute ne plu preskribataj kontraŭdoloraj medikamentoj
kaj havas sian vivon reen post 25 jaroj.jaroj da infero.Ho jes, neniu kosto por la oleo kaj mi
amas ĉiun minuton de povi helpi ŝin.La aliaj, kiujn ni traktas, havas similan sukceson ankaŭ, do
dankon pro lasi min esti parto de ĉi tio." Dan

"Mia edzo havas tipon 2-diabeton kaj prenis kanabon kaj li estis malpliigita de 3 pafoj tage, krom
5 ekzempleroj  nokte al  5 ekzempleroj  nokte,  do ĝi  helpas.Li  prenas ĝin nur de monato kaj
duono.” Gladys

“Mi  ankaŭ resanigis  5 homojn.Miaj  amikoj.Diabeto  de tipo  2.Ovaria  kancero.Obezeco.Haŭta
kancero.Kaj  ĝi  kuracas  mian  HGG  severan  matenan  malsanon.Mi  mem  faras  ĝin.En  mia
korto.Mi instruas mian 4-jaran infanon.Mi komprenas kiom grava ĝi estas.” Kanabo-Knabino

Digestado kaj Crohn-malsano
“La oleo ja helpas la malsanon de Crohn.Ĝi ĉesigas la inflamon en viaj intestoj.Mi havis tumoron
kaj 1/3 de miaj hepato kaj galveziko forigita antaŭ ol mi eksciis pri la oleo.Nun la oleo resanigis
ĉiujn malbonajn postajn efikojn de kemio por mia hep C kaj la kirurgioj.Mi perdis 18 funtojn kaj
mi sentas min bonege." Michelle

“Mi ricevis malgrandan kvanton por provi.Ŭaŭ.Mi manĝis kiel mi ne manĝis de jaroj!Mia apetito
revenis!Nun mi scias, ke ĝi ne estas malmultekosta sed ĝi funkcias por ĉiaj problemoj.Dankon!"
Danny

“Mi  trovis  la  samon!60  funtoj  iom pli  ol  antaŭ unu  jaro  de  205.Nun mi  revenis  al  180  kaj
stabila.Mi iĝas absolute ravema, kaj ne nur la manĝetoj.Mi efektive manĝas unu plenan manĝon
tage nun.Antaŭ?2 mordoj kaj mi volis...Nu, ni ne estu tro grafikaj.” Kapuĉo

"Kaj  kompreneble la  dietoŝanĝo ankaŭ estis  kaŭzita de la  RSO...Mi  avidas multe pli  sanan
manĝaĵon nun ol mi iam ajn...Mi havis ĉokoladproblemon...nun 1 peco sufiĉas kaj mi eĉ ne
bezonas tion plejofte!!!Mi volas manĝi sane, VIVI sane!!!” Laurie

"En Forumo pri Malsano de Crohn mi preskaŭ sentis min "ĉikanita" por ekscii, kio estas ĉi tiu
"RSO".Kaj  nur  du  mallongajn  semajnojn  post  tio,  ĝi  savis  mian  vivon,  kaj  faras  tion
ĉiutage.Malkovrita 12/29/12.Vivo savita 1/11/13." Sara

“Mi esperas, ke vi ne estas fermita, mi ĵus trovis vin!Mi kuŝis en la lito pasintmonate kun certa
sento de morto super mia korpo, kiel mi sentis antaŭe.Nur 2 semajnojn antaŭe mi renkontis vian
nomon kaj laboris en forumo de Crohn.Ĉi tiu ulo ripetis vian nomon tiom da fojoj, ke mi preskaŭ
sentis min "ĉikanita" por forigi vian nomon.Iom poste mi serĉis vian nomon kaj la oleon.Multaj
informoj aperis, do mi komencis kun interreta radio intervjuspektaklo nomita "Red Ice Radio" kaj
registrado de intervjuo kun Rick pri  la  temo de la  oleo.Kiam ĝi  estis  finita,  mi  ploris.Mi  iris
hejmen kaj rakontis ĉion pri tio al mia edzo.

FF ĝis Jan.11 la tagon, kiam mi estus mortinta.Mia edzo ĵus aĉetis tion, kion ni bezonis por fari
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oleon la 10-an, kaj havis planojn fari oleon en unu tago aŭ tiel.La 11-an mi sentis malsanon
matene...kiel mi faras la plej multajn matenojn.La malsano superfluis min rapide kaj forte.Mi
kuŝis en la lito por morti... Mi sciis, ke estas malbone, kiam mi ne povis min voki mian edzon ĉe
la laboro.Reveninte hejmen, li tuj ekuzis la oleon.Mi manĝis avenan grandecon pilkon kaj povis
senti, ke mia korpo turniĝas reen ene de unu horo, do mi manĝis alian pilkon kaj 2 horojn post
tio  mi  povis  promeni  memstare  al  la  banĉambro.La  sekvan  matenon  mi  apenaŭ  sentis  la
simptomojn de la antaŭa tago, kaj eklaboris!(semajnfina laboro-malrapida kaj facila) la 15-an mi
kovris kaj kroman tagon kaj lastminute estis petita kovri la reston de la semajno.MI DIROS AL
LA MONDO PRI LA RSO!

Mi forgesis mencii, ke mi havas Crohn-malsanon, koliton kaj biokemiajn brulvundojn (aneksa
elfluo) de miaj pulmoj malsupren.Mia apendico likis dum 5 1/2 monatoj fine de decembro.2008
ĝis la 19-an de majo 2009.Forigante 1 galonon da infekta rubo.

Mi  prenis  ĉi  tiun  oleon  nun  ĉiutage  dum  39  tagoj  ĉe  avenmanĝa  greno-granda  pilko  3x
ĉiutage.Mi ne plu bezonas medikamentojn kaj apenaŭ fumas ĝin.Mi ankaŭ trinkas sukon de
Aloe Vera 95%.Ĝi igas la oleon funkcii eĉ pli bone.Mi ensalutas ĉion.Mi neniam plu prenos alian
homfaritan substancon.” Sara

“Poto estas la nura rimedo, kiu devigis mian severan Malsanon de Crohn en moderigon.Kanabo
kuracas." Alicia

“Kiam mi  diras,  ke  kanabo  resanigas  Crohn,  mi  volas  diri  ĝin.Mi  vivis  30  jarojn  kun  ĉi  tiu
malsano, nekonata al mi, kaj eksciis nur post kiam mi ĉesis ĉian distran uzon de mariĥuano.Ĝi
estis  longa  paŭzo,  kaj  mia  malsano  de  Crohn  ne  revenis  en  regeblajn  nivelojn  ĝis  mi
rekomencis uzon de kanabo.Origine mi ĵus mortigis mian naŭzon, sed poste trovis ĝin helpita de
Crohn.Ne retrorigardante!" Sean

"Bonega laboro!Kiam mi laboris en la apoteko, mi bonŝancis renkonti junulon (18) kiu havis
sufiĉe progresintan Crohn.Li ne uzis RSO tiutempe, nur kelkajn medibles ni portis.Li iris por
esplora  kirurgio,  kaj  ne  povis  uzi  sian  kanabon.Li  sufiĉe  malsaniĝis  en  la  hospitalo,  febro,
infekto, rapide perdi pezon sur jam tro maldika kadro.Lia kuracisto finfine konsentis doni al li
tagpermeson, por ke li povu veni vidi nin kaj preni medikamenton.

Lia kuracisto estis plie mirigita kiam li eniris por kontroli lin la sekvan matenon, kaj li sidis en la
lito brilokulaj kaj tufa vosto, manĝinte bonan manĝon la antaŭan nokton, kaj ĵus enŝovis sian
matenmanĝon.Laste mi parolis kun la paciento, li  ĵus aŭdis pri RSO.Mi ne dubas, ke li  tute
resaniĝos de ĉiuj aferoj de Crohn en neniom da tempo.” Jenn

“Mi havas Crohn.Dank'al Rick Simpson, mi rehavis mian vivon!" Kathleen

“Ĝi kuracas la malsanon de Crohn, mi scias propraokule.Vi devas engluti ĝin.Mi fumis dum jaroj
ankaŭ por revivigi doloron... La resaniĝo ne venis antaŭ ol mi englutis la oleon.Provu, vi havas
nenion por perdi krom neeltenebla malsano.” Sara

“Kanabis-oleo helpis resanigi mian Crohn por ke mi povu administri ĝin!Nun mi denove havas
vivokvaliton danke al oleo de Rick Simpson kaj oleo de Shona Banda.Mi NENIAM povintus fari
ion tian en ĉi tiu tempo pasintjare...Mi apenaŭ povis iri nutraĵbutikumadon sen timo devi esti
proksime de banĉambro.Mi devis senĉese retiriĝi de artspektakloj kaj vivaj pentraj koncertoj pro
kiom malbona estis mia Crohn.Feliĉe mi estis prezentita al kanaboleo kaj fine trovis la ĝustan
oleon por mi.Mi vivas kaj amas vivon denove...serioze pasintjare en ĉi tiu tempo mi eĉ ne povis
iri al farmista merkato...la vivo suĉita!KANABO SANIGAS!!!!

Legante ~ Live Free or Die de Shona Banda donis al mi la forton stari kaj havi la kuraĝon VIVI
SENPAGA kaj resaniĝi.Legu la libron de Rick Simpsons!Ĝi estas mirinda aŭtobiografio plena de
informoj valoraj por scii.Ambaŭ libroj helpas veki vian menson por ke vi ne plu devas esti parto
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de la ŝafo.Lernu la veron.Guglu ĝin." Linzy

"Unu el la plej grandaj sentoj, kiujn mi ne sentis delonge, estas senti tiun IMPRIGAN varmon pro
manĝado de jalapenoj kun sriracha en pho...Sen doloro en mia intesto!Dankon pro KANABISA
OLEO!Mi  kutimis  preni  la  doloron  nur  por  povi  regali  min  per  pho….mia  plej  ŝatata  plado
iam…..Nuntempe  mi  povas  manĝi  ĝin  kaj  NE  SENTI  DOLORON  ĉar  kanaboleo  helpas
administri mian Crohn-malsanon!!!Ho kiel mi maltrafis la guston de pho kaj la varma brulvundo
de varmaj spicoj!Mi neniam ĉesos preni mian oleon.Mmm mmm neniel!" Linzy

“Mi havas Crohn kaj ĝi faras mirindaĵojn!!!Funkcias pli bone ol iu ajn pilolo kiun ili iam donis al
mi." Andreo

“Traktante mian ĉambrokunulon pri Kolito kun RSO nuntempe.Kiam li ruinigis sian motorciklon, li
estis malbone detruita kaj en la hospitalo dum monato.Dum en la hospitalo oni diris al ni, ke li
havis mason en sia dupunkto kaj ke plej verŝajne temas pri kancero.Li suferis de Kolito ekde
kiam li estis17-jara, li nun estas 29-jara.

Mortiginte timon, kaj ne sciante kio okazas, mi parolis al mia amiko pri provi RSO.Li faris la Rick
Simpson Oleon por mia amiko kaj li prenas ĝin ekde oktobro.La kuracistoj diras, ke la maso
reguligis sin, la normala koloro revenis, kaj ili ne plu kredas, ke ĝi estas kancero.Ni efike ĉesigis
la sangadon en liaj  intestoj  nun ekde oktobro,  sen unu ekflamo!Inflamo estas minimuma.Ni
NENIAM ĉesos uzi RSO en mia familio!!!" Chris

"Mi uzas oleon por Kolito.Ĝi funkcias.La sola problemo estas, ke mi ne havas taŭgan streĉon,
do mi iom kapturiĝas pro ĝi.Sed kiu zorgas, mi fartas bone pri ĝi." Igor

“Mi havas amikon kun kolito kaj ĝi helpas mirinde rapide.Ili havis lin sur ĉiu genetika drogo tie,
mi pensas, li estis tre tre proksima al klaŭza sako.Vidis plurajn kuracistojn, Li estas tre malferma
al la afero, detaloj ktp.Mi povus provi akiri pliajn detalojn.” Justino

"Mi havas koliton de la radioterapioj...narkotaĵoj estas senutilaj.Kanabo estas la SOLA aĵo kiu
donis al mi ajnan trankviliĝon de la doloro." Lee

"Por homoj,  kiuj  rigardas trostreĉojn,  kiuj  funkcias kun Kolito,  multaj  Cheese kaj  Chemdogg
klinitaj krucoj ŝajnas plej bone funkcii por tiuj, kiujn mi konas, kiuj uzas ĝin." Chris

“Mi uzas RSO ekde miaj fruaj 20-aj jaroj por malhelpi ulceran koliton progresi.Mi havas tute
normalan digesta  vojo  ĉe  41.Mia  patro  suferis  aparte  de Crohn-malsano kaj  estas  laŭ  mia
humila opinio ke estis la oleo kiu malhelpis min ankaŭ suferi la saman sorton." Todd

"Mi uzas kanabon kiam mi havas ekflamon de divertikulito, ĝi estas la sola afero, kiu donas al mi
veran  helpon,  multe  helpas  kun  stomaka  doloro  kaj  helpas  la  muskolojn  en  la  abdomeno
malstreĉiĝi, pli bone ol preskribaj kontraŭdoloroj, kiuj nur maskas la doloron por iom da tempo!”
Davido

“Mi uzas RSO ankaŭ por miaj Crohns.Ĝi estis miraklo por mi." Bobby

Koro, Sanga Premo
"La koro estas esenca organo kaj la oleo rejunigas esencajn organojn.Kiam pacientoj komencas
uzi la oleon, ili kutime malpliigas siajn dozojn de sia kora medikamento, kaj plej multaj ĉesas uzi
la medikamentojn tuj kiam ili sentas, ke ili povas ĉesi uzi ilin.La oleo estas tre utila por la koro,
sed mi pensas, ke la paciento vere devus konsulti kuraciston kiam eliras ĉi tiujn medikamentojn,
kiuj estis preskribitaj al ili.

La oleo povas reguligi  sangopremon kaj en iuj  kazoj aritmion tre efike.Ĝi kutime malaltigas
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sangopremon, do tiuj, kiuj uzas sangopremajn medikamentojn, devas esti singardaj kun la uzo
de la oleo ĝis ili alkutimiĝos al ĝi.Kombinaĵo de sangopremo-medikamentoj kaj la oleo povas
malpliigi la premon tro malalte, kaj do estas bona ideo kontroli sangopremon per sangopremo-
testilo.En multaj kazoj pacientoj ankaŭ trovos ke la oleo ankaŭ pliigas korfrekvencon iomete.

Ĉi tiu areo postulas multe pli  da esploro, do pacientoj devas sekvi sian komunan prudenton
kiam ili komencas kun la oleo, sed ili ankaŭ devas resti en kontakto kun sia kuracisto ĉar ili
povas sperti  iujn  problemojn por  forigi  ĉi  tiujn  medikamentojn.Korpacientoj  devus kontroli  la
elektran kablon en sia hejmo aŭ dungado.La koro funkcias per elektromagnetaj impulsoj, kaj do
ili laŭeble evitu resti en elektromagnetaj kampoj.

Mi manĝus la oleon kaj ankaŭ mi uzus ĝin en supozitorioj.Koncerne al topika apliko, ĝi neniam
doloras sed mi ne povas diri kiom utila ĝi vere estas nuntempe.Kiel ĉiam, mi uzus kanabonĉiuj
manieroj  eblaj.Mi  ankaŭ  inkluzivus  kanabo-semojn  kaj  kanabo-seman  oleon  en  mia  dieto,
ambaŭ semoj kaj la oleo estas konataj, ke ili havas tre utilajn efikojn al multaj koraj kondiĉoj.

Se mi estus kuracisto kaj farus korrilatan kirurgion aŭ transplanton ktp., mi provus rejunigi la
organon unue per almenaŭ 60g de la oleo.Se 60g ne alportus la pacienton al sufiĉa sanstato, mi
daŭre donus al ili la oleon.JB”

"Mi  reduktis  kaj  ĉesis  preni  miajn  sangopremajn  pilolojn  ĉar  mia  sangopremo  estis  tro
malaltaj.Unufoje el sangopremo piloloj,  mia sangopremo normaliĝis.Korbato ŝajnas pli  regula
kaj ne tiom ĝena, konsiderante ke mi havis neregulan korbaton ekde naskiĝo." Georgo

"Mi havis koratakon la tagon post mia naskiĝtago la 2-an de aprilo 2012.Kuracisto provis diri al
mi, ke ĉio estis Artrito, kaj ĝi estis nur Koratako.Ili ne ŝatas ke mi uzas Kanabon, havis grandan
baton ĉi tie malsupre inter kuracisto kiu estas nur apotekisto kaj puŝas pilolojn, kaj naturista
apotekisto, mia regulo Doktoro ankaŭ mortigis min, mi estis 100% blokita unuflanke kaj 80%
aliflanke, mi pensis, ke mi kripliĝos, mi petas vian helpon pasintsemajne, kaj la nura komforto,
kiun mi havis, estis la kanabo, ankoraŭ serĉante oleon, mi ja havas artriton, ĉi tiu, kiun ili diris,
estas vidvino. fabrikisto, mi estis bonŝanca, mi iris al la ER, ili diris al mi, ke mi metis stent-on
kaj atendas vidi  kion fari  pri  la  alia,  dankon Rick,  vi  faras bonegan aferon,  kaj  vi  estas tre
estimata.Hej, mi estas ankoraŭ ĉi tie, kaj alia noto: mia Edzo ne iras al la kuracisto, ne trinkas,
nek fumas, nur uzu kanabon dum ĉiuj ĉi tiuj jaroj.Li havas sangopremon same kiel adoleskanto,
sana, Dio Benu vin kaj ĉiujn el ni, Barbie ankoraŭ pretas (@ O@ ) pro doloro." Barbie

“Mia hundo, kiu havas obstrukcan korinsuficiencon,  ankoraŭ daŭras kaj ŝi  estas sur la oleo
ankaŭ ekde marto.Paca amo kaj RSO!!” Jenna

"Mia sangopremo iris de 139/99 al 114/80, ĝi neniam estis tiel malalta.Dankon Rick.” Jayson

Q.Saluton, mi havas demandon.Mi scivolis, ĉu ekzistas atestoj pri la oleo, kiu helpas ARTERAN
FIBRILADON?Neregula speco de korbato.Dankon!!!!" Mary

A.Kara Mary, jes, kompreneble.Certigu, ke la oleo estas produktita kaj uzata laŭ niaj instrukcioj
kaj zorgu pri kombini ĝin kun koraj medikamentoj.JB

"Nun  mi  dividos  kun  ĉiuj  mian  rakonton  kaj  longan  batalon  kun  Alta  Sanga  Premo
(Hipertensio).Ekde la aĝo de 25, mi ĉiam havis defion kun alta sangopremo, sed jam en 2008
aŭ tiel mi ne pagis la superpagon de mia vivasekuro ĝustatempe.Oni diris al mi, ke mi bezonas
fizikon  por  esti  reinstalita.La  firmao  sendis  min  al  loka  flegistino,  kiu  prenis  mian
sangopremon.Ĝi estis 180/120.Ŝi diris al mi, ke mi estas "promenado" kaj rekomendis, ke mi iri
rekte  al  la  krizĉambro.Nu,  mi  ne  precipe  ŝatas  hospitalojn,  do  mi  iris  hejmen  kaj  sekvis
disciplinon de naturaj kuraciloj - ĉiuj el kiuj faris nenion.Mi ofte kontrolis mian BP por vidi kio
funkciis inkluzive de ekzerco.Ĝi estis ankoraŭ sufiĉe alta kaj restis tie.

- 106 -



Post jaro kaj BP pli ol 180, amiko diris, ke mi pli bone iru viziti kuraciston, kion mi faris.Mi prenis
iun medikamenton, kiu faris malmulte, sed ankaŭ tre kapturnis kaj nebulegis min.Mi forlasis la
drogojn kaj trovis MLM-produkton, kiu estis "garantiita" por purigi la arteriojn en monato.Nu mi
faris kvaroblajn dozojn kaj ankoraŭ havis severan altan premon post 9 monatoj.La pasintan
oktobron  mia  sangopremo  supreniris  al  235/135  (danĝere  alta)kaj  mi  sentis,  ke  mi  estas
malaperonta, do mi finfine cedis kaj iris al la krizĉambro en la hospitalo.Ili kunigis min kaj provis
du medikamentojn - Lisinopril kaj Diltazem, kiuj malaltigis la sangopremon al 150/110.Mi prenis
la  drogojn  ĝis  mi  elĉerpiĝis  post  monato.Kiam mi  revenis  al  mia  kuracisto  por  kontrolo  en
monato kaj  mia  BP ankoraŭ estis  ĉirkaŭ 160/110.Mi  estis  tre  frustrita  ĉar  mi  ankoraŭ estis
"marŝbato".

En januaro, mi estis prezentita al Aamann, el Kolorado, kiu laboris specife kun Kanaba Oleo.Li
diris al mi, ke la oleo faris mirindaĵojn sur MS-pacientoj kaj doloro, kiun mia edzino havas.Li
ankaŭ diris al mi spekti la filmon -Kuru De la Kuracokiu specife uzis la oleon de kanabo, por la
resanigo de multaj kanceroj.

Mia edzino post estado vendita kaj iom pli malferma menso ankoraŭ malvolontas preni ĝin, do
mi prenis mian dozon por vidi kion ĝi faris por mia sangopremo.Aamann diris komenci per tre
malgranda dozo kaj labori ĝis mia toleremo.Mi komencis kun la grandeco de grajno da rizo, kaj
mia sangopremo matene sen alia medikamento estis je 138/90 - granda plibonigo.Mi ankaŭ
elĉerpis la malnovan medikamenton kiam mi komencis.Mi daŭrigis ĉe la malalta dozo, sed la
dramaj  efikoj  ĉesis  okazi,  ĝis  mi  plialtigis  la  dozon  al  du  grajnoj.Mirinde  la  BP tuj  revenis
malsupren.Mi  ankoraŭ  estas  en  la  eksperimenta  reĝimo sur  mia  propra  korpo,  kaj  dum la
pasintaj kelkaj tagoj mia BP estis normala kaj mi daŭrigis ĝin prenante ĉirkaŭ 3 grajnojn antaŭ
enlitiĝo, kaj neniun preskriban medikamenton.Mi ankaŭ ne rimarkis kromefikojn, kaj intencas
teni ĝin sub la sojlo de "altiĝi".

Kiam mi petis medicinan karton, la kuracisto diris, ke ne ekzistas antaŭa anamnesis pri kanabo-
olea kuracilo por sangopremo.Mi ankoraŭ povis akiri la aprobon pro la artika doloro, kiun mi
havis dum jaroj.Divenu kion?Estis alia granda kromefiko/profito - ne plu artikodoloro.

Multaj homoj, inkluzive de mi, ne ŝatas fumon."Potheads" kiuj ne povas funkcii kaj kiuj misuzas
ĉi tiun dispensadon donis al la industrio nigran okulon.Mi esperas, ke ŝtato ne elĵetos la bebon
kun la banakvo sur ĉi tiu mirinda medikamento."

Q.Kiom vi prenas por ĉiutaga kontrolo de sangopremo?Joe

A.Ĉiam plej bone estas preni almenaŭ la 60g-traktadon laŭ instrukcioj kaj poste fali al bontena
dozo.JB

“Dum la tempo, kiam mi prenis ĝin por kancero, mi havis plenskalan sangokontrolon... kuracistoj
miris pri mia kolesterolo, sango-sukero kaj sangopremo!Ili diris, ke ĝi estas kiel adoleskantoj.Kaj
mi havas 49 jarojn!” Lindsey

"Mi estis 240 funt. kaj antaŭ-diabeta.Perdita flarsento kaj gusto, inflamo kaj ŝvelaĵo en malsupraj
kruroj kaj piedoj, formikado en fingropintoj.Ankaŭ havas severan OA.Post ĉirkaŭ 6 monatoj sur
RSO  2  rizkerno/tage,  ĉiuj  simptomoj  de  diabeto  malaperis  kaj  neniu  kronika  doloro  de
OA.Perdita pli ol 40 funt.Mi mem faris la oleon.” Ron

“Mi ne scias pri mia kolesterolo, sed mi scias, ke post semajno da manĝado de malpli ol unu
grajno da rizo ĉiutage, mi komencis malpeziĝi.Je la dua semajno mia ventra graso malaperis kaj
mi perdis haŭton.Semajno tri la malstrikta haŭto denove streĉiĝas...” Danielo

"Mia  kolesterolo  malaltiĝis  al  normalaj  legaĵoj  kaj  mi  ĉesis  la  medikamentojn  de  la
kuracistoj.Multe antaŭe, ili diris, ke mi prenos medikamenton por la resto de mia vivo.Ankaŭ mia
sukero estas normala, mi estis 126-jara, nun 80-a 90-a.” Jose
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"Mi faris sangokontrolon antaŭ kelkaj monatoj kaj la doktoro ĉagrenis pri mi, ke mi ne prenas
miajn medikamentojn pri kolesterolo, ĉar mi ĉesis antaŭ ĉirkaŭ 10 monatoj.Mi demandis lin, kiel
estas miaj kolesterolo-niveloj kaj li respondis mallaŭte, ke ĝi estas en ordo, sed sekvis min, ke
mia malbona kolesterolo estas pli alta ol mia bona kolesterolo, sed tiel ĉiam estis, do mi pensas,
ke tiel estas mia korpo. .Mi estas sur RSO dum unu jaro kaj perdis 30 funt. kaj sukerniveloj
malpliiĝis do ne tro zorge kaj ĉesis plurajn aliajn medikamentojn, do mi certe ŝatas la oleon." Al

“Mi estis tre skeptika kiam mi legis atestojn en la reto.Sed post kiam du el miaj amikoj uzis ĝin
regule kaj mi konis iliajn sanproblemojn antaŭe kaj mi vidas ĉi tionnekredebla plibonigo de iliaj
vivoj  kaj  sano,  mi  vere  deziras,  ke  mariĥuano  estu  forigita  de  la  listo  de  malpermesitaj
substancoj.Ĉiu devus rajti kreskigi sian propran.

Estis tempo en la pasinteco kiam mi estis tre kontraŭ mariĥuano sed kelkaj amikoj ŝanĝis mian
opinion.Unu sufiĉe longe suferis kun alta sangopremo - ŝi estis sur tablojdoj (ŝi estis kontraŭ ĝi
ankaŭ tre longa tempo) ĝis iu  konvinkis ŝin nur provi  ĝin dum semajno.Ŝi  faris  kaj  la  efiko
miregigis ŝin, ĉar de regulaj proksimume 200 ekzempleroj ŝi falis al 140 ekzempleroj.

Iu alia amiko luktis kun gorĝo kaj stomako doloro kaj ulcero rilataj aferoj dum pli ol 4 jaroj.Post
kelkaj semajnoj da regulaj dozoj de mariĥuano kiel teo, fumo kaj gutoj, li aspektas multe pli
bone.Li dormas pli bone, li ne plu bezonas pilolojn.” Alex

Astmo, Spirado, Pulmoj
“Mi estas en preskaŭ perfekta sano, ne plu astmo, perdis troan pezon sen ekzercado kaj mi
sentas min bone ĉiutage.Nomu pilolon kiu povas fari tion?" Eduardo

“Dankon pro la oleo, ĝi helpis min venki severan pulminflamon.La oleo faris tion, kion NyQuil kaj
antibiotikoj de kuracisto ne povis fari.Kaj mi resaniĝis subite!!!Rick Simpson aldonis helpon kaj
resanigon en mia vivo kaj pro tio mi ĉiam estos dankema pro la laboro de Rick Simpson kaj lia
oleo.Daŭre resaniĝi!" Joe

"Oni  atendus,  ke  vaporigi  la  oleon  estos  efika  en  la  traktado  de  astmo  kaj  aliaj  spiraj
problemoj.Sed  surprize,  ni  trovis,  ke  kanabaj  oleo-supozitorioj  estas  ekstreme  efikaj  por
malfermi  aervojojn.Kutime,  ene  de  30  minutoj  post  kiam  paciento  prenas  supozitorion,  ili
raportas,  ke  ili  sentas  kvazaŭ  iliaj  pulmoj  malfermiĝis  kaj  ili  povas  spiri  multe  pli
facile.Kompreneble,  kiel  kun  iu  ajn  alia  malsano,  mi  konsumus  norman 60g-dozon  dum tri
monatoj kaj mi restus sur gramo tage ĝis mi sentis min tute sana.Tiam, kompreneble, mi prenus
daŭran dozon por la resto de mia vivo.Mi uzus la oleon parole, topike sur mia gorĝo kaj brusto
kaj en supoza formo.JB”

"Mi  estis  diagnozita  kun  kronika  emfizemo  en  2002.Oni  diris,  ke  mi  havas  la  pulmojn  de
malsana 90-jaraĝa.Ĉesis fumi tabakon kaj nur forte fumis bonan kanabon.Pulma funkcio estas
bona hodiaŭ.Ĵus komencis uzi oleon ĉiutage ankaŭ por doloro de spina damaĝo." Johano

“Mi havas astmon dum 21 jaroj, fumis cigs kaj mmj ekde 14.Mi ne devis uzi mian inhalilon de
kiam mi eksperimentis kun mariĥuano en 93.Mi ankoraŭ havas savan inhalilon sed NE bezonas
ĝin.Ankaŭ  NE prenu miajn  muskolmalstreĉilojn,  800mg ibuprofenon,  antidepresiaĵojn,  aŭ du
aliajn por migrenoj.Mi amas MMJ.Ĝi savis mian vivon." Kari

“Mia unua fojo kun RSO mi prenis 1.7 gramojn en pilolo.Mi ne povis marŝi rekte, mi sentis, ke
mi estas mense malrapida, sed rezulto de ĉi tio estis, ke mi resaniĝis de severa pulminflamo la
sekvan tagon!!Farus ĝin denove, lol.” Joe

“Komencis uzi Kanaboleon por mia ekzemo kaj astmo kaj ĉio malaperis!Mi ne plu uzas mian
steroidan  inhalilon  aŭ  steroidajn  kremojn.Neniam  pensis  en  miliono  da  jaroj,  ke  ĝi  iam
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foriros.KANABO  POR  VENKO!Mi  sincere  neniam  pensis,  ke  mi  trovos  helpon  por  miaj
problemoj ĝis mi ekscios, ke la planto, kiun oni ĉiam diris al mi ne uzi, ĉar ĝi estas malbona por
mi, estas efektive bona por mi!" Matt

“Oleo funkcias por pulmoj!Vaporizado ankaŭ helpas.Ene de la unuaj 5 tagoj post preni la oleon,
viaj  pulmoj  komencos  forpeli  mukon  kaj  se  vi  batalas  pulman  kanceron,  la  tumoroj  devus
komenci ŝrumpi dum oleo mortigas la kancerajn ĉelojn.60-80% de tumoroj estas plenigitaj de
Candida,  do  la  kontraŭfungaj  propraĵoj  de  la  THC  helpas  ĉi  tiun  procezon  kune  kun  la
cannabinoidoj, kiuj ekigas la kemian procezon en via imuna sistemo!Kanabo male al cigaredoj
malfermas viajn pulmojn kaj dilatas viajnbronkaj tuboj dum revenante vian korpon al stato de
homeostazo.Multaj  homoj kun pulmaj  problemoj same kiel  multaj  aliaj  malsanoj devus forigi
tritikon kaj sukeron de siaj dietoj ĉar la tritiko de hodiaŭ estas 95% GMO kaj la homa korpo ne
scias kiel prilabori ĝin, do ĝi stokos kaj povas kaŭzi imunreagon. de inflamo aŭ histamino en iu
parto de la korpo!Manĝaĵo por pensi!” Mateo

Q.Saluton JB, ĉu vi havis okazon trakti iun, uzante la oleon, kiu suferis de COPD?Emfizemo?Ĉu
astmo?Shawn

A.Jes, ĉio ĉi.Unu el miaj unuaj pacientoj kun COPD kaj angino ne povis supreniri ses ŝtuparojn
(ne ses ŝtuparojn, li apenaŭ povis marŝi ĉar li ne povis spiri).Post du monatoj, li denove ludis
badmintonon.La oleo helpas kun ĉiuj ĉi tiuj kondiĉoj tre efike kaj sekure.Mi manĝus la oleon,
uzus ĝin en supozitorioj (ili bonege funkcias ankaŭ por pulmaj kondiĉoj), mi vaporigus la oleon
plurfoje tage (ĝi antaŭenigos tusadon,  kaj tion vi volas,  vi devas forigi la tutan poluadon. la
pulmoj, kaj vi faras tion tusante ĝin), kaj mi ankaŭ uzus la oleon topike sur mia gorĝo, brusto kaj
dorso.Bondezirojn, JB

"Mi havas COPD, mi estis en la fina etapo kaj pensis pri nur eltiri la ŝtopilon.Mi prenas kanaban
oleon dum monato kaj nun mi estas survoje al resaniĝo!" Gordon

“Ŝajnas,  ke  Miaj  Avinoj  ne  estas  la  nuraj  Avinoj,  kiuj  povis  profiti  el  kompato!
Ĉi  tiu  maljunulo  kuracis  sian  emfizemon  per  Kanaba  Oleo.Miaj  Gramps  ankaŭ  povis  eltiri
oksigenon  kaj  astmo-inhaliloj  (Kvankam  li  mortis  pro  finstadia  pulma  kancero)  uzante  la
esencan oleon de la kanabo-planto.Tio estas la nura medikamento kiun mia avino uzis la lastajn
8 semajnojn de sia vivo...Iel li  povis piedbati  pulminflamon sen antibiotiko, kvankam li  havis
COPD  kaj  emfizemon  &  Pulma  Kancero.Miaj  avino  pasis  kun  100%  oksigenaj  niveloj,
bezonante NENIUN ASSISTON de spirmaŝinoj aŭ pliaj medikamentoj." Lindsay

"Mi mem vidis  rezultojn kun:  Infana kaj  Plenkreska Leŭkemio ~ Hepata Malsano ~ Kronika
Doloro ~ Diabeto ~ Obezeco ~ Astmo ~ Kronika Bronkito ~ IBS ~ Inflamo ~ Aplikita topike al
Artritaj  manoj  -  la  doloro malaperis  en proksimume minuto.Aplikita  al  bruligitaj  fingroj  kaj  la
doloro malaperis post kelkaj minutoj...FORIS Mi pensis certe ke ĉio tiu haŭto eliĝas kaj nur unu
makulo sur la meza fingro perdis la haŭton.Nun kiam tiuj fingroj eliris el tiu bolanta kanola oleo
la haŭto estis blanka kiel  kuirita  kokido!Nenio pli  bona por  brulvundoj.Mi  de nun konservos
kruĉon en la kuirejo!Dankon Kanabo!” Debra

-- Dankon, Debra.Unu sperto pri tio, kion la oleo povas fari por brulvundoj, estas ĉio necesa por
racia persono por deziri kruĉon da ĝi en la kuirejo, mi konsentas.Devus esti kruĉo kun la oleo
proksime de ĉiu forno, malferma fajro, forno, ktp.Por la okazo.JB

“En la malfruaj 70-aj jaroj kaj dum la tutaj 80-aj jaroj, mi devis iri al mia doktoro (Hashmi) kaj
akiri pilolojn por bronkitaj atakoj almenaŭ dufoje jare (en aŭtuno kaj printempe, kiam la aero
ĉiam estis. malseketa).Mi ĉesis fumi cigaredojn en 1990, kaj komencis fumi multe pli da poto
(tiam mi komencis kreski multe pli, kaj mi konservus por mi ĉirkaŭ 5 funt. da burĝono, nun mi
uzas multe pli pro fari oleon kaj kuiri per ĝi.) SED ekde 1990 mi ne revenis al la kuracisto por
bronkitaj piloloj.TIO ESTAS 22 JAROJ SEN BEZONAS PILOLOJ DE BRONKITO...NE PROVU
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DIRI AL MI, KE FUMI KANABON NE ESTAS BONA POR VIAJ PUMOJ...PETU MIAN PATRIN,
MI GARANTIAS, ŸI NE MENSOS POR NIIU...” Fluto

"Un gramo tage da RSO estas tio, kion mi prenas por mia COPD kaj ĝi funkcias kiel diable.Mi
faras  ĝin  en kapsulojn  kaj  prenas 250 mg ĉiu  ses  horoj.Mi  fumis  tabakon dum 60 jaroj.La
farmaciaj inhaliloj estas nur rubaĵo, kiu efektive plimalbonigis ĝin.Mia kuracisto estas stulta ĉar li
diris  al  mi,  ke  ne  ekzistas  kuraco  kaj  ke  mi  ricevus  oksigenon,  kiam  la  pufantoj  ne  plu
funkcios.Supre  lian  pugon  kun  bastono  kun  najloj  en  ĝi,  se  vi  scias  kion  mi  volas  diri.Mi
komencis  la  oleon en decembro.Estas  mirinde,  kiel  mi  denove moviĝas kiel  normala homo
anstataŭ la  kaduka kaj  patosamaljuna estaĵo,  kiun mi  rapide fariĝis.Mi  kvazaŭ trovis  ĉi  tiun
traktadon post uzi la RSO por mia neradiita kaj nekemoita stomaka kancero, per kiu mi estis
diagnozita en novembro 2011.Mi nur postvivis tiun tutan scenon per tio, kio estas pruvo de la
"Bonŝanco de la irlandanoj" en ago.Mia advokato aŭdis pri mia malfacilaĵo.Li rezonis tute prave,
ke lasita al miaj propraj aferoj, mi verŝajne estis forironta ĉi tiun mondon.Li fariĝis konscia pri
RSO ktp.Informis min kaj  jen  mi.Mia advokato estas  multe pli  klera  pri  ĉi  tiuj  aferoj  ol  mia
kroko.Ĉiuokaze, danku denove al Rick kaj al ĉiuj homoj, kiuj helpas nin.” Dale

"Mi uzas RSO por mia COPD...Mi disvolvis malvarmumon, kiun alkoholo & H202 ne helpis en 2
tagoj.Mi metis punkton da oleo sur ĝin matene & poste en la tago kaj ĉi-matene' ĝi malaperis?Mi
palpis sur miaj  maldikaj  maljunaj  lipoj  kaj  tie estis  nenio...Ĉu mi freneziĝas???Mi iras en la
banĉambron  &  inundas  la  lokon  per  lumo &  finfine  post  streĉado  &  tirado  mi  rompas  ĝin
MALFERMA kie ĝi resaniĝis tuj... Mi metis alian punkton sur ĝin & mi pensas, ke mi neniam
konscie rigardis ĝin. denove... Plej mirinda medikamento RSO...” Dale

"Panjo havas pulman kanceron.Ŝi diris, ke mi ne faras kemio.Mi diris, kion vi uzos tiam?RSO.Ŝi
diris ĉu?Ŝi donis al mi la ligon kaj ĝi estis de tie.Ŝi perdis 60 funt. en 4 monatoj.Ne prenas
farmaciajn  medikamentojn  kaj  fartas  bone  aspektante  kaj  zumas  ĉirkaŭ  la  urbo  nun!Ĉu mi
menciis, ke ŝi havis emfizemon?Ŝi eĉ ne plu bezonas siajn oksigenujojn.Dankon al ĉiuj, kiuj
kundividas.Rick -- mia Fkn-heroo ne ŝercas!JB -- ne haltu frato.Ĉi tio okazos.” Bill

"JB, mi montris PT-videon al mia edzo kaj kunhavis la milojn da atestoj kun li dum la lastaj 2
jaroj.Li  esence  konsentas  kun  ĉio,  kion  faras  la  oleo.Ni  tamen  havis  ekscititan  diskuton  la
pasintan semajnfinon.Mi eĉ ne scias kiel aperis la temo fumado de kanabo...Mi ne fumas ĝin aŭ
volas fumi ĝin.Li asertas (kaj mi ne havas ideon, kie li aŭdis ĉi tion, b/c li legas nenion, kio
edukus sin!) ke estas amoniako liberigita kiam fumita kaj enspirita en la pulmoj, tial asertante ke
ĝi estas toksa en tiu punkto... Mi jam neniam aŭdis pri tio kaj ne havis revenon por li.Pensoj?”
Pam

-- Fumi ion ajn ne estas la plej  bona afero por viaj  pulmoj.Fumado de kanabo certe havas
sanajn  avantaĝojn,  kiuj  facile  superas  iujn  ajn  malfavorajn  efikojn,  kiujn  ĝi  povus havi,  sed
ankoraŭ  estas  plej  bone  ingesti  la  oleon.Se  iu  volas  vaporigi  la  oleon  por  distro  aŭ  aliaj
medicinaj celoj, tio devus esti de ili.Vaporigi la oleon estas parto de la protokolo por la traktado
de pulmaj kondiĉoj inkluzive de kancero, vi volas, ke la pacientoj tusu ĉion, kion ili ne devus havi
en siaj pulmoj.Kiel mi rigardas ĝin, se fumi kanabon kaŭzas damaĝon, manĝi la oleon povas
ripari ĝin, do kie ĝuste estas la problemo? JB

"Mia panjo havas pulman fibrozon... Ŝi povas ricevi transplantadon se ŝi perdas 70 funt. sed
estas preskaŭ neeble se vi ne povas spiri por ekzerci...Mi honeste kredas de esploro kiun mi
faris, ke ŝi povas esti resanigita sed ne de kuracistoj kaj ni mankas tempo...Mi malesperas, ke iu
parolu pri ĉi tio...Mi vidis videon de homoj kun sama kondiĉo, kiuj uzis RSO por venki ĝin...Mi
faros ion ajn por savi mian panjon...Kuracistoj donis al ŝi la paroladon "pasigu tempon kun via
familio", sed mi scias, ke ŝi havas tro multe por doni al la mondo, ŝi estas nur 55-jara kaj mirinda
sinjorino plenkore." Angela

-- Angela, surprenu ŝin la oleon, ŝi malpeziĝos kaj la oleo verŝajne ankaŭ riparos tiun pulman
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kondiĉon.Devu ŝin manĝi ĝin, uzu ĝin en supozitorioj, kaj ankaŭ ke ŝi vaporigu la oleon plurajn
fojojn tage, vi volas, ke ŝi tusu tion, kio ne apartenas al ŝiaj pulmoj.JB

“Mi estis diagnozita kun idiopata peritonea fibrozo en 2009. Mi eniris intensan prizorgon en la
finaj etapoj. Sanga premo 223 super 130, rena malsukceso 90%, likanta aorto, malregula koro
140-40. La fibroj estis pakitaj malantaŭ mia stomaka muro premante ĉiujn miajn torsorganojn,
kaŭzante  ekstreman doloron.  Mi  pluvivis.  Venontaj  12  monatoj  malsukcesa vario  de kemiaj
drogoj. Tiam mi komencis Rick Simpson Oil. Ĝi estis donacita al mi ĉar mi ne povis pagi ĝin. 6
pliaj monatoj malrapideretiriĝante de kemio dum prenado de la oleo. Subite ĉesi frakasus mian
imunsistemon. Eĉ kun la oleo. Rapide antaŭen kaj forlasante multon. Antaŭ du monatoj miaj
kuracistoj diris;  ili  povas trovi  neniun spuron de la idiopataj fibroj  en mia korpo. Mi ankoraŭ
havas problemojn pri tio, kion la kemio faris al miaj stomako kaj intestoj, sed ankaŭ tio konstante
solvas. La kuracistoj nomas ĝin medicina miraklo. Kvankam ili konscias kaj prenas bonegajn
notojn, kiam mi parolas pri mia uzo de Rick Simpson Oil.  I.  Ankaŭ faru kaj prenu vegetalan
glicerinan tinkturon. Mia primara kuracisto rekomendis Kanabon en la unua monato de mia fina
diagnozo. Li fakte diris, ke ĝi estas la nura espero pri kiu li sciis. Estas tro da detaloj, por enmeti
ĉi tiun respondon. Mi esperas, ke ĉi tio helpos.” Ĥanoĥ

“Herbo savis mian vivon de astma atako.Oni ridis pri mi dum jaroj ĉar mi rakontis pri tio - kiel
fumo povas helpi astmon, oni dirus?Mi ne scias kiel, mi ne estas sciencisto, sed ĝi funkciis kaj
mi vivas pro tio.” Davido

“Multaj homoj malhelpas ĉi tiun medikamenton.Se ili nur scius, ke ili kaj iliaj familioj bezonas ĝin
mem por batali aŭ malhelpi tiom da malsanoj tiel facile.Se ili nur scius, kion iliaj familianoj diros
al ili kiam ili ekscios la veran veron pri la multaj mirindaj efikoj de ĉi tiu medikamento.Se ili nur
scius, kiom da doloro kaj sufero ili mem travivis sen la oleo.Mi pensas, ke ili agus multe pli
rapide kaj mi pensas, ke ili finfine farus ion pri tio, ne kontraŭ ĝi.Nur malsaĝulo aŭ neinformulo
povus stari kontraŭ medikamento kun tiom da uzoj.JB”

“Ekde  la  fino  de  2011,  kiam  mi  estis  diagnozita  kun  Stomaka  Kancero,  mi  estis  plejparte
konstanta sur RSO ankaŭ por mia COPD... La aliaj aferoj, kiujn ĝi prizorgis, estas mirindaj...
Vido,  aŭdo  kaj  haŭto  estas.  ne  kiel  plej  multaj  75-uloj...  Varizaj  vejnoj  retiriĝis  ĉirkaŭ  50%
almenaŭ... Knabinoj ŝatus tion... Ĝi nur igas min sentiĝi sana..." Dale

"Kiam  pli  da  virinoj  rimarkos,  ke  ĝi  havas  kontraŭmaljuniĝajn  ecojn,  ili  sturmos  la
parlamenton.Lol.”  Lupo
-- Ili certe faros, Lupus, pri tio mi ne dubas.JB

"Mi uzis ĝin kaj forigis ĉiujn farmaciaĵojn kaj ankaŭ venkis COPD.Mia artrito havis min sur tiom
da medikamentoj, ke mia spirado estis malbona.Estis sur oksigeno pli ol 5 jarojn kaj post forigo
de ĉiuj doloroj, mia spirado estas bonega.Ankoraŭ havas artriton, sed vivo valoras vivi nun."
Laŭro

"Ĝi  mortigis  malrapide  kreskantan  haŭtan  kanceron  sur  la  dorso  de  mia  panjo  ene  de  du
semajnoj,  kiam ŝi havis la plej  grandan parton de sia vivo...Ĉu mi bezonas diri  pli!Ĝi helpis
multajn homojn, kiujn ni konas kun multaj malsamaj malsanoj, kaj ni nun vidas, ke ĝi helpas ege
kun COPD!Laŭdu Dion pro ĉi tiu mirakla planto!" Bonny

-- Haŭta kancero malaperis, kronika obstrukco pulmomalsano malaperis.Nu, ĉio, kion mi scias,
estas, ke kuracistoj kutime havas grandajn problemojn trakti ambaŭ ĉi tiujn.Ne mirinde, ke ili ne
havas la ĝustajn ilojn por sia laboro kiam ili  ne povas uzi  kanabon, unu el la plej malnovaj
tradiciaj medikamentoj en registrita historio.Ili devus esti la unuaj kiuj petas ĝin.JB
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Hepatito
"Hep C, for, alta sangopremo kaj intestproblemoj, for." Janet

"Diagnozita Hep C - 2006.Klinika Provo.1 el 1000 tutmonde.Albuferon + Ribavirin - julio 2007-
dec 2007.Ene de semajno de komenci ĉi tiun kemian koktelon, mi havis severan doloron kaj
morfino, komencis perdi pezon, erupciojn, ktp.Antaŭ la fino de la provo, mi perdis 47 funtojn kaj
havis  severan  doloron  24-7.Mi  estis  devigita  retiriĝi  ĉe  47  kaj  batalis  mian  firmaon  pro
handikapo dum du jaroj kaj Kanada Registaro dum kvar jaroj.Mi estis informita pasintjare, ke la
klinika prova drogo estis ĉesigita pro mortoj kaj kromefikoj.

La pasinta Somero 2012, en junio, komencis havi epilepsiatakojn, nekapablaj gluti, ankaŭ perdo
de ekvilibro.Mallonga rakonto, mi finiĝis en rulseĝo.Je ĉi tiu punkto mi estis sendita por ĉiuj
skanadoj, Rentgenradioj kaj testoj kaj neŭrologo kalkulis MS???MR nerimarkinda...

Familia doktoro diris, ke eble mi havis etajn batojn.Ambaŭ sendis min hejmen por vivi kun ĝi ĉar
ili ne farus pluajn provojn!Mi maldungis ilin ambaŭ.Amiko tiam turnis min al Mr.Rick Simpson en
aŭgusto de la pasinta jaro kaj mi komencis ĉasi indikan burĝonon.La 29-an de decembro estis
la tago, kiam mi faris miajn 60-gramojn kaj ankaŭ tiun nokton mi havis mian lastan atakon kaj la
sekvan matenon komencis la Peza Oleo-Programo.

Mi neniam dormis tiel bone ekde mia kemio, mi bonŝancis akiri 1-2 horojn...Nun 7-8.Nereala en
si  mem.Mi  prenas neniun preskriban medikamenton kaj  estis  sur  ĉiu  opiaĵo,  dormpilolo  kaj
kontraŭdepresiaĵoj, ĉiuj kun malbonaj kromefikoj.Ĝi ankaŭ administris mian doloron pli bone ol
io alia.

Mi nun finis kaj serĉas la sekvan streĉon por mia vivtena dozo.Miaj diagnozoj de la okcidentaj
dokumentoj, kiujn mi pafis, estas jenaj...Hep C, Fibromayalgio, Raynauds, IBS, CFS, depresio,
ekstrema  angoro,  MS???Mi  estas  sen  preskribo-medikamento,  sen  epilepsiatakoj  kaj
administranta mian doloron...Provu tion per piloloj!Restu Forta - Batalu Daŭre." Roy

"Mi sukcesis en mia kariero kaj havis mirindan vivon... belan hejmon, aŭtojn, boatojn ktp.Mi
havas bakalaŭron en Mensa Sano kaj  ankoraŭ ŝuldas 28,000.00 por ĝi.Mi faris grandegajn
erarojn... GRANDE!Kaj mi suferis la sekvojn.Mi ne proklamas esti super iu ajn, nek malsupre.Ni
ĉiuj havas historion, vojaĝon, kiu estas unika por ni.

Mi ne elektis malsaniĝi.Sed mi faris.Mi ne elektis esti sur SSD, sed ĝi estis opcio, kiun mi devis
uzi.Mi ne hontas, nek fieras.Mi vivas per nuraj 980.00 monate, malpli ol multaj, pli ol kelkaj.Mi
provas ne plendi, sed mi faras.Mi ricevas Manĝpoŝtmarkojn kaj Medicare.Mi loĝas sole kun mia
hundido.Kelkfoje mi sentas min senespera,  senvalora kaj malespera.Mi perdas intereson pri
aferoj, kiujn mi amas, tagoj miksiĝas, kaj mi ofte ne volas ellitiĝi.

Dirite, mi ankaŭ estas amanta, afabla, kompatema kaj mi vere zorgas pri homoj.Mi havas tre
malmulte por oferti krom amo kaj subteno al miaj amikoj, sed tamen mi estis viktimo de multaj,
kiuj  ŝtelis  de  mi,  kaj  uzis  min  por  ilia  avantaĝo.Mi  ne  ploregas,  ĝi  simple  estas  deklarita.
Mi suferas pro kronika doloro kaj laceco ĉiutage.Ĉiutage, mi devas devigi min trovi kialon por
leviĝi kaj ellitiĝi.Kutime estas mia hundido kiu faras tion okazi.Sed miaj amikoj estas mirindaj!Kaj
ili verŝajne eĉ ne scias, ke mi vekiĝas pro ili.Jes, mi estas deprimita.Doloro, kronika doloro faros
tion al vi.

Mi estas hiper, iom freneza…sed mi estas mi, DIO ne faris fatrason.Mi diras al vi ĉi tion, por diri
al  vi  ĉi  tion.....Mi  provis  alkoholon,  pilolojn,  drogojn.....Mi  estis  preskribita  jenon:  Oxycotin,
Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  multaj  kontraŭinflamatorioj,  Celebrex,  Lyrica,
Tramadol, Provingil, Ritalin, kaj Dio scias, kiom da aliaj mi forgesis.

MI  ESTAS  MURITAJUANA  PACIENTO.Kial?Nu,  ne  ĉar  mi  volas  altiĝi.
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Mi laboras kun mia flegisto pri medikamentoj, kiuj funkcias por mi.Ĝi estas procezo.Mi ne volas
esti ŝtonumita.Mi volas pensi klare kaj esti libera de doloro.Mi ne volas kaŭzi plian damaĝon al
mia hepato.Mi havas Hepatiton C kaj havas dum multaj jaroj.Do, ĉiuj tiuj receptoj... nu, ili nur
faras plian damaĝon.Mi prenas Rick Simpson Oil kaj uzas medmanĝaĵojn, kiuj helpis redukti
mian inflamon kaj  helpis  min  malstreĉiĝi.Mi  malofte dormas pro doloro.Sed,  labori  kun mia
flegisto ebligas pli bonan dormon!Mi malkovras la avantaĝojn de kanabo, kaj trovas manieron
tra la doloro kun la helpo de homoj kompataj,  amaj kaj  afablaj!Mi ne devas esti  viktimo de
preskribaj drogoj.

Do, tiuj el vi, kiuj estas fermitaj al nekonvencia medicino, devas eduki vin antaŭ ol juĝi.Mi scias,
ke multaj el vi povas vidi nur la negativon.mi komprenaske.Kaj eble, medicina mariĥuano ne
estas  por  vi...  kaj  tio  estas  en  ordo.Sed  por  tiuj  el  ni,  kiuj  ne  volas  esti  plu  damaĝitaj  de
konvencia medicino...nu, bonvolu...subtenu nian decidon kaj eduki vin antaŭ ol juĝi.Mi ne estas
ŝtonisto, mi estas homo suferanta... kaj mi profitas el la multaj uzoj de kanabo.

Mi spertis homojn en la MM-komunumo, kiuj estas amaj, afablaj kaj vere zorgaj kaj mi estis tre
benita.Mi ankaŭ vidis la damaĝon faritan de membroj de la komunumo, kiuj estas en ĝi por la
dolaro...  kaj  provizas  nenion  pli  tiun  stratan  konduton.Ĝi  ne  estas  perfekta  mondo.
PS Mi estis, timas afiŝi ĉi tion.Sed pro nia komunumo... Mi elmetas ĝin tie.Paco.” Cathy

“La oleo ja helpas la malsanon de Crohn.Ĝi ĉesigas la inflamon en viaj intestoj.Mi havis tumoron
kaj 1/3 de mia hepato kaj mia galveziko forigita antaŭ ol mi sciis pri la oleo.Nun la oleo resanigis
ĉiujn malbonajn postajn efikojn de kemio por mia hep C kaj la kirurgioj.Mi perdis 18 funtojn kaj
mi sentas min bonege." Michelle

"Mi  havis  Hep  C  dum  35  jaroj.Trapasis  interferon-injektojn  kaj  aliajn  terurajn  traktadojn.La
venontan jaron ili  forigis hemangiomon kaj ankaŭ 1/3 de mia hepato.Kaj mi havis malsanan
galvezikon, kiun ili forigis.Mi uzas la oleon dum 3 jaroj.Ankoraŭ sen viruso, hepato regeneriĝas
kaj la oleo tenas mian sangan sukeron normala.Mi ankaŭ perdis ĉirkaŭ 45 funtojn ekde majo.Mi
ankaŭ metis la oleon sur miajn diabetulojn kaj ili ĉiuj resaniĝis.Sen cikatroj." Michelle

"Mi faras mian propran version, la plej bonan burĝonon, plian doloron kaj iom da psiko-aktiva
THC kune  kun  kelkaj  bonaj  CBD-nombroj.Doloro  90mg de  morfino  ne  povis  ĉesi.Mia  oleo
ĉesigas doloron en 3 minutoj.Ne 20 kiel morfino.Kaj ĝi daŭras 4 horojn kaj ne 2 kiel morfino.Sed
konsentu, ke via versio aldonas aliajn funkciojn.Sed ĝi funkcias pli bone por mi, mi ankaŭ provis
RSO.Mi  povas meti  kelkajn  el  miaj  sur  dentopikilon  sub langon kaj  akiri  pli  ol  5  horojn  da
sendolora dancado.Bona medikamento por ĉiuj, kiuj bezonas ĝin, estas mia penso.” Jim

“Ĝi savis la vivon de mia edzo.La hep C-traktado mortigis lin.Ne povis manĝi, perdis 70 funt., 5
skribojn por naŭzo, neniu el ili funkciis.Dank' al dio, ni loĝas en Arizono kaj mi havis bonegajn
zorgemajn homojn en la kooperativo, kiuj helpis nin en 24 horoj.Li konservis manĝaĵon kaj povis
fini la traktadon.Hep C senpaga kaj uzas gutojn ankoraŭ por apetito.La drogoj mortigis bonajn
aferojn.Manĝi gravas dum kuracado.Ĝi funkcias kaj ni dankas, ke ni havis tiom da helpemaj
bonegaj homoj.Dankon al dio pro kanabo kaj Arizono kaj bonaj homoj." Julie

“Ho, Rick, mi volas diri dankon.Mi havas hepatan cirozon de hep c, kaj mi ĵus faris iom da oleo
el 6 oz da kemhundo, sed mi uzis 4 litrojn da izopropil-alkoholo.Ĝi estas tiel forta!Mi havis pecon
de la grandeco de grajno da rizo kaj mia Dio mi flosis sur nubo...lol.Mi nur bezonas alĝustigi
miajn sumojn.Ĉiuokaze, por la unua fojo en pli ol 18 monatoj de terura hepata doloro, Mi Ne
Havas Doloro.Ĉi tio okazis post la unua tago de preni la oleon.Ĝi vere estas Donaco de Dio al
Homo...Benoj el Aŭstralio...:-))” Nigel

"Bona novaĵo.La hepataj enzimoj de paĉjo estas normalaj kaj li havas HEP C dum pli ol 10
jaroj.Li prenas la RSO dum 2.5 monatoj, la doktoro ne diris, ke la HEP C malaperis, sed liaj
hepataj enzimoj estas normalaj, kio estas plibonigo!Kaj paĉjo estis malmola kerna drinkulo kun
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Hep C dum la lastaj 1-2 jardekoj, lia hepato estis pafita kaj nun ĝi resaniĝis!" Roger

"Eĉ se vi ne havas kanceron, pensu pri preventa bontenado en via korpo.Ingestante RSO en
malgrandaj kvantoj uzataj ĉiutage.Vi permesas al via korpo batali kontraŭ ĉiaj malbonaj virusoj
kaj cimoj.Mi ne vidis mian "ĉefkuracan kuraciston" en 15 jaroj pro Kanabo kaj ĉiuj ĝiaj resanigaj
propraĵoj.Ne  gravas  kio  misfunkcias  kun  mi.RSO  estas  unu  el  la  unuaj  eroj,  kiujn  mi
atingas.Cetere, mi rompis mian dorson 3 fojojn.Havis vertebrojn kaj diskojn anstataŭigitaj de L-4
ĝis S-2.Devis havi mian spinon religita al miapelva areo... devis forigi mian AC Artikon.Traktis
Hepatan  kancero  kaj  Hep  C.Mi  regalas  min  100%  per  kanabo.RSO  estas  nur  ilo  en  mia
arsenalo." Rick

“Mi scias, ke ĝi funkcias ne nur por kancero, kiun mi havis hep c kaj estis sur la oleo kvar
monatojn.Ne plu  hep C,  hepato estas kiel  nova,  kuracistoj  estas mirigitaj.Dankon pro  ĉi  tiu
donaco, Rick, vi vere estas savanto." Jasono

"Hep C kaj Kanaba oleo: Mia parenco havas Hep C, ĵus eksciita en majo '13.Kontraktita de
malpura hospitalo dum/post kirurgio.Mirigis lin senfine.Vere ŝovis sian menson.Suriris la oleon
tuj kaj li estas sur ĝi ekde tiu tempo kun tempodaŭro dum kiu li ĉesis preni la oleon!Kaj estis
vera puŝpelo pri ĝi.Pensante, ke li farus interferonon (rigardu la kromefikojn pri tio!Terura!Kaj ĝi
ne kuracas ĝin!!!), parolante pri morto kaj 'ne esti ĉi tie venontjare'.La menso estas tiel potenca.

Li havis 5 sangokontrolojn por vidi kie estas liaj hepataj nombroj.Ekde majo '13 liaj nombroj falis
de en la maksimumo 108 al nuntempe esti ĉe 63 (normala intervalo estas 0 - 41)!Ĉi tio estas
nekredebla novaĵo!Li estas super la luno kaj malrapide super la malfrua Aŭtuno kaj ĝis nun, liaj
spiritoj leviĝis.

Mi montros al vi, kion komencis fari esti sur la oleo, tiam li foriris kaj poste reen sur ĝin kun vera
ĝojo kaj sekva direkto.Ĉi tiuj nombroj estas ALT (normala gamo 0-63) / kaj AST (normala gamo
0-41).Ĉi tiuj testas hepaton por ĉi tiuj enzimoj: majo '13: 99/93, julio '13: 84/79 (falas rapide!
Bona novaĵo).Aŭg '13: 108/99!(Ne bona.Vi povas vidi la 4 semajnojn, ke li tute haltigis la oleon
kaj estis tre deprimita).Nov '13: 87/78!(La 108 timigis la fekon el li!hahahaa!reen sur la oleo).Feb
'14: 72/63!!!(Preskaŭ hejme!).

Ĉi tiuj nombroj estas fenomenaj!Kriu ĝin al la mondo, se vi aŭ iu, kiun vi amas, havas Hep C,
ricevu ilin  per kanaboleo ASAP.Nur  diru NE al  Interferono!Mi nepre atendas,  ke li  estos en
normala gamo antaŭ majo 2014 (nur 1 jaro de dato de diagnozo)!Tiam vivtena dozo por la vivo."
Kathy

Infanoj
"Jayden bonege fartas, ni havas lin ĝis 8 piloloj de 22 piloloj.Kaj ni havas lin ĝis 1 topamax tage
de 10.Tio estas mirinda antaŭ CBD ni deprenus lin 1 topamax kaj li havus epilepsiatakojn dum
horo dum semajno.Li bonege fartas feliĉa kaj komprenas multe pli bone fari malsamajn sonojn,
kaj multe pli bonan okulkontakton.Li havis 1 atakon ĉi-semajne kaj ĝi daŭris nur 1 minuton kaj
mi ne devis uzi la valiumon.Dankon al Dio.En la venontaj kelkaj tagoj ni deprenos Jayden de sia
lasta topamax-pilolo, ĝi estos la unua fojo en 4 jaroj sen ĝi.Bonvolu meti Jayden pri viaj preĝoj,
ke li bonfaru post demeti lin de ĉi tiu rubo.Dankon."

“Mi  eksciis  pri  la  oleo  antaŭ  3  monatoj  serĉante  en  la  interreto  kuracon  kontraŭ  akno  kaj
rosaceo.Ĝi  klarigis  tion tuj!Mi  aldonas iso-oleon al  kokosa oleo kaj  daŭre uzas ĝin sur mia
vizaĝo kaj kolo unufoje tage.Mia edzo diras, ke mi aspektas 15 jarojn pli juna!Koran dankon pro
dividado de ĉi tiu informo.Dio benu vin ĉiujn.Daŭrigu la bonan laboron." Toni

"Mi havas ĝemelojn kiuj naskiĝis je 23.6-semajna gravedeco pezantaj nur iom pli ol funton.Ili
estas mirakloj kaj bonŝancaj esti vivantaj!Ili nun aĝas 2 jarojn kaj estas evolue prokrastitaj je
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ĉirkaŭ 1 jaro malgraŭ sia tuta terapio (okupa, parolado, fizika, evolua ĉiusemajne).Mi legis, ke
kanaboleo kuracas multajn malsanojn inkluzive de kancero kaj cerbolezoj...Mia demando estas
- ĉu kanaboleo povas helpi la disvolviĝon de miaj miraklaj beboj?!?Kaj se jes, kiom mi ĉiutage
administras?Koran dankon pro via helpo!” Jenna

-- Kara Jenna, komencu per minusklaj dozoj (0,005 - 0,01 g), tri fojojn tage.La infanoj devus esti
sur la oleo de la unua tago, se kuracistoj scius kion ili faras.Mi certas, ke vi vidosgrandegaj
plibonigoj tre baldaŭ.Mi ankaŭ inkludus kanabo-semojn kaj kanabo-seman oleon en ilia dieto,
kaj mi ankaŭ aldonus kulereton da kanabo-semo kaj kanabo-oleo miksaĵo en iliaj banoj - ĝi faras
bonegan laboron por ilia haŭto kaj tenas ekzemojn kaj erupciojn for.JB

"Saluton, mi scivolis kiom da gramoj da oleo estas en la injektilo, kiun mi ricevis por mia filino?"
Marie -- Gramo estas ĉirkaŭ 0,9 ml.JB

“Fine mi kontaktis la patrinon de Cashy kaj ŝi sugestis ke mi iri por radiado kaj mi faris ĉar la
oleo ankoraŭ ne ekflugis  kaj  ŝi  anhelis  por  aero.Do ŝi  havis  4  traktadon de radiado kaj  ĝi
ŝrumpis kaj ŝi finfine povas denove spiri.Mi ne ĉesas la oleon, kiun mi ankoraŭ donas al ŝi
gramon ĉiutage.Do nun espereble ĝi komencos funkcii...Mi scias, ke vi diras neniun radiadon,
sed kion mi faru?Se ne estus radiado ŝi estus morta nun ...Ĉar la tumoro kreskis tute en ŝia
gorĝo...” Marie

-- Saluton Marie, vi faris tion, kion vi devis fari.120-180 g da altkvalita oleo dum la venontaj ses
monatoj devus malfari la damaĝon.Mi preferus manĝigi la pacienton kvin aŭ dek gramojn da la
oleo ĉiutage, sed ni ne povas ĝin malfari ĉiuokaze.Bondezirojn, JB

“Nu ŝi aĝas nur 7 monatojn.10 gramoj tage ŝajnas multe tro por bebo ĉar ŝi malfacilas manipuli
1 gramon tage."Marie

--  Mi  scias,  Marie.Estas  vere  malfacile  provizi  ĉi  tiun  konsiladon  per  interreto,  sen  vidi  la
pacienton, sciante la kvaliton de la oleo ktp.Vi faris tion, kion vi devis fari, mi estas en ordo.Ĉio,
kion mi diras, estas certigi, ke ŝi manĝu multe da oleo nun por malfari la damaĝon, kiu estis
farita.JB

“Saluton, nur scivolas, ĉu mi povus injekti iom da oleo en la tumoron de mia filino?Ĉar ĝi denove
kreskas, ŝia tumoro estas sur ŝia malsupra lipo kaj en la interno de ambaŭ ŝiaj vangoj...La bona
novaĵo  estas,  ke  ŝi  finfine  ĉesas  hidromorfino  kaj  eĉ  se  ĝi  denove  kreskas,  ŝi  ne  havas
doloron...Do mi vidis, ke ili injektis iom da oleo por mamkancero-pacientoj kaj min demandis min
ĉu mi faru la samon por Kaylie?Se jes, kiom mi devus injekti ŝin kaj ĉu mi ankoraŭ donas al ŝi
iom per la ng-tubo?"Marie

-- Saluton Marie, mi uzus ĝin topike, ĝi devus sufiĉi.Tinkturo faros bonan laboron, aŭ rekte sur
ĝi.Mi ne tro injektus la areon de la tumoro krom se vere necese.Kompreneble, ju pli da oleo vi
ricevas kaj ju pli proksime al la tumoro, des pli bone, sed ĉi-kaze mi pensas, ke topika uzo
utilos.Bonvolu fari fotojn aŭ filmetojn kaj bondezirojn.Jindrich

“Mi ne pensas, ke la oleo funkcios por Kaylie.Ĝi denove fariĝas vere granda...Ĝi baldaŭ faros
kiel la lastan fojon, la tumoro blokos ŝian spiradon...Ŝi nun prenas pli ol 2 gramojn tage kaj
ankoraŭ neniu ŝanĝo...Ŝi  ne povis  toleri  5 ĝis 10 gramojn tage ĉar ŝi  eĉ ne povas toleri  2
gramojn tage ...kaj krome ĝi kostas al ni 200 USD ĉiujn 2 tagojn, neniel ni povas pagi 5 gramojn
tage, ni ankoraŭ havas 2 aliajn filinojn, kiujn ni devas provizi ankaŭ ...Ni vivas koŝmaron..."

-- Nu, vi havas nenion por perdi, reen la dozon kaj komencu injekti tiam.Ĝi ŝrumpos rapide, do
ne perdu tempon, se vi scias, kion vi faras, kaj mi esperas, ke vi faros.Bondezirojn, JB

“Mi bezonus pliajn instrukciojn pri kiel injekti, kun kio mi miksu la oleon por fari tion kaj ktp.?...Mi
amus se vi povus skribi ĉiujn instrukciojn por mi, se vi povas."
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-- Nu, mi neniam mem faris tion honeste - ĉu vi ankoraŭ volas miajn instrukciojn?JB

“Jes...Vi devas koni iun, kiu provis ĝin?”

-- Mi ne solvus la oleon, mi injektus ĝin tuj apud la tumoro.Vi devos varmigi la injektilon por ke la
oleo estos fluanta.Poste, injektu kiom vi povas, eble diru duongramon, kiu scias.Aŭ komencu
per malpli.Sed denove - kuracisto devas fari tion en ideala situacio,ni ambaŭ scias tion.JB

"Bone...La  kuracistoj  de  Kaylie  ne  scias  pri  ŝia  oleo...Mi  ja  havas  pinglojn  ĉi  tie,  kiujn  la
flegistinoj  donis  al  mi  por  retir  medikamentojn...Se  mi  injektis  iom apud  ŝia  tumoro,  ĉu  mi
ankoraŭ devas doni al ŝi iom al ŝia ng-tubo?"

-- Provu, vidu kiel ŝi respondas kaj kombinu la du.Mi pensas, ke injekto unufoje tage utilos, sed
estas vere malfacile doni ĉi tiun interretan konsilon.Ju pli da oleo estas en ŝi, des pli bona la
ŝanco,  kelkaj  pacientoj  prenis  tutan  tubon  kaj  dormis  dum  tri  kvar  tagoj  sed  iliaj  tumoroj
enkapsuliĝis intertempe, mi vere ne scias multe pli kion diri.JB

“Ĉu Robunol povas ricevi dum ŝi estas sur oleotraktado?Ĉar ŝia muko estas vere malbona kaj
se mi ne donus Robunol, mi pensas, ke ŝi sufokus per sia muko.Sed mi timas, ke la oleo ne
ŝrumpas ŝian tumoron tamen kaŭzas ĝin..."

-- La oleo prizorgos ŝian mukon, do mi ne donus al ŝi Robunol.JB

"Ĝi  ankoraŭ  ne,  mi  tiam  ne  devas  ricevi  bonan  gradan  oleon  ĉar  nenio  funkcias..."
-- Ankaŭ tio eblas.JB

"Mia filino forpasis vendrede je la 4-a matene."

-- Marie, vi faris kiel eble plej bone.Jindrich

“4  JARO  KUN CERBA TUMOR.Ah  jes,  denove  jen  KIAL mi  ne  silentas  pri  Kanaba  Oleo
mortiganta kanceron.La sekvanta estas ĝisdatigo de la patrino de 4-jara knabo kun finstadia
cerba tumoro kiu estas ĉirkaŭvolvita ĉirkaŭ lia mjelo.Antaŭ proksimume 6 semajnoj R.ricevis 2
monatojn por vivi.Li estas paralizita de la talio malsupren de la tumoro.En antaŭa raporto, panjo
diris,  ke li  iomete movas sian maldekstran piedon.La sekvanta estas ĝisdatigo,  kiun mi  ĵus
ricevis.==

Hej Corrie, kiel vi fartas?Ĉio estas bona ĉi tie!!R.ŝajnas fari bone!Tenante sian pezon por bone
manĝi kaj iom da doloro, kiun S.kaj mi kaj la fizioterapiisto pensas, ke estas malfortaj muskoloj
en lia kofro!!Li dormas komforte kaj povas sidi en sia rulseĝo dum kelkaj horoj samtempe.Mi
sentas min tre pozitiva, ke ĉio iras en la ĝustan direkton!!

Li sidas po 3 horoj kaj la doloro estas tre malgranda!!Li eble vekiĝos nokte por peti nin ruli lin aŭ
masaĝi liajn piedojn foje sed tio estas.Li ne plendas pri doloro kie estis la tumoro kaj ni vidas
nenion ŝvelantan!!!Li konks tuj ĉirkaŭ 3 horojn post kiam mi donas al li sian dozon kaj dormas
proksimume 4 horojn.Ni ankoraŭ laboras por atingi 1 gramon tage sed ni preterpasas la duonan
markon!!!Ni estas tre feliĉaj renkonti vin en la tempo, kiam ni faris!!Mi vere kredas, ke ĝi estis
intencita  esti!!R.estas  planita  por  sia  MR  la  22-an  de  aprilo!!!Konservu  la  fidajn
homojn.KANABO MORTAS KANCERON.” Corrie Yelland

“Panjoj devus manĝi la oleon, tio estus pli bona por ili same kiel por iliaj infanoj.Fumado de ĉi tiu
medikamento ne estas preskaŭ tiel efika, 90% de la kuracaj efikoj fumiĝas.Kaj se vi demandas
min,  ĉu  infanoj  devas  uzi  la  oleon  kiel  medikamenton,  mi  diros  jes,  absolute,  prefere
ĉiutage.Kion alian vi ŝatus doni al infano kiel medikamenton?JB”

“Ĵus donis al mia filo dorsmasaĝon kun tearba oleo kun kana oleo miksita en ĝi.Li plendis pri
malsuperaj doloroj.Do eliris la medikamento.Ĝi funkciis ene de du minutoj.Li diris, ke la doloro
tute malaperis.Li revenis eksteren farante konstruprojekton kun siaj traktoroj." Jose
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"Mia filino havas epilepsion, havis sian unuan atakon je 13 jaroj.Ŝi nun havas 31 jarojn kaj estas
nuntempe sur 5 specoj de medikamentoj kiujn ŝi prenas 3 fojojn tage en amasaj dozoj.Ŝi ankaŭ
havas  VNS-enplantaĵon  (vagala  nervstimulilo)  kiun  ŝi  ricevis  en  aprilo  2000.Tiutempe  ŝiaj
epilepsiatakoj estis tiel  malbonaj,  ke ŝi  estis nefunkcianta persono,  kiu devis  esti  alligita  en
rulseĝo.Mi devas konfesi la VNSege helpis pri tio!Sed ŝi ankoraŭ havas epilepsiatakojn kaj inter
tiuj kaj ĉiuj medikamentoj ŝi ne povas havi vivon.Ŝi havis pli da bazvaroj, kudreroj kaj rompitaj
ostoj ol iu ajn iam devus trakti.

Ĉiuokaze, espereble vi ricevos la bildon.Mia filo kaj frato ambaŭ uzas Mariĥuanon por dupolusa
kaj doloro.Ili demandis min kelkajn fojojn, ĉu mi iam esploris iujn studojn, kiuj koncernas uzi ĝin
por epilepsiatakoj.Mi finfine komencis esplori ĝin kaj tiam mi trovis larmojn de fenikso.Mi ne
estas tute certa, ke la oleo funkcius por ŝi, tamen mi mem komencis preni ĝin lastan dimanĉon
por ĉia korpa doloro kaj amasa sendormeco.Ĝi helpis MIN pli ol mi povas diri!

Sed en mia esplorado mi ankaŭ renkontis la rakonton pri Jason kaj Jayden.Mi supozas, ke vi
konas  ĝin,  sed  ĉiaokaze,  viro  traktas  siajn  filajn  atakojn  per  alta  CBD-tinkturo.Mi  ankaŭ
komencis esplori tion kaj decidis provi ĝin por mia filino.Ŝi ricevis sian unuan dozon dimanĉe la
30-an de decembro 2012.Ekde hodiaŭ mi donas al ŝi 1/2 guton 5 fojojn tage.En malpli ol unu
semajno  ŝi  pasis  de  pluraj  epilepsiatakoj  preskaŭ ĉiutage  al  neniu  en la  lastaj  du  tagoj!Mi
skribas ĉion kaj  mia  celo  estas forigi  ŝin  la  medikamentoj  kaj  strikte sur  la  tinkturo.Se mia
dokumentaro helpos iel, mi volonte sendos ĝin al vi.Mi estas ege dankema pro la laboro, kiun vi
kaj Rick Simpson faras!Dankon." Casey

--  Saluton  Casey,  dankon  pro  la  novaĵo.Ĉi  tio  estas  sufiĉe  tipa,  homoj  ne  multe  havas
epilepsiojn kiam ili estas sur la oleo.Plej bone estus, se ŝi prenis la traktadon ĝuste sekvante la
instrukciojn en nia retejo.Kompreneble, dokumentado estos bonega, same kiel Youtube-klipoj
aŭ io simila.Bondezirojn, Jindrich"

Q.Ĉu ekzistas aĝo, ke ili  povas komenci ĉi tion?Mia filo havas 3 jarojn kaj havas malbonan
ekzemon kaj estas malvarma bona parto de la jaro ĉi tie." Roxanne

-- Roxanne, estas absolute sekure doni la oleon al infanoj, eĉ al novnaskitoj, precipe kiam oni
uzas topike en miksaĵo kun kanabo-semo aŭ karité butero.Estas bona strategio miksi kanabo-
seman oleon kun la oleo (1% de oleo sukcesus, sed 20-30% estus ideala) kaj poste aldoni
kelkajn gutojn de ĝi al la bano ĉiutage.Ĝi lasos maldikan filmon sur la tuta korpo kaj tio estas
kutime ĉio,  kio  necesas (aŭ almenaŭ por prizorgado).Prenu fotojn kaj filmetojn,  la  plibonigo
devus komenci  okazi  tre  rapide.La jukado kaj  kolero foriros en sekundoj  aŭ minutoj,  kaj  la
ekzemo simple malaperu ene de semajno aŭ pli.Bondezirojn, JB

"RSO estis la plej bona terapio senkompare por mia aŭtisma filo, kiu estis gruphejma ligita ĉar
mi estis batita kaj  mia hejmo detruita.Mi provis dietojn, kelatterapion, hiperbaran oksigenon,
metilb  12-pafojn,  kaj  multajn  farmaciajn  mortigajn  drogojn  kaj  nenio  funkciis  pli  bone  ol
kanaboleo.

Estas malfacile akiri medicinan karton por neplenaĝulo, se vi nur vokas kaj demandas, ĉu ili
donos karton al aŭtisma neplenaĝulo.Por gepatroj malfacilaj, voku dum via infano koleras, por
ke ili povu aŭdi ĝin propraokule, kiom serioza estas la situacio.Mi estis rifuzita 3 fojojn antaŭ ol
mi decidis voki dum li truis en siaj muroj kaj kriis...tiam ili diris, ke ili donos al li karton.” Robin

"Dankon Rick Simpson-oleo...Mi ne povus sufiĉe danki vin!Vi donas al mia sepjara knabineto,
kiu suferas de Akuta Limfoblasta Leŭkemio, la forton por daŭrigi!Divenu kion alian?!Ŝi eniris en
remision semajnon post preni la oleon en kapsula formo!!!(Ŝi havas OMMP-karton por laŭleĝe
uzi kanabon por sia leŭkemio rekomendita de ŝia kuracisto)

Dankon pro doni al ni la ŝancon ne plenigi la korpon de nia knabineto plena de vivo ŝanĝanta
korpon  ŝanĝanta  narkota  medikamento.Dankon  pro  doni  al  ŝi  la  mangaĵojn...kiam normalaj
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infanoj sentas malsanon al siaj stomakoj!Dankon pro rideto sur ŝian vizaĝon kaj permesi al ŝi ne
havi eĉ unu disfandiĝon dum ŝia longa monato de alta doza steroida traktado.

La nura falo al uzado de Rick Simpson-oleo por ni...estas malbona biologia patro kiu neniam
estis en ŝia vivo antaŭe ne konsentas kaj volas preni gepatrorajton de ŝi.Sed mi kredas je la
resanigaj potencoj kiujn vi posedas kaj mi staros alte por ni kaj medicina mariĥuano kaj batalos
por la fakto, ke ĉi tio estas la plej grava parto de miaj knabinetoj traktado." Erin

"Lunde Brave Mykayla kontrolis siajn laboratoriojn por vidi ĉu ili estis sufiĉe altaj por rekomenci
sian kemioterapion (ŝi estis prokrastita pro malalta neŭtrofila kalkulo ekde la 4-a de junio)...al
mia malĝojo ili estis ankoraŭ tre malaltaj.

Mi zorgas pri ŝi...ŝia korpo...ŝia sano...ŝia estonteco...ŝia bonfarto.Mi volas la plej bonan por ŝi
kaj vidi ŝian korpon en tia malbona formo rompas mian koron.Vi ĉiuj vidas ridetojn kaj energian
duonsanan aspektantan feliĉan 8-jaran (kio estas fabela kaj mi ne povus esti pli feliĉa pri tio)
sed fakte se vi vidus ŝiajn laboratoriojn...kaj kion kemio faras al ŝia korpo, vi sentus la senton,
kiun mi sentas.La etaj  pecetoj  de mia  frakasita  koro  diseriĝas  dum la  koloro glitas de mia
vizaĝo...fariĝas bulo en mia gorĝo...kaj miaj okuloj ŝvelas pro larmoj.Ŝi estas tiel bela...ŝi estas
tiel  feliĉa  kaj  sanaspekta...ŝi  NE  havas  kanceron...kaj  ŝi  havas  la  plej  bonan  naturan
medikamenton kiu ekzistas por batali kontraŭ kancero...Mi ne povas elteni ĉi tion kaj kion ĉi tio
faras al ŝi.Mi volas, ke tio estu farita baldaŭ...sed la tagon antaŭ foriro al Havajo ni ricevis ŝian
kuracadon findaton la 13-an de novembro 2014.Mi tre dankis, ke ĝi finiĝas 8 monatojn pli frue ol
mi pensis, sed fakte...ĉu vi povus imagi preni kemioterapion ĉiutage dum pli ol 1,5 jaroj?!Kaj
intensa semajna kemioterapio dum 10 monatoj antaŭ tio?!

Prizorga kemioterapio estis klarigita al ni kiel pli facila periodo de kemioterapio...kaj tute ne estis
facila.Ili diras, ke ilia neŭtrofila nombro povas resti malalta dum longaj periodoj dum batalado
kontraŭ  viruso...tamen  mi  devas  sendi  ŝin  al  publika  lernejo  sen  ricevi  viruson?!Tio  estos
neebla...ili  diris al  ni,  ke ŝi  verŝajne havas viruson *kvankam ŝi  ne montris simptomojn...ŝia
fratineto estis tre malsana* kaj jen ni 20 tagojn poste ankoraŭ kun tre malalta kalkulo.

Bonvolu  amikoj  preĝi  por  Brave  Mykayla  por  trovi  la  forton  venki  ĉion,  kio  kaŭzas  ĉi  tiun
longedaŭran periodon de malaltaj kalkuloj.Bonvolu al Dio resanigi ŝian korpon kaj donu al ĝi la
energion por elteni la kemioterapion sen kromefikoj aŭ longdaŭraj kromefikoj.Bonvolu, ke Dio
protektu  ŝin  por  mi...Mi  neniam povus  imagi  tagon  sen  ŝia  bela  rideto  kaj  varma konsola
brakumo.Ni denove kontrolos laboratoriojn marde venontsemajne... kaj mi konservos vin ĉiujn
ĝisdatigitaj.paca amoKURECO.” Kuraĝa panjo

-- Estas malfacile priskribi kion ĉi tio faras al mi.Kaj estas malfacile imagi, kion ĉi tiu veneno
faras al Mykayla.Pro neniu kialo krom avideco kaj korupto ĉe la plej altaj niveloj de nia socio.

Mykayla  bezonas  medikamenton  kiu  plifortigos  ŝian  imunsistemon,  ne  venenon  kiu  kaŭzos
neripareblan longperspektivan damaĝon.Ĉu ŝiaj kuracistoj vere ne scias ĉi tion?Kian kvalifikon
ili havas por administri venenon sen kialo?Ĉu ankaŭ tiuj gangsteroj, kiuj profitas el donado de
veneno al infanoj, havas permesilon mortigi?Kiu donis ĝin al ili?

Hieraŭ ni parolis pri aktivigo de virinoj.Jen via afero.Jen kiel ĝi aspektas en la praktiko kiam
kuracistoj ne faras sian laboron kiel ili devus.Kaj dependas de vi virinoj ŝanĝi ĝin.Vi protektas
viajn infanojn dum via tuta vivo, do faru tion, kion oni devas fari.Agu nun, ne atendu, ĉiu tago
gravas.JB

"Vi  scias...La  alian  tagon  ni  alportis  Mykayla  al  la  kuracistoj  kaj  ili  prizorgis  la  kutimajn
laboratoriojn...Ŝia hemoglobino estis ĉe tre kritika malalta 5.2 (kio teknike estas apenaŭ sufiĉa
sango  por  via  korpo  funkcii...la  kuracisto  diris  al  ni,  ke  la  meza  infano  estas  preskaŭ
NERESPONDE ĉe ĉi tiu malalta nivelo) Mykayla ŝi saltis de la muroj, hiper, havis problemojn
pro saltado sur sian liton, parolema, ridetanta kaj feliĉa!!!La kuracistoj scivolas kial...nu dok kio

- 118 -



estas malsamainter Mykayla kaj viaj aliaj infanoj...ŝi havas kanabon!!!

Kompreneble la kuracistoj NENIAM kreditas tiajn aferojn al kanabo...sed ili devus.Kuracistoj kaj
medicinaj esploristoj kaj farmaciaj provoj igas nian vetkuron suferi nebezonatan suferon kaj ĝi
estas  ruiniga.Eĉ se iu  ne povas esti  resanigita  ial  aŭ  alia...ilia  vivokvalito  povas  esti  multe
plibonigita  per  kanabo.Via  avo  estas  pruvo  pri  tio,  ke  lia  kancero  estis  tre  progresinta  kaj
disvastiĝis tra lia korpo...sed rigardu, kion kanabo faris por li!

Kiam Mykayla estis bebo ŝia avino mortis pro kancero...tre rapida kaj agresema kancero.Ŝi ne
uzis kanabon.Ili metis ŝin en hospichejmon kaj pumpis ŝin plena de morfino...fakte diri al ni, ke
ĝi  estis  por  konservi  ŝian  doloron  libera  kaj  akceli  la  mortprocezon.Ĉi  tio  estas
kruela...nekutima...  kaj  malbona...kaj  ĝi  okazas  esti  NORMA MEDIA TRAKADO.Mi  Neniam
volus esti algluita sur morfina guto por suferi ĝis mi mortos.Ĉi tio estas kruela...kaj mi preĝas
ĉiutage, ke ĉi tiu korupto ĉesu.” Kuraĝa Mykayla

"La lastaj du miaj afiŝoj generis multajn demandojn kaj kelkajn postulojn por "pruvo"...Mi ŝatus
dividi  kun  vi  la  tutan  sciencon  inter  kanabo  kaj  kanceroj  de  la  imunsistemo
(leŭkemio/limfomo).Ĉi tiu informo estas specifa por Jurkat-leŭkemiaj ĉellinioj...kiu estas CD4+ t-
ĉelo akuta limfoblasta leŭkemio...ĜUSTE la sama genlinio kiel la leŭkemio de Mykayla.

La specifa speco de kancero de Brave Mykayla havas ekstreman kvanton de pruvita scienco
malantaŭ kanabo estanta efika traktado ĉar sciencistoj malkovris ke imunsistemaj ĉeloj havas
SPECIFICAN cb2-receptoron sur ili kiu kaŭzas apoptozon (ĉela morto).

THC induktas apoptozon en Jurkat (t-ĉelaj akuta limfoblasta leŭkemio) ĉeloj per tri malsamaj
mekanismoj.(1)  THC  ligas  al  CB1  kaj  CB2,  kaj  kondukas  al  ceramida  sintezo  per  serina
palmitoiltransferazo.(2) Ceramido eniras la mitokondriojn kaj rezultigas citokromon c elfluon en
la citosolon.(3) Citokromo c kombinas kun Apaf-1, kaspase 9, kaj formas la apoptozomon.(4) La
apoptozomo  transformas  prokaspazon  3  al  aktiva  caspazo  3,  rezultigante  apoptozon.THC
ankaŭ aktivigas la eksteran vojon (caspasoj 8 kaj 10), kaj malhelpas la vojon Raf/Mek/Erk.La
inhibicio de la ĉela postviva vojo kondukas al malfosforiligo de Bad, kaj translokigo de tiu Bcl-2-
proteino en la mitokondriojn, kaj poste al apoptozo. Kuraĝa Mykayla

-- Ju pli da oleo ŝi eniras en ŝi, des pli bone, precipe konsiderante la nenecesajn kuracadojn,
kiujn ŝi ankoraŭ havas kaj devis travivi.Bondezirojn al Havajo, Bravest Mykayla, estas bone vidi,
ke via revo realiĝis.Kun iom da helpo de la oleo.JB

“Tiu fumo NE estas sana por infanoj aŭ panjoj... stultaj panjoj kaj kion vi diras al viaj infanoj?
Oleo aŭ nenio!Precipe al infanoj!" Naia

-- Mi ne estus tiel radikala, fumi aŭ vapori ankaŭ havas utilajn efikojn, ekzemple kontraŭ naŭzo
ĉe gravedaj virinoj.Ĝi ne damaĝos la infanon.JB

“Fumo ne estas tiel bonega... precipe se vi havas emojn al alergioj... nur dirante.Mi ne povas
trakti fumon!Ankaŭ infanoj ne kapablas scii kiam ĉesi... ĉu ĝi estas sukero, kafeino, manĝaĵo,
ktp.Vi devas esti ilia gvidisto.Mi ne pensas, ke rekomendi kanaban fumadon estas bonega ideo
por adoleskantoj.Nur dirante.Nur mia opinio el  tio,  kion mi vidis.Povus ankaŭ malatentigi  de
lerneja laboro kaj gravaj aferoj." Naia

-- Mi ankaŭ distriĝis de lernejaj taskoj kaj gravaj aferoj, kaj ni tute ne havis kanabon disponeblan
por ni.Ĉio necesa por mi estis vidi belaspektan knabinon ie ĉirkaŭe kaj tio estis ĝi por lerneja
laboro kaj aferoj kiuj estis gravaj por aliaj sed ne por mi.

Se vi  kontrolas  kiom da teo trinkas viaj  infanoj,  kompreneble  daŭrigu kaj  kontrolu  kiom da
kanaboili  prenos  aŭ  ingestos.Bonŝancon  kun  tio.Ĝi  estas  vana  peno,  sed mi  certas,  ke  ĝi
okupigos multajn homojn dum la venontaj kelkaj jaroj ĝis ili konscios kiom sekura kanabo estas

- 119 -



kaj ke estas vere praktike neeble mortige superdozi ĝin.

Do al kiu zorgas kiom da ĝi iu ajn ingestas?Mi ne faras.Mi eĉ ne gravas kiom da tasoj da teo aŭ
kafo homoj trinkas tage, imagu tion.Kial mi devus?Ne estas mia afero.Kaj ne estas afero de
neniu, kiom da ĉi tiu vivsava kaj preventa medicino iu ajn ingestas.

Ju pli da oleo vi havas en vi kaj des pli ofte des pli bone por via sano.Tio estas la nura regulo,
kiu vere validas.Al homoj de ĉiuj aĝoj, inkluzive de infanoj kaj gravedaj patrinoj.Se vi ne ŝatas ĉi
tiun ideon, transiru ĝin, lernu vivi kun ĝi, tio estas la plej bona afero, kiun vi povas fari.Neniu
reguligo de kanabo funkcios, ĝi simple ne povas esti reguligita ĉiukaze.Krome, ne ekzistas vera
kialo por reguligi ĝin.JB

"Mi fumis mian tutan gravedecon ĝis 4 semajnoj de akuŝo.Mia kuracisto faris drogteston ankaŭ
ĉiujn  vizitatajn  kuracistojn.Do  ŝi  konsciis,  ke  mi  fumis  burĝonon.Kiam  la  bebo  naskiĝis,  li
naskiĝis sana, 10.6 funtojn kaj testis negativan por THC.Mi ankaŭ mamnutras kaj mi ankoraŭ
daŭrigas la uzon de burĝono.Kaj divenu, li elstaras je ĉiu mejloŝtono.Ĝi estas tute kontraŭa al
cerba damaĝo.La cerbo bezonas la kanabinoidojn por sana malpura mova disvolviĝo, do ĉesu
malami." Nessa

“Mia filo naskiĝis 8 funt. 1 oz.5 tagojn SUPER lia ligdato.Tiuj estas la du ĉefaj "zorgoj", kiujn mi
iam trovis pri fumpoto dum gravedeco, malalta naskiĝa pezo kaj antaŭtempa naskiĝo.Mia filo
havas preskaŭ 9 monatojn,  ĵus faris  Bayley-takso por  taksi  sian kognan evoluon kaj  ankaŭ
movan funkcion kaj lingvon.Li gajnis altan mezumon kaj tre superan en ĉiuj kategorioj.Do prenu
vian sensencaĵon kaj elblovu ĝin per via azeno.” Aŝley

"Estas la registaro, kiuj estas la krimuloj ĉi tie...Mi havas multoblan sklerozon kaj ankaŭ mia
filo...li devas ricevi 26 injektojn en sia cerbo, ĉiusemajne, por mortigi la doloron en siaj nervoj en
sia cerbo...

Mi havas 3 nepojn kaj ne estas 'DRUGĜO' NEK ESTAS MIA FILO, KIU diplomiĝis SUPRINTO
DE SIA KLASO, kaj estis pagita por esti la klastutoro pro sia inteligenteco.Liaj renoj fermiĝis, lia
dupunkto ne funkciis kaj la doloro estis tiel intensa ke li estis senmova.Li neniam faris drogojn
aŭ trinkis alkoholaĵon, nur foje, en sia vivo, antaŭ ol li evoluigis MS.

Lia kuzo glitis iom da poto en siajn brunetojn kiam li venigis lin por vespermanĝi, nekonata al li...
kaj divenu kion?Liaj  renoj denove ekfunkciis,  la tremoj trankviliĝis kaj  li  efektive povis dormi
nokte, kiam li prenas la tinkturon.Ĝi trankviligas la tremojn kaj li povas dormi nokte...Li ankoraŭ
devas ricevi 26 pinglojn en sian cerbon ĉiusemajne pro la doloro en la nervo en sia cerbo...

Kiu vi estas por juĝi ĉi tiun nekredeblan medikamenton...?????kaj cetere, mi havis unu infanon
antaŭ ol mi ricevis la vakcinon kontraŭ Hepatito B, kaj ŝi estas sen MS, sed post semajno post
la vakcino mi devis ricevi okulvitrojn kaj poste ene de 2 semajnoj, mi estis tute blinda en mia
maldekstra okulo. ...Mi estis 17-jara kaj blindiĝis.Timigita?Jes...Se ne estus ĉi tiu medikamento,
mi ankoraŭ estus en rulseĝo...

Mi neniam dezirus ĉi tiun malsanon al iu ajn...sed vi devus preni vian juĝon aliloken...kial vi
pensas,  ke DIO metis ĉi  tiun medikamenton sur la planedon?Aŭ ĉu vi  pensas,  ke Dio faris
eraron?

Mi esperas, ke viaj infanoj neniam devos travivi tion, kion mia familio havas...rigardante vian
infanon morti antaŭ viaj okuloj...ricevu la bildon, sinjoro... Harper faris krima ofendo kreskigi unu
planton en via korto...Mi supozas, ke lia familio neniam travivis MS aŭ kanceron ankaŭ...aŭ la
RCMP aŭ.Estas tempo, ke la leĝoj ŝanĝiĝis favore al la homoj anstataŭ al la drogkompanioj."
Laŭro

"Do mia filino havis la plej profundan emocian resanigan sperton pri kanabo ĉi-semajne.Diri, ke
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ŝi havas emocian temperamenton, estus kruda subkompreno.Ŝi naskiĝis kun naskhandikapo
kiu havas ekstremajn defiojn kun ĝi.Pro respekto al ŝia privateco, mi ne parolos pri la detaloj de
ĝi, sed ni diru, ke ĝi estas ekstrema.Kaj vivi kun ŝi estas defio, kiu skuis mian mondon pli ofte ol
ne.Unu fizika defio kiun ŝi havas estas migrenoj.Ĉio, kion ŝi povas vere fari,  kiam ili  venas,
estas kuŝi, kokoni en la kovrilojn kaj endormi.Tio estas la sola afero, kiu vere helpas.

Do antaŭ kelkaj monatoj, mi igis ŝin finfine provi kanaban oleon infuzitan kaj ene de 15 minutoj
ŝiaj  migrenoj malaperis.Do ĉi-semajne,  mi enlitiĝis frue iun nokton, kaj  ŝi  pensis,  ke ŝi  eble
ricevos migrenon poste, ĉar ŝi povas senti ilin veni...do mi donis al ŝi ujon kun kelkaj oblatoj en
ĝi por konservi ĉe ŝia lito, do se ŝi sentus iun veni sur kiam mi dormis, ŝi povus preni tian.Nu, ŝi
prenis kvar tiun nokton.Ili  estis kungluitaj,  kaj ŝi nur prenis ilin ĉiujn.Kaj ŝi havis sperton.Kaj
duono.

Ŝi dormis plejparton de la sekva tago kaj nokto kaj la sekva mateno.Mi sciis, ke ŝi havas ian
sperton... Mi povis vidi ŝiajn pensojn flosi ĉirkaŭe kaj sciis, ke ŝi trapasas ion.Por kio mi ne estis
preta estis la kompletaj 180 kiujn mia filino spertis.Ŝi estas feliĉa, dolĉa, zorgema kaj ĝoja esti
ĉirkaŭe.Konsentite, mi ankaŭ faris kelkajn grandajn ŝanĝojn ĉirkaŭ la situacio.Sed ĉi tio estis la
sekva tago, do oni ne povas nei kiom mirinda estis la ŝanĝo de la kanabo.Neniel mi povus iam
igi ŝin preni tiom da.Ŝi estus rifuzinta ĝin.Kaj mi eĉ ne pensus pri tio por esti honesta kun vi.Mi
volas simple klini min dankeme.Kiam mi diras al vi, ke mi promenis ŝnurŝnure kun ŝi, mi eĉ ne
ŝercas.La ŝanĝo kaj malfermo, kiuj okazis por ni pro "akcidento" ne estas hazardo.Mi neniam
donis al ŝi botelon da io ajn por preni medikamenton.Kion mi faris tiun nokton estas miraklo."

"Mi estas tiel feliĉa, ke mi finfine povas anonci, ke mia dolĉa knabeto uzas kanabon por batali
kontraŭ la kromefikoj de kemio kaj radiado KAJ por certigi, ke li ne kreas novajn tumorojn!Ĉi tiu
medikamento multe helpis lin.Antaŭ ol li ricevis ĉi tiun medikamenton, li senĉese vomis, li ne
manĝis, li  estis tre letargia kaj malgaja...nun li  manĝas, li  subtenas sian manĝaĵon, li  akiras
pezon kaj ĉiu, kiu estis ĉirkaŭ li, scias kiom absolute feliĉa li estas."

--  Nu, sen la veneno en lia korpo la infano farus multe pli  bone.Vere ne havas sencon uzi
kemion kaj radiadon kune kun la oleo, ĝi estas kiel doni al la paciento antidoton dum pumpado
de veneno en iliajn vejnojn.Oleo nur por plej bonaj rezultoj.Kuracistoj devus scii ĉi tion, ne estas
tiel  malfacile  kompreni,  ke  ne  estas  bona  ideo  doni  al  infanoj  venenon  kiam  ĝi  ne  estas
necesa.JB

Q.Mi estas 29-jara fraŭla patrino.Mia filo nun havas 8 jarojn kaj vivas kun modera aŭtismo.Mi ne
ŝanĝus mian mini me por io ajn en ĉi tiu mondo, krom por faciligi lian vivon.Mi demandis min, ĉu
vi  havis  iujn  aliajn  gepatrojn  veni  al  vi  demandante  pri  la  oleo?Aŭ  iuj  sukceshistorioj  kun
aŭtismo/Asperger?Se  mi  decidus  iri  ĉi  tiun  vojon,  kian  dozon  mi  rigardus?Mi  dankas  ĉiujn
informojn!Dankon.De frustrita panjo & knabeto.

A."La oleo estas la nura afero, kiu povus funkcii,"  diris Rick kiam mi legis ĉi tion al li.Dozaj
instrukcioj kaj aliaj informoj pri kiel produkti kaj uzi la oleon estas en nia retejo kaj en la libroj
disponeblaj tie.Mi helpis kelkajn aŭtismajn infanojn en la pasinteco, kaj ĉi tiu medikamento faras
mirindaĵojn por ili.Infanoj amas preni ĉi tiun medikamenton, ili ne estas antaŭjuĝaj, ili ne scias ke
ili "faras ion malbonan", kaj gepatroj ĝuas ĝin multe kiam ili havas iom da tempo por si mem.Por
plej  bonaj rezultoj,  kiel ĉiam, mi komencus kun norma 60g-traktado, sen piloloj,  kaj  tiam mi
konservus la infanon sur bontena dozo en kvanto de lia elekto por la resto de lia longa kaj paca
vivo.Kaj la infano de la video devus fari ĝuste la samon, se entuteebla.Bondezirojn, JB

"Mary  Jane  multe  helpis  min  kiam  mi  estis  graveda  kaj  neniam  influis  miajn  du  bebojn."
Samantha

“Saluton Rick,  lastatempe ni  malkovris,  ke mi  havas mezan ĝis  altan  riskan bulon sur  mia
maldekstra brusto.Mi aĝas 34 jarojn kaj mia filino estas nur 1 1/2 jarojn - mi estis terurita!Mi
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ankaŭ  suferis  de  Postnaska  Depresio  post  la  naskiĝo  de  mia  filino  -do  ĉio  ĉi  sentis  tro
multe.Tamen,  feliĉe  mi  loĝas en Sud-Afriko,  kie  kvankam ankoraŭ kontraŭleĝe,  kanabo (aŭ
dagga, kiel ni nomas ĝin ĉi tie) kreskas ĉi tie abunde kaj estas sufiĉe facile akiri decan fiherbon
por racia prezo.

Mi tuj komencis fari la oleon - la ĵurio ankoraŭ estas ekstere koncerne la bulon en mia brusto,
ĉar mi nur revenos por mia sekva kontrolo post 2 monatoj - sed la Postnaska Depresio preskaŭ
malaperis post unu monato de preni la oleon. oleo.Mi sentas min forta, motivita kaj kapabla
atingi ĉiutagajn aferojn - kio estis nur revo antaŭ ne tro longe!En Sudafriko, ni plejparte ricevas
nur Sativajn aŭ miksitajn Sativajn.Mi nur volis sciigi vin pri mia rakonto, ĉar ekzistas tiom da
homoj tie ekstere suferantaj senbezone de depresio, prenante aĉajn farmaciajn drogojn, kiuj
influas  ilin  negative,  kiam fakte,  la  oleo ŝajnas ripari  ĉion,  kion bezonis  ripari  senpene sen
malbona flanko. efikoj!Mi sentas min kiel mia malnova memo denove kaj ĝi sentas BONEGE!
Daŭrigu la bonan laboron kaj mi daŭre diskonigos ĉi-flanken!Multan amon, Kelly"

-- Dankon pro ĉi tiu bonega atesto, Kelly.Mi certas, ke ĝi povas helpi multajn aliajn patrinojn.Kiel
mi rigardas ĝin, patrinoj devas konsumi etajn dozojn de la oleo dum gravedeco kaj daŭre uzi ĝin
post naskiĝo, se ili vere volas doni al sia infano la plej bonan.Ĝi povas ŝajni polemika sed kian
alian medikamenton ol io tiel natura kiel la oleo vi ŝatus doni al patrino kaj ŝia infano?JB

“Mi fumis kaj manĝis dum mia tuta gravedeco kaj mia filo estas unu el la plej inteligentaj kaj
sanaj  knabetoj,  kiujn  mi  iam renkontis.Mi  provis  preni  matenmalsanajn  pilolojn  kaj  tiajn  por
kapdoloro kaj nenio helpis.Mia kiato estis konstante pinĉita kaj mia korpo dolorus (verŝajne ĉar li
estis 10 funt. kaj 23 colojn longa kiam mi naskis, do por iuj skeptikuloj, kiuj diras, ke ĝi bremsas
kreskon, vi tre malpravis.) Mi manĝis bonaĵojn aŭ manĝis. malgranda pufo mi ricevus preskaŭ
tujan helpon.Mi devus konsenti, ke ĝi estas la plej sekura medikamento havebla." Sara

“Grandeco kun mia dua estis torturo!Mi perdis 20 funtojn fine de la unua trimonato, vomante
ĉiutage, tute sen apetito.Mi sendube perdis ŝin.Mi provis fumi kaj estis kulpa rajdita!Tamen ĝi
savis ŝian vivon...Mi manĝis kaj ripozis pli bone ol iam!Ŝi estas sana feliĉa kaj absolute bela!
Nun 9 jarojn aĝa, tute neniuj sanproblemoj." Jennifer

“La patrino ne povas reteni manĝaĵon.Kian efikon tio havas sur la evoluanta feto?Ĝi estas tre
damaĝa al la feto.Do kiel vi igas la patrinon povi konservi manĝaĵon?Vi uzas la medikamenton,
kiu  plej  verŝajne  kaŭzos  damaĝon.Kanabo.Ĉiuj  aliaj  kontraŭ-naŭzaj  drogoj,  kiujn  kuracistoj
povas uzi, havas kromefikojn.La sola kromefiko de kanabo estas sento de bonfarto kaj dormo."
Gerŝ

Q.Mia edzino havas severan malsupran doloron pro esti graveda de 7 monatoj, ŝi priskribas ĝin
kiel nervozan streĉiĝon, kiu estas ege dolora.Mi provis ĉirkaŭrigardi en via retejo kaj ĉi tie.Ĉu
RSO draste helpos la doloron?Ĉu vi havas ligilon al antaŭa temo pri ĉi tiu temo?Mi zorgas, se ili
metis ŝin sur kodeinon, ĝi damaĝos la bebon

A.Devu ŝin konsumi etajn dozojn de la oleo kaj apliki la oleon topike sur ŝia dorso.Donu al ŝi
masaĝon kun miksaĵo de la oleo kaj oleo de kanabo.Jes, estas bona ŝanco, ke kodeino povus
damaĝi la bebon.La oleo ne povas kaj ne damaĝos la bebon iel ajn.JB

"Mia  filo  estis  diagnozita  en  oktobro  kun  sinovia  sarkomo  post  forigo  de  tumoro  antaŭ
biopsio.Oni  diris,  ke  la  kancero  ankoraŭ  estus  tie  kaj  povus  disvastiĝi  al  liapulmoj  pro  la
agresema kancero ĝi estas.Plej lastatempaj testrezultoj, ili ne povas trovi ajnan spuron de ĝi al
sia konfuzo.Kanaba oleo estis unu el multaj aferoj, pri kiuj mi komencis lin preskaŭ tuj post
diagnozoj." Amanda

“Kio estas la plej juna persono, pri kiu vi konscias, ke vi estas traktita kun RSO?Ĉu ekzistas
protokolo pri pediatria kuracado?Dum ni ĝis nun malsukcesis svingi la opinion de avino kaj povi
resanigi  avon.Mi  havas  2-jaran  infanon  kun  nekonataj  stomakaj  problemoj  (jes  ŝi  estis  en

- 122 -



"medicina" kuracado dum pli ol unu jaro kaj ĉiuj piloloj, kremoj, locioj kaj Big Pharma-pocioj estis
malsukcesaj.Ili nun klinas sin al proteina sindromo.Evidente infano de 25 funt. ne povas trakti la
saman dozon kiel viro de 175 funt. do ĉu vi entute rekomendas ĝin por pediatriaj aplikoj?" Sara

-- Gravedaj patrinoj devas uzi la oleon kaj poste pliigi la dozon kiam ili naskas.Post naskiĝo,
patrinoj  devas  manĝi  malgrandajn  dozon  de  la  oleo  por  certigi,  ke  la  infano  disvolvos
optimuman manieron.

Do, se vi demandas min, mia plej juna paciento havis minus ok monatojn kaj ankoraŭ fartas
bonege, li estas la plej evoluinta infano en sia infanĝardeno kaj komencis paroli pli frue ol la plej
multaj aliaj.Lia patrino uzis la oleon antaŭ ol ŝi naskis lin, kaj la infano ankaŭ ricevis la oleon
post vakcinado kun heksavakcino por certigi, ke la danĝeraj kemiaĵoj estos forigitaj el lia korpo
kiel eble plej rapide.

Kanaba oleo estas sekura medikamento por homoj de ĉiuj aĝoj.Se vi havas problemojn por
kompreni ĉi tion, vidu, kion faras la oleo por ekzemo aŭ vindotuko, kaj poste revenu kaj diru al
mi, ke vi neniam donus kanabon al via infano.Ĉio, kion vi aŭdus de mi, estas ke gepatro, kiu ne
donus kanabon kiel medikamenton al sia infano, estas aŭ malbone misinformita, aŭ ili estas
psikopatiaj saduloj, kiuj ĝuas rigardi aliajn suferi.

Ĉu vi scias kiom efika estas la oleo kontraŭ dentodoloroj?Ĉu vi donus al la infano la oleon por
batali la doloron asociitan kun la kresko de dentoj?Mi volus.Tute sen hezito.

Dozo  por  infanoj  estas  esence  la  sama  kiel  por  plenkreskuloj,  kiam  vi  traktas  ion
seriozan.Komencu per minuskula dozo trifoje tage, kutimigu la pacienton, pliigu la dozon ĉiujn
kvar tagojn aŭ laŭeble, kaj ĉiam provu enigi la pacienton tiom da medikamento kiel eble plej
rapide, dum vi certigu, ke ili restu. en ilia komforta zono.JB

"Se vi  havas infanon kaj rifuzas ricevi  la "rekomenditajn" vakcinadojn,  estu preta preni vian
infanon perforte de la ŝtato en kiu vi loĝas.Ĝi okazas pli ofte, kun alarma rapideco.Gugulu ĝin
kaj rigardu la "postulojn" de via ŝtato. Sociaj laboristoj montras pli da "Dia komplekso" ĉiutage
kaj kredas, ke ili scias pli bone ol iu ajn gepatro, kio estas plej bona por ĉiu infano.Atentu eĉ
kiam vi parolas kun via familia kuracisto pri la temo." Ornitorinko

“Mi konas du homojn, kies infanoj neniam ricevis vakcinadojn.Ambaŭ estas kiropractoroj.Unu el
la infanoj iras al privata lernejo.Mi pensas, ke se vi hejmas lernejon, tio ne gravas.Ne certas.”
Lorinda

"Mi vidas infanetojn kaj bebojn kun kancero, antaŭ kuracado ili aspektas bone, post kirurgio kaj
kemio ili aspektas kvazaŭ ili mortas, kaj ofte faras.Rompas mian koron, kiel homoj estas igitaj
frue suferi kaj morti, kiam ĉi tiu oleo tiom resanigas.Mi estas semajno en la oleo, kaj mi sentas
min bonege, mi kredas ke ĝi ŝrumpas mian tumoron sur reno, mi ankoraŭ ne havas pruvojn, sed
baldaŭ mi faros." Lannah

"Flegistino-amiko uzis ĝin sur la 3-a etapo de vindotuko, malaperinta dum la nokto!" Alicio

-- Por tiuj, kiuj opinias, ke infanoj ne devas uzi kanabon.Kian alian medikamenton vi volusŝatas
doni al ili se ne ĉi tiun plej malnovan, plej sekuran naturan medikamenton, kiu estas uzata dum
miloj da jaroj?Aŭ ĉu vi rigardos, ke vi infanoj suferas pro ĉiuj tiuj ekzemoj kaj erupcioj sen kialo?
Tio ne estas bela afero, mi dirus.Precipe kiam ekzistas tia simpla solvo al ĉiuj ĉi tiuj haŭtaj
problemoj.

Ĉu estas bone rigardi viajn infanojn krii pro doloro, kiam vi povus simple doni al ili guton da oleo
kaj ili estus sen doloro?Hm?JB

"Ĉu la administranto bonvolu konsili kian dozon doni al 8-jaraĝa, kiu estis sendita hejmen por
morti?" Ricardo
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-- Komencu per malgranda dozo, vidu kiel la infano respondas kaj poste pliigu la dozon tiel
rapide kiel la infano povas preni ĝin.Trifoje tage.Kutime ili estas plenaj de piloloj kiam ili estas
sendataj  hejmen por morti,  do vi  volas unue senvenenigi  ilin,  ĉar vi  ne scias,  kion faros la
interago, kutime ne estas tre agrable, kion faras la interago kun tiuj mortigaj kemiaĵoj.Sed estas
ĉar la oleo provas purigi la tablon por ke ĝi ekfunkciu.

Aŭ, se vi havas nenion por perdi, vi ankaŭ povas komenci per granda kvanto de la oleo kaj meti
la pacienton en staton de kontrolita komato tiel.Tion mi verŝajne farus, sed dependas de la
gepatroj, kiun direkton de kuracado ili elektas.

Mi scias nur,  ke agresemaj malsanoj devas esti  traktataj  agreseme.Kaj mi ankaŭ scias,  ke,
ĝenerale, ju pli da oleo vi sukcesas eniri la pacienton kaj ju pli rapide vi faras ĝin, des pli bona la
ŝanco de sukceso kaj postvivado.Sed mi ankaŭ scias, ke la dozaj instrukcioj estas menciitaj ial.

Se ĝi estus mia infano, mi plenigus lin per la oleo, mi scias, ke certe, la infano naĝus en ĝi kaj
mi plej verŝajne ne lasus neniun kuraciston alproksimiĝi al li aŭ ŝi.Sed tio estas mi kaj mi scias
kion fari.Bondezirojn, JB

“Bone, mi eliras nun.La Dr. de Dave metis lin sur Lyrica, por trakti lian Shingles-doloron.Dum la
pasintaj du tagoj (kaj ĝi plimalboniĝis), Dave haluciniĝis.Kiel en, li ĵus diris, "La ulo kun la rufa
hararo ne devus liveri ĉi tie." Kiam mi diris, "Kio?", la respondo de Dave estis: "Ho, ne gravas,
mi estas certa, ke li ne estas ĉi tie." Mi ĵus konversaciis kun li, kaj li diris, ke li rimarkis, ke io
malbona  okazas  ĉar,  kiam  li  rigardas  la  okulangulojn,  li  povas  vidi  ĝangalon  ekster  nia
fenestro.WTF!!!Li prenas la Kanaban Oleon de iom da tempo, kaj neniam havis ion tian.Malpli ol
semajnon sur la Lyrica kaj li perdis preskaŭ sian tutan movan kontrolon kaj nun li halucinas.Mi
ĵus metis iom da Kanaba Oleo sur la lezojn de Tendoloj (kun DMSO) kaj la doloro ĉesis.Mi vokis
la Doktoron kaj alportas Dave LA UNUA AFORO LUNDON.BTW, mi ĵus kontrolis la retejon de
Lyrica, "nenormala pensado" kaj "halucinoj" estas unu el la kromefikoj." Kim

“Spencer havis mirindan semajnon ĉiuj!!Li renkontis kuzon la unuan fojon, kaj renkontis sian
onklon kaj Onklinon el Kartvelio!!Li tute AMIgis sian onklinon Sara, li eĉ elektis ŝin super mi aŭ
paĉjo!!La plej bonaj partoj estis vidi lin TENI SKRIONON EN LIA MANO KAJ KOLORO, dum en
la genuoj de sia onklino!Li eĉ faris translokigon, de sia dekstra mano al sia maldekstra mano!!Li
pentris lignan aŭton kun tuta precizeco uzante siajn fingrojn!Baldaŭ provos alŝuti lian videon!Li
daŭre diras novajn vortojn, kaj estas nur tute ĉarma!Ni povis igi lin porti pezon sur liaj kruroj kun
multe da subteno!Li  havis  la plej  bonan tempon esti  tirita ĉirkaŭen en sia marŝanto...Mi ne
povas priskribi la ĝojan koraflikton, kiun mi sentis rigardante mian bebon fari tion.La pura ĝojo
sur lia vizaĝo dum povante ludi kun la grandaj knaboj...ili ĉiuj veturis per bicikloj kaj skoteroj, kaj
ĉio, kion li povis fari, estis rigardi sopire...Mi povis vidi la deziron kuniĝi sur lia vizaĝo kaj ne
kompreni kial li ne povis simple iri kuri kaj ludi kun ili...Kaj tiam lia kuzo Jason, kun ora koro,
komencis tiri lin tuj, dirante al la aliaj knaboj, ke ili pli bone veturas pli rapide, aŭ la policanoj
ricevos ilin, tirante Spencer post ili en sia marŝanto, farante sirenon.sonas dum la aliaj rajdis
ĉirkaŭ kaj ĉirkaŭe.Se vi nur povus vidi lian vizaĝon... fine, finfine, li estis unu el la knaboj!Ĝi
rompis mian koron je miliardoj da pecoj, kaj poste retiris ĝin kun nur brileto de liaj okuloj kaj la
rido en lia voĉo.Plej bona semajno en longa tempo.Spencer devas esti granda knabo, kaj mi
amas ĝin!Instigas min puŝi pli forte, batali pli forte, preĝi pli longe, por ĉi tiu eta miraklo, kiun ni
nomas Spencer.”

"Kaj liaj tumoroj ŝrumpas per alta THC-kanaboleo!!Spencer estis konsiderita fina stacio fare de
Loma Linda onkologio.Sed,  lastatempa MRI montris  redukton en tumorgrandecoj!!Alta  THC-
oleo estas lia sola medikamento!Alta CBD-tinkturo estas tio, kio montriĝis, kio plibonigas lian
brakfunkcion, esence resanigante la nervojn, kiuj estis detruitaj dum lia cerba kaj mjelkirurgio."
Suzetta

“Mi ankoraŭ ne povas kredi,  kion la  oleo faris  al  mi.Diabeto,  rena damaĝo, artrito,  sciatiko,
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disŝiritaj  tendenoj,  obezeco  ĉio  malaperis  kaj  iu  neŭrogenezo  certe  okazis.Krome mi  estus
dirinta, ke mi havas ADHD, se mi nun estus infano.Mi estis freneza memdetrua monstro.Mi
pasigis pli da tempo vandaligante la lernejon poste iranta al klaso.Mi pasigis miajn gepatrojn tra
la infero.Ĝis mi komencis fumi poton.Mi iris de mezumo de 30 en la lernejo al pli ol 80, eĉ 90 en
kelkaj fakoj.Kaj ne plu vandali.Amuze ili opinias ke poto estas malbona por infanoj.Mi devus
malkonsenti.” Petro

"Ni  traktas  nian 6jaran filon  kun AA3 cerba tumoro kaj  malofta  genetika  malordo.Kuracistoj
povas proponi nenion, kaj diris, ke li havas nur monatojn por vivi.Ĝis nun neniuj epilepsiatakoj
kaj venonta MR diros al ni pli.Lasta kontrolo, krom la cerba tumoro, li  estas en PERFECTA
sano.Li havis neniun kemion, neniun radiadon kaj neniun kirurgion.NUR oleo!!!” Penne

“OMG, mi sidas ĉi tie kun miaj okuloj likantaj, provante absorbi la novaĵojn de telefonvoko, kiun
mi ĵus ricevis.Antaŭ iom pli ol 2 semajnoj, mi parolis kun patro reen oriente, kies 5-jara filino ĵus
refalis.**** estis diagnozita kun Stage 4 High Risk Neuroblastomo (Infana Kancero) - malbona
prognozo (MYCN Amplifita).Oni diris al ili, ke ne ekzistas espero kaj esence preni ŝin hejmen kaj
ĝui siajn lastajn tagojn kun ŝi, ke ŝi havas malmulte da tempo.Paĉjo estis kompreneble ege
ekscitita kiam li vokis min.Ni montris lin en la ĝusta direkto kaj ili komencis **** sur la med.Ili ĵus
finis rendevuon kun la onkologoj en la hospitalo.La urinanalizo de tumormarkilo de **** estas
TUTE NORMALA!!!Ŝi pasis de 80, tiam grimpis al 90 la sekvan semajnon kaj nun malaltiĝas al
8.7.(Inter 2 & 9 estas normala).Ĝuste homoj, NENIU SIGNO DE KANCERO.En 2 semajnoj ĉi tiu
infano pasis de morte/kritike malsana al klara sano.La onkologo diris, ke ili neniam antaŭe vidis
ion tian.” Corrie

"Mia 11-jara filo havis kemion dum la pasintaj 10 monatoj (kaj li havis radiadon ankaŭ dum 6
semajnoj dum tiu tempo) kaj ni donis al li la oleon dum la pasintaj 4 monatoj kaj ĝi vere helpis
en tiom da manieroj. .” Angela

“La  oleo  savis  mian  vivon.Laŭvorte.Mi  havas  severan  korinsuficiencon,  osteoporozon,
osteoartriton, malfiksan ligamentan sindromon kaj regionan dolorsindromon.Mi ne prenas alian
medikamenton kaj  mia sano konstante pliboniĝas.Mia 11-jara aŭtisma/epilepsa filo  ne havis
medikamentojn dum monatoj kaj tre funkcias pro la edukado de Rick pri oleo.Dankon pro savi
niajn vivojn." Maria

“Mi rimarkis, ke ĝi faras kelkajn aferojn, por mia etulo kiam li batas sian kapon pro ŝtonĵetado aŭ
io ajn kaj ricevas bulon, la oleo disiĝas ĝin ene de unu tago!Ĝi ankaŭ ŝajnas funkcii por fermi
truojn en la haŭto lasitaj de akno aŭ abscesoj aŭ eĉ kistoj.Mi foje ricevas furunkon sur mia
vizaĝo kaj ili dreniĝas kun iom da ichthammolum salvo sed foje restas truo.Mi ĵus komencis meti
la kanaban oleon en la truon kaj ĉu vi ne scius, ke ĝi sigelis grandan truon ĉirkaŭ milimetron en
diametro!Kaj nun la areo estas flua kun mia haŭto!La nura afero, kiun ĝi ne faris, estas faligi la
areon de mia haŭto, kiu estas iom pli malhela, sed estas aliaj aferoj, kiujn mi povas uzi por
tio.Mi estas nur feliĉa, ke ĝi sigelas la haŭton!” Mahndisa

"Mia plej  bona amiko donis  ĝin al  ŝia filo kaj  li  ĉesis havi  epilepsiatakojn.Mi bedaŭras,  mia
amiko, ke mi dubis vin.Vi sciis, kio estas la plej bona por via infano kaj vi pravis." Mary

“Ĉu vi scias, kio eniras mian haŭton?Ĉi tiuj gepatroj estas en ordo kun kromefikoj kiel rena
malfunkcio, komato, evoluaj prokrastoj kaj eble morto.Sed kiam la ebla kromefiko estas "alta"
ĉiuj  freneziĝas.Tiel  malbone cerbolavitaj  ili  estas.Morto estas  iel  pli  akceptebla kromefiko  ol
alta.Ofte, ĉi tiuj ankaŭ estas kleraj, inteligentaj homoj.Ĝi estas nekredebla.” Fraŭlino

"Denove, infanoj ankaŭ bezonas THC en siaj medikamentoj.Reguli kanabon ĝuste same kiel vi
reguligas maizon aŭ teon.Tio estas ĉio, kio necesas.Neniuj kromaj impostoj,  neniuj specialaj
permesiloj, neniu nenio.Tio estas la nura racia vojo por iri.30% THC-kosmetikaĵoj funkcias plej
bone, nur memoru tion kiam vi komencas pensi pri kiel "reguligi kanabon". Estas malŝparo de
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tempo kaj penado eĉ provi "reguligi ĝin". Ni jam estas sufiĉe troreguligitaj, mi dirus."JB

Supozitorioj
"Supozitorioj  kun  la  Rick  Simpson  Oleo  (RSO)  estas  beno  por  ĉiuj  virinoj  kun  PMS-rilataj
problemoj same kiel por iu ajn kun hemoroidoj, Crohn, intesto kaj intestproblemoj ktp.Ili ankaŭ
estas bonegaj por spirado kaj por pulmaj kondiĉoj, por ne mencii kontraŭgripo.Ili produktas tre
agrablan longdaŭran senton en la korpo.Mi vidis neniun,  kiu ne ŝatis preni ilin post kiam ili
venkis siajn komencajn hezitojn.”JB

“Saluton JB, mi ne scias, ke ĉi tio utilas al iu ajn, do lasos vin esti la juĝisto pri tio.Mi lastatempe
suferis ian problemon de intestobstrukco, ĝi neniam estis plene diagnozita.Interna, tre dolora
ŝvelaĵo, kiu preskaŭ blokis la inteston.Plej malbone mi ne povis sidi aŭ eĉ stari pro la doloro kaj
nur  povis  kuŝi  sur  mia  flanko por  mildigo.La kuracisto ŝajne ekskludis  kanceron de rapidaj
sangokontroloj  sed havis  nenion por  helpi  min  krom la  rendevuo de konsultisto post  kelkaj
semajnoj.Mi  stulte  provis  traktadojn  de  farmaciaj  amasoj,  kiuj  post  mallonga  trankviliĝo
plimalbonigis la aferojn.

Unu monaton antaŭ ĉi tio mi aĉetis supozitorilon ĉe eBay do decidis provi ĝin.Mi miksis kokosa
oleo (solida ĉe ĉambra temperaturo) kun RSO kaj aldonis  kelkajn gutojn da tearba oleo.La
trankviliĝo estis tuja kaj ene de 24 horoj mi povis senti la plibonigon, definitivan resanigon kaj la
ŝvelaĵo malpliiĝis.Ene de 7 tagoj mi revenis al normalo kaj sentis min tute resanigita, ĉesis uzi la
supozitoriojn.Ĉi tio estis iom antaŭtempa kaj post aliaj 7 tagoj la ŝvelaĵo revenis.Mi tuj reiris uzi
la supozitoriojn kaj ĉi-foje daŭris 14 tagojn (kiel eble plej longe) post kiam la ŝvelaĵo foriris.Mi
havas miajn fingrojn krucitaj kiam mi diras ĉi tion, sed tio ŝajnas esti funkciinta kaj la oleo savis
min de tio, kio estis timiga, dolora sperto en la atendotempo por vidi specialiston.Mi nun sentas
min tre vundebla kiam mi ne havas tubon da oleo en la fridujo.

Por malpezigi mian doloron & rapide resanigi min, ŝpari la valoran tempon de fakkuracisto, mi
ŝajne estas krimulo kontraŭ leĝrompo!Kia stranga mondo!” M

Kiel Fari supozitoriojn?
Fandi  kakaan buteron,  aldonu oleon,  proksimume 1-2g da oleo por  100g da fandita kakaa
butero por komenci.Poste pliigu la dozon ĉiujn kvar tagojn ĝis la paciento uzas ĉirkaŭ 0,33 g da
oleo en ĉiu supozitorio.1g (totala pezo) supozitorioj por infanoj, 2g por plenkreskuloj, 3g (buloj)
por vaginaj problemoj.0.01-0.02g da oleo funkcios bone por komencantoj.Se oni komencas iun
kun 0,05 g en supo, verŝajne ankaŭ li ne multe sentos ĝin, sed estas pli bone komenci per
malgranda dozo (por tiuj, kiuj neniam provis kanabon en la pasinteco ktp.).La vera RSO estas
tre  potenca  kaj  vi  neniamsciu  precize  kiel  paciento  respondos  (sangopremo  ktp.),  sed
supozitorioj estus bona maniero por alkutimigi homojn al la oleo.

La interesa afero pri supozitorioj estas kiel ili ŝajnas malfermi la pulmojn kaj faciligi la spiradon
ene de ekzemple 20 minutoj - revo realiĝanta por multaj kun COPD aŭ astmo ktp.Pacientoj
ankaŭ uzis ilin por trakti psoriazon, altan sangopremon, Crohn, PMS-krampojn ktp.

Vi ankaŭ povas aldoni aliajn naturajn oleojn al la supozitorioj, dependas por kio vi volas ilin kaj
kia estas la celo.Simple iru al iuj naturaj medicinejoj kaj legu kion faras malsamaj esencaj oleoj
kaj vi povas eksperimenti tiom multe kiom vi opinias necesa.

Ankaŭ supozitorioj estas bonega maniero trakti pacientojn, kiuj ial ne povas manĝi la oleon aŭ
ne povas konservi ĝin en sia stomako.Kio koncernas min, juĝante laŭ la efikoj, preni la oleon en
supozitorioj  estas la  plej  bona kaj  plej  agrabla maniero uzi  kanabon.Ĝi  sonas kaj  aspektas
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amuza komence, mi konfesas tion, sed tiuj kiuj provis konsentas.Eble ĝi malfermas la ĉakrojn
de malsupre supren, kiu scias, sed certe sentas bonege.

Virinoj  amus  preni  la  supozitoriojn  -  ili  ankaŭ  helpas  kun  ĉiaj  bakteriaj  kaj  virusaj  infektoj,
"partnerinterŝanĝoj de mikrobiologiaj informoj", alergioj al kondomoj kaj la lubrikaĵoj uzataj sur ili,
ktp.Ĉu mi menciis kiom efike la oleo prizorgas (nivelojn) hormonajn malekvilibrojn?Bondezirojn,
JB

"Supozitorioj  kun  la  RSO  ankaŭ  povas  esti  uzataj  por  ĉiaj  vaginaj  problemoj,  inkluzive  de
festinfektoj, HPV, kondilomoj, herpetoj kaj multaj aliaj malsanoj aŭ infektoj, kiujn oni ne nepre
bezonas suferi.Precipe kiam ili povas esti prizorgataj tiel facile se la oleo estas uzata.JB”

"RSO-kanaboleo-supozitorioj funkcias bonege por ĉiuj specoj de anusaj aŭ vaginaj problemoj,
hemoroidoj, Crohn, intestaj aŭ intestaj problemoj, leŭkemio, pulmaj kondiĉoj inkluzive de astmo,
cerbaj tumoroj, sangopremo, hormona ekvilibrokontrolo ktp.JB”

“Ĉu vi povas doni al mi konsilon ĉu kanaboleo estas sekure uzi dum gravedeco, bonvolu?Ne
estas multe da informoj tie, kiujn mi povas trovi.Oni ĵus diris al mia amiko, ke ŝi havas umbilikan
kiston,  kiu povas kaŭzi sangajn koagulaĵojn,  kiuj  kondukas al  morto de ŝia bebo.Mi vidis la
efikojn de kanaboleo kaj la bonon, kiun ĝi povas fari, mi nur ne certas ĉu ĝi estas sekura dum
gravedeco." Christine

-- Kara Christine, kompreneble estas sekure uzi ĝin, kanabo estas uzata dum gravedeco kaj
ankaŭ por naskodoloroj dum jarcentoj.Mi rekomendas, ke ŝi faru supozitoriojn kun 0,01-0,06g
da oleo en ĉiu (komencu per 1-2g da oleo por 100g da kakaa butero).La kisto kutime malaperos
ene de kelkaj semajnoj.Trifoje tage, kaj sen zorgoj, la oleo ne damaĝos la bebon.Bondezirojn,
JB

“Suferas migrenojn?Prenu grajnon da riz-granda kvanto da kanaboleo, alinomeRSO, kaj kaptu
kelkajn palpebrumojn.Nenio pli bona, mi diru al vi!" Sara

--  Bonega  konsilo,  Sara.Ĝi  vere  funkcias.Ĉu  mi  sugestas  provi  ĝin  en  supozitorioj,  sufiĉe
proksime  al  tuja  krizhelpo  kaj  ankaŭ  funkcias  kiel  preventilo  se  vi  prenas  ĝin  religie
ĉiutage.Migrenoj povas esti tiel malfortigaj.(Jindrich edukis min pri la supozitorioj kaj li pravis en
ĉiuj punktoj.)” Tracey

“Mi ricevis tion, kion mi volis, dankon.Mi volis, ke vi konfesu, ke oleo estas kuraca negrave la
forto.Oleo ne devas esti 95-98% por havi kuracan valoron.Ĝi ne estas simple "aĉa" se ne la plej
alta procento ebla.Al mi ŝajnas malutile havi tiom da homoj turnantaj ĉi tie por informoj por ricevi
misinformojn, ke kanabo povas esti aĉa.Ĝi estas sankta herbo kaj sendube havas valoron en
ajna formo.

Mi pensus, ke oni povus enmeti kaj apliki rekte en la intestojn lubritan injektilon (sen kudrilo
kompreneble) kun iomete varmigita oleo.Pafu ĝin rekte tie.Ŝajnas, ke diluo havas pli da senco
por topikaj aplikoj sur grandaj areoj." Blake

-- Se tion vi volis, tiam vi ankoraŭ maltrafas, Blake.45% THC-oleo estas aĉa kompare kun la plej
bona ekstreme potenca kaj  sedativa 95-98% THC RSO kaj  ĝi  neniam havos la  samajn aŭ
kompareblajn efikojn.Ĉu tion vi volis aŭdi?

Nun bonvolu ŝmiri iom da oleo sur vian rekton se vi volas eĉ pli bone pruvi vian punkton, tiel vi
ricevos pli praktikan sperton pri kiel ĝuste uzi ĝin.La oleo rapide montros al vi kial estas pli bone
uzi en supoza formo kaj tion estas pli bone aŭskulti ol bonintencaj konsiloj.La oleo povas funkcii
kiel gluo se vi ankoraŭ ne ricevis la sugeston.Ĝuu la eksperimenton, bonvolu fari filmeton pri ĝi,
por ke aliaj ne devu ripeti ĉi tiun eraron de komencantoj.Bondezirojn, JB

"La hepato ricevas la plej grandan parton de sia sangoprovizo de la digesta sistemo, por ke ĝi
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povu  plu  prilabori  proteinojn,  aliajn  nutraĵojn  kaj  toksajn  substancojn.Sekve,  konsumado de
Simpson Oil donas certan kaj rapidan liveron al la hepato, kaj poste al la sangoprovizo kaj la
resto de la korpo.Krome, iuj el la oleo iros rekte al la dupunkto por kompletigi la medikamenton
en via sangocirkulado.Bonŝancon!" Steve

“Homa, kanaba oleo-supozitorio FINE trankviligis mian intensan stomakan doloron!Ankaŭ mi
tute ne sentis min ŝtonumita!(Mi preferas havi elekton kun tio) Mi finfine povis dormi sen doloro
kaj vekiĝis sentante multe pli bone.Amiko donis al mi artikolon, kiu klarigas la biodisponecon de
kanaboleo por malsamaj metodoj de administrado.Ĝi estas longa kaj scienca sed mi legis ĉion.

Se prenitaj parole, la stomakaj acidoj reduktas la sorbadon.Homoj ricevas tiun vere "altan" aŭ
"ŝtonigitan" senton kiam ili englutas la oleon, kaj siavice, ili opinias, ke la oleo devas esti "vere
funkcianta".Sed kun la buŝa vojo, ĝi fakte ne estas sorbita je pli  alta rapideco, ĝi estas nur
spertata en psikoaktiva maniero.

Mi  prenas kanaban oleon buŝe dum preskaŭ 2 jaroj  kaj  mi  havis  bonegan resaniĝon.Pugo
(vortludo), post 2 tagoj da supozitorioj, mi estas konvinkita!Mi sentas min multe pli bone!Malpli
inflamo en miaj artikoj, ne tiom rigida, nerva doloro kaj muskolaj spasmoj estas multe pli bonaj
kaj neniu stomaka doloro!Fine!Malsano kaj kronika doloro estas teruraj.Mi sentas min eĉ pli
pozitiva pri ĉi tiu oleo nun.Mi vere bezonis iom da espero kun ĝi.Mi komencis pensi, ke ĝi faris
ĉion eblan, nun mi sentas esperon pri ĝi."

"La biohavebleco de la rektala vojo estis proksimume duoble tiu de la buŝa vojo pro pli alta
sorbado kaj pli malalta unuapasa metabolo." Miĉjo

-- Supozoj estas bonegaj por tiom da kondiĉoj.Mi popularigis ilin en la CR, kaj miloj da homoj
uzas ilin kun granda sukceso.Do gratulon, Miĉjo.;) JB

"Ŝajnas, ke oni povus preni multe pli  grandajn dozojn per supozitorio kaj ne havi negativan
psikoaktivan respondon.Ĉu ekzistas saturiĝa indico por sorbado per rekta vojo?Tio signifas, ĉu
mi povus akceli mian resaniĝon farante pli grandajn dozajn supozitoriojn?" Miĉjo

-- Estu same singarda kun la dozo kiel kun parola uzo.Ĝis 5mg per supozo por nespertaj, ĉirkaŭ
10mg estas  kutime  tre  bone  tolerataj.Kun  pli  altaj  dozoj  vi  neniam  scias,  kiel  la  paciento
respondos, do plej bone ankaŭ pliigi la dozon iom post iom.Sed post kiam vi konstruas vian
toleremon, vi povas libere eksperimenti.Mi persone ŝatas supozojn kun 0,3-0,5 g da oleo -- sed
tio estus tro multe por la plej multaj aliaj, do ne provu ĝin krom se vi scias kion vi faras kaj ne
ĝenas dutagan dormon aŭ ion similan.;) JB

"Mi komprenas kial ŝi sentas iom tima pro la maniero, kiel la oleo povas sentigi vin,precipe se vi
neniam antaŭe spertis ĝin.Mia panjo havis 62 jarojn kiam ni komencis ŝin per la oleo, kiun ŝi
neniam antaŭe fumis mariĥuanon.Ŝi estis tre malforta kaj kapturna kaj ne povis manĝi dum
kelka tempo SED ĝi estas la kromefikoj de la oleo.Ni nun faras supozitoriojn kaj la diferenco
estas mirinda.Ŝi nun povas preni sian plenan gramon dividitan en 3 kapsulojn tage.Ŝi ankoraŭ
sentas kiam ĝi piedbatas sed ĝi ne estas tiel peza kiel kiam ŝi prenis ĝin buŝe.Ni ankaŭ miksas
en sama proporcio de kanabo-semo-oleo kaj ĝis nun ĝi bone funkcias.Mi esperas, ke mi havis
iom da senco." Nikkita

“Saluton JB, mia panjo havas Pulman kanceron (etapo 3) kaj mi puŝis la oleon sur ŝin, estas ŝia
10-a tago nun kaj ni estas preskaŭ je 1 gramo tage.Vi pravis, ŝi alkutimiĝis kaj Zombiefektoj
tage estas pli bonaj, ŝi dormas 10-12 horojn nokte.Do ĉu mi ankaŭ faru supozitoriojn kun panjo?
Dankon." Rio E

-- Jes, Rio, kial ne.Ŝi ĝuos preni ilin, ili vere produktas tre agrablan senton en la korpo.Saman
dozon kiel kion ŝi kutimas preni parole, miksu ĝin kun kakaa butero.Ŝi povas preni ĝin inter
dozoj kiel aldonon, se ŝi povas, aŭ anstataŭ la buŝa dozo, laŭ ŝi.Rekte aŭ vagine, virinoj havas
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iomete avantaĝon super viroj ĉi-rilate.

Kaj se virinoj scius kiom da supozitorioj kun la oleo povas helpi pri antaŭmenstruaj kaj hormonaj
problemoj, ili ĉiuj prenus ilin, pri tio mi ne dubas.

Ankaŭ supozitorioj kun 0,005-0,01 g da oleo en ili estas bonega maniero komenci traktadon por
komencantoj, pacientoj kutime ne altiĝas per supozitorioj kun malgrandaj dozoj de la oleo en ili
kaj  ili  ŝajnas  multe  ĝui  la  sperton.Sed,  kiel  ni  eksciis,  preni  la  supozitoriojn  ofte  estas  pli
polemika temo ol uzi la oleon ĝenerale.

Tamen, la realo estas, ke hemoroidoj kaptos vin frue aŭ malfrue, kaj kiam ili faros, vi ĝojos preni
kanaban oleon supozitorio aŭ du, mi povas garantii  tion al vi.Ĉar la krizhelpo estas tuja kaj
kredu min, ke nur malmultaj homoj estas sufiĉe malmolaj por ne preni la supozitorion en tiaj
situacioj.Tiom pri antaŭjuĝoj kontraŭ kanabo, hemoroidoj povas ordigi ilin tre rapide.JB

"Vi diris hormonajn problemojn...Mi estas sur Estrogel ĉar mi ne havas hormonan kaŭzon de
mia granda operacio.Ĉu ĝi helpas por tio?" Elizabeto

"Certe jes...Mi havas 55 jarojn kaj uzas ĝin ĉiutage.” Christy

Nutraj Tuboj
“Mi  traktas  mian  Patrinon.Ŝi  havas  gorĝan  Kankron  kaj  sinsekve  administris  ĝin  per  sia
manĝtubo.Varmigu ĝin iomete kaj miksu ĝin kun kokosa oleo!Neniam ŝtopis la tubon!” Steve

"Mi donas ĝin al mia filo tra lia manĝtubo kiam li ne englutos ĝin - mi verŝas tre varman akvon
sur la oleon en taso, tiam ĝi disipas, tiam mi aldonas iom da pli malvarmeta akvo (ne tro multe)
por ke la akvo estas. ne tro varma, tiam verŝu ĝin en la tubon.Ĝi funkcias sufiĉe bone kvankam
foje  oleo  ja  tegas  la  tubon  iomete  sed  ĝi  neniam estas  blokita.La  sekreto  estas  verŝi  ĝin
malsupren dum ĝi estas ankoraŭ tre varma." Angela

“Ĉu iu havus ideojn pri kiel doni la kanaboleon al iu per manĝtubo?Mi miksis ĝin kun olivoleo por
ke ĝi ne tiom dika, sed mi ankoraŭ timas, ke ĝi ŝtopu la tubon.Ĉu iuj ideoj?” Steven

-- Steven, estas ĉiam plej bone trovi manieron kiel administri nediluitan oleon, tio estas la plej
bona vojo.Kiam vi ne povas trovi manieron, vi povas miksi ĝin kun la manĝaĵo de la paciento kaj
ke  ili  manĝu  ĝin  tiel.Jes,  ĝi  povus  ŝtopi  la  tubon,  nome  se  la  oleo  estas  de  dika
konsistenco.Kelkaj oleoj estas dikaj, kelkaj estas pli fluaj.Sed kiam vi varmigas ilin ĝis korpa
temperaturo, ili devus esti sufiĉe fluaj por ne ŝtopi la tubon.

Alia maniero estas doni ĝin al pacientoj en supozitorioj kun kakaa butero.Tamen, manĝi la oleon
estas la preferata maniero preni ĉi tiun medikamenton, kiam ajn eblas.Estas multaj manieroj
administri la oleon kaj ĝi ofte estas tre individua, do provu trovi manieron, kiu plej taŭgas por la
paciento.Bondezirojn, JB

“Mi scias, ke ĝi sonas terure, sed iom da kokao-kolao tra la tubo por flui ĝin post administrado
de viskozaj aĵoj, aŭ simple purigi lignoŝuojn ĝenerale bone funkcias.Malnova RN-ŝtendo.” Ellen

Kirurgio, kemio aŭ oleo?
"Vi neniam prenus miajn macojn, kiam mi povas konsumi RSO!!" Chloe

"La ideo mem, ke mama kancero estas "procenta risko" estas kompleta mensogo.En realeco,
ĉiuj  havas kancerajn mikro-tumorojn en siaj  korpoj,  inkluzive  de mi mem.Kancero ne estas
malsano,  kiun  vi  nur  "akiras"  kiel  esti  hazarde  trafita  de  fulmo.Ĝi  estas  io,  kion  vi  devas
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"administri" aŭ "malhelpi" tagon post tago, manĝo post manĝo, per vivstila elekto, kiu implikas
suplementon  de  vitamino  D,  nutradon,  supermanĝaĵojn,  legomajn  sukojn  kaj  evitadon  de
kanceraj kemiaĵoj kaj radiado. Do kiam kuracisto diras, ke vi havas "ŝancon" akiri kanceron, kion
li implicas estas, ke vi ne havas kontrolon pri kancero, kaj tio estas rekta mensogo.Kancera
ĉarlatado, alivorte."

--  Kiam vi  havas "ŝancon" akiri  kanceron, simple eniru la oleon.Ĝi estas multe pli  sana kaj
sekura elekto.JB

“Rigardu kanceron aŭ ajnan alian gravan malsanon kvazaŭ ĝi estus fajro.Ju pli granda estas la
fajro, des pli da potenco vi bezonas por estingi ĝin.Do, ĉu vi prefere uzus cent sitelojn da akvo
(RSO) aŭ glason da akvo (aliaj oleo) se via propra domo brulis?Aŭ ĉu vi ŝatus vidi profesiajn
fajrobrigadistojn  veni  kaj  helpi  vin  pri  ĝi?Tion  mi  preferus,  sed  la  nunaj  fajrobrigadistoj,  do
kuracistoj, eĉ ne rajtas uzi akvon por estingi ĉiujn tiujn fajrojn kaj ili eĉ ne scias kiel uzi ĝin post
ĉiuj tiuj jardekoj da endoktrinado, cerbolavado kaj ne uzado de kanabo en medikamento.

Ĉu por vi havas sencon, ke iu sendus spertajn fajrobrigadistojn al granda fajro en la urbo kaj ne
lasis ilin uzi akvon, do la plej bazan kaj tradician formon de kontraŭfajro?Ne al mi.Sed tamen,
ĝuste tion faris tiuj en potenco al la medicina sistemo, kiun ni havas hodiaŭ.

Multaj fajroj, neniu akvo, do multe da kromlaboro por fajrobrigadistoj/kuracistoj, kiuj ne povas
fari sian laboron kiel eble plej bone.Ne tiel devus esti, mi pensas.Ili havu la plej bonajn ekipaĵojn
kaj  la  plej  bonajn  ilojn  por  sia  laboro,  ĉu  ne?Tion  mi  farus,  se  mi  estus  ilia
manaĝero/registaro.Ĉu estas io malbona rigardi ĝin tiel?Mi ne pensas tiel.” JB

"Por iu ajn virino leganta ĉi tion, mi esperas, ke ĝi helpos vin scii, ke vi havas eblojn," diris S-ino
Jolie.
--  Se  s-ino  Jolie  opinias,  ke  duobla  mastektomio  estas  la  plej  bona  maniero  por  malhelpi
kanceron, tiam mi nur diru, ke mi forte malkonsentas kun ĝi.Kaj se mi estus en ŝia loko, mi
manĝus la oleon kaj frotus ĝin sur suspektindaj areoj ĉiutage, ĝi estas multe pli sekura elekto ol
tio, kion ŝi trapasis.Kaj la amuza afero estas, ke ŝi ĉiuokaze manĝos la oleon, ĉar ŝi devos.

Ekzemple, kiom da CT-skanaĵoj ŝi devis preni antaŭ kaj post la kirurgio?Unu CT-skanado egalas
aŭ povas egali 200-500 pulmajn Rentgenradiojn kaj la efikoj de radiado estas akumulaj.Do fakte
tiu "preventa kirurgio" plej verŝajne donos al ŝi kanceron anstataŭ malhelpi ĝin.Ho bone.

Tion vi ricevas kiam vi havas tro multe por elspezi kaj kiam vi faras genteston por antaŭdiri vian
estontecon.Tiuj fraŭdaj artistoj diris al ŝi, ke ŝi ricevos maman kanceron, do ŝi "agis" kaj nun ŝi
vivos sen mamoj, ŝi estos deprimita pri tio, ŝi pensos pri tio la tutan tempon, ŝi ricevos multajn
aliajn malsanojn kiel sekvo de ĉi tion, kaj ŝi pli ol verŝajne ricevoskancero ie aliloke ĉiuokaze,
kaj ŝi plej verŝajne faros post tio, kion kuracistoj faris al ŝi kaj post la tuta BS kiun ili diris al ŝi.

Estas vere pli bone sidi hejme kaj manĝi la oleon kaj ne zorgi pri nenio.Aŭ almenaŭ mi pensas
ke jes.Se ĝi venos, ĝi venos, kial zorgi pri io, kio povus okazi post dudek jaroj kaj havi viajn
mamojn tranĉitaj sen alia kialo ol simpla korupto kaj ŝtelo ĉe la plej altaj niveloj.JB

“Mi kredas, ke vi pravas ĉe JB!En 2005 mi forprenis mian dekstran mamon, se mi scius pri la
RSO mi neniam estus havinta tiun operacion.Kiel vi scias, mi nun havas pulman kanceron kaj
mi kredas, ke RSO estas la sola vojo por iri." Bonjo

"Do vera JB, mi havis preventan histerektomion post 1-ŝtupa mamo-kancero, kion mi bedaŭras
nun.Se mi scius pri RSO tiam mi ne estus havinta ajnan kirurgion aŭ radiadon!Krome la radiado
estis protokolo!!!!!Mi havas tiom da FIDO al RSO ke mi nuligis mian sekvan mamografion.Mi
vidos mian konsiliston lastfoje por diri al li, ke mi finis kun la kancero-industrio, ĉar mi kredas, ke
mi konas la kuracon, mi skribos RICK SIMPSON PHOENIX TEARS sur miaj hospitalaj notoj.:)
Mi ne povas sufiĉe danki vin pro via helpo kaj dediĉo.Miaj kancero-donacoj nun iras al larmoj de
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fenikso.Mi estas benita!!!PACO, mia amiko.:)” Tina

“Estas tiel stulte riski vian vivon per la mastektomio, por ke vi ne devas EVENTE riski vian vivon
kun kancero.Kaj tiam riski kanceron kun ĉiuj ĉi tiuj skanadoj!Kiel stulta vi sentus vin se vi ricevus
kanceron en la pulmoj post ĉio ĉi  de la skanadoj?Aŭ mortis dum komplikaĵo de la kirurgio?
Mastektomio post esti diagnozita kun kancero, KUNE kun kanaboleo kaj mi ne juĝus, sed fari
ĝin sen kancero estas same multe da risko kiel akiri kancero.Simpla logiko." Carla

"Bedaŭrinde mi vidas, ke virinoj faras tion la tutan tempon kiel "preventilo." Kaj ili timas ĉi tion
ĉar ili sentas, ke ĝi estas ilia sola elekto.Ni scias pli bone sed je dio kiom pli da homoj bezonas
suferi ĉi tiun aĉan malsanon??!!Niaj Registaro estas senutilaj.Se ni havus kanabon ĉi tie por
libere uzi, multaj ne estus en la pozicio en kiu troviĝas la supra sinjorino.Tre tre malĝojas kaj
fakte kolerigas min." Kartvelio

“Do ŝi buĉis sin kaj nomis ĝin preventa rimedo?Tio estas freneza...Krome, genetiko ne funkcias
tiel.Ni ĉiuj havas ĉiujn genojn por esence ĉio...Estas nia MEDIO kiu ekigas aktivigon de certaj
genoj.Kiam ili diras "ĝi kuras en la familio" ĝi estas vere signo de la kutimoj transdonitaj de unu
generacio  al  la  sekva  kaŭzante  la  samajn  genetikajn  ellasilon.Ĝi  ne  estas  nur  kazo  de
genetiko.Tio estas tute senscia afero diri...” Alistair

"Kion kuracisto povas konvinki iun fari...Aŭskultu homojn, genetika ekzamenado estas multe pli
kompleksa ol "Ho, vi havas tiun genon, do vi havas 87% eblecon akiri kanceron." Jen alia fakto,
pri  kiu  la  plimulto  ne  konscias:  ĉiuj  havas  kancerajn  ĉelojn;  konservi  esencan  fizikon  kaj
minimumigi mediajn toksinojn estas la plej bona veto de iu ajn por resti sana...Ĉi tio ŝajnas tiel
troa.Grava misuzo de la rilato kuracisto/paciento." Joĉjo

"Mi scivolas, ĉu Brad Pitt estas forhakita de siaj pilkoj por malhelpi testikan kanceron nun." Mike

“JB, volis dividi ĉi tion kun vi kaj Rick.La oleopilolo, pri kiu ŝi parolas, estas la RSO.Mi pensis, ke
ĉi tio eble interesos vin.Mi ankaŭ havas fotojn por vi.Ĉi tion sendis dungito kaj natura kuraca
uzanto.” Rick

“Bone, ĉi tiu estas la unua fojo, ke mi rakontas tion al la mondo, do pardonu min se mi iomete
divagas.
Mi suferas de severa kazo de endometriozo.Ĝi estas malsano kiam la histo, kiu kutime kovras
la internon de la utero, nomata endometrio, komencas kreski ekster la utero.Ofte kovrante la
ovariojn, inteston kaj aliajn organojn kaj histojn en la tegaĵo de la pelvo.Same kiel laendometrio
reagas dum menstruo, same kiel la delokigita endometrio ekster la utero.Ĝi dikiĝas, rompas kaj
sangas  kun  ĉiu  menstruo.La  delokigita  histo  ne  havas  manieron  eliri  la  korpon,  iĝante
kaptita.Kiu siavice igas la ĉirkaŭan histon iĝi  iritita kaj  inflamita, poste evoluante en cikatran
histon kaj adherojn (nenormala histo kiu kunligas organojn).

Ĉi  tio  kaŭzas  terurajn  kromefikojn.Doloro  Kb  konstanta  ĉiutaga  naŭzo.Dismenoreo,  doloraj
menstruoj,  kiuj povas daŭri  tutan ciklon kutime.Troa sangado, malfekundeco, laceco, naŭzo,
estreñimiento, ktp.Nun la moderna medicina prizorgo por endometrozo estas ĉefe hormonoj kaj
pezaj  doloroj.Depende  de  via  severeco  kaj  kuracaj  planoj,  la  plej  rekomendinda  kaj  efika
traktado estas histerektomio.

Mi estas nur 21.Mi konstante traktas batalon de ĉiutaga doloro kaj espero de estonta familio kaj
bona sano.Ĉi tio influas la ĉiutagan vivon tiel  negativa maniero, ke mi apenaŭ povas ellitiĝi
foje.Mi  provis  hormonojn,  kaj  tunojn  da  drogoj,  kiuj  tre  malsanigas  min.Ĝis  nun  nenio
funkciis...ĝis  antaŭ  ĉirkaŭ  unu  monato.La  posedanto  kaj  kreinto  aŭ  MOTH (medicino  de  la
herbo) prezentis al mi ĉi tiun mirindan medikamenton nomatan "olea pilolo". Kune kun ŝanĝi
mian dieton, mi vidis grandegajn plibonigojn ĉi tiun lastan monaton.Mi dormis 8 horojn, kio estas
tabua por mi!Mi vidis grandegan signifan malkreskon de doloro, malmulte aŭ neniu fakte.Mia
naŭzo tute malaperis nun kaj male al la efikoj de doloraj medikamentoj, kiujn mi ricevis de miaj

- 131 -



kuracistoj, mi nun kapablas digesti kaj manĝi senprobleme. Mi povas honeste diri,  ke mi ne
sentis min tiel bone ekde mi estis 15-jara!"

“Mi  preferas  nur  morti  pro  naturaj  kaŭzoj  ol  havi  iun  tranĉi  min  sur  ŝtala  tablo  en
hospitalo.Kirurgoj  ne  ĉiam  havas  100%  sukcesprocenton,  mia  amiko  Margie  mortis  pro
histerektomio, ŝi elflugis sur la operaciejo." DeYoung

“Prizorgis galŝtonojn de miaj fratinoj.Tuj kiam ŝi komencis preni la oleon, ŝi ĉesis havi la terurajn
atakojn.Neniam havis alian, kaj nuligis ŝian kirurgion!!!!Mia sano ankaŭ faris 180." Kelly

“Antaŭ 19 monatoj post kiam mi estis forigita de Kancera tumoro sur mia dupunkto, la Kancero-
Kliniko  venis  alvokante  en  la  tago  de  senŝargiĝo.Kemio  kaj  radiado  planita  komenci
venontsemajne  -  norma protokolo  ili  diris.Ficaĵo  diris  mi!!!Kanaba oleo  estos  mia  versio  de
norma protokolo.Unujara kontrolo lastan monaton.SANGO ESTAS PURA - CT SCAN rezultoj
diktitaj al mi de mia kirurgo, Citaĵo, Gerry-via dupunkto estas senmakula." Gerry

"Saluton JB, mi havas medicinan krizan demandon.Mia patro falis, trafis sian kapon kaj havas
sangokoagulon en la ekstera membrano de sia cerbo, ne fakte en la cerbo.Li estis eligita el
hospitalo kaj ĉesigis kontraŭdolorojn ĉar ili ne laboras por la kapdoloroj.Kuracistoj esperas, ke la
sangokoagulaĵo malpliiĝos en grandeco ĝustatempe, alie ili provos operacii...Li prenas Coversyl
2.5mg por sangopremo, Flomackstra por prostata pligrandigo, kaj ankaŭ havas kondiĉon de
sango malhavanta trombocitojn kaŭzantan Gammophacy de certa signifo.Li estas 80-jara kaj
neniam provis RSO.Mi havas kelkajn kvankam ĝi sidas en ujo en la fridujo dum jaro...Ĉu vi
havis sperton pri reduktado de ĉi tiu tipo de sangokoagulaĵo?Ĉu estus iu utilo en topika apliko al
la kapo en la areo de doloro aŭ ĉu konsumado estus la plej bona?Mi aĉetos vian e-libron hodiaŭ
sendube sed ajna specifa PRIVATA konsilo estus multe aprezita...Mi verŝajne miksos la RSO
kun kokosa oleo,  aŭ olivoleo,  kiun li  eble preferos,  ĉar li  estas itala,  por konsumado kaj/aŭ
topika aplikado.Mi supozas, ke la ĉefa afero, kiun mi volas scii, estas -- ĉu ekzistas ia ebleco
por  malfavora  efiko  al  la  sangokoagulaĵo  pro  konsumado  de  RSO?Estas  multaj  aferoj  pri
reduktado de tumoroj ĉie sed mi ne povas trovi eĉ unu aferon pri sangokoagulaĵoj en la cerba
ekstera membrano???!!!Bonvolu helpi." Ross

-- Saluton Ross, jen la e-libro por vi.La oleo ankaŭ helpos kun la sangokoagulaĵo, facile.Li devus
havi kanabon en sia sistemo tuj post la falo.Kaj nun ju pli frue vi povos akiri lin sur ĝides pli bona
estas la ŝanco de sukceso.Mi tranĉus la medikamentojn en duono kiam vi komencas lin sur la
oleo por eviti nedezirindajn kromefikojn kaj poste, kiel vi diras, interne kaj topike.Supozitorio kun
la oleo funkcius bonege - supozoj estas bonegaj por pulmaj kaj cerbaj kondiĉoj. JB

“Mi miksis proksimume duonon de unco kun 60 ml de olivoleo (ne scias kiom bonkvalita ĝi estis,
kiun mi  faris).Iri  tien,  li  aspektis  kiel  morto varmiĝis  (li  nur lasus min apliki  ĝin topike al  lia
kapo).Mi  testis  0,5  ml  en  pipeto  kaj  mi  ankoraŭ  funkcias,  sed  mi  estas  malpeza.Mi  ŝmiris
almenaŭ duoble tion sur lian kapon.Post duonhoro li konkludis, ke ĉio eniris kaj viŝis lian kapon
per mantuko....Ni manĝis fumitan salmon, kiun mi alportis, poste mi eliris por pano kaj lakto kaj
revenis por aŭdi lin telefone pepi kun liaj aliaj infanoj, kiuj evidente ĝojis aŭdi ankaŭ lin reen al
sia kutima memo.Yadayada, dankon pro via laboro uloj!...Ross

"Mi estas 4x-Kancera Pluvivanto, mia lasta diagnozo estis Agresema Invasiva Etapo 4 Mama
Kancero, do mi trapasis duoblan mastektomion en februaro 2014. Ĉi-foje mi rezignis Kemion kaj
Radiadon kaj uzis THC kaj CBS-Oleojn por kuraci min. Mi estas en remisio nun jam de 2 jaroj.
Jes, karulo, ĝi funkcias. Se vi havas demandojn, PM bone. Mi pensas, ke mi povas helpi vin. Mi
travivis  Radiadon  kaj  Kemioterapiojn  3x  antaŭe  kaj  ĉi-foje  mi  rifuzis  ĝin  kaj  uzis  miajn
alternativajn metodojn. Ĉi-foje mi havis la plej bonan vivkvaliton. Ne malsana kaj naŭza la tutan
tempon. Mia dolornivelo estas kontrolita per THC kaj CBD-Oleoj kaj koncentraĵoj. Ne farmaciaĵoj
ĉi-foje. Neniuj opioidoj. Dankon al Dio." Tina
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“Mi renkontis sinjoron antaŭ iom, li diris al mi, ke li  estas la direktoro de specialaj projektoj,
laborante  por  la  registaro  en  la  fruaj  sepdekaj.Li  diris  al  mi,  ke  ili  tiam  studis  medicinan
kanaboleon, kaj ili faligis ĝin.KIAL?Ĉar ĝi FORNIS!!Jes, li diris, "la potencoj scias, ke ne ekzistas
mono por vivi, nur por morti." Kiel ni ĉiuj scias, en nia lando kaj en Usono politikistoj havas
investojn en kemiolaboratorioj, kaj drogkompanioj.Nu, post longa diskuto li ankaŭ diris al mi, ke
li kaj lia tuta teamo estas de tiam sur medicina kanabo-oleo kaj ĉi tiu bona sinjoro aspektas
kvazaŭ li estas en siaj tre fruaj sesdekaj jaroj, nu, li efektive estas en siaj sepdekaj jaroj kaj
aspektas bonege. !!La aliaj membroj de lia teamo ankoraŭ ĉiuj vivas ankaŭ, nun tio estas io por
pensi!!Kaj he, ĉu vi ankaŭ sciis, ke la plej maljuna vivanta homo sur nia planedo estas 131
jarojn aĝa, estis sur medicina kanaboleo dum sia tuta vivo kaj ankoraŭ iras kaj laboras sian
bienon ĉiutage... Ni estas perfiditaj de homoj, kiujn ni devas fidi! !” Brian

PMS, Menopaŭzo
“Ĉi tio estas unu afero por kiu kanabo kaj kanabo precipe estas la plej bona, krom neniu.Vi
simple ne trovos ion, kio povus aŭ povus helpi pli bone ol kanabo.Ĝi helpos restarigi hormonan
ekvilibron kaj forpreni la randon de la agresemo, humoroŝanĝoj ktp.Ĝi ankaŭ helpos mildigi
antaŭmenstruajn dolorojn kaj kramfojn, maltrankvilajn sentojn, angoron, ktp.

Se mi vidus virinon komenci konduti strange pro hormonaj malekvilibroj rilataj al PMS en ŝia
korpo, mi tuj donus al ŝi kanabon laŭ ĉiuj manieroj aŭ formoj aŭ formoj disponeblaj.Mi ne vidas
kialon, kial iu ajn devus suferi senbezone.Sen mencii, ke kiam oni suferas, ĉiuj ĉirkaŭ ili suferas
konsekvence, kiel povas konfirmi ĉiu, kiu devis trakti antaŭmenstruan virinon.Mi igus ŝin manĝi
la oleon, uzi ĝin en supozitorio kaj mi ne neglektus topikan uzon sur ŝia ventro kaj dorso.Ŝi
ŝatos ĝin ĉar ĝi forigos la doloron kaj plibonigos ŝian haŭton sur tiuj partoj.Mi ankaŭ fumus iom
da oleo kun ŝi, por ke ŝi sciu, ke ŝi "ne estas sola" kaj ke iu zorgas.Kun kanabo, menstruo ne
devas esti frustranta kaj malagrabla sperto por ĉiuj implikitaj.JB”

"Kanabis-oleo estas mia menopaŭza medikamento kaj mia preventa medikamento por ovaria
kancero, kiu prenis mian patrinon en 1985.Se mi nur scius pri la oleo mia Panjo vidus minkreski
kaj havi infanojn!Ĝi kuracis miajn menopaŭzajn simptomojn.Laboris ene de 48 horoj!Mi povas
vivi denove!Mi dividas ĉi tiujn informojn ĉie, kie mi povas.La kuraco devas esti disponebla por
ĉiuj uzi!Dankon Rick pro diskonigi la novaĵojn kaj sanigi homojn!" Ŝelagh

"Mi perdis 50 funt. pro tio, ke ĝi ellaboras miajn hormonojn -- mi povas senti ĝin tuj -- ne plu
varmaj ekbriloj, kiuj ĝenerale daŭras la tutan tagon kaj nokton.Kiam mi malsaniĝis je 37 jaroj, mi
ankaŭ  estis  ĵetita  en  tujan  menopaŭzon  kaj  la  malsano  fuŝas  kun  ĉiu  hormono.Mi  estas
kredanto, ĉar mi gajnis 100 funtojn de kiam mi malsaniĝis kaj per nur malmulte da uzo perdis
50." Joann

“Mi sekvas la paĝon de Riĉjo dum sufiĉe da tempo kaj pro la informoj, kiujn mi akiris tie, mia
astmo  kaj  TRE  SEVERA  nokta  ŝvito  kaj  varmego  pro  tre  malfacila  menopaŭzo  nun
neekzistas.Daŭrigu la bonan laboron." Lize

"Mi havas kanceron kaj dormapneon.Mi ne nur ricevas mirindan dormon, mi ne vekiĝas pro
varmego.Ĝi estas beno.” Stefano

"Ĉu iu alia raportis, ke la oleo estas vere bona por malpezigi simptomojn de menopaŭzo?Miaj
varmegoj kaj noktaj ŝvitoj preskaŭ tute malaperis kiam mi prenis la oleon.” Gill

Q.Damne,  JB...  ŝi  faris  bonege,  ĜIS  la  kontraŭ-estrogenaj  pafoj.Ili  mortmalsanigas  ŝin.
A.Surprizo,  surprizo,  Valerie."Restu  for  de kuracistoj"  estas  la  regulo  de la  ludo  nuntempe,
bedaŭrinde.Ni ne diras ĝin pro plezuro, ĝi estas realo.La pacientoj kutime faras bone sur la oleo
ĝis  medicinaj  fakuloj  intervenas  kaj  ŝraŭbas  ĝin  per  iuj  nenecesaj  tre  alternativaj  kaj
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eksperimentaj  kemiaj  medikamentoj.Do  ĝis  kuracistoj  lernos  kiel  uzi  ĉi  tiun  medikamenton
ĝuste, estas vere plej sekure resti for de ili (se la cirkonstancoj permesas, kompreneble).Ŝi ne
bezonas la pafojn, ŝi bezonas konsumi tiom da oleo kiel ŝi povas kiel eble plej rapide por malfari
la damaĝon de antaŭaj kuracaj traktadoj kaj por regi sian kondiĉon.Se la oleo ne helpas, estas
tre neverŝajne, ke io alia farus.JB

Reguligo pri Korpa Pezo
"Kanabo-oleo reguligas la korpan pezon kaj certe metos vin je sana pezo!Ĝi ankaŭ igas vin ne
tiom avidi forĵetaĵon.Ĝi estas vere mirinda medikamento.Ĉi tio estas la nura VERA malplipeziĝo-
medikamento tie." Rick

“Ankaŭ mi malplipeziĝas --- mi devas iri aĉeti zonon.:) Mi paŝis sur la pesilon kaj mi nun estas
139# -- Mi ne vidis ĉi tiun pezon ekde mezlernejo.Mi estas mirigita kaj daŭre havas homojn diras
al mi kiom rimarkebla la peza perdo estas ĝi sentas bonege.Mi ankaŭ apenaŭ havas apetiton
kaj estas iom strange kiam mi sentas la  emon transdoni kelkajn grasajn dolĉaĵojn,  kiujn mi
kutime neniam preterlasus antaŭe.Strange.Mi zorgis dum nano sekundo, ke mi prenas tro da
oleo aŭ ion, sed rapide rimarkis, ke mia korpo resaniĝas... forĵetas tion, kio ne devas atingi tien
kaj ju pli mi ŝanĝas mian dieton al organika, des pli sana ĝi fariĝas.Neniuj dietoj, neniu troa
ekzercado, nur rajdado, ĝardenado kaj panjo.Mi pensas, ke ĝi estas natura kromefiko de la
RSO.:)” Heather

"Mi  estas  sur  la  oleo  dum 2  monatoj  kaj  mi  ankaŭ  rimarkas  la  malplipeziĝon...tute  for  de
Preskribo-medikamentoj...Ĉesigis  la  Sangopremo-pilolojn...ĵus  prenis  mian  sangopremon
(neniun pilolojn  en 2 monatoj  de  kiam prenis  oleon)...rezultoj  124/80 sidante  pulsfrekvenco
79...OMG...ĉi tio estas nur mirinda!!!Sanga laboro estos farita baldaŭ kaj tiam mi raportos la
PERFECTajn nombrojn por ĈIUJ por vidi... Dankon RS, mia VERDA Anĝelo.” Suzanne

“Bonan laboron Suzanne!!Mi manĝas kanabon ĉiutage dum pli ol unu jaro kaj konservi mian
mezlernejan pezon neniam estis tiel facila dum mia armea kariero kiam tenita sur preskribaj
medikamentoj!Amu, kiom pli facile estas ankaŭ kun kanabo!!!” Tammy

“Mi rimarkas, kiam mi fumas iom da oleo, mia sanga sukero vere malaltiĝas rapide.Kaj mi fumas
pli da oleo ol burĝono kaj mi iom malpeziĝis kaj mia digesta sistemo vere trankviliĝis." Michelle

“Mi estas sur la oleo jam de kelka tempo.Ĝi vere funkcias por konservi mian sangan sukeron
normala, sed mi havas problemon.Mia nova kuracisto pri administrado de doloro faris urinon kaj
montriĝis pozitiva.Mi diris al ŝi, ke mi uzas ĝin, por ke mi ne devas preni insulinon.Ŝi diris, ke se
mi daŭre estos pozitiva, ŝi forigos min miajn aliajn dolormedicinojn.Mi perdis 40 funtojn nun kaj
mia  sanga  sukero  nun  estas  normala  kaj  mi  sentas  min  bonege.Se  ili  fortranĉos  miajn
medikamentojn, mi reakiros la pezon ĉar miaj  dorso kaj genuoj degeneras kaj mi ne povas
ekzerci.Mi loĝas nun en Oregono, kie oleo estas pli facile akirebla pro la apotekoj.Mi ne scias
kion diri al mia kuracisto.Mi estis antaŭen kun ili.La VA rifuzas miajn medikamentojn kaj ne volas
trakti nin, kiuj estas en vera degenera doloro la tutan tempon.Kia malordo.” Michelle

"Mia  Kiropractoro,  aŭdas min  pri  RSO nun.Nun kiam mi  perdis  65 funt.  en 5  monatoj  sen
ekzercado, ĉesu pafi min per insulino, nun havu miajn pilolojn je 1/2 la kvanto.Baldaŭ faligi tiujn
ankaŭ.Lia koro malfermiĝis kiam mi rakontis al  li  pri  Rick kaj lia rakonto.Li  petis siajn aliajn
pacientojn, la kara viro, kiu li estas, mi rememorigis al li, ke mi menciis RSO al li, por li!lol Li
ŝatis tion, do ty ty ty, daŭrigu ĝin, ni ĉiuj!" Dave

“Mi manĝis kanaban oleon kun malplipeziĝo kiel mia celo, kaj ankaŭ observis mian dieton kaj
regulan ekzercadon.Ĝis nun en 8 semajnoj mi perdis 8 funtojn.ĉu tio estas impona?Mi ankoraŭ
ne certas, sed mi informos vin.Mi estas devontigita fari ĝin ĉiutage dum 6 monatoj.Mi rimarkis,
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ke mi preskaŭ neniam malsatas kaj mi ne havas deziron (krom bona ĉokolado) por dolĉaĵoj kaj
kiam mi manĝas ion dolĉan mi povas manĝi nur malgrandan kvanton.Dankon pro afiŝi ĉi tion.Mi
ŝatus vidi ĉu aliaj profitas el la oleo tiamaniere?” Robin

“Saluton JB.Mi esperas, ke ĉi tiu mesaĝo trovos vin faranta bone.Mi ĵus pensis, ke mi dividos
mian sperton pri kanaboleo kiel ĉiutaga suplemento.Antaŭ ol ekscii la avantaĝojn de kanaba
oleo kaj kion ĝi povas fari por la homa korpo per Rick Simpson kaj vi mem, mi spertis kelkajn
venontajn medicinajn problemojn por akompani tiujn, kiujn mi jam havas.

Mi suferas kronikan doloron pro severa OA pro arbohaka akcidento, kiu ruinigis mian dekstran
genuon.Pro ĉi tiu vundo mi ne plu povis labori plentempe.Mi ankaŭ suferas doloron de OA en
mia dekstra ŝultro, brako kaj mano de brakia plekso al mia dekstra ŝultro kiu kaŭzis paralizon al
mia dekstra brako dum jaro.Mi spertis formikadon en miaj fingropintoj kaj ankaŭ inflamon kaj
ŝvelaĵon en ambaŭ malsuperaj kruroj.Mia kuracisto avertis min 6 monatojn antaŭ la formikado
en miaj fingroj, ke se mi ne ŝanĝis mian vivstilon, mi estas sur la vojo al diabeto.

Tiutempe mi pezis 260 funt.Mi ankaŭ perdis mian flarsento kaj gusto.Ĉi tiuj ĉiuj estis signoj de
diabeto.La kuracisto diris post testi mian sangan sukeron, ke el 1-10 mi estis bone survoje @
6.5.Mi  komencis  preni  la  oleon  antaŭ ĉirkaŭ 6  monatoj.Rizkerno  matene  kaj  denove antaŭ
enlitiĝo.Mi nun pezas 203 funt., neniu formikado en miaj fingropintoj, mia flarsento revenis kaj
mi povas gustumi aferojn denove.La ŝvelaĵo kaj inflamo en miaj  malsupraj  kruroj  kaj  piedoj
malaperis, same kiel la doloro de OA.Koran dankon pro disvastigi la veron pri ĉi tiu resaniga
planto kun la resto de la homaro.Vi kaj Rick estas vera Diodonaco al tiuj el ni en bezono.

Ho!Mia filino faras tion, kio estas konata en nia hejmo kiel oleaj buloj (dozo rulita en malgrandan
pecon da pano), ni elĉerpigis oleajn bulojn.Mi estis tro maldiligenta por fari mian propran kaj
malsaĝe  ĉesis  preni  mian  dozon  dum  ĉirkaŭ  semajno.Mi  revenis  ĝis  217  funt.Kiam  mi
rekomencis preni la oleon, mia pezo revenis al 203 funt. kaj daŭre malpliiĝas.Mia alteco estas
5'8” do mi baldaŭ scios ĉu ĝi alportas min al mia antaŭgeedza pezo de 175 funt.Mi estas tiel
ekscitita.Leciono lernita.Neniam ĉesu preni la oleon.Vivo estas bona!Dankegon." Ron

“Mia filo uzas Simpson-oleon por sia Crohn, sed mi aŭdas, ke ĝi povas helpi perdi pezon.Se jes,
kiel?”  Krystal
-- Jes, ĝi povas, manĝu la oleon kaj vi malpeziĝos se vi tropezas kaj akiros pezon kiam vi estas
subpeza.Ne demandu al mi kial, ne demandu al mi kiel eblas, mi ne konas la respondon.Ĝi
simple okazas.Mi mem perdis 50 kilogramojn per la oleo kaj kredu, ke mi klopodis por malpruvi
Rick.Sed mi malsukcesis kaj la oleo ankaŭ rekreskis miajn muskolojn.Estis strange kaj malfacile
kredi, mi konfesas.Sed mi ne ĝenas, ke mi perdis tiun tutan pezon sen guto da ŝvito kaj sen
ekzercado.Efektive ĝi estis sufiĉe agrabla kaj mi ne ĝenis la bonan dormon, kiu estis la sola
rimarkinda kromefiko de uzado de la oleo.JB

“Hej Rick, mi tre volis danki vin pro savi mian vivon.Mi estas 17-jara el Delhio, Barato.Mi estis
vere troa.Kaj ekde lasta majo, kiam mi komencis konsumi RSO, mi perdis 40 kg (88 funt.) en 10
monatoj.Mia frato ankaŭ perdis 23 kg kaj mia patrino perdis 15 kg ekde tiam kaj tio estas ĉar mi
manĝas multe pli da oleo ol ili ĉar mi tute ne altiĝas de ĝi eĉ se mi konsumas gramon.

Do ju pli kaj pli rapide vi manĝas la oleon, des pli rapide kaj pli bonaj estas la rezultoj.Mi vere
volas, ke ĉiuj sciu, ke ĝi  povas kuraci unu el  la plej  grandaj malsanoj en la tuta mondo, la
obezeco.

Dankon al JB pro havigi al ni la informojn ĉiufoje kiam ĝi estis postulata.Vi ambaŭ estas miaj
herooj kaj mi ne povas danki vin sufiĉe.” Shobhit kaj Shashank
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Maltrankvilo, Paranojo

"Ekzemplo de kiom honesta sed misgvida konsilo povas dolori: Iu plendis pri la alta kaj estis
ordonita preni CITICOLINE. Tio estas bone escepte de CITICOLINE estas SANGOLINO kaj la
persono al kiu la konsilo estis donita estis tiu, kiu ne povis toleri sangodiluilon. La persono kiu
donis la konsilon intencis bone sed malsukcesis malkaŝi ĉi tiun esencan informon. Mi scias, ke
ekzistas multaj bonintencaj homoj, kiuj volas helpi, sed BONVOLU ATENTU doni informojn, kiuj
povas influi kaj la vivon kaj la morton. Cetere, la facila maniero redukti la altan estas ŝtopigi
kelkajn piprograjnojn en vian buŝon... sekura, malmultekosta kaj efika." Gary

"Bonege  scii  pri  citicolino  ĉar  mi  ankaŭ  prenas  warfarinon.  Same kiel  kurkumo,  kiu  ankaŭ
maldensigas vian sangon.” Randy

"Citokolino kaŭzas/helpas la metastazajn ĉelojn evoluigi  sian propran sangoprovizon. Ne tiel
bona por kancero." Jim

“Hieraŭ mi ekigis virinon pri la medikamento.Jen ŝia raporto de la unua tago.Simple mirinda!Jen
mia raporto de la unua tago:

Vekiĝis kun ekzemo sur mia lipo hieraŭ matene kaj metis iom da oleo sur ĝin.Pikado ĉesis en
ĉirkaŭ 10 minutoj.Doloro malaperis en 30 minutoj.Ŝveliĝo malpliiĝis post kelkaj horoj.Veziketoj
sur  mia  lipo  estas  proksimume  duona  for  hodiaŭ  -  kutime  necesas  2  semajnoj  por  ili
resaniĝi.Spirante la vaporojn el  la oleo sur mia lipo.Rimarkis,  ke la doloro,  kiu estis en mia
dekstra  sinuso  dum pluraj  semajnoj,  ĉesis.Kaj  mia  nazo  ĉesis  kuri.Nur  unufoje  ternis  ekde
hieraŭ.Mi rimarkis, ke mia laceco ne estis tiel profunda kiel kutime.Rimarkis, ke mi sentis min
malstreĉita kaj tiu maltrankvila rando malaperis.

Rimarkis malpliiĝon de korpa doloro vespere - normale mi suferas tiom da korpa doloro antaŭ la
vespero,  ke  mi  ne  povas  sidi  kviete  (doloro  de  maleolo-nervo  kaj  muskolo,
genuo/ŝultro/kubuto/pojnoj/dikfingrodoloro  signife  malpliiĝis).Ankaŭ,  mi  ricevas  tre  malpezan
brilon kun ĉiu dozo.Mi ne havas malfacilaĵojn labori aŭ fokusiĝi kaj ne hezitus veturi.Mi estas tre
klarvida kvankam mi forgesis preni la Citicoline ĉi-matene.Mi metas la ekvivalenton de ĉirkaŭ
duongrajno da oleo sur Craisen kaj prenas ĝin tiel.”

"Mi komencis kanaban oleon en decembro de 2012 kiel  ĝenerala toniko.Mi suferis kun tipo
2diabeto tiutempe.Mia sanga sukero estis en la 300-aj jaroj kie 100 estas normala.Mi ricevis
metforminon, kiu malsanigis min ĉiufoje kiam mi prenis ĝin.Mi petis esti ŝanĝita al alia diabeta
drogo kaj estis deprenita Metformin kaj surmeti Januvia.Mia sanga sukero nur per medikamento
malaltiĝis prudente.Miaj nombroj estis en la altaj 100-oj plejparto de la tago.Kiam mi aldonis la
oleon al mia reĝimo, miaj nombroj revenis al nur iomete super normala.Tiam oni malkovris, ke
Januvia  kaŭzis  pankreatan  kanceron.Mi  volis  ĉesi  ĉi  tiun  medikamenton  kaj  petis  mian
kuraciston reiri  sur Metformin.Li  konsentis.Kompreneble sur la Metformino, mi estis malsana
ĉiufoje kiam mi prenis ĝin.

Kutimiĝi al la oleo estis sufiĉe malfacila sufero por mi.Mi malamis la altaĵon kiun mariĥuano
donis al mi.Mi ne uzis mariĥuanon dum pli ol 35 jaroj antaŭ ol uzi oleon.Mi komencis la oleon
per guto de la grandeco de pinglokapo kaj eĉ tio estis tro multe.Mi komencis preni Citicoline por
malpezigi la altan de la oleo laŭ sugesto de Corrie Yelland.Tio bone funkciis kaj mi estis sur tiu
vojo  dum  pli  ol  unu  jaro.En  majo  de  2013  mi  estis  rapidis  en  urĝan  kirurgion  por  mia
galveziko.Mi estis en la hospitalo dum 5 tagoj sen oleo.Estis malkovrite en tiu tempo ke mia
magnezio  estis  malalta.Ili  komencis  min  sur  suplementa  magnezio  en  la  hospitalo.Kiam mi
revenis hejmen, mi rekomencis la oleon.Je mia surprizo post esti sur la magneziaj suplementoj
dum semajno mi spertis tre agrablan altan de la oleo.Ĉi tio daŭre estas mia sperto.Mi povis ĉesi
uzi Citicoline por mildigi  la altan.Mi povis tiam pliigi mian dozon da oleo al 1 greno tage.Mi
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komencis  havi  multajn  malaltajn  sangajn  sukerojn.Mi  forigis  la  metforminon  de  mia  ĉiutaga
reĝimo.

Ekde  pliigi  mian  dozon  da  oleo  al  1  grajno  da  rizgrandeco  tage,  miaj  sukeroj  estas  tute
normalaj.Mia a1c malaltiĝis al 6.1 de 7.2 antaŭ jaro kaj 1/2.Mia MDestas mirigita kiel estas mia
apotekisto.Mi ne povas kunhavi la kialon de mia sukceso kun ili ĉar mi vivas en ŝtato kie oleo
estas kontraŭleĝa.Interesa flanknoto al ĉi tiu rakonto estas ke kiam rapidis en kirurgion mi petis
paroli kun la anestezisto private.Mi timis, ke la oleo malhelpus min havi sekuran proceduron.La
anestezisto tute ne zorgis pri tio, ke mi estas sur la oleo kaj diris, ke se io ajn ĝi faciligus mian
kirurgion ĉar miaj sangaj glasoj dilatiĝos kaj spirado estus pli facila dum mi estis sub.Dum ĉio ĉi
Aamann estis ĉe mi.Li ne ĉiam havas la respondojn, kiujn mi bezonas, sed instruis min demandi
kaj fidi mian korpon kaj mian intuicion.Ne facilas por mi, sed ni finfine venis al loko de granda
sukceso,  kie  mia  tipo  2  diabeto  estas  sukcese  traktata  per  nur  oleo.Nun  estas  majo  de
2014.Sincere, Alice"

"Diable, mi eĉ baniĝas en kanaboleo infuzita kun aliaj oleoj.Kiu estus pensinta banon por helpi
kun doloro kaj angoro.Lol.” Tonya

“Mi  prenas ĝin  dum 13 tagoj  nun kaj  mia  deprimo malaperis  ne plu  pinĉa nervodoloro,  mi
disvolvis normalan dormciklon kaj ne havas sentojn de kolero, depresio, angoro aŭ sento de la
efikoj  de  mia  PTSD el  Irako.Celo  estas  pro  la  truoj  en miaj  pulmoj  de  fosforaj  vaporoj  de
eksplodo en Irako kaj enspirado de toksaj partikloj kaj ankaŭ kancero de la malplenigita uranio
al  kiu  mi  estis  elmontrita.Tri  jarojn  post  Irako  mi  komencis  disvolvi  bazĉelan  karcinomon."
Jeremia

"Dankon!Mi faris plurajn arojn da oleo kun amikoj kaj manajn injektilojn al aliaj amikoj.Mi sentas
la diferencon ege!Mia PTSD malpliiĝas, doloro malpliiĝas kaj miaj artikoj sentas, ke ili ricevis
ŝprucaĵon de WD-40.Kiam angoro malbone trafas, mi fumas iom el la oleo kaj ĝi malaperis.Alie
mi dozis tri  fojojn ĉiutage dum ĉirkaŭ tri  semajnoj.Mi piediris pli  en tiuj tri  semajnoj ol en la
pasintaj tri jaroj!Mia amo kaj admiro al vi ĉiuj ĉe Phoenix Tears!Al vi sinjoro Simpson, dankon
por la resto de mia vivo.Mi scias, ke mi nun povas ĝui ĝin anstataŭ esti en hospitala lito." Fred

“Doloro malpliiĝas kaj miaj artikoj sentas, ke ili ricevis ŝprucaĵon de WD-40?Virga kokosa oleo
estas pli sekura” Hunter

“Mi uzas organikan virgan kokosa oleo por tranĉi la RSO.Ĝi ebligas pli  bonan sorbadon kaj
ankaŭ malhelpi la oleon algluiĝi al ĉio, inkluzive de dentoj.Mi ankaŭ uzas ĝin por tiri toksinojn
svingante kuleron ĉirkaŭ mia buŝo dum 20 minutoj kaj kraĉante en la rubon." Fred

"Mi estis ĉe punkto de mia vivo kie mia sano estis terura kaj mi suferis multe da doloro.Mi
suicidis ĉar la vivo estis tiel deprima.Tiam mi trafis"Kuru De la Kuraco.” Ekde tiam mia vivo
multe pliboniĝis pro la aplikado de la informoj, kiujn mi lernis.Mia sano estas bonega nun kaj mi
estas multe pli optimisma ĉar mi scias, ke kanabo protektos mian korpon kontraŭ damaĝo.Mi ne
havis memmortigajn pensojn de tiam kaj la vivo pliboniĝas kaj pliboniĝas dum mi lernas pli pri la
malsamaj kuracaj ecoj de kanaboleo." Petro

"Nereala kiel mia angoro estas regata...Mi estis kronika... Sentu vin normala, se normalo estas
feliĉa kaj multe pli vivi... Dankon, Rick.” Kamarado

Depresio

"Mi havas Post-Traŭmatan Stresan Malordon kaj kanabo helpas min malstreĉiĝi, manĝi, dormi,
koncentriĝi,  koncentriĝi.Mi  NE  estas  klinike  deprimita  plu...ktp...Mi  kutimis  preni
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kontraŭdepresiaĵojn, humorstabiligilojn, humorajn plibonigojn, dormmedikamentojn...kiujn mi ne
frapas ilin...Mi simple ne ŝatas la kromefikojn...kaj mi ne plu bezonas ilin pro kanabo...Mi vere
preĝas, ke homoj eduku sin pri la DIO donita PLATO, kanabo... de la multaj uzoj kaj kuracaj
mirakloj kiujn ĝi havas...nur dirante...” Ale

"Ĉi tio estas vere mirinda medikamento.Mi metis mian dozon en kapsulon por engluti.Helpas
kun miaj simptomoj de doloro kaj PTSD.Mi konas sufiĉe multajn pacientojn, kiuj ankaŭ profitas
de ĉi tio, pro epilepsiatakoj, Crohn, abstinaj simptomoj, ktp.Kelkaj apotekoj portas ĝin.” Espero

"Mi ne povas paroli  por aliaj sed por mi ĝi estas administrado de la simptomoj de dupolusa
malordo, malfrua diskinezio, malfrua distonio, grava depresio, kronika doloro, PTSD, funebro kaj
angoro.Mi  estas libera de veneno (farmacia)  ekde septembro kaj  resaniĝas kaj  sentas  min
bonege.Ĉi tio estas LA mirakla kuraco.Mia hundo estas preskaŭ sen kancero de la oleo kaj
topikoj ankaŭ.Ĉi tiu planto estis kreita de Dio por savi la medion, vivojn kaj la ekonomion.La
socio devas esti informita.” Kathy

“Mi volas nur danki vin, Rick. Mi suferis ĉiujn 50 jarojn kun depresio, mi estas sur la oleo dum 8
tagoj nun kaj sentas, ke mi naskiĝis denove. Multan dankon!" Sue

Multobla sklerozo (MS)
"Nur rapida ĝisdatigo, Jindrich...Edzino [59] uzas unu dozon de oleoriza grajngrandeco je tago
por  helpi  dormadon  kaj  ĝeneralan  sanon,  kaj  perdis  pezon  ĝis  ĝi  stabiliĝis  je  30  funt.  pli
malalta.Ŝi havas mirindan sperton uzante la oleon, same kiel mi.La perdoj de kaj matematikaj
kapabloj,  kaj  teoria kontemplado kun la  MS inversiĝis  en multaj  kazoj,  kaj  mi denove faras
gravan matematikon en mia kapo kiel kiam pli juna.Ni ambaŭ strebis kaj atingis gravajn celojn
en la vivo en ĉi tiu unua jaro de uzo.Dankon al Rick kaj al vi, mia amiko.Ho, kaj Betty, la Ora
Retriever fartas pli bone ol iam, sana, kaj la Veterinoj ankoraŭ neas.” Mark

“Bona amiko mia, maljunulo kun MS uzas Mariĥuanon por mildigi ŝian MS.Ŝi ĵuras per ĝi.” Ron

“Pli maljuna amiko mia ĉe la laboro rakontis al mi pri sia edzino, kiu havas MS kaj kiom malbona
ĝi estis.Li apenaŭ povis tuŝi ŝin kaj ŝi ĉiam suferis.Mi rakontis al li pri la oleo ĉar nenio alia
funkciis, kion ili provis.Ili provis ĝin kaj ĝi funkcias!Ŝi fartas multe pli bone kaj ŝi povasefektive
senti ŝiajn piedojn (ŝi ne povis antaŭe) ŝi nun povas diri ĉu la planko estas varma aŭ ne kaj ili
estas  tre  ekscititaj.Hej  daŭre  aĉetos  petrolon  kontraŭleĝe  ĝis  ĝi  estas  leĝigita  ĉar  ĝi
funkcias.Nenio  alia  kuracas  MS,  ili  preskaŭ  rezignis...Kanaba  oleo  donis  al  ili  novan
perspektivon pri vivo kaj multe da espero por ilia estonteco kune.Mi daŭre diskonigos pri ĉi tiu
medicina mirindaĵo!Dankon Rick, mi ne donintus al iu ajn ĉi tiun informon se ne Phoenix Tears."
(el Ontario)

“Bonan matenon Rick, mi sekvis vin en Fejsbuko.Mi eksciis tiom multe de vi kaj mi aprezas vian
laboremon kaj sindonemon.Mia kialo pensi pri Mariĥuano por kuracaj uzoj estis nur por mia
kondiĉo,  Multobla  sklerozo.Sed  kun  la  esplorado,  kiun  mi  trovis  pri  la  avantaĝoj  por  aliaj
malsanoj inkluzive de MS & Kancero, mi decidis, ke se mi ne faras mian parton en informado de
aliaj, tiam mi ne faras mian parton tute.Mi esperas esti helpema aktivulo por persvadi la homojn
de Arkansaso voĉdoni jes pri Medicina Mariĥuano la venontan elekton en 2014.Ni venis tiel tre
proksime ĉi-jare.Dankon denove.Sincere, Nancy"

“Ni vidis nian version de Simpson-oleo kaj topikaj sanktaj oleoj resanigi ĉion preskaŭ de la MS-
paciento, psoriazo de la haŭto, kanceruloj, kaj eĉ helpi al batpaciento komenci paroli plurajn
vortojn kaj frazojn,  kiujn ŝi  ne havis ekde la  bato!Dankon pro ĉio,  kion vi  faris!”  --  Dankon,
Mikaelo, sed mi neniam ŝatas vidi iun fari "sian version" de la RSO.Bonvolu sekvi la instrukciojn
kiel  eble  plej  multe.Kiel  ĉiam,  la  vivo  de  iu  povus  esti  en  ludo,  kaj  vi  ĉiam  volas  provizi
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pacientojn per la plej potenca formo de ĉi tiu medikamento, kiam ajn eblas.JB

“Estas ĉiaj  pruvoj kaj  pruvoj tie,  esploru ĝin.Mi konas ulo kun MS, li  havas ĝin dum jaroj.Li
traktas ĝin per oleo, li povas marŝi kaj funkcii tiel bone kiel mi.Tiam mi konas antaŭan kunulon
kun MS, li faras ĉion, kion Droj kaj moderna medicino diras al li.Kaj li estas en rulseĝo kaj lia
korpo fermiĝas.” Jeff

“Mi ankaŭ havas MS kaj ĉesis preni miajn 13 skriptojn.108 piloloj semajne kaj 3 injekteblaj...Kaj
mi nur uzas Kanabon nun." Johano

“Antaŭ kvin semajnoj, mi ricevis vokon de virino reen oriente, kiu havas MSŜi estas en rulseĝo
dum 15 jaroj.Ŝi provis ĉion kion ŝi povas pensi pri inkluzive de la polemika CCSVI-terapio ĉio
por vidi neniun plibonigon.Ni montris ŝin en la ĝusta direkto kaj ŝi komencis preni la oleon.Ŝia
lasta telefonvoko al mi iris tiel, "Saluton Corrie.Mi volas nur sciigi vin, ke mia rulseĝo estas en la
garaĝo.” (Do mi pensas, ke ĝi estas rompita, ĉar pasis nur 5 semajnoj).“Mi leviĝas kaj marŝas!
Mi estas sorĉita.Mi forigis miajn Dependojn kaj mi ĵus revenis hejmen post aĉetado.Corrie, mi ne
povis aĉeti dum 3 jaroj." Tiam ŝi ekploris kaj diris, "Corrie, vi redonis mian vivon al mi." Corrie

Piloloj, Cigaredoj kaj Senvenenigo
"Uzu la Rick Simpson Oleon se vi volas ĉesi fumi.Simple dormu tra la retiriĝo.Sama protokolo
kaj sama dozo kiel por iu ajn alia malsano, simple sekvu la instrukciojn en nia retejo.Ĝuste
produktita kaj uzita RSO ankaŭ funkcias por ĉiuj aliaj specoj de substancaj aldonoj, ekzemple
sur heroino, kokaino, alkoholo, morfino, tre dependiga kaj potencaj medikamentoj, ktp.JB”

"Mi volas persone danki vin kaj ĉiun kultiviston, distribuiston kaj politikan ofican posedanton pro
havigi ĉi tiun miraklan oleon al la publiko.Mi mallongigos ĝin, mi suferas de teruraj spasmoj,
naŭzo kaj estas opiakulo dum tre longa tempo pro ĉi tiuj kaj aliaj belaj simptomoj.Mi decidis,
post brutala batalo kun mia sano, rebati.La piloloj tute ne helpis la doloron, ili devis konservi min
de retiriĝoj.Fumado medikamento estis en ordo, sed nenio alproksimiĝas al tio,  kion la oleo
faras por mi.Estas tre malfacile por mi skribi ĉi tion sen plenigi per tia dankemoke mi ne povas
vidi tra la larmoj.

Mi kontraŭbatalis plene senvenenigite per la oleo!Mi devis fari tion plurfoje antaŭe kaj ĉiufoje ĝi
plimalboniĝas sed ĉi-foje mi tute ne havis problemojn.Neniuj korpaj konvulsioj, neniu juko de
haŭto, neniuj ŝvitoj...neniu el la kutima koŝmaro de eliri opiaĵojn.Mi pensas, ke la oleo estas
miraklo!Ĝi savis mian vivon!

Ekde la forigo de opiaĵoj  mi ankaŭ ŝanĝis mian dieton al  plejparte sen gluteno.Tritiko estas
problemo,  sed  iuj  aliaj  grajnoj  ne  estas.Sed  granda  parto  de  mia  dieto  estas  miaj  oleaj
pastiloj.Kun ili mi povas trakti, mi povas funkcii, pensi, fari ĉiujn aferojn, kiujn mi volas fari, kun
multe pli da energio kaj vigleco ol mi havus, ke mi anstataŭe fumus la medikamenton.

Mi diris, ke mi tenus ĝin mallonga, la vero estas, ke mi pripensas verki libron por laŭdo de ĉi tiu
mirakla oleo kaj ĉio, kion ĝi estas farita por mi.Kaj do estas kun profunda aprezo kaj amo ke mi
dankas vin Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Vidante, ke mi estas alergia al opiaĵoj... (Malplej toksa???) Mi prenos la kanabon, mi petas."
Heather

“Se vi estas precipe sur opiaĵoj, vi devas konscii, ke estos 'sinergio', kiu esence signifas 1+1=3,
ĉar la oleo prenita kun opiaĵo havos pli grandan efikon al vi ol se vi nur prenus unu. aŭ la alia, ili
plibonigas reciproke la efikojn, do vi ne bezonos tiom da doloroj, kiom vi kutime havus.Parolu al
via doktoro pri  redukto de la  kvanto de medikamentoj,  kiujn vi  prenas,  vi  ne povas simple
malvarmigi meleagron kun plej multaj piloloj sen vundi vin." Jim
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“Mia  edzo  kaj  mi  ekuzis  la  oleon  komence  de  la  jaro.Li  havas  pulman embolion  kaj  estis
diagnozita kun tipo 2 diabeto.Ni konsumas nur pinglon guton dufoje ĉiutage, nur ĉar tio estas
ĉio,  kion  ni  havas nuntempe.Cetere,  instrukcioj  estis  facile  sekvi  kaj  bonege funkciis.Se mi
povas fari  ĝin, ĉiu povas.Nafto povas esti aĉetita ĉe Home Hdw ĉi tie en Kanado kaj estas
etikedita kiel senodora farbo diluilo.Petu la MSDS sur ĝi.

Mi ankoraŭ ne certas ĉu ĝi helpas mian edzon aŭ ne, ĉu eble ankoraŭ resanigas la efikojn de la
du  CT-skanaĵoj?Ĉe  mi  ĝi  faris  rimarkindan  diferencon  en  tre  mallonga  tempo.Mia  laktozo-
maltoleremo estis  resanigita  (se  mi  eliras  la  oleon,  ĉu  ĝi  revenos),  sed  ĝi  certe  malaperis
nun.Ankaŭ estis konsiderinda ŝanĝo en miaj alergioj al odoro.Mi havis kronikan sinusinfekton
tiom longe kiom mi povas memori, antibiotikoj faris nenion kaj mi rezignis pri ili antaŭ jaroj.Mi
ĝojas diri, ke miaj sinusoj klariĝis kaj mi povas spiri!Mi ankoraŭ estas tuŝita de odoro sed eĉ ne
proksima al tio, kio ĝi estis.

Dankon Rick kaj JB pro transdoni ĉi tiun informon al la publiko kaj dankon al ĉiuj, kiuj daŭre
skribas kaj  konigas siajn rakontojn.Mi  dezirus,  ke mi povus krii  ĝin de la  tegmentoj  sed mi
verŝajne estus arestita ;-)) Estas tia stigmato ĉirkaŭ kanabo kaj homoj (ĉirkaŭ ĉi tie) simple ne
volas aŭskulti.Domaĝe, mi konas tiom multajn, ke ĝi povus helpi." Clemmie

“Lisa, mi ankaŭ devus sciigi vin, ke en multaj el la atestoj kaj dokumentarioj, kiujn mi spektis,
kelkaj el ĉi tiuj homoj komencis preni la oleon por unu aparta malsano, kaj finis akiri profitojn kaj
forigi aliajn malsanojn, kiujn ili eĉ ne estis. konscias antaŭ ol uzi la oleon.

Ekzemple, ni diru, ke vi prenas la oleon por diabeto, kaj tiam malkovras post uzo de la oleo, ke
viaj  kolesterolo-niveloj  revenis  al  normalo,  viaj  haŭtaj  erupcioj  aŭ  ekzemo klariĝas,  kaj  viaj
hemoroidoj subite malaperas kune kun stranga bulo, kiun vi havis aŭ via. sinusa infekto subite
klariĝas.Mi vidas multon de tio en mia esplorado.

Ankaŭ  multaj  homoj  raportas,  ke  ili  ofte  perdas  pezon se  ili  estas  tropezaj,  aŭ  revenas  al
normala pezo, ofte sen provi dieti.Kaj se vi sukas krudan kanabon, la rezultoj en pezo kaj sano
estas eĉ pli prononcitaj.

Mi ja scias, ke Rick Simpson ankaŭ promocias planton bazitan dieton.Mi vidas, ke en multaj
aliaj studoj,  krom uzi medicinan kanabon, ke ŝanĝi al plantbazita dieto havas tiom da sanaj
avantaĝoj,  ke  ofte  ĉi  tiuj  homoj  engaĝiĝis  por  vivo  kaj  laŭdo  kaj  antaŭenigas,  ke  ŝanĝi  al
plantbazita dieto havas tute laŭvorte savis iliajn vivojn." Sinjorino

“Saluton Jindrich, pardonu la ĝenon, sed Brad korektis min hodiaŭ pri unu afero, kiun vi eble
volas korekti.Lia legado de sango-sukero pri diabeto daŭris 7-10 tagojn por normaliĝi, ne nur la
sekvan tagon ...tamen ĝi estas rimarkinda.Ĉi tio ankaŭ donas al mi la ŝancon plusendi la reston
de lia retpoŝto, kiun mi pensas, ke vi volas ankaŭ afiŝi ĉe PT:

"Mi havis 5 haŭtajn kancerojn sur mia maldekstra brako, mi scias, ke ĉi tiuj formiĝis kiel rezulto
de apogi mian brakon en la fenestra kornico dum plonĝado tra la jaroj.Mi konservis ilin kovritaj
en la oleo 24/7 kaj ĉiuj krom la granda tute malaperis.La granda estas apenaŭ konstatebla, sed
mi ankoraŭ sentas iomete altigitan areon, do mi tenas la oleon sur ĝi ĉiutage.Mi pensas, ke ĝi
malaperos antaŭ la fino de la semajno ĉar ĝi estas tiel proksima.Memoru, ke mi jam plurfoje
frostigis ilin en la pasinteco kaj ili ĉiam revenis, ĉi-foje mi certas, ke ili ne faros, se jes, mi scias
precize kion fari.Plej bone al vi kaj Rick, Dale."

-- Dankon, Dale, estas agrable scii, ke vi uloj scias precize kion fari.JB

"Mi prenis la oleon por ĉesi dolormedicinojn kaj cigaredojn...Kaj mi sukcesas!Jam pasis pli ol
unu monato sen ambaŭ!” Randy

-- Gratulon, Randy.Kun la uzo de la oleo, finfine ne estis tiom malfacila, ĉu?JB
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“Kelkaj  homoj  estas nur  sensciaj  kaj  timas.Pro Rick Simpson mi mem povis  malpliigi  miajn
kontraŭdolorajn medikamentojn konsiderinde, mi volas diri, ke mi prenis 60 mg da OxyContin 3
matene kaj 3 ĉe enlitiĝo kaj estis prenanta ilin dum pli ol 8 jaroj...Ĝi suĉis!

Nun ekde la komenco de la oleo mi prenas nur 1 matene kaj 1 posttagmeze!Parolu pri miraklo
almenaŭ tiel mi vidas ĝin!La kuracistoj diris al mi, ke mi neniam povos malsupreniri aŭ ĉesi preni
ilin.Knabo faris "Rick Simpson" kaj mi pruvas ke miaj kuracistoj eraras,

Mi faras ĝin kaj mi sentas min pli bone ol mi faris tiujn malbenitajn venenpilolojn!Kvankam mi
estis sur tiel alta dozo de la OxyContin mi ankoraŭ spertis doloron, tagon post tago, ne dormis
kaj ne manĝis...Hodiaŭ mi estas sen doloro, dormas normale kaj manĝas pli!Kaj mi ne ĉesas
mian serĉon por forigi ĉi tiujn pilolojn, kiujn mi esperas, kiam mi estos sur la oleo dum unu
monato, mi tute seniĝos!Deziru al mi bonŝancon!” Nancy

"Mi helpis homojn forigi opiaĵojn, ĉiajn kaj rapide...kun RSO...krome dormigaj piloloj kaj aliaj.Sen
retiriĝoj, sen kramfoj.Bonega.Unu ulo diris, ke ĝi estas kiel dormi kaj leviĝi pure, sen neceso por
io ajn.Ili sentas sin bonege, kiel traktado de grizurso ĉiumatene, kiun mi aŭdis.Ili denove sentas
sin  junaj  kaj  sanaj.Ni  bezonas  "RSO  Detox  Center"  por  trakti  ĉiujn  ĉi  tiujn  Detox-
problemojn.Pacon ĉiuj.” Ron

“Saluton Jindrich, la oleo sendube savis la rompitan testikon de mia najbaro.Li havis sangan
urinon dum semajno kaj duono kaj neeltenebla doloro.La kuracisto diris, ke li ne povas preskribi
ion ajn, kio helpus kun tiu speco de doloro kaj donis al li tri tagojn antaŭ ol ili forigis la testikon
se ĝi ne ĉesos sangi.La RSO funkciis ene de horoj por la doloro kaj ene de 3-4 tagoj li ĉesis
urini  sangon tute.Jam pasis du semajnoj kaj  li  fartas bone.Mi ankoraŭ laboras pri  li  por fari
ateston, sed li iom timas fari ĝin (liaj vortoj... "Ili venos kaj forprenos min se mi faros videon") kaj
li ne scias multon pri la vera. potenco de RSO, do li estas iom skeptika, ke la oleo savis lian
virecon, lol.Laŭ tio, kion mi atestis, la oleo plej certe faris la lertaĵon, sed ĝi ne estas 100%
dokumentita, ĉio, kion mi scias, estas, ke li estis forigonta ĝin kiam mi vidis lin unue kaj post
tagoj li  estis pli bona post manĝado de la oleo, uzante ĝin topike, kaj kiel asupozitorionokta
ĉapo, lol, sed li ne konfesos tion.Mi ankoraŭ diras al li ĉiutage: "Ho, mi savis viajn nuksojn!" lol
Ĉiuokaze, mi nur volis sciigi vin kiel ĝi iris kaj se mi povas igi lin fari ateston, mi sciigos vin."
Steve

"Ni povis dekutimigi Cashy de metadono, fentanilo, Clonapin, Versed, Ativan kaj Oxycodone en
malpli ol du semajnoj kun la oleo!Sen signoj/simptomoj de retiriĝo.Ĝi funkcias fabele!" Kalli

"En  aŭgusto  de  2012,  mia  filo  "Pnut"  komencis  sperti  epilepsiatakojn,  katapleksion,  troan
bavadon,  aspirante  ĉiutage  likvaĵojn  kaj  ĝeneralan  lacecon.Liaj  mensaj  kapabloj  rapide
malpliiĝis  antaŭ  niaj  okuloj.Ĵus  la  jaron  antaŭe,  li  ludis  piedpilkon,  futbalon,  kaj  estis
skolto.Entute, li estis normala knabeto ĝis aŭgusto 2012.

Antaŭeniru al marto de 2013 kaj li finfine estis diagnozita kun Niemann Pick tipo C.NPC estas
fina malsano kiu en la plej bazaj terminoj estas lizozoma stoka problemo.Mi rigardas ĝin kiel
daŭrantan cerbolezon.La kuracistoj donis al ni ĉiun epilepsian medikamenton, pri kiu vi povas
pensi,  clonazepam,  tegretol,  Dilantin,  lamictal,  keppra,  Diastat-ĝelo  por  kriz-grupoj,  ktp.  kaj
NENIO  funkciis.(Ĉio  ĝi  ŝajnis  fari  estis  plimalbonigi  aferojn  donante  al  ni  malveran
esperon.Ĉiufoje kiam ĝi ne funkciis, la doktoroj plialtigis la dozon.Mi ne riproĉas ilin, ĉar nur tion
ili scias.) Li kuŝus sur la kanapo, eble vi ridetus el li, eble ne.Li nur kuŝus tie kaj bavus.Li ne
povis  movi.Li  iris  de  tre  aktiva  ulo  al  zombio.Ni  devis  havigi  al  li  rulseĝon,  epilepsian
servohundon, kaj li estis metita sur hospican prizorgon.

En januaro de 2014, vera fremdulo kiu fariĝis vera amiko "Onklo S" enpaŝis kaj proponis al ni
helpon en la formo de Rick Simpson Oil.Ni parolis telefone dum horo kaj duono kaj li estis tiel
pasia pri tuta plantmedicino kaj li vere kredis pri tio, kion la oleo de Rick faris per siaj propraj
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faroj  helpi  aliajn,  ke  li  sentis  sin  devigita  helpi  nin.Per  la  bonkoreco estas  lia  koro  li  trovis
manieron por ni akiri la medikamenton, kiun ni ege bezonis.

La 31-an de januaro, nia filo havis ne malpli ol 15 atakojn dum veka, ĉiuj ĉi eĉ ĉe Clonazepam
kaj Diastat.Li havis kelkajn tagojn pli bonajn ol aliaj, iuj tagoj estis plenigitaj de epilepsiatakoj kaj
timo.Krom se vi estas gepatro / amato, kiu travivis ĉi tion, vi ne komprenos la malluman lokon,
en kiu vi sentas vin.

Li  ricevis  sian  unuan dozon  de  la  oleo de Rick  la  1-an de februaro.Tiutage li  havis  nur  3
epilepsiatakojn.Li  eksidis  en  la  lito  la  unuan  fojon  post  monatoj  kaj  diris  kompletan
frazon.Akcidento mi pensis al mi mem.Sed mi tamen ege ĝojis.En la 4-a tago, li nomis mian
edzinon "Panjo"  por la  unua fojo en monatoj.Parolu pri  ĝojo kaj  larmoj  tiutage.La venontan
tagon, tagon 5, li  tute ne havis epilepsiatakojn.De ĉi  tiu afiŝo,  ni  pasis 58 tagojn kun nur 2
epilepsiatakoj kaj tiuj povas esti atribuitaj al eksteraj faktoroj.

Hodiaŭ nia filo pli multe parolas, li estas aktiva, li povas nomi kelkajn el la prezidantoj laŭ iliaj
vizaĝoj, li povas veturi sian propran fakan biciklon memstare.Tio, kio okazis antaŭ niaj okuloj,
estas nenio malpli ol miraklo.Mi ne estas la plej religiema viro sed mi ja kredas je Dio.Mi vere
kredas, ke li sendis tiun "Onklo S" al ni.Mi kredas, ke li montris al Rick kiel fari tion kaj li gvidis
vin JB en la disvastigo.

Por ĉio ĉi, por helpi revenigi nian filon al mi, al ni.Por revenigi mian edzinon el la plej profunda
depresio, kaj por helpi mian familion.Rick Simpson, JB kaj "Onklo S", mi estas por ĉiam en via
ŝuldo.Dankon!!!" Kevin

Toksomanioj
"Mi  lastatempe  observis,  ke  terminale  malsana  morfino-dependa  kancero-paciento  elŝaltis
morfinon "KOLD TURKEY".Unufoje el morfino, ŝi iĝis malsata; ne plu estis konstipita; dormis tre
profunde kaj ŝia doloro estis multe pli bone regata.Ŝi ankaŭ iĝis kohera denove.MIRINDA.Se mi
mem ne vidus ĉi  tiun 180 gradon ŝanĝiĝi,  mi NENIAM kredus.Mi neniam antaŭe estis  por-
mariĥuano, sed ĉi tiu persona observado igis min kredanto." Janice

"Unu afero, kiun mi rimarkis nun, ke mi prenas RSO dum 3 monatoj, estas ke ĝi preskaŭ forigis
miajn avidojn por alkoholo.Antaŭe mi trinkis aŭ 2 ĉiunokte sed nun mi malofte volas trinki kaj
kiam  mi  trinkas,  mi  ne  tiom  trinkas,  mi  ankaŭ  rimarkis,  ke  miaj  pantalonoj  estis  multe  pli
malstriktaj.Mi perdis 10 funtojn.La sola afero, kiun mi faras malpli, estas trinki alkoholon.

Mi ankoraŭ manĝas same kaj ankoraŭ manĝas miksitajn nuksojn, kuketojn ktp. nokte, kiam mi
manĝas kaj mi eĉ eble manĝos pli ol antaŭ la Oleo.Jes la Oleo povas malsati vin.

Do aŭ la manko de alkoholo aŭ la oleo igis min perdi 10 funt. en 3 monatoj.Kaj mi ne estis vere
troa,  5'  10”  kaj  ĉirkaŭ  198  funt.Kiam  mi  estis  pli  juna,  mi  ĉiam  estis  ĉirkaŭ  186  funt.  kaj
taŭga.Nun mi malpliiĝis ĝis 187 funt.  laste,  kiam mi kontrolis.Kiel  ajn, la oleo aŭ manko de
alkoholo kaŭzis min perdi pezon.Nur feliĉa kromefiko.” Scott

“Opiaĵoj  faras  min  estreñimiento,  naŭzo,  estas  malfacile  akiri  la  ĝustan  dozon  por  efika
krizhelpo.Ili  igas  min  "vuota",  faras ĝin  nesekura  veturi  kaj  plu  kaj  plu.Mariĥuano ne.Sufiĉe
dirite.” Fred

“15-jara toksomanio al opiaĵoj kuracita de la oleo.Mi ne estus provinta ĝin se ne estus Rick.Do
mi devas diri,  ke  mi  vere ŝuldas al  li  mian vivon,  do mi nun estas unu el  liaj  plej  grandaj
subtenantoj.Mi ĉiam fumis sed tio neniam helpis kun la doloro, kiun mi ricevus pro piloloj.Mi nur
volis morti tiom da fojoj, ĉar mi ne plu estris mian vivon.Mi povas diri pro la RSO.Mi NE estas
sur morfino, oxy, perc, vic,  aŭ subboxone...  ĝi forigis min ĉio!!!!!Kaj mi estas 40 kaj denove
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sentas 20.Mia artrito, kiun mi iam sentis ĉiumatene, nun estas FOR.Mi prenis la oleon interne
10  fojojn  kaj  mia  vivo  komenciĝis  denove.Ne  estas  vortoj  por  esprimi  kiom  dankema  mi
estas.Se vi prenas pilolojn, komencu preni vian oleon nokte krom se vi havas semajnon por nur
dormi, tiam mi irus tiun vojon." Rebekka

"Kanabo forigis min de Benzo post pli ol 30 jaroj da dependeco antaŭ pli ol 15 jaroj, sen ĝi,
daŭrigante kiel mi estis, mi estus mortinta nun ..." Phil

"Mi konas iun uzante kanabon por helpi forigi ilin de suboxone. Kanabo multe helpas ŝin.Ĝi
helpas kun la doloro, kiun ŝi diras.Sed mi pensas, ke la parto de la parto de la piloloj, kiu estas
toksomaniulo por multaj, estas la "supra" parto... en kiu kanabo ne multe estas "supra"... sed
laŭ mi se vi restas al ĝi preter la komenco kaj vi konstruas. toleremo la sento de troa laceco
malaperos.TOLERANCO estas la ŝlosilo.” Erin

"Mi ĉesas ĉiujn kontraŭdolorajn medikamentojn kaj nun kapablas funkcii - mi deziras, ke pli da
homoj fidi la potencon de la naturo!" Sue

“Mi havas mjelan nervon, kiu estis rompita en 2000, kaj dum jaroj mi akceptis la ideon, ke mi
fine estos kripla pro ĝi kaj restis blokita sur Oxycontin dum preskaŭ jardeko, ĝis mi decidis provi
kanabon.Nun, komparante miajn MRI-ojn, la kuracistoj  demandas al si  kiel  la mjelino sur la
nervo komencis  resaniĝi  kaj  forĵeti  cikatran histon.En la  lastaj  du jaroj,  mia pozo komencis
pliboniĝi, kaj mia moviĝamplekso, same kiel redukti la epilepsiatakojn." Ann

Q.Kio pri metadono?Ĉu RSO helpas forigi metadonon?Ĝi estas absolute la plej malfacila drogo
iam eliri.Mi provis plurajn fojojn kun pluraj malsamaj aferoj!La retiriĝoj daŭras tiom longe, ke ĝi
estas tro terura por manipuli tiom longe!Eĉ Bradford Rehab en Alabamo diris, ke ĝi estas la plej
malfacile senvenenigebla!Aaron

-- Aaron, metadona dependeco estas peco de kuko por la oleo, precipe kiam ĝi estas produktita
kaj uzata laŭ niaj instrukcioj.Imagu niajn pacientojn kun etapo 4-kancero - ili kutime manĝas la
plej malbonajn aĵojn, kiujn vi povas imagi, kaj tamen ili kutime povas ĉesi preni ion ajn.ili prenis
post unu aŭ du semajnoj.Do denove, kompare kun tiuj bonaĵoj, metadono estas kuko por la
oleo.Mi rakontas pri tio de fakuloj pri dependeco de jaroj, ili ne volas kredi ĝin kaj neniam aperis
por ke mi simple montru ĝin al ili.JB

“Mi uzis kanabon por la heroinmanio de mia frato.Li estis mortigita sur la laboro sed ni vidis
bonegajn rezultojn kun kanabo ĝis lia morto." Laura

--  Ĝuste uzata RSO povas esti  uzata por venki ĉiujn substancajn dependecojn konatajn de
homo.Kutime  necesas  unu  aŭ  du  semajnoj  por  la  paciento  ĉesi  preni  toksomaniajn
drogojn/pilolojn,  kaj  kutime ne estas signifaj  retiriĝaj  simptomoj.Kio estas agrable,  nome por
pacientoj kaj tiuj, kiuj prizorgas ilin.JB

“La maniero kiel mi rigardas ĝin ĉiuj pilotoj devus manĝi la oleon post kiam ili surteriĝas por la
tago.Tiel ili ricevos bonan ripozon kaj bonan dormon kaj ili povos denove labori bone la sekvan
tagon.Ankaŭ, kiel alie ili malhelpos sin de radiado-malsano kaj ĉiuj dekoj da sanproblemoj kiujn
havas pilotoj?

Mi konsentas pri THC-testado, ĝi estas bona maniero diri ĉu la persono estas respondeca aŭ
nerespondeca pri sia sano.Sano unue.Al mi tiuj, kiuj ne havas THC en sia sistemo, simple ludas
kun siaj vivoj.Aŭ ili  suferas pro mediopoluado, Fukuŝima kaj kemmigrovoja nea sindromo.La
bona afero scii estas, ke la oleo ankaŭ povas helpi pri tio.JB”

“Mi estas resaniĝanta heroinmaniulo.Mi vidas homojn unu tagon kaj mortajn la sekvan, ĉiun
semajnon en mia konsila centro ne de kanabo aŭ BHO aŭ mariĥuano, sed de ksanakso kaj
benzodiazipenoj kiel valiumo kaj aliaj preskribaj medikamentoj.Tio plejparte estis ĉiuj aĉetitaj
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kontraŭleĝe!Kanabo en la tuta historio neniam vundis nek mortigis iun ajn.Kiam politikaj partioj
propagandas la teorion de la enirejo kaj la teorion de skizofrenio.Kion vi ne komprenas estas, ke
ili  evidente  mensogas!Kanabfumantoj  kiuj  havas  skizofrenion  havis  skizofrenion  antaŭ  ol  ili
prenis artikon.Kaj plej verŝajne uzis ĝin por trakti nediagnozitan problemon.Kaj enirejo estas
sensencaĵo.NE ESTAS NENIO EN MARIHUANO, KIO SOPIGI VIN PLI DERRAJN DROGOJN!
La vera "enirejo" estas kontraŭleĝaj komercistoj, kiuj proponas iun alian drogon per asertado,
"Se vi ŝatas herbon, vi amos ĉi tion" ĉar ili scias, ke herbo ne enŝovos iun por elspezi centojn da
dolaroj  ĉiun  tagon  aŭ  horon.Sed  heroino  aŭ  kokaino  igos  vin  frapi  ĉe  lia  pordo  7  fojojn
tage.Estas tempo, ke ni kresku.Malfermu niajn okulojn kaj rimarku, ke la registaro bezonas nin
multe pli ol ni bezonas ilin kaj iliajn mensogojn." Che

"Mi lernis antaŭ pli ol 30 jaroj, ke se mi elirus trinkante kaj timus ke la lito turniĝas (memoru tiujn)
pro tro da trinkado, mi trinkus poton tuj antaŭ dormi, kaj mi vere pensas, ke ĝi helpis min. de
malsaniĝo kaj aŭ igis mian postebrion ne tiel malbona kiel ĝi estus se mi ne havus tiun baton.”
Scott

"THC pasas la sangocerbo-barieron kaj korektas la amigdalon de la toksomanio al alkoholo kaj
aliaj drogoj...Ĉi tio kutime rezultigas la personon difektita de la misuzoj de alkoholo, kaj opiaĵoj
reakiri sian propran kognan kapablon kaj ĉesigi siajn misuzoj memstare." Roberto

“Mi rimarkis ĉi tion.Mi tute ne trinkas.Aŭ havas ian deziron.” Brittney

"Tre  vera.Mi  spertis  ĉi  tion.Mi  tute  ne  emas  trinki  tiun  toksan  venenon,  kiu  detruis  mian
hepaton.La  tuta  kulturo  fariĝas  pli  kaj  pli  bizara  ju  pli  longe  mi  restas  for  de  ĝi.Homoj
ĉirkaŭstarantaj verŝante toksan pison laŭ la gorĝo.Estas bizara por mi.:) Estas tia beno uzi la
herbojn tamen.Sentas mirinde, NENIAJ postebrioj!!!" Camuche

“Kiel  vi  scias,  kiuj  aŭ  kiuj  bestoj  havas  endocannabinoidan  sistemon?Kaj  kion  signifas
endokanabinoido?" Triŝa

"Ĉiuj bestoj havas endocannabinoidan sistemon, escepte de insektoj.Kanabinoidoriceviloj estas
en nia haŭto, cerbo, imunsistemo, intestoj, hepato, spino, ripoj, blanka globulo kaj osta medolo
(stamĉeloj) ktp.Sen la 600 milionoj pli jaraĝa endocannabinoida sistemo, "stamĉeloj agus kiel
aŭto sen ŝoforo." D-ro Guy, Plenuma Prezidanto de GW Pharmaceuticals, Londono, Britio.Ĝi
reguligas ĉiun funkcion en nia korpo.Omega grasaj acidoj (3, 6, 9) kreas endocannabinoidojn,
tial  ili  estas  gravaj  por  ni.Kanaba  oleo  (RSO)  esence  superŝarĝas  la  endocannabinoidan
sistemon, tial ĝi povas kuraci aŭ trakti preskaŭ ajnan sanproblemon." Rick

Kvalito de Vivo
“Kiam vi ekscios, ke kanaboleo havas centojn da kuracaj propraĵoj, vi enamiĝos al la floro.Fakte,
mi  neniam  renkontis  iun  ajn  kiu  kredis  ke  kanaboleo  estas  tiel  potenca  kaj  ankoraŭ  ne
enamiĝis.” Petro

“Antaŭ la oleo mi apenaŭ povis malsupreniri la antaŭajn 3 ŝtupojn, nun mi povas fari 4-horajn
bicikloveturojn.Ĝi nur pliboniĝos.” Petro

“Dankon pro ĉi tiu informo!Mi traktis miajn proprajn panikajn atakojn de PTSD per RSO kaj
trovis  la  samajn  rezultojn.Lyme-malsano  ankaŭ  estas  alia,  kiu  imitas  malarion  en  multaj
manieroj,  kiujn multaj  homoj ne rimarkas,  ke ili  havas se iam mordita de infektita iksodo.Ni
rigardu ĉi tiujn afiŝojn de MILIONOJ!!!Ni uzu ĉi tiun Fejsbukon por unu fojo!!!!” Linnea

“Mia frato havis denton malbonan kaj vunditan.Do mi diris froti iom da oleo sur ĝi kaj li diris tion
du semajnojn poste kaj ĝi ankoraŭ ne doloras kaj ŝajnas ne esti infektita nun.Iru komprenu,
RSO denove al la savo!!!!!" Steve
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“He, ne scias ĉu vi iam aŭdis ĉi tion, sed mi malkovris, ke la oleo ANKAŬ resanigis aŭ prefere
komencis resanigi grandegan kavon, kiun mi havas sur miaj du antaŭaj dentoj. Mi ricevis iom da
oleo tie hazarde kaj la kavtruo estis PLENA de la oleo kaj mi rimarkis kelkajn tagojn poste la
kavaĵo ŝrumpis kaj  nun estis  kvazaŭ duono de la  grandeco!Ĉu iu antaŭe diris  ĉi  tion?RSO
dentopasto sonas kiel VERE bona ideo!Kavoj estas malfacile resanigeblaj kaj mi certas, ke ĉiuj
preferus resanigi ilin, ol havi siajn dentojn tiritaj!Feliĉan akcidenton kun la oleo mi ĝojas diri.”
Kim

“Kion NE Faras Kanaba Oleo?Ĉi tio estas bonega novaĵo por aŭdi pri la dentoj.Shona Banda
havis nekrozon en ŝia buŝo de infektita absceso kie morta dento estis tirita.Ŝi ne havis la monon
por iri al kuracisto aŭ dentisto por kuraci la nekrozon.ANTAŬ ŝi ĉiam metis RSO sur ĝin kaj ŝi
neniam devis iri al la dentisto, neniam bezonis antibiotikojn aŭ kontraŭinflamajn medikamentojn
kaj ne bezonis uzi iujn specialajn produktojn por konservi ĝin pura.Ĉio danke al Rick Simpson
Oil la nekrozo ĉesis kaj ŝi nun denove havas rozkolorajn gingivojn!

Mi ankaŭ rimarkis, ke mi NE havis KAVOJN ekde kiam mi komencis kanaban oleon.Mia buŝo
antaŭe  estis  tiel  acida  kaj  plena  de  kavaĵoj,  ke  mi  trovis  ĝin  stranga,  se  mi  ne  havis
kadukiĝon/kavaĵojn.Sean ankaŭ parolis pri tio la alian tagon.

Mi AMAS aŭdi atestojn pri la oleo!KION ĜI NE POVAS RANGI?Dankon Jindřich Bayer pro la
konigo de la atesto de ĉi tiu persono pri sia dento, mi ŝatas, kiam homoj dividas siajn spertojn
pri kuracado de oftaj malsanoj aŭ por konservi homeostazon." LinZy

"Mi forigis antaŭ-kancero-polipojn prenante dozon ĉiutage." Sinjorino

"Kian rolon povas ludi  kanabo en la  vivociklo  de virino?Kiam panjo  estas feliĉa,  ĉiuj  estas
feliĉaj,” jen ĉio, kion mi scias.Kaj la oleo povas feliĉigi virinon, negrave en kiu etapo de la ciklo ŝi
troviĝas.JB”

“Pri kiuj kazoj la oleo ne povis helpi?Ĉu estas ŝablono en ili, aŭ estas pli da testadobezonata
por kompreni la kialojn?” Danny

-- La oleo havas problemojn ripari tion, kion kuracistoj fiŝis unue, tio estas la sola ŝablono, pri
kiu mi povas pensi.JB

“Mia fianĉino estas tre alergia kontraŭ moskitoj kaj hieraŭ nokte ŝi havis unu sur sia tempio... ĝi
estis grandega, ĉiukaze mi proponis akiri  band-helpon kaj meti RSO kiun ni faris el kanabaj
folioj sur la mordon.Ĉi-matene, kiam ni vekiĝis, la tubero tute malaperis.”

--  Dankon, Jimmy.Mi certas, ke ĉi  tiu informo helpos multajn homojn.La sezono de moskitoj
estas ĉi tie.Kaj la oleo ankaŭ funkcias kiel forpuŝilo, provu ĝin.Ĉiam pli  bone estas malhelpi
problemojn, kvankam estas tiel facile ripari ilin per la oleo.La oleo povas esti uzata topike sur io
ajn, kio jukas, brulas aŭ doloras.Ju pli frue vi aplikas la oleon, des pli frue la problemoj povas
malaperi.Memoru ĝin.JB

"RSO tute ĉesigis miajn epilepsiatakojn.Mi neniam uzos alian homfaritan drogon, kiun mi ŝatus
scii pri ĝi antaŭ ol mia edzo forpasis.Li pasis de la limfomo de Hodgkin.Eble li ankoraŭ estus ĉi
tie.En tiu tempo oni diris al ni, ke ĝi havas 70%-kuracan indicon.Li foriris en malpli ol du jaroj.”
Kelly

“Apotekisto diris al mi, ke tio estas amaso da abomenaĵoj!!Mi perdis mian patron pro kancero ĉi
tiu majo, li havis du el la plej bonaj kuracistoj en Cleveland Clinic kaj Geauga Hospital!!Mia patro
estis nur 62-jara li ankoraŭ estis bebo en mia libro!!Pruvu al mi, ke mia kuzo patro traktas nun
kun kancero.Ĵus eksciis post kiam mi perdis mian patron kaj ĉi tiujn miajn bogepatrojn.” Tammy

"Evidente apotekisto diros al vi, ke ĝi estas abomenaĵo ĉar li estas sen laboro, se la mondo
ekscios, ke kanaboleo kuracas kanceron." Moni
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“Miregas via decidemo JB.Se iu "postulus" de mi pruvon, mi dirus al ili  kien iri sed ne estus
Youtube!Samtempe  tamen,  se  iu  mem  ne  esploris  ĉi  tion  kaj  estas  ligita  al  ĉefaj
amaskomunikiloj,  ili  ne  scius  la  faktojn  kaj  eble  pripensus  ĉi  tiun  sensencaĵon  mi
supozas.Soldato sur JB kaj Rick!PSDiru al via apotekisto, ke lia "industrio"  estas amaso da
fakaĵoj!!" Gord

“Mi uzis ĝin por doloro, dormo, kronika digesta problemo, naŭzo, angoro/depresio.Mi sukcese
forigis kontraŭdolorojn, muskolmalstreĉilojn, antiemetikojn, dormigajn pilolojn kaj trankaĵojn.MMJ
savis mian vivon.Mi rehavis mian vivon pro MMJ, je la teruro de mia kuracisto." Kompato

"Kiam oni konstante prenis la oleon, mia amiko ne havis migrenojn dum 4 monatoj, ili revenis
kiam ni malaltiĝis kaj li  ne kapablas preni tiom da oleo ĉiutage, sed li iris de 2-4 monate al
ZERO ĉiuj  b/c de. la RSO, en tiu tempo li  ankaŭ eliris Norco, Baclofen, prozac por kronika
laceco, li eĉ eltiris la tiroidan medikamenton kvankam la niveloj ankoraŭ ne korektiĝis post kelkaj
monatoj, li ne rezignas & ĉar li sentas min sufiĉe bone. ne kuraĝigante la levotiroksinon, mi tre
scivolas,  ĉu  eventuale  lia  tiroido  normaliĝos  kun  konsekvenca  RSO-uzo,  ni  nur  bezonas
konsekvencan fonton por materialo!Persone mi estas eksterdolorigaj kaj muskolmalstreĉantoj
uzante la RSO." Whitney

“Mi malamas soni severa, se ili estus la 2 plej bonaj Kuracistoj en Klevlando, kio misfunkciis
tiam?Tradicia Kancero-traktado NE funkcias!Kemio, NE funkcias, radiado, NE funkcias...kaj via
Apotekisto, nu kion alian li  dirus?Demandu lin denove kiam li  laŭleĝe liveras RSO.Via patro
Ripozu en Paco, kondolencon al vi kaj via familio.Bonvolu ne atendi alian morton por fari iun
kritikan esploron...benojn.” Laurie

"Mi ne fumus ĝin, sed se mi povus forigi la terurajn migrenojn, kiujn mi havas ekde 1990, mi
provus oleon aŭ ion alian." Rebeka

-- Ju pli frue vi eniros la oleon, des pli frue vi forigos la migrenojn, Rebeka.Ĝi estas tiel simpla
kiel tio.JB

“Nu, mi donis iom da oleo al 63-jara viro kun prostata problemoj.La oleo helpis lin ene de kelkaj
tagoj, li povis pisi senprobleme ...antaŭ la oleo necesis meti kateteron ĉiutage, dolora kaj terura
procedo.Paco.” Juergen

“Mi estas skeptikulo nature, sed mi estas tute VENdita post kiam mi rigardis kion ĝi faris por la
vivo de Jennifer en tiel mallonga tempo.Ŝi havas 30 jarojn.maljuna sed agis kiel deprimita 70-
jaraĝa.La sola konsilo de la kuracisto estis operacio, kiun ŝi volonte farus por ia ajn helpo, sed
ne havas sanasekuron.Ŝi akceptis la fakton, ke ŝi nur devos vivi tiel.

Kiel ŝia Patrino, mia koro rompiĝis vidante ŝin suferi.Ŝiaj infanoj ankaŭ suferis ĉar ilia Panjo
havis neniun toleremon, des malpli  energion por daŭrigi  kun ili.Mia alia filino estas aprobita
masaĝa terapiisto kaj laboris diligente por helpi mildigi iom da ŝia doloro.La masaĝoj helpis sed
nur por tre mallonga tempo.

Ĉi tiu oleo estis Dio!!Jenny ridetas nun (ni ne vidis tion de tre longa tempo)..Mi demandas al ŝi
kiel ŝi sentas kaj ŝi diras: "Panjo, mi ne memoras, ke mi sentis tiel bone."

Mi planas akiri pli da materialo kiel eble plej ofte kaj stoki kiel eble plej multe ĉi tiun oleon (oni
diras, ke ĝi daŭros eterne).Mia edzo kaj mi komencos uzi ĝin vespere post kiam niaj taskoj
estas  faritaj  por  la  tago,  por  ke  ni  eble  povas  malhelpi  multajn  malsanojn  de  nia  aĝo.MI
VENDITAS...DANKON RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“Ĵus diagnozita prostatpaciento, ĉirkaŭ 60-jara, ĉasista tipo.Mi donis al li gramon da oleo, mi
malkaŝe konfesas ĝin.Li vokis hodiaŭ dirante, ke li volas pli da oleo.Ke li sentas sin bonege, tute
ne  havas  problemojn  preni  la  oleon,  ke  li  fartas  pli  bone  ktp.Li  ankaŭ  diris,  ke  li  sentis
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"percepteblajn rezultojn" de la unua tago.Mi eksplodis pro rido kaj feliĉo, kiam li diris tion.Kaj mi
volonte donos al li iom pli - mi multe ĝuas tiajn rakontojn.JB”

"Mi lernis,  ke miaj  prostatproblemoj  simple  malaperis  post  2 semajnoj  da oleokonsumo...Mi
faras mian propran oleon.Mi certas nun, ke THC-nivelo devas altiĝi...Mi havas plurajn streĉojn.Ili
ĉiuj funkcias kaj mi kombinas ilin.Mia urologo estis en ŝoko kaj timiga humoro, rigardante tiujn
rezultojn de rentgen- kaj  ultrasontesto...Mi  instigas ĉiujn aĉeti  tendon de kultivado,  fari  vian
propran planton, ĝi havos parton de via personeco en ĝi...Vi havos ŝancon renkonti vin mem
eventuale...Kaj saniĝu senmanke.Kaj ne de skuado kaj tia.Nur burĝonoj.Certigu, ke ili  estas
rikoltitaj ĝuste kaj ĝustatempe...Ĉi tiu oleo estas simple ĉiela kuraco.Fakte...Mi scias tion nun.”
Gagi

"Mi suferis de migrenoj ekde la aĝo de 16 jaroj.Mi nun havas 56 jarojn.La nura kuracado, kiu
funkcias por  mi  kaj  miaj  amasaj  migrenoj,  estas la  medikamento.Mi  prenas 1/4 grajnon da
rizgrandeco nokte antaŭ enlitiĝo.La medikamento laŭvorte forigas ĉiujn aretojn kaj ne-aretajn
migrenojn.Kiam mi elĉerpiĝas la migrenoj revenas.Mi provis ĉiun migrenan medikamenton tie
kaj neniu el ili funkcias tiel bone kiel la medikamento.Mi ne devas suferi kun kodeina cerbo aŭ
ajnaj kromefikoj.Ĉi tio estis dio sendita por mi."

“De  la  komenco  de  miaj  migrenoj,  resaniĝis  30-45  minutojn  post  kiam  mi  prenas  iom  da
oleo.Neniu doloro.Neniu naŭzo/vomado.Neniu lumo/sona sentemo.Foriris!RSO estas la vojo por
iri.Unu amo." Allen

“Ĝi helpas mian lupon, fibromilagian, migrenojn, angoron.Mi ne povus vivi sen ĝi.Mi sentis min
pli malbone kun ĉiuj piloloj.Ĉi tiu medikamento savas min ĉiutage." Jessyca

“Ĝi ankaŭ purigas mian lupon en mia haŭto!Miaj kuracistoj neniam diris al mi, ili nur proponis
preskribon por steroidoj.Sed ĝi trankviligis la ŝvelaĵojn kaj ili foriris kun NENIAJ adversajefikoj.”
Ilekso

"Mi uzas la oleon en bazo de kokosa oleo sur la bazo de mia kranio, tempioj kaj frunto por
migrenoj...funkcias ene de sekundoj." Ŝirley

"Mi efektive havas skizofrenion kaj mi uzas medicinan kanabon por kromefikoj  rilataj  al mia
kondiĉo, kiel angoro kaj sendormeco.La medikamento funkcias, ekde kiam mi komencis kuraci
pli ofte mi povis dormi, kion mi antaŭe ne povis.Multaj miaj simptomoj aperas kiam mi mankas
dormo.Neniam mi spertis voĉojn dum kanabo, mi sentas, ke ĝi efektive protektas min kontraŭ
ili...” Jose

-- Mi konsentas, Jozefo, maldormo estas la kaŭzo de multaj mensaj kondiĉoj.Tute logike, kiam
oni ne sufiĉe dormis, oni ne sentas sin tiel bone kiel li/ŝi farus post dek horoj da refreŝiga dormo
post manĝado de la oleo.JB

“Mi traktas Lyme per kanaboleo.Ĉefe Bartonella nun.Mi ne povus dormi sen ĝi, ne povus manĝi
sen ĝi, kaj sen ĝi ŝviti senĉese.Mi certas, ke multaj aliaj malagrablaj aferoj, sed mi ne volas foriri
por ekscii!Kaj aldoni, mi faris la unuan semajnon aŭ pli, sed poste estis glata velado de tie!!!"
Maggie

“RSO KAJ ALERGIO AL MIELO.Mi iris viziti amikon mian.Ŝi havas gorĝan malvarmon kaj ĵus
revenis de sia kuracisto kun amaso da antibiotikoj.Do mi donis al ŝi guton da oleo hieraŭ, ŝi
frotis kelkajn sur la kolon kaj la gorĝon kaj enlitiĝis.Ŝi kutime parolas multe, mi foje scivolas, ĉu
ŝi entute spiras kiam ŝi ekparolas, ĉi-foje ŝi estis la plej kvieta, kiun mi iam vidis.

Matene, mi faris iom da teo por ŝi kaj diris al ŝi, ke ŝi prenu la blankan tason, ĉar mi metis
mielon en la alian.Ŝi estas alergia al mielo, guto de ĝi povas kaŭzi masivan alergian reagon, kiu
postulus tujan medicinan atenton.Duonhoron poste, mi kontrolis por vidi kiel ŝi fartas en sia
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ĉambro kaj certe vidis la blankan tason sur la kuireja lavujo kaj la alian kun tri kuleroj da mielo
en ĝi apud ŝia lito.Feliĉe, ŝi sentis nenion malbonan kun sia korpo, neniun gratadon en la gorĝo
(kio kutime estas la signo de la komenco de la alergia reago).Do mi donis al ŝi alian grandan
guton da oleo.Ŝi daŭre estas en la lito, spektas filmon, ridas feliĉe kaj diras ke tio estas la plej
bona "malsana tempo" de ŝia vivo.

Por mi, ĝi estas nur alia konfirmo pri kiom efika konvene produktita RSO estas kontraŭ ĉiaj
alergioj.Kaj mi ankaŭ ĝojas, ke mi povas sidi ĉi tie afiŝante ĉi tion anstataŭ sidi ie en hospitalo
demandante ĉu ŝi travivos la tason da teo kun mielo aŭ ne.JB”

"Ordigis mian absceson sur mia dento en 2 tagoj, malaperis!!" Susanna

“Mi koleras nur legante ĉi tiujn verojn ĉar mi scias, ke ili estas veroj.Mi suferas de dupolusoj
kunigitaj  kun angoro kaj  severa  naŭzo,  kaj  kvankam mi  konservas  medicinan karton  tra  la
ŝtato.Mi  ne  povas  fumi  ĉar  la  plej  multaj  laboroj  provas  drogojn  kaj  faras  hazarde
nuntempe.Kanabo malstreĉigas mian menson kaj permesas al mi senti, ke mi vere povas spiri
denove.

Mi absolute malestimas la registaron pro ĉio, kion ili havas aŭ provas forpreni de ni kaj sen
ĝuste kuraci min pro ĉi tiu kolero kaj angoro.Mi timas pri mia mensa stato.Mi estas en kompleta
ligo kaj nur mi suferos pro tio, ne la registaro."

-- Mi tre bone komprenas ĉi tiun senton, Amanda.Kanabo devus esti reguligita proksimume tiom
multe kiom teo.JB

“Ĝi igis min senti pli bone kaj dormi pli bone ol mi iam ajn en mia vivo.Mi havas maloftan formon
de epilepsio, fibromialgio, degenera diska malsano fazo 2 en mia malsupra dorso, kaj amaso da
digestaj  problemoj.Post  kiam  mi  povas  pagi  ĝin  konstante,  mi  esperas  forigi  ĉiujn  miajn
medikamentojn, kiuj nur malpliigas miajn nunajn simptomojn." Anĝelo

"Mia patro mortis, kiam li povus esti resanigita, mia koro estis rompita dum preskaŭ 2 jaroj, mi
ŝatus scii pri tio." Ann

“Same, sed estis mia panjo.Sciu kiel vi sentas." Roberto

“De homo, kiu estis savita de ĉi tiu oleo dum mi trapasis kancero, homoj devas vekiĝi!!Mi estis
sur 52 piloloj tage!Farante traktadojn, kiuj preskaŭ mortigis min!Mia amiko ricevis iom da oleo
kaj alportis al mi!Mi estis 100% kontraŭ ĝi!!Mi pensis, ke ne ekzistas maniero kaj mi estos ĵetita
en malliberejon!!Li lasis ĝin kun instrukcioj al Google Rick Simpson.

Kelkaj tagoj pasis, mi estis en tuta doloro kaj mi klopodis ne pensi pri la kromefikoj, kiujn ĉi tiuj
traktadoj  kaŭzis,  kiujn mi  ricevis  sur  mia rondiro!!Sekva afero,  kiun mi  scias,  estis  11 horoj
poste!!!Ŭaŭ!!Mi  ĉesis  traktadon  malrapide  prenis  malpli  kaj  malpli  medikamentojn  por  forigi
preskaŭ ĉiujn ĉi tiujn medikamentojn kaj mi komencis la oleon!!Damne, mi ne sentis min tiel
bone dum unu jaro!Mi vokis mian amikon kaj li luktis sed povis havigi al mi pli da oleo!Mi estas
vivanta pruvo, ke ĉi tio funkcias!!Ankoraŭ estus sur ĝi se mi povus esti sed ĝi estas financa
afero!Ho kaj mi ankoraŭ havas kanceron sed ne tiel malbonan kaj ne faris neniun skanadon
nenion nur vivas!Mi havas la BRCA-genon do ĉiam havos kanceron, sed pro ĉi tiu oleo mi vivas!
Dankon." Celiia

“La tezo de Ray Peat, al kiu li plene alvenis post multaj jaroj da esploro, estas ke sukero, amelo,
salo konsumado devus esti relative alta por la celoj de stomaka acido, proteino devus esti alta
sed en proporcio de io kiel 4:1 rilate al. karbonhidratoj, nesaturitaj grasoj ne estas necesaj kaj
krome  damaĝas  la  mitokondriojn,  kafeino  ĉesigas  la  ĉelan  streĉan  ciklon  de  kanibaligas
proteinojn  aŭ  grasojn  kaj  la  uzon  de  aromatazo  por  igi  tiujn  nesaturitajn  grasojn  en
estrogeno.Progesterono estas la ĉefa protekta hormono de taŭga ĉela metabolo kaj vitamino E

- 148 -



povas malhelpi la oksidadon de nesaturitaj grasoj jam en la korpo.La laboro de Ray Peat kaj
Rick Simpson kune absolute ruinigus la plej  grandan ponzi-skemon de mizero elpensita en
konata historio." Andreo

"Helpas mian IBS kaj agas kiel natura kontraŭspasmo por la kojla doloro, kiun mi havas.Pli bone
ol la piloloj, kiujn la D-ro volis doni al mi, sur la preskriba etikedo diras, ke ĉi tiu drogo, kun uzo,
kun la tempo, povas malhelpi la naturan digeston kaj mi povas esti dependa de ĝi por digesto?
Depende de ĝi?Sed la doktoro determinis, ke la avantaĝoj superas la riskojn?hm!?Ne, dankon!"
Marie

"Jen la uzoj kaj  sukcesoj,  kiujn mi persone havis uzante nur 1.5 rizgrandecon tage -  nenio
proksima al gramo kiel bezonata por kancero-kuracado.

1 - malaltigis mian sangopremon de 189/99 al 145/84 kiu estas mirinda.

2 - kuracita infekto en 3-grada brulvundo uzata topike en nur 2 uzoj!

3 - daŭris 3 tagojn por ke ŝvelinta limfganglio reiru al normalo post kiam ĝi estis ŝvelinta dum pli
ol monato

4  -  ege  helpas  al  mia  hundo,  kiu  estas  14-jara  kaj  havas  nazan  kanceron,  mi  ŝprucas
mikronebulon de rso kaj olivoleo en ŝian nazon - ankaŭ helpas ŝin kun energio, pul-kontrolo kaj
artrito.

5 - Mi ne komencis perdi tro da pezo sed eble 4-5 funt. pli  ol monaton sen ŝanĝoj, sed mi
esperas, ke ĝi reakiros

6 - ne plu uzo de dormhelpilo, falu profunde en dormon facile

7 - helpis resanigi pinĉitan nervon kun ripozo sed tuŝis la doloron kie neniu otc-medikamento
povis.
Amu ĉi tiun oleon...vere savanto de vivo." Supervivo

"Rick Simpson ŝanĝis mian vivon por ĉiam.Ĉio, kion mi pensis scii pri kanabo, estis mensogo.Mi
estas sur RSO ekde oktobro 2012 kaj mi ne sentis min pli  bona en mia vivo.Mia metabolo
havasnormaligita.Mi ruĝiĝis pilolojn per hipertensio.Mia stomako funkcias normale por la unua
fojo ekde mezlernejo.Ĉio danke al Rick Simpson.Mi faligis 30 funt. sen provi kaj ne povus remeti
ĝin  se  mi  provus.Mi  konsumas  1-2  gramojn/tage  buŝe.Mi  aĉetas  oleon  kaj  disdonas  ĝin
senpage al  malsanuloj  laŭ la  maniero de Rick Simpson kaj  daŭre faros tion honore al  mia
forpasinta patro Solomon Marsden.RSO estas vera medicino kaj ĉiu doktoro kiu ne rekonas tion
devus iri reen al lernejo." Vilhelmo

"Forigis min de ĉiuj medikamentoj por dupolusa angoro kaj dormaj problemoj!!! La dozo estas
grava kaj necesas iom por provi ĝuste!!" Kara

“Mi  estis  devigita  preni  medikamentojn  kiuj  kaŭzas  Parkinson--  sed  mia  vera  dio  donita
medikamento helpis min venki la mortigajn efikojn de diabeto.RSO certe estas kuraco.Dankon
Rick!” Davido

“Mi havas Parkinson-on...  Kaj travivis la 4-an etapon kolorektan kanceron.Kuradis ĝin per la
oleo de Rick Simpson.Totala kosto sub 2000,00.Tipa kancerulo donos al la medicina starigo
proksime al 200,000.00.Estas kialo,  ke ili  ne volas,  ke ĉi  tio eliru  kaj  tial  la hospitalo estas
posedata kaj  administrata de la farmaciaj  kompanioj.LA KANABISA OLEO FUNKCIAS!!!Miaj
kuracistoj rifuzis eĉ paroli pri tio, ĉar ili timas la farmaciajn kompaniojn!” Lee

“Jes.Ĝi ja helpas kun Parkinson.Estas video de viro uzante ĝin kaj vi povas vidi la ŝanĝon por
pli  bone.Mia  praonklino  havas Parkinson-on kaj  ŝi  ĵus estis  diagnozita kun cerba tumoro.Ŝi
translokiĝas de Ohio al Pensilvanio por loĝi kun miaj geavoj kaj ni komencas ŝin uzi la petrolon
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kiel eble plej frue. Darlene

Dormado, Sendormeco
“Ho jes, sendormeco. Estis malbone, mi nun dormas kiel roko." Laura

“Mi ricevas la plej mirindan dormon.Mi uzas RSO dum ĉirkaŭ du semajnoj nun kaj miaj kalkuloj
estas  tute  bonaj,  mi  sentas  min  sana  kaj  dormo  estas  mirinda.Dorlotbesto-skanado  en  3
semajnoj por kontroli la grandecon de la multoblaj tumoroj...Mi havas konfidon.” Laura

"Aaryn: Mi pensas, ke mi manĝis iom tro grandan pecon...sed ĝi ne estas malbona afero!Estas
eble nur tempo por dormi.

-- Kiel estis la dormo, Aaryn?JB

Aaryn: Bonege!Mi ankoraŭ ripozas!Mi trovas, ke ĝi jam helpas kun mia deprimo kaj angoro.La
oleo ridigas min, lol.

Mi  havis  alian  pacienton  ĉi  tie,  kiun  mi  montris  kiel  fari  la  oleon  kaj  li  ankaŭ  havas
angoron.Ankaŭ li ridis.Ĝi estis tre bona.

Mi  manĝas  rizgrandan  kvanton  4  fojojn  tage  la  lastajn  2  tagojn,  kaj  mi  devis  enspiri  la
medikamenton malpli ofte, kaj mi havas minimuman doloron."

-- Tiel devus aspekti kuracado de grava malsano, ĉu ne?La paciento dormas, vekiĝas freŝigita,
multe ridas pri si mem kaj pri la malsaĝeco de la tuta situacio, ne spertas streson, maltrankvilon
aŭ kromefikojn de kemiaj medikamentoj ktp.Mi persone certe ŝatus ĉi tion multe.JB

“Mi estas sur la kanaboleo por pluraj kondiĉoj kaj mi neniam dormis tiel bone aŭ sentis tiel
bone....Dankon Rick Simpson & JB pro la mesaĝo, ke ĉi tiu planto faras mirindaĵojn por ĉio
imagebla!!Nur  faru ĝin homoj kaj  vidu mem!!Estas la  sola maniero,  kiun vi  farosfariĝu vera
kredanto, fidu min!!”Val

--  Dankon,  Val.Estas  vere,  ke  nenio  superas  personan  sperton  pri  tio,  kion  la  oleo  povas
fari.Post kiam vi provos ĝin, ekzemple sur brulvundo aŭ moskito mordo kaj la jukado kaj doloro
malaperos en sekundoj, ĉiuj povas diri al vi kion ili volas, sed la oleo daŭre estos la plej bona
medikamento kiu ekzistas.Kaj vi volos havi sitelon da ĝi hejme, por se io okazis.

Vi ne devas fidi eĉ unu vorton, kiun ni diras, nur faru la oleon, trovu iun kun brulvundo, haŭta
kancero, diabeta ulcero, poste apliki ĝin topike kaj rigardi kio okazas.Tiam memoru, ke la sama
okazos en via korpo kiam vi ingestas la oleon, kaj tio estas ĉio, kion vi bezonas scii, vere.JB

Por tiuj, kiuj opinias, ke neniu esplorado pri medicina kanabo estis farita.Estas pli ol sufiĉe da
informoj  por  laŭleĝa  kanabo  hodiaŭ,  ĝi  estas  simple  mensogo,  ke  ĝi  ne  havas  medicinan
valoron kaj ke ĝiaj efikoj ne estis science pruvitaj.Kanabo ne estas uzata en medicino ĉar ĝi
estas neefika, ĝia ĉefa problemo estas, ke ĝi estas tiel efika (kaj malmultekosta).JB

"Mi estas en debato nuntempe pri ĉu kanabo povas aŭ kaŭzas psikozon/skizofrenion.Ĉar ili,
citu,  "konas  tro  multajn  plenkreskulojn,  kiuj  fumis  multe  da  poto  kaj  nun  havas  diversajn
mensajn problemojn." Kion vi dirus ankaŭ al iu, kiu diris tion al vi?La debato estis ekigita de mi
klakante la ŝatbutonon sur bildstrio de gepatroj  rakontantaj  sian infanon pri la avantaĝoj de
kanabo!!"

-- Kathy, mi dirus al ili legi la libron de Rick.La oleo kuracas psikozon/skizofrenion manĝite, kaj
kiam ĝi kuracas ĝin, ĝi tute logike ne kaŭzas ĝin.Ĉio, kion oni devas fari, estas trovi la ĝustan
streĉon aŭ streĉojn kaj oleon aŭ oleojn aŭ iliajn kombinaĵojn por ĉi tiu kondiĉo.Tio estas ĉio,
vere.JB
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“Ju pli da sedativo des pli bone.Mi uzas ĝin nokte antaŭ ol enlitiĝi kaj ĝi funkcias.Mi nun dormas
8 horojn tuj.Ripozo estis la plej bona afero por mi.La 80% kaj pli forto bezonas iom da tempo
por ke vi kutimiĝu al ĝi, sed vi atingos tien.Komencu per 0,01 ml kiel direktite kaj laboru de tie.Mi
provis 0.025 por komenci...venontfoje mi prenis nur la 0,01 ml.La 0,025 ml metis min sur la
kanapon dum 10 horoj.Atentu sed memoru preni ĝin.Kiel mi diris, Nokta tempo estas la Ĝusta
tempo por mi.Povas funkcii tage kaj RIPOZI nokte." Johano

"Mi  havas  MS  kaj  mi  suferas  kun  doloro  konstante,  ĉie  inkluzive  de  ekstreme  malbonaj
kapdoloroj.Mi ricevas la tremojn, kiujn la kruroj eligas tiel plu kaj tiel plu.Mi ankoraŭ ne povas
akiri ion ajn kiu helpos kun la doloro.Mi ne lasos ilin meti min sur ion fortan ĉar mi ne volas fariĝi
toksomaniulo al  drogoj.Do mi suferas!!Eble mi  provos ĉi  tion,  mi  forgesis,  kia  dormo estas,
konstante supren." Sinjorino

-- Donna, provu la oleon, ĝi certe lasos vin dormi.JB

“Mi estas sur la kanaboleo por pluraj kondiĉoj kaj mi neniam dormis tiel bone aŭ sentis min tiel
bone....dankon Rick Simpson & JB pro eligi la mesaĝon, ke ĉi tiu planto faras mirindaĵojn por ĉio
imagebla!!Nur faru ĝin homoj kaj vidu mem!!Nur tiel vi fariĝos vera kredanto fidu min!!” Val

“Mi donas la oleon al mia fianĉo kaj li ne prenis multon kaj ĝi tiel lacigas lin.Li dormas plejparto
de la tago.Mi forigos lin de ĝi dum unu aŭ du tagoj nur por vidi kiajn ŝanĝojn ĝi faras...tiam eble
donu al li iomete kiel 1/2 grajnon da rizo (almenaŭ tio estis kion ni legis) eble ni rapidigis ĝin por
li.” Batalanto de glioblastomo

--  Jason,  la  dormema sento estas en ordo kaj vi  volas ke la paciento dormu kiel  eble plej
multe.La  sedativa  efiko  eluziĝos  post  kelkaj  semajnoj  sed  ĝi  ne  estas  io  nedezirinda,
male.Bondezirojn, JB

D: Fari iom hodiaŭ por viro, pri kiu la blankaj manteloj diris, havas du semajnojn por vivi kaj ili
povas nenion pli fari por li.Mi esperas havi bonajn novaĵojn por ĉiuj baldaŭ.Provante ankaŭ igi lin
ĉesi fumi kaj ŝanĝi sian dieton kaj pli por doni al sia imunsistemo batalŝancon.Dankon Rick kaj
JB pro via scio kaj doni al ni veran kuracon.

A: Dave, lasu lin fumi, ne gravas se li manĝas la oleon.Krome, li multe dormos, do li tamen ne
tiom fumos.Koncerne ŝanĝi la dieton nun, nu, li devus ŝanĝi ĝin racie sed ne draste, lasu lin
manĝi  kiel  li  sentas.Ne nepre kolbaso,  sed io  racia.Pliigu la  pH de lia  korpo,  igu lin  manĝi
semojn de du pomoj ĉiutage.La plej grava afero estas enigi en li kiel eble plej rapide kiel eble
plej rapide.Ankoraŭ estas ŝanco.Kombinu manĝi la oleon, supozitoriojn, vaporadon kaj topikan
uzon por plej bonaj rezultoj.Eĉ se li ne sukcesos, li vivos maksimuman vivkvaliton ĝis la fino, kaj
ankaŭ tio estas tre grava.Mi certas, ke estos pli ol du semajnoj, sed ni vidos.Kuracistoj ne ĉiam
pravas kun siaj antaŭdiroj kiam la oleo eniras.Bondezirojn, JB

“Mi dormas tre profunde, kaj pli longe ol kutime.Post kiam mi leviĝas, mi sentas min tre ripozita,
ne mizera kiel kiam mi fumas." Terry

“Mi dormas bone kaj sonĝas sed mi vekiĝas malĝoja.Daŭras horojn por aperi kaj tiam ĝi daŭras
longe, longan tempon.Mi uzas ĝin ĉiunokte.Ĝi forigas mian artritan doloron kaj lasas min dormi."
Katerino

"Mi havas kanceron kaj dormapneon.Mi ne nur ricevas mirindan dormon, mi ne vekiĝas pro
varmego.Ĝi estas beno.” Stefano

"Ĝi sentas kiel esti feliĉe morta!" Mal

“Mia menso sen ĝi estas kiel Novjorka trafikŝtopiĝo.Kun ĝi - ĝi faciligas ĝin en Zen-ĝardenan
staton dum daŭre funkcias sur normala nivelo." Andriso
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"Mi havas dormmalsanon dum 20 jaroj, RSO-oleo helpis min dormi unuafoje kaj mi estas sen
doloro vekiĝante!Jes!” Bonjo

"Mi havas herniitan diskon, kiu premas mian sciatan nervon, kaŭzante severan doloron pafi de
mia  malsupra  dorso  malsupren  de  mia  maldekstra  kruro  ĝis  miaj  piedfingroj.Mi  prenis  3
ibuprofenon ĉiujn kvar horojn nur por ke mi povu ellitiĝi kaj povi marŝi.Mi komencis preni la
oleon antaŭ preskaŭ du semajnoj por la doloro kaj inflamo.Mi nun postulas neniun ibuprofenon,
mi dormas pli bone ol mi iam ajn, miaj kunlaborantoj komentis pri miaj pli bonaj humoroj kaj
ĝenerala feliĉo.MI SENTAS BONE!" Jennifer

“Mi  donis  al  mia  14-jaraĝa  Pit  la  oleon  dum  4  semajnoj  nun  por  kancero.Ŝi  kelkfoje  iom
"sakiĝas" kaj ebriiĝas kiam mi donas al ŝi tro multe, sed kiam la hekteco foriĝas, ŝi dormas kiel
hundido.Ŝi  rifuzis  preni  veterinarajn  medikamentojn,  do  ni  ricevis  iom  da  oleo
anstataŭe.Ankoraŭ fruaj tagoj sed mi registras ŝian progreson.Necesis ĉirkaŭ unu semajno por
ŝi alkutimiĝi al la oleo kaj ree disvolvi apetiton.Mi estas ĵaluza, ĉar ni povas en ĉi tiu etapo nur
pagi la oleon por ŝi Amu ĉies belajn rakontojn!”

"Mi  havas  Socian  fobion  (pli  bone  nomatan  kiel  socia  angoro-malordo),  deprimon  kaj
sendormecon.Neniam prenis la oleon, ĉar mi ne povas trovi ĝin ĉi tie kie mi loĝas, ankaŭ ne
povas kultivi kaj ĉerpi ĝin mem...sed mi fumis ĉirkaŭ dek fojojn, kion mi sentis estis, ke post la
unua  fojo,  mi  nun  povis  dormi  kiam ajn  mi  sentis  laca,  mi  havis  mian  "ĉiuman vivon-sen-
depresion-monaton",  neniam  sentis  tiel  feliĉa  (neniu  deprimo)  kaj  kun  tiu  tuta  vigleco  eĉ
prenante la plej  potencajn medikamentojn (kiuj  kondukas min al  aliaj  sanproblemoj)  por tio,
ankaŭ mia socia angoro (fobio) multe malpliiĝis kaj mi ne bezonis esti "alta" por senti tion, se Mi
fumis 1 aŭ eĉ 2 tagojn antaŭe kaj devis eliri kaj paroli kun aliaj homoj, resti en publika loko (tion,
kion ĉi tiu malordo maleblas), NUN MI POVAS FARI TIIN, sentis min viva denove kiel "normala
homo", neniu medicino faris tion.La problemo estas, pro leĝoj, prioritato de la herbo, plus socia
antaŭkoncepto kaj nescio pri la planto, miEĉ ne plu povas fumi ĝin, ne volas "altimi", nur volas
vivi denove sen tiuj vivlimaj aferoj.Estas multaj anonimaj homoj, kiuj vivas kiel mi kun ia fobio kaj
aliaj malordoj kaj mi pensas, ke la oleo povas esti la solvo." Paŭlo

"Vi povas demandi al Rick kaj aŭ JB, ni trovis, ke uzi produkton, kiu estas 20-30% sativa, estas
unu el la plej bonaj kombinaĵoj por problemoj rilataj al angoro." Brewster

-- Ni ŝatas labori kun indika dominaj sativaj krucoj kun 20% THC aŭ pli, ĝuste pro ĉi tiuj kialoj.La
efikoj de la plej bonaj oleoj estas ekstreme potencaj kaj sedativaj, tamen eŭforaj kaj eĉ pli bonaj
afrodiziaj.Kiam vi donas al paciento medikamenton kun tiaj efikoj, vi povas esti preskaŭ certa,
ke ili ĝuos preni ĝin.Kiu ne farus?Vi dormas bone, vi vekiĝas bone ripozita, eŭfora kaj plena de
deziro feliĉigi iun.Kiu ne ŝatus tion?JB

“Gratulon, tio estas bona novaĵo!Ĝi estas tre efika por multaj aferoj...Mia onklo havis tumoron en
la pulmo de la grandeco de pomelo.Ili donis al li 6 monatojn por vivi...Li ĉefe frotis ĝin sur la
brusto kaj dorso ĉar kiam li manĝis ĝin, ĝi igis lin tro dormi...lol.Ĉi tiu traktado ŝrumpis ĝin al la
grandeco de juglando... preskaŭ malaperis...kaj estis jaro kaj duono... la kuracisto miris, sed
tamen mendis kemioterapion...Tiun saman nokton mia onklo havis  koratakon ...  li  finis  havi
plurajn  koratakojn  kaj  mortis  pro  ili  ne  pro  kancero  ...  kemioterapio  estas  multe  tro
severa ...Restu kun la naturaj medikamentoj kaj vi faros bone!" Doug

“INDICA estas  sedativa  en  bona  maniero!Se  vi  trinkas  multe  da  pura  nefluorida  akvo  (mi
aldonas premon de citrono) pro sekiĝo de okuloj kaj gorĝo dum dormo.Mi bezonis du monatojn
da maksimuma dozado por finfine korekti, do mi dormas la tutan nokton kaj vekiĝas refreŝita!Ne
plu malsano!Mi estas feliĉa kredanto, kiu faras mian propran!” Linnea

“Sedativo kiel en dormu vian azenon sedativo.Neniuj doloroj, neniuj doloroj, nur agrabla veturo
al sano." Johano
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“Mi aprezas lerni pri la RSO ĉiutage kaj kion ĝi faris por homoj/bestoj.Se ĉi tiu oleo faras tion,
kion oni diras, oni devas krii  ĝin de la plej  alta monto - ne trankviligi.Mi ne havis personan
sperton  pri  ĝi,  sed  certe  se  mi  aŭ  iu  ajn,  pri  kiu  mi  zorgas,  trovus,  ke  ni  bezonas  ĝin.
Intertempe mi legas tiom da afiŝoj kiel eble.Mi ankoraŭ ne legis afiŝon, kiu diras: "Dankon Rick
Simpson - mi estis tute sxtonigita, ĝi estis mojosa, ulo." Debbie

--  Dankon pro via subteno,  Debbie,  mi  certas,  ke vi  skribos afiŝon,  kiu diros ĝuste tion tre
baldaŭ.La sento en la korpo, kiam oni ingestas la ĝustan dozon de la ĝusta RSO por ili, povas
esti  priskribita  nur  kiel  "tre  malvarmeta".  Aŭ  ekstreme  malvarmeta.Aŭ  eble  mirinde
malvarmeta.Ĝi estas unu el la plej agrablaj sentoj, kiujn oni povas sperti, ĝi estas tre natura,
trankviliga kaj trankviliga.

Kiel  ni  diras,  plej  bonaj  oleoj  havas  tre  sedagan,  tamen  eŭforian  efikon  kiam  ili  estas
ingestitaj.Do vi dormas bone kaj poste vi vekiĝas ridante kiel infano.Kaj kiam oni dormas bone
kaj vekiĝas ridante, oni pli verŝajne sentas vin bone kaj ripozas ol kiam oni ne dormas bone kaj
ne vekiĝas  ridante.Kaj  kiam vi  sentas  vin  bone  kaj  ripozita,  via  korpo  logike  resaniĝos kaj
pliboniĝos.Neniu raketscienco, kiel ĉiam kun kanabo-medicino.JB

“Dormante??Estis semajno sur la oleo kaj dormis la plej grandan parton de ĝi.Mi legis, ke Rick
diras, ke tiel korpo resaniĝas, ĉu tio estas normala?Ĉu ĝi pruvas, ke la oleo uzata estas bona
aĵo?" Ŝaron

“Tute neniuj problemoj... :) Mi efektive dormas sufiĉe bone pro tio.Mi metis ĝin en pecon da
maldika tualeta papero kaj ruliĝis en pilkon krevigante ĝin kiel pilolo, aŭ ruliĝanta en pano.Tiam
iu diris, ke tp estas danĝera, do mi volis scii, kion faras ĉiuj aliaj.;) Dankon, viroj.@jb Mi estas
ĝis  la  gramo tute  sen  problemoj,  krom por  bona  dormo kaj  iom malrapida  movo  kiam mi
vekiĝas.” Kristina

"Kiel armea veterano kun PTSD, dorma malordo, malsupra dorsdoloro (pro paraŝuta akcidento),
angoro  kaj  rena  malsano,  RSO estas  unu  el  la  solaj  metodoj/formoj,  kiujn  mi  povas  preni
kanabon.Finfine mi dormas nokte,  perdis  20+ funtojn,  pro kvalita dormo, kaj  de hieraŭ miaj
dujaraj renaj laboratorioj pliboniĝis.Miaj laboratorioj tiom pliboniĝis, mi nun devas redukti mian
medikamentan dozon ĉar mia sangopremo estas tro malalta.Ĉiuj  pozitivaj signoj,  kiom bone
preni RSO nokte plibonigas mian vivokvaliton." Corwin

"Mia  Frato  suferas  de  severaj  koleraj  problemoj  kaj  estis  diagnozita  kun  lima  personeca
malordo.Li povas klaki je la guto de groŝo, estante dirita tra ĉiutaga reĝimo de Kanabaj floroj
same kiel eltiraĵoj, farante tion li povas ekvilibrigi sian humoron kaj vivi normalan feliĉan vivon
kaj libera de ĉiuj krom foja epizodo, nenies. perfekta sed mi povas diri persone sen kanabo mia
frato verŝajne estus en tute alia loko.

...Mi kredas, ke homoj suferantaj de paranojo pro konsumo de kanabo suferas de ĝi pro sia
malkapablo  trakti  ĝiajn  naturajn  mensmalfermkapablojn  kaj  senton  de  konscio  pri  via
subkonscio.Mi sentas, ke granda parto de la paranojo asociita kun kanabo-uzo estas strikte
placebo kaj devenas de la frua propagando de la epoko de malpermeso de kanabo Reefer
Madness." Corey

"Miksita...Ĝi helpas kelkajn, sed aliajn ĝi ŝajnis plimalbonigi.Ĝi certe helpas kun mia angoro!Mi
havis tre streĉan laboron, kiu kaŭzis svingojn, mi estas miaj  muskoloj...Ĉio foriris post preni
oleon.Ĝi malstreĉis min sufiĉe por ekkompreni ke mi ne plu bezonas tiun aĉan laboron kaj mi
rezignis." Heather

"Mi estas Dupolusa kaj kiam ajn mi prenas iom da RSO-oleo, bone por diri ĝin simple, ĝi sentas,
ke mi ne plu estas Dupolusa, tio estas bona sento." Jozefo

“Mi estas veterano kun PTSD kaj angoro.Mi ne plu devas preni xanax por kontroli atakojn.Mi
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ankoraŭ prenas ssri kiu estingas ĝin, sed se mi sentas ion veni sur iom da oleo, trenu de pipo
aŭ vapo kaj mi fartas." JR

"Jes,  ĝi  faras  multon  kiel  humorstabiligilo  por  PTSD kaj  iometa  mania  konduto  kaj  panika
malordo se prenita ĝuste." Jennifer

“Jes,  tre  multe.Kun  kaj  la  malsano  de  Fabry,  kaj  neŭrofibromatozo,  ekzistas  granda
interkonsento da nerva damaĝo ankaŭ kaŭzanta angoron.Mi havas tute alian perspektivon pri la
vivo.Mariĥuano ŝanĝis mian vivon kaj montris al mi kiel bele estas vivi." Jakobo

“Mi neniam estis pli bona mense en mia vivo.Mi uzas RSO jam de du jaroj kaj mi ĉesas ĉiujn
miajn medikamentojn kaj bezonas nur oleon foje.Mi prenos kelkajn punktojn kaj mi sentas, ke
mi tute ne estas dupolusa ... kaj mi suferis kun ĝi tiom longe...Mi kredas, ke ĝi savis mian vivon
kaj helpis ankaŭ kun multaj aliaj malsanoj...Mi sentas min benita havi la scion kaj kapablon
kreski kaj fari mian propran VERAN medikamenton.

Mi komencis antaŭ du jaroj ĉi tiun junion kaj mi nur prenis 65mg tage.Mi uzis Blue Cheese-
trostreĉon,  kiu estas indika  regata  kaj  alta  je  CBD kaj  pli  malalta  en THC.Mi ankaŭ provis
sativan makulon, kiu estis tro forta kaj iom tro maltrankviligis min, do mi revenis al la indika
makulo kaj ĝi faris mirindaĵojn...Mi prenis ĝin ĉiutage dum 30 tagoj kaj nun devas preni ĝin nur
kiam mi komencas senti min iomete...Ĝi ankaŭ funkciis bonege por la diabeto de mia edzo kaj
la epilepsiatakoj de mia patro kaj la kanceroj de mia amiko estas en remisio ...Ĝi vere faris
grandajn aferojn en mia vivo.Bonŝancon kaj mi esperas, ke vi trovos trostreĉiĝon kiu funkcias
bone por vi." Sara

“Absolute.Ĝi estas la sola afero, kiu helpis min kun Maltrankvilo kaj PTSD.Mi dekutimigis min de
4 kontraŭdepresivaj preskribo-medikamentoj (post  dek jaroj  da eksperimentado kun ĉiu ant-
depresiaĵo  disponebla  kaj  ne  kapabla  trovi  unu  sen  malfortigantaj  kromefikoj)  kaj  ne  plu
memmedicinas  kun  alkoholo.Mi  suferis  kun  Maltrankvilo  dum jaroj  kaj  PTSD post  malbona
aŭtoakcidento.en 2007.Mi neniam veturis dum 4 jaroj.Nun reiru al laboro veturanta por Hejma
Prizorga Agentejodenove kaj ŝuldas mian vivon al ĉi tiu planto." Sinjorino

"Ĝi helpas ege kun depresio, kiu akompanas kronikan malsanon.Mi ne povis koncentriĝi por
resti  en  mezlernejo,  sed  uzante  kanabon  mi  povis  'ĝisdatigi'  ĉe  kolegio  de  Gr.9-12  en  6
monatoj.Ne scipovu kial mi ne havas PTSD pro jaroj da perforta fizika misuzo, krom mi regule
uzis kanabon, do eble tio rilatas al ĝi.Ĉu ĉi tiuj aferoj validas?" Laurie

“Jes.Mi suferis de ADHD, PTSD, depresio.Mi ne prenas medikamentojn nun pro la oleo." Jerisa

"Maltrankvilo, panikatakoj kaj depresio.Floroj pli ol oleo.Fumaj Indikaj floroj emas plimalbonigi la
angoron se mi estas en la mezo de bona atako.Tamen, oleo infuzitaj medibles neniam faris
tion.Ne gravas de kiu trostreĉiĝo la oleo estis derivita." Sara

"Mia patro estas bestkuracisto kaj suferas de PTSD.Oleo kaj burĝono helpas lin multe!” Jenny

“Ĝi  helpas  la  maltrankvilajn  atakojn  de  mia  filino.Malgrandigas  frekvencon  kaj  intensecon."
Suzanne

"Mi  havas  dupolusan  malordon,  PTSD  (batalo  en  1991  Kuvajto)  kaj  suferas  angoron  kaj
sendormon.Kanabo helpis kun ĉiuj ĉi tiuj simptomoj kaj kvankam kuracistoj diras al mi, ke ĝi
plimalbonigas la simptomojn (bovo-hokeo) mi vere scias, ke ĝi helpis min konservi kontrolon de
mi mem kaj malhelpis multajn vundojn al aliaj en tre malfacilaj tempoj. .Mi ĵuras per ĝi.” Adriano

"Certe helpas stabiligi dupolusan, la medikamentoj, kiujn vi ricevas de la kuracisto, aŭ mortigos
vin aŭ damaĝos vian seksan vivon." Andreo

"Mi uzas indican por doloro kaj sativa por miaj problemoj pri PTSD kaj angoro.Mi trovas ke
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miksaĵo de la du streĉoj ekvilibrigas miajn problemojn kaj malrapidigas mian hiperaktivecon al
nivelo, kiu malhelpas min esti danĝero por mi mem." Stuart

"Ĉi  tiu  tempo,  ni  malrapide laboras  por  redukti  liajn  psikotropajn  drogojn  por  dupolusaj.Liaj
kuracistoj estas mortaj kontraŭ ĝi.Mi vidas, ke la preskribitaj drogoj faras "mush" de lia menso.Ni
jam havis nekredeblan sukceson kun RSO do ni nun rigardas ĉi tion.

Mia  edzo  estas  dupolusa  kun  forta  emfazo  de  manio.Dum  multaj  jaroj  li  memkuracis  kun
alkoholo sed kiam li iĝis malebria antaŭ 4 jaroj, li batalis kontraŭ la manio poste.Nur la ĝena
vario  de  drogoj  tenas  la  manion  ĉe  golfeto.Sed  ĝi  ankaŭ  igas  lin  ŝajni  havi
Alzheimer'on.Memkuracado kun la alkoholo helpis dum multaj jaroj sed alkoholismo estas afero,
kiun ankaŭ bezonis  trakti.Nun ni  estas nur  sataj  de la  medikamentoj.Do denove mi prenos
aferojn en niajn proprajn manojn.

Pri la medikamentoj lia vivokvalito iom aĉas.Nur redukti unu el liaj multaj piloloj ĉiutage faras
diferencon (ĵus komencis redukti do ĝi devas esti laŭgrada pro timo de mania atako).Li estas sur
RSO dum ĉirkaŭ 2.5 monatoj por aliaj aferoj kun la plej nekredeblaj rezultoj.Do nun mi sentas
min sekura reduktante liajn medikamentojn malrapide.Ĉi tio helpis ebligi nun ataki ĉi tiun alian
sanproblemon!" Debora

"Mi uzis ĝin dum 12 monatoj  elirante kemian substancan dependecon.Ĝi ne nur helpis  min
dormi kaj ĝi helpis kun la "lernolibroj" retiriĝaj simptomoj, kiujn mi spertis kiel PTSD, depresio,
angoro kaj multaj aliaj mensaj sanproblemoj.Necesas diri, ke mi provis konigi la fakton, ke THC
kaj  medibles  preskaŭ  konservis  mian  prudenton  kaj  mensan  sanon  kune  dum  kuracado."
Chantelle

"Temoj pri alkoholismo/substanco-misuzo devas esti konsiderataj "kvalifikaj kondiĉoj" en ŝtatoj
kun tiaj medicinaj leĝoj.Medicina Mariĥuano savis la vivojn de multaj alkoholuloj." Jim

"Riza  grajno  valoras  tage  dum  ĉirkaŭ  kvin  monatoj  absolute  kuracis  mian  angoron  kaj
deprimon...  Pasis  preskaŭ 2 jaroj  de kiam prenis  la  oleon kaj  neniu reveno de simptomoj."
Danielo

"Mi  ĉesis  miajn  kontraŭ-depresiaĵojn  kontraŭ-angorajn  medikamentojn  kaj  opiaĵojn  ene  de
semajno  post  preni  la  oleon.Mi  pensas,  ke  mi  estis  en  serioza  danĝero  perdi  miajn
marmorojn.Dankon al dio pro larmoj de fenikso.” Edie

"Helpas mian deprimon, kaj estante grave handikapita, mi suferas sufiĉe da deprimo pro manko
de aktiveco kaj doloro." Rick

"Mi havis malbonan periodon post kiam mia filo naskiĝis,  post disiĝo-depresio kaj mi perdis
ambaŭ miajn gepatrojn.Kanabo estis sendado de Dio!!" Loreno

"Ĝi helpis mian streson kaj angoron senĉese dum la lastaj jaroj, fakte ĝi tute laŭvorte foriras
dum bona tempodaŭro.Neniuj medikamentoj funkciis sammaniere...” Stuart

"Ĝi helpas kontraŭ dormperdo pro angoro kaj panikaj atakoj nokte se prenite 1 horon antaŭ
enlitiĝo.Estas  trankviliĝo,  iu  ajn,  kiu  trapasas  mankon  de  dormo  dum  monatoj,  scias  kiom
dreniga ĝi estas.Ĝi ankaŭ tenas vin en bona trankvila humoro bona parto de la tago." Kat

"Helpis  min  kun  migrenaj  kapdoloroj,  obsedanta  sindeviga  malordo,  angoro,  malsekureco,
malsupereca  komplekso,  resumu  ĉion,  kaj  ĝi  resanigis  deprimitan  estaĵon  en  3  semajnoj."
Riddhi

"Kronikaj  streĉaj  problemoj,  kiuj  kreas  altan  bp.Miaj  stresniveloj  tuj  trankviliĝas  per
kanabo.Vapingo  helpas  tra  la  malbonaj  momentoj.Mi  moviĝas  nur  al  manĝeblaj  kaj  la
malavantaĝo de tiu metodo estas devi atendi, ke mia sistemo sorbas.Mi sufiĉe ekzercis, ke mi
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pacience povas atendi la duonhoron kaj se ĝi estas precipe streĉita momento mi reiras al mia
vaporigilo." Andie

"Mi havas rompitan dorson kaj nervan damaĝon kaj kanabo estas la sola medikamento, kiu
helpas min dormi kaj elteni mian tagon!" Leslie

"Ĝi helpas min sveni nokte, do mi povas vekiĝi tre frue por laboro." Matt

Maloftaj aŭ Ne-Tiel Oftaj Malsanoj kaj Malsanoj
"Rick Simpson-oleo igas vin ekscitita vekiĝi kaj vidi kio alia resaniĝis.Mi estas iom obsedita pri
ĝi." Natalia

Q.Saluton Rick/JB, ĉu vi iam aŭdis pri malofta malsano Porfirio?Se jes, ĉu vi traktis iun kun
RSO kaj kiaj estis la rezultoj?

A.Ne, mi ne havas.Sed juĝante laŭ tio, kion mi legis pri ĝi, mi ne vidas kialon, kial la oleo ne
helpu  kuraci  ĝin  aŭ  regi  ĝin.Ĝi  certe  helpos  kun  simptomoj  de  ĉi  tiu  malofta  kaj  certe  tre
malagrabla kondiĉo.

Mi sekvus la protokolon en nia retejo, mi manĝus la oleon kaj uzus ĝin en supozitorioj (tiel ĝi
iros  ĝuste  en  la  sangocirkuladon).Mi  uzus  la  oleon  topike  en  tinkturo  aŭ  salvo  por  haŭtaj
kondiĉoj (ĝi forigos ĉian jukadon kaj alian malkomforton).

Mi manĝus almenaŭ 60g dum du aŭ tri monatoj, mi ne uzus kemiaĵojn, mi simple sekvus la
instrukciojn de Rick Simpson.Se 60g ne resanigos ĝin aŭ regas ĝin, mi manĝus aliajn 120g.Kaj
se tio ne alportus kontentigajn rezultojn, tiam mi simple komencus bati la oleon en mi, unu du tri
gramojn tage aŭ eĉ pli, se mi povus preni ĝin, kaj mi simple manĝus tiom multe kiom mi povus
havi kiel eble plej rapide. .Kial?Ĉar kiam la oleo ne helpas vin, estas sufiĉe malprobable, ke vi
trovos  ion  alian,  kio  tion  faros.Ankaŭ,  agresemaj  malsanoj  devas  esti  traktitaj
agreseme.Bondezirojn, JB

“Ĉi tio povus esti malpura sed mi devas nur diri ĝin ĉiuokaze kaj nu mi ne tre por diskreteco.Do
mi ankoraŭ ne havas ĉion, kion mi bezonas por la oleo, sed bebaj paŝoj atingos tien.Tamen mi
havis ĉi tiun hemoroidon, kiu ĉiam revenas.Mi havis tri infanojn de 5,3,1 jaroj kaj mia unua bebo
sen hemoroidoj mia dua bebo nur unu hemoroido mia tria bone ĝi estis unu hemoroido kaj ĝi
foriras kaj revenas foriras kaj revenas.Mi aĉetis ĉion sub la suno nenio funkciis.Do mi diris, kio
diable.Mi prenis ĉirkaŭ 1/8 kulereton kief 1/4 kulereton kokosa oleo pinĉaĵon da sekigita lavendo
kaj pinĉaĵon da sekigita kamomilo kaj du foliojn da mento.Mi muelis ĉion kune.Mi aplikis ĝin
unufoje  hieraŭ  ene  de  sekundoj,  mi  jam  ne  doloris  ĉi-matene,  ĝi  sentis  kiel  malŝveligita
balono.Mi aplikis ĝin denove, mi certas, ke en la sekvaj aŭ du tagoj ĝi tute malaperos.Ĉiuokaze
mia punkto estas, ke mi ŝparis monon traktante ĝin hejme per tio, kion mi havis pli rapida kaj pli
sana ol la registara versio kaj ĝia pruvo, ke kanabo havas frenezajn sanigajn potencojn kaj
imagu, se mi uzus oleon, ĝi jam malaperis.Alia mia trijara infano falis el la kamiono Mi ne havis
ajnan ŝmiraĵon neniun peroksidon nenion sur mi dum ni vojaĝis.Do mi eltiris mian produktaĵon
vangofrapis  ŝian  genuon  kaj  antaŭ  la  mateno  aspektis  kvazaŭ  la  krusto  de  antaŭ  unu
monato.Adiaŭu, Neosporin ne savos miajn denarojn!Paca Amo kaj Kanabo." Moni

"Kara s-ro.Rick Simpson, lasu min unue diri, ke mia familio opinias, ke vi estas mirinda, kaj ni
deziras, ke ni estu pli proksimaj al vi, por ke ni povu helpi vin pri via mirinda laboro.Mi uzas
medicinan  kanabon  dum  14  jaroj  por  kronika  doloro  pro  Politeisma  Ovaria  Sindromo  kaj
artrito.Pro la 10 jaroj da farmaciaj venenoj, mi estis pli malsana, akiris 90 funtojn kaj estis terure
toksomaniulo al doktoro preskribita Fentynol.Mi komencis la oleon antaŭ 7 semajnoj, kaj ĉio,
kion mi povas diri, estas mirakloj!En ses semajnoj, mia sanga sukero nun estas kontrolita ĝis ne
necesas piloloj,  mi  perdis  28 funtojn sen penado.Mi ekpanikiĝis,  ke mi  fariĝas pli  malsana,
kvankam mi sentis min pli bona ol iam!Post multaj provoj, kiuj lasis la Kuracistojn gratante la
kapon, kaj dirante, ke ĉi tio estas miraklo!Nun ne nur ekzistas novaj fibroj, tumoroj aŭ amasoj,
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sed la antaŭe ĉeestantaj fibroj ktp.Neniu signo, ke la malsano iam ĉeestis!Mi ankoraŭ havas
provojn por vidi  ĉu ĝi  ankaŭ malaperis de la renoj,  sed mi scias en mia koro,  ke ili  ankaŭ
malaperos.Dankon Rick Simpson, vi faras la laboron de la Sinjoro, Dio Benu vin kiel li havas
min, trovante vian paĝon." Anjo

“Do bonaj novaĵoj JB & RICK!!!Mi iris al kuracistoj hodiaŭ por miaj testrezultoj!Mia tiroido, kiu
estis neaktiva kaj kuracita dum 22 jaroj, estas nun tro aktiva!Mi mem ingestas RSO plentempe
nur dum unu monato, mi ankaŭ frotas tinkturon ĝuste en mian gorĝon kaj ankaŭ vaporas RSO!
Mi estas tiel ekstaze feliĉa pri ĉi tio!Li estas vere bonega kuracisto, kiu estis tie kaj subtenis min
tra  ĉi  tio  ĉio  kaj  bone  scias,  MI  FAKTE UZAS RSO-OLEO!Estante  la  kuracisto  li  estas,  li
ankoraŭ volas fari  ultrasonon sur mia tiroido por kontroli  iujn nodulojn!Kion vi  pensas pri  la
ultrasono?Mi ĉiam prenos ĉi tiun oleon kun fiero dum la resto de miaj tagoj, ĉi tio sentas, ke tio
estas  la  afero  ĝuste!Preskribaj  medikamentoj  estas  MABLAJ!Mi  ankaŭ  havas  multajn  aliajn
sanproblemojn, kiujn mi nuntempe traktas per ĉi tiu mirinda oleo!

Chiari Misformiĝo tipo 1 de la cerba tigo ankaŭ mi havas severan karpan tunelon kaj multe pli!Mi
estas 45 jarojn juna hodiaŭ ne sentas min batita kaj dolorita kiel mi antaŭe sentis!Ĉu mi menciis,
ke mi ankaŭ havis cerban kirurgion antaŭ 7 monatoj kaj mi ne uzis narkotaĵojn ekde mia kirurgio
pro hepata malsukceso de la drogoj!Mi vere estas pruvo, ke ĉi tiu oleo estas de DIO!Ĉi tio estas
ĉio, kion ni devus konsumi kiel medikamenton!Dankon JB kaj Rick pro ĉio, kion vi faras el la
fundo de mia koro!Ne plu tiroidaj medikamentoj, JAJ!!!!!!!!!!! Margene

-- Gratulon, Margene.Koncerne la ultrasonon, nu, mi pensas, ke vi scias la respondon.Ju malpli
da skanadoj  des pli  bone,  tion mi povas diri.Mi  persone ne alproksimiĝus al  iu  ajn,  kiu  ne
parolus al mi pri la oleo dum 22 jaroj sed se vi pensas, ke tiuj homoj ankoraŭ havas ion por diri
al  vi,  bonvolu  paroli  kun  ili,  nome  se  vi  vere  interesiĝas  pri  tio,  kion  ili  devas  diri.  pri
medicino.Sed tion mi lasus ilin fari, nur parolante, tiel ili ne povas vundi vin tiom, kiom ili farus,
se ili sukcesus konvinki vin engluti kelkajn pilolojn laŭ sia elekto.Plej bonadeziroj kaj tenu for de
tiuj,  kiuj  pasigis  22 jarojn  donante  al  vi  malĝustajn  konsilojn.Estu  feliĉa,  ke  vi  travivis  iliajn
"traktadojn", aliaj ne estis tiel bonŝancaj.JB

"Mi ankaŭ havas hipotiroidon (Malsano de Graves).Ni malkovris ĝin antaŭ 17 jaroj kiam graveda
kaj naskis mian filinon 15 semajnojn antaŭ ol pro tio (mi estis entute 14 Farmaciaĵoj inkluzive de
3 narkotaj doloroj por severe progresinta Degenera Diska Malsano en mia malsupra dorso &
Skoliozo en mia supra spino /  hipertiroido).  (Malsano de Graves) /  Diabeto (Tipo II)  /  Blua
sklero / Psoriazo & Ekzemo / Hipertensio / Renaj problemoj / Sindromo de Sentrankvila Gambo
(Mi bele akiris ĉi tiun kiel kromefikon de alia medikamento) / Altaj kolesterolo-niveloj / tropezo
(perdis superpezo). 100 funt. post kiam eliris la koktelon de medikamentoj ~ lastan someron)
**Mi NE DIETAS** & ĉiam manĝis sane inkluzive de neniu ruĝa viando ~ organikaj legomoj
ktp...ĉiutaga suko ktp...16 jaroj da senhaltaj piloloj krevantaj farmaciaĵojn, kiuj nun sumiĝas al
NUL piloloj ĉiutage!!!!

Mi prenas proksimume unu kvaronon ĝis iom malpli ol duono de gramo tage de mia propra
hejmo farita Rick Simpson Oleo laŭ la specifaj instrukcioj de Rick ~ **MI DEVAS COMENTI
KE...NE, MI RIPETAS NE, MALKATE KOMPRU PRI LA KVALITO DE VIAJ STARTMATERIOJ >
VIA OLEO VI INGESTAS DEVAS ESTI TRAVIDABLA & SUCENE KOLORO >> ALIE ĜI NE
ESTAS DE MEDICINA MANĜEBLA KVALITO**” Michele

"Ĉu kanaboleo povas esti uzata por trakti rabion?" Aami

-- Aami, jes, sed verŝajne necesos meti la pacienton en komaton dum iom da tempo, kun tre
altaj dozoj de la oleo, precipe en progresintaj kazoj.JB

“Hieraŭ mi donis iom da oleo al mia amiko, kiu ricevis varicelon pro irado al la hospitalo.Mi
proponis al ĉi tiu homo varmigi iom da olivoleo, miksi ĝin en la RSO kaj poste en la kremon, kiun
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ĉi tiu uzis.Ĉi tiu persono ĵus mesaĝis min por diri: “Petro, mi ne povas diri al vi kiom dankema mi
estas pro tiu mirinda oleo!SANKTA FEKO.Neniu vorto de mensogo: la plej malbona "poko" kiun
mi havas, la "grundo nul" unua aperinta, kiu restis la plej granda kaj aĉa dum la tuta tempo,
kiam mi estis malsana - nur sekiĝis kaj la krusto eliĝis PURA. ene de ĉirkaŭ du horoj  post
aplikado de la oleo.Mi estas konvertito!Sankta infero!Mi uzis ĝin ĉie sur mia skalpo kaj la plej
malbonaj punktoj sur mia korpo - mia hararo aspektas iom grasa, sed mi jam fartas tiom multe
pli bone.Estas vere mirinda.ŬAŬ!Ne necesas multe por konvinki iun pri la vero.” Petro

-- Dankon, Petro, bone farita.Oleo de kanabo kaj RSO ankaŭ bonege funkcias.Multe da olivoleo
sur la merkato ne estas produktita el olivoj, ne estas sufiĉe da olivoj en la mondo por la tuta
"oliva oleo", kiu estas produktita kaj vendata tutmonde, do viaj ŝancoj fraŭdiĝi estas pli malaltaj
kiam vi aĉetas oleon de kanabo. .Krome, ĝi penetras la haŭton kaj iras ĉirkaŭ unu colo kaj
duono profunde en la histon, kio ankaŭ estas bonega por resanigo.Kaj ĝi ne estas tiel grasa kiel
olivoleo.JB

“Se disleksio ne estas en la listo, eble ĝi devus esti.Mi rimarkis kapablon literumi 100x pli bone
ol mi iam faris antaŭ ol mi resanigis min de aliaj aferoj.La terura kromefiko resanigi min de tipo 2
diabeto: ne plu artrito, sciatiko, obezeco aŭ disleksio.Hahaha!!” Petro

“Ĝi ne estas kontraŭkancero aŭ io ajn, sed mi volis sciigi al Rick, ke mi lamas sur mia dekstra
kalkano jam de preskaŭ unu jaro.Ne certas, kio estas malbona kun ĝi kaj scias, ke la doktoro
donos al mi medikamentojn, kiujn mi ne komfortas preni, do mi nur traktis doloron.Ni ĵus estis
prezentitaj al RSO per amiko, Karlo, kaj ni komencis fari ĝin.Dum la lastaj du tagoj, mi ingestis
la oleon kelkajn fojojn/tage kaj ĉi-matene, mi vekiĝis kaj ne lamis.Mia edzo tuj rimarkis ĝin.Li
rimarkis, ke la oleo devas fari sian magion!Dankon Rick Simpson![:)] Mi sentas min bonege!” H

-- Kara H, dankon pro la bona novaĵo, ni ĉiam ŝatas aŭdi pri ili.Mi miksus la oleon kun oleo de
kanabo aŭ olivoleo kaj farus tinkturon kaj uzus la oleon ankaŭ topike.Kompreneble, manĝi la
oleon estas la ŝlosilo al la vera resanigo kaj ĉiuj instrukcioj pri kiel uzi la oleon estas en nia
retejo.Bondezirojn, JB

“Antaŭ ses tagoj mi helpis du virojn kun hepata kancero kaj diabeto.Unu amiko, la kemio, havis
sian buŝon, brulis, lipoj brulis.Estis je 225 funtoj nun 139, ne povis manĝi, dormi, tre laca.Nu, li
multe demandas min pri la RSO.Mi ĉiam edukas lin.Mi estas ĉe li dum 6 monatoj nun.Sed post
kiam liaj  du kuzoj  mortis  6 monatojn reen,  ambaŭ Kankro,  1 Hepata cerbo.Kaj  kancero de
tiroido.Mi parolas kun ambaŭ familioj, ili volis provi RSO sed ili timis, ke la Registaro prenos
siajn hejmojn aŭ ĵetos lin en malliberejon.Ambaŭ forpasis.RIPOZU EN PACOFratoj.

Sed ĉi tiuj viroj estas sur RSO dum 6 tagoj nun, mi iris kontroli lin, kiel mi promesis al li.Li miris,
ke li povas manĝi denove kaj li diris, ke li ne povas ĉesi manĝi.Tio estas bona afero.Ĉar kiam li
komencis  la  oleon  li  estis  ostoj.Aspektis  malsana.Sed  tuj  post  6  tagoj...la  dolora  buŝo
malaperis.Li diris, "Vi pravis, mi fartas multe pli bone." Li denove havas energion, multe da ĝi.Li
aspektis  tiel  bone,  kaj  multe  da koloro.RSO.Dankon  denove Rick  Simpson.Kelkaj  pli  feliĉaj
kanceruloj.Vivante kaj sentiĝi fantazia.Paco, Amo kaj Kanabo Kuracoj” Ron

“Mia  flegisto  havas pacienton,  kiu  estas  diagnozita  kun Lupo kaj  hidrarga veneniĝo tra  ŝia
korpo.Post proksimume jaro ĝis nun kun uzado de ŝia memfarita oleo, hidrarga veneniĝo tute
malaperis kaj la Lupo estas diable preskaŭ for.Harfolikloj estis prenitaj ĉiujn 2 semajnojn por vidi
ĝuste kio kaj kiom da venenoj estas en ŝia korpo por la ĝisdatigoj de ŝia sukceso.Vere estas
mirinda kio povas esti kuracita nature.Kostas iom, sed tamen pli  sana kaj valoras la vivon!”
Jesse

"Mi estis diagnozita kun primara mieloida fibrozo, ricevis medikamentojn kiuj helpis sed ne estis
kontentigita pro kreskantaj doloroj kaj neniu apetito kaj malaltiĝo de sangokalkulo, pliigita lieno
grandeco,  sendormeco.Post  preni  ĉi  tiun  medikamenton  dum unu  jaro  kaj  sentante  neniun
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realan fundamentan ŝanĝon mi decidis provi RSO, nur 1 monaton sur la oleo, mia doloro estas
neekzistanta, apetito revenis, sangokalkulo pliiĝas, dormante kiel roko." Aguae

"Mi uzas ĝin por trakti mian medicinan anomalion... Pluraj hospitaloj en mia regiono diras, ke ĝi
ne devus esti ebla... sed la RSO estas mirinda... Mi malakceptas VP-ŝunton en mia korpo, mi
havas konektivan histan malsanon kaj plurajn aliajn maloftajn. problemoj… 4 cerbaj operacioj
en 36 tagoj kaj mi rifuzis plenigi la narkotaĵojn……nur medicina mariĥuano, RSO kaj spirado…
Mi neniam resaniĝis tiel rapide en mia vivo… Eĉ kiel miaj laboratorioj montras, ke mia korpo
estas tiel fuŝita, mia doloro estas efektive ne tiom malbona….” Katie

"La kanaboleo kuracas mian PCOS (Polikistika Ovaria Sindromo).Plej multaj el miaj simptomoj
estas kontrolitaj.Mi estas for de ĉiuj 7 medikamentoj kiujn mi estis prenita por ĝi.La Ekstercentra
Neuropatio,  kiun  mi  havis,  malaperis  kaj  la  sento  revenis  en  miajn  piedojn.Mia  metabola
sindromo estas kontrolita.Mi pezas ĝis 130 funt.

La multaj simptomoj de PCOS kaj Metabola sindromo malaperis: Hormonoj estas ekvilibrigitaj
(testosterono tro alta je 180, nun malsupren al 40).Mia insulina rezisto (sanga sukero) estas
regata.Leptina rezisto (Hormono kiu diras kiam vi estas plena) estas kontrolita.Akiras monatan
periodon  post  15  jaroj  de  amenoreo  (manko  de  menstruo)  kaj  anovulado  (manko  de
ovulado).Diabeta nervodoloro malaperis.

Mia apetito estas regata.La oleo helpis superi sukeran dependecon.Perdita 120 funt. en unu
jaro (10 funt./monato) - simptomoj de PCOS inkluzivas obezecon, suprakorpan obezecon kaj
malfacilecon perdi pezon.La kistoj sub miaj brakoj kaj en mia pojno malaperis.Artrito malofte
doloras kaj se ĝi faras, tio signifas, ke estas tempo por pli da oleo.

La  Hidradenitis  Supurativa  (misformitaj  folikloj,  cista  akno,  nigraj  kapoj)  estas
kontrolitaj/malgrandigitaj.La Acanthosis nigricans (malhelaj makuloj de haŭto, malglata haŭto,
haŭtaj etikedoj) malaperis.Viscera graso tuj perdiĝas (danĝera graso ĉirkaŭ la organokoro kaj
hepato).Malpli da akno, kistoj kaj enkorpigitaj haroj.Pli bona komplekso (pli malgrandaj poroj,
malhelaj  rondoj  ĉirkaŭ  okuloj  malaperitaj.)  Hirsutismo  (nedezirataj  haroj  sur  virinoj  sur  ilia
vizaĝo, kolo, brusto, dorso kaj stomako.)malpliiĝis sed ne malaperis.Pli bone dormu pli profunde
kaj  tra  la  nokto.Ne  plu  doloro  de  Kalkanoj-Spronoj  kaj  Planta  Fasciito.Ne  plu  Kapdoloroj.
Intrakrania Hipertensio malpezigita, muskola kaj nerva doloro, premo en ŝultroj, kolo kaj dorso
de  la  kapo  draste  malpliiĝis.Vertiĝo  kiel  simptomoj  de  konstanta  kapturno  kaj  malpezemo
malaperis.Humorŝanĝoj estas kontrolataj.Ne plu hemoroidoj.

La Kronika gorĝodoloro (revenanta gorĝodoloro de acida refluo) estas resanigita kaj malaperis.
(acida  refluo  restas,  tamen,  ĉar  manĝaĵo  influas  ĝin  ĉiutage).Laŭsezonaj  alergioj  malaperis
(flua/ŝtopita nazo, troa muko matene kaj jukaj okuloj).Manĝaĵalergioj malpliiĝis (hazarde manĝis
salikokon,  reago estis  pli  malrapida ol  kutime, sed ankoraŭ devis  preni  benadryl).Malpeziga
doloro  de  dorso.Triggerfingro  malaperis.IBS-simptomoj  de  irritable  intesto  estas  sub
kontrolo.Sangopremo malaltiĝis.La cikatro de kiam mi havis karpan tunelon-kirurgion resaniĝis
tute.

Mi resanigis kelkajn brulvundojn per kombinaĵo de kanaboleo kaj kokosa oleo.Mia koramiko
bruligis  sian manon malbone kaj  estis  neniu  signo  de ĝi  tagon  post  uzado  de la  oleo.Mia
kolesterolo ankoraŭ estas alta.Mi ja travivis periodon de detoxing/herxing, kie mi devis retiriĝi de
la oleo aŭ mi plimalbonus.Mi laboras reen ĝis la sama dozo.Malfortaj hepatoj kuras en mia
familio kaj PCOS rilatas al candida albicans kaj multaj homoj devas trakti herxheimer-reagon se
la feĉo estas troprocesita tra la hepato.Mi ankaŭ ŝanĝis al organikaj manĝaĵoj, kaj ĉesis manĝi
rafinitan sukeron, do ankaŭ tio povus esti parto de la detox.Ŝajnas, ke la oleo ne influas mian
kolesterolon, sed ju pli mi esploras, des pli mi vidas, ke kolesterolo ne estas tiel malbona, kiel
oni pensas, kaj tiel longe kiel estas inflamo, estos kolesterolo.Ĝi estas la defenda mekanismo
de la korpo kontraŭ ĝi.Do mi ne zorgas." tra Aamann
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"Mia filo  havas maloftan renmalsanon nomatan FSGS kaj  li  uzas la  medikamenton dum la
pasintaj 2 jaroj.Lia sangokontrolo ĉiam montris malaltan albuminon (proteino estas verŝita en la
urinon, kiu malaltigas albuminnivelojn en la sango).Ekde la komenco de la medikamento (1/4
grajno  da  rizgrandeco  en  la  PM)  lia  sangokontrolo  pliboniĝis  tiel  ke  lia  nefrologo  estas
mirigita.La lastaj rezultoj kiuj revenis montris albuminnivelojn de "normala" persono.La nefrologo
diris "Mi ne scias, kion vi faras, sed daŭrigu ĝin." Kun ĉi tiu tipo de rena malsano, paciento
kutime povas atendi transplanton ene de 8 jaroj de diagnozo.Mia filo estis diagnozita en la aĝo
de 2 kaj nun estas preskaŭ 25.Li ankoraŭ havas ambaŭ siajn renojn kaj ambaŭ funkcias kiel
"sana"  homo,  kiu  ne  havas  renmalsanon.La  nefrologo  gratas  sian  kapon.Ni  ankaŭ  vidas
naturiston kaj faris tion dum la pasintaj 17 jaroj.Li ankaŭ estis grandega helpo sed mi scias ke la
medikamento estas tio, kio korektis la albuminproduktadon.Estas multaj malsanoj, kiuj povas
esti kuracitaj per ĉi tio kaj mi vere kredas kaj scias, ke ĉi tiu medikamento helpis kaj min kaj
mian filon.Dankon!!"

"Nia  filo  havas Niemann Pick  tipon C kaj  ni  uzas la  oleometodon de Rick  ekde la  1-a  de
februaro.Ni pasis de pli ol 15 averaĝaj epilepsiatakoj tage dum maldormo kaj sennombraj dum li
dormis al nur 2 grandmaloj en la lastaj 56 tagoj.Ni nun komencas sperti malgrandajn fokusajn
atakojn.Ĉu vi sugestus eble fari novan oleon kaj ŝanĝi trostreĉojn?" Kevin

-- Jes, Kevin.

"Algluiĝi  kun  alia  alta  THC-trostreĉiĝo  aŭ  ĉu  estas  bone  miksi  altan  CBD-trostreĉiĝon  kiel
Harlequin kun alia alta THC-trostreĉiĝo Kiel Candy Kush?"

-- Mi farus du apartajn oleojn, mi ne volus dilui mian RSO per CBD.Ju pli potenca kaj sedativa,
des pli bone ĝi funkcios kiel medikamento.JB

“Ĉar vi faras tion dum kelka tempo, ĉu vi sugestus resti al la pli altaj THC-oleoj kontraste al la pli
altaj CBD-oleoj?Mi ne volas iri la vojon de Charlotte's Web ĉar ni vidis bonegajn rezultojn en la
pli alta THC-trostreĉiĝo, kiun ni uzis.Sed mi scivolas pri Arlekeno.Aŭ estastio tro simila al CW?”

-- Denove, Kevin, mi farus la RSO el la plej potenca kaj sedativa indika domina trostreĉiĝo, kiun
mi povus akiri.Tiam eble mi farus altan CBD-oleon aparte kaj tiam mi lasus la pacienton elekti
tion, kio funkcias plej bone por ili.En ideala kazo pacientoj povus elekti el centoj da specoj de
oleoj.Same kiel en vinvendejo - ĉiuj ŝatas tion, kion ili ŝatas kaj ne ekzistas maniero diri, kiun
vinon ili plej ŝatos.

Restarigi Vidon
“Mi ĵus faris aron da 'kanaboleo' antaŭ kelkaj noktoj kaj aron da butero.Mi donis la oleon al
paciento de cerba tumoro, antaŭ ol preni la oleon ŝi estis preskaŭ blinda, post unu monato de
preni la oleon, ŝia vidpovo estis preskaŭ plene restarigita.Vi ne ricevus la samajn rezultojn de
butero.Vi ricevas kuracajn rezultojn de butero, tamen la oleo estas multe pli koncentrita formo
de medikamentoj, kaj ĝi funkcias por preskaŭ io ajn, aferoj estas simple mirindaj." Dion

“Buŝe prenita estas restarigi la vidon de mia patrino.Ŝi estas laŭleĝe blinda en sia maldekstra
okulo.Vundo lasis ŝin sen lenso kaj pluraj operacioj lasis ŝin kun glaŭkomo.Ŝi estas sur la RSO
dum jaro kaj duono nun - uzas ĝin ĉiutage.Ŝi neniam rimarkis kiom da vidkapablo revenis ĝis ŝi
surmetis iom da okulŝminko.Ŝi estas blinda en tiu okulo dum 40 jaroj, do ŝi trejnis sin kiel apliki
okulŝminkon kun la okuloj fermitaj.Estis la nura maniero kiel ŝi povis apliki ĝin al sia bona okulo
estis fermi sian bonan okulon lasante ŝin tute blinda.Nu, la lastan fojon, kiam ŝi fermis sian
bonan okulon, ŝi efektive ekvidis kaj fokusiĝis el sia blinda okulo.Ŝi portas ŝminkon nur foje, do
ŝi ne precize certas kiom longe pasis antaŭ ol ŝia vido komencis reveni, sed post estado sur la
oleo dum pli ol jaro ŝi nun povas distingi bildojn, kolorojn, kaj eĉ legi iujn aferojn el. ŝia malbona
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okulo!Mi tenis supren sakon da Lay-Chips, kaj de trans la tablo ŝi povis legi lay.Ŝi pensas, se ŝi
havus novan lenson,  ke ŝia vizio estus tute restarigita.Por  akiri  novan lenson ŝi  devas esti
enmetita  en  liston  de  organdonacantoj-  Mi  ne  certas,  ke  ŝia  asekuro  kovros  ion  tian  do
nuntempe- Ĉi tiu oleo donis al ŝi miraklon- miraklo de vidado kie iam estis nur mallumo. !Do mi
dirus, NE NECESAS GUTOJ- Nur konstanta provizo!Nun, ekplantu vian kuracon!Ho Jes- Ŝi
EKAŬ NENIUJ AVIDON pri GLAUKOMO!” Lindsay

"Mi  uzas  kanan  buteron  por  mia  glaŭkomo kaj  ĝi  komencas  funkcii  ene  de  10  minutoj.La
senĝena ovosento en mia okulo foriras kaj klarigas mian nebulan duoblan vizion.Mi neniam
havis korpan doloron do mi ne scias ĉu ĝi funkcias por doloro, sed mi certas, ke ĝi farus.Mi
havas 47 jarojn kaj ne havas dolorojn, eble estas ĉar mi jam uzas kanan buteron.Mi ne plu
bezonas Wellbutrin aŭ Adderall, kanabo kuracis mian deprimon kaj ADD/ADHD.Ĝi ankaŭ helpas
mian angoron, kuracisto volis meti min sur Klonopin.Hahahaha wow.” Rebekka

“Hodiaŭ mia patro, kiu suferas de makuldegeneracio kaj estis preskaŭ tute blinda en ambaŭ
okuloj,  iris  denove  al  la  Doktoro  post  preni  miajn  Fenikso-larmojn  dum  la  lastaj  6
monatoj.Hodiaŭ la  kuracistoj  estis  surprizitaj  ĉar  lia  vizio,  kiu  faris  nenion sed plimalboniĝi,
komencis pliboniĝi.La nervaj finaĵoj komencis rekonekti kaj li provis hodiaŭ kun 20/20 en sia
DEKSTRA OKULO.KANABIS KURAS.Mi donis al li Phoenix Tears, kiujn mi lernis kiel fari de
Rick Simpson.Ĉi tio estas tre bona tago.Ĝi pruvas la potencon de Kanabo." Gregg

“Bone, do mi pensas, ke la plej multaj el niaj legantoj alkutimiĝis al tio, ke kanaboleo kuracas
kanceron,  precipe kiam ili  estas produktitaj  kaj  uzataj  ĝuste kaj  kiam la paciento sekvas la
instrukciojn de Rick Simpson.Tiam vi vidis min daŭrigi pri diabeto, artrito, Crohn, MS kaj ĉiaj aliaj
malsanoj.Iuj jam superis ĝin kaj scias, ke la oleo verŝajne vere estas kuracilo ĉiuj aŭ almenaŭ
ŝajnas tiel,  iuj ne.Poste ni  elpensis trakti brulvundojn kaj forigi  malnovajn cikatrojn -- simple
pruvebla, multaj faris tion.Tiam ni diris, ke la oleo rekreskigas harojn sur kalvaj punktoj - kaj
ĝifaras.Tiam ni  menciis  erectilajn  misfunkciojn  kaj  multaj  opiniis,  ke  ĝi  estas  superflua.Sed
atendu ĝis vi legos ĉi tiun ateston:

"Mi havas 2 gepatrojn, kiuj bezonas siajn atestojn registritajn!Mia Panjo ricevas sian retejon
reen en sian blindan okulon, (Post esti sur la oleo) ŝi povas fakte vidi kolorojn kaj formojn nun
eĉ kun sia bona okulo fermita kaj mia paĉjo resanigis sian diabeton." Lindsay

-- Dankon, Lindsay Bunn Rogers, ĉi tiu faris nian tagon.Ĉio, kion mi povas diri, estas, ke ŝia vido
verŝajne  pliboniĝos,  kaj  mi  ankaŭ  rekomendus,  ke  ŝi  uzu  la  oleon  ankaŭ  en
supozitorioj.Supozitorioj por okulaj kondiĉoj?Kompreneble.JB”

"Mi prenas RSO dum pli ol unu jaro por kancero ... ne nur ĝi ŝrumpas miajn tumorojn sed mia
vizio pliboniĝis de -650 ĝis -400.Mia okulkuracisto ne povis kredi kiom mia vizio pliboniĝis.Nun
mi devis anstataŭigi miajn okulvitrojn dufoje.” Debby

Bestoj - Atestoj
“Sanigis nian taŭromastifon.Li ricevis 4 monatojn por vivi antaŭ preskaŭ 11 monatoj post kiam li
estis  diagnozita  kun  hemangiosarkomo!Tiel  ĝojas,  ke  ni  trovis  Rick  Simpson  kaj  kanaban
oleon!" Amanda

"Mi tute ne havis ideon pri medikamenta kanabo.Nia 14-jara hundo estas super obeema kaj vi
povus meti bifstekon sur la plankon, forlasi la ĉambron, kaj ŝi ne tuŝos ĝin krom se vi diras
bone.Nu, estis iom da infuzita butero, kiu moliĝis apud la fajro dum kelkaj minutoj, kaj Polvo-
Hundo certe sciis, ke ĝi estas bona, ĉar ŝi manĝis la multon!Estis proksimume 30 fortaj homaj
dozoj en unu sidado.Mi sentis min sufiĉe malbone, precipe kiam ŝiaj kruroj cedis kaj ŝi glitis en
duonkomaton.Mi restis kun ŝi kaj injektiloj sukerakvo en ŝian buŝon dum la sekvaj du tagoj, tiam
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ŝi vekiĝis, vomis verdan pukon, faris grandan verdan fekon, skuis, kaj estas kiel nova hundo
ekde tiam.Ŝi estis kiel hundido.Komence mi submetis tion al esti feliĉa esti vivanta, sed ĝi estis
pli  ol  tio.Estis  kvazaŭ  iu  faris  fabrikon  rekomencigita  sur  ŝi.Jen  kio  igis  nin  esplori
medikamentajn ecojn kaj malkovris la rakonton de Rick Simpson." Adamo

“Kancero de la limfoma T-ĉelo CLCT-1 de iu infano estas FOR!

Ni  iros  al  la  bestokuracisto  nur  por  provoj  ĉiujn  tri  semajnojn  por  CBC-oj  por  mezuri
kalcionivelojn  kaj  FNA por  monitori  ruĝblankan sangokalkulon por  kanceraj  t-ĉeloj.Ŝi  ne  plu
bezonas  preskribitajn  medikamentojn,  sed  ni  konservos  ŝin  sur  la  Rick  Simpson  Oleo,  kiu
kuracis la kanceron ĉiutage por la resto de ŝia vivo.Ni estas Dankema Familio.” Iu Infano

"Mia hundo havas osteosarkomon (osta kancero).Mi amputis lian kruron antaŭ semajno, kaj li
devas komenci kemio post unu semajno.Kun lia kancero, ĝi kutime disvastiĝas al la pulmoj,
95% de hundoj mortas pro pulma kancero ene de jaro.Se ĝi estus via hundo, ĉu vi komencus la
oleon nun kaj ankoraŭ farus la kemion, aŭ ne kemion kaj rektan oleon?Por homoj, vi komencas
per rizgrajno, per hundo de 70 funt., ĉu vi komencus per triono de tio dufoje ĉiutage?Dankon pro
legi ĉi tion kaj mi fervore atendas vian respondon.” Eda

“Eda, la oleo savis nian altvaloran hundon Sophie.Ŝi estis mortanta.Donu al via hundo la oleon
kiel eble plej frue...Kemio mortigos ŝin.Preĝoj kun vi...” Brewster

"Mi  traktis  la  tumoron de mia  hundo sur  lia  orelo  kun RSO...Ĝi  estis  ENORMA kaj  nun ĝi
FORIS!!!!” Andrea

“Mia  hundo  havis  tumoron,  kiun  la  bestkuracisto  ne  volis  operacii!!Ĝi  daŭre  fendetiĝas  kaj
infektiĝas.Mi uzis mian RSO-oleon miksitan kun kokosa oleo, kaj aplikis topike ĉiutage ĝis la
tumoro malaperis.Neniu kresko interne aŭ ekstere de mia knabo!!” Boriso

"Ni havas tri peltajn bebojn, aĝajn 10, 9 kaj 8 jarojn, kiujn mi kuracas ĉiutage per RSO kiel
preventa  rimedo.Mi  ankaŭ  traktis  iliajn  diversajn  ulcerojn  &  topikajn  makulojn  kun  granda
sukceso.Dankon Rick!” Virginio

“Mi ĵus ricevis vere bonegajn novaĵojn pri la hundo de miaj amikoj, kiujn mi nur devis konigi!
Antaŭ kelkaj monatoj, ŝia pitbull Maximus havis tumoron ene de unu el siaj malantaŭaj kruroj,
kiu kreskis sen kontrolo.La Bestkuracisto diris al mia amiko, ke ŝi devas pagi pli ol 3 milojn por
esti amputita de lia kruro, aŭ ĝi disvastiĝos kaj li mortos ene de unu jaro.Ĉi tio okazis antaŭ
ĉirkaŭ 4 monatoj.Tiam, kiam mi vidis ŝian staton pri lia planita kirurgio, mi mesaĝis al ŝi kaj
sugestis manĝigi al li Kanaban oleon anstataŭe.Ŝi supozis, ke ŝi provos la naturan traktadon
antaŭ ol fari ion drastan kaj neinversigeblan kiel amputon.Feliĉe por ŝi (kaj Maximus), ŝi jam
havis  Kanaban  karton  ĉar  ŝi  loĝas  en  Kalifornio.Do,  ŝi  iris  al  Cannabis-apoteko  kaj  prenis
kelkajn.Ŝi manĝigis al li  1 guton da oleo ĉirkaŭ la grandeco de pizo, dufoje ĉiutage kun liaj
manĝoj.Tuj ŝi diris, ke ŝi rimarkis, ke li malpli doloras kaj sentis sin multe pli komforta.Krome, liaj
manĝkutimoj tuj revenis al normalo.Post kelkaj semajnoj li eĉ povis kuri sen lami, do ŝi nuligis
lian operacion kaj restis kun la natura traktado.Ŝi ĵus revenis hejmen de Vetkontrolo hodiaŭ, kaj
eksciis,  ke  lia  tumoro  TUTE  FORAS.Neniu  spuro  de  la  tumoro  restis  malantaŭe.La
bestkuracisto estis vere ŝokita kiam ŝi rakontis al li kiel ŝi resanigis lin.

FYI: Ĉi tiu estas la tria hundo, kiun mi konas, kiu estis savita de Kanaba oleo.Mi ankaŭ konas
multajn  homojn,  kiuj  ankaŭ  estis  savitaj.Se  vi  ANKORE  pensas,  ke  Kanabo  ne  kuracas
kanceron, tiam vi ne atentis.Mi scias la veron jam de jaroj, kaj mi neniam trovis iun ajn, besto aŭ
homo, ke Kanaba oleo ne sukcesis savi." Lara

“Mi  havas  najbarinon,  kiu  sukcese  forigis  tumorojn  en  sia  hundo  ene  de  unu  monato
manĝigante la medikamenton al ŝi.Daŭrigu kaj jes, tre malgrandaj dozoj, ĉar Rick deklaris, ke
ilia metabolo estas tre alta, do ili pliboniĝas multe pli rapide ol ni." Covey
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“Jes, ĝi helpos vian hundon.Mia hundo havis epilepsiatakojn sed ne unu post kiam mi komencis
lin sur la oleo!" Ŝelagh

"Ni  uzas  ĝin  por  trakti  nian  karan  glaŭkomon  de  bast-hundoj.Ŝi  havas  12  jarojn  kaj  ŝia
okulprema legado estis inter 60 ĝis 70 kaj ili diris, ke ili eble devos forigi la okulon se ĝi atingas
80, do ni komencis uzi la oleon dum la lastaj monatoj kaj ŝia lasta okulprema testo mezuris NUR
8! !!Tio estas sub normala okulprema nivelo kaj la okulkuracisto konsentas, ke ĝi estas bone
dokumentita en traktado de glaŭkomo.Ni donas al ŝi nur tre malgrandan pinglokvanton ĉiutage
kaj ion pli grandan, ŝi vere ŝtoniĝas, sed nur havas bonan dormon kaj vi povas vidi la okulan
plibonigon kiam ŝi vekiĝas.La oleo ankaŭ helpis min forigi Warfarin-sangaj drogoj, kiujn mi tiom
malamis, kaj ankaŭ preni ĝin ĉiutage kaj neniam sentis sin pli bone kaj kombini kun GMO-libera
dieto  kie  eble  kaj  ĝenerala  bona  manĝado  kaj  iom  da  ekzerco  kaj  mi  vere  estas  nova
persono.Potenco al  ĉi  tiu MIRINDA Oleo kaj dankon al  Rick kaj  al  ĉiuj  promociantaj  ĉi  tiun
mirindan resaniga planto." dekano

“DIO BENU JB kaj Rick Simpson pro via lojaleco al la homoj, kiuj plej bezonas vin.Mi faros mian
propran kiam mi povas por helpi la homojn, kiujn mi konas, kiuj bezonas ĝin senespere.Mia
filino faris iom de tajlado por tumoro sur sia hundo.Kvar tagojn de uzo ŝi diris, ke ĝi aspektis
kvazaŭ ĝi estas falonta.Mi ankoraŭ atendas finajn rezultojn.DIO antaŭ KEMISTO!” Greg

“Mirinda  rakonto!Mi  faras  kaj  prenas  RSO  por  sanservo  ĉar  mia  familio  havis  multe  da
kancero.Mi komencis doni ĝin al miaj hundoj same kiel ili ambaŭ havas malgrandajn tumorojn
kaj mia Ŝetlanda ŝafhundo havas Diskoidlupon, formon de hunda lupo.Ĝi estas nekredebla!En
kelkaj semajnoj unu el la tumoroj de la hundo ŝrumpis je 70% kaj la alia hundo kun lupo fartas
mirinde!Por la unua fojo en jaroj ŝia ruĝa, ŝvelinta kaj dolora nazo resaniĝas!Mi provis receptojn,
steroidojn, dieton kaj nenio helpis.La RSO resanigas la lupon de mia hundo, mi scias, ke ĝi
ankaŭ povas helpi homojn!♥♥♥ “Ashley

“Benu ĈIUUN, kiu resanigas bestojn!!Mi kuracis AMB miajn hundojn de kancero.Utera kancero
sur  unu.Haŭta kancero  aliflanke.AMBAŬ estas tute  resanigitaj.Kaj  mi  resanigas amasajn  3-
gradajn brulvundojn sur mia maldekstra brako ankaŭ per la RSO.BENU RS & JB!!!!!!!" Koboldo

“Mi kondukis mian hundon al la bestkuracisto ĉar li lamis.La kuracisto prenis rentgenradiojn kaj
montris  ilin  al  mi  (mi  vidis  la  mason  en  lia  ŝultro)  kaj  diris  al  mi,  ke  li  havas  ĉirkaŭ  du
semajnojn.Ili surmetis al li multajn kontraŭdolorajn medikamentojn kaj ĝi tiel malsanigis lin kaj mi
pensas, ke li vidis kaj aŭdis aferojn.

Ĉiukaze mia amiko faras dolĉaĵojn kun THC-oleo, do mi ĉesis la dolormedicinojn kaj donis al li
1/4 el la suĉaĵo ĉiujn 4 horojn kaj li bonege faris, ke li eĉ komencis manĝi denove.Mallonga
rakonto, prenis lin reen 2 semajnojn poste kaj ili prenis rentgenradiojn denove kaj malaperis, la
kuracisto  diris,  ke  li  neniam  vidis  ion  tian  antaŭe...Mi  afiŝos  foton...LA  OLEO  VERE
FUNCIAS...NE BULLSH___” Tammy

“Sen vi kaj via scio mi ne povintus helpi amikojn kaj aliajn homojn en urĝa bezono.Estas tiel
bona sento interne kiam vi vidas kiel vi helpis ilin.Daŭre disvastigu la informojn, mi faros.Ĝi eĉ
helpas kun la artrito de mia hundo.Ĉesigis lin lami en 2 tagoj." Kristalo

“Mi forigis kanceran tumoron sur la vizaĝo de mia hundo Ellie.Ŝi hazarde estas mia plej bona
amiko.Tri vortoj por priskribi Rick... malegoisma progresema gvidanto."

“Kiel Rick scias, ni uzis la RSO ĉe niaj hundoj kaj ĉevaloj kune kun ni mem.Ŝajnas al ni, ke
bestoj multe pli respondas ol homoj.Ni atribuas tion ne nur pro kiom da riceviloj ili  havas, ili
estas vere senkulpa paciento." Brewster

“Mi komencis mian hundon per ĉirkaŭ duono de grandeco de grajno da rizo tage nokte ĝis ŝi
alkutimiĝis.Atentu, ke ĝi igos la hundon dormema kaj ĝi povas svatigi ilin, sed kiel diris JB, ili
rapide respondas al ĝi.Mi traktis ŝin kontraŭ tumoro rekte sur la tumoro mem kaj ankaŭ doni ĝin
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al ŝi parole 2 fojojn ĉiutage kaj ĝi funkciis en malpli ol monato, tumoro for.Bonŝancon!" Fenikso

“Plej bona maniero estas viŝi ĝin sur la lango - kelkaj hundoj amas la guston - ĝi povas sedacii
ilin kaj eble eĉ kaŭzi iun urininkontinecon, do ne zorgu pri tio, ke ili fartas.Por la hundoj dieto de
kruda viando kaj ostoj ankaŭ estas ideala kaj helpos kontraŭ la kancero.Trovu homeopatian
bestkuraciston ankaŭ." Whitney

"Ambaŭ miaj hundoj ricevas oleon ĉiutage (prizorgado).Se ĝi estus danĝera por hundoj, tiam
certe hundo manĝanta ĉirkaŭ 1,5 gramojn da oleo sen antaŭa sperto estus havinta kelkajn
gravajn kromefikojn krom dormi kaj pisi la liton.El la 5 hundoj, kiujn mi traktis kun la oleo, ĉiu el
ili havis pli da energio kaj respondis pozitive al la traktado.Ili variis en aĝo de 4 monatoj ĝis 10
jaroj, kaj traktante ion ajn de tranĉoj ĝis kancero.Ĝi estas la nura medikamento, kiun miaj hundoj
ricevas, mi uzas Holistic Vet kaj ŝi estas malantaŭ mi traktante ilin per ĝi.

Mi komencis ĉiun hundon (20 funt. ĝis 80 funt.) kun ĉirkaŭ 1/4 grajno da rizo per dozo.Same kiel
homoj, ili ĉiuj havas malsamajn toleremojn, sed mi ne vidis bezonon komenci kun pli malalta
dozo ol  tio.La plej  malbona,  kio okazos,  estas ke ili  altiĝos,  se ili  ŝajnas esti  malkomfortaj,
simple  kuŝu  kun  ili,  ili  malstreĉiĝos  ĉar  vi  estas  malstreĉita  kaj  ili  ekdormos.Tiam  kiam  ili
vekiĝos, ili estos plenaj de energio, ĉi tio estis konsekvenca kun ĉiu hundo.La dozoj povas esti
pliigitaj sufiĉe rapide, ĉiujn du tagojn.

Se la hundoj ne ŝatus tion, kion ili spertis de ĉi tio, tiam ili ne prenus la regalaĵojn aŭ manĝaĵojn,
sur  kiuj  mi  surmetis  ĝin.Ili  ŝajnas  havi  neniujn  problemojn  manĝi  ĉirkaŭ  sia  vinbersema
ekstrakto, lasante ĝin en siaj bovloj, sed la peco de manĝaĵo kun la oleo sur ĝi neniam estas
postlasita." Garolo

"Antaŭ kelkaj jaroj mi komencis vidi pli kaj pli da referencoj al "Rick Simpson Oil" kaj estante
delonga uzanto de Kanabo,  mi estis  pli  ol  interesita.Dum ĉi  tiu tempo, ni  perdis  nian Oran
Retriever pro sango-naskita kancero nomata Hemangiosarkomo, kiun oni scias,  ke Goldens
ricevas.Ĝi mortigis ŝin 3 semajnojn post la diagnozo de nia bestkuracisto.Aĉa Rapida Kancero
en la plej bona kazo.

Dum ĉi tiu tempo, mia edzino kaj mi komencis fari kaj uzi RSO, kiel rimedon por kontroli kaj
mian  Multoblan  sklerozon  kaj  ŝian  mjelan  nervan  damaĝon.Unu  el  niaj  amikoj  Golden
Retrieversubite iĝis sufiĉe malsana,  kaj  estis diagnozita kun Hemangiosarkomo, kaj donis 2
semajnojn  maksimume  por  vivi  de  la  Vetkuracisto.Mi  konsultis  kun  la  posedantoj,  kaj  ni
komencis dozi la hundon, Betty, per RSO proksimume unu "rizgrajno" grandeco dozo tage kun
manĝaĵo.

En 3 ĝis 5 tagoj, ŝi ne nur estis UP kaj PRI, sed fakte kuris kaj ludis denove.Ŝi postkuras siajn
majstrojn Montbiciklon ĉie en la lokaj termigrovojoj la tutan tagon, kaj prezentiĝas pli sana ol ŝi
iam estis.Dum ŝia revenvizito al la bestokuracisto, komence li estis konfuzita pro sia antaŭa
diagnozo kaj atendis ke ŝi mortos rapide, kiel ĉiuj aliaj bestoj kiujn li diagnozis konvene.Li tiam
tuj turnis sin kaj deklaris ke li evidente misdiagnozis ŝian kondiĉon, sed kiam li estis rakontita pri
ŝia traktado kun la RSO, li poopoo'd la ideo, kaj diris ke ekzistas neniu medicina pruvo de ĝia
efikeco.Lia  rifuzo  kredi  je  reala  "Miraklo  de  Medicino"  estas  pruvo  de  lia  membreco  en  la
Societo de Malmolaj Ne-Kredantoj [Kuracistoj].

La RSO havis draman efikon sur mia MSkiel pruvite per daŭraj provoj, mi faras por konservi
spuron de la progreso de la malsanoj [komputilaj ludoj, sama ludo, sama versio, malsama jaro,
efektive farante ĝin pli rapide kaj pli precize].Mi perdis pezon, kaj estas pli sana ol iam ajn, post
tute malvarma meleagro ĉesigi  ĉiujn Farmaciajn Medikamentojn,  kiujn la kuracistoj  uzis min
dum 15 jaroj.Kaj, eble ne rekta rezulto DE, sed tamen mi fortiĝis per la uzo de RSO, POST 50
JAROJ de fuma tabako mi finfine povis, antaŭ 60 tagoj, estingi mian lastan cigaredon, kaj elĵeti
ĉiujn cindrujojn.Mi estas TRE FIERA pri tiu fakto, kaj dankema pro la forto kiun RSO donis al mi
por  batali  miajn  ĉiutagajn  demonojn.La  mondo  tamen  nun  pli  malbonodoras!!!!!Ankaŭ,  la
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proksimume  $250  monate  elspezitaj  por  tabako,  nun  povas  esti  uzataj  por  pli  altkvalitaj
manĝaĵoj, kaj pli bona grado de VIVO.Dankon Rick kaj JB.Vi ŝanĝis la vivon de mia familio por
pli bone!!!!!Amis vian Libron!!!” Mark

"Mia kato ricevis 1/4 -1/3 grajnan rizon 2-3 fojojn tage por trakti sian kronikan inflaman UTI kiam
multoblaj  vicoj  da fluidoj,  antibiotikoj  kaj  medikamentoj  ne povis,  ankaŭ metis lin en krudan
dieton  kaj  li  ne  havis.  ĝi  denove  okazas.Kompreneble  por  kancero  vi  uzus  pli  altan
dozon.Ĝenerale mi provas trovi la dozon, kiu ŝajnas ne tro draste tuŝi ilin - ĝi neniam vundos ilin
sed posedanto rimarkus dormemon, senkontinecon, eble iom da ebrio.Kompreneble en kancero
vi ne zorgas - nur ellaboru ilin kiel eble plej rapide al pli altaj dozoj iom post iom.

Ĉi tio estas por "prizorgado" - ekzemple mia hundo, al kiu oni forigis okulon de glaŭkomo (kaj
faras TREMENDA), riskas ke ŝia alia okulo faru glaŭkomon, do mi dozas ŝin almenaŭ dufoje
tage per iom da oleo kaj trovis bonan. dozo kiu ne kaŭzas la incontinencon ktp sed ŝi ankoraŭ
ricevas sian oleon.Mi havis ŝin preni pli antaŭ la okulo enuc por doloro.Mi vere sentas, ke la
oleo ankaŭ helpis ŝin pli ol konvenciaj doloroj post operacio - la 1-an aŭ 2an tagon ŝi havis 1-2
dozojn da veterinaraj rx'd dolormedikamentoj tiam mi iris nur al RSO, je la tago post sia kirurgio
ŝi jam volis ludi pilkon denove kaj estis kaj estas feliĉa knabino.Chloe efektive lekos la RSO de
mia fingro - male al mia kato kiu malamas ĝin.LOL (...)

Mi ne trovas ke RSO kaŭzas angoron ĉe bestoj - lumsentemo povas esti rimarkita kun pli altaj
dozoj.

Mi eĉ uzis RSO ĉe mia puĉo - li estis tre maljuna kaj vekiĝis iun tagon tre malforta, eble li havis
apopleksion.Mi donis al li etajn dozojn da RSO dum la tago por nur teni lin dormi - tiun vesperon
li ŝajnis vekiĝi - skuante la kapon kaj agante kiel miaj hundoj faras kiam ili manĝas kanabon, mi
nur lasis lin dormi komprenante kion ajn lia korpo intencas.  faru almenaŭ li  ne suferas nek
suferas - mi havis duonan ideon, ke li vekiĝos bone - bedaŭrinde li forpasis, sed lia vivokvalito
ĝis tiu lasta tago estis bonega, do mi sentas, ke la RSO donis al li la plej bonan lastan tagon.
ebla.Mi scias, ke li ne doloris kaj li dormis tre trankvile kaj mi scias, ke ĝi ne estis tro da RSO,
ĉar li estis dozita matene kaj frua posttagmezo, poste nenio kaj mi kontrolis lin tre malfrue tiun
vesperon, ke li nur dormis - li povis vekiĝi sed li volis nur dormi.” Whitney

--  Plej  bona  vivokvalito  ĝis  la  fino,  tio  estas  kio  ankaŭ  tre  gravas  kiam  la  oleo  estas
implikita.Dankon, JB

“Mi certas, ke vi jam antaŭe respondis ĉi tiun demandon.Kio estas la rekomendinda dozo por
angla Mastiff-hundo, kiu pezas ĉirkaŭ 135 funtojn?Li havas tre grandan kreskon en sia ingvena
areo.Ĝi aspektas kiel 3-a pilka sako sincere.Li aĝas proksimume 12 jarojn kaj mi ŝatus vidi ĉu
RSO-traktado pritraktus ĉi tiun kreskon.Dankon!"

-- Janette, esence ĉiam estas la sama, oni komencas per malgrandaj dozoj (duono da rizo aŭ
malpli, 1-2-5 mg) tri fojojn tage, vidu kiel respondas la paciento kaj poste oni pliigas la dozon ĉiu
kvar; tagojn aŭ ĉiufoje kiam vi donas al la hundo/paciento la oleon.Tiam vi tenas ilin sur gramo
tage ĝis ili estas 100% resanigitaj kaj tiam vi certigas, ke ili daŭre manĝas bontenajn dozojn.JB

“Hieraŭ Chloe, mia 8-jara steriligita ino Heeler vulpo-terhundo estis diagnozita kun glaŭkomo en
unu okulo.La premo estis tre alta en ŝia 1 okulo kaj ŝi eble estos blinda en ĝi konstante.Ni faris
krizan traktadon kun IV-likvaĵoj  kaj  manitolo  kaj  ŝi  estas sur  kelkaj  medikamentoj.La  premo
malpliiĝis iom sed ne multe, kaj ŝi ne ĝuas la alĝustigon al vivo duonblinda nun.Mi volas trakti
ŝin per la RSO ĉar ĝi estis nekredebla por mia edzo kaj mia propra doloro kaj mi vere kredas je
la oleo kaj la rakontoj kiujn homoj rakontas ĉi tie estas nekredeblaj.Mi ne volas, ke Chloe finu
ricevu glaŭkomon en la alia okulo kaj mi volas resanigi ĉion, kion mi povas en la tuŝita okulo.Mi
komprenas, ke multaj dorlotbestoj estis helpitaj de la oleo kaj mi estus tiel feliĉa se Chloe povus
reakiri  sian  vizion aŭ  eĉ  iun  vizion en  la  tuŝita  okulo...Dankon pro  ajna helpo aŭ  konsilo!”
Whitney
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-- Whitney, simple prenu ŝin sur la oleon.Iuj oleoj estas pli bonaj por glaŭkomo ol aliaj.La plej
facila maniero ekscii  pri  kiom efika ĝi  povus esti  estas preni dozon kaj rigardi  ŝiajn okulojn
matene.Se ili  estas puraj,  serĉu alian  trostreĉiĝon aŭ kombinaĵon de trostreĉoj.Se vi  havas
multajn  aĵojn  por  purigi  sur  ili,  ĝi  plej  verŝajne  estas  bona  streĉo  por  malpliigi  intraokulan
premon.Bondezirojn, JB

"Dankon JB!Hieraŭ mi pensis, ke ni faris nekredeblan progreson, la okulo estis klara (mi eltiris
goop el ili la tutan tagon) & la pupilo ne estis plene dilatigita & kvankam ĝi ne kongruas kun la
pupilo de la alia okulo mi pensis, ke ĝi respondas al lumo, sed ĉi-matene ĝi aspektas denove
tute  nuba.Eble  en  la  hela  lumo  kiel  hieraŭ  ĝi  aspektos  pli  bone...Kiom  kaj  kiom  ofte  vi
rekomendas, ke mi dozu ŝin?Ĝis nun mi faris tre malgrandan pizgrandan dozon, ŝi estas nur
30# kaj ĝi ŝajnas influi ŝin, ĉi tiuj hundoj ĉiam ŝatis manĝi tigojn kaj foliojn aŭ bildojn, fumi ktp.
Do mi povas scii kiam ŝi estas tuŝita de. ankaŭ la oleo kaj ĝi ŝajnas influi ŝin iomete simile al se
ŝi  manĝus  tigojn,  tio  tamen  ne  maltrankviligas  min,  mi  iom  sentas,  ke  tio  signifas,  ke  ĝi
'funkcias'." Whitney

-- Whitney, mi donus ĝin al ŝi kun io bona du aŭ tri fojojn ĉiutage.Ju pli vi eniras ŝin kaj des pli
rapide, des pli  bone.Eĉ se ŝi  devas dormi dum unu aŭ du tagoj,  kiu zorgas.Iom da kanabo
induktita komato ne povas dolori.JB

“Al mi sonas bone!Mi faros tion hodiaŭ.Ŝi estis  sufiĉe zonkita ankaŭ hieraŭ.Dankon pro tiel
rapida respondo JB!” Whitney

“La 1/2 lupo 1/2 husky de miaj amikoj kutimis manĝi haŝiŝon kaj kiam li havis potplanton en sia
salono la hundo gardis ĝin.Ili devis subaĉeti lin per regaloj por forigi lin de ĝi.Mi sentas, ke multe
pli da sovaĝaj bestoj estis kanabmanĝantoj ol ni pensas." Petro

“Mia boston-terhundo/mondo ŝtelas la mian se mi ne kaŝas ĝin!!LOL... aspektas kiel balancilo
kiam ŝi sukcesas el ĝi." Sara

“Ankaŭ mia kavo amas la herbon!Mi tondas, ŝi ĝuste tie petas por la folioj...” Melodio

"Mia huskio ŝtelas miajn oleajn kuketojn ajnan ŝancon, kiun ŝi havas...Mi estas sufiĉe certa, ke
ŝi scias kian efikonĝi havas ankaŭ sur ŝi...Eble estas ĉar mi donis al ŝi ĉiujn miajn akciojn por
maĉi kiam ŝi estis hundido.” Brian

"Bestoj scias, kion ili bezonas kaj uzos tion, kion ili bezonas - saĝaj!" Sheri

"Tamen  komencu  en  malgrandaj  dozoj,  tro  multe  kaj  ili  ricevas  malfiksan  kaj  malfiksan
muskolkontrolon." Zac

“Mia hundo manĝis parton de planto hieraŭ, ĉar li sciis, ke ĝi helpos sian stomakon post kiam li
akiris postrestantan grason de koka vespermanĝo kaj manĝis amason da ĝi, ŝi multe paŝis kaj
poste vomis kaj poste ripozis komforte.Divenu kio estis en ŝia vomaĵo -- potfolioj.Saĝa hundo."
Sinjorino

"Pensu, ke en la 70-aj jaroj FDA unue raportis ke kanabo mortigas kancerajn ĉelojn ...mi scias
nur, ke la stomaka kancero de mia kato ŝajnas malaperi, ŝi nun bone manĝas, peziĝas kaj kuras
kiel nova katido...” Tony

"Mi  donas  al  mia  19-jara  kato  dekarboksiligitan  kanabon  ekde  decembro  2011.Ŝi  estis  tre
letargia, fluanta feko, signoj de kateca senileco...konato, kiu laboris ĉe bestkuracisto, sugestis,
ke mi donu al ŝi 1/4 de aspirino, 1/4 t de metamucil...faris tion dum kelkaj tagoj tiam decidis
provi  la  kanabon...Mi  aspergas  malgrandan  kvanton  en  ŝian  malsekan  manĝaĵon  ĉiujn  du
tagojn...ŝi ankoraŭ estas kun ni!!!” Lori

“Jes, mi resanigis mian katon de kancero en junio, kiam la bestkuracisto diris, ke mi demetos
lin.Nur nutris al li la Oleon, kaj ene de 10 tagoj la mortiga tumoro malaperis!La bestkuracisto
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diris, ke ĝi estas miraklo!" Charlie

"Mi havis klienton, kiu traktis la tumoron de ŝia kato kaj la sama afero okazis - ĝi ĵus eliĝis,
postlasante nenion krom brila nova haŭto." Sita

“Vi nutras la oleon al kato, same kiel homo ...>MANĜU ĜIN!Mi kuracis mian 14-jaran katon de
tumoro en lia buŝo nutrigante al li kanabis-oleon dum semajno kaj duono...tiam PUP!...> FORIS!
Mia bestkuracisto diris, "Mirakloj okazas."

--  Li  pravis,  Charlie,  mirakloj  ja  okazas neatendite ofte en la  ĉeesto de la  oleo.Dankon kaj
bondezirojn al vi kaj via kato.JB

"Mia 12-jara laboratorio havis la saman problemon kun buloj kreskantaj kaj artrito, ŝi prenis la
Simpson-oleon dum 6+ monatoj kaj ŝi perdis preskaŭ 20 funtojn (ŝi estis troa) kaj sentas multe
pli bone kaj multe pli facilas.Ŝiaj tumoroj ankaŭ malaperis!Mi ne certas kiom multe ŝi prenas nun
sed ĝi estas pli ol 3 grajnoj da rizo grandeco." Andrea

"JB, ni faris al ŝi plurajn arojn dum ni faras al ŝi novan aron ĉiujn 2 monatojn, ĉar ŝi prenas
1cc/tage.Ni uzis 2 malsamajn variojn.Ŝi nuntempe uzas la saman aron kiu kuracis la kanceron
de mia kato." Charlie

“Rick,  mi  devas danki vin.Mia amata kato de 14 jaroj  estis diagnozita la 1-an de junio kun
skvamoĉela karcinomo.Mi kuracis lin per la RSO en UNU SEMAJNO!La bestkuracisto diras, ke
ĝi estas miraklo.Mi rekondukis lin al li la 8-an de junio kaj li demandis min ĉu ĝi estas la sama
kato, ĉar la tumoro en lia buŝo preskaŭ malaperis kaj li plene atendis, ke mi revenos, por ke li
demetis lin.Nun li  estas preskaŭ plene resaniĝinta.Mi  amas lin  kore kaj  devis danki vin pro
dividado kiel fari la medikamenton ĝuste SENPAGA! ”

“Mia kato estis diagnozita kun 'rapide kreskanta, agresema, netraktebla, neoperaciebla' formo
de kancero la pasintan junion, skvamĉela karcinomo en lia septo, kiu estas tiel malbela kiel ĝi
sonas.Li ricevis maksimume 1-3 monatojn, kaj mia bestkuracisto milde sugestis, ke mi 'lasu lin
nun'.Mi  ploris,  pensis  pri  tio  kaj  decidis,  ke  mi  simple  ne  povas  vidi  lin  morti.Mi  enretiĝis,
malkovris,  ke  ekzistas  multaj  kuraciloj  kontraŭ  kanceroj.Komencis  doni  al  li  kelkajn
suplementojn, ktp.Li  fartas bone, sed la kancero ankoraŭ kreskis kaj influis lian spiradon.La
tumoro finfine komencis kreski al la alia flanko de lia nazo, kaj en decembro li  komencis iri
malsupren.Mi pensis, bone, jam estas tempo.

Tiam mi malkovris kanabon kaj kiel ĝi povas mortigi kanceron.Mallonga rakonto, Ted prenas la
RSO ekde decembro nun.Estis iom situacio en la komenco akiri ĝustan eta dozon, ĉar li estas
kato.Kaj multe pli malgranda ol homo.Li dormas TRE pli bone, lia spirado estas pli bona kiam li
dormas, lia apetito revenis, kvankam ne al tio, kio antaŭe estis.Ĉio ĉi estas vojaĝo en progreso
kaj mi ne scias kiel ĝi finiĝos.

Tamen, la tumoro ŝajnas platiĝi, kvankam tre malrapide.Mi pensas, se ĉi tio ne estus tia aĉa
kancero, li verŝajne resanigus antaŭ monatoj.Mia bestkuracisto estas ravita kaj impresita pri kiel
li fartas.Do mi nur prenas ĝin tago post tago kaj estas feliĉa ke la plej multaj el tiuj tagoj ŝajnas
esti bonaj tagoj.Lia maksimuma limdato estis lasta septembro do li fartas bone." Anne-Marie

“Jes!!!!Mi ankaŭ havas kanaban katidon.Altkvalita kanaba oleo savis min devi elspezi $4800 al
la  bestokuracistoj  por  buĉi...Mi  volas  diri  uh...fari  kirurgion  sur  mia  kata  orelo  por  forigi
tumoron.Hura por Kanabaj Katidoj kaj Kaninoj!” LinZy

“RSO-ish substanco savis la vivon de 40 funt. hundo -- etil-ekstraktita oleo alie identa al RSO
kutimis savi mian hundon kiu trinkis la kontraŭfrostilon de la najbaro.La bestkuracisto diris per
telefono,  ke  ŝi  finis,  tro  malfrue,  kaj  verŝajne  ne  travivos  la  40-minutan veturadon por  esti
eutanigita, kaj mi konsilis komfortigi ŝin.

Mia lojala kunulo ŝaŭmis ĉe la buŝo, havis oftajn epilepsiatakojn, estis ege trovarmigita, kaj
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gorĝo tiel ŝvelinta ke ŝi apenaŭ povis spiri, forpasante en kaj el konscio. Certe mortanta, sen
demando.Provante faciligi ŝian trairejon de ĉi tiu mondo, mi varmigis 1/2 gramon da oleo en
kuleron da butero kaj laŭvorte plenigis ĝin laŭ ŝia gorĝo per mia fingro, puŝante aperturon en ŝia
ŝvelinta  gorĝo.Ene  de  dek  minutoj,  ŝi  ne  plu  estis  buŝŝaŭma,  ŝia  febro  rompiĝis,  ŝi  spiras
normale, ĉiuj konvulsioj kaj atakoj ĉesis.

Ŝi trinkis akvon fervore, poste kuŝiĝis por dormi dum 12 horoj kaj vekiĝis en ŝajne perfekta
stato, kurante kaj ludante post minutoj post vekiĝo.Mi diris al mia bestkuracisto, kaj petis ŝin
publikigi la eventon en kazesploro, kaj ŝi rifuzis, asertante, ke kanabo estas toksa por hundoj!"
Alan

“Mi havas hundon, al kiu okazis la sama afero.Ŝi havis Tumoron la grandecon de softbalo sur
sia brusto kun la tuta haŭto sur ŝia brusto inflama.3 bestkuracistoj donis al ŝi 6 semajnojn, se mi
lasis ĉi tie vivi en doloro.Unu havis la fekon tirita supren en la kudrilo preta mortigi ŝin.Mi alportis
ŝin hejmen kaj 3 tagojn post komenci traktadon ĝi aperis.Du tagojn poste ŝi revenis al si mem
kaj feliĉa." Riĉa

"Ni uzas ĝin ĉe nia 14-jara chihuahua, kiu havas epilepsiatakojn.Antaŭ kelkaj monatoj ni pensis,
ke ŝi ne daŭros longe, do mi pensis, kial ne provi iom da oleo?Ene de unu tago ŝi estis kiel tute
nova hundo!Ŝi manĝis pli bone kaj sentis sin gaja kaj volis ludi!Ĉi tiu aĵo vere funkcias por multaj
aferoj!" Mindy

“Ni ricevis hundidon, kiu estis tretita de tre granda homo.Ŝi estas ludila ĉiŭavo, ŝi havis kvar-de-
kvar colojn, kiu kovris ŝian tutan malsupran duonon.Ŝi vere malsaniĝis kaj komencis malvarmiĝi,
do mi decidis, ke provi la larmojn ne povas tro vundi ŝin.

Kiam mi unue dozis ŝin, ŝi apenaŭ povis movi sian kapon.Mi tamen ege feliĉas diri al vi, ke post
semajno da larmoj trifoje tage, ŝi estas feliĉa, sana kaj gaja pugokapulo.Dankon Rick kaj JB por
elmontri nin al la vero.Mia edzino kaj mi kredas, ke la larmoj savis ŝin.

Ni ne forgesu, ke mi dozis ludilon ĉihuahua kiu estis malpli ol funto kun gramo da RSO, 3 fojojn
tage.Tio estas 3 gramoj tage al hundido, kiu pezis malpli  ol funton, kaj estis ĉe la pordo de
morto pro esti tretita de knabo kiu estas pli ol 300 funt.Se kanabo estus efektive toksa, kaimana
ankoraŭ ne estus kun ni, kurante freneza kaj saltante pro herba fumo." Josuo

“Mi  uzas  ĝin  ĉe  miaj  hundoj.Sed  sufiĉe  malpli  ol  ni  uzus  por  ni  mem.Mi  havas  12-jaran
infanontio estis kontraŭveturita kaj devis havi ŝian kokson forigita, ne anstataŭigita ...forigita!4
semajnoj en...Neniu cikatro de la kirurgio, marŝas, ankoraŭ kun lamado, sed bone ĉirkaŭiras kaj
mi uzis la oleon anstataŭ dolormedikamentoj... bonege funkciis!" Dolly

"Donis  ĝin  al  nia  tiam  13-jaraĝa  por  helpi  ŝin  kun  artrito  en  ŝiaj  malantaŭaj  kruroj  kaj
koksoj...surprizo, ni ankaŭ ricevis ne nur risortan hundon sed ankaŭ 4 hundidojn.Neniel ŝi devus
povi ankoraŭ havi litron, kaj ĉiuj estas sanaj kaj fartas bonege!Amu RSO!" Julie

"Mia  hundo  havis  haŭtproblemon  (ekrupcio  kiu  igis  lin  elŝiri  lian  felon)  kaj  reokazanta
orelinfekto.Mi ne havis RSO sed donis al li tinkturon, kiun mia amiko faris.Lia felo rekreskis kaj
la orelinfekto klariĝis.Se la tinkturo funkcius tiel bone, mi pensas, ke per la RSO mi povus tute
resanigi lin.Do mi dirus, ke jes, RSO laborus pri hunda kancero same kiel ĉe homoj.Benu vin
Rick kaj ankaŭ vin, JB.”

-- Dankon, Bette.Via pensado estas logika kaj ĝusta.Bestoj havas pli rapidan metabolon, kaj do
la oleo resanigas ilin multe pli rapide ol ĝi kuracas homojn.Estas plezuro kuraci bestojn per la
oleo, ili amas preni ĝin.JB

“Ankaŭ  mi  amas  miajn  ĉikanantojn.Smokey  ankoraŭ  estas  kun  ni  por  tiuj  el  vi,  kiuj
scivolas.Etapo 4 amasĉelo ne povas malhelpi ĉikananton.Precipe kiam li estas sur la oleo.Por la
vivo nun.Multan respekton.” Bocaj
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“Mi uzas ĝin ĉe miaj hundoj.Nur sufiĉe malpli ol ni farus.Mi havas 12-jaraĝan, kiu estis trakurita
kaj devis esti forigita de ŝia kokso.Ne anstataŭigita...forigita!4 semajnoj en...Neniu cikatro de la
kirurgio,  marŝas,  ankoraŭ  kun  lamado,  sed  bone  ĉirkaŭiras  kaj  mi  uzis  la  oleon  anstataŭ
dolormedikamentoj...Ĝi bonege funkciis!(...)  Mi havas 9-jaraĝan Rotty,  kiu havas korvermojn,
terurajn alergiojn, tre malaltan energion kaj perdanta la hararon sur la vosto.Komencante lin
hodiaŭ...Ĵus savis 10-jaran Chihuahua kiu havas 3 tumorojn kaj mi scias, ke ĉi tio tuj riparos
ŝin!!!" Dolly

“Nia  hundo  eniris  kun  grandega  larmo sur  la  nazo.Ni  loĝas  en  bieno  do  ne  certas  kiel  ĝi
okazis.Purigita  vundo  ekstere  kaj  plenigita  tranĉo  per  RSO.Ŝi  iris  dormi.La  vundo  tute
resaniĝis.Kaj jes, trinkis multe da akvo.Alia por Rick!!” Abelo

“RSO OIL Hundaj Biskvitoj kaj kun topika ungvento sur la kanceraj ulceroj sur ŝia kruro ĝi estis
½ la grandeco de dolaro.Ŝi komencis plori leviĝi kaj ŝia skuado estis malbona.Mi sciis, ke RSO
funkcios...La sekvan tagon ŝi ekstaris sen plorado kaj skuado kaj ŝi kuris ĉirkaŭ la korto kelkajn
tagojn poste kun sia kamardeto Nugget, ratterhundo.Tio estis antaŭ 6 monatoj.Ŝi estas kiel 6-
jara hundo nun, ne 12-jara.Tio estas unu el tiom da rakontoj, kiujn mi atestis en la lastaj 2 jaroj.

Mia rakonto estas multe pli longa...RSO savis mian vivon.Ne plu Opiaĵoj.Kaj tre malmulte da
doloro plejfoje.Dankon Rick Simpson...Estu paco kun vi." Ron

“Traktante alian amikon, li estas Jack Russell-terhundo kun granda tumoro sur la malantaŭo. 'D-
ro Jay diris, ke li vidis ĉi tion mil fojojn kaj ke ĝi ne estas bona por la virhundo post kiam ĝi estas
rimarkita.Nu mi komencis  doni  al  li  gutojn de RSO ankaŭ mi metis  RSO sur la  tumoron.Mi
pensis, ke li estos for post kelkaj tagoj.Kiel mi jam vidis ĉi tiun saman tumoron ĉe la hundo de
amiko.Li pasis kelkajn tagojn poste.

Nu, Nugget fartas bonege, la tumoro estas plata al la haŭto kaj Neniu koloro al ĝi.Ĝi aspektis
vere aĉa nigra, purpura ruĝa kaj sanganta.Ene de unu tago la fendeto sur la tumoro estis duono
de la grandeco du tagojn poste tute for kaj ĉesigita sangado estis kravata super.Tio estis antaŭ
du semajnoj.Li estas je 1/2 ga tago kaj prenas ĝin bone.Dormis multe en la unuaj tagoj, nun li
venas, lekas ĝin, kaj li fartas bone.Neniuj ŝanceliĝantaj kruroj, Nugget fartas bonege.Mi kredas,
ke mi kaptis la Kankron ĝustatempe.La tumoro rapide ŝrumpas kaj li  estas nova hundo.Tre
ludema denove.Dankon denove Rick S.” Ron

"Mi  pensas,  ke  ĉefaj  homoj  fariĝis  cerbolavitaj  kaj  la  farmaciaj  kompaniojplej  multaj  homoj
manĝas el siaj manoj, avidaj homoj.Ili plej verŝajne neniam uzos kanabon en la hospitalo aŭ per
iu ajn okcidenta medicina kuracisto.Se ĝi ne povas esti patentita, ĝi ne gajnos monon por la
farmaciaj kompanioj.Feliĉe mi loĝas en Kalifornio kie ĝi fariĝis akceptita kaj akceptita.

Mi faris mian unuan aron de RSO lastan monaton.Mi donis ĝin al ambaŭ miaj hundoj ĉar ili
ambaŭ havas malgrandajn tumorojn kaj ankaŭ mia ŝetlanda ŝafhundo havas formon de hunda
lupo.Ne nur unu el la tumoroj ŝrumpis je 50% en kelkaj semajnoj, sed ili ambaŭ ŝajnas havi pli
da energio dum la tago kaj ili dormas tre bone nokte.Kaj eĉ ŝajnas, ke ĝi helpas mian Ŝetlandan
Ŝafhundon kun sia lupo.Mi donas al ili  malgrandan grajnon da rizgranda RSO per regalo.Mi
ankaŭ metis la RSO rekte sur ŝian nazon, ĉar la lupo manĝas ĝin.Post unu semajno ŝia nazo
aspektas la plej bona, kiun ĝi havas en almenaŭ 4 jaroj!

Mi ĵus faris vizaĝan kremon kun iom da RSO ankaŭ, mi memoras ke Rick parolis pri ĝi en sia
libro.Mi amas ĝin!Mia haŭto ŝajnas esti pli kaj pli glata ĉiutage.Mi eĉ buŝe mi mem prenas ĝin
kiel preventilon.

Mi lastatempe havis benignan Gigantan Ĉelan Tumoron de la Tendona Ingo eltranĉita de mia
poplitaĵo.Ĝi estis la grandeco de oranĝo kaj ĝi estis ĉirkaŭvolvita ĉirkaŭ mia sciato.Mia kuracisto
diris, ke ĝi estas tre malofta tumoro kaj ne certas kial ĝi aperis.Mi prenis la oleon dum ĉirkaŭ tri
semajnoj antaŭ kirurgio.Mi ne povas atendi ricevi la finan patologioraporton kun la mezurado de
la tumoro.Mi vere pensas, ke ĝi ŝrumpis de la RSO!
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Dankon  Rick  pro  dediĉi  vian  vivon  al  ĉi  tiu  afero,  mi  scias  ke  kune  ni  povas  fari
diferencon.Homoj,  kiuj  "kuracas" sin mem, devas kolekti  ĉiujn siajn medicinajn registrojn kaj
diskonigi la vorton.Mi pensas, ke se estas sufiĉe da pruvo kun bona dokumentado, ke ni povus
havi ŝancon iam povi pruvi kaj konvinki la ĉeffluon pri la kancero-mortigaj avantaĝoj de RSO.

Denove dankon Rick.Estas homoj kiel vi kiuj donas al mi fidon al la homaro.Daŭrigu vian fidon
kaj persistemon, kaj sciu, ke via pasio resanigis multajn kaj faris kredantojn el multaj homoj.Vi
estas bela." Ashley

“Alia rakonto por aldoni al la libro!Mia kastriĝo glitis kaj falis (mi povas nur supozi, mi ne vidis kio
okazis) kaj disŝiris liajn ambaŭ hokojn.Hoko sur ĉevalo ne estas la plej facila afero por envolvi
kaj  purigi,  fakte,  ĝi  estas  efektive  vana!Vi  povas  aĉeti  la  plej  multekostajn  volvaĵojn  kaj  ili
ankoraŭ glitas kaj gluiĝas al la vundo.Post ĉirkaŭ 4 tagoj envolvi liajn hokojn, mi rezignis.Ne
helpis  la  aferojn,  kiam mi  devis  senŝeligi  la  bandaĝojn  de  liaj  vundoj  dum mi  trempis  per
akvotubo por moligi ĝin.Li ne estis feliĉa, nek mi, la kompatindulo!!Mi turnis min al la nura afero,
kiun mi scias, por resanigi plej ion ajn...RSO!Ni havas kruĉon da "restaĵo" RSO, kiun ni uzas tie
aŭ en nia pipo por helpi nin dormi.Mi kaptis tiun kruĉon kaj iris al la hokoj!!Mi ŝmiris liajn ulcerojn
per  la  oleo.Envolvis  ilin  kaj  esperis  la  plej  bonan.Venis  mateno,  la  envolvaĵoj  estis  sur
budoplanko (neniu surprizo) kaj mia unua penso estis, nu, tio estis malŝparo de RSO!Sed post
plia inspektado, la RSO daŭre estis gluita al la ulceroj kaj malmoliĝis al gudro kiel substanco,
kreante barieron por muŝoj kaj por sigeli la ulcerojn.Mi lasis ĝin.Ne provis revolvi aŭ ion ajn.La
sekvan tagon... la sama afero.

Pasis almenaŭ 4 tagoj antaŭ ol mi devis refari ion ajn sur liaj hokoj, ĉar la oleo faris tiel bonegan
asistanton!

Hodiaŭ estas ĉirkaŭ semajno 3 de lia vundo, mi ŝprucis liajn hokojn kaj mi bezonis bonan 1/2
horon por forigi la malnovan RSO de la hokoj, elmontrante la lastatempe resaniĝintan/senbridan
haŭton sube.Mi denove aplikis  la  RSO kaj  ni  vidos,  kion pliaj  4 tagoj ricevas al  ni.Mi certe
ricevos bildojn alŝuti kaj dividi.

Dankon Rick -- Ĉu vi pensis, ke kiam vi faris vian unuan RSO-aron, ĝi superfluos eĉ en la
ĉevalan mondon?Vi estas mirinda!!" Heather

-- Dankon, Heather.La oleo faras mirindaĵojn por ĉevaloj, same kiel ĝi faras mirindaĵojn por ĉiuj
aliaj bestoj.Ĉiu ĉevalposedanto devus havi sitelon da la oleo oportuna por siaj ĉevaloj.Vi scias
kiel estas kun ili - vi neniam scias kiel ili surprizos vin.JB

“Mia hundo havis ostan kanceron.Mi rifuzis ĉiujn traktadojn, kiujn la Veterinisto diris al mi, eĉ
forigante sian ŝultron kaj  kruron.Oni  diris  al  mi,  ke li  havis  2 semajnojn  kaj  ricevis  multajn
kontraŭdolorajn medikamentojn.Ili tiel malsanigis lin kaj li vidis merdon.

Alvokis amikon kaj ricevis suĉilojn faritajn el la oleo.Mi donis ĝin al li por doloro kaj ĝi bonege
funkciis.Li ne povis marŝi antaŭe.

Nu,  monaton  poste  la  kuracisto  ne  povis  kredi,  ke  li  estas  ankoraŭ  ĉi  tie  kaj  faris  pli  da
radiografioj  kaj  LA KANCERO  FORIS...Se  vi  ŝatus,  mi  iros  preni  la  antaŭajn  kaj  postajn
rentgenradiojn kaj afiŝos ilin por vi.Ĝi estas vera KANBO MORTAS KANCERON...” Tammy

"JB, pasintjare oni diris al mi, ke mia ĉevalo havas 3 monatojn por vivi, kanabo konservis ŝin
vivanta sed mi nur nutris ŝiajn foliojn ĉar mi estas kokido por fari RSO.Mi intencis fari ĝin, tiam
Jeannie Herer, kiu estas mia kamarado ekde 8-a klaso, igis min promesi NE fari ĝin ĝis iu estos
ĉi tie kun mi ĉar mi estas ermito kaj ŝatas ĝin tiel.Ĉiuokaze nur la folioj forigis ĉiujn tumorojn
krom unu kaj vi neniam scius, ke ŝi havas melanomon.Ŝi devis morti la lastan julion 2011.Ŝi
estas sana kaj feliĉa sed koleras se mi ne havas poton por nutri ŝin ĉiumatene.Dankon al la
bona sinjoro, ke mi konas kelkajn prizorgantojn en mia regiono, kiuj donacas produkton por ŝi!
Mi  iom fanfaronas  kaj  diros,  ke  Jack  Herer  dankis  min  en  sia  lasta  reviziita  libro  pro  esti
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liberecbatalanto, mi krias pri la bono de kanabo jam pli ol 40 jarojn!Ni gajnos la batalon, mi
pensas, ke ĝi povas esti en vido!Esperu espero!" Johano

-- Bela, JoAnn.Ne koleru ŝin kaj faru la RSO por ŝi, ĝi ne estas tiel malfacila aŭ danĝera kiel
ŝajnas kaj vi povas provi fari ĝin per unu aŭ du uncoj kaj konstrui vian konfidon tiel.Bondezirojn,
JB

“Sama rezulto por mia kato!!!Sed mi ankoraŭ havis la tumoron forigita kirurgie.Tio estis antaŭ 3-
4 jaroj.Neniu reapero de iuj tumoroj!Ŝi havas siajn 16 jarojnthnaskiĝtago venontmonate!Mi sciis,
ke estas pli por "herbi" ol festeni!" Ryan

"Sanigis kanceron en mia 16-jara katokulo." Dan

Q.Karaj amikoj, esperas, ke ĉi tio trovos vin bone.Mi donas al mia 8-jaraĝa, 40 funt. hundon
RSO por la tumoroj kreskantaj sur la dekstra flanko de lia korpo.Hodiaŭ estas lia unua tago de
kuracado kaj  li  estas  batita  kaj  dormas.Mi  donis  al  li  proksimume la  kvanton de grajno da
rizo.Ĉu ĉi tio estas tro?Kiom longe kaj kiom ofte vi rekomendus, ke mi donu al li la oleon?Mi
mem estas sur la oleo.Kun la paso de la tempo mi pli kaj pli kutimiĝas al la "alteco". Mi devas
havi operacion venontmonate kaj mi planas uzi RSO por mia doloro kaj resaniĝo.Se mi povas
labori ĝin, mi estos sur ĝi por la resto de mia vivo.Benojn kaj Koran Dankon

A.Katherine, mi prokrastus la operacion, se eble, ĝis vi manĝos, diru 180 g de la oleo je gramo
tage (aŭ pli) en tri dozoj.Donu al la hundo duonon de tio, se vi pensas, ke li ne komfortas pri tio,
kion li nun ricevis.Dormado estas parto de la resaniga procezo, ĝi estas nenio zorgi pri tio kaj ĝi
estas signo, ke la oleo estas sedativa, kio estas kion vi volas.Ju pli potenca kaj sedativa, des pli
bone.Bondezirojn, JB

“Saluton Jindrich!Mi parolis kun vi la 9-an de julio pri la dorlotbestorato de mia filo (1,5 y/o), kiu
havis  elstaran  tumoron  kreskantan  malantaŭ  ŝia  dekstra  antaŭa  kruro  (ĉirkaŭ  1  colo  en
diametro).Mi  komencis  doni  al  ŝi  RSO 3  fojojn  tage  kaj  1  semajnon poste  la  tumoro estis
apenaŭ videbla.2 semajnojn poste ĝi malaperis!Mi daŭre donis al ŝi dozon 3 fojojn tage kaj
ankaŭ ŝia fratino ricevas bontenan dozon.Ili  ambaŭ estas tre feliĉaj  kaj  nome de ili  kaj  mia
familio mi ŝatus doni grandegan dankon al Rick kaj vi mem pro provizi la plej gravajn informojn!
Kanabo kuracas kanceron!"

“Sendante al vi la ĝisdatigon pri mia hundo diagnozita kun osta kancero.La 1-an de junio pasis
sep  monatoj,  lastaj  radioj  montras  neniun  disvastiĝon  al  la  pulmoj.Ili  ja  trovis  sendifektan
rompon proksime de la tumorloko en la kruro, ili ne scias kion fari el tio.Kutime ĉi tiujn hundojn,
kiuj havas paŭzon, vi devas demeti ilin.Ili konkludis, ke la monataj infuzaĵoj de la drogo nomata
Zometa  konservas  ĝin  sendifekta,  do  ili  daŭrigos  ŝin  en  la  testo  dum ŝi  ricevos  monatajn
infuzaĵojn de Zometa.Sed No Cancer Spread kaj ili ne povas preni la tumoron kiu estis tie antaŭ
7 monatoj.Nur pensis, ke vi ŝatus scii.Ĉi tiu agresema kancero kutime prenas la vivon de la
hundo ene de 4-6 monatoj post diagnozo.Jen ŝi, 7 monatojn, NE disvastiĝis kancero.Nerompita
frakturo sed ankoraŭ marŝante kvazaŭ nenio estas malĝusta." Linda

“Post 9 semajnoj la haŭtaj kanceroj ĉe mia hundo TUTE malaperis!!Dozo de bontenado nun por
la resto de lia vivo.Kion mi sentas, ke nun estos ne nur pli komforta por li sed ankaŭ pli longa
vivo.BENO RS & JB!!>;-)” Verda

“Mia hundo faris bone en la komenco sur pinglokapa grandeco por komenci, tiam pliiĝis ĝis ŝi
prenis 1-2 rizgrandajn pecojn.Ŝi estas 80 funt. pit.Bedaŭrinde, la oleo, kiun mi povas akiri, ne
estas sufiĉe alta procento (82%) do kvankam ĝi plibonigis ŝian apetiton, helpis ŝian artriton,
plibonigis ŝian mantelon kaj haŭton, ĝi ne helpis ŝian mukan nazon, kiu verŝajne estas naza
kancero.Se iu ĉi tie estas en WA kaj havas 90+% oleon, mi volonte donacos por ĝi." Supervivo

-- Provu apliki la oleon topike ankaŭ sur ŝian nazon, kaj eble provu iom supreniri ŝian nazon per
Q-tip aŭ io simila, se ŝi ne mordas vin pro tio.Vi ankaŭ povas provi meti la oleon en fornon
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fiksitan je 130°Celsius dum ĉirkaŭ unu horo kaj provi fari ĝin pli koncentrita/potenca tiel.Aŭ havu
paciencon kaj donu al la oleo pli da tempo." JB

“Mia  hundo  havis  3  semajnojn  por  vivi.Tumoroj  de  amasĉeloj  ĉie  en  lia  purrasa
pitbulkorpo...Post 3 semajnoj la tumoroj ŝrumpas sur la ISO/RSO.Mi ĵuras.Li pisis sin kelkajn
fojojn kaj agis ebria, sed mi sciis, ke ĝi estas por pli bone.Li ankoraŭ estas sur ĝi.Eĉ kiam ili
malaperos, mi ankoraŭ faros lin lia kuracilo.Amu vin, JB kaj Rick." Bocaj

“Mi donis al mia 14-jaraĝa Pit la oleon dum 4 semajnoj nun por kancero.Ŝi foje iom "sakiĝas" kaj
ebriiĝas kiam mi donas al ŝi tro multe, sed kiam la efikoj malaperas, ŝi dormas kiel hundido.Ŝi
rifuzis preni veterinarajn medikamentojn, do ni ricevis iom da oleo anstataŭe.Ankoraŭ fruaj tagoj
sed mi registras ŝian progreson.Necesis ĉirkaŭ unu semajno por ŝi alkutimiĝi al la oleo kaj ree
disvolvi apetiton.Mi estas ĵaluza, ĉar ni povas en ĉi tiu etapo nur pagi la oleon por ŝi.Amu ĉies
belajn rakontojn!” Janine

“Ĉu via hundo havis kromefikojn?Volu ankaŭ mian hundon sur ĝi.Li estas biglo.” Marie

"Neniaj  kromefikoj.Ŝi faris,  kiel faras hundoj kiam ili  maĉas herbon aŭ ion ajn por helpi  kun
skuado,  por  purigi  sin.Neniu  (inkluzive  de  dorlotbestoj)  memkuras  pri  io  ajn,  kio  donas
negativajn kromefikojn.Ni simple ne estas konstruitaj por funkcii tiel." Tielman

“Savis  la  vivon de mia  hundo de aŭtoimuna malsano,  pri  kiu  steroidoj  ĉesas funkcii.Neniuj
kromefikoj!" Johano

"Mi vidis la efikojn unuamane de hundo prenanta RSO ...Dum la unuaj tagoj Ruby (12-jara
hundo) ankoraŭ malsanis kaj iomete tremis, maltrankvilaj simptomoj se vi estas skeptika pri la
temo, sed mi povas certigi vin post 1 monato en kuracado kaj la hundo saltas plena de vivo.
kurante supren laŭ ŝtuparo saltante sur la lito kaj seĝoj plenaj de energio la tutan tempon tre
ludema  denove.Okuloj  antaŭe  estis  akvaj  kaj  havas  grizan  kovraĵon  nun  ili  estas  tute
normaligitaj.Ruby havis sufiĉe grandan kreskon ĉe la interno de sia kruro kiu estis tie dum jaroj
kaj nun post manĝado de oleo ĝi  preskaŭ defalis!!!Danke al Rick Simpson xxx benu ĉi  tiun
oleon, ĝi vere funkcias, kial NE ekzistas atestoj por diri, ke ĝi ne faras ...?" Brett

"Hodiaŭ estas la 3-a tago por kuracado ĉe mia hundo kun RSO (Rick Simpson Oil), kiu estas
kanabo-koncentraĵo  por  kuracado por  multaj  gravaj  malsanoj.Ŝi  estas 13 jarojn maljuna kaj
proksimume 7antaŭ monatoj, ŝi ricevis ion, kio kaŭzis ŝian ekstreman mokon, gravan mukon kaj
kelkajn tagojn ŝi estis letargia.Serĉis ĝin enrete, diris "hundeja tuso aŭ hunda malvarmo" do mi
havis kelkajn antibiotikojn ĉi tie kaj komencis ŝin kurson.Tute ne helpis, do ni kondukis ŝin al la
bestkuracisto.

Kompreneble, ili volis fari sangokontrolon, rentgenradiojn kaj muko-kribradon.Proksimume 500
en veterinaraj fakturoj, mi malakceptis do ni komencis ŝin sur larĝa antibiotiko kiu ankaŭ ne tuŝis
ĝin  en  monato.Reprenis  ŝin  kaj  ricevis  du  pli  fortajn  antibiotikojn,  faris  monate  sur  ilin
religie.Ankaŭ ne tuŝis ĝin!

Do  tiam  la  bestkuracisto  provis  fungicidan  medikamenton...ANCORAŬ  NE  TUSIS  ŸIAN
MALSONON!!Estas malfacile determini kio estas pravigita en elspezo por 13-jara hundo...Do mi
ĉesis ĉiujn medikamentojn antaŭ ĉirkaŭ unu monato por lasi ŝian korpon resaniĝi kaj komencis
ŝin RSO antaŭ nur 3 tagoj, entute 6 dozoj kaj ŝi estas tute nova hundo!

Neniu  muko,  neniu  tuso,  ŝi  havas  la  mangaĵojn  kaj  ĝenerale  ni  vidis  RIMARKINDAN
plibonigon.Nekredeble vere.Laŭ mia persona sperto, mi povas atesti,  ke ĉi tio estas mirinda
superreala medikamento.Dankon el la fundo de mia koro!” Supervivo

“Mia boksisto serĉas min por kapti la fumon.Ŝi estis kaptita staranta super nia incenso provante
ankaŭ kapti la zumon...ŝi lernas, ke ne ĉio fumo estas amika.Espereble, ke via hundeto spertos
la oleon baldaŭ!!” Aŭgusto
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"Mi havas 13 daŭrantan 14-jaran oran Newfie (50% ora retriever 50% nova fondlando) kaj ŝi
kutimis plori tiel malbone ĉar ŝiaj koksoj doloris ŝin tiom ĉar ŝi evidente havis artriton (maljuna
hundo + malmolaj plankoj) kaj mia patro kaj frato rifuzis konduki ŝin al la bestkuracistoj, do mi
anstataŭe aĉetus al mia hundo saketon de 40 USD kaj kiam ŝi ekdoloras, mi iomete fumis ŝin
kaj ŝi agis kiel hundido.Neniu ĝemado, ĝemado, ŝi havis neniun problemon ĉirkaŭpromeni aŭ
fari aferojn kaj ŝi dormus trankvile.

Ŝi ankaŭ havis tumoron dum ĉi tiu tempo ankaŭ.Mi finfine konvinkis mian patron konduki ŝin al
la bestkuracistoj (mi diris, ke se ŝi devas esti demetita, tiam ni faros, sed mi volas VETS-opinion
antaŭ ol ni fiksi rendevuon) ni alvenas tien kaj ŝi ekzamenas mian hundon.Fine de la rendevuo
ŝi diris, ke ŝi estas la plej sana hundo, kiun ŝi iam vidis en sia aĝo!

Ŝi havas NEUTAN artriton kaj diris, ke ŝi tute ne sciis, kiel ĝi ne estis multe pli malbona kaj ŝia
tumoro estis la grandeco de basbalo?Jes, ĝi nun estis la grandeco de gumball!Ŝi diris, ke la
artrita medikamento, kiun ŝi estis surmetita, devus helpi konservi sian enhavon, ĝi estis $ 150
por 30-taga recepto kaj  ĝi  faris  MERKON.Mi eĉ ĉesis  fumi ŝin por  vidi  ĉu la  medikamento
valoras ĝin.Ne.Ŝi batalis por preni ilin, konstipigis ŝin, kaj ŝi suferis la tutan tempon!

Kun la fiherbo, ŝi venos rekte al mi sidi tie kaj sciis kion ŝi ricevas kaj amis ĝin!Helpis ŝian
tumoron malaperi, certigis, ke ŝia artrito estas apenaŭ io ĝis la punkto, ke mi apenaŭ devas iam
fumi  ŝin  ĉar  ĝi  ne  ĝenas  ŝin  eĉ  duonon  de  la  kvanto  kiun  ĝi  kutimis  antaŭ  ol  mi  fumis
ŝin.Mariĥuano estas mirakla planto kaj igis miajn hundojn vivon pli longan kaj pli sanan!Mi farus
ion ajn por mia knabineto!Ŝi estas mia fiero kaj ĝojo!” Bethany

“Mia  hundo  estas  13-jara  Belga  Paŝtisto.Antaŭ  kelkaj  jaroj  malgranda  bulo  aperis  ĉe  lia
flanko.Ĝi subite komencis kreski kun alarma rapideco antaŭ kelkaj monatoj.Bedaŭrinde li estis
diagnozita kun kancero...kaj  ne nur la unu bulo.Ekzameninte li  havis multajn.Li  havis ankaŭ
aliajn problemojn...Ĉefe artrito kaj koksa disfazio.Kirurgio ne estis elekto ĉar estis dubinde ke li
postvivos la anestezikon.Mi ne povis toleri rigardi lin suferanta...li apenaŭ povis marŝi kaj ĉesis
manĝi.Mi decidis provi doni al li kanaban oleon kiel lasta provo helpi lin.Mia partnero Pat kaj mi
donis al li etan kvanton (ĉirkaŭ la grandeco de grajno da rizo) sur kuketo.Ĝi vere influis lin...li
estis malfirma sur la piedoj kaj dormis dum horoj.

Ni tajlis la dozon dum la sekvaj tagoj kaj rimarkis, ke lia apetito tuj pliboniĝis.Li ankaŭ ekmoviĝis
multe pli facile kaj lia sinteno estis multe pli hela.Dum la tagoj progresis ni malrapide pliigis lian
dozon.Jam pasis  3 semajnoj  kaj  mi  apenaŭ rekonas lin  kiel  la  sama hundo.Li  estas feliĉa!
Svingante la voston, ludema, manĝante, kaj plej bone, la tumoro estas duono de la grandeco,
kiun ĝi estis antaŭ ol ni komencis sur la oleo!!!!Mi daŭrigos lian kuracadon (ni bonŝancas povi
provizi nian propran oleon) kaj informos vin.Mi atendas vidi ĉi tiujn tumorojn tute malaperi!!!!!!!!"
Josie

"Mi  komencis  mian  pomeranion  sur  la  oleo  ĉar  li  havas  kolapsan  trakeon  kaj  denaskan
korinsuficiencon.Li  ne  estas  sur  siaj  regulaj  medikamentoj  ekde somero kaj  li  tute ne tusis
apenaŭ por la unua fojo ekde somero (li konstante tusis kaj buŝoŝtopis eĉ sur siaj medikamentoj
donitaj  de  la  kuracisto).Li  havas  pli  da  energio  kaj  fartas  pli  bone  ol  kiam  li  estis  sur  la
medikamentoj." Karen

"Mia hundo ankaŭ havas bulojn kaj mi donis al li oleon, sed mi opinias, ke iom tro multe, ke li
estis tre maltrankvila, dormema, ĝi sentis kvazaŭ li estis ebria, li estas Rottweiler 135 funt., do
mi devas ĝustigi la kvanton, kiun mi donas al li. .Sed mi kredas, ke ĝi helpos lin.” Petro

Q.Saluton, nur scivolas, ĉu topika RSO taŭgus por rano, kiu ĵus havis unu el siaj malantaŭaj
kruroj rompitaj kaj nun ĵus amputita?Eble malgranda tuŝeto sur la elmontrita osto helpus ĉi tiun
malgrandan  ulon?Aŭ  eble  tro  forta  por  tia  malgranda  estaĵo?Dankon  kaj  Dio  benu  pro  la
disvastigo de la mesaĝo!

A.Kvankam mi ja devas konfesi, ke mi neniam traktis ranon per la oleo, kiel mi rigardas ĝin
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estas ju pli da oleo kaj ju pli rapide, des pli bone.Mi ankaŭ metus iom en ŝian manĝaĵon.Plej
malbona kazo estas, ke la kompatinda rano estos ŝtonumita.Granda afero.Bondezirojn, JB

"Mi havis amikon, kies hundo havis glaŭkomon kaj faris "eksperimenton", li donis al sia hundo
kanabon dum semajno kaj kontrolis ŝian okulpremon ... la bestkuracisto diris, ke li neniam vidis
premon malpliiĝi tiel rapide ... tiam li faris. Mi ne donu al ŝi por unu semajno kaj akceptis ŝin ...
la bestokuracisto ol demandis pri tio, kion li faris, ĉar la premo estis tiel alta, ke fakte difektis
ŝian vizion ...kiam li  respondis  al  la  bestokuracisto  pri  sia  "eksperimento",  lia  bestkuracisto
instigis lin daŭrigi kun la kanabaj traktadoj!!!!!" Garrett

“Mi multfoje donis kanabon al mia maljuna hundo.Ĝi helpis ege kun doloro kaj moderigi ŝiajn
finajn tagojn.En la tago, kiam mi demetis ŝin, mi donis al ŝi bifstekon, lasu ŝin eksteren por trinki
la sunon per kelkaj kanabaj laĉitaj  hundoj dolĉaĵoj.Ŝi ĝuis sian lastan fojon kun mi kaj  estis
trankvila kiam venis la tempo." Samantha

“Miaj  bestoj  kaj  mi  batalis  kontraŭ  iu  nekonata  Insekto,  teruraj  ulceroj,  kanabo  por  la
savo.Kvankam miaj dorlotbestoj estas ŝtonumita kiel roka statuo, ili pliboniĝas kiel mi.Kio ajn ĉi
tio estas, estas terura, la bestkuracistoj aŭ kuracistoj ne povis eltrovi ĝin." -- Pli  bone estas
ŝtonumita kiel roka statuo ol malvarma kaj senviva.Jen ĉio, kion mi scias, JoAnn.ho, JB

“Mi neniam vere donis multe da atento al oleoj.Tiam mi provis tinkturon ... sankta fika molio ...Mi
donas ĝin al mia hundo ŝi estas kiel 12 kaj ĝi vere helpas ŝin ŝi manĝas ŝi ludas kaj ŝi estas kiel
sia malnova memo.Provis glukozaminon sed ĝi eĉ ne tuŝas ŝian doloron...Mi neniam pensis
doni ĝin al mia hundo ĝis mi vidis ke aliaj ĉi tie faris ĝin ... sed jes oleo estas terure bona ...
dankon al ĉiuj se mia hundo povus danki vin, mi certas, ke ŝi... pacon. .” Kary

“Mi resanigis nian Huron de insulinomo kreita pankreata Kancero.Eniru ĝin peeps, via 'pelta
familio'  bezonas vin.Jen Floro dum ŝia kuracado,  ŝi  estas iom malklara ĉi  tie  kaj  preta por
trankvila dormo..!” Hempy

"Unu el miaj du hundoj ne plu havas epilepsion pro kanaboleo." Karlo

“Mi havas Rottweiler  kaj  oni diris ĉe Kristnasko,  ke li  havas kanceron de stomako kaj estis
nenioili povus fari kaj li havas 2 monatojn por vivi maksimume.Do mi provis lin per oleo, kiun mi
faris mem.Skanis lin antaŭ 2 semajnoj.Kancero tute malaperis." Ian

"Mi donas ĝin al mia 13-jara laboratorio.Tiam li postkuras pilkon kvazaŭ li estis 2." Stefano

"Kanigis la melanomon de mia pitbulo." Brandon

"Ĵus prenis mian Rottweiler de la bestokuracisto post ŝia dua kirurgio por "akiri la reston de la
kancero, kiun ni ne povis ricevi la unuan fojon." Mi donas al ŝi RSO dum unu monato, kaj ankaŭ
frotas  kanaban  balzamon  sur  la  incizoloko.Divenu  kion?La  kirurgo  vidis  "NE  VIZIBLEN
KANCERON".Devos atendi  laboratoriorezultojn  por  certigi,  sed mi  dirus,  ke  mi  havas  mian
propran miraklon de 100 funtoj." Joni

“La kato de mia kuzo havis la katan formon de Parkinson.Herbo estis proksimume la nura afero,
kiu  trankviligis  lin  kaj  haltigis  liajn  spasmojn  kaj  definitive  plilongigis  kaj  plibonigis  lian
vivon.Malproksime de esti la kaŭzo de lia morto aŭ esti venena por li!Cetere, mia kuzo uzis ĝin
tiutempe por teni ŝian epilepsion en kontrolo!Efika medikamento por homoj kaj bestoj egale!"
Enñio

“Komencu per tre malgranda kvanto de fromaĝo aŭ viando, kia ajn ili  manĝos ĝin!Mia rottie
estas 100 funt. kaj duona grajno da rizo sufiĉas!Tuta grajno da rizgrandeco lasas lin sidante
bavante dum 4-6 horoj." Greg

"Mia hundo manĝis la valoron de unu monato da spackukoj sen malbonaj efikoj, krom tre longa
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dormo." Ned

“Tiel vera.Unu el niaj karaj kvarpiedaj familianoj havis haŭtan tumoron dum bonaj kvin jaroj tuj
sub  ŝia  kubuto.Kiu  pligrandiĝis  ĉiujare.Kiam  ŝi  fariĝis  11-jara.  maljuna  ŝi  komencis  montri
signojn de koksa diplacio.Prefere ol pumpi ŝin plena de kontraŭdolora medikamento, kiu povus
ruinigi ŝian hepaton kaj renon.Ni komencis aspergi revapajn burĝonojn en ŝian manĝaĵon aŭ kiel
regalaĵon.Ŝi amis la guston de iomete rostitaj floroj.Ŝi tiam komencis esti pli aktiva.Post kelkaj
jaroj da religie traktado de ŝi per revapita kanabo ŝia tumoro sur ŝia kubuto komencis malpliiĝi al
nur malstrikta haŭto.Ŝi vivis ĝis 14 jaroj.Ŝi neniam malsukcesis rigardi nin per amaj okuloj.Ĝis ŝi
ne plu povis esti hundo, kiu povis kuri kaj salti.Do ni faris la plej malfacilan decidon fini ŝian
suferon per afabla kaj ama familia bestkuracisto, kun kiu ni laboris dum pli ol jardeko.Kelkajn
tagojn antaŭ Kristnasko la bestkuracisto kaj lia edzino venis al nia hejmo survoje hejmen por
helpi nin pri ŝia transiro.*larmoj* Entute kanabo estas kuracilo por multaj suferoj.Ŝi maljuniĝis
ĝis sia matura maljuneco pro nia amo kaj nia amo al vera sakramento.... KANABO.

“Jes, mi scias tion, mia hundo mortis fine de aprilo, kaj la lastan aferon, kiun ni faris kune, mi
fumis iom da herbo kun li kaj fine li sentis doloron.Li iris trankvile dormi.” Morganna

"Bone scii.Vi pensas, ke ĝi funkcius ankaŭ por homaj dorlotbestoj, sur spino?" Brenda

"Vi havas homan dorlotbeston?" Colin

“Kie mi povas akiri unu el ĉi tiuj homaj dorlotbestoj?Ili sonas interesaj.Mi volas trejni la mian por
fari la ĝardenadon.Ĉu ili estas sufiĉe lertaj por fari tion, ĉu vi kalkulas?” Saŝa

“Jes, ĝi funkcias ankaŭ ĉe homaj dorlotbestoj.Dankon pro tio - ĝi ridigis min." JB

“Mi uzis potburĝonojn (malgrandaj kvantoj) sur mia kuniklo kun kreskaĵo super ŝia unu okulo.La
kresko foriris kaj ŝi konservis sian vizion.Nur monata kuracado kaj ŝi estis tute klara.(Vetisto
kontrolita).Nun mi havas grandan danon, kiu havas cerbajn problemojn kaj epilepsiatakojn.Mi
fumas  pro  mia  lupo  (neniu  dr-skriptoj,  nur  mariĥuano  kaj  doktoro  scias)  kaj  la  granddano
dormas sur kanapo apud mi.Kun ŝiaj epilepsimedicinoj kaj ŝia estado en mia hejmo (mi adoptis
ŝin antaŭ 6 semajnoj)  apud mi kiam mi faras,  ŝi  ne havis atakon en 5 1/2 semajnoj  kaj  ŝi
plipeziĝas,  marŝas  pli  bone  kaj  nur  pli  trankvile.  .Mi  ankaŭ  aldonis  kokosoleon,  2  kulerojn
ĉiutage, al ŝia rutino kaj ŝi montras esceptan progreson en sia movebleco kaj malsano." Misty

"Mia  9-jara  boksisto  havis  tumoron  sur  ŝia  dorso  proksimume  la  grandecon  de  "pafisto"
marmoro... ne tute same granda kiel ping-ponga pilko.Mi komencis ŝin en parola RSO 3xday.Ŝi
bone toleris la dozon kaj la tumoro fine eliris el la haŭto lasante esence truon.Daŭra reĝimo de
RSO kaj antibiotikoj ĝis ĝi tute fermiĝis.Ŝi estas tiel bona kiel nova kun neniu tumoro entute kaj
neniuj kromefikoj.Mia Dobermano tamen ne tre bone toleras RSO kaj devas preni sufiĉe pli
malgrandajn dozojn.Sed ankaŭ li resaniĝis de ĝi.” Karen

“Mi kutimis kuraci mian maljunan hundon blovante fumon en lian orelon.Li amis ĝin kaj agis kiel
hundido prefere ol la 21-jara hundo (homjaroj) kun malbonaj koksoj kaj artrito." Gina

"Kanaboleo savis mian Germanan Paŝtiston Hundon kiam ŝi estis diagnozita kun liena kancero,
ŝi nun estas 9 jarojn maljuna kaj en remisio kaj fartas bone." Paul

"Mia 6-jara viro disvolvis severan artriton.Necesis 3 semajnoj por ke li refunkciis.Mi donas al
miaj  3 hundoj preventan dozon dufoje semajne...Mi neniam havas veterinarajn fakturojn...Mi
vidas  ilin  ĉe  ilia  pinto  ĉiutage...Kanaba  oleo  estas  necesa  parto  de  nia  dieto  laŭ  mi...Mi
respektas tiun planton...la tutan tempon...” Sparky
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Konkludo 

«Jindrich Bayer: VI NE POVAS RAZI EKONOMIOJ RATIONIE SEN KABONO.

Rick Simpson: Ĝuste!

JB:Ĝi simple ne povas esti farita.

Simpla ekzemplo... Se ni restas al medicino.Ĉeĥio elspezas ĉirkaŭ miliardon da dolaroj nur por
diabetuloj.Estas 800,000 el ili!

[Nun JB,  alparolante  JAKA—muzikisto,  kanabo-aktivulo,  DIABETO—kiu sidas  maldekstre  al
Rick kaj li...]

Vi mem scias, kion la oleo faras por diabeto.SE VI POSUS MANĜI 4 GRAMOJN TAGO VI
TUTE NE BEZONUS LA INSULINON.

Kaj  ni  elspezas  miliardon da dolaroj  ĉiujare...kaj  la  mono forlasas  Ĉeĥion  kaj  iras  ien...Kaj
neniam revenas!

[Ridas nekrede...]

Kaj tio estas nur diabeto!Poste, aldonu brulaĵon, kiel Rick diris... Bone [mi donas al vi...eble...],
ne ĉiuj aŭtoj, ne ĉio... Sed se 50%... Se [nur] ĉiuj traktoroj funkciis per tiu [KANABO-FUELO]...
Kial ne???

Tiam, la prezo de manĝaĵo malaltiĝas, logike...Ĉar kiam oni ne devas pagi 1, 2, 3 eŭrojn por litro
da  gaso  por  benzinumi  kamionon/traktoro...  Tiam,  logike,  la  manĝaĵo  povas  esti  pli
malmultekosta.
Kaj homoj ne havas monon...

La ŝtato devas certigi, ke la homoj manĝu kaj pluvivu.Ne ke ili formortas...

RS:Kaj ne nur tio, sed kamparanoj havas la rajton kreskigi ĉi tiun rikolton por helpi daŭrigi sian
ekziston.Dum la tuta historio, estis konata fakto, ke ĉi tiu planto estis uzata kiel mirinda furaĝo
por brutaro, post kiam ili elprenas la kanabo-seman oleon el la semoj, ĉi tiuj semaj kukoj estas
nutrataj al la bestoj.Ĝi estas iuj el la plej bonaj bestnutraĵoj sur la planedo!Do, ĉi tio ne nur
provizus al ili medikamentojn por trakti ilian brutaron, sed ĝi ankaŭ donus al ili nutraĵfonton por
ilia brutaro.

Kaj estas kiel Jindrich diris...Por iu lando, provi funkciigi ekonomion sen uzo de kanabo... Aŭ por
iu kamparano vere provi praktiki tiun profesion, kaj ne rajti kultivi kanabon,estus nur ekzerco de
vaneco'!La kamparanoj bezonas la rajton kreskigi ĉi tiun planton.Kaj ĉiu havu la saman rajton
provizi siajn proprajn postulojn.Ni ĉiuj devas havi tiun liberecon...

JB:Ĉu vi preferus manĝi viandon de bestoj, kiuj estis nutritaj nesanaj manĝaĵoj kaj injektitaj per
antibiotikoj, aŭ ĉu vi preferus manĝi viandon de bestoj, kiuj estis nutritaj kun kanabo kaj tute ne
postulus antibiotikojn?

Ĉu vi preferus manĝi kokidon, kiu estas nutrata per kanabo-semoj kaj estas sana—ne suferas
pro ĉiuj  tiuj  malbonaj kondiĉoj—aŭ vi preferas manĝi la industrian produkton?Ĉu vi preferas
manĝi karpon aŭ [t.e.] fiŝon—kiuj estos riĉaj je Omega-3, 6, 9 ĉar ĝi manĝos la kanabo-semon
—aŭ ĉu  vi  preferas  manĝi  fiŝojn,  kiuj  manĝas  el  muelitaj  folioj  aŭ  mortaj  bestoj?Estas  tiel
simple... EKONOMIO... Vi pagas tro multe kaj la mono forlasas la landon.Vi volas la monon ĉi
tie.KAJ KIO ESTAS PLEJ BONA - KIAM VI NE DEVAS ELPEZI LA MONON...[tiam] VI  NE
DEVAS  GANARI  LA  MONON...”  (deManifesto  pri  Kanabodokumenta  filmo,disponebla  ĉe
Jutubo)
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“Lasu min resumi plejparton de kio okazas ĉirkaŭ la Rick Simpson Oleo.La instrukcioj  diras
homojn al A, B, C kaj D.Homoj legas ilin kaj demandas - se mi ne faras A, ĉu B, C kaj D ankoraŭ
funkcios?Se mi ne faras B, ĉu A, C kaj D ankoraŭ funkcios?Se mi ne faras C, ĉu A, B kaj D
funkcios?Kio se mi ne faras D, ĉu A, B kaj C ankoraŭ funkcios?Kaj kio se mi faros A, B, C kaj D,
malsame, ĉu ĝi ankoraŭ produktos la realan aferon?

La ĝenerala respondo estas: ne, ĝi ne faros.Se vi volas produkti la RSO, sekvu la instrukciojnen
la Kuraco por Kankro: Rick Simpson Protocole-libro al la letero.Se vi volas produkti ion alian,
tiam sekvu aliajn instrukciojn.Sed bonvolu ne igi nin respondecaj kiam vi produktas malsaman
tipon de oleo kaj la traktado malsukcesas kaj finiĝas kun la nenecesa morto de paciento.

Se vi faras A, B, C kaj D, la oleo funkcios kiel eble plej bone, tial la instrukcioj estas tie.Se vi ne
faras, ĝi eble ne funkcios.Estas tiel simple, ĉu ne?Kion vi persone ŝatus ricevi, se vi bezonus la
medikamenton?Io  kiu  pruvis  funkcii  tiel  bone,  aŭ  io  alia  kiu  havas  nekonatajn  medicinajn
kvalitojn, nur por ke kiu faris la oleon povus pruvi aŭ malpruvi sian hipotezon aŭ "metodon"?" JB
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